

T.C.
İSTANBUL
CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞI
(Terör ve Örgütlü Suçlar Soruşturma Bürosu)

TUTUKLU

Soruşturma No : 2017/2734
Esas No : 2017/1548
İddianame No : 2017/135

İDDİANAME
İSTANBUL (.....) AĞIR CEZA MAHKEMESİNE

DAVACI : **K.H.**

ŞÜPHELİ- 1 : **ABDULLAH KILIÇ**, BEKİROĞLU AYŞE'den olma, 18/06/1972 doğumlu, TOKAT ili, ALMUS ilçesi, OĞULBEY köy/mahallesi, 29 cilt, 22 aile sıra no, 77 sıra no'da nüfusa kayıtlı Siyavuşpaşa Mah. Mimoza Sk. No:12 İç Kapı No:10Bahçelievler/ İSTANBUL ikamet eder.

MÜDAFİİ : **ZİYA METEHAN ARISOY**, İSTANBUL
Yeni Soğanlık Mah. Balıkesir Cad. Teknik Yapı Uprise
Elite Residence No. 6, K.17, D. 152 Kartal /
İSTANBUL

TUTUKLAMA TARİHİ : 29/07/2016 İstanbul 1. Sulh Ceza Hâkimliğinin
29/07/2016 tarih 2016/331 sayılı kararı

ŞÜPHELİ- 2 : **AHMET MEMİŞ**, KAMİLOĞLU HATİCE'den olma, 19/04/1974 doğumlu, ÇANKIRI ili, ILGAZ ilçesi, ESKİCE köy/mahallesi, 31 cilt, 14 aile sıra no, 43 sıra no'da nüfusa kayıtlı Başak Mah. Mektep Sk. No:1K İç Kapı No:4Başakşehir/ İSTANBUL ikamet eder.

MÜDAFİİ : **RECEP YETİM**, İSTANBUL
Büyük Reşitpaşa Cad.Altay Han No.50/14 Laleli Fatih /
İSTANBUL

TUTUKLAMA TARİHİ : 25/07/2016 İstanbul 3. Sulh Ceza Hâkimliğinin
25/07/2016 tarih 2016/288 sayılı kararı

ŞÜPHELİ- 3 : **ALİ AKKUŞ**, RECEPOĞLU ZEYNEP'den olma, 16/09/1969 doğumlu, MUĞLA ili, ORTACA ilçesi, KARADONLAR köy/mahallesi, 18 cilt, 36 aile sıra no,

4 sıra no'da nüfusa kayıtlı Başak Mah. Yunus Emre Cad. No:6B İç Kapı No:10Başakşehir/ İSTANBUL ikamet eder.

MÜDAFİİ

: CÜNEYT TORAMAN, İSTANBUL

Tercüman Sitesi A-10 Blok K:14 D:58 Cevizlibağ-Topkapı / İSTANBUL

TUTUKLAMA TARİHİ

: 29/07/2016 İstanbul 1. Sulh Ceza Hâkimliğinin 29/07/2016 tarih 2016/331 sayılı kararı

ŞÜPHELİ- 4

: ATILLA TAŞ, MEHMETOğlu HALİDE'den olma, 04/02/1971 doğumlu, ADANA ili, YÜREĞİR ilçesi, CUMHURİYET köy/mahallesi, 8 cilt, 219 aile sıra no, 10 sıra no'da nüfusa kayıtlı Seyitnizam Mah. Balıklı Çırpıcı Yolu Sk. No:2D İç Kapı No:1Zeytinburnu/ İSTANBUL ikamet eder.

MÜDAFİİ

:ALİ DENİZ CEYLAN, İSTANBUL

Caferağa Mh. Dalga Sk. Vakıf Apt. No:14. K.3 D.4 Moda 34710 Kadıköy / İSTANBUL

TUTUKLAMA TARİHİ

: 02/09/2016 İstanbul 1. Sulh Ceza Hâkimliğinin 02/09/2016 tarih 2016/425 sayılı kararı

ŞÜPHELİ- 5

: BAYRAM KAYA, YUSUFOğlu GÜLSÜM'den olma, 11/11/1982 doğumlu, ÇORUM ili, ALACA ilçesi, TUTAŞ köy/mahallesi, 99 cilt, 9 aile sıra no, 85 sıra no'da nüfusa kayıtlı Turgut Özal Mah. 2203 Sk. No:2A İç Kapı No:5Yenimahalle/ ANKARA ikamet eder.

MÜDAFİİ

: SONGÜL KOZAT, İSTANBUL

Tozkoparan Mah.General Ali Rıza Gürcan Cd.No:31 Kat:8 Daire :31 Metropol Center İş Merkezi Merter/İst. Güngören / İSTANBUL

TUTUKLAMA TARİHİ

: 29/07/2016 İstanbul 1. Sulh Ceza Hâkimliğinin 29/07/2016 tarih 2016/334 sayılı kararı

ŞÜPHELİ-6

: BÜLENT CEYHAN, MEHMETOğlu SENEM'den olma, 04/12/1976 doğumlu, İSTANBUL ili, BEYOĞLU ilçesi, KAPTANPAŞA köy/mahallesi, 23 cilt, 12 aile sıra no, 9 sıra no'da nüfusa kayıtlı Güzelce Mah. Havuz 1 Sk. No:10 İç Kapı No:1Büyükdere/ İSTANBUL ikamet eder.

YAKALAMA KARAR TARİHİ

: İstanbul 4. Sulh Ceza Hâkimliği 25/07/2016 tarih 2016/3377 D.İş sayılı kararı

ŞÜPHELİ- 7

: BÜNYAMİN KÖSELİ, DURANOğlu EMİNE'den olma, 05/01/1984 doğumlu, ADANA ili, YUMURTALIK ilçesi, HAYLAZLI köy/mahallesi, 9

- cilt, 15 aile sıra no, 161 sıra no'da nüfusa kayıtlı Telsiz Mah. Karanfil Sk. No:42 İç Kapı No:5Zeytinburnu/ İSTANBUL ikamet eder.
- MÜDAFİİ** : **SUPHİ UĞUR ÇÖREKÇİ, İSTANBUL**
Osmaniye Mh. İsmail Erez Bulvarı No:9/6 34145 Bakırköy / İSTANBUL
- TUTUKLAMA TARİHİ** : 29/07/2016 İstanbul 1. Sulh Ceza Hâkimliğinin 29/07/2016 tarih 2016/335 sayılı kararı
- ŞÜPHELİ- 8** : **CEMAL AZMİ KALYONCU**, ASLANOğlu HATİCE'den olma, 29/01/1972 doğumlu, RİZE ili, ÇAYELİ ilçesi, YILDIZELİ köy/mahallesi, 57 cilt, 21 aile sıra no, 58 sıra no'da nüfusa kayıtlı Madenler Mah. Akademi Sk. No:13 İç Kapı No:3Ümraniye/ İSTANBUL ikamet eder.
- MÜDAFİİ** : **HASAN TAHSİN İŞILTAN, İSTANBUL**
Tomtom Mah.İstiklal Cad.Turhol Han No:189 K.2 D:3 Beyoğlu / İSTANBUL
- TUTUKLAMA TARİHİ** : 29/07/2016 İstanbul 1. Sulh Ceza Hâkimliğinin 29/07/2016 tarih 2016/335 sayılı kararı
- ŞÜPHELİ- 9** : **CİHAN ACAR**, HASANOğlu MELEK'den olma, 03/10/1988 doğumlu, YOZGAT ili, KADIŞEHRİ ilçesi, VASFİBEY köy/mahallesi, 101 cilt, 37 aile sıra no, 41 sıra no'da nüfusa kayıtlı Yeniimaret Mah. 3. Sk. No:6 İç Kapı No:1Merkez/ EDİRNE ikamet eder.
- MÜDAFİİ** : **GÜLŞAH KAYA, İSTANBUL**
Kartaltepe Mah. Alpay İzer Sok. Yuvam Apt. D.4 Bakırköy / İSTANBUL
- TUTUKLAMA TARİHİ** : 29/07/2016 İstanbul 1. Sulh Ceza Hâkimliğinin 29/07/2016 tarih 2016/335 sayılı kararı
- ŞÜPHELİ- 10** : **CUMA ULUS**, VAKKASOğlu GÜLLÜ'den olma, 29/01/1975 doğumlu, GAZİANTEP ili, ARABAN ilçesi, YAYLACIK köy/mahallesi, 38 cilt, 60 aile sıra no, 51 sıra no'da nüfusa kayıtlı Birlik Mah. 850. Sk. No:25 İç Kapı No:12Esenler/ İSTANBUL ikamet eder.
- MÜDAFİİ** : **ÖMER KAVILI, İSTANBUL**
F. Atabey Cad. 80 Büro İç Kapı 24-25 Üsküdar / İSTANBUL
- TUTUKLAMA TARİHİ** : 25/07/2016 İstanbul 1. Sulh Ceza Hâkimliğinin 29/07/2016 tarih 2016/334 sayılı kararı
- ŞÜPHELİ- 11** : **DAVUT AYDIN**, İLYASOğlu EMİNE'den olma,

01/08/1975 doğumlu, MANİSA ili, KULA ilçesi, EVCİLER köy/mahallesi, 28 cilt, 33 aile sıra no, 27 sıra no'da nüfusa kayıtlı Gazi Mah. Çavuş Sk. No:5 İç Kapı No:1Akşehir/ KONYA ikamet eder.

MÜDAFİİ

: RECEP YETİM, İSTANBUL

Büyük Reşitpaşa Cad.Altay Han No.50/14 Laleli Fatih / İSTANBUL

TUTUKLAMA TARİHİ

: 25/07/2016 İstanbul 3. Sulh Ceza Hâkimliğinin 25/07/2016 tarih 2016/288 sayılı kararı

ŞÜPHELİ- 12

: EMRE SONCAN, RECAİOğlu ŞENAY'den olma, 17/06/1982 doğumlu, BURSA ili, OSMANGAZİ ilçesi, BAHAR köy/mahallesi, 13 cilt, 949 aile sıra no, 13 sıra no'da nüfusa kayıtlı Eymir Mah. Çıldır Gölü Cad. No:1F İç Kapı No:22Gölbaşı/ ANKARA ikamet eder.

MÜDAFİİ

: ÖMER KAVILI, İSTANBUL

F. Atabey Cad. 80 Büro İç Kapı 24-25 Üsküdar / İSTANBUL

TUTUKLAMA TARİHİ

: 29/07/2016 İstanbul 1. Sulh Ceza Hâkimliğinin 29/07/2016 tarih 2016/334 sayılı kararı

ŞÜPHELİ- 13

: GÖKÇE FIRAT ÇULHAOĞLU, YALÇINOğlu SEVİM'den olma, 08/03/1974 doğumlu, İSTANBUL ili, FATİH ilçesi, ZEYREK köy/mahallesi, 62 cilt, 3574 aile sıra no, 38 sıra no'da nüfusa kayıtlı Gençosman Mah. Acar Sk. No:12 İç Kapı No:2Güngören/ İSTANBUL ikamet eder.

MÜDAFİİ

: MUSTAFA AVLAĞI, İSTANBUL

Sıraselviler Cad. No:59 K:1 D:6 Taksim Beyoğlu / İSTANBUL

TUTUKLAMA TARİHİ

: 02/09/2016 İstanbul 1. Sulh Ceza Hâkimliğinin 02/09/2016 tarih 2016/425 sayılı kararı

ŞÜPHELİ- 14

: HABİP GÜLER, AHMETOğlu REMZİYE'den olma, 02/04/1978 doğumlu, ADIYAMAN ili, MERKEZ ilçesi, KUYUCAK köy/mahallesi, 76 cilt, 7 aile sıra no, 76 sıra no'da nüfusa kayıtlı Seğmenler Mah. Cumhuriyet Cad. No:136B İç Kapı No:17Gölbaşı/ ANKARA ikamet eder.

MÜDAFİİ

: BARIŞ TOPUK, İSTANBUL

Merkezefendi Mh. Mevlana Cd. Sedeftepe Sitesi No:98 K.6 D.30 34015 Zeytinburnu / İSTANBUL

TUTUKLAMA TARİHİ

: 29/07/2016 İstanbul 1. Sulh Ceza Hâkimliğinin 29/07/2016 tarih 2016/333 sayılı kararı

- ŞÜPHELİ- 15** : **HALİL İBRAHİM BALTA**, HAKKIOğlu AYŞE'den olma, 25/09/1969 doğumlu, DENİZLİ ili, ÇAL ilçesi, AKKENT köy/mahallesi, 3 cilt, 227 aile sıra no, 14 sıra no'da nüfusa kayıtlı Kayabaşı Mah. 75. Yıl Cad. No:8N İç Kapı No:13Başakşehir/ İSTANBUL ikamet eder.
- MÜDAFİİ** : **BEREN KIZILTUĞ**, İSTANBUL
Beşiktaş Cad. Sinanpaşa Mah. No:9 Kat:4 34353
Beşiktaş / İSTANBUL
- TUTUKLAMA TARİHİ** : 02/08/2016 İstanbul 10. Sulh Ceza Hâkimliğinin 02/08/2016 tarih 2016/275 sayılı kararı
- ŞÜPHELİ- 16** : **HANIM BÜŞRA ERDAL**, İBRAHİM Kızı ASİYE'den olma, 11/06/1981 doğumlu, MANİSA ili, SARIGÖL ilçesi, DİNDARLI köy/mahallesi, 17 cilt, 121 aile sıra no, 19 sıra no'da nüfusa kayıtlı Kısıklı Mah. Kaşgarlı Mahmut Sk. No:3 İç Kapı No:12Üsküdar/ İSTANBUL ikamet eder.
- MÜDAFİİ** : **HATİP ÜMİT KARDAŞ**, İSTANBUL
Bahariye Cad. Hak İş Pasajı No:19 K:5 D:59 Kadıköy / İSTANBUL
- TUTUKLAMA TARİHİ** : 29/07/2016 İstanbul 1. Sulh Ceza Hâkimliğinin 29/07/2016 tarih 2016/333 sayılı kararı
- ŞÜPHELİ- 17** : **HÜSEYİN AYDIN**, CELALOğlu NAZMİYE'den olma, 05/05/1984 doğumlu, GİRESUN ili, ÇANAKÇI ilçesi, CAMİYANI köy/mahallesi, 20 cilt, 20 aile sıra no, 246 sıra no'da nüfusa kayıtlı Dumlupınar Mah. Anadolu Cad. No:101 İç Kapı No:2Ümraniye/ İSTANBUL ikamet eder.
- MÜDAFİİ** : **HASAN TAHSİN İŞILTAN**, İSTANBUL
Tomtom Mah.İstiklal Cad.Turhol Han No:189 K.2 D:3 Beyoğlu / İSTANBUL
- TUTUKLAMA TARİHİ** : 29/07/2016 İstanbul 1. Sulh Ceza Hâkimliğinin 29/07/2016 tarih 2016/335 sayılı kararı
- ŞÜPHELİ- 18** : **MUHAMMET SAİT KULOĞLU**, ORHANOğlu YILDIZ'den olma, 14/06/1991 doğumlu, BURSA ili, OSMANGAZİ ilçesi, PANAYIR köy/mahallesi, 65 cilt, 330 aile sıra no, 6 sıra no'da nüfusa kayıtlı ikamet eder.
- MÜDAFİİ** : **ATIL UĞUR**, İSTANBUL
Barbaros Mh. Ardıç Sk. Varyap Meridian C Blok D:172 Ataşehir / İSTANBUL
- TUTUKLAMA TARİHİ** : 24/07/2016 İstanbul 2. Sulh Ceza Hâkimliğinin

24/07/2016 tarih 2016/232 sayılı kararı

ŞÜPHELİ- 19

: **MUHTEREM TANIK**, VAKKASKIZI AYŞE'den olma, 09/07/1965 doğumlu, ADIYAMAN ili, GÖLBAŞI ilçesi, HARMANLI köy/mahallesi, 20 cilt, 118 aile sıra no, 31 sıra no'da nüfusa kayıtlı İslambey Mah. Balcı Yokuşu Sk. No:6 İç Kapı No:2Eyüp/ İSTANBUL ikamet eder.

ŞÜPHELİ- 20

: **MURAT AKSOY**, BİNALİOğlu ZEHRA'den olma, 30/09/1968 doğumlu, ERZİNCAN ili, ÇAYIRLI ilçesi, YÜREKLİ köy/mahallesi, 24 cilt, 71 aile sıra no, 11 sıra no'da nüfusa kayıtlı Mahmut Şevket Paşa Mah. Spor Sk. No:24 İç Kapı No:2Şişli/ İSTANBUL ikamet eder.

MÜDAFİ

: **ALİ DENİZ CEYLAN**, İSTANBUL

Caferağa Mh. Dalga Sk. Vakıf Apt. No:14. K.3 D.4
Moda 34710 Kadıköy / İSTANBUL

TUTUKLAMA TARİHİ

: 02/09/2016 İstanbul 1. Sulh Ceza Hâkimliğinin
02/09/2016 tarih 2016/425 sayılı kararı

ŞÜPHELİ- 21

: **MUSTAFA ERKAN ACAR**, ÖMEROğlu SEVGİ'den olma, 30/03/1973 doğumlu, BURSA ili, MUDANYA ilçesi, HASANBEY köy/mahallesi, 6 cilt, 265 aile sıra no, 5 sıra no'da nüfusa kayıtlı Küçük Çamlıca Mah. Libadiye Cad. No:54/4Üsküdar/ İSTANBUL ikamet eder.

MÜDAFİ

: **DİLEK AYDIN SÖYLEMEZ**, İSTANBUL

Merkez Mh Abide-İ Hürriyet Cd Midilli Apt No:117
D:3 ... Şişli / İSTANBUL

TUTUKLAMA TARİHİ

: 29/07/2016 İstanbul 1. Sulh Ceza Hâkimliğinin
29/07/2016 tarih 2016/331 sayılı kararı

ŞÜPHELİ- 22

: **MUTLU ÇÖLGEÇEN**, İBRAHİMOğlu MERYEMANA'den olma, 27/10/1971 doğumlu, DENİZLİ ili, TAVAS ilçesi, YUKARIBOĞAZ köy/mahallesi, 51 cilt, 5 aile sıra no, 16 sıra no'da nüfusa kayıtlı Kamil Ocak Mah. Devran Sk. No:31 İç Kapı No:12Keçiören/ ANKARA ikamet eder.

MÜDAFİ

: **MAHMUT BEŞER**, İSTANBUL

Akşemsettin Mah. Sarı Abdullah Efendi
Sk. Soyata Apt. No:32 D:10 34000 Fatih / İSTANBUL

TUTUKLAMA TARİHİ

: 02/09/2016 İstanbul 1. Sulh Ceza Hâkimliğinin
02/09/2016 tarih 2016/425 sayılı kararı

ŞÜPHELİ- 23

: **OĞUZ USLUER**, RASİMOğlu ÜMMÜ'den olma, 10/05/1976 doğumlu, İZMİR ili, KONAK ilçesi,

GÜNGÖR köy/mahallesi, 40 cilt, 358 aile sıra no, 4 sıra no'da nüfusa kayıtlı Merkez/ İSTANBUL ikamet eder.

MÜDAFİİ : **ÖMER KAVILI, İSTANBUL**

F. Atabey Cad. 80 Büro İç Kapı 24-25 Üsküdar

TUTUKLAMA TARİHİ : 28/12/2016 İstanbul 4. Sulh Ceza Hâkimliğinin 28/12/2016 tarih 2016/599 sayılı kararı

ŞÜPHELİ- 24 :**SAİD SEFA, KUTBETTİNOğlu FATMA'den olma,** 02/08/1978 doğumlu, Muş ili, Malazgirt ilçesi, Karakoç köy/mahallesi, 44 cilt, 37 aile sıra no, 7 sıra no'da nüfusa kayıtlı Halide Edipadivar Mah Alaattin Elmas Sk Paşakonağı Apt No 6/26 Şişli/İstanbul

YAKALAMA KARAR TARİHİ : İstanbul 9. Sulh Ceza Hâkimliği 12/08/2016 2016/3901 D.İş sayılı karar

ŞÜPHELİ- 25 :**SEYİD KILIÇ, NEDİMOğlu MÜRÜVVET'den olma,** 25/05/1977 doğumlu, ÇANAKKALE ili, BAYRAMİÇ ilçesi, TÜRKMENLİ köy/mahallesi, 69 cilt, 119 aile sıra no, 14 sıra no'da nüfusa kayıtlı Prf. BülentTarcan CadEmek Apart No 23/7 GayrettepeŞişli/ İSTANBUL ikamet eder.

MÜDAFİİ : **SONGÜL KOZAT, İSTANBUL**

Tozkoparan Mah.General Ali Rıza Gürcan Cd.No:31 Kat:8 Daire :31 Metropol Center İş Merkezi Merter/İst. Güngören / İSTANBUL

TUTUKLAMA TARİHİ : 29/07/2016 İstanbul 1. Sulh Ceza Hâkimliğinin 29/07/2016 tarih 2016/334 sayılı kararı

ŞÜPHELİ- 26 : **26- UFUK ŞANLI, MEHMETOğlu SEMRA'den olma,** 03/08/1978 doğumlu, KASTAMONU ili, CİDE ilçesi, İLYASBEY köy/mahallesi, 43 cilt, 1 aile sıra no, 49 sıra no'da nüfusa kayıtlı Arabacı Beyazıt Mah. Şehit Turan Topal Sk. İpek Apt. No. 7/5 Kocamustafapaşa İSTANBUL ikamet eder.

MÜDAFİİ : **BİLGE YELOĞLU, ANKARA**

Kızılırmak Mah.1443.Cad.36/10 Çankaya Çankaya / ANKARA

TUTUKLAMA TARİHİ : 29/07/2016 İstanbul 1. Sulh Ceza Hâkimliğinin 29/07/2016 tarih 2016/333 sayılı kararı

ŞÜPHELİ- 27 :**ÜNAL TANIK, MEMETOğlu FATMA'den olma,** 01/02/1959 doğumlu, ADIYAMAN ili, GÖLBAŞI ilçesi, HARMANLI köy/mahallesi, 20 cilt, 118 aile sıra no, 16 sıra no'da nüfusa kayıtlı İslambey Mah. Balcı

Yokuşu Sk. No:6 İç Kapı No:2Eyüp/ İSTANBUL
ikamet eder.

YAKALAMA KARAR TARİHİ : İstanbul 9. Sulh Ceza Hâkimliği 12/08/2016 2016/3900
D.İş sayılı karar

ŞÜPHELİ- 28 :**YAKUP ÇETİN**, AHMETOğlu SADET'den olma,
08/09/1986 doğumlu, BİNGÖL ili, GENÇ ilçesi,
DOĞANEVLER köy/mahallesi, 25 cilt, 10 aile sıra no,
158 sıra no'da nüfusa kayıtlı Elmalıkent Mah. Arzu Sk.
No:30 İç Kapı No:2Ümraniye/ İSTANBUL

MÜDAFİİ : **MAHMUT BEŞER**, İSTANBUL
Akşemsettin Mah. Sarı Abdullah Efendi
Sk. Soyata Apt. No:32 D:10 34000 Fatih / İSTANBUL

TUTUKLAMA TARİHİ : 29/07/2016 İstanbul 1. Sulh Ceza Hâkimliğinin
29/07/2016 tarih 2016/331 sayılı kararı

ŞÜPHELİ- 29 :**YETKİN YILDIZ**, RAMAZANOğlu HATİCE'den
olma, 05/01/1982 doğumlu, AFYONKARAHİSAR ili,
EMİRDAĞ ilçesi, BADEMLİ köy/mahallesi, 26 cilt, 33
aile sıra no, 176 sıra no'da nüfusa kayıtlı Başak Mah.
Mevlana Celaleddini Rumi Cad. No:24D İç Kapı
No:25Başakşehir/ İSTANBUL ikamet eder.

MÜDAFİİ : **DİDEM DUNDAR**, İSTANBUL
İzzetpaşa Mah. Yeniyol Cad. No:40 D:1 Şişli Şişli /
İSTANBUL

TUTUKLAMA TARİHİ : 24/07/2016 İstanbul 2. Sulh Ceza Hâkimliğinin
24/07/2016 tarih 2016/233 sayılı kararı

SUÇLAR : Türkiye Cumhuriyeti Hükümetini Ortadan Kaldırmaya
veya Görevini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs Etme,
Silahlı Terör Örgütü Kurma ve Yönetme

SUÇ TARİHİ VE YERİ : 2016 İSTANBUL/null

SEVK MADDELERİ : **TCK 312/1, 314/1, 53, 54** (Şüpheli Said
SEFA için)
TCK 314/2, 53, 54 (Şüpheliler Abdullah KILIÇ,
Ahmet MEMİŞ, Ali AKKUŞ, Atilla TAŞ, BAYRAM
KAYA, Bülent CEYHAN, Bünyamin KÖSELİ, Cemal
Azmi KALYONCU, Cihan ACAR, Cuma ULUS, Davut
AYDIN, Emre SONCAN, Gökçe Fırat ÇULHAOĞLU,
Habib GÜLER, Halil İbrahim BALTA, Hanım Büşra
ERDAL, Hüseyin AYDIN, Muhammed Sait
KULOĞLU, Muhterem TANIK, Murat AKSOY,
MustafaErkan ACAR, Mutlu ÇÖLGEÇEN, Oğuz

USLUER, Seyid KILIÇ, Ufuk ŞANLI, Ünal TANIK,
Yakup ÇETİN, Yetkin YILDIZ için ayrı ayrı)

DELİLLER

: Açık Kaynak Taramaları, TMSF Kayıtları, Masak Raporu, BYLOCK sorgulamaları, Şüpheli İfadeleri, Tanık Beyanları, Arama Tutanakları, Dernek ve Vakıf kayıtları, HTS Dökümleri, Adli Sicil Kayıtları, Nüfus Kayıt Örnekleri, Adli Emanet Makbuzları ve soruşturma Evrakı Kapsamı

SORUŞTURMA EVRAKI İNCELENDİ:

SORUŞTURMANIN BAŞLAMASI:

Devlet hiyerarşisi dışında, abi ve ablalardan gelen talimatla hareket eden yargı ve emniyet içerisinde bir grup 17-25 Aralık 2013 günlerinde hukuk içinde hareket ediyormuş gibi görünerek haksız dinlemeler ve gözaltılar yapmıştır. Sonrasında bu eylemi yapanların meşru hükumeti devirme saiki ile hareket ettiğinin tespit edilmesi üzerine devlet tarafından yapılan müdahale sonucu eylem amacına ulaşamamıştır. Meşru hükumeti devirme operasyonu yapan grup üyeleri ile ilgili adli ve idari soruşturmalar başlayınca bu grubun silahlı terör örgütü olduğu tespiti yapılmış adına **Fetullahçı Terör Örgütü/Paralel Devlet Yapılanması (FETÖ/PDY)** denmiştir. Örgüt ile ilgili soruşturmalar derinleştikçe örgütün devlet içerisinde hemen hemen her alanda olduğu gibi sosyal medya alanında da yapılanıp "fuatavni" gibi hesaplar üzerinden örgüt amacı doğrultusunda algı faaliyetlerinde bulunduğu tespit edilmiştir. Bu hesap ile ilgili soruşturmaya başlanılmış olup ilerleyen süreçte örgütün bu ve benzeri hesaplar üzerinden amacı doğrultusunda paylaşımlar yaptığı, sonrasında bu paylaşımların dedikodu - fısıltı - sohbet - asılsız ihbar vb yöntemler ile topluma duyurduğu son olarak da örgütün basın-yayın organları aracılığı ile geniş halk kitlelerine örgüt söylemlerini ilettiği anlaşılmıştır. Nihayetinde hem sosyal medyadan, hem toplum içinde sohbetlerden hem de bazı basın yayın organlarından örgütün algı operasyonlarına maruz kalan bireylerde kafa karışıklığı oluşmuş ve bireyler örgütün yaptığı operasyonlara tepki veremez hale getirilmiştir. Medya kullanılarak oluşturulan bu ortamdan yararlanan icracı örgüt mensupları ise hiçbir ciddi tepki ile karşılaşmaksızın örgüt adına operasyonlarını yapabilmektedir. Soruşturma, örgütün karapropaganda da kullandığı sosyal medya hesabının tespitine yönelik başlamış ise de yukarıdaki tespitler sonrası genişletilmiştir.

ÖRGÜTÜN KURULUŞU:

Erzurum-Pasinler-Korucuk köyü nüfusuna kayıtlı Ramiz ve Rabia oğlu 27.04.1941 doğumlu Fetullah GÜLEN, 1958 yılından itibaren çeşitli illerde imam ve vaiz olarak görev yapmıştır. 1970'li yıllara kadar Yeni Asya Grubu içerisinde yer alan Fetullah GÜLEN, bu tarihten sonra İzmir Kestanepazarı Kuran Kursu'nda görev yaptığı dönemde, çevresinde

bulunan arkadaşları ile dini motifleri de kullanmak suretiyle örgütünün çekirdek kadrosunu oluşturup müstakil hareket etmeye başlamış, faaliyetlerini daha ziyade 13-18 yaş grubundaki öğrenci ve genç kesim üzerinde yoğunlaştırarak vaaz kasetleri, sohbet toplantıları ve yaz kamplarıyla görüşlerini ulaştırdığı sempatican grubu ile kendi adı ile anılan örgütünü kurmuştur. Kurulmuş olan bu örgüt zamanla, sanki insanlara dini tebliğ ediyormuş gibi davranıp Türkiye'nin her yerine yaygınlaşmış, hiyerarşik bir sistem dahilinde liderin atadığı üyeler vasıtasıyla yönetilmiş, Türkiye'deki gerek personel gerekse ekonomik olarak büyümesini belli bir noktaya getirdikten sonra devletin içerisine sızdırmış olduğu yöneticileri vasıtasıyla dünyanın bir çok ülkesinde okullar açmış, bu aşamadan sonra dini bir cemaat görünümü vermesine rağmen bu amacının dışına çıkarak şirket ve holdingler kurmak suretiyle ticari faaliyetlerde bulunmuş, dini duyguları kullanarak insanlardan topladığı yardım paralarını kurmuş olduğu ticari şirketlerde değerlendirmiş ve bu şekilde hem insan kaynağıhemde ekonomik anlamda Türkiye'de ve dünyada belli bir seviyeye ulaşmıştır.

Örgütün kuruluşundan itibaren yapılanmasına bakıldığında, lider ve yanındaki çevre tarafından idare edilen, tabana doğru yayılan, ev abiliğinden kainat imamlığına kadar uzanan her tabakada yöneticileri ve üyelerinin olduğu görülmüştür. Tebeden tabana doğru emir ve talimat ilişkisi mevcuttur. Devlet kurumlarının muhtelif tarihlerdeki raporlarında, bu örgütsel yapının hiyerarşik durumu dönemsel olarak ortaya konulmuştur. Bu raporlara göre Fethullah GÜLEN lider olup örgüt içinde "Kâinat İmamı" ve "Mehdi" olarak kabul edilir. Liderin dışında Danışman Kadrosu, Kıta İmamları, Ülke İmamları, Bölge imamları, İl imamları, İlçe İmamları, Esnaf imamları, Semt İmamları, Ev İmamları şeklinde örgütlenip tabana yayılmıştır. Örgüt devlete paralel bir yapılanma içerisine girdiği için, devlette mevcut Anayasal veya Yasal kurumların da imamları vardır. Bu imamlar kurum içerisinden veya dışarıdan olabilmekte ve örgüt hiyerarşisi içinde kendi üstüne bağlı faaliyet göstermektedir. Cumhuriyet Başsavcılığımızın 2014/39856 soruşturma numaralı dosyasında ifade veren gizli tanık Arif'in bağlı bulunduğu örgüt üyesi imam, 30/11/2015 tarihinde seçimler yapıldıktan sonra, örgüt üyelerini toplayarak, onlara hitaben; ***"Bizim mensuplarımıza birileri sövse de sizde onlarla beraber sövün "kandırıldık" deyin. Devlette deşifre olmamış arkadaşlarımız var. Onlar ile irtibatı kesin. Zaten o arkadaşlarımız sürekli cemaate sövüp deşifre olmayarak devlet içerisinde kalıyorlar. Şu anda cemaatin izlediği yol budur. İkinci bir emre kadar, cemaat düşmanı olarak gözükmeniz gerekiyor, ümitsizliğe hiç düşmeyin..., uyuyan hücrelerimiz var. Zamanı geldiğinde onlar harekete geçecekler. Y.. kendisini en güçlü hissettiği anda bu mensuplarımızca yıkılacaktır. Ancak bu en son çare olarak kullanılacaktır."*** dediğini aktarmıştır. Bu ifadeden anlaşılacağı üzere, FETÖ terör örgütü üyeleri Fetullah GÜLEN ve örgüt yöneticilerinin emirleriyle kripto şekildehareket etmektedirler.

FETÖ örgüt disiplini bakımından hiç bir terör örgütü ile mukayese edilemeyecek şekilde ilerdedir. Disiplin örgütte itaat olarak isimlendirilir. Örgüte liderine veya abiye itaat kültürü üyelere verilir ve liderin emrinde ölümüne inanan kişiler oluşturulur. Mesela abi sadakatin belirlenmesi için boşanma istemişse örgüt üyesi tereddüt etmeden boşanır ve yeniden örgütün istediği kişiyle evlenir. Amaç örgüte göre kutsal olduğu için ve ucunda da cennet var olduğundan tereddütsüz bu gerçekleştirilir. Kamu kurumlarında örgütün yerleştirdiği kimseler resmi sorumluluklarını gölgeleyen ve daha üstün bir aidiyet hissettikleri imam emrine göre hareket etmektedirler. Örgüt emri ile devletin talimatı çakıştığında örgüt mensupları, devletin talimatlarına göre değil örgüt abisinin emrine uygun davranmaktadır.

FETÖ, 1965 yılından başlayarak adım adım amacını gerçekleştirmek üzere örgütlenen bir yapıdır. Örgüt Mülkiye, Yargı, TSK ve Emniyet birimleri bünyesine sızarak, 'güvenlik

bürokrasisi' ve 'istihbarat' alanında bir ağ oluşturma yoluna gitmiştir. Her örgüt mensubu bulunduğu konumda arkadaşları veya ortamı hakkında bilgi toplayıp örgüt hiyerarşisi içinde üstüne iletmektedir. Toplanan bu bilgiler değerlendirilip örgüte mesafeli duran veya ele geçirilmesi gerekli stratejik görevdeki bürokratlar hedef haline getirilmekte, sonrasında imzasız mektup veya e-posta ile hedef kişi itibarsızlaştırılıp hakkında soruşturmalar açılmakta, nihayetinde tasfiye olan hedef kişi yerine bir örgüt mensubu yerleştirilmektedir. **Örgüt özellikle yasadışı dinlemeler esnasında elde ettiği ses kayıtlarını medya organları vasıtasıyla iddia şeklinde kamuoyuna ana hatları ile duyurmakta, ülke genelinde tartışılır hale gelen iddiaların özel bir kurgu ile sunumunu yapmakta ve hükümet aleyhine tepkiselliğin artırılmasını, devlet kurumları ve bürokrasinin yıpratılmasını sağlamaktadır. Örgüt üyeleri sözde abi olarak kabul ettikleri üst örgüt üyelerinden aldıkları talimatla hedefe koydukları kişileri veya kurumları önce dedikodu yöntemi ile toplum içerisinde itibarsızlaştırmakta, sonrasında hedef kişi veya kurum ile ilgili sistemli şekilde örgütün medya organlarında peyderpey haber yapılarak toplumda algı oluşturulmakta, nihayetinde örgütün kamuya sızmış üyeleri vasıtası ile hazır olan kamuoyu tepkisi de engellenerek operasyon yapılmaktadır. Bu şekilde amaca ulaşarak hedefteki kişi yada kurum etkisiz hale getirilmektedir.** Ergenekon soruşturmaları döneminde örgüt tarafından tasfiyesi planlanan askeri personel, 17/25 Aralık sözde yolsuzluk operasyonları süreci ve bazı üst düzey kamu görevlilerinin muta nikahı ile yaşayıp İran ajanı olduğu dedikodular ile ilgili örgüt medyasındaki haberler ve devamındaki operasyonlar incelendiğinde örgütün devamlılığının zaruri olduğu anlaşılmaktadır. FETÖ, elindeki kadrolaşmış insan kaynağı ve örgütlenme modeli ile devlet içinde ulaştığı güç nedeniyle amacını gerçekleştirmeye elverişli araçlara sahiptir. Örgüt kadrolarını kullanarak devlete ait silah araç ve gereci amacı için kullanabildiğinden ayrıca araç bulundurmamaktadır. Örgüt imamının basit bir talimatı ile devlet imkanları örgütün amacına uygun kullanılabilir. Örgütün amacı doğrultusunda istihbarat ağı, medya organları, kamu imkanlarını kullanan mensupları ve mali kaynakları hep birlikte ele alındığında örgütün amacına ulaşmak için hertürlü elverişli araçlara sahip olduğu anlaşılmaktadır.

ÖRGÜTÜN AMACI:

FETÖ, herhangi bir siyasi parti olmadan ve siyasi hiç bir sorumluluk üstlenmeden bütün devleti yönetme amacına yönelik faaliyet göstermiştir. Devlet görünüşte demokratik, gerçekte ise cemaatin oluşturduğu, siyasi teşkilat tarafından 'muhterem hocasının' emirlerine göre idare edilen bir yapıya dönüşecektir. Devlet içerisinde kadrolaşılması, mensuplarının koşulsuz itaat ederek devlet yapılanması dışında 'örgütteki üstü abi-ablalarının' emrini yerine getirmesi, yargı-ordu-emniyet-jandarma içinde hakim güç durumuna gelmeye çalışılması, kadrolaşan mensuplarının örgüt iradesi doğrultusunda ulusal ve uluslararası sonuçları olan operasyonlar yapması hususları dikkate alınarak, örgütün amacının **Cumhuriyetin ve Devletin niteliklerini fiilen değiştirilip yerine hiçbir risk ve sorumluluk almayan örgüt lideri ve ona bağlı yöneticileri tarafından kukla hükümetler vasıtası ile idare edilen bir yapı kurmak olduğu açıkça görülebilir.** Örgüt lideri Fetullah GÜLEN'in yapmış olduğu *"arkadaşlarımızın mevcudiyeti, İslam'ın geleceği adına bu işin garantisidir. Bu açıdan adliyede, mülkiyede veya başka bir hayati müessesede bizim arkadaşlarımızın mevcudiyeti, öyle fer'i mecburiyetler şeklinde ele alınıp değerlendirilmemelidir. Yani gelecek adına bizim o*

ünitelerde garantimizdir. İstikbale yürümek için sistemin püf noktalarını keşfedin." ; "... firavunlar çağını yaşıyor. Toprak firavun bitirmek için pek münbit. Böyle bir dönemde tam özümüzü bulacağımız kıvama erecek ana kadar, dünyayı sırtımıza alıp taşıyabilecek güce ulaşacağımız ana kadar, o kuvveti temsil edeceğimiz şeyler elimizde olacağı ana kadar, Türkiye’de ki devlet yapısı ölçüsüne göre, bütün Anayasal müesseselerde ki güç ve kuvveti cephemize çekeceğimiz ana kadar, her adım erken sayılır. Her adım 20 günü doldurmadan yumurtayı kırma gibi bir şeydir.....buyuz, sesimiz soluğumuz bu. Bunca kalabalık içinde, ben bu duygu düşüncemi sözde mahremce anlattım. Ama sizin mahremiyete sadık, mahremiyet hususunda hassas duygularınıza sığınarak anlattım. Biliyorum ki, elinizdeki meyve suları boş kutularını dışarı çıkarken bir çöp kutusuna attığınız gibi, bu düşünceleri de açık olma yanılla çöp kutusuna atıp geçeceksiniz. Arz edebildim mi? Evet, sırın senin esirindir. Söylerseniz siz esir olursunuz..." şeklindeki konuşmalardan da örgütün amacını açıkça anlamak mümkündür. Örgüt bu amacına ulaşmak için uzun yıllar devlet içerisine sızıp ince ince hep başka minvalleri sorumlu göstererek operasyonlar yapmış, kendine güven sorunu kalmayınca da açıktan kendi mensupları ile gerekirse kumpas kurma yolunu da seçerek hiçbir ahlaki değer taşımadanErgenekon, Balyoz,Poyrazköy, İzmir Askeri Casusluk, Taşhiye, Selam Tevhid, MİT Tırları ve 17-25 Aralık gibi soruşturmalara girişmiştir. Nihayetinde Türk Halkının demokrasinin yanında saf tutması ve örgüt mensubu olmayan gerçek kamu görevlilerinin olağanüstü gayreti sonucunda başarıya ulaşamayan 15 Temmuz 2016 tarihli Darbe Kalkışmasında bulunmuş, 250'ye yakın vatandaşımızı şehit edip ve binlerce vatandaşımızı da yaralamıştır.

ÖRGÜTÜN FAALİYET YÖNTEMİ:

FETÖ insan kaynağı bakımından küçük yaştaki çocukları devşirmekte işe başlamaktadır. Örgüte kazandırılmak istenen asıl hedef kitledindar - muhafazakâr toplum kitlelerine mensup zeki ve çalışkan öğrencilerdir. Zeki ve çalışkan öğrenciler seçilerek hem sınavların kazanılması, hem ele geçirilmesi hedeflenen devlet kadrolarında daha rahat sızılması, hem de bu öğrencilerin başarılarının örgüte mal edilmesi suretiyle reklamının yapılarak yeni nitelikli öğrencilerin örgütün eğitim kurumlarına çekilmesi sağlanmaktadır. Örgüt tarafından ilk ve orta öğretim kademelerindeki devlet okullarında bilinçli bir şekilde yerleştirilmiş öğretmenleri ve okul müdürleri ile bu okullarda eğitim gören örgüt mensuplarının çocukları vasıtasıyla bağlantı kurulan öğrenciler ile dershanelerin yaptığı deneme ve seviye tespit sınavları bahane edilip hedef öğrenci kitlesi somutlaştırılmaktadır. Seçilen hedefle doğal gerekçesi bulunarak ilk temas sağlandıktan sonra, örgütün görevlendirdiği kişi rehberliğinde geziler, piknikler, güzel ve nezih mekânlarda yemek ısmarlamalar, birlikte spor aktiviteleri, sosyal ve kültürel aktiviteler, maddi yardım yapılması gibi yöntemlerle hedef öğrencinin örgüt dışında sosyal çevresinin kalmaması sağlanmakta ve hedef iyice tanınmaktadır. **Örgüt lideri hedefi tanımanın önemini “Muhatabımızın inanç ve kültür seviyesini çok iyi bilmemiz gereklidir. Mesela ona açıp okuyacağımız Kuran dahi olsa, eğer onu ürkütüp kaçırarak ve bir daha bize yaklaşmayacaksa, o esnada Kuran dahi okunmamalıdır.(...) bazen bu ayarlama yapılmadığından irşat namına söylenenler onlarda öyle bir reaksiyona sebep olur ki, daha sonra münasebetini bulup anlatmamız da artık fayda etmez.” şeklinde sözlerle vurgulamıştır.** Başlangıçta örgüttarafından planlı bir şekilde amaç gizlenerek takıyye ve tedbir uygulanmakta, henüz idrak ve kendini savunma yeteneği gelişmemiş olan ve küçük yaşta temasa geçilen hedef şahıslar kandırılarak ve ikna edilerek

beyin yıkama aşamasına geçilmektedir. Sonrasında örgütün ağına takılan hedef öğrenciler öncelikle ders çalışmak bahanesiyle “*Işık Evi*” olarak adlandırılan evlere davet edilmektedir. Işık evleri, ham olarak gelen hedefi örgüt elemanına dönüştürmek ve örgütün ideolojisi ile öğretilerini empoze etmek için kullanılmaktadır. Işık evleri, şeffaflıktan uzak, gizli, denetimsiz, kontrolsüz ve bilinmeyen yerler olup örgüt ideolojisi doğrultusunda bireysel dönüşümlerinin gerçekleştirildiği ve “*tek tip kişiliklerin*” oluşturulduğu yerlerdir. Örgüt lideri Işık Evleri ile ilgili “*Bu evlere şarj evleri denebilir. Bu evlerde planlar, projeler üretilir, (...) ve bu evlerde yetişen adamlar dünyanın fethine açılırlar, (...) insanların gönüllerine girmeye çalışırlar. Bu evler bir doldurma ve boşaltma yerleridir; insanlar burada dolar ve sonra gider boşluklara boşalırlar, boşalmış sinelere, (...) yolsuz, yöntemsiz, sağa sola değişik cazibe merkezlerine göre gelip giden şabloncu nesilleri mamur hale getirmek, donatmak için adeta tezgah gibi işler bu evler; bir medrese gibi işler, bir mektep gibi işler; hususi ile her şeyin kapandığı bütün kapılara kilit vurulduğu bir dönemde bu evler geçmişte olan misyonlarından daha büyük misyon yüklenirler, çünkü geçmişte bu evlerin yaptığı vazifelerin bazılarını medrese yapar, bazılarını zaviye yapar. Bu evler sizin bildiğiniz gibi öyle minaresi olan, ezan okunduğu zaman herkesin içine gittiği malum evler değildir, meçhul ev, kelime karakteristik olarak seçilmiştir, belirsiz evlerdir, (...) belirsiz evler, bir kere zaman itibariyle ne zaman ortaya çıkacakları belirsizdir bunların.*” diyerek bu evlerin fonksiyonunu anlatmıştır. Işık evlerinde, örgüt üyesi ‘*abiler*’ ile sorumluluğu altındaki gençler arasında çok sıkı bağlar oluşturulmaktadır. Öğrencilere, cemaat içinde bulunmanın rahmet olduğu, birlikte hareket edilmesi gerektiği, başta eğitim olmak üzere her türlü ihtiyacının karşılanacağı, ‘*Hizmetin*’ kanatları altına girmekle gelecek kaygılarının ortadan kalktığı, artık devlete veya özel sektöre yerleştirilerek kariyer ve iş imkânlarının sağlanacağı, şayet devlet içerisinde hizmet adına bulunmaktan ötürü başına bir şey gelirse özel sektörde de yaygın iş imkânlarının bulunduğu ve asla mağdur edilmeyeceği anlatılmaktadır. **Beş-on yıl gibi uzun süre devam eden ışık evleri aşamasından sonra ‘hizmetle’ bağlantısı kurulan gençlerin örgüt elemanı olması amacıyla “militan kimlik” inşası aşamasına geçilmektedir.** Bu evlerde kalan çocuk ve gençlere, her türlü sorunlarında yardım edilir, güvenleri kazanılır ve sistemli olarak kendi sosyal çevrelerinden çıkarılıp örgüt gönüllüsü haline getirilir. Bu süreçte abiler-ablalar ile hedef şahıs arasında duygusal bağlar kurulup örgütün dünya görüşü bu duygusal bağlar üzerine tesis edilir. Sonuç olarak duygusal bağlılıkla birlikte hedef şahısların bireysel dönüşümleri başlamakta, bireysellik ortadan kaldırılarak Fetullah Gülen’in ‘*hizmet erleri, muhabbet fedaileri, ışık süvarileri*’ gibi militarist çağrışımlara sahip tek tip kişilikten oluşan makbul insan tarzı şekillendirilmektedir.

Yeterince kimliği şekillenen hedef şahsa, görev ve sorumluluk verilerek örgüte bağlılıklarını ‘adanmış ruh’ seviyesine yükseltmesi aşamasına geçilir. Hedef şahıs aldığı sorumluluk gereği zamanını, enerjisini ve maddi gücünü ‘*Hizmete*’ adayarak canından ve malından feragatte bulunur. Bu yöntemle çaba harcanan, ter akıtılan ve emek sarf edilen bir şey değerlidir ilkesiyle hareket edilerek, hedefe ‘*Hizmet*’ değerlidir algısını yerleştirilir. **Ayrıca sürekli çeşitli görevler verilmek suretiyle bir yandan itaat ve teslimiyet kültürü yerleştirilir, diğer bir yandan ise hedefin özgüveni artırılır ve başarının hazzı yaşatılır.** Zamanı geldiğinde hedef aynı eğitimden geçmiş karşı cinsle evlendirilip kalıcı taban oluşturulur. Böylece hedef çocuk ve gençlerin oluşan olumlu psikolojisinden de istifade edilerek gelecekte her şeyinden faydalanılır.

Sonuç olarak Fetullah Gülen’in fikirleri doğrultusunda yetiştirilen, canıyla, malıyla

kendisini 'hizmete' adayan, örgütün hedeflerinin gerçekleşmesi uğruna kendini feda eden, üstlerden gelen emirleri asla sorgulamayan, verilen görevi harfiyen yerine getirmeye çalışan, hizmet dışında bir dünyanın cehennem olduğuna inanan, örgüt mensuplarının asla hata yapmayacağını düşünen, neyle itham edilirse edilsin dava arkadaşlarının aleyhindeki beyanlara asla inanmayan ve ne olursa olsun arkadaşlarını savunup örgütle birlikte hareket eden tek tip kişiliği sahip örgüt mensubu bireyler oluşur.

Oluşan bu topluluk bireyleri artık Fetullah Gülen'in kutsal misyonunu gerçekleştirecek seçilmiş kutsal ordusunun neferleri olarak kendilerini görmeye başlamıştır. Bu neferler hem devlete sızarak tabandan başlayarak tepeyi kuşatacak hem de özel sektöre yayılarak kamu ve toplumsal gücü FETÖ adına yönetecek ve örgüt liderinin hayallerini gerçekleştirecektir. Devlete yerleştirilen bu kadroların yönetim ve yönlendirme ağına hükmederek önceliği sisteme sahip olmaya vermeleri gerektiğini düşünen Fetullah Gülen, bu yüzden örgüt elemanlarının zarar görmeden terfi etmelerini, yükselmelerini istemektedir. Fethullah Gülen'in, *"Öyleyse bu sistemin püf noktalarını bilmeleri lazım, keşfetmeleri lazım hava boşluğu gibi. (...) ister Adliye de ister Mülkiye de arkadaşlarımızın gittikleri yerlerde daha rahat iş yapmaları tutunmaları, kaymakam iseler Vali olmaları, sıradan bir Hakim iseler takdir toplayan bir hakim olmaları."* ; *"Hatta mesleklerini aksatmamak, mesleklerini İcra etmenin yanı başında kabilse arkadaşlarımız değişik sahalarda kariyer yapmaları, birer mastır yapmaları, icabında doktora yapmaları dıştan da olabilir, hakimlik yaparken de olabilir. Mesleklerinde başarı elde etme, bu da keyfiyetin diğer bir bududur."* şeklindeki vaazları bunu teyit eder mahiyettedir.

Tabandan yetiştirilen bu 'adanmış ruh' psikolojisindeki mensup profili dışında örgüt amacına uygun kullanabileceği yetişkin bireylere de el atmıştır. Burada *hedef kitleyi* örgüt kurduğu istihbarat ağı ile belirlemektedir. Ankara C.Başsavcılığı çatı soruşturmasında ifade veren tanık Mahmut KARIMIŞ 1995 yılından itibaren örgütün illegal bilgileri arşivlediğini anlatmıştır. Yasadışı adli ve önleme dinlemeleri, gelişmiş cihazlarla yapılan teknik takip, telefon ve ortam dinleme kayıtları, kamu personeline yönelik fişlemeler, BİLGEM'deki kadroları sayesinde üst düzey siyasi ve bürokratlarca kullanılan kriptolu telefonların dinlenilmesi, üst amirlerinin çalışma odalarına "böcek" tabir edilen dinleme cihazları yerleştirilmesi, örgüt içerisindeki "abilik" ve "ablalık" müessesesi sayesinde temas kurulan gençlerin ailelerinin dini, siyasi, ekonomik, etnik köken vb. durumları hakkında bilgi toplanması ve kamu kurumlarında çalışan örgüt üyelerinin mesai arkadaşları hakkında not tutmaları örgütün başlıca istihbarat kaynaklarıdır. Örgüt üyeleri temas kurdukları insanların kendilerinden olup olmadıkları, örgüte bakış açıları, irtibat bilgileri, sahip oldukları malvarlıkları, dini ve etnik kökenleri, kişisel zaafiyetleri vb. konularda bilgiler toplayıp periyodik olarak sorumlu imamlara vermektedir. Her bir sorumlunun, sorumluluğu altındaki birime ya da alana ait bilgileri toplayıp bir üstüne göndermesiyle oluşan kayıtlar periyodik olarak örgütün arşivine eklenmektedir. **Örgüt yöneticileri tarafından, toplanan istihbari bilgiler değerlendirilerek hedef belirlenmektedir.** Bu aşamadan sonra dini sohbet, meslek dayanışması, kahvaltı, akşam yemeği, kişisel ve sosyal ilişkiler devreye girerek hedef ile irtibat güçlendirilmektedir. Burada başlangıçta dini hassasiyetler ve ekonomik gerekçeler çok yoğun kullanılmakta olup sosyal etkinliklerle hedefin zamanını örgütle irtibatlı geçirmesi sağlanmakta, ilerleyen süreçte önce maddi bağlılık sağlanıp sonrasında gruplar oluşturulmaktadır. Gruplar oluşturulurken hedeflerin örgüte bağlılık derecesi, maddi durumları, işgal alanları, kişisel zaafiyetleri vb kriterler dikkate alınmaktadır. İlerleyen

süreçte örgüt amacı doğrultusunda kullanılacak hedeflere bulunduğu grubun belirlenen kriterlerine göre toplantı konuları seçilmektedir. İster küçük yaştan itibaren örgüt eğitime tabi olsun ister sonradan hedef haline gelsin örgüt ile irtibat kuran her kişiden durumuna göre bazen maddi destek sağlama, bazen insan devşirme, bazen nüfuzunu kullanma vb şekillerde faydalanılmaktadır. Hedefler hakkında toplanan istihbarat ve ilerleyen süreç sonunda örgüte bağlılığı konusunda şüphe edilmeyen örgüt üyeleri ile yeni sohbet grubu adı altında hücrel yapılanmalar oluşturulmaya başlanır.

Yine örgütün benzer şekilde küresel faaliyetlerinin de olduğu ve insan kaynağı bakımından özellikle eğitim alanını uluslararası arenada da kullandığı bilinmektedir.

Her ne şekilde olursa olsun örgüte kazandırılmış hedefler, bulunduğu konuma göre hücrel toplantılar içinde yer alır. Bu örgüt stratejisi doğrultusunda askeriye, emniyet, yargı birimlerindeki gibi mahrem birimler olabileceği gibi eğitim alanındaki gibi açık birimler de olabilir. Hücre yapılanmasında da bir hiyerarşi mevcuttur. Örgüt yöneticileri, örgütü kontrol amaçlı alt birimlerde oluşturdukları hücrel yapılanmalar vasıtası ile örgüt dayanışması, örgüt içi disiplinin sağlanması, talimatların alt birimlere ulaşması, örgütün günlük olaylar karşısında geliştireceği tavrın tespit edilmesi ve alınan kararların tebliği amacını taşımaktadır. **Örgüt toplantılarına yalnızca hücre içindeki kimseler katılabilir. Örgüte ne kadar bağlı olursa olsun bir başka hücreden hiç kimse diğer hücrede yapılan toplantıya katılamaz. Örgütün genel felsefesine uygun olarak herkes bilmesi gerektiği kadarını bilmeli ve hiç kimse daha fazlasını bilmemelidir.** Bu nedenle deşifre olmayı önlemek için her hücre kendi arkadaşlarını bilmektedir. Aynı yerde görev yapan iki kişi farklı hücrelerde olduğu için birbiri hakkında bilgiye sahip değildir. Toplantıya başkanlık eden üst sorumlu ise merkez yönetiminden gelen talimatları alt sorumlulara aktarmaktadır. Alınan bu talimatlar sorumlular tarafından kısa notlar halinde kaleme alınarak gereği yapılırca imha edilmektedir. Örgüt büyüüp devleti kontrol altına alma çalışmalarına başladıktan sonra bu talimatlar yazılı metin olarak gelmeye başlamıştır. Gelen talimatlar toplantıya katılan sorumluların sayısı kadar çoğaltılıp dağıtılmaktadır. Bu yazılı metinler de genel itibarı ile iş bittikten sonra imha edilmektedir. Periyodik toplantılarda gizliliğe dikkat edilerek bire bir bilgi alışverişinde bulunmaktadır. Kurumlar arasında iletişim ihtiyacı olduğunda sorumlu sivil imama bilgi verilerek iletişim gerçekleştirilmektedir. Toplantı ve sohbet programları esnasında gizlilik kurallarına riayet edilmekte ve mekâna tek tek girilmektedir. **Mümkün olduğu kadar dikkat çekmeyecek davranışlar sergilenmekte, toplantı odasına girerken telefonlar kapatılıp bataryalar çıkarılmaktadır. Tedbir olarak bu toplantılara örgüt mensupları cep telefonlarını yanlarına almadan katılmaktadır.** Farklı meslek grupları için farklı toplantı ortamları vardır. Böylece hücre yapılanması biçimindeki farklı meslek gruplarının birbirlerini tanımaları engellenmektedir. Gizliliği sağlamak için birbirlerini tanımayan kişilerin katıldıkları toplantılarda ise şahısların kendi aralarında konuşmaları, isim, ne iş yaptığı gibi birbirlerine soru sormaları yasaklanmıştır. Böylece toplantıya katılanların birbirlerini "abi, hoca vb." isimlerle çağırılmaları sağlanmaktadır. Bir sonraki toplantının nerede yapılacağı bir önceki toplantıda kararlaştırılmakta ve toplantı yeri hakkında bir daha konuşulmamaktadır. Toplantı yeri çok acil bir durum olursa değiştirilmektedir. Toplantıya başkanlık eden imam, üst imamdan gelen emirleri katılanlara aktarmakta, katılanlarca icra edilen faaliyetler de imama aktarılmakta ve rapor olarak üst imama ulaştırılmaktadır. **Örgütün toplantılarına katılanlar, korkutulup, metafizik gerilim altında tutularak örgütsel bağlılık korunmaktadır. Örgüt toplantılarında bağlılığını korunması ve üyelerin bilenmiş olarak**

göreve hazırlanması için örgüt lider ve üyelerinin yaşadığı olağanüstü olaylar varmış gibi hikayeciklerde bu toplantılar da aktarılmaktadır. Son dönemlerde örgütün sempaticon konumundaki alt tabakasının katıldığı toplantılarda mevcut hükümet aleyhine bizzat Fetullah Gülen tarafından söylenen bedduaların videoları izlettirilmektedir. Yakın zamanda Sayın Cumhurbaşkanının öleceği söylenerek özellikle örgüte ait okullarda öğrencilere dağıtılan duaların günlük olarak tekrar edilmesi istenmiştir. Bu toplantılarda, toplantıyı düzenleyen sorumlu şahıslar tarafından, örgüt içerisinde güven sağlayan elemanlara paralarının bereketlenmesi için **Fetullah Gülen'in okuduğu söylenilen bir (1) ABD Doları verilmiştir. Örgüte yönelik yapılan operasyonlarda gözaltına alınan bazı şüphelilerin üzerinden de bir dolar çıkmıştır. Örgüt bahsedilen faaliyetlerini asıl olarak yüz yüze sohbetlerde üyelerine aktarmakla birlikte haberleşme ihtiyacı olduğunda da canlı kurye kullanma, Kriptolu İp Hattı kullanma ve "Skype, Tango, Kakao, Talk, Viber, Line, WhatsApp, Acrobats, Softphone, Bylock" vb. şifreli programları kullanma gibi yöntemleri seçmiştir.** Bylock programı ile ilgili devletin yetkili birimlerince yapılan çalışma sonucu pek çok örgüt mensubu belirlenmiş ve yapılan soruşturmalarda sadece örgüt üyelerine şifreli yüklenebildiği yönünde ifadelere rastlanılmıştır. *(Bylock programı şifreleme sistemi ile kurulmakta olup ancak örgüt içerisindeki başka bir kullanıcı tarafından şifre onaylandığında aktif olabilmektedir.)*

Yukarıdaki açıklandığı üzere sadece verilen talimata göre hareket edip bilmesi gerektiği kadarını bilen, fazlasından haberdar olmayan, verilen görevi yerine getiren, sorgulamayan, örgüt tarafından sorgulamasına da imkan tanınmayan üyelerin yasa dışı veya yasal kılıf altında topladığı bilgiler hücresele toplantılarla üst sorumlulara aktarılmakta, bu bilgiler yukarıda harmanlanıp değerlendirilmekte, tekrar talimat olarak alt birimlere dönmektedir. Alt birimlerde bulunduğu konuma görededikodu yayarak, sahte ihbarlarda bulunarak, basın-yayın ve sosyal medyada haber yaparak, kamuoyu oluşturarak, maddi destek sağlayarak, adli-idari soruşturmalar yaparak veya kolluk gücünü kullanarak operasyon yapmakta böylece örgüt hedefine ulaşmaktadır.

*Konya İl Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık ve Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü ekiplerince yapılan soruşturma kapsamında, 30 Temmuz 2016 tarihli Konya haberde çıkan "İtirafçılar FETÖ'nün nasıl yapılandığını anlattı " başlıklı örgüt içinde yıllarca çeşitli pozisyonlarda görev yapan ve itirafçı A.K'nin ifadesine göre"yurt dışına gidecek öğrencilere, "Sigara içiyor musun?", "Namaz kılıyor musun?", "Fetullah Gülen'i tanıyor musun?", "Kaç eserini okudun?", "Üniversiteyi okuduktan sonra okuduğun ülkede kalıp cemaate hizmet eder misin?" gibi sorular yöneltildiği, bu esnada Telefon, batarya ve sim kartların balkona bırakıldığı, kaldığı ev abisinin namaz ve dini bilgi konularında çok zayıf olduğu, evde hiç Kur'an okunmadığı, hadis ve benzeri dini konuların konuşulmadığı, varsa yoksa Fetullah Gülen kitapları ve sohbet CD'lerinin olduğu, bol bol cemaate ait dergi ve gazetelerin okunduğu, buradakilerin söyledikleriyle yaptıklarının birbiriyle uyuşmadığını, Konya'da FETÖ'nün evinde kalan öğrenci grubuna "Kon kon" olarak hitap edildiğini, **Ahmet Çakılcı isimli kişinin de gruba "model" olduğunu, Çakılcı'nın 2-3 günde bir eve geldiğini ve yanında polislik ve askeri okullar sınavına girecek 5-6 kişiyi getirerek, grup halinde görüşmeler yaptıklarını, bunun yanı sıra söz konusu kişinin kentteki en önemli iş adamlarına sohbetler düzenleyip, FETÖ'ye "burs, himmet, kurban, bağış" gibi isimler altında yardımlar topladığını, özel görüşme olduğu zaman telefonlar, bataryalar ve sim kartlar poşetlerin içinde balkona bırakıldığını, bu şekilde cemaatin çok önem verdiği tedbir ve gizliliğin ön planda***

tutulduğunu, kamufle olmak için namaz kılmalarının istenmediğini, çay vermek için girdiği özel odada öğrencilerle yapılan bazı konuşmalara şahit olduğunu, bu odada Ahmet abinin görüşme yaptığı öğrencilere, **'Sizin asker olmanız lazım. Bugünden itibaren Sabah Dershanesi'ni bırakacaksınız. Askeriye ve polis içerisinde çok hain var. Sizin gibi dindar ve bizden olan insanların buralarda olması lazım. Hainlerin polis ve asker içerisinde temizlenmesi lazım. Aman dikkat edin, ailenizi de çağıracağız, onları da ikna edeceğiz. Anneniz, babanız çok dini şeylerde bulunmasın. Sizler de namazı falan bırakın ki tam anlamıyla kamufle olun. Fetullah Gülen hocamıza ve cemaatimize uygun şekilde hizmet edin oralarda. Hiç korkmayın, içeriden mülakatlarda size yardımcı olunacak. Oralarda adamlarımız var. Sizin isimleriniz gitti, her şey hazır. Şerefli birer asker, polis olacak ve cemaatimize hizmet edeceksiniz. Şu anda o ağabeyleriniz nasıl hizmet ediyorsa, siz de devlette önemli konumlara geldiğinizde aynı şekilde altınızdaki kardeşlerinize hizmet edeceksiniz'** dediğini, bunları duyunca çok geçirdiğini, evlerde bazı kişilerin takma isim kullandığını, örgüt nereye isterse KPSS ile oraya atamalar yapıldığını, FETÖ'nün gazete ve dergilerine abone olunması, yakın tanıdıklardan burs bulunmasına teşvik edildiklerini, kendisiyle cemaate ait öğrenci evlerinde kalan, cemaatin kontrolü ve idaresindeki tanıdığı birçok arkadaşının hem devlet içerisinde hem de cemaat içerisinde yüksek mevkilere gelmeye başladığını, bir kişinin Sabah Dershanesi Akademi Şubesinin Müdürlüğünü yapan Hüseyin Cantürk'e gelerek, **'Hüseyin hocam, fazla zamanınızı almayacağım. Yukarıdan talimat var. Konya imamı Ahmet abinin isteği, sizin KPSS'ye girip Milli Eğitime öğretmen olarak, hatta ve hatta evinizin dibindeki Selçuklu Rehberlik ve Araştırma Merkezi'ne (RAM) atanmanız isteniyor'** dediğini, Hüseyin Cantürk'ün duruma şaşırdığını ve **'Tabi efendim ama bu nasıl olacak? Benim yaşı 38. Bu yaştan sonra ben nasıl yaparım? KPSS zor bir sınav, nasıl olacak, hem benim maddi durumum da iyi, ne gerek vardı?'** dediğini, bu söylemler üzerine odaya gelen kişinin **'Hüseyin abi bizde sorgulanmaz, ne görev verilirse o yapılır. Derhal bu işe odaklanın, biz yukarıdan da yardımcı oluruz sana'** dediğini, şubede kurs gören öğrenciler de dahil olmak üzere aralarında en çok puanı alanın Hüseyin Cantürk olduğunu ve denildiği gibi **Cantürk'ün RAM'a atanıp bıyıklarını kestiğini** söylemiştir.

Yukarıda özet olarak örgütün eleman temini, elemanların militan kimlik olarak inşası ve kamuda uygun noktalara yerleştirilmeleri anlatılmıştır. Bununla birlikte örgütle mücadele kapsamında yapılan adli ve idari soruşturmalardan kamu kurumlarına yerleştirilen örgüt mensuplarının devlet hiyerarşisi dışında örgüt abilerinden emir alarak çalıştıkları hatta sahte delil üretme, fişleme yapma, asılsız ihbarda bulunma, olumsuz sicil verme, itibarsızlaştırma, tasfiye etme, sınav sorularını elde etme gibi yöntemlerin tamamını örgüt adına kullandıkları anlaşılmıştır.

ÖRGÜTÜN MALİ YAPISI:

Örgütün mali yapısı, zaman içerisinde örgütlenmesine paralel olarak Türkiye başta olmak üzere Dünya'nın pek çok ülkesinde gelir ve gider kalemleri olan, son derece geniş bir ağ haline gelmiştir. Bu kapsamda yapılanma zaman içerisinde profesyonelleşmiş, bünyesinde bankası, holdingleri, basın yayın kuruluşları, eğitim kurumları, ticari işletmeleri, hastaneleri, STK'ları vb. çok sayıda kurum kuruluşu olan, milyar dolarlarla ifade edilen gelir gider rakamlarına ulaşan dev bir organizasyon haline gelmiştir. Denetimindeki eğitim kurumları ve

diğer kurum kuruluşları aracılığı ile topladığı yardımlar veya ticaret yoluyla elde ettiği kazancın miktarını belirlemek mümkün görünmemektedir. Sistem, kurumsal bir yapıya oturtulmaya çalışılsa da gelenekçi gelir toplama yöntemleri hala varlığını ağırlıklı olarak devam ettirmekte ve gelir kalemleri içerisinde önemli bir yer tutmaktadır. Örgütün himmet yolu ile sağladığı gelirler genel olarak müteveli heyetleri vasıtası ile toplanmaktadır. Örgütün sohbet gruplarında yer alan kişilerden sohbet toplantılarına düzenli olarak katılıp verilen görevleri yerine getiren, örgütün verdiği talimatları sorgulamaksızın itaat eden ve maddi gücü yerinde olan kimseler seçilerek müteveli heyeti üyesi yapılmaktadır. Sohbet gruplarında zekat, burs, kurban ve himmet adı altında paralar toplanırken, müteveli heyeti üyesi kişiler ayrıca bir ışık evinin maddi ihtiyaçlarından sorumlu tutulmaktadır. Mütevelliler topladıkları parayı sohbet hocasının yanında getirdiği muhasebecilere vermektedir. Örgütün mali kayıtlarını bu muhasebeciler tutmaktadır. İl imamının da bir muhasebecisi bulunmakta ve il genelinde mali kayıt tutmaktadır. Mütevellide yer alanlar arasından her üç müteveli heyetinden bir mali heyet teşekkül edecek şekilde isimler seçilmektedir. Mali heyetler yurtdışında bulunan örgüte ait yurt ve okulların yapımı için ihtiyaç duyulan paranın, hangi müteveli heyetinden ne kadar toplanacağına karar vermektedir. Mali heyet toplantıları dünyanın her yerinde Salı günleri sabah namazından sonra gerçekleştirilmekte ve bu toplantılara müteveli heyet sohbet hocaları da katılmaktadır. İlçe imamlarının sorumluluğu altında bulunan müteveli heyetlerinin üstünde, il imamlarının sorumluluğundaki il müteveli heyeti yer almaktadır. İl genelinde ne kadar para toplanacağına ise ilin bağlı bulunduğu bölgenin toplantısında karar verilmektedir. Burada alınan karar müteveli heyet toplantısı adı altında yılda bir kez düzenlenen gizli toplantıda mensuplara aktarılmaktadır. Kişilerden alınan himmet vaadi nakit, çek, senet karşılığı olarak tahsil edilmekte, çek ödenememesi halinde icra yoluna başvurulmaktadır. İl imamının koordinesinde yılda en az bir kez müteveli heyeti üyelerinin katılımı ile kamp düzenlenmektedir. Kamplar esnasında dini duygular istismar edilerek himmet, zekat, kurban ve öğrenci bursu adı altında toplanan paraların artırılması sağlanmakta, toplanan paraların karşılığının Cennet ile mükafatlandırılmak olacağı vurgulanmaktadır. Müteveli heyeti mensupları, iş adamlarının kurduğu sivil toplum kuruluşlarına üye yapılmakta, kimin hangi STK'ya üye olacağı sohbet abisi tarafından belirlenmektedir. Örgüt bu kuruluşların başkan ve üye seçimlerinde söz sahibi olmayı böylelikle de hükümete baskı yapabilmeyi hedeflemektedir.

Örgütün, eğitim alanındaki faaliyetlerinin yanı sıra televizyon, radyo, gazete, dergi gibi iletişim alanındaki faaliyetlere ağırlık vererek, sektörlerden elde ettiği finansal kaynakları gruba mensup şirketlere aktardıkları birçok kez medyaya yansımıştır. Örgüt günümüzde, elindeki ekonomik gücün yanı sıra, devletin hassas ve etkili kurumları içerisindeki kadrolarının örgüte sağladığı avantajlardan da faydalanmaktadır. Kamu kaynaklarından elde edilen gelirler (*Borsa Spekülasyonları, Devlet ihaleleri, Teşvik ve Hibeler*), işadamlarından sağlanan gelirler (*Şantaj, Tehdit*), gönüllülük esaslı sağlanan gelirler (*Himmet, Kurban*), örgüte ait şirket, holding, banka, vakıf ve dernek faaliyetlerinden elde edilen gelirler, eğitim faaliyetleri gelirleri (dershaneler, özel okullar, öğrenci yurtları, yardımcı sınav kitapları, örgüte ait basın ve yayın organlarına verilen reklam ve aboneliklerden elde edilen gelirler), STK'lardan sağlanan gelirler, suç örgütünü başlıca gelir kaynaklarından. Örgüt elde ettiği bu gelirleri, şirket ya da Anonim Şirket olarak kurulan söz konusu kuruluşlar sayesinde, ticaret veya bankacılık üzerinden sisteme sokmaktadır. Vakıflar adı altında faaliyet gösteren kurum/kuruluşlar için ise vakıflar için tanınan vergi muafiyetlerinden yararlanılmakta, bir kısım para “bağış” adı altında söz konusu vakıflara verilerek yine ülkemiz ekonomik sistemine sokulmaktadır. Örgütün, sisteme sokulması yönünde sıkıntı

çektığı gelir grubu, "Himmet-Kira, Burs-Aidat, Kurban-Hisse, Zekât-Üşür, Çadır-Ramazan" adı altında toplanan paralardır. Şahıslardan alınan paraların doğrudan il ilçe sorumlusunda (*Finans İmamında*) toplanması, hem saklanması hem de nereden bulunduğu sorulması durumunda sıkıntı yaratabilecek hususlardır. Örgüt bu sorunu, topladığı parayı, kendisine bağlılığı konusunda şüphe duymadığı ve güvendiği mutemet tayin ettiği iş adamları üzerinden aşmakta, toplanan paralar, belirlenen iş adamlarına verilerek yakalandığında kendi parası adı altında legalleştirilmesini sağlamaktır. Bu sayede zaten maddi durumu yerinde olan iş adamı gerektiğinde o parayı kendi parasıymış gibi bankaya yatırabilmekte, hem de örgütün o parayla ilgisi olduğuna dair resmiyete dökülebilecek bir sorun ortadan kaldırılmaktadır. Ancak iş adamının mal varlığı, ürettiği katma değer miktarı ve diğer ticari (*nakit mevcudiyeti başta olmak üzere*) işlemleri incelendiğinde, doğrudan örgütün üzerine gidilemese de, söz konusu iş adamını kaynağını açıklayamadığı mal varlığı yüzünden zor durumda kalabileceği aşikârdır. İş adamlarından toplanan paraların bir kısmı bulunan yerleşim yerindeki örgüt kurumlarının ihtiyaçları için harcanmakta, mali yönden sıkıntı yaşayan bölgeler kardeş şehir ya da kardeş ülke olarak kabul edilerek destek sağlanmaktadır. Örgütün şahıslardan topladığı parayı sorunsuz bir şekilde sisteme sokma yöntemlerinden biri de *kamuya yararlı dernek* statüsünde bulunan, yardımlaşma dernekleri gibi dernekler üzerinden yapılmaktadır. Örgüt Faaliyetleri için ihtiyaç duyduğu kaynağı, kamu ihalelerini örgütle bağlantılı firmalara verilmesi, örgütle ilişkili firmaların rakipleri hakkında adli-idari işlemler yaparak piyasanın örgüt firmalarına teslim edilmesi, kurumların gizli kalması gereken finansal ve yatırım planlamaları bilgilerinin ilişkili firmalara sızdırılması, kamu arazi tahsislerinin örgütle ilişkili vakıf, dernek veya eğitim kurumlarına bedelsiz devredilmesi, belediyelerce yapılan imar değişikliklerinin örgütle ilişkili vakıf, dernek veya şirketler lehine yapılması, Türk İşbirliği ve Koordinasyon Ajansında görevli üyeleri vasıtasıyla iş adamlarının yurtdışı iş bağlantılarını sağlama karşılığı örgüt adına onlardan para alınması, kamu hibe, destekleme ve teşviklerinin takibi ve proje kabullerinde FETÖ firmalarının kayrılması, işadamlarından, adli-idari süreçlerdeki işlemlerini iş adamları lehine sonuçlandırma karşılığı para alınması, işadamlarının özel hayatları ile ilgili çeşitli zafiyetlerini "ses ve görüntü" kaydına aldirarak tehdit ve şantaj yoluyla para alınması, işadamlarından, iş bağlantılarını sağlama karşılığı para alınması, TUSKON ve bağlı federasyon, dernek, şirket ile vakıflardan aidat toplanması, yazılı-görsel medya sektöründen sağlanan gelirler, Kimse Yok Mu? benzeri bağlı STK'lar aracılığı ile yardım adı altında vatandaşlardan para toplanması, Ticaret Odaları Yönetimlerini ele geçirerek kamu hizmet alımlarındaki rayiç bedel belirlenmelerinde örgütle ilişkili vakıf, dernek ve firmalar lehine hareket edilmesi, Kurban Bayramı öncesi iş adamlarından firmalardan ve esnaftan adlarına kurban kesileceğini belirterek Kurban adı altında para toplanması, il ve ilçelerde iş adamlarının katıldığı mütevelli heyetleri oluşturarak zekât ve burs adı altında para toplanması, memur maaş ve ödüllendirmelerinden %5-%10 HİMMET adı altında para alınması, devlet kurumlarına yerleştirilen örgüt mensuplarının ilk maaşlarını örgüte vermeleri, 154 Ülkede bulunan örgütle ilişkili eğitim kurumlarında okuyan öğrencilerden para alınması, yurtiçinde faaliyet gösteren örgütle ilişkili eğitim kurumlarında okuyan öğrencilerden para alınması, eğitim kurumlarında okuttukları öğrencilerden ücret aldıkları halde fakir öğrencilerin okutulacağından bahisle BURS adı altında para toplanması yöntemleri ile temin etmektedir.

FETÖ/PDY'NİNSİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ OLMASI:

Türk Hukukunda **terör kavramı**, 3713 sayılı Kanunun 1. maddesinde tanımlanmıştır. Bu tanıma göre; cebir ve şiddet kullanılması, baskı, korkutma, yıldırma, sindirme veya tehdit yöntemlerinden birine başvurulması, anayasal düzen veya devletin güvenliği ile ilgili bir amaç olması, örgütlü bir yapı tarafından gerçekleştirilmesi durumunda konusu suç olan her türlü eylem terör olarak tanımlanmıştır. **Terör örgütü kavramı** ise, 3713 sayılı Kanunun 7/1 fıkrasında tanımlanmıştır. Bu tanıma göre terör örgütü, cebir şiddet kullanan, baskı, korkutma, yıldırma, sindirme ve tehdit yöntemlerine başvuran, kanunun 1'inci maddesindeki amaçları gerçekleştirmeye yönelik suç işlemek üzere kurulmuş örgütler olarak tanımlanmıştır. 3713 sayılı TMK'nun 7/1 fıkrasında terör örgütü kuran, yöneten ve üye olanlarla ilgili TCK'nun 314 maddesinde atıf yapılmış, silahlı örgüt ile terör örgütü arasında cezalandırma bakımından bir fark olmadığı belirtilmiştir. TMK'nun 7/1 fıkra ikinci cümle, terör "örgütünün faaliyetini düzenleyenler de örgüt yöneticisi olarak cezalandırılırlar" demektir. Burada örgüt yöneticisi olarak cezalandırılma kavramının tipiklik alanını genişleten özel bir düzenleme söz konusudur. "Terör örgütünün faaliyeti" kavramı kanunda tanımlanmamış uygulamaya bırakılmıştır. Terör örgütünün faaliyetini düzenlemek kavramı herhangi bir terör örgütü adına işlenen suç veya bir terörist faaliyeti organize edip idare etmeyi ifade eder. İşlenen suçun terör suçu olması için, terör örgütü adına veya amacına yönelik işlenmesi yeterli olup terör örgütünün çağrısı üzerine işlenmesi şart değildir. **Silahlı örgüt kavramı** ise 5237 sayılı TCK'nun 314/1 fıkrasında tanımlanmıştır. Bu tanıma göre TCK'nun 302 ila 316 maddeleri arasında düzenlenen suçları işlemek amacıyla kurulmuş ve elinde silah bulunan örgütler silahlı örgüt olarak kabul edilmiştir. Silahlı örgütün oluşması için, örgütün terör amacı taşıması, örgütlü bir organize yapının fiili varlığı ve örgütün kısmen veya tamamen silahlı olması şartlarının birlikte gerçekleşmesi gerekmektedir. Örgütün bütün mensuplarına silahlı olmaları zorunlu ve şart değildir. Hedeflenen suçların işlenmesini sağlayabilecek elverişlilik derecesinde bazı üyelerin silahlı olmaları suçun oluşması için yeterlidir.

Bu yasal düzenlemeler esas alınarak FETÖ'nün silahlı terör örgütü olduğunu irdemele adına örgütün **cebir-şiddet kullanımı, amacı ve silahlı olması** hususları kısaca açıklanmalıdır.

FETÖ'de diğer terör örgütleri gibi amaca ulaşmada her yolu mubah ve meşru görerek cebir ve şiddeti yöntem olarak kullanmaktadır. Ancak FETÖ'nün cebir ve şiddet yöntemleri diğer terör örgütlerine benzememekte devlet içindeki silahlı ve örgütlü kadrolarını kullanarak örgütsel hedefi elde etmede "devlet içerisine sızdırılmış örgüt üyeleri vasıtasıyla kamu gücünü ve hukuku" kılıf olarak kullanmaktadır. Örgüt yöneticileri, amaçladıkları hedefi elde etmek için itaate alıştırılmış kendilerine bağlı kamu görevlilerini araç olarak kullanmaktadır. Örgüt mensuplarının kamu gücünü de kullanarak uyguladığı cebir ve şiddet, ölümlere, kişilerin hürriyetlerinin kısıtlanmasına, kendilerinden olmayan bürokratların tasfiyelerine, örgüte finans sağlamaya, ülke içerisinde huzur ve sükunun bozulmasına veya ülkenin uluslararası alanda zor duruma düşmesine yönelik olmuştur.

(FETÖ'nün kullandığı cebir ve şiddet yöntemlerine ilişkin çok sayıda örnek olmakla birlikte kamuoyu tarafından bilinen bazıları burada hatırlanmalıdır. 15 Temmuz 2016 tarihli darbe girişiminde bu husus çok açık görülmüştür. Örgüt devlet içerisine sızmış mensupları tarafından yine devletin kendilerine kamu adına tahsis ettiği silah ve teczizatı kullanarak darbe girişiminde bulunmuş, 250'ye yakın masum vatandaşımızı şehit etmiş, binlerce vatandaşımızı da yaralamıştır. Daha öncesinde de Necip Hablemitoğlu cinayeti, Danıştay Saldırısı ve Mustafa Akın'ın öldürülmesi olaylarında da FETÖ izleri olduğu konusunda ilgili dosyalarda ciddi kuşkular oluşmuştur. Örgütün kamu içerisindeki yargı ve silahlı kolluk

gücünü usulsuz kullanması sonucu Yarbay Ali Tatar, Berk Erden, Ali Tarık Akça ve Enver Arpalı intihar etmiş yine Kaşif Kozinoğlu, Tuğamiral Cem Aziz Çakmak, Kurmay Albay Murat Özenalp, Kuddusi Okkır, Uçkun Geray, Engin Aydın, Mehmet Haşimoğlu, Mehmet Koral, Hüseyin Görüm, Muzaffer Tekin, Emcet Olcaytu ve niceleri kumpas soruşturma ve davalarda tutukluluk şartları altında ölmüştür. Yine Hakim Adayı Didem Yaylalı FETÖ'nün örgütlü komplolarına kurban edilerek hakkında disiplin soruşturması yapılan kişilerden olup intihar edenlerdendir. Yine Kara Harp Okulu öğrencisi Erkan Eryiğit örgüt mensupları tarafından şok mangalarına alınarak harbiyeden uzaklaşmaya zorlamış bünyesi dayanamamış ve kaldırıldığı hastanede vefat etmiştir. Bu ölümler ister intihar ister kaza veya doğal sebeple ölüm sayılsın temelinde örgütün kamu gücünü kişilere karşı bir cebir şiddet aracı olarak kullanması yatmaktadır.

Örgütün bazı cebir şiddet yöntemleri ise tasfiye ve örgüte menfaat sağlamaya yönelik olmuştur. Emniyet Genel Müdür Yardımcısı **Emin Arslan** ve arkadaşları ile ilgili uyuşturucu satmak suçundan kamu davası açmış, ilgililer tasfiye olmuş nihayetinde yargılama sonucu beraat etmişlerdir. Yine **Erzincan Cumhuriyet Başsavcısı**, Anayasa ve 2802 sayılı Kanuna aykırı olarak silahlı kamu görevlileri tarafından örgüt amacı için zorla gözaltına alınıp tutuklanmıştır. Benzer şekilde müşteki **Selahattin Pek**, FETÖ mensupları tarafından "mali suçlarla mücadele şube müdürlüğünde bir dosyan var, bu dosyadan zarar görmek istemiyorsan cemaate yardım edeceksin" şeklinde tehdit ve şantaj altında kaldığını belirtip ayrıntılı beyanı ile şikayetçi olmuştur. Yine iş adamları **Galip Öztürk** ve **Erdal Şimşek**'de ayrıntılı beyanları ile örgüt tarafından tehditle para vermeye zorlandıklarını belirtmişlerdir. Benzer şekilde **Kayseri Melikşah Üniversitesi** adına örgüt gücü kullanılarak arsa toplanmıştır.

Agos Gazetesi Genel Yayın Yönetmeni **Hrant Dink**'in, 19.01.2007 günüatesli silahla Ogiin Samast isimli şahıstarafından öldürülmesi olayı ile ilgili yapılan soruşturmada ihmali olanlar ile ilgili yapılan tahkikat sonucu hazırlanan iddianamede özetle şüpheliler **Ramazan Akyürek, Ali Fuat Yılmaz** ve **Coşgun Çakar**'ın emniyet içerisinde **Fetullah Gülen Cemaatinin** yapılanmasında görev aldıkları, Fetullah Gülen Cemaatinin İstanbul Emniyet Müdürlüğü İstihbarat Şube Müdürlüğünde yapılanmak istediği, bunu sağlayabilmek için istihbarat görevlilerinin sorumluluğunu doğuran **Hrant Dink** cinayetinin işlenmesine engel olmadıkları, cinayet işleninceye kadar hareketsiz kaldıkları, yapılması planlanan **Ergenekon Balyoz** gibi operasyonlarının hazırlıklarını oluşturmak için bu cinayetin işlenmesini faydalı gördükleri, kumpas olan soruşturmaların meşruluk kazanması ve **FETÖ'nün hukuki bir iş yaptığı algısının oluşturulması**, FETÖ'nün amaç suçlarının gerçekleştirilmesi için **Hrant Dink** cinayetini araç suç niteliğinde görerek işlenmesine kasten engel olmadıkları, **Hrant Dink** cinayetinin işlenmesini bekledikleri, gerçekte 13.10.2005 tarihinden itibaren bu cinayetin işleneceğini bildikleri iddia edilmiştir. **Ali Fuat Yılmaz**'ın **İstanbul'a İstihbarat Şube Müdürü** olarak atanmasından üç ay sonra **C-5 bürosunda planlanan Ergenekon operasyonları başlamıştır.**

Örgüt mensuplarınca **01-19 Ocak 2014 tarihlerinde MİT turlarının Hatay ve Adana illerinde durdurulması** sonucu uluslararası sahada 'Türkiye'nin Suriye'de terör örgütlerine silah verdiği' yönünde algı kampanyası başlatılmıştır. Örgütün bu operasyonu ve sonrasında başlatılan algı kampanyası Türkiye Cumhuriyeti Devleti aleyhine örgütün bir casusluk faaliyeti olarak kayıtlara geçmiş ve olay soruşturma konusu yapılarak iddianameler tanzim edilmiştir.

17 Aralık 2013 tarihinde İstanbul Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü ve Mali Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü görevlileri eş zamanlı bir şekilde operasyon

yapmıştır. Soruşturmasını Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü'nün yaptığı (Fatih Belediyesi/Anıtlar ve Toki soruşturmaları) soruşturma dosyaları ile Mali Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü'nce yapılan soruşturma dosyaları arasında herhangi bir fiili veya hukuki irtibat bulunmaması, buna rağmen aralarında bir bağ bulunmayan 3 farklı soruşturma dosyasının aynı gün eş zamanlı bir şekilde operasyonu dönüştürülmesi dikkat çekici olmakla birlikte örgütün gerçek amaç ve niyetini ortaya koyar niteliktedir. Örgüt bu soruşturmalar ile hükümeti hedef alıp bir anlamda siyaseti dizayn etmek istemiştir. 17-25 Aralık soruşturmalarına gidilen süreçte 'örgütlü zimmet' adı altında İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğü üst yönetim kadrosunun telefonları dinlenilmiş, İstihbarat Daire Başkanının telefonlarının dinlenmesine teşebbüs edilmiş ve bir kısım haber sitesi yöneticileri ve gazetecilerinde 'örgütlü hakaret' adı altında telefonları dinlenilmiştir. 17 aralık operasyonu sonrasında çok sayıda ses kaydının örgüt tarafından sosyal medyaya servis edilerek kamuoyunu yönlendirme amaçlı algı kampanyalarının başlatıldığı görülmektedir. Bu süreçte devletin en üst kademelerinde bulunan devlet büyüklerinin kriptolu telefonlarının dahi örgüt tarafından dinlendiği bilinen bir gerçektir.

Örgüt bazı cebir ve şiddet yöntemlerini ise basın/yayın üzerinden yapmıştır. Zaman Gazetesi ve İpek Koza Grubuna yönelik yapılan soruşturma işlemleri ile ilgili örgüt basın yayın araçlarını kullanarak adliye, emniyet ve Masak görevlilerini suç işlemiş gibi gösteren programlar yaptırmıştır. **Soruşturmada görev alan kamu görevlileri hedef haline getirilmiş ve örgütlü olarak tehdit edilmiştir. Örgütün basını kullanarak yaptığı bu tehditler, soruşturma yapan Emniyet Personeli, Cumhuriyet Savcısı, Hakimler ve diğer kamu görevlileri üzerinde baskı unsuru oluşturmuş, bir kısım kamu görevlileri, bu örgütlü ve sistematik baskı ve tehdit karşısında gerçekten etkilenip görevlerini yapamamıştır. İleride örgütün tekrar devletin yönetimine geleceği ve devleti ele geçirip bu soruşturmalarda görev alanları tutuklayıp yargılayacağı ve mağdur edeceği gazete ve televizyon programlarında defalarca tekrarlanmıştır. Örgütün benzer uygulamaları, geçmişte Fetullah Gülen'e dava açan C. Savcısı Nuh Mete Yüksel, örgüte boyun eğmeyen Sincan Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı Osman Kaçmaz ve Ergenekon Davasına ilk bakan mahkeme başkanı Köksal Şengün'ün görevlerinden ayrılmak zorunda bırakılmalarında da görülmüştür. Bu şekilde örgüte yönelik soruşturma yapılması cebren engellenmeye çalışılırken kamuoyu ve kamu görevlileri üzerinde örgütün gücü cebir olarak kullanılmıştır.)**

Örgütün, terör örgütü olduğunu kabul için belirli amaca yönelik eylemlerinin olması gerekir. Yukarıda da açıklandığı üzere yasalarımızda Cumhuriyetinin niteliklerini, siyasi, hukuki, sosyal, laik, ekonomik düzenini değiştirmek; Devletin ülkesi ve milletin bütünlüğünü bozmak; Türk Devletinin ve Cumhuriyetinin varlığını tehlikeye düşürmek; Devlet otoritesini "zaafa uğratmak, yıkmak veya ele geçirmek"; Temel hak ve hürriyetleri yok etmek; Devletin iç ve dış güvenliğini, kamu düzeni veya genel sağlığı bozmak amaçlarından biri veya birkaçına yönelik olarak işlenen suçlar terör suçu kabul edilir. FETÖ/PDY'nin amacı yukarıda belirtilmiş olup amaca yönelik işlenen eylemlerden bazıları örgütün medyayı kullanması başlığı altında aşağıda ayrıcairdelenecektir.

Bir örgütün silahlı örgüt sayılabilmesi için, örgütün varlığıyla ilgili üye sayısı, hiyerarşik yapı, disiplin, işbölümü ve organizasyon, devamlılık, örgütün amacına bağlılık, örgüt üyeleri arasında irade birliği şartlarının yanında ayrıca en önemli şart olarak örgütün amacını gerçekleştirmeye elverişli nitelik ve nicelikte silah bulunması gerekir. Örgüt mensuplarının tamamı olmasa bile bir kısmının silahlı olması, silahlı terör örgütünün oluşması

için yeterlidir. Örgüt, silahlı gücü bulunan emniyet, jandarma veya ordu içinde organize bir hale gelmişse artık silahlı terör örgütüne dönüşmüştür. Örgütün organize yapısı ve elinde silah bulunması suçun oluşması için yeterli tek şarttır. Organize örgüt bu silahları gerektiğinde kullanma iktidarına sahip ise, örgütün silahlı olduğu kabul edilir. Silahların devlete ait olmasının suçun oluşumu yönünden etkisi yoktur. Örgütün silahlı mahrem kanadını kuran daha sonra güç yetiremeyip devlet ile örgütün çatışacağını görerek bütün faaliyetlerden ayrılan tanık Kemalettin Özdemir Ankara C.Başsavcılığı'nda vermiş olduğu ifadesinde "*Fetullah Gülen'e gönül bağı ve silahlı görev yapan Türk Silahlı Kuvvetleri, Emniyet Genel Müdürlüğü ve Jandarma Genel Komutanlığı bünyesinde silahlı olup görev yapan her örgüt mensubu örgüt tarafından kendisine verilen eylem talimatını yerine getirebilir. Ayrı bir silahlı birimin olması FETÖ için ihtiyaç değildir. Adana'da Mit tırlarına düzenlenen operasyonun bu çerçevede düşünmek gerekir.*" demiştir. **Buna göre, diğer terör örgütlerinin aksine FETÖ, silah için kaynak bulup silah temin etmemiş, devletin silahını ele geçirme ve kullanma stratejisini benimsemiştir.** Silahlı terörist besleyip barındırdığı zaman hedef olacağını bildiği için örgüt, silahlı insan unsurunu devletin silahlı kuvvetleri içine sokup örgüte bağlayarak devletin silahlarını örgütün amacı doğrultusunda kullanabilir şekilde kadrolarını yetiştirmiştir. **Böylece örgüt hem silaha masraf yapmamış, devlete yaptırmış, hem silahlı unsurlarıyla hedef haline gelmemiş ve terör örgütü olduğunu başarıyla gizlemiş ve hem de silahlı unsurlarının gerçekleştirdiği faaliyetleri kamufle etmeyi başarmıştır.** FETÖ, diğer terör örgütleri gibi aniden deşifre olmamış, devleti sabırla teslim almak üzere beklemiştir. Örgüt, silahlı unsurlarını TSK ve emniyet içerisinde kadrolaşarak gizlemiş, zamanla devleti teslim alacak güce erişinceye kadar sinsi ve bir plan dahilinde ilerleme stratejisini izlemiştir. Devletin silahlarını devlete karşı kullanarak nihai hedefi gerçekleştirmek üzere örgütlenmiştir. 15 Temmuz darbe girişimi ve MİT tırlarının durdurulması hususları çok açık örneklerdir. *(Örgüt üyeleri tarafından, Adana'da MİT tırlarına yapılan usulsüz operasyonlar medya organlarına verilmiş, Türkiye Cumhuriyeti Devletin DAESH terör örgütüne destek olan devlet olarak dünya kamuoyuna lanse edilmiş, bu şekilde Türkiye Cumhuriyeti Devleti aleyhine casusluk faaliyetinde bulunulmuştur. Bu eylemleri nedeniyle ilgiler hakkında İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığının 2015/71221 soruşturma sayılı dosyası ile soruşturman yürütülmektedir. Bilahere basına yansıdığına göre aynı örgüt üyeliğinden hakkında soruşturma yürütülen HSYK eski üyelerinden M.Kemal Özçelik, etkin pişmanlık hükümlerinden yararlanarak verdiği ifadesinde MİT tırlarının durdurulmasında yer alan yargı mensuplarının örgüt üyesi olduklarını söylemiştir.)*

Yukarıdaki tüm açıklamalardan da anlaşılacağı üzere FETÖ/PDY silahlı bir terör örgütüdür. Bu örgütün faaliyetlerini anayasal bir kuruluş olan ve devletin iç ve dış güvenliğini değerlendirip hükümete tavsiye niteliğinde kararını bildiren Milli Güvenlik Kurulu değerlendirip çeşitli tarihlerdeki kararlarında bu örgütle mücadelenin devamı yönünde kararlar almıştır. Aynı şekilde yapılan yargılama sonucu Erzincan Ağır Ceza Mahkemesi 16.06.2016 tarih ve 2016/74-127 Esas-Karar sayılı kararı ile örgütün niteliğini ön sorun olarak tartışıp gerekçelerini ortaya koymuş, FETÖ'yü açıkça "bir silahlı terör örgütü" kabul ederek sanıkların mahkumiyetine dair hüküm kurmuştur. Böylece FETÖ hem MGK hem de Mahkeme Kararı ile silahlı terör örgütü olarak kabul edilmiştir.

MEVZUAT:

Birtakım kaynaklardan elde edilen bilgi ve haberlerin gazete, dergi, kitap, radyo, televizyon ve internet gibi geniş halk topluluklarına yaygın olarak duyurulması amacıyla kullanılan araçlara "kitle iletişim araçları" denilmektedir. Bu araçlar modern demokrasilerde ifade özgürlüğünün en etkin şekilde kullanılma yollarındandır. İfade özgürlüğü anayasal demokrasilerin ve demokratik düzenin temel taşlarından biridir. **İfade özgürlüğü en geniş anlamıyla; bir düşünce, inanç, kanaat, tutum veya duygunun barışçı yoldan açığa vurulmasının serbest olmasıdır.** Basın özgürlüğü ise genellikle haber, fikir ve düşünceleri, kitle iletişim araçları vasıtası ile serbestçe açıklayabilmek özgürlüğü olarak tanımlanmıştır. **Basın özgürlüğünün kapsamı** ülkemizde Basın Kanununun 3. maddesinde *"Bu özgürlük; bilgi edinme, yayma, eleştirme, yorumlama ve eser yaratma haklarını içerir"* şeklinde düzenlenmiştir.

1982 Anayasasının 26. maddesinde düşünceyi açıklama ve yayma özgürlüğü düzenlenmiş iken 28. maddesinde ise basın özgürlüğü ayrıca düzenlenmiştir. Söz konusu maddenin birinci ve ikinci fıkrasına göre *"Basın hürdür, sansür edilemez. Basımevi kurmak izin alma ve mâli teminat yatırma şartına bağlanamaz. Devlet, basın ve haber alma hürriyetlerini sağlayacak tedbirleri alır"*.

Avrupa İnsan Hakları Sözleşmesi ise basın özgürlüğünü bağımsız bir özgürlük olarak kabul etmemiş, basın özgürlüğünü ifade özgürlüğünün kullanım biçimlerinden biri olarak kabul etmiştir. Sözleşmenin ifade özgürlüğünü düzenleyen 10. maddesine göre, *"Herkes ifade özgürlüğüne sahiptir. Bu hak düşünce özgürlüğü ile kamu otoritelerinin müdahalesi ve ülke sınırları söz konusu olmaksızın haber veya fikir almak ve vermek özgürlüğünü de içerir. Bu madde, devletlerin radyo, televizyon ve sinema işletmelerini bir izin rejimine bağlı tutmalarına engel değildir"*.

Basın özgürlüğü ve ifade özgürlüğü yukarıda belirtildiği üzere yasal ve anayasal koruma altına alınmasına rağmen bu özgürlükler sınırsız değildir. Devletin ve toplumun var olabilmesi ve devamlılığını sağlaması için bazı özgürlükleri sınırlandırılması kaçınılmazdır. Hiçbir zaman, hiçbir toplumda sınırsız özgürlük diye bir şey olamayacağı, sınırsız özgürlüğün anarşi doğuracağı ve sonuçta özgürlükleri yok edeceği bir gerçektir. Bu nedenle bir özgürlüğün toplumun huzuru, asayiş ve ulusal güvenlik gibi değerlerle çatışması hâlinde sınırlandırılması yoluna gidilmektedir. **Ulusal güvenlik, 'Birleşmiş Milletler Medenî ve Siyasî Haklara İlişkin Uluslararası Sözleşme' ve Avrupa İnsan Hakları Sözleşmesi' gibi önemli uluslararası sözleşmelerde ifade özgürlüğünü ve dolayısıyla basın özgürlüğünü sınırlandıran bir neden olarak düzenlenmiştir.** Gerek 1982 Anayasasının 28. maddesi gerekse AİHS'nin 10. maddesi dikkate alındığında basın özgürlüğünün sınırları "başkalarının şöhret ve haklarının korunması", "devletin ve toplumun korunması", "ahlâkın korunması" olmak üzere üç kategori altında toplanabilir. **Basın özgürlüğünün ulusal güvenlik nedeniyle sınırlandırılması devletin ve toplumun korunması kategorisi içerisinde yer almaktadır.**

Millî Güvenlik Kurulu ve Millî Güvenlik Kurulu Sekreterliği Kanununun 2. maddesine göre ulusal güvenlik; *"Millî güvenlik; devletin anayasal düzeninin, Millî varlığının, bütünlüğünün, milletlerarası alanda siyasî, sosyal, kültürel ve ekonomik dahil bütün menfaatlerinin ve ahdi hukukunun her türlü dış ve iç tehditlere karşı korunması ve kollanmasıdır"* şeklinde tanımlanmıştır. Dış güvenliğin korunması, savaşta ya da barışta

yabancı devletlerden gelecek tehditlere ve saldırılara karşı; iç güvenliğin korunması ise, Devlet tüzel kişiliğinin silahlı ayaklanmaya, terörizme ve ağır şiddet olaylarına karşı korunmasıdır. Ulusal güvenlik, kamu düzeni kavramına göre daha geniş ve çok yönlü bir kavramdır. Ulusal güvenlik ülkenin, halkın ve yerleşmiş düzenin devamını sağlayan üst düzeyde ve siyasal birtakım kararların alındığı, koşulların gerçekleştiği durumlarda ortaya çıkar.

Birleşmiş Milletler Medenî ve Siyasî Haklara İlişkin Uluslararası Sözleşme'nin 12. maddesinin 3. fıkrasına göre ,***“Yukarıda belirtilen haklar, bu sözleşmede tanınan diğer haklara uygun olarak ulusal güvenlik, kamu düzeni, genel sağlık veya genel ahlak veya başkalarının hak ve özgürlüklerini korumak için gerekli sebepler ile hukuken öngörölmüş sınırlamalar dışında hiç bir sınırlamaya tabi tutulamaz”***

AİHS'nin 10. maddesinin 2. fıkrası na göre ***“Kullanılması görev ve sorumluluk gerektiren bu özgürlükler, ulusal güvenliğin, toprak bütünlüğünün, kamu güvenliğinin, düzeni korumanın, suçun önlenmesinin, sağlığın ya da ahlâkın ve başkalarının ünü ya da haklarının korunması için, demokratik bir toplulukta zorunlu önlemler niteliğinde olarak, gizli haberlerin açıklanmasının engellenmesi ya da yargı erkinin üstünlüğünün ve yansızlığının sağlanması bakımından, kanunla belirli işlemlere, koşullara, sınırlamalara ya da yaptırımlara bağlı tutulabilir”***. Bu hükme göre ifade özgürlüğünün belirtilen meşru nedenlerle sınırlandırılabilmesi için iki temel şart gerekir. Birinci şart bu sınırlandırmanın kanunî dayanağa sahip olmasıdır. İkinci şart ise bu sınırlandırmanın demokratik bir toplumda zorunlu önlem niteliğinde olmasıdır. Sözleşmenin 8, 9 ve 11. maddelerinde de sınırlama hükmü olarak benzer bir düzenlemeye gidilmiştir.

1982 Anayasasının 28. maddesinin 3. fıkrasındaki atıfla, basın özgürlüğünün sınırlandırılmasında Anayasanın 26 ve 27. maddeleri hükümleri uygulanır. Ulusal güvenlik, basın özgürlüğünü sınırlandıran bir neden olarak 26. maddede düzenlenmiştir. 26. maddenin 2. fıkrasına göre ***“Bu hürriyetlerin kullanılması, millî güvenlik, kamu düzeni, kamu güvenliği, Cumhuriyetin temel nitelikleri ve Devletin ülkesi ve milleti ile bölünmez bütünlüğünün korunması, ...amaçlarıyla sınırlandırılabilir.”*** Nihayet 1982 Anayasamızda Temel Hak ve Hürriyetlerin Kötüye Kullanılmaması başlıklı 14'üncü madde de konuyu düzenlemiş ve ***“Anayasada yer alan hak ve hürriyetlerden hiçbirisi, Devletin ülkesi ve milletiyle bölünmez bütünlüğünü bozmayı ve insan haklarına dayanan demokratik ve laik Cumhuriyeti ortadan kaldırmayı amaçlayan faaliyetler biçiminde kullanılamaz. Anayasa hükümlerinden hiçbirisi, Devlete veya kişilere, Anayasayla tanınan temel hak ve hürriyetlerin yok edilmesini veya Anayasada belirtilenden daha geniş şekilde sınırlandırılmasını amaçlayan bir faaliyette bulunmayı mümkün kılacak şekilde yorumlanamaz. Bu hükümlere aykırı faaliyette bulunanlar hakkında uygulanacak müeyyideler, kanunla düzenlenir”*** hükmüne yer vermiştir.

5187 sayılı Basın Kanununun 3. maddesinin 2. fıkrasında da basın özgürlüğünün sınırlandırılmasına ilişkin bir hüküm vardır. Buna göre, ***“Basın özgürlüğünün kullanılması ancak demokratik bir toplumun gereklerine uygun olarak; başkalarının şöhret ve haklarının, toplum sağlığının ve ahlâkının, millî güvenlik, kamu düzeni, kamu güvenliği ve toprak bütünlüğünün korunması, Devlet sırlarının açıklanmasının veya suç işlenmesinin önlenmesi, yargı gücünün otorite ve tarafsızlığının sağlanması amacıyla sınırlandırılabilir”***.

Basın Kanunundaki bu düzenlemenin AİHS 10. maddesinin 2. fıkrasındaki sınırlandırma nedenlerine benzerliği yasa yapılırken bu sözleşmenin esas alındığını göstermektedir.

İfade ve Basın özgürlüğünün sınırsız olamayacağı mevzuat olarak açıklandıktan sonra yasalarımızda mevcut bazı sınırlamaların ihlali durumundaki yaptırımları hatırlatmak gereklidir.

3713 Sayılı Terörle Mücadele Yasası'nın 7. maddesinin 2. fıkrasında ifade özgürlüğünün sınırlandırılmasına ilişkin önemli hükümler içermektedir. Buna göre *“Terör örgütünün propagandasını yapan kişi, bir yıldan beş yıla kadar hapis cezası ile cezalandırılır. Bu suçun basın ve yayın yolu ile işlenmesi hâlinde, verilecek ceza yarı oranında artırılır. Ayrıca, basın ve yayın organlarının suçun işlenişine iştirak etmemiş olan yayın sorumluları hakkında da bin günden onbin güne kadar adli para cezasına hükmolunur. Ancak, yayın sorumluları hakkında, bu cezanın üst sınırı beşbin gündür”*. Bu hükme göre bir düşünce açıklaması Terörle Mücadele Yasası (TMK) 1. Maddesindeki amaçları gerçekleştirmeyi hedefliyorsa yani terör örgütünün propagandasını yapıyorsa ifade özgürlüğü sınırlandırılabilir.

İfade ve basın özgürlüğüne ilişkin diğer sınırlandırmalar, Türk Ceza Kanunu'nun 326-339 Maddeleri arasında 'Devlet Sırlarına Karşı Suçlar ve Casusluk' başlığı ile getirilmiştir. Bu suçlar mevzuatımızda, vatandaşların hukuk sistemi içerisinde yaşamalarını ve devletin güvenliğini korumak amaçlı düzenlenmiştir. Burada öne çıkan ilk kavram *"Devlet sırrı"* dır. CMK 47/1 maddesinde *"....Açıklanması, Devletin dış ilişkilerine, milli savunmasına ve milli güvenliğine zarar verebilecek; anayasal düzeni ve dış ilişkilerinde tehlike yaratabilecek nitelikteki bilgiler, Devlet sırrı sayılır."* denilmektedir. Devletin gizli kalması gereken sırlarının ele geçirilmesi veya açıklanması suç sayıldığından hareketle, “haber kaynağının gizliliği”, “basın hürriyeti”, “haber alma ve verme hakları” gerekçe gösterilerek, Devletin güvenliğine, sırlarına karşı suçlar ile casusluk eylemine meşruiyet kazandırılması kabul edilemez. Bu maddelerde öne çıkan bir diğer kavram ise *"Casusluk"* tur. Casusluk TCK 328 Maddesinde düzenlenmiştir. İddianamemiz konusu ile ilgili olmamakla detaya girilmeyecektir ancak kısaca açıklamak gerekirse "Bir devletin ve unsurlarının zararına, diğer bir devletin, kurum veya kuruluşun yararına gizli şekilde yürütülen çalışmalardır." şeklinde tanımlanmıştır. Casusluk suçunun oluşabilmesi için, temin edilen bilgilerin Türkiye Cumhuriyeti'nin zararına olacak şekilde yabancı bir devlete doğrudan veya dolaylı aktarılmasına veya buna teşebbüs edilmesine gerek bulunmamaktadır. Özel kast ile bilgi temin aşamasına gelinmesi veya temin için faaliyetlerin başlamış olması yeterlidir.

TCK 326- (1) Devletin güvenliğine veya iç veya dış siyasal yararlarına ilişkin belge veya vesikaları kısmen veya tamamen yok eden, tahrip eden veya bunlar üzerinde sahtecilik yapan veya geçici de olsa, bunları tahsis olundukları yerden başka bir yerde kullanan, hileyle alan veya çalan kimseye hapis cezası verilir. TCK 327- (1) Devletin güvenliği veya iç veya dış siyasal yararları bakımından, niteliği itibarıyla, gizli kalması gereken bilgileri temin eden kimseye hapis cezası verilir. TCK 329- (1) Devletin güvenliği veya iç veya dış siyasal yararları bakımından niteliği itibarıyla gizli kalması gereken bilgileri açıklayan kimseye hapis cezası verilir. TCK 334- (1) Yetkili makamların kanun ve düzenleyici işlemlere göre açıklanmasını yasakladığı ve niteliği bakımından gizli kalması gereken bilgileri temin eden kimseye hapis cezası verilir. TCK 335- (1) Yetkili makamların kanun ve düzenleyici işlemlere göre açıklanmasını yasakladığı ve niteliği bakımından gizli

kalması gereken bilgileri siyasal veya askerî casusluk maksadıyla temin eden kimseye hapis cezası verilir. TCK 337- (1) Yetkili makamların kanun ve düzenleyici işlemlere göre açıklanmasını yasakladığı ve niteliği bakımından gizli kalması gereken bilgileri, siyasal veya askerî casusluk maksadıyla açıklayan kimseye kadar hapis cezası verilir. TCK 338- (1) Bu bölümde tanımlanan suçların işlenmesi, ilgili kişilerin dikkat ve özen yükümlülüğüne aykırı davranışları sonucu mümkün olmuş veya kolaylaşmış ise, taksirle davranan faile hapis cezası verilir. TCK 339- (1) Devletin güvenliği veya iç veya dış siyasal yararları bakımından gizli kalması gereken bilgileri veya yetkili makamların açıklanmasını yasakladığı ve niteliği bakımından gizli kalması gereken hususları elde etmeye yarayan ve elde bulundurulması için kabul edilebilir bir neden gösterilemeyen belgelerle veya bu nitelikteki herhangi bir şeyle yakalanan kimseye hapis cezası verilir.

Yine bir suç örgütünün faaliyeti çerçevesinde eylemin kendisi organize işlenen suçun bir parçası ise bu eylemi ifade veya basın özgürlüğü ile bağdaştırmak mümkün değildir. Zira artık basın işlenen suçun bir aracıdır. Böyle bir durumda hiçbir hukuk düzeninde korunmayan "hakkın kötüye kullanılması" sözkonusudur. Hiçbir grup veya örgüt, verilen hakları hayatın her alanındaki üyeleri vasıtası ile kötüye kullanarak devleti ele geçirmek ve perde arkasından yönetmek yetkisine sahip olamaz.

TCK 314 "(1) Bu kısmın dördüncü ve beşinci bölümlerinde yer alan suçları işlemek amacıyla, silahlı örgüt kuran veya yöneten kişi, hapis cezası ile cezalandırılır. (2) Birinci fıkra tanımlanan örgüte üye olanlara, cezası verilir. (3) Suç işlemek amacıyla örgüt kurma suçuna ilişkin diğer hükümler, bu suç açısından aynen uygulanır." diyerek örgüt yöneticisi ve üyesi olarak faaliyet göstermeyi cezalandırmıştır.

Örgüt üyesi olmamakla birlikte örgüt adına veya örgüt amacı doğrultusunda faaliyeti veya yardım etmeyi de yasalarımız yaptırıma bağlamıştır. TCK 220/ 6 "Örgüte üye olmamakla birlikte örgüt adına suç işleyen kişi, ayrıca örgüte üye olmak suçundan da cezalandırılır. Örgüte üye olmak suçundan dolayı verilecek ceza yarısına kadar indirilebilir. Bu fıkra hükmü sadece silahlı örgütler hakkında uygulanır."TCK 220/7 "Örgüt içindeki hiyerarşik yapıya dahil olmamakla birlikte, örgüte bilerek ve isteyerek yardım eden kişi, örgüt üyesi olarak cezalandırılır. Örgüt üyeliğinden dolayı verilecek ceza, yapılan yardımın niteliğine göre üçte birine kadar indirilebilir."

Ayrıca mevzuatımızda öyle suçlar vardır ki ifade açıklama yöntemi ile işlenmeleri mümkün olabilmektedir. Bunlar; hakaret, tehdit, şantaj, suç işlemeye tahrik, suçu ve suçluyu övme, halkı kin ve düşmanlığa tahrik ve aşağılama, kanunlara uymamaya tahrik, müstehcenlik, cinsel taciz ve dürüst yargılamayı etkilemeye teşebbüs, Devletin güvenliğine ilişkin bilgi ve sırların açıklanması olarak sıralanabilir. Bu noktada kanun koyucu, ifade hürriyetinden ibaret eylemin yol açacağı somut tehlike veya zararı dikkate almış ve korunmasını düşündüğü hukuki yarar karşılığında suç ve ceza tanımlarına yer vermiştir.

TCK 215. maddesinde; *"İşlenmiş olan bir suçu veya işlemiş olduğu suçtan dolayı bir kişiyi alenen öven kimse, bu nedenle kamu düzeni açısından açık ve yakın bir tehlikenin ortaya çıkması hâlinde,hapis cezası ile cezalandırılır."* hükmü bulunmaktadır. Bu maddeye konusu suç teşkil eden, ayrıca kamu düzeni açısından da tehlike oluşturabilecek bir paylaşımı bilerek ve isteyerek Facebook ve Twitter gibi sosyal paylaşım sitelerinde retweet

(paylaşmak) vb. şekilde paylaşmak sorumluluk gerektiren bir eylemdir. Çünkü bu durumda konusu suç teşkil eden paylaşımın içeriği birden fazla kişiye ulaştırılmasını sağladığı gibi konusu suç teşkil eden içeriği paylaşan kişi, bu içeriği arkadaş listesinde bulunan kişilere yaymak suretiyle, asıl suçu işleyen kişi ile aynı suçu işlemiş gibi değerlendirilir. Çünkü Facebook paylaşımlarında ve Twitter RT'lerinin amacı kullanıcı hesaplarında bulunan arkadaş listesindeki kişilerin de bu gönderiden haberdar olması isteğidir. Bu gönderinin içeriği suç teşkil ediyorsa kişi bunu kendi sosyal profilinde yayınlayarak “yayma” ya da “dağıtma” olarak adlandırılan eylem ile suçu işlemiş sayılacaktır. Burada dikkat edilmesi gereken örgüt üyesi olarak faaliyet, bilerek ve isteyerek örgüt amacı doğrultusunda hareket veya örgüte yardım ile örgüt faaliyetinden habersiz suç ve suçluyu övme eylemlerindeki ayrımı yapmaktır.

5651 sayılı Kanun'un 4. Maddesine “İçerik sağlayıcı, bağlantı sağladığı başkasına ait içerikten sorumlu değildir. Ancak, sunuş biçiminden, bağlantı sağladığı içeriği benimsediği ve kullanıcının söz konusu içeriğe ulaşmasını amaçladığı açıkça belli ise genel hükümlere göre sorumludur.” hükmü bulunmaktadır. Kanun maddesi ile her ne kadar başkasına ait içerikten sorumlu olmamaktan bahsedilmesine rağmen, devamında ise; “kullanıcının içeriğe ulaşmasını amaçladığı açıkça belli ise sorumlu olduğu” belirtilmektedir. Bu durumda; Bağlantının sunuş biçiminden, bağlantı sağlanan içeriğin benimsendiği veya kullanıcıların bu içeriğe ulaşmasını hedeflediği açıkça anlaşılıyorsa sorumluluk gerektirdiği bilinmektedir.

Yukarıda mevzuatımız açıklanmış olup ifade ve basın özgürlüğü ile ilgili ABD Yüksek Mahkemesi, Avrupa İnsan Hakları Mahkemesi, Ülkemizde Anayasa Mahkemesi ve Danıştay'ın uygulamaları aşağıdaki gibidir.

"ABD Anayasasında yapılan Birinci Değişikliğe göre “Kongre, dini bir kuruma ilişkin veya serbest ibadeti yasaklayan; ya da ifade özgürlüğünü, basın özgürlüğünü kısıtlayan; ya da halkın sükûnet içinde toplanma ve şikâyet neden olan bir halin düzeltilmesi için hükümetten talepte bulunma hakkını kısıtlayan herhangi bir yasa yapmayacaktır”. Bu hükme göre ifade özgürlüğünün sınırlandırılması ancak Anayasayı yorumlama yetkisi olan Yüksek Mahkeme tarafından gerçekleştirilebilir. Yüksek Mahkeme bu sınırlandırmayı geliştirdiği bazı kriterler çerçevesinde yapmıştır. Bu kriterlerden en önemlisi ilk defa, Schenck v. United States davasında, Yargıç Holmes tarafından dile getirilen “**açık ve mevcut tehlike(clear and present danger)**”dır.eğer bir düşüncenin açıklanması bireyler ve toplum için açık ve mevcut bir tehlike yaratıyor ise bu düşüncenin açıklanması sınırlandırılabilir. 20. yüzyılın ortalarında ABD’de bir ifadenin sınırlandırılabilmesi için mutlaka Açık ve mevcut tehlikenin olması gerektiği genel kabulü etkinliğini kaybetmiştir. II. Dünya Savaşının sonundan 60’lı yıllara kadar devam eden, daha sonraları Wisconsin Senatörü Joe Mccarthy’nin adıyla “McCarthyizm” olarak anılan komünist düşmanlığının en üst safhada olduğu dönemde Yüksek Mahkeme, anti-komünist uygulamaları bu kriteri esas alarak desteklemiştir. Yüksek Mahkeme Dennis Davasında, Komünist Parti’nin liderlerini, Smith Yasasının 2. maddesi uyarınca, Birleşik Devletlerde herhangi bir hükümeti yıkmak amacıyla yazılı ya da basılı matbuatı basmak, yayımlamak, redaksiyonunu yapmak, piyasaya sürmek, dağıtmak, satmak ya da alenen göstermekten suçlu bulmuştur. Yüksek Mahkeme Komünist Parti liderlerini, hükümetin zor ve şiddet yoluyla devrilmesi öğretisini(komünizmi) savunmalarının sınırlandırılmasını, hükümeti yıkmak konusunda “açık ve mevcut tehlike” yarattığı gerekçesiyle Anayasaya uygun bulmuştur. **Yüksek Mahkemenin Smith Yasasına yönelik tavrı**

“açık ve mevcut tehlike” ölçütünü de şekillendirmiştir. Buna göre hükümet onu devirmeyi amaçlayan bir grubun, bir düşünce sisteminin esaslarını üyelerine öğrettiğini (beyin yıkadığını) ve liderlerinin onları, şartların elverişli olduğunu hissettiklerinde vuracak bir şekilde belirli bir yöne sevk ettiğini fark ederse, açık ve mevcut tehlike vardır. Hükümetin harekete geçmesi için ayaklanmanın gerçekleşmesi gerekmez. Dennis v. United States, p. 188.”

"AİHS'deise ifade özgürlüğünün ulusal güvenlik nedeniyle sınırlandırılabilceği AİHS'nin 10. maddesinin 2. fıkrasında düzenlenmiştir. Buna göre “Kullanılması görev ve sorumluluk gerektiren bu özgürlükler, ulusal güvenliğin, toprak bütünlüğünün, kamu güvenliğinin, düzeni korumanın, suçun önlenmesinin, sağlığın ya da ahlâkın ve başkalarının ünü ya da haklarının korunması için, demokratik bir toplulukta zorunlu önlemler niteliğinde olarak, gizli haberlerin açıklanmasının engellenmesi ya da yargı erkinin üstünlüğünün ve yansızlığının sağlanması bakımından, kanunla belirli işlemlere, koşullara, sınırlamalara ya da yaptırımlara bağı tutulabilir” . Mahkeme, 10. maddede düzenlenen sınırlandırma nedenlerinin içeriklerinin kolay tespit edilememesi nedeniyle, ifade özgürlüğü ile ilgili davalarda, dolayısıyla ifade özgürlüğünün ulusal güvenlik nedeniyle sınırlandırılması davalarında kullanılmak üzere çeşitli ilkeler geliştirmiştir: a. Aleniyet kazanan bilginin yayımı yasaklanamaz. b. Şiddete teşvik eden açıklamalar yasaklanabilir. Mahkeme, özellikle siyasî kimliğe sahip kişilerin ülkenin sorunları üzerine konuşmak ve eleştiri yapmalarını doğal karşılamaktadır. Bu açıklamalar son derece sert eleştiriler de içerebilir. Ancak bu açıklamalar, özellikle açıklamanın yapıldığı yerin ve zamanın koşullarında, şiddete teşvik niteliğinde olmamalıdır. Mahkemeye göre ifadelerin “rahatsız edici, şok edici, abartılı” hatta “saldırgan” olması, fikirlerin “düşmanca bir üslupla ele alınması” önemli değildir. Meğerki bu ifadeler şiddete çağrı niteliğinde olsun. Zana kararında Mahkeme, Diyarbakır'ın eski belediye başkanı olan Mehdi Zana'nın yaptığı açıklamanın, bölgede zaten patlamak üzere olan durumu şiddetlendirebileceğine dikkati çekerek, Türk yargı organlarının ifade özgürlüğüne getirdikleri sınırlamanın haklı olduğuna karar vermiştir. Mahkemeye göre verilen ceza ağır bir sosyal ihtiyaca cevap verir niteliktedir. c. Yayının içeriğindeki potansiyel tehlike dikkate alınmalıdır. Mahkemeye göre bir yayının salt içerik olarak ulusal güvenliği tehdit eder nitelikte olması o yayının sınırlandırılmasını haklı göstermez. Aynı zamanda o yayının ortaya çıkardığı potansiyel tehlike de dikkate alınmalıdır. Mahkeme bu potansiyel tehlikenin ortaya çıkıp çıkmadığının tespiti hususunda açıklamayı yapan kişiye özel bir önem vermiştir. Mahkeme, Zana kararında, terör örgütünü destekleyen ve önemli bir günlük gazetede yer alan açıklamanın, terör olaylarının yaygın olduğu bölgenin en önemli kenti olan Diyarbakır'ın eski belediye başkanı tarafından yapılmış olmasının, şiddete teşvik niteliğinde sayılacağını söylemiştir.

Anayasa Mahkemesinin 08.04.1963 Tarihli 1963/16-83 esas-karar sayılı ilamına göre basın özgürlüğü düşünce ve kanaat özgürlüğünü tamamlayan ve onun kullanılmasını sağlayan bir özgürlüktür. Ancak Anayasa Mahkemesine göre basının özgür olması Devletin güvenliğini ihlâl edecek mahiyetteki beyanların ve yazıların cezasız bırakılması demek değildir. Anayasa Mahkemesinin basın özgürlüğünü sınırlandıran bir neden olarak millî güvenliğin ne olduğu konusunda kesin bir görüş ortaya koyduğunu söylemek güçtür. AYM bir kararında kamu düzeni, kamu güvenliği ve ulusal güvenlik gibi kavramların anlamının muğlak ve kişiye göre değişebileceğinden bahsetmişse de, yaklaşık bir yıl sonra verdiği başka bir kararında bu kavramların genel kavram niteliğini haiz olduklarını belirtmiştir. Anayasa

Mahkemesinin basın özgürlüğünün özünün ne olduğuna ve hangi kısıtlamaların bu özü tahrip ettiğine dair tutarlı ve istikrarlı bir tavır da mevcut değildir. AYM kararlarına bakıldığında genel olarak basın özgürlüğünün konjonktüre bağlı olarak yorumlandığı görülmektedir.

Danıştayın anayasal özgürlükleri sınırlandıran bir neden olarak ulusal güvenlikten ne anlaşılması gerektiğine dair dikkat çekici kararları vardır. Danıştay 12. Dairesi'nin 1970 yılında vermiş olduğu bir kararda ulusal güvenlik kavramının içeriğini tespiti yönelik bir çaba olduğu gözükmemektedir. Buna göre "Millî güvenliği genel bir deyimle 'yurt ölçüsünde beliren iç ve dış tehlikelere karşı, Devlet tüzel kişiliğinin savunma ve güvenlik altına alınması' şeklinde tanımlamanın mümkün olabileceği sonucuna varılmıştır. Şüphesiz iç ve dış tehlikelerden hangilerinin millî güvenliğe ilişkin bulunduğunu, tehlikenin kapsamı ve niteliğine ve memleketin içinde bulunduğu şartlara göre tayin ve takdir etmek gerekecektir". Danıştay 12. Dairesi ulusal güvenliğin anlamını tespit ettikten sonra anayasal hakların sınırlandırma nedeni olarak ulusal güvenlikten ne anlaşılması gerektiğini de belirtmiştir: "Bir eylemin mevzuata aykırı ve hatta suç vasfında olması, mutlaka millî güvenliği ihlâl etmeye matuf bulunduğu delili olamaz. Aksi halde millî güvenlik kavramının kapsamı Anayasa Yapıcısının ve Kanun Koyucusunun amaç ve iradesine aykırı surette genişletilmiş olur. Suç teşkil eden bir eylem aynı zamanda Devletin bütünlüğüne yönelmiş bir nitelik taşıyor ise, ancak o takdirde eylemin millî güvenlikle ilişkisinden söz etmek mümkün bulunabilir... Bir Hukuk devletinde kişilerin veya kitlelerin Anayasa çerçevesi içinde sorunlarını kanunî yollardan yetkililere duyurmak istemeleri tabiidir. Şüphesiz, özellikle kamu görevlilerinin kanunların tayin ettiği yol yerine, fiilî durum yaratmak suretiyle duyurmada bulunmaları tercih olunamaz. Ancak herhalde fiili yolun tercih edilmesi de; bunun kapsamı, amacı ve yapılış şekli düşünülmezsizin, millî güvenliğin sağlanması gerekçesiyle, bazı temel hak ve hürriyetlerim kısıtlanmasına vesile vermez".

Kuşkusuz her özgürlük gibi basın ve ifade özgürlüğü de sınırsız bir özgürlük değildir ve hemen hemen tüm anayasalarda ve uluslararası sözleşmelerde özgürlüklerin hangi nedenlerle sınırlandırılacağı düzenlenmektedir. Bu sınırlandırma nedenlerinden birisi de ulusal güvenliktir. Ulusal güvenlik hem Avrupa İnsan Hakları Sözleşmesinde hem de 1982 Anayasasında özgürlüklerin sınırlandıran nedenlerden biri olarak yer almaktadır. Uluslararası temel hukuk metinlerinde ve anayasada devletin her türlü illegal oluşumlara, terör örgütlerine ve dini görünümlü gayri meşru yapılara karşı kendini savunma ve koruma hakkı ve yetkisi vardır. İnsan Hakları Evrensel Beyannamesinin 28'inci maddesinde "...hak ve hürriyetlerin tam tatbikini sağlayacak bir sosyal ve milletlerarası nizam hakkına" yer verilmiştir. Hukuk sistemleri, temel hak ve hürriyetleri yok etmeyi ve devlet düzenini yıkmayı, değiştirmeyi veya işlemez hale getirmeyi amaç edinen örgütlere karşı mücadele etmek üzere gerekli araçları sağlamaktadır. Özellikle 11 Eylül 2001 saldırıları sonrasında terörle mücadelede yeni stratejiler ve hedefler geliştirilmiş, devletlerin hukuk sistemleri her türlü terör örgütlerine karşı etkin mücadele edebilecek seviyeye getirilmeye çalışılmıştır. Türkiye'de de adı veya sıfatı ne olursa olsun, hiçbir dini grup veya örgüt, verilen hakları kötüye kullanarak örgüte bağlı kamu görevlilerini kullanarak kurumları ve devleti ele geçirmek ve perde arkasından yönetmek yetkisine sahip olamaz. Bu tür örgütlenmeler hakkı kötüye kullandıklarından daima hukuk düzeni ile karşı karşıya kalırlar.

Yukarıda mevzuatımız açıklanırken belirtildiği üzere, "Gazetecilik Faaliyetleri"

adı altında başka saik ve nedenler varsa, yani 'gazetecilik' kılıf olarak kullanılıp fakat asıl maksadın devletin sırlarına müdahale edilmesi, bir örgütün amacı doğrultusunda algı oluşturulması, devletin meşru hükümetlerinin çalışamaz hale getirilmesi, ülkenin uluslararası alanda zor duruma düşürülmesi, halkı propagandaya maruz bırakarak tüm bu faaliyetlere tepki veremez hale getirilmesi, örgütün işlediği suçlarla mücadelenin engellenmesi ve ilanihaye bilinçli olarak aidiyet hissettiği grubun devleti yavaş yavaş ele geçirmesi olduğu durumlarda hiçbir hukuka uygunluk sebebinin varlığı gündeme gelmeyecektir. Yani her devletin bu tür gayrimeşru amaç taşıyan faaliyetlerle mücadele hakkı vardır ve bu amaca yönelik eylemleri medya alanında yapanlar da işlenen suçları “basın hürriyeti” adı altında meşrulaştıramazlar. Aksi halde yukarıdaki düzenlemelerin hiçbir anlam ve önemi kalmayacaktır.

ÖRGÜTÜN MEDYAYI KULLANMASI:

Düşünce ve tartışma özgürlüğü, özünde hakikate ulaşmak için tanınmış bir özgürlük olup basın yayın kuruluşları da düşünce ve tartışma özgürlüğünü hakikate varmak için kural olarak kullanılmalıdır. Ancak bir örgütün yaptığı terör faaliyetlerini toplumda meşrulaştırmak amacına hizmet eden basın ve yayın faaliyetleri bu özgürlük kapsamında olamaz.

Terör örgütleri, toplumda algı yönetimi yaparak eylemlerine ve amacına meşruluk kazandırmak, örgütün faaliyetlerine toplumsal tepkiselliği engelleyip destek sağlamak ve örgüte karşı olan kitleler üzerinde korku meydana getirmek amacıyla medyayı kullanmaktadır.

Her terör örgütlenmesi gibi FETÖ'nün de televizyon, gazete, matbaa, haber ajansı, internet siteleri gibi medya organları bulunmakta olup bu medya organlarını örgütün amacına uygun şekilde kullanmakta ve toplumda algı oluşturmaktadır. Örgütün medya alanındaki faaliyetleri tamamen örgüt amacına yönelik olup bu amaç bazen kişisel, bazen ulusal, bazen de uluslararası hedefe yönelik olabilmektedir. Örgüt tarafından yoğun algı kirliliğine maruz kalan hemen herkes yanlışla doğruyu gerçeğe sahteyi ayırmaktan yoksun hale getirilmektedir.

Örgüt önce dedikodu, yaygara, karalama ve parlatma yöntemleri ile hedefini toplumda itibarsızlaştırmakta, sonrasında sahibi tespit edilemeyen imzasız mektup veya sosyal medya hesapları gibi kaynaklarla söylentiye topluma duyurmakta, sonrasında da bu hesap veya mektup kaynak gösterilerek örgüt amacı doğrultusunda örgütün basın yayın organlarında haber yapılmaktadır. Devam eden süreçte hedef ile ilgili adli veya idari soruşturmalar başlatılmakta ve hedef etkisiz hale getirilmektedir. Bu süreç içerisinde örgüt mensupları hedef hakkındaki manipülasyonu ne kadar çok tekrar eder veya ne kadar çok örgüt mensubu bu manipülasyona katılırsa örgütün amacı doğrultusunda toplum o kadar etkili ve çabuk algıya maruz kalmaktadır. Nihayetinde bu algının oluşmasına hizmet etmek de örgütün amacına hizmet etmek niteliğindedir.

FETÖ'nün medyayı hangi amaçlara yönelik ve ne şekilde kullandığını detaylıca açıklamak gereklidir. Örgüt, hemen hemen tüm faaliyetlerini toplum mühendisliği üzerine kurmuştur. Medya da toplum mühendisliğinin temel unsurudur. Ayrıca örgütün amacına yönelik medya faaliyetleri irdelenirken, aynı amaca yönelik örgütsel toplantılarda empoze edilen sorgulanmamış bilgilerin dedikodu yöntemi ile medyadan önce toplumda örgüt mensuplarınca işlendiği unutulmamalıdır. Örgütün medya faaliyetlerine değinirken özünde kitleleri etkileyip algı operasyonuna maruz bırakmak olduğu bilinmelidir. **Örgüt menfaatleri**

doğrultusunda medyanın çok yoğun kullanıldığının belirtilmesi açısından başlıklar kısaca sıralansa da neticede işlenen suçun maddi unsurlarını görmek açısından örgüt liderinin açık veya gizli talimat vermesi ve bu talimat doğrultusunda toplumda algı oluşturulması genişçe açıklanacaktır.

1- Örgüte ve Liderine Medya Üzerinden Kudsîyet Kazandırma Faaliyetleri;

Örgüt, radyoları, televizyon kanalları, gazeteleri ve dergileri ile örgüt liderinden “Muhterem Fetullah Gülen Hocaefendi” olarak bahsetmektedir. Onun tartışılmaz, dokunulmaz ve eleştirilemez insanüstü varlık pozisyonuna genişçe yer verilmekte, kutsal bir kişilik olduğu abartılarak toplumun hafızasına aşılansaktadır. "Muhterem Fetullah Gülen'in sohbeti" denilerek sık sık tekrar edilmesi sayesinde "muhterem" sıfatı örgüt liderinin ismi ile özdeşleştirilmekte böylece örgüt liderinin "saygıdeğer" bir kişilik olduğu yönünde algı yerleştirilmektedir. **Adeta "muhterem" sıfatını kullanmaksızın örgüt liderinden bahsetmek örgüt üyeleri tarafından hakaret olarak algılanmaya başlanmıştır.** Örgütün hücresel toplantılarında da örgüt liderinin adı büyük bir saygıyla anılmakta ve örgüt liderine birtakım metafizik olaylar atfedilmektedir. Örgütün temel yayın organlarından Samanyolu Televizyonunda bir dönem "Sır Kapısı" adı altında programlar yapılmış burada örgüt mensuplarının başından geçmiş gibi metafizik olaylar anlatılarak örgütün ulvi bir amaca hizmet ettiği, mensuplarının ilahi yardıma kavuştuğu ve örgüt dışında kalmanın dine hizmet yönünden bir eksiklik olduğu işlenmiştir. Böylece örgütün ilahi takdire mazhar olduğu ve örgüt liderinin insanüstü bir varlık gibi kabulü örgüt üyeleri arasında yerleşik bir kanaat olmuştur.

2- Örgütün Medya Üzerinden Propaganda Faaliyetleri;

Örgüt, elindeki basın yayın araçlarını kullanarak açık propaganda yapmaktadır. Bu bağlamda FETÖ'nün dine hizmet eden bir gönüllüler topluluğu olduğu, milli ve dini değerlerimizi dünyaya tanıttığı, ülkenin içinde bulunduğu şartlarda hiçbir kabahatinin olmadığı, gönüllülerinin hiç suç işlemediği ve devletin soruşturma ve davalarla örgüte haksızlık yaptığı gibi konular sık sık işlenmiştir. Özellikle örgütün yaptığı organizasyonlar ve programlar yayın organlarında yer alıp topluma ulaştırılmıştır. Örgütün adeta bir iyilik meleşği gibi tanıtılmasının yanında devletin soruşturmalar ile örgüte eziyet ettiği gibi bir propaganda yöntemi kullanılmıştır.

3- Örgütün Medya Üzerinden Maddi-Manevi Destek Temin Faaliyetleri;

Örgüt, medya üzerinden elde ettiği kazançları örgütün menfaatleri doğrultusunda kullanmaktadır. Özellikle örgüt adına faaliyet gösteren "Kimse Yok mu?" vb yardım kuruluşlarının para-kurban-zekat toplamalarında topluma duyuruda bulunulup gelir temin edilmiştir. Yine örgütün eleman kaynaklarından olan dersane-okul vb kuruluşlarının da reklamı sıkça yapılarak örgüte bu yönde ciddi destek sağlanmıştır. Özellikle örgüt medyasında yayınlanan "Ayna" gibi programlarla pek çok ülkede örgüt adına faal olan bu tür kuruluşlar topluma kültür elçileri gibi lanse edilmiştir.

4- Örgütün Medya Üzerinden Siyasi Faaliyetleri;

Örgüt tarafından, basın-yayın üzerinden siyasi partiler arasında taraf tutulup yanlı yayınlar yapılmış, örgütlü olarak hangi siyasi partiye oy verilmesi gerektiği ve hangi siyasi

partinin düşman olarak görüldüğü açıkça sempatizan kitleye empoze edilmiş ve örgüt stratejisine göre tavır belirlenmiştir. Mesela 28 Şubat sürecinde anti demokratik girişimler, örgütün medya organlarınca desteklenmiş ve dönemin hükümetini devirmeyi hedefleyen yayınlar yapılmıştır. Yine 1980 askeri müdahalesinin hemen ardından örgüt lideri F.Gülen, Sızıntı Dergisi'nde yayınlanan yazısını *"Hızır gibi imdadımıza yetişen Mehmetçiğe bir kere daha selam duruyoruz."* diyerek askeri darbeyi tasvip ettiğini kamuoyuna duyurmuştur. Yine 30 Mart 2014 yerel seçimleri öncesinde örgüt, basın ve yayın üzerinden mevcut hükümete karşı topyekûn karalama kampanyası başlatmıştır. İnternet ortamında çoğu twitter, facebook, youtube gibi sosyal medya üzerinden başbakanı "başçalan, hırsız, boşbakan" gibi hakaretler ederek kamuoyu algısı oluşturmaya çalışmıştır. Örgüt, elindeki basın yayın araçlarını kullanarak 17-25 Aralık sonrasında hükümeti yıkmak üzere sistemli organize bir karalama kampanyası başlatmış, sosyal medya üzerinden her türlü hakaret, iftira ve yakıştırmayı yapmaktan geri durmamıştır. Kurgulanmış montaj ses kayıtları servis ederek hükümete karşı halkı isyana ve siyaseten yıpratıp yıkmaya çalışmıştır. Hukuka aykırı dinlemeler yoluyla elde ettiği ses kayıtlarında amaca göre ekleme ve çıkarma yaparak yayınlamıştır. Hükümeti devirmek için iftira ve karalama kampanyasına başvurmuş, ifade ve düşünce özgürlüğü, basın hürriyeti adı ile iftira, yalan ve karalamalarını basın yayın üzerinden gerçekleştirmiş, toplumun doğru ve gerçek haber alma hakkını engelleyerek örgütün amacı ve hedefleri için elindeki basın yayın organlarını araç olarak kullanmıştır.

5- Örgütün Medya üzerinden Casusluk Faaliyetleri;

FETÖ devletin gizli bilgilerini, gizli toplantılarını ve gizli telefon görüşmelerini, devlet kademelerindeki kadroları vasıtasıyla her türlü yolu meşru sayarak ele geçirip montajlamış "twitter, facebook, youtube" gibi sosyal paylaşım sitelerinde yayınlamış, devleti ve hükümeti itibarsızlaştırmak suretiyle casusluk faaliyetleri gerçekleştirmiştir. Devletin en mahrem bilgileri medyada servis edilmiştir. Dışişleri Bakanlığındaki 13.03.2014 günlü çok gizli toplantının hukuka aykırı olarak siyasi ve askeri casusluk maksatlı dinlendiği ve dinleme kayıtlarının açıklandığını Türkiye 27.03.2014 günü sosyal medyadan öğrenmiştir.

Mit Tırlarının örgüt mensuplarınca usulsuz şekilde durdurulmasının da aynı anda medyaya servis edilmesi örgütün bu amacını göstermiştir. Hakkında FETÖ üyeliğinden yakalama kararı bulunan Emre USLU, 24/10/2013 tarihli www.taraf.com.tr isimli sitede yazmış olduğu yazı da *"...Bir uyarı olarak yazayım. Hakan FİDAN yönetimindeki MİT'in sistem dışı faaliyetleri Türkiye'nin izole olmasına neden olur. Hatta Türkiye'yi terörü destekleyen ülkeler arasına sokabilir..."*, *"...bütün bu haberler dünya kamuoyunda Türkiye'nin Suriye'de çalışan El-Kaide unsurlarına silah yardımı yaptığı algısının oluşmasına neden oluyor....batılı gözlemciler şöyle düşünecektir: El Kaide Türkiye'de silah üretiyor ama Türk istihbaratının ruhu duymuyor. Uyuşturucu ihbarı yapılmasa (belli ki o istihbaratı başka istihbarat birimleri yapmış) o tır dolusu mühimmat Suriye'ye geçecek. Kim bilir bundan önce benzeri kaç tır mühimmat geçti..."* şeklinde ve benzeri içerikte çok sayıda yazı yazdıktan sonra 01-19/01/2014 tarihinde MİT'e ait tırlar örgüt üyeleri tarafından durdurularak görüntüleri çekilip basına verilmiş, Cumhuriyet Gazetesinde yayımlanmış, bu şekilde Türkiye Cumhuriyeti Devleti teröre destek veren bir ülkeymiş algısı oluşturmaya çalışılmıştır.

Ayrıca 15 Temmuz 2016 tarihli darbe girişimi sonrasında da yurtdışına kaçan bazı örgüt mensupları Türkiye aleyhine toplantılar ve konferanslar yaparak ülkemizin itibarını zedelemektedir. Yine örgüt lideri de ülkemizin yöneticileri aleyhine zaman zaman yabancı basına açıklama yaparak ülkemizde demokratik bir rejim olmadığı yönünde söylemlerde bulunmaktadır. Kamuoyunda bilinen "Kozmik Oda" soruşturması yine bu kapsamda diğer bir

örgüt faaliyetidir.

6- Örgütün Medya Üzerinden Toplumu Sindirme Faaliyetleri;

Örgüt, elindeki basın yayın organlarını kullanarak toplumu, devleti ve bu örgütün egemenliğine karşı çıkan grupları ve kişileri sindirip yıldırma için faaliyet yürütmektedir. Bazı basın yayın organları ve internette bulunan sosyal medya hesapları aracılığı ile kamu görevlileri yıpratılmaya ve örgütle mücadele dosyalarında görev alan emniyet mensupları savcı ve hakimlerin isimlerini yazılı görsel ve sosyal medya hesapları üzerinden yayınlayarak bu kişilerin dosya üzerindeki motivasyonunu kırılmaya çalışılmıştır. Yine sahibi belli olmayan sosyal medya hesaplarından kamu görevlileri hakkında iftira atmaktan geri durulmamıştır. Seçim döneminde örgütün hile yapılacağı yönündeki propagandasının devamı niteliğinde birçok sandık görevlilerinin hile yaptığını iddia edilmiştir. Mesajlarla tehdit edilen kamu görevlileri gerçek dışı iftiralar ile itibarsızlaştırılmaya çalışılmıştır. **Aynı şekilde ülkemizin bekasına kasteden ve darbe kalkışmasında bulunan bir örgüt ile yapılan mücadeleyi kastederek "dönemin böyle gitmeyeceği örgütle mücadele edenlerin bir gün hesap verecekleri" gibi örgüt söylemleri sıkça işlenmiştir.** (Aynı örgüt üyeliği suçlaması ile tutuklu bulunan Mümtazer Türköne'nin örgütle mücadele edenleri günü geldiğinde yargılarken adil olunacağı sözü vermesi hatırlanmalıdır). Örgüt elemanlarınca Facebook, Twitter, Youtube gibi sosyal medya araçlarında aktif olarak kullanılmıştır. Sanal alemde zaman zaman sahte hesaplar kullanılarak doğruluğu araştırılmadan paylaşılan yazılar ve görüntüler **kamu düzeni açısından ciddi bir tehlike oluşturmuş** hatta toplumda kutuplaşmalara, korkmaya ve çekingenliğe neden olmuştur.

Örneğin 15 Temmuz 2016 tarihinde gerçekleşen başarısız darbe girişiminden tam 9 ay 10 gün önce yani 5 Ekim 2015 tarihinde örgütün tv ve internet sitelerinde yayınlanan Zaman Gazetesinin reklam filminde; **"siren seslerinin duyulduğu bir kent merkezinin kuş bakışı görüntüsünden sonra bir bebek gülümsemesinin ekrana geldiği görülmektedir."** Kamuoyunda bahse konu bu reklam filminin darbenin habercisi olduğu, FETÖ/PDY soruşturmasında haklarında yasal işlemler yapılan örgüt mensuplarına mesaj gönderildiği değerlendirilmesi yapılmaktadır. Siren sesleri, mat renkli harabe şehir görüntüsü ve renkli gülen bebek profili şeklindeki reklam filminden 9 ay 10 gün sonrası darbe girişimi tesadüf olarak değerlendirilmemiştir. Aynı mesaj 2014 yılında silah sesleri sonrasında yeni doğmuş bebek sesi ile Aksiyon dergisinde de işlenmiştir.

Yine Zaman gazetesinin Zaman Kardeşlik Zamanı başlıklı bir diğer reklamında ise bir vatandaş ile bir askerın Zaman Gazetesini birlikte tutarken vatandaşın tuttuğu sayfada "Ne Gerek Var Kavgaya?" yazarken askerın tuttuğu sayfada ise **"Bir İhtimal Daha Var"** şeklinde yazı görülmektedir. Örgütün basını kullanma takdiği değerlendirildiğinde açık şekilde darbe ihtimalinin tabana iletildiği anlaşılmaktadır. Benzer şekilde Sızıntı Dergisinin Mayıs ayı kapağında asker elbiseli bir kolun açtığı kapının arkasında çiçek bahçeleri görülmektedir.

Sosyal medyada da örgüt üyelerince tehdit içerikli toplumu gerici mesajlar yayılmakta bu şekilde toplum sindirilmektedir. Örneğin örgüt üyeliği suçlaması ile hakkında soruşturma yapılan Tuncay Opçin darbe girişiminden bir gün önce **"Yatakta basıp şafakta asacaklar"** şeklinde tweet atmıştır. Yine Aynı örgüt üyeliği suçlamasından firari Emrullah Uslu 14 Eylül 2015'de *2016 Temmuz'da Türkiye'ye döneceğini belirtir* tweet atmıştır.

Yukarıdaki tüm örnekler örgütün medya üzerinden nasıl haberleştiğini ve darbe teşebbüsünün örgüt üyelerince önceden bilindiğini göstermektedir. Bu tespitlerle örgütün basın yayın organları aracılığı ile yaptığı propagandalar ve örgüt mensuplarının her ortamda dile getirdikleri "Bu dönem böyle gitmez, elbet işler tersine dönecek.." söylemleri

bağdaştırıldığında örgütün toplumda bir korku ve sindirme mekanizması kurduğu anlaşılmaktadır.

7- Örgüt Liderinin Medya Üzerinden Üyelerine Gizli veya Açıktan Talimatlar Vermesi;

Örgüt mensuplarına lider tarafından örgütün medya organlarında yapılan "sohbet" adındaki konuşmalarda, bazen örgütün diliyle gizlenmiş şekilde bazen ise açıktan talimatlar verilmektedir. Sohbetlerde dini bir konu anlatılıyormuş gibi yapıp gerçekte siyasi, ekonomik, örgütün geleceği ile ilgili konular işlenmektedir. Örgüt liderinin medya üzerinden verdiği talimatlarla örgüt tabanının harekete geçtiği zaman zaman görülmektedir. Örgütün alt düzeydeki yöneticileri de hiyerarşik yapılanma gereği örgüt liderinin talimatı olmaksızın hareket edememektedir. İddianame konumuzun medya yapılanması olması nedeni ile özellikle bu alanda bazı talimatlar ve devamında yapılan hareket tarzı kısaca belirtilecektir.

İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığınca yürütülen 2014/133596 sayılı soruşturma dosyasında örgütün medya temsilcilerinin nasıl talimat aldıklarına ilişkin aşağıdaki konuşma tespiti yapılmıştır. Bilahere örgüt tarafından "Özgür Basın Susturulamaz" kampanyası yapılmasına rağmen sözde hiç medya kuruluşları ile ilgisi olmayan örgüt liderinin talimatı burada dikkat çekicidir. Örgüt lideri ile örgütün yayın organlarından olan Samanyolu TV yöneticisi Hidayet Karacaarasında geçen konuşmada;

http://www.youtube.com/watch?v=okg2_hF7ssE&list=UUD1usqM151Fmkk9VnLnkmAQ linkli adresteki videonun çözümü:

FETHULLAH GÜLEN : Efendim.

HİDAYET KARACA : Efendim rahatsız ettim öncelikle, bir emriniz var mıydı?

FETHULLAH GÜLEN : Estağfurullah, buyurun. Yok sağolun, teşekkür ederim, buyurun.

HİDAYET KARACA : Eee...Mars diye bir.. ee...isim vermiştiniz efendim, bir haber dergisi, Rektörlük olarak bir tablet, eee...Ipad'te resimli uygulama vardı, eee...bir yıl önceydi lütfetmiştiniz ismini. Allah nasip ederse salı günü onu medyaya bir tanıtımını reklam ajansına yapcaz. Eee... dualarınızı istirham ediyoruz efendim.

FETHULLAH GÜLEN : Allah yardımcınız olsun, Allah afiyet versin.

HİDAYET KARACA : Allah razı olsun efendim. Eee...bu Şefkat Tepe'de eee....bu sezon önümüzdeki bölümlerde bi 'Karanlık Kurul' yapalım mı efendim?

FETHULLAH GÜLEN : İyi olur bence. Sebepsiz öyle bir şey değil. Endişe edeceğim o şeyi aksettirici mahiyette yani. Yakın uzak, herkesin de şöyle böyle telafüz ettiği.

HİDAYET KARACA : Eee...varsa efendim, Allah nasip ederse. Bu yarın yeni bölüm var, bir sonraki bölümden itibaren eee...onu koyalım.

Bu görüşme sonrasında "Şefkattepe" dizisinin formatı değişerek karanlık kurul oluşturulmuştur.

<https://www.youtube.com/watch?v=KTTM37gjuU&list=UUb4vgJjwSjsqYT20fbYraw&index=23> linkli adresteki videonun çözümü:

FETHULLAH GÜLEN : Efendim.

HİDAYET KARACA : Efendim, rahatsız ettim.. eeee... Geçen gün arz etmiştim bir hac olma ihtimali var diye, eee...

FETHULLAH GÜLEN : Evet.

HİDAYET KARACA : O, oldu efendim. Allah nasip ederse, müsaadeniz olursa, yarın bir gidiş gözükiyor efendim.

FETHULLAH GÜLEN : Allah hayırlı etsin. Arkadaşlarla buluşursunuz orda, Bizim

Ahmet hocalar da burdan gitmişlerdi, o müşterek duaları inşallah iştirak edersiniz.

HİDAYET KARACA : İnşallah efendim, eee...dualarınızla. Eee...hakkınızı helal edin efendim.

FETHULLAH GÜLEN : Allah afiyet versin. Bizi de unutmayın duada.

HİDAYET KARACA : Estağfurullah efendim, eee...ne demek. **Bir husus da efendim, bu haftaki Şefkat Tepe'yi arz edebilir miyim?**

FETHULLAH GÜLEN : Evet buyurun.

----(metin okunuyor...)

HİDAYET KARACA : Eee... gene o, eee.. diplomat dediğimiz adam konuşuyor; (Şefkattepe dizisinin kara kurul metni okunuyor.)

.... Bu i.iş..Dershaneler..?

FETHULLAH GÜLEN : Evet hiçbir mahsuru, mahsuru yok olsun. Bence o da olsun. Ekrem Bey de, gastede bu meseleyi seslendirelim mi diye sormuştu bana bugün. Olsun, yumşakça sadece. O da sizin sert bulduğunuz yanlar varsa, onu şey yaparsınız. Allah afiyet versin.

HİDAYET KARACA : Ellerinizden öperim efendim.

FETHULLAH GÜLEN : Estağfurullah..... HİDAYET KARACA : Hürmetler efendim.

Bu görüşme sonrasında örgütün basın organı olan Zaman Gazetesinde ısrarla dershaneler ile ilgili haberler yapılmaya başlanmıştır. Bu ses kayıtları göstermektedir ki örgüt üyeleri medya alanındaki faaliyetlerini örgüt liderinin talimatlarına göre şekillendirmektedir.

Ayrıca Başsavcılığımızın 2014/164254 soruşturma sayılı dosyası ile ilgili tanık Hüseyin GÜLERCE 24/01/2016 tarihinde emniyette vermiş olduğu ifadesinde; "Zaman Gazetesinde bir dönem Genel Müdürlük yaptığını, 1995 yılından itibaren gazetede yayınlanacak olan yazıların önce Fetullah GÜLEN'e gönderildiğini, zira o dönemde bizzat kendisinin de yazdığı gazetede yayınlanacak yazıları Fetullah GÜLEN'e gönderildiğini, onun kontrolünden geçtikten sonra yazıların yayınlandığını, Fetullah GÜLEN'in kendisine gelen yazılar ekleme, çıkarma, değiştirme ve sansür dahil her türlü işlem yaptığını, Zaman Gazetesinin Genel Yayın Yönetmeni gibi davrandığını, Fetullah GÜLEN'in onay vermediği hiç bir haberin ve yazının gazete de yer almadığını, sadece gazetede değil Samanyolu TV de yayınlanan Tek Türkiye adlı dizide ki senaryo konuşmaları da Fetullah GÜLEN'e okunduğuna bizzat şahit olduğunu, kendisinin de bazı yazılarına müdahale edildiği" belirtmiştir.

Örgüt üyelerinin lider talimatı ile hareket ettiklerinin tespiti yanında bu talimatların yerine getirilmesi ve operasyona dönüşme aşamasını da irdelemek gerekir. Bu bağlamda örgüt üyeleri tarafından örgüt adına yapıldığı belirtilen operasyonlarla ilgili açılmış soruşturmalardan kısaca birkaçını özetlemek faydalı olacaktır.

A- İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığının 2014/133596 sayılı soruşturmadosyasına konu kamuoyunda Tahşiyeciler Dosyası olarak bilinen örgüt tarafından yapılmış operasyon ile ilgili talimat tepitleri;

FETÖ/PDY'nin örgütlü yapısı ile iltisaklı olduğu iddia edilen İstanbul eski İstihbarat Şube Müdürü Ali Fuat YILMAZER'in yönlendirmesi ile gruba yönelik olarak 2008 yılı Kasım ayından itibaren Hizbullah örgütü ile hiç bir ilgi ve irtibatları olmamasına rağmen istihbari dinlemeler yapıldığı, bir süre sonra yine Ali Fuat YILMAZER'in 03/12/2008 tarihinde grubun radikal dini söylemli olup terör faaliyetlerini manevi olarak destekledikleri şeklinde bilgi

yazılarını yazdırarak ülke genelinde emniyet birimlerine ulaştırdığı, devam eden süreçte yapılanmanın iç işleyişi içinde bir şekilde bu bilgilerin örgüt liderine ibraz edilmesi sonrası Fetullah GÜLEN'in 06/04/2009 tarihinde www.herkul.org sitesinde “İrtica Paranoyası ve Duanın Esası” adlı konuşmasıyla tüm yapılanmaya bilgi ve talimat verip algı oluşturacak şekilde grubun ismini de belirterek nurcuların bir kolu olan Tahşiyecileri terör örgütleri ile irtibatlandırmasının sağlandığı anlaşılmıştır.

Örgüt liderinin 06.04.2009 tarihinde www.herkul.org sitesinde;

“Türkiye’yi ne alakadar eder bu, fakat bir kısım zaafları olan insanları Türkiye’de de kullanarak burada sanki din adına diyanet adına Türkiye de El-Kaide dini temsil ediyor filan, Türkiye’de onu da icat ettiler; **Hizbul Vahşetten** sonra onu da icat ettiler; yarın daha başka şeyler de icat edebilirler mesela; **TAHŞİYE** diye bir şey icat edebilirler; Hafızan Allah iyi organize edebilirlerse bunları belki hakiki Müslümanlarla, kitap okuyan Müslümanlarla nezahetlerine, nezafetlerini, fikri saffetlerini bulundukları evlerde koruma adına okudukları kitaplarla ayakta durmaya çalışan insanların içine sokmaya çalışırlar, onları güçlendirirlerse ellerine silahlar da verebilirler ve o kitapların arkasındaki zatın posterlerini evlerine asabilirler size yakın bazı kimselerin posterlerini de evlerine asabilirler, biz NURLARI Haşiyeye yapıyoruz dedirtirler adlarına da **TAHŞİYECİLER** derler, sonra Kaleşnikoflar verirler ellerine iki yerde bir şey yapınca bunlar, demek ki imkan bulunca bunlarda silahlanabiliyor.....Sonra hiç silahı milahı tabancası, hatta çuvaldızı bile olmayan, ben sizin çuvaldızınız bile yoktur diyorum. Size mübala yapmıyorum değil mi yani. Ben geçende büyük bir iğneye ihtiyacım oldu bulamadım kendi odamda ayakkabımı dikecektim. Evet, çuvaldızı bile olmayan insanlara terörist damgası vuracaklar orada yapmak istedikleri şeyi yapacaklar bununla. Allah o fırsatı vermesin, **komplolarını kendi başlarına dolasin. Bu açıdan bunların hiç biri Türkiye’deki bir probleme bi derde bir ızdıraba çare değil; aksine bunlar problem oluşturmak için dert oluşturmak için bir yönüyle çare gibi gösterilen fakat çok farklı problemlere sebebiyet veren bir kısım oluşumlardır.** Bugüne kadar çok farklı renkte desende oluştu bundan sonra da oluşabilir. Bir taraftan bunları oluşturacaklar bir taraftan da irticai hareketleri falan diyecekler. İrtica ile irtibatlandıracaklar bir şom ağızlının dediği gibi 14 asır evvel indiği söylenen bir kitaba nazarları çevirmeye çalışacaklar. Estağfurullah yüz bin defa estağfurullah diyecekler. **Bunların hepsi sistemli belli merkezlerden ve belli böyle Karanlık Karar Kurullarında alınan kararlarla yapılan şeylerdir.** Türkiye’den birçok dış ülkelerden ihraç edilen ülkemize soktuğu birçok insan vardır. Birçok görüşün temsilcileri vardır; bu olaylar onların organizasyonlarıdır onlar organize ederler. Türkiye’nin birçok problemi vardır. Her şeyi dine dayandırmaktadırlar. Türkiye’de çok hamur çok su götürür.” Şeklinde konuştuğu tespit edilmiştir.

Bu konuşmadan iki (2) gün sonra 08.04.2009 tarihinde örgütün basın organı **Zaman Gazetesinde** “Terör Örgütü Üretenler Yeni Tezgâh Peşinde” başlıklı **Tahşiyeye** konulu haber yapılmıştır. Konuşmadan üç (3) gün sonra 09.04.2009 tarihinde örgütün yayın organı olan **Samanyolu Tv’de** yayınlanan **TEK TÜRKİYE** adlı dizinin 64. Bölümünün "karanlık karar kurulu" sahnesinde oyuncular arasında geçen diyaloglarda 2009/1016 sayılı soruşturmada hedef alınan grubun yayın organlarının isimlerinden olan **TAHŞİYE ismi yeni kurulacak radikal dinci terör örgütü olarak** telaffuz edilmiştir.

Samanyolu Tv’de yayınlanan TEK TÜRKİYE adlı dizinin 64. Bölümü;

X-1ERKEK ŞAHİS : Beyler terör, yolsuzluk, irtica, siyasi belirsizlik, ekonomik manipülasyon, etnik ve mezhep çatışmaları, uyuşturucu, silah ve insan kaçakçılığı yani ülkeyi istikrarsızlığa götürecektir her türlü malzemeyi kullandık. Bu ülkenin gerçek sahipleri biziz. Bu

*mücadele bugünün değil geçmişle beraber geleceğin mücadelesidir. **Yeni projemizin adı; TAHŞİYE olacaktır.***

Y-1 BAYAN ŞAHİS : Efendim özür dilerim ama bu nasıl bir eylem planı? İlk defa duyuyoruz.

X-1ERKEK ŞAHİS : Vatan delileri üzerine yapacağımız onları tekrar zor durumda bırakacak yeni bir irtica dalgasıdır. Ülkeyi karıştıracak malzeme bulamadığımızı biliyorsunuz. Bizzat kendimiz, naylon dinci ve terörist örgütler kurdurduk ve sistemin devamlılığını bu yolla sağladık bugüne kadar. Beyler, bizler basit bir çete, terör ve suç işleyen örgüt değiliz. Bu köylülere mi ülkeyi bırakıcaz?

*Y-1 BAYAN ŞAHİS : Efendim siz daha iyi bilirsiniz ama asırlardır özellikle son yarım asırda bu ülkedeki emellerimiz ve gücümüz adına uyguladığımız psikolojik savaş, taktik ve eylem planlarımız bir bir deşifre oldu ve devam eden davayı da onca gayrete ve gücümüze rağmen durduramadık. Buda yetmezmiş gibi ucunun nereye ve hangimize nasıl dokunacağını da bilmiyoruz. **Yeni irtica planınız özellikle vatan delileri üzerine çalışmanız umarım tutar.***

X-1ERKEK ŞAHİS : Vatan delilerinin söylemlerini sivil toplum hareketleri bire bir taklit edilerek özel olarak yetiştirdiğimiz iyi takiiye yapıcak rol elemanlarla bitirecez. Bu hareketin silahlı terör örgütü kapsamına alınmasını sağlıycaz.

X-3 ERKEK ŞAHİS : Uzun zamandır gözlerimiz bu hareketin ve bu harekete gönül verenlerin üstünde. İçlerindeki gayrimemnunlar üzerinde çalışıyoruz.

X-1ERKEK ŞAHİS : Planımız şu aşamalardan oluşuyor. Yetiştirdiğimiz özel elemanlar hareketin içine sokulacak aynı zamanda bu hareketin benzeri dernek, vakıf çalışmaları yapılacak ve birkaç tane öğrenci evleri açılıp özel yetiştirdiğimiz elemanlar bu yerlerde kalıcak ve bu yerlerde posterler, resimler, adamın kitapları, kaset ve CD'leri konulup birebir benzerlik sağlanıcak

X-3 ERKEK ŞAHİS : Efendim proje film gibi, gerçekten heyecan verici bir plan.

*X-2 ERKEK ŞAHİS : Özel yetiştirilmiş elemanlar, çevresinde güven telkin edicek ve kendilerinin bu sivil hareketin önemli bir parçası olduğu imajını vericek. **İşte bu nokta da düğmeye ikinci kez basılıcak. Bu yerlere de daha önce terör eylemlerinde kullanılmış silahlar ve malzemeler bırakılıp baskınlarla bulunması sağlanıcak.** Nihayetinde şubat soğuğu öncesinde uyguladığımız montaj işinden daha çok ses getirmesi de sağlanıcak.*

Y-1 BAYAN ŞAHİS : Bir tane bile saldırı gerçekleştiresek bu süreçte bize yeter. Yıllarca dillendirdikleri sevgi, hoşgörü, diyalog, kardeşlik gibi söylemlerin göz boyamadan ibaret birer yalan olduğunu halk inanmasa da söyleyebilmeliyiz.

*X-3 ERKEK ŞAHİS : Efendim bana kızacaksınız ama bugüne kadar vatan delisinin aleyhine söylemediğimiz yalan, atmadığımız iftira, işlettirmedığımız tezgâh kalmadı. İlk zamanlarda başarılı gibi gözüküyoruz, fakat üç beş gün sonra gerçekler ortaya çıkıyor. Sonrada faturayı biz ödüyoruz. Bugün **hizbul vahşetçilerin** perde arkası tamamıyla deşifre oldu.*

*X-1ERKEK ŞAHİS : Beyler, bu **TAHŞİYE** planıyla bizim üzerimize yeni dalgalar gelmeden biz onların üzerine irtica dalgalarıyla gidicez. Gündem bizden kayıp, vatan delilerinin üzerine yönelicek. Bunlar yıllardır kardeşlik, diyalog, hoşgörü, eğitim, birlik, beraberlik söylemleriyle toplumda huzurun oluşmasını sağlıyorlar, ülkede kardeşlik havası esiyor. Biliyorsunuz ki bu söylemler bizim ölmemize neden olan zehirdir. Kavgâ, kin ve terörse; yaşamamız için panzehirdir.*

Örgüt liderinin konuşmasından dokuz (9) gün, Tek Türkiye dizisinden altı (6) gün sonra, Zaman Gazetesinde köşe yazarlığı yapan Ahmet ŞAHİN 15.04.2009 tarihli köşe yazısında “İslamda İrtica ve Takiyye Yoktur” başlıklı **TAŞHIYE** konulu yazıyı köşesine taşıması ve “**Bir Bakarsınız Tahşiye Diye Bir örgüt Kurarlar**” diyerek yeni bir terör örgütünün kurulabileceğine vurgu yapılmıştır. Konuşmadan on yedi (17) gün sonra Samanyolu Televizyonunda yayınlanan TEK TÜRKİYE adlı dizinin 23.04.2009 tarihinde yayınlanan 66. Bölümünün Karanlık Karar Kurulu diye adlandırılan sahnesinde oyuncular arasında geçen diyaloglarda 2009/1016 sayılı soruşturmada hedef alınan grubun yayın organlarının isimlerinden olan **TAHŞİYE** ve **RAHLE** isimlerinin radikal dinci terör örgütleri ile irtibatlandırılması belirtilmiştir.

Samanyolu Tv'de yayınlanan TEK TÜRKİYE adlı dizinin 66. Bölümü;

X-1ERKEK ŞAHİS : Ülkeyi kendi çizgimize getirmek ve emellerimiz doğrultusunda idare etmek için; yıllardır kullandığımız argümanlar, elemanlar, dernekler, vakıflar, yandaş medyamız, iş adamları, sivil toplum örgütleri bir bir deşifre oluyor. Son sürecin geldiği noktada, arkasında olduğumuz terör örgütlerinin adresinin, bizim mahalleye çıktığı anlaşılmak üzere. Hem terör örgütünün hem de **dini görünümlü radikal örgütlerin** arkasındaki resmin, bize ait olduğunun deşifre olması an meselesi.

Y-1 BAYAN ŞAHİS : Efendim dernek, vakıf gibi kullandığımız kurum, kuruluş, kişilerin izahını yapabilir, hatta olayı sulandırıp fasa fiso diyebiliriz. Ama örgütlerin arkasında bizim olduğumuzun izahını yapamayız. Bu gidişi durduracak bi çare yok mudur? Bu çaresizlik beni kanser edicek.

X-1ERKEK ŞAHİS : Bu süreci durduracak tek bişey var. O da, bu ülkede acil bir kaos ortamının oluşması. Bunun için yapılacak şey; halkı birbirine düşürmek ve yeni çatışma zeminleri hazırlamak. Halkın önemli bir kısmını irticacı, diğer bir kısmını da; terörist, bölücü diye sınıflandırmalıyız. Bu projeyle ilgili eylem planlarının alt yapılarını zaten hazırlamıştık, biliyorsunuz. Ama bu dava bütün planlarımızı alt üst etti ve hepsi elimizde patladı.

X-4 ERKEK ŞAHİS : Efendim, çok enteresan. Aleyhimize son dakika yeni bir gelişme oldu. Bu çok önemli bir durum. Kuyulardan, kazılardan, çıkan bomba ve silahlardan daha vahim bir durumla karşı karşıyayız.

X-1ERKEK ŞAHİS : Ne oldu? Lafı bu kadar uzatma. Nolmuş?

X-3 ERKEK ŞAHİS : Beyfendinin söylemek isteyip de söyleyemediği gelişmeyi, müsaadenizle efendim, ben söyleyim. Bulunan yeni silahlar başımıza bela olacak. Bir zamanlar Şivan'a kullandığımız silahlar, kurdurduğunuz **radikal dinci görünümlü** hizbul kıyamcılarının mekanlarında yakalandı. Bu işten nasıl sıyrılırız bilmiyorum.

X-1ERKEK ŞAHİS : Nasıl böyle bir aptallık yapılır? Aynı elin, yani bizim; hem terörün azmasını hem de radikal örgütlerin eylem yapmasını organize ettiğimiz ortaya çıkıcak. Yıllar önce aynı aptallık Şubat Soğuşunda yapıldı. Malum mahalledeki dükkanlara, gece yarısı konan silahlar üzerindeki seri numaraları silinmediği için, oyun elimizde patlamıştı. Paçayı zor kurtarmışken, şimdi yine aynı salaklık. Olucak iş değil. Olucak iş değil.

Y-1 BAYAN ŞAHİS : Kamuoyu oluşturmada kullanılan üniversite hocaları, dernekler, vakıflar, sanatçılar, basın mensupları, iş adamlarından bazıları son operasyondan korkup konuşmaya başlamışlar. Kullanıldık diyorlarmış. Yeni bir hamle yapmalıyız. İçerdekiler ayrı bir dert. Her fırsatta “bizi buradan sağ çıkarmazlar, öldürülecekler” diye sürekli mesaj gönderiyorlarmış.

X-3 ERKEK ŞAHİS : Efendim, medya olarak bizden isteğiniz üzerine, bu günlerde dikkatleri; vatan delilerinin üzerine çekiyoruz. Gazete ve televizyon haber programlarıyla

gündemde kalmalarını sağlayarak, tartışma zeminine çekiyoruz ki; sizin konuşmanızın önü açılsın.

X-1ERKEK ŞAHİS : Vatan delisini gündemde tutmaya devam edin. Bir de; irtica için hazırladığımız ama kullanamadan deşifre olan grup TAHŞİYE miydi, Tahşidat mıydı neydi, onlar deşifre olmuştu. Bu işin arkasını bırakmıyalım. İsim değişikliği yapalım. Yola devam edelim mutlaka. Silahlar hep bizden mi çıkacak? Biraz da bunlardan çıksın.

X-4 ERKEK ŞAHİS : Bu dinci örgütün yeni ismi ne olsun efendim?

X-1ERKEK ŞAHİS : RAHLE, mahle bişey diyin işte. Dini sembol olacak bişey olabilir.

Yukarıda görüldüğü üzere örgüt lideri Fetullah GÜLEN'in 06/04/2009 tarihinde www.herkul.org adlı internet sitesinden yapmış olduğu vaaz niteliğinde olan konuşmasında hedef belirlediği grubu diğer terör örgütleri ile ilişkilendirerek tanıttığı, devam eden süreçte örgütün medya organlarında grubun isminin gündeme getirildiği ve terör örgütleri ile ilişkilendirilmesinin pekiştirildiği, akabinde örgütün kamudaki mensuplarınca 22/01/2010 tarihinde Türkiye'nin değişik illerinde eş zamanlı operasyon yapılarak 122 kişi hakkında gözaltı kararının uygulandığı bu şekilde gruba mensup birçok müteedeyin vatandaşın yakalamalara-tutuklamalara-adli kontrol tedbirlerine tabi tutularak hedef grubun etkisiz hale getirildiği anlaşılmıştır.

B- İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığının 2014/41637 sayılı kamuoyunda Sözde Selam Tevhid-Kudüs Ordusu Soruşturması olarak bilinen soruşturma dosyasına konu örgüt tarafından yapılmış operasyon ile ilgili talimat tepitleri;

Kamuoyunda 17-25 Aralık Soruşturmaları olarak bilinen Hükümete ve Anayasal Düzene Darbe Teşebbüsü eyleminde bulunan örgüt mensupları hakkında FETÖ/PDY örgütüne üyelik iddiasıyla soruşturma yapılırken, Başsavcılığımızca Türkiye Cumhuriyeti Başbakanının, birçok Bakanının ve MİT Müsteşarının da aralarında bulunduğu pek çok bürokratin dinlenildiği kamuoyunda Selam Tevhid olarak bilinen sözde Kudüs Ordusu Terör Örgütü adı altında başka bir soruşturma dosyasında olduğu fark edilmiştir. Dosyanın fark edilmesi öncesinde Emniyetin arşivine bir nüshası bırakılmadan kaçırıldığı ve saklandığı, dinleme kayıtları ve log kayıtlarının imha edilmeye çalışıldığı, yaklaşık 3 yıllık sürede yürütülen soruşturmanın sanki hiç yapılmamış izleniminin verilmeye çalışıldığı tespit edilmiştir. Dosya içerisinde yer alan sözde şüphelilerin farklı kesimlerden olduğu (Aleviler - İş Adamları - Akademisyenler - Bürokratlar - STK'lar - Milletvekilleri - Hükümet Üyeleri vb.) görülmüştür. Soruşturmanın yürütüldüğü süreçte örgüt lideri Fethullah GÜLEN tarafından kullanılan "Muta ve kılcallar" kelimelerinin soruşturma dosyasında sıkça kullanıldığı tespit edilmiştir.

www.herkul.org isimli sitede 02 Şubat 2013 tarihinde yayınlanan "Takiyye, Mut'a Tuzağı ve Nifak Nezlesi" başlıklı videoda örgüt lideri Fetullah GÜLEN;

Her söylenen söz mutlaka doğru olması lazım. Tam doğruyu diyemeyeceğimiz yerde konjoktür ona müsaade etmiyor. Onu orada dememeniz lazım. O doğruyu orda söylediğiniz zaman hesap edeceksiniz. Karşı tarafı doğru okuyarak bunların o türlü şeylere karşı tepkilerini, reaksiyonlarını hesaba katarak ben burada bu doğruyu söylersem kendi davam mefkürem adına burada tepki alırım. Kendi değer verdiğim şeylere karşı saygısızlığa sebebiyet vermiş olurum... Yalanla insanları aldatıyorlar. Söz veriyor sözlerinden dönüyorlar. Ahdediyorlar ahtlerine riayetkar olmuyorlar. Vaatte bulunuyorlar ğulfu vaatte bulunuyorlar bu arada. Fakat ilave ettikleri bir şey var kapalı zina fuhuş ahlaksızlık, nikahı mut-a adıyla vaka kütubu fihhiyeye giren şekliyle nikahı muvakkat muvakkat nikah. Gel seninle muvakkaten

evlenelim. **Mut'a nikahı** da belli bir para karşılığında seninle evlenelim. Cahiliye döneminde bu yapılıyordu....

Fakat dünyanın bir kesiminde iki tarafımızda **bir güneyimizde birde doğumuzda iki devlet bu şer sistemini bu kapalı zina sistemini, fuhuş sistemini bağışlayın ahlaksızlık sistemini, toplumu dejenere etme sistemini birilerini avlama angajmanlık altına alma adına hep kullandılar. Birisi bana çok ciddi olarak anlattı. İslam dünyasında çok kimseleri bununla vurdular. Alimdi bu insanlar. Bununla vurdular fotoğraflarını çektiler, sonra onlara dediler ki bizim aleyhimizde olursanız medyaya verilir bunlar.**

İki asır evvel Türk siyasetine de burnunu sokan bu takiiye şebekesi **Mutayı mı kullandılar, neyi kullandılar, kılcallara kadar nüfuz ettiler.** Ve günümüzde aynı şenaat, aynı denaet bütün ürperticiliğiyle bütün çirkinliğiyle aynıyla yaşıyor. Çok kimseler ister haklarında hesaplarına yatırılan bankalardaki paralarla ciddi bir angajmanlığa girmişlerdir, isterse **mut'a nikâhıyla** muvakkat nikâhla. Gençleri toplayıp götürüyorlar orada o mut'a nikâhıyla bağlıyorlar, o zavallı gençlerin başları dönüyor, 'bir daha' diyorlar, uyuşturucu gibi 'bir daha' diyorlar, 'bir daha' diyorlar. Anadan doğma nezih bir toplum olan toplumunuzu dejenere etmek için, emellerine hizmet eder hale getirmek için, o yakın durdukları halde uzaktan daha uzak insanlar sizi içten fethetme, kılcallarınıza nüfuz etme, çok hayatî yerleri ele geçirme adına bu sistemleri kullanıyorlar. Takiiye, aldatma, ğutha, bütün bunlar **ğuta.** (Arapça telaffuz ediliyor) Allah ğuta larını kendi başlarına dolasin. İnşallah u teala. Şeklinde söylemlerde bulunmuştur.

Bu konuşmadan 13 gün sonra yurtdışına kaçarak hakkında aynı örgüt üyeliği suçlamasıyla yürütülen soruşturmalar kapsamında firari durumda bulunan Önder AYTAÇ'ın 15 Şubat 2013 tarihinde yayınlanan köşe yazısında örgüt liderinin konuşmasında dile getirdiği konuları köşesine taşıyarak işlediği görülmüştür.

Önder Aytaç - Fethullah Gülen Ne De(me)di? Mut'a Ne (degi)lir?

MMuta nikahı, cahiliyet devrinden kalan bir nikah şeklidir. İslam'ın ilk yıllarında, özellikle harp zamanlarında, uzun zaman kadınlardan uzak kalan askerler için muta nikahına izin verilmiş, Hayber'in fethine kadar mübah olan bu muvakkat nikah Peygamberimizin sünnetiyle yasaklanıp, haram kılınır. **Muta nikahı** ücret karşılığında belli bir vakit için bir kadınla evlenmektir. Muta'nın en az müddeti bir cinsel ilişki geçecek zaman parçasıdır. En çok ise 99 senedir. Son dönem Türkiye'sinde özellikle dikkat çekici bir artış trendi olan ve yaygınlaşmaya başlayan bu uygulama, dikkatleri birçok ehl-i sünnet ve ehl-i takva kesimin üstüne çeker. Çünkü ehl-i sünnet bu durumu kesinlikle men etmekte ve "gizli zina" olarak görmektedir. Bu makalemizde, ben de son dönem dinlediklerimden / bildiklerimden sizlere bir bukle sunayım ve günümüze bakan yönüyle mut'e konusunu analiz etmeye çalışayım diye düşünüyorum.(maddeler halinde özellikleri saymıştır)....Şimdi yukarıda maddeler halinde **FETHULLAH GÜLEN'DEN** alıntıladığımız anlatımı bir kere daha düşünelim ve onun bu anlatımında neler demediğine bir bakalım isterseniz. Hocaefendi; tıpkı dershaneler örneğinde gibi ki o zamanda dershanelere cevap veriyor demelerine rağmen, o sohbetlerinde / vaazlarında bir kez bile 'dershane' sözcüğünü kullanmadı... O zaman neler demediğine bakacak olursak;.... (maddeler halinde sıralamıştır) Twitter: @onderaytac E-mail: tarafim@gmail.com

Yine örgüt liderinin konuşması sonrasında örgütle iltisaklı Samanyolu Televizyonunda 23 Eylül 2013 ve 19 Nisan 2014 tarihleri arasında yayınlanan **Şefkat Tepe** isimli dizinin **Karanlık Kurul** diye adlandırılan sahnelerdeki diyaloglarda **Mut'a nikahı**

kelimesi 16 defa, Kılcal kelimesi 61 defa olmak üzere sistematik olarak sürekli kullanılmıştır. Bahse konu dizinin ilk olarak 05 Ekim 2013 tarihli Karar Kurulu isimli sahnesinde, İranlı bir karakteri canlandıran ve Tersli diye hitap edilen şahıs tarafından Muta söyleminin kullanıldığı, dizinin haftalık yayınlanan ilerleyen bölümlerinde de sürekli Muta nikahı konusunun işlendiği görülmüştür.

05 Ekim 2013 tarihli ŞEFKAT TEPE dizisi KARAR KURULU diyalogları

X-3 ERKEK ŞAHIS : Büyük Ayı ve Birader'lerine minnettarız. Onlarla gizli ittifakımız şimdilerde meyvesini verdi. Bölgede bize verilen ağbiyiliğin, bu ülkedeki faaliyetlerimize bağlı olduğunu da biliyoruz. Burda neler yapıyoruz; hedefe aldığımız her ülkede olduğu gibi, burda da etkin ve yetkin adamları, para ve **mutayla ağımuza düşürüp, bizim istihbarata çalışmalarını temin ettik. Devletin en etkin ve gizli kurumlarında kılcallara sızdık.**

X-2 ERKEK ŞAHIS : **Tebrikler Ters yoldaş. Zaten zamanımız da önemli olan; bir ülkeyi işgal etmek değil, istihbarat birimlerini ele geçirmektir. Bir ülkenin gizli örgütü kalbi olan bünyesinin kılcallarının içine sızmak ve ülkeyi oraların verdiği raporlarla yönetmek. Asıl galibiyet budur.**

Yukarıdaki dizinin yayınlanmasından 2 gün sonra,dizide işlenen bu konulara paralel olarak Bugün Gazetesi yazarı olan ve aynı örgüt üyeliği suçlamasından İstanbul C.Başsavcılığının 2014/41637 sayılı soruşturması kapsamında tutuklanan Gültekin AVCI'nın, 07 Ekim 2013 tarihi itibarıyla (6) kez sistematik olarak **"İstihbarat- Muta-Acem"** konularıyla ilgili köşe yazıları yazdığı görülmüştür. Gültekin AVCI'nın yazmış olduğu köşe yazıları ile ilgili tespitler dosya arasına konmuştur.

Gazete ve televizyonlarda bu konu durduk yere gündem haline getirilerek tekrar edilmiştir. Eş zamanlı olarak bazı hükümet üyelerinin ve brokratların **"İrancı"** oldukları yönünde iddialar ortaya atılıp Bugün Tv'de 12.02.2015 günü **"Acemler yazıyor uşakları oynuyor"** diyen gözüaltındaki polisin söyledikleri, 09.02.2015 günü Cihan Haber Ajansı'nda **"Acemlere şah çektik mat oldular."** diyen gözüaltındaki polisin söyledikleri ve **"devlete sızan Acem yılanları, hapishaneye giden vatan evlatları"** diye slogan atan gözüaltındaki başkomiser görüntüleri verilmiştir. Sosyal medyada, Tweeter'da acemuşakları-fuatavni-başçalan gibi hesaplardan da bu yönde bilgiler paylaşılmış, devletin kurumları ve bazı kamu görevlileri acem uşağı olmakla itham edilmiştir.

Yukarıda görüldüğü üzere kamuoyunda pek fazla zikredilmeyen ve alışlagelmiş kelimeler olmayan **"muta-kılcal"** kelimeleri öncelikli olarak örgüt lideri Fetullah GÜLEN tarafından vurgu yapılarak zikredilmiş, akabinde FETÖ/PDY üyesi olduğu iddiasıyla hakkında soruşturma yürütülen Önder AYTAÇ ve Gültekin AVCI'nın köşe yazılarında sistematik olarak **Muta nikahı** konusunu işlemiş, devamında örgütün yayın organlarında dillendirilmiştir. Hatta yakın dönemlerde örgüt ile ilgili bazı sivil toplum kuruluşlarının muta nikahı konulu sempozyum düzenledikleri görülmüştür. **Burada amaç, örgütün tüm operasyonlarda izlediği yöntem benzer şekilde kamuoyunda algı oluşturarak ilerleyen dönemde gerçekleşmesi muhtemel operasyonlar için toplumu hazırlamaktır. Zira bir dönem örgüt tarafından toplum içerisine bazı hükümet üyeleri ile bürokratların muta nikahı ile yaşayıp İran ajanlığı yaptığı yönünde dedikodu yayılmaya başlamıştır.**

C- İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığınca yürütülen ve kamuyunda 17-25 Aralık soruşturması olarak bilinen örgüt tarafından yapılmış kumpas ile ilgili

talimat tespitleri;

17-25 Aralık 2013 tarihinde yolsuzluk adı altında Hükümete ve Anayasal Düzene Karşı Darbe Teşebbüsünde bulunulmasından yaklaşık 8 ay önce aynı örgüte üye olmak suçlaması ile başka dosyadan tutuklu olan Mehmet BARANSU 15 Nisan 2013 tarihinde **“İran’dan para nasıl çıkar bir sanatçının (Ebru GÜNDEŞ) eşi Rize’ye (Reza Zarrab) altınları gönderir...”** şeklinde tweet atmış ayrıca 23 Nisan 2013 ve 13 Mayıs 2013 tarihli köşe yazılarında da 17-25 Aralık operasyonlarının dayanak noktası olduğu iddia edilen “yolsuzluk” ve bu yolsuzlukların “hükümet ile ilgili olduğuna dair” konuları köşesine taşımıştır. Yine halen İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığınca yürütülen 2014/41637 sayılı soruşturma kapsamında aynı örgüte üye olmak suçlaması ile hakkında yakalama kararı bulunan Emrullah USLU, 24 Temmuz/12 Ağustos ve 11 Aralık 2013 tarihlerinde özellikle de 17 Aralık sözde yolsuzluk soruşturmasının şüphelilerinden Bora Barış GÜLER’i kastederek, **“Bakan çocuklarının adı yolsuzluklara karışmışsa, Kim Güler, kim ağlar”** tweet atmıştır. Bu paylaşımlar dikkate alındığında Emre USLU ve Mehmet BARANSU’nun, 17-25 Aralık soruşturmalarının çok gizli bir şekilde yürütüldüğü safhada, soruşturmada görevli olan ve kendileriyle aynı amaca hizmet eden diğer örgüt üyelerinden, soruşturmanın safahatı hakkında bilgi ve belge aldıkları ve ilerleyen dönemde yapılması muhtemel soruşturmalar ve operasyonlar için sosyal medyada halkın algısını şekillendirmeye çalıştıkları sonucuna varılmıştır.

Yukarıda oluşturulan algılar dışında aynı soruşturmalara ilişkin talimatlar yine Samanyolu Televizyonunda yayınlanan Şefkat Tepe isimli dizinin Karar Kurulu sahnelerinde verilmiştir.

Şefkat Tepe-119. Bölüm – 28 Eylül 2013 (17 Aralık Talimatı)

X-1ERKEK ŞAHIS : Beyler...Uzun bir ayrılıktan sonra yeniden bir araya geliyoruz. Erken konu sürecinde vitrindekiler tespit edildi. Çok kan kaybettik ama yine de ayaktayız ve sandıklarından çok daha güçlüyüz. Önümüzde ülkenin geleceğini ve vizyonu belirleyecek kritik bir süreç var. X-

2 ERKEK ŞAHIS : Seçimler, açılımlar, saçılımlar, ekonomi, demokratik paket derken **işbaşındakileri paketleme zamanı geliyor.**

Şefkat Tepe-124. Bölüm – 02 Kasım 2013 (17 Aralık Talimatı)

X-2 ERKEK ŞAHIS : Şüphesiz bu bizim tarihi tecrübelerimizle de ispatlı. Zamanında da Enver Paşa Genelkurmay Başkanı iken bizler onu çok yücelttik. Halis muhlis Türk milliyetçisi olmasına rağmen, gazımıza geldi. Aşırı övgü ve yüceltilme, hırsla birleşince gören gözler görmez, kulaklar işitmez, doğruyu konuşacak dil artık dilsiz olur. Hırsların büyüklüğüne göre koca koca devletler, imparatorluklar batmıştır. **Batırmaya Da Devam Edicez.** Ta ki bizim hakimiyetimize teslim olunacağı ana kadar.

Y-1 BAYAN ŞAHIS : **YÖNETENLERİ BİTİRECEK bütün yollar denenecek.** Özellikle birbirleriyle uğraşmaları için hazırlanan alt yapıya destek verilecek. Efendim, seçim öncesi terörde kontrollü bir şekilde arttırılarak seçimlerde başarısızlık yaşatıcak hazırlıklar da devam ediyor. Diğer taraftan da önderin serbestiyetin önü bir yıla kadar açılacak.

X-1 ERKEK ŞAHIS : **Hazırlıklar tamam. BİR İKİ HAFTAYA KADAR YAPARLAR.** Camiaya bizim yapamadığımızı yaparlarsa, gel keyfim gel.

X-2 ERKEK ŞAHIS : Beyler, önemli bir süreçten geçiyoruz. **Projemiz; siyasi, ekonomi, terör, PAKETLEME DAHİL her alanda uygulanacak.** Evine ekmek götürmekte zorlanan halk ve kazanamayan sanayici ne yapar bi düşünün. Projeimizin bu ayağında tersli

yoldaşlarımıza bir yandan şirketler aldırırken, diğer taraftan üzerlerindeki ambargo kısmen kaldırılarak ülkeden sıcak para çıkışı sağlanacak. Siyasi alandaki hamlelerimizi ekonomiye yönelik hedeflerimizle tamamladığımızda, birileri için son her zamankinden daha yakın olacak.

Yolsuzluk adı altında hükümete ve anayasal düzene karşı yapılan 17-25 Aralık darbe teşebbüsünden iki ay Önce 20 Ekim 2013 tarihinde www.herkul.org sitesinden örgüt liderine ait **"Girdili Çıktılı Aktarmalar Suizan Virüsü"** başlıklı ait sohbet videosunda;

"Oysaki hani şöyle de yorumlanabilir: Bu orada hazine varmışdır ki; menkıbelerde öyle ama Şam'da petrolde olabilir, gaz da olabilir. "Siz böyle dünyeviliklere tapıyorsunuz esasen. Allah'a tapmıyorsunuz siz, Allah'a tapacağınız halde benim ayağımı vurduğum yerin altındaki şeye tapıyorsunuz." Şimdi bu da meselenin bi yorumu."

"Şimdi meseleyi birinci şikka bağlayarak, onu idama mahkum etmek isteyen insanlar olur yani. Ama meseleyi ikinci şika bağladıkları zaman; öyle baktıkları zaman, tebliğine gittikleri zaman, işin arkasını araştırmaya, altına inmeye baktıkları zaman, altı dolumu değil mi? öylemi değil mi? baktıkları zaman diyecekler ki; "Yav ne güzel, hakkaten BU BİR ALTIN ne diyor? Vurma mı? ALTIN VURUŞ yaptı, bir ALTIN VURUŞ yaptı." ... söyleminde bulunduğu görülmüştür.

Bu konuşma sonrasında **Şefkat Tepe-125. Bölüm – 09 Kasım 2013 tarihinde aynı cümleler tekrar edilmiştir.**

X-3 ERKEK ŞAHİS : Kesinlikle haklısınız. Zaten işin terör ayağını unutmuş değiliz. Medya görmese de kontrolümüzde azdırıldı terör. Suriye'ye sahip çıkmanın ne demek olduğunu gösteriyoruz. Özellikle biz tersliler dost ülkelerin destekleriyle terör örgütüne sahip çıkarak, örgüt en güçlü dönemini yaşıyor, **ALTIN VURUŞ'a** hazır.

Şefkat Tepe-129. Bölüm – 07 Aralık 2013

X-1ERKEK : Beyler...Bölgeyi yeniden yapılandırmak için, ülkeyi süresiz kaos ortamına sürüklemeliyiz. Camiayla siyasiler, dershane üzerinden boğaz boğaza gelirken, bizler süratle ülkeyi şehir devletlerine böldük. Yapılanma, eğitime destek evleri adı altında, CCK kanalıyla da hızla tamamlanıyor. Anadolu diken tarlasına dönicek. Hedef, 'yeter artık, bu terör bitsin de, ne olursa olsun" sözünü; kitlelere ve siyasetçilere söyletmek. Cuma'nın dediği gibi; **"o dershanelerin kapatılması, hem camiaya hem de DEVLETE BÜYÜK DARBE OLUCAKTIR."**

X-2 ERKEK ŞAHİS : Bu **ALTIN VURUŞ'larla, siyasilerin zayıf noktalarını da görmüş olduk.** Sınır ve sinir bozucu PH uygulanarak; fiziki değil, fıkri manada lidersiz toplum oluşturmayı körükliyoruz. Camia, siyasetin önünde engel gösterilmeli. Kuvvet, hakkın elinde değil, gücün emrinde olacağı ana kadar mücadeleye devam edicez.

17-25 Aralık Darbe Teşebbüsünden üç hafta önce 24 Kasım 2013 tarihinde www.herkul.org "Hiç Durmadan Yürüyeceksiniz" başlıklı örgüt liderinin sohbet videosunda; **"Eyvallah demeliyiz, bir Mevlevi edasıyla elimizi göğsümüze koymalı eyvallah demeliyiz** Arapçadan gelen bir şeydir bu iiivallahi demek evet vallahi öyle demektir. Ama Türkçede eyvallah demek eyvallah etti falan derler esas Arapçadan alınmış, evet vallahi öyle demektir. Bunun manası iiiivallahi iiivallahi iiiivallahi Allahu ehed, iiivallahi allahüssamet

laavallahi lem yelid, laaavallahi lemyüled, laavallahi velemleküllehu küfüven ehed. Bu bize düşen şey eyvallah etmektir. İlle herkes tarafından kabul edilmek, tahsin edilmek, hüsnü kabul ile karşılanmak, takdir görmek bu türlü beklentilere girmemeli, yapacağı şeyleri belli beklentilere bağlamış insanlar; hayatta başarılı olamamışlardır.” Söyleminde bulunduğu görülmüştür.

Şefkat Tepe-128. Bölüm – 30 Kasım 2013

Y-1 BAYAN ŞAHİS : Efendim, bu yol bana göre mümkün değil. Onlar başarındakinin dediğinden de çıkmazlar. Dertleri iktidar değil; dersane. Efendim, camianın başındaki daha önce ürettiğimiz devleti ele geçirme, güvenlik güçlerine sızma gibi kavramları, geçmişteki kırık testisinden, bam telinden ‘‘bu milletin evlatları kendi kurumlarına sızmaz, oraya girmek hakkıdır’’ diyerek, projemizi bozmuştu. Şimdi de **‘‘hiç durmadan yürüyeceksiniz’’** demesi, tabanda çok ciddiye alınmış.

X-1ERKEK : Beyler, camianın tabanı bu açıklamalarla birbirine daha da kilitleniyor. Devletimiz bize sürgünü layık gördüyse, **‘‘Buna da eyvallah deriz’’** diyen öğretmenler; dünyanın dört bir yanına gitmek için isim yazdırma yarışına girmiş. Karınca yuvasını mı dağıttırıyoruz? Bu kapatmadan sonra evleri ve yurtları nasıl kapattıracağız? İşin tersliğinin ve ciddiyetinin bir tek Ters’li yoldaş farkında.

Şefkat Tepe-130. Bölüm – 14 Kasım 2013 (17 Aralıktan 3 gün önce)

X-2 ERKEK ŞAHİS : Beyler paralel devlet tartışmaları bitirici hamle için önemli. **derinliğimizi gizleyerek yaptırdığımız paralel yargı, paralel emniyet, devlet içinde devlet tartışmalarının hepsi birer hazırlık.**

Y-1 BAYAN ŞAHİS : Efendim, bizim adamlarda görsel ve yazılı sosyal medyada işi köpürtecek şekilde hazırılar. Ama çatıdan çekilen görüntüler bize kurşun gibi döndü. Açığa çıktık. Gündemi yurtdışına mı odaklasak? Son tartışmalardan halkta yoruldu. İnandırıcılığımız kalmadı.

X-2 ERKEK ŞAHİS : Beyler, genel durumu özetlemek gerekirse oyunu bozacaklarla ilgili çalışmalara devam ediyoruz. Hedefimiz ülkede etkin, güvenilir konumda olan kurumları, sivil toplum örgütlerini ve en önemlisi de yıllardır bitirmeye çalıştığımız camia ile idarenin çatışır duruma getirilmesi ve yıpratılmastıydı ki; görüyorsunuz özellikle **kılcallardaki adamlarımızın üstün performansı**, tabi ki tersli dostlarımızın katkılarıyla proje tuttu. **şimdi devleti nasıl çalışmaz hale getiririz ona bakalım.**

Aynı örgüt üyeliğinden soruşturma yapılan Mehmet BARANSU 17 Aralık 2013 Salı günü gerçekleşecek olan Operasyonu kastederek, 15 Aralık 2013 Pazar günü **‘‘Salı gününde sürprizlerim olacak inşallah’’** şeklinde tweet atmıştır.

Aynı örgüt üyeliğinden soruşturma yapılan Emrullah USLU 24 Aralık 2013 günü **‘‘O tweti hatırlatma günü ‘bakan çocuklarının adı yolsuzluğa karışmış ise kim güler kim ağlar...’’** şeklindeki tweeti paylaşmıştır.

17 ARALIK sözde yolsuzluk operasyonu basında da eş zamanlı algı operasyonu ile devam etmiştir. Bu bağlamda 18 Aralık 2013 tarihli Zaman Gazetesi ‘‘Türkiye’yi sarsan rüşvet ve yolsuzluk operasyonu’’; Taraf Gazetesi ‘‘büyük operasyon’’; Bugün Gazetesi ‘‘şoke eden operasyon’’; Habertürk Gazetesi ‘‘3’lü operasyon yemekhanede başladı’’ manşetleri ile çıkmış

haberlerin içeriğinde benzer şekilde yolsuzluk ve rüşvet operasyonuymuş gibi anlatım yapılmıştır. Devam eden günlerde örgütün basın organı Zaman Gazetesi "Ayakkabı kutularında 4.5 milyon dolar evde yedi çelik kasa; Rüşvet ve örgütten tutuklandılar; Soruşturma yapmam engellendi vb" manşetlerle algıya devam etmiştir.

Şefkat Tepe-131. Bölüm – 21 Aralık 2013 (17 Aralık'tan 4 Gün Sonra)

X-1ERKEK ŞAHİS : Beyler...Eski özenengünlerimizeadım adım yaklaşıyoruz. Karar Kurulu'nun, uzun bi aradan sonra bir araya geldiği ilk toplantıdaki konuşmamız bugün hayata geçti. Hatırlayın, ne demiştik?

*Y-1 BAYAN ŞAHİS : Efendim, 'Erken konu sürecinde vitrindekiler tespit edildi. Çok kan kaybettik ama bizler yine ayaktayız" demiştiniz. Ayrıca "önümüzde ülkenin geleceğini ve vizyonu belirleyecek kritik bir süreçten geçtiğini, seçimler, açılımlar, saçılımlar, ekonomi, demokratik paket derken, **İŞ BAŞINDAKİLERİNİ PAKETLEME ZAMANI GELDİĞİNİ"** söylemiştiniz. En önemlisi de, yönetenlerin gerçek dostlarıyla çatıştırılarak, yalnızlaştırma projesiydi.*

*X-1ERKEK ŞAHİS : Beyler... Tahminlerimizin de ötesinde, bu projemizde başarıya yaklaştık, ama oyun yeni başlıyor, **durmak yok.***

*Y-1 BAYAN ŞAHİS: Bu arada projemizin bir parçası olarak, halkla camianın iletişimini koparma yolundaki teklifimiz, **kılcallardaki adamlarımız aracılığıyla uygulamaya konuldu.***

*X-3 ERKEK ŞAHİS: Büyükeyi ve biraderlerine minnetarız. Onlarla gizli ittifakımız şimdilerde meyvesini verdi. Bölgede bize verilen ağabeyliğin; bu ülkedeki faaliyetlerimize bağlı olduğunu da biliyoruz. Burda neler yapıyoruz? Hedefe aldığımız her ülkede olduğu gibi burda da etkin, yetkin adamları **para ve mutayla** ağımıza düşürüp, bizim istihbarata çalışmaları temin ettik, devletin **kılcallarına** sızdık. Hedefimiz bizi çözen, inancımızı sorgulayan camiadır.*

*X-2 ERKEK ŞAHİS : Tebrikler ters yoldaş. Zaten zamanımızda önemli olan, **bir ülkeyi işgal etmek değil, kılcalları ele geçirmektir. bir ülkenin kalbi olan kılcalların içine sızmak ve ülkeyi kılcalların verdiği raporlarla yönetirme. asıl galibiyet budur. Ters'li yoldaş, önünüzün açılması iyi oldu ve hakkını verdiniz, iyi tezgaha getirdiniz.***

20 Aralık 2013 tarihli www.herkul.org web adresinde örgüt liderine ait "Yolsuzluk" başlığı altındaki videoda;

*"Onlar nisbet yapıyorlar, falan filan diyorlar; F diyebilirler; G diyebilirler; Ç diyebilirler; D diyebilirler.. diyorlar.. bulaştı bulaşmadı mülahazasıyla, belki cinayet sayılabilecek bir kısım icraatta bulunuyorlar. Şöyle demek geliyor yani içimden.. demeden kendimi alamayacağım. Hiçbir zamanda demek istemediğim bir şeyi demek geliyor içimden. Yoksa Doktor İkbâl gibi, Hazreti Pir-i Muğân gibi, tel'ine, bedduaya "amin" dememek, onları etmemek genel şiarımızdır. **Fakat eğer hakikaten bu olumsuz şeylerin üzerine giden arkadaşlar kimse onlar tanımıyorum, binde birini bile tanımıyorum.** Bu işin üzerine "Hukukun ve aynı zamanda sistemin, dinin ve aynı zamanda demokrasinin gerektirdiği şeyler bunlardır." deyip arınma adına, yıkanma adına, temizlenme adına, kirlerin öbür tarafta kalmasına meydan vermemek adına bir şey yaparken dinin ruhuna aykırı bir şey yapmışlarsa... bize de nisbet ediyorlar; dolayısıyla ben bizi de onların içinde görerek diyorum, dinin ruhuna aykırı bir şey yapmışlarsa, yaptıkları şey Kur'an'ın temel disiplinlerine aykırıysa, Sünnet-i Sahiha'ya aykırıysa, İslam'ın hukukuna aykırıysa, modern hukuka aykırıysa, günümüz demokratik telakkilere aykırıysa.. Allah bizi de onları da yerlerin*

dibine batırsın, evlerine ateş salsın, yuvalarını başlarına yıksın. Ama öyle değilse, hırsızı görmeden hırsızı yakalayanın üzerine gidenler, cinayeti görmeyip de masum insanlara cürüm atmak suretiyle onları karalamaya çalışanlar.. Allah onların evlerine ateşler salsın, yuvalarını yıksın, birliklerini bozsun, duygularını sinelerinde bıraksın, önlerini kessin, bir şey olmaya imkan vermesin. Şeklinde konuştuğu ve beddua ettiği tespit edilmiştir.

Yukarıdaki tespitlerden görüldüğü üzere örgüt lideri Fetullah GÜLEN'in değişik dönemlerde sıklıkla www.herkul.org isimli internet sitesinden yapmış olduğu sohbet adı altındaki konuşmalarla, örgütünün taktik ve stratejisini belirleyip örgüt üyelerine sürekli mesajlar gönderdiği, bu mesajlarda örgüt tarafından yapılacak operasyonlarda geçen konuları dile getirerek vurguladığı, bu arada devletin kılcal damarlarına sızma stratejisi ile kamuya sızmış mensuplarınca yapılacak operasyonların altyapısının hazırlandığı aynı anda örgütün medya yapılanmasının toplumdaki örgütün amacı doğrultusunda algı veya ters algı oluşturduğu görülmüştür. Tüm bu organize faaliyetler sonucu nihayetinde 17-25 Aralık sürecinde devletin meşru hükümetine ve başbakanına yönelik devirme operasyonu yapılmıştır.

D. İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığınca yürütülen ve kamuyunda Mit Tırları soruşturması olarak bilinen örgüt tarafından yapılmış kumpas ile ilgili talimat tespitleri;

17-25 Aralık sürecinden sonra Polis Teşkilatındaki örgüt üyelerinin tasfiye edilmesi süreci başlayınca Jandarma Teşkilatı içerisindeki örgüt mensupları ve bir kısım yargı mensubu koordineli hareket ederek Türkiye Cumhuriyeti Meşru Hükümetini ve ülkemizi uluslararası yargı organları nezdinde zor durumda bırakmak amaçlı MİT Müsteşarlığına karşı nasıl kumpas girişiminde bulunmuştur. Bu süreç içerisinde örgüt basını da etkin kullanmıştır.

27 Eylül 2013 tarihli Zaman Gazetesinde örgüt lideri Fetullah GÜLEN'in 25 Eylül 2013 tarihinde yaptığı "Din Adına İşlenen Cinayetler" konulu sohbeti haber yapılmış, aynı konu 28 Eylül 2013 tarihinde Şefkat Tepe Dizisinde "İslamafobiya" olarak işlenmiştir.

Şefkat Tepe-119. Bölüm – 28 Eylül 2013

X-2 ERKEK ŞAHIS : Arap baharı adı altında başlatılan karakış projesi; aslında Pers'in önünü açma ve bölgede yeni ağabiye yol verme projesi. Özellikle mezhep çatışmalarının azdırılması, bölgede Pers'in hâkimiyetini sağlama operasyonlarıydı. Diğer taraftan da; İslamafobiya, uluslararası medya yoluyla köpürtülecek, görsel ve özellikle sosyal medyada tap olacak ve ülkenizde terörist devlet haline getirilecek.

X-1ERKEK ŞAHIS : Ülkenin terörist yapılara destek veren bir ülke haline getirilmesi çok önemli. El Kaide ve El Nusra'nın internetteki vahşet görüntülerini, şimdi daha iyi anlıyorsunuz dimi? Bundan sonraki adımımız belli. Bu terör örgütleri ile idare edenleri; aynı çizgiye getirilerek, uluslararası platformlarda itibarları yerle bir edilecek. Bu büyük projede, çok büyük bi çaba ve emek var. Özellikle her zaman yanımızda olan, bizlere ülkesini açan, destek veren Büyükkayı, Uzunbacaklılar, Sarışınlar ve Birader'lere de müteşekkirimiz.

X-1ERKEK ŞAHIS :Dünyanın gözüünün içine baka baka gerektiğinde kimyasal silahta kullanılır ve şiddet de devam eder. Hiç bişey ülkelerin bölünmesine, istenilen yapının kurulmasına engel olamaz. Terör tekrar azıcak, kürt-türk çatışması yeniden canlandırılacak, ama asıl proje: İslam; terörle özdeşleştirilecek ve müslümanlar da potansiyel terörist muamelesi görecektir.

X-1ERKEK ŞAHIS : Vurmanın tam zamanı. İçerden ve dışardan ablukaya alınarak, dostlarıyla araları açıldı. Yalnızlaştırılma projesi de başarıyla devam ediyor. Terörün yanında, siyasi, diplomatik ve ekonomik krizlerle sıkışan bir ülke hayal ediyoruz ve bunun olması için düğmeye basmış durumdayız.

30 Eylül 2013 tarihli Zaman Gazetesinde ise Hakkında aynı örgüte üye olmak suçlaması ile soruşturma bulunan Ekrem DUMANLI'nın "İslamafobiya"konulu köşe yazısı yayımlanmıştır.

05 ve 19 Ekim 2013 tarihinde Samanyolu Televizyonunda Yayınlanan Şefkat Tepe Dizisinde aynı konu işlenmeye devam etmiştir.

Şefkat Tepe-120. Bölüm – 05 Ekim 2013

X-2 ERKEK ŞAHIS : Bütün bunlar olabilir, ama asıl derdimiz ülkenin itibarını bitirmek ve Suriye'de savaşın içine çekmek. Bunu atlamayalım lütfen.

X-1ERKEK ŞAHIS : Ek olarak, dünya çapında terör örgütü kabul edilmiş illegal yapılara yardım ettiğini raporlayıp, uluslararası arenada ülkeyi ciddi bi yalnızlığa itmek.

Şefkat Tepe-122. Bölüm – 19 Ekim 2013

X-1 ERKEK ŞAHIS : Yeni projemiz ülkeyi de camiayı da hedefliyor. Ülkeyi El Kaide'ye, illegal İslami radikal terör örgütlerine yardım ediyorlar algısı oluşturarak yalnızlaştırmaktı. Şimdi yeni konseptte amacımız; camia da bunlara yardım ediyor algısı oluşturmak.

X-3 ERKEK ŞAHIS : Sözüünüzü kesiyorum ama zaten bu konuda çalışmalarımız var. Kılcallardaki adamımız, camianın yurtlarına yerleştireceği ajanları camiadan gösterip, bir kısmını uyuşturucu işi yapanlarla iş birliği içinde gösterecek, bir kısmını da Suriye'ye gönderip; EL KAİDE'ye yardım ettikleri algısını üretecekti. Kontrolümüzdeki medyayla da kamuoyuna yayılacaktı.

24 Ekim 2013 tarihli Taraf.com.tr internet sitesinde hakkında aynı örgüte üye olmak suçlaması ile soruşturma bulunan Emrullah USLU'nun "MİT haberleri neden sızdı, ne olur" konulu yazısı yayımlanmıştır. Yazı içeriğinde "**Bir uyarı olarak yazayım: Hakan Fidan yönetimindeki MİT'in sistem dışı faaliyetleri Türkiye'nin izole olmasına neden olur. Hatta Türkiye'yi terörü destekleyen devletler arasına sokabilir**" şeklinde cümleler geçmiştir.

Örgütle irtibatları nedeni ile hakkında soruşturma yapılmış Taraf ve Zaman gazetelerinde 08 ve 11 Kasım 2013 tarihlerinde "**Esrarengiz Tır'da 935 roket başlığı**" "**Jandarmaya Komşu El Kaide Kampı**" "**Tırdaki Silahların Sırrı**" şeklinde haberler yapılmıştır.

09 Kasım 2013 tarihinde Şefkat Tepe Dizisinde algı çalışmaları devam etmiştir.

Şefkat Tepe-125. Bölüm – 09 Kasım 2013

X-3 ERKEK ŞAHIS: Kesinlikle haklısınız. Zaten işin terör ayağını unutmuş değiliz. Medya görmese de kontrolümüzde azdırıldı terör. Suriye'ye sahip çıkmanın ne demek olduğunu gösteriyoruz. Özellikle biz tersliler dost ülkelerin destekleriyle terör örgütüne sahip çıkarak örgüt en güçlü dönemini yaşıyor, altın vuruşa hazır.

X-2 ERKEK ŞAHIS : Beyler.. Örgüt sadece silahlı açıdan değil siyasi

olarak da en güçlü dönemini yaşıyor. Az önce de ifade edildiği gibi örgüt o coğrafyada oylarını yüzde 60 a getirsin olacakları o zaman görün. Ayrıca ülkeniz yurtdışında radikal dinci örgütlere yardım ediyor imajı zihinlere kazındı. Bunun ne manaya geldiğini ileride göreceksiniz.

X-2 ERKEK ŞAHİS

: *Bütün bunlar yaşanırken ülkeden sıcak para çıkışının yanında terör kontrolümüzde azıcak. Halkın birbirine güveni azalacak, yıllarca beraber yaşadığı kapı komşusundan endişe duyar hale getirilecek, aynen Suriye’de olduğu gibi.*

11 Kasım 2013 tarihinde taraf.com.tr. isimli internet adresinde yayınlanan Emrullah USLU’ya ait “Heysem TOPALCA İstihbarat Elemanı Mı”konulu köşe yazısında Türkiye’nin El Kaide’ye silah yardımı yaptığı algısının oluştuğu vurgulanmıştır.

11 Ocak 2014 tarihinde Şefkat Tepe Dizisinde, yapılması muhtemel operasyonla ilgili konular işlenmiştir.

Şefkat Tepe-134. Bölüm – 11 Ocak 2014

X-3 ERKEK ŞAHİS

: *Hanımefendinin ifade ettiği cinnet halini değerlendirerek elimizi kolumuzu bağlayan yapıları sistemleri de alt üst ettireceğiz. Kara propaganda içine yerleştirilmiş beyaz propagandayla bir anda terör ve çetenin odağına camiayı yerleştirerek kin ve nefretimizi de göstermiş olduk. Bir taşla kuş katliamı yaptık. Bir taraftan ülkenin kılcallarına kadar sızarak genleriyle oynuyoruz diğer taraftan aldığımız paralarla Suriye’de ki katliamı arttırıyoruz. Tasfiyelerde devam edecek. İşin edebiyatı kumpas, sıra senaryosu hazırlanmış çadır tiyatrosunda. Bundan sonra kim gelirse gelsin önünü alamaz.*

X-2 ERKEK ŞAHİS

: *Stratejimiz her şeye rağmen korku, panik, kaçırma, TIR-latma olacak. Demokrasi sallanacak. Medya korkutulup içi boşaltılacak. Özgürlükler askıya alınacak. Herşeyi biz düşünüyoruz modeli ve her şey sır olacak, sırlar dünyası geri gelecek. Herşey MİT haline sokulursa olaylar da bitleşecek. Siz camiaya vurmaya devam edin.*

15 Ocak 2014 tarihinde taraf.com.tr. internet adresinde Emrullah USLU’ya ait “El Kaide, İHH, TIR vs..” konulu köşe yazısı yayımlanmış içeriğinde “Türkiye’nin dış politikası ile ilgilenen, Suriye’de neler oluyor diye merak edenlere ‘Türkiye El Kaide’ye yardım ediyor mu diye sorulsa alacağı cevap bellidir. Evet yardım ediyö.....Peki, soru şu: Türkiye El Kaide’ye nasıl yardım ediyor? Tabiki istihbarat servisi üzerinden. Örneğin Adana’da El Kaide’ye giderken yakalanan bir tır dolusu havan başlığı...” şeklinde bahsedilmiştir. Yine benzer içerikli bir yazıyı 22 Ocak 2014 tarihinde “TIR’ları MİT’in Aydınlatıcı Ekibi mi Yakalatıyor” başlığı ile yayımlamıştır.

Kamuoyunda Mit Tırları Olayları olarak bilinen konuyla ilgili Başsavcılığımızca ayrıca soruşturma yapılmış olup sonuçta tırların durdurulmasında ve öncesindeki algıda katkısı olanlar ile ilgili kamu davası açılmıştır. Soruşturma aşamasında Suriye ülkesinde yaşanan olaylar ile ilgili her ülkenin kendi çıkarlarını gözeterek kendine özgü devlet politikası sergilediği, Türkiye’nin de aynı şekilde sınır komşusu olan Suriye ve Irak ülkelerinde cereyan eden savaş ve çatışmalara karşı da ülke çıkarlarını gözeterek devlet politikası belirlediği belirlediği, bu bağlamda Türkiye ile soydaş olan Suriye ülkesindeki Türkmen vatandaşlarla yıllardan bu yana süregelen akrabalık ilişkilerinin doğal bir sonucu olarak, Türkiye Cumhuriyeti Devleti’nin ve Hükümeti’nin de bu bölgede yaşama tutunmaya çalışan insanlara karşı insani yardım malzemesi yardımında bulunduğu, bu insani yardımlarını da uluslararası bir yardım kuruluşu olan İHH aracılığıyla gerçekleştirildiği, bu yardımlar sayesinde İHH’nın bölge halkı tarafından takdir gördüğü, Türkiye’nin gerek Suriye ülkesinde gerekse Irak

ülkesinde savaş şartlarından dolayı birtakım sıkıntılarla karşı karşıya kaldığının bilindiği (Musul Konsoloslugu rehin alma olayı, Türk Tır şoförlerinin alıkonulması vb. gibi), bölge halkı tarafından benimsenen İHH'nın ise bu sıkıntıların çözüme kavuşturulmasında aracılık yaptığının değerlendirildiği, FETÖ/PDY yapılanmasına mensup örgüt üyelerinin ise İHH'nın bu faaliyetlerinden haberdar olduğu, örgütün taktik ve stratejisi gereği uzunca bir süre İHH-MİT ilişkisinin takip edildiği, yapılanmaya mensup TSK içerisindeki örgüt üyelerinin ise bir kısım MİT personelini uyuşturucu kaçakçılığı şüphelisi olarak dinlediği ve izlediği, bu dinleme ve izleme faaliyetleri sonucunda Türkiye'nin Suriye ülkesindeki politikaları hakkında bilgi sahibi oldukları, 2013 yılı Eylül ayından itibaren sistematik olarak gizli bir şekilde MİT ve İHH üzerinden Türkiye Cumhuriyeti Devleti'ni zor duruma düşürmek için bu eylemi gerçekleştirdikleri, kamuoyunda eylemin haklılığı yönünde algı oluşturmak için medyanın da kullanıldığı tespiti yapılmıştır.

(Yukarıdaki tespitler ile ilgili ayrıca soruşturma dosyaları mevcut olup dosyalarından ve Ankara C.Başsavcılığının Çatı İddianame olarak bilinen soruşturmasından bazı bilgiler alınmıştır.)

Yukarıdakiler dışında örgüt liderin tutuklu şüpheliler ile ilgili tahliye talimatı vermesi ve sonrasında örgüt üyeliği suçlaması kapsamında tutuklu şüpheliler hakkında örgütün yargıdaki üyeleri tarafından sözde tahliye kararlarının verilmesi; örgüt devleti ele geçirme planını istediği gibi işletemeyince örgüt lideri tarafından etkili üyelerine yurtdışına çıkma talimatı vermesi ve üyelerin yurtdışına çıkmaları;darbe mesajı niteliğinde Zaman gazetesinin sirenler altındaki harabe şehir ve akabinde gülen bebek reklamı, sızıntı dergisinde asker kamuflajlı bir kişinin çiçek bahçesine açılan bir kapıyı açması ve bir ihtimal daha var şeklindeki gazete reklamıtamamen örgüt veya örgüt lideri tarafından verilmiş mesajlar olup tespitler dosya arasındadır. Ayrıca özellikle karanlık kurul diyalogları dikkate alındığında örgüt mensupları "vatan delileri" olarak vasıflandırılmakta ve örgüt tarafından yapılacak operasyonlar bu kişilere karşı yapılacaktı gibi işlenmektedir. Yani ters algı operasyonu yapılarak hem örgüt mensupları masum olarak gösterilmekte hem de örgüt mensuplarının yapacağı operasyonlar ile ilgili talimat verilmektedir. Yukarıdaki tüm örneklerde bu ters algı rahatça görülebilir.

8- Örgütün Medya Üzerinden Toplumda Algı Oluşturma Faaliyetleri;

Yukarıda örgütün medyayı hangi amaçlarla kullandığı ve örgüt liderinin şifreli mesajlar iletmesi konularına çok kısa değinilmiştir. Ancak bilinmelidir ki yukarıdaki örneksemeler de dahil olmak üzere örgütün medyadaki en temel faaliyeti örgüt amacı ve stratejisi doğrultusunda algı operasyonu yapmaktır. Bu yolla örgüt toplumdaki tepkiselliği yönlendirmekte kendisine meşruiyet alanı sağlamaya çalışmaktadır. Algı operasyonları yapılırken medya çok etkin kullanılmakla birlikte örgütsel faaliyet çerçevesinde toplumun her alanına sızmış örgüt mensupları da bulundukları konuma göre dedikodu yaparak, istihbarat toplayarak, sahte delil üreterek, yargılama konularında örgüt menfaatini gözeterek veya maddi destek sağlayarak neticede her türlü faaliyette bulunarak bu algıya destek olmaktadır. Yapılan bu algı sonucu bireyler objektif olmaktan uzaklaştırılıp örgüt gözüyle olayları yorumlamaya zorlanmaktadır.

FETÖ'nün uzun süreçli, sabırlı, geniş kapsamlı, gizli ve stratejik davranış tarzı dikkate alındığında örgütün algı faaliyetlerinin tamamını burada anlatma imkanımız yoktur. Örgüt liderinin talimatları yukarıda anlatılmıştır. Burada ayrıca talimat üzerine örgüt üyelerince yapılan operasyon sürecindeki algı faaliyetleri ile örgütle mücadele kapsamındaki yapılan soruşturmalar esnasındaki algı faaliyetleri aynı olaylar bazında incelenmelidir. Böylece örgüt üyelerinin hem talimat alırken, hem operasyon yaparken hem de örgüt ile yapılan mücadeleyi engellerken kesintisiz algı faaliyetlerinde bulunduğu görülecektir.

A- 17 Aralık Süreci öncesi Örgütün Medyadaki Algı Faaliyetleri;

Örgüt medyasında 17 Aralık 2013'ten önce emniyet ve yargı tarafından yapılan operasyonların "hukuka uygun olduğunu, yargı organlarının verdikleri kararlara saygı duyulması gerektiğini vurgulayan gazeteci veya medya mensubu olmanın insanların suç işlemeyecekleri anlamına gelmeyeceğini" savunan yayınlar yapılmış, Samanyolu Haber'de "Son Durum" isimli programda 03.03.2011 günü saat 22:11'de **"Gazeteciler suç işlemez mi, mahkeme kararı ile verilen göz altı kararları gayet normal, somut deliller olduktan sonra artık ceza verilir, makul şüphe gerekli"** açıklamalarına yer verilmiştir. 17 Aralık 2013 sonrasındaise örgütle mücadele kapsamında yapılan medya ile ilgili operasyonlar aynı televizyon kanalları tarafındangünlerce canlı yayınlarla ve aynı konuklarla **"Medya'ya darbe"** başlığı ile kamuoyuna sunulmuştur. Burada da örgütün ilkesel bir yayıncılık yerine tamamen stratejik olarak örgüt amacı doğrultusunda medyayı kullanmasının tipik bir örneği görülmektedir.

Örgütün faaliyet yöntemleri anlatılırken zaman zaman hedefi yok etmek adına kumpaslar kurduğu da kısaca açıklanmıştır. Bu bağlamda FETÖ tarafından kurgulanan hayali bir örgüt ortaya atılmış, **adına Ergenekon Terör Örgütü denmiş**, bu hayali örgüt ile ilgili basın yayın üzerinden iyi kurgulanmış metinler defalarca tekrar edilmiş, sosyal medyada böyle bir örgüt varmış gibi paylaşımlar yapılmış, örgütle iltisaklı köşe yazarları da bir anda örgüt medyası ile paralel yazılar yazmaya başlamıştır. **Toplumda uyanan tehlikeli bir örgüt algısı üzerine "Ergenekon Soruşturmalarına!" toplumsal destek sağlanmış ve hedefteki kişilere karşı yapılan operasyonlara tepkisellik engellenmiştir.** 19 Ocak 2011 Tarihinde Zaman gazetesi Soner Yalçın'ın gözaltına alınmasını işleyerek ABD Büyükelçisine atfen *"Ergenekon Dünyanın Neresinde Olsa Yargılanır"* haberini yapmıştır. 06 Mart 2011 Tarihinde ise *"Oda TV deki belgelerden kaos takdikleri çıktı. Bu mu gazetecilik?"* başlığı ile haber yapılmıştır. *(Oysa 2011 yılında yapılan ODA TV soruşturması kapsamında Soner YALÇIN, Barış PEHLİVAN ve Barış TERKOĞLU adlı kişilere ve Ergenekon soruşturması kapsamında Ahmet ŞİK ve Nedim ŞENER (Fetullah GÜLEN Yapılanması hakkında "İmamın Ordusu" isimli kitap yazarak örgütün faaliyetlerini deşifre etmeye çalışan) adlı kişilere uygulanan yakalama-gözaltı işlemleri ve soruşturma süreçleri irdelendiğinde ise; FETÖ/PDY'nin kamu kurumları içerisindeki üyelerinin kendisine muhalif olarak gördükleri medyayı etkisiz hale getirmek amacıyla harekete geçtikleri, Zaman Gazetesi'nde de buna paralel olarak, adı geçen kişilerin basın faaliyetlerinden değil de örgütsel faaliyetler çerçevesindeki eylemlerinden dolayı yakalanarak tutuklandıklarına dair haberlerin yapıldığı anlaşılmaktadır.)* Aynı süreçte yürütülen çeşitli isimlerdeki soruşturmalar ile TSK'daki örgütün önünde engel gördüğü çok sayıda rutbeli tasfiye edilmiş yerlerine kendi mensuplarını yerleştirmiştir.

B- 17 Aralık Süreci ve Sonrasında Örgütün Medyadaki Algı Faaliyetleri;

Örgüt elindeki medya gücünü kullanarak 17-25 Aralık 2013 süreci ve sonrasında algı oluşturmaya çalışmıştır. FETÖ, elindeki gücü ve kamu imkanlarını kullanarak gerçekleştirdiği 17-25 sürecindeki operasyonun ne kadar haklı olduğunu, ayakkabı kutularındaki paralar, para kasaları, cinsellik ve benzeri konular çerçevesinde savunmuştur. Hükümetin dört bakanı ve Başbakan bu algıya göre yolsuzluğa bulaşmış olup Başbakan'a karşı çıkılmalı ve seçimlerde kaybetmesi sağlanmalıdır. Sürecin devamında devletin müdahalesi ile örgütün operasyonu başarılı olamayınca bu defa örgüt, 2014 yılının Ocak ayında hemen her gün Başbakana ait olduğunu iddia ettiği ses kayıtlarını medyaya servis ederek itibarsızlaştırmayı ve istifaya zorlamayı denemiştir. Servis edilen ses kayıtları ile ilgili Ankara Cumhuriyet Başsavcılığının 2014/32569 sayılı soruşturma dosyası kapsamında Başbakan ile oğlu arasında geçtiği iddia edilen ve internette yayınlanan 11 dakika 26 saniyelik ses kaydı Tübitak Bilgem Başkanlığında incelenmiş ve "kaydın gözlenen çok sayıda çıkıntı ile yapıldığı, çok sayıda farklı kayıttan yararlanılarak oluşturulmuş montaj ses kaydı olduğu, konuşma bütünlüğü sağlamak için sadece tüm kelimelerden oluşan bir montajla farklı olarak kelimelerin dahi parça hecelerden oluşturulup istenen yeni kelimenin türetilerek ortaya çıkarıldığı, montajı gerçekleştiren kişinin başbakan ve ailesine ait geniş bir konuşma havuzu bulundurduğu, bu havuzun telefon dinlemeleri veya illegal, legal yollarla elde edilmiş olabileceği, montajlanmış seslerin başbakan ve oğluna ait olmadıkları" tespitine yer veren rapor alınmıştır.

C- İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığınca yürütülen 2014/41637 sayılı soruşturma (kamuoyunda Selam Tevhid Kumpası olarak bilinen) sürecindeki Algı Faaliyetleri;

Cumhuriyet Başsavcılığımızca yürütülen 2014/41637 sayılı soruşturma kapsamında Türkiye Cumhuriyeti Cumhurbaşkanı Sayın Recep Tayyip ERDOĞAN (Dönemin Başbakanı), Türkiye Cumhuriyeti Başbakanı Sayın Ahmet DAVUTOĞLU (Dönemin Dışişleri Bakanı), birçok Hükümet Üyesi Bakan, Milletvekilleri, MİT Müsteşarı ve Görevlileri, Bürokratlar, Akademisyenler, STK Temsilcileri ve diğer mağdur kişilerin soruşturma adı altında izlendiği ve dinlediğinin tespit edilmesi üzerine eylemleri gerçekleştiren şüphelilere yönelik 22 Temmuz 2014 tarihinde İstanbul merkezli eş zamanlı yapılan operasyonel çalışmalar yapılmıştır. Aynı gün Zaman Gazetesinin o dönemdeki Genel Yayın Yönetmeni Ekrem DUMANLI'nınsaat: 05:11'de henüz operasyon başlamadan *"Ey Mazlum Başına ne gelirse gelsin sen hep **dik dur**, yılma, yıkılma ve unutma ki zulüm kalıcı değildir..."* şeklinde twit attığı görülmüştür. Aynı gün Zaman Gazetesinin resmi internet sitesinde *"Polislere ailelerinden destek: Başınızı **dik tutun**"* şeklinde haber yapıldığı halbuki hiçbir polis ailesinin böyle bir söyleminin olmadığı tespit edilmiştir. İki gün sonra aynı sitede şüpheli avukatlarından birisi *"Dosyayı inceledim, ortada suç yok, **dik durun**"* şeklinde açıklama yapmış, bu açıklama Samanyolu Televizyonunda canlı yayınlanmıştır. 27 Ağustos 2014 tarihinde ise örgüt lideri **herkül.org** sitesinde *"Utanacak İş Yapmadınız; **Dimdik Durun** ve Ahirete Alacaklı Gidin" ; "Bir diğer taraftan da Siz itibarınıza Allah'ın izni ve inayetiyle- toz kondurmamış iseniz şayet, bulunduğunuz yer ve konum itibarıyla "Devletin Parası Deniz, Yemeyen Domuz " Dememiş İseniz Şayet, Bence Bir Ayıp İşlememişsiniz Hiç utanmayın daima **dimdik durun**, Allah'ın izni ve inayetiyle.. ve Cenâb-ı Hakk'ın size bu güne kadar lütfettiği doğru bildiğiniz o yolda dosdoğru yürüyün. Şeklinde beyanların geçtiği,Yaptığınız şeyler arasında sizi Allah (celle celalühü) karşısında, Rasûlullah (aleyhissalatü vesselam) karşısında mahcup edecek bir durum yoksa, yaptığınız şey nedir. **Bence dimdik durun**. Allah'ın izni ve inayetiyle. Allah karşısında, onun karşısında sadece eğilin. Onun*

karşısında sadece rüku'ya gidin. Onun karşısında secdeye kapanın. Onun karşısında alnınızı yere sürün. Dahası yok mu Allah'ım deyin. Onun dışında hep dimdik durun Allah'ın izni ve inayetiyle.... " Şeklinde söylemlerde bulunmuştur. Bu konuşma 1 Aralık 2015 tarihinde zaman gazetesinde haberleştirilmiştir. Devamında şüpheli polis memurunun fotoğrafı eşliğinde "gözü altına alınan polis **başını eğdirmeyi**" haberi yapılmıştır. Samanyoluhaber Televizyonunda 10 Eylül 2014 tarihinde yayınlanan "*Acem Oyunu Selam Tevhid Terör Örgütü Belgeseli*" isimli program yayınlanmış programın tanıtımı samanyoluhaber sitesinde "*Türkiye'nin **kılcallarına sızan en büyük casusluk ağı deşifre***" oluyor şeklinde yapılmıştır. Aynı günlerde soruşturma kapsamında şüpheli olup serbest kalan eski polis müdürü SamanyoluTV'de "*Devletin **kılcallarına sızmış bir casusluk şebekesini mevcut yasalarımız çerçevesinde, üç yıl boyunca iki Cumhuriyet Savcısı,yirmiye yakın Hâkim'lerimizin kararlarıyla takip ettik. Operasyona çeviremeden, malumunuz 17 Aralık süreciyle görevden alındık. Biz görevden alındıktan yaklaşık üç ay sonra, bu derin yapı dosyayı fark edince, profesyonel bir psikolojik harekât planıyla kamuoyundan bu dosya kaçırılıp mevcut olduğumuz hale getirildi.***" şeklindeki açıklamaları yayınlanmıştır."Kılcallara Nüfuz Etme" söyleminin daha öncesinde02 Şubat 2013 tarihinde, Fetullah GÜLEN'in, "Takiyye-Muta Tuzağı ve Nifak Nezlesi" başlıklı konuşmasında,Samanyolu Televizyonunda yayınlanan Şefkat Tepe dizisinin Karanlık Karar Kurulu'ndada aynen vurgulanmıştır. Buradan "devletin kılcallarına sızma veya nüfuz etmeye dik durma söylemlerinin" medya organları tarafından örgütsel bir tavır sergileyerek sürekli vurgulanması ve dile getirilmesinin bir tesadüf olamayacağı değerlendirilmiştir. Sonuçta ülkenin üst düzey yetkilileri sözde selam-tevhid örgütü kapsamında dinlenmiş olup konuyla ilgili soruşturmalar yapılırca örgüt mensuplarının dik durması gerektiği yönünde talimat verildiği anlaşılmıştır.

D-İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığınca yürütülen 2014/133596 sayılı soruşturma (kamuoyunda Tahşiye Kumpası olarak bilinen) sürecindeki Algi Faaliyetleri;

Örgüt liderinin talimatıyla, örgüt üyelerince 'Fetullah GÜLEN yapılanmasına' mualif olarak gördükleri müteaddiyin vatandaşların terör örgütleri ile irtibatlandırmak suretiyle cezaevine atılması ile ilgili 14 Aralık 2014 tarihinde aralarında Hidayet KARACA ve Ekrem DUMANLI'nın da bulunduğu 30'dan fazla şüpheli hakkında soruşturma yapılmıştır.

Soruşturma aşamasında, soruşturmanın gizliliğini deşifre etmek amaçlı, FETÖ/PDY'nin devlet kurumları içerisindeki üyeleri tarafından bilgi verilmek suretiyle, @fuatavnifuat isimli kullanıcı hesabından 11 Aralık 2014 tarihinde "*Yarın yani 12 Aralık günü İstanbul, Ankara ve Malatya merkezli operasyonlar yapılacak; Cemaatin terör örgütü ve paralel devlet olduğu iddiasını ortaya atarak bu günlere zemin hazırlayan T. .. büyük operasyonun startını verdi; Ayrıca Zaman, Bugün ve Taraf gazetelerinin genel yayın yönetmenleri de göz altına alınacaklar listesinde..*" vb tweetler atmıştır. Aynı gün **örgüt lideri herkül.org sitesinde** "*442 Nağme: Ölümü Vuslat Görenler Zindanı Pire Isırması bilirler*" başlıklı konuşma yaparak "*İçeri atacaklarmış, ben zannediyorum dün içeri attıkları insanlar meseleyi Kur'an okuyarak ve gülerek karşıladıkları gibi yarın öbür gün içeriye atacakları insanlar da onu seyyidüna Hazreti Musa gibi firavunun karşısında gülerek karşılayacaklar; gözü dönmüş dinsizlerin ve densizlerin tecavüzleri karşısında ölümü gülerek karşılayan Hazreti Zekeriya gibi, Hazreti Yahya gibi, Hazreti Mesih gibi gülerek karşılayacaklar. ...Amma gidip yine de kendi ayağıyla teslim olma meselesine gelince onlar çağırınca gidersin fakat hiç bi peygamber nedarizden ve feraineden uzaklaştıkları zaman biz sizi arıyoruz gelin teslim*

olun dediklerinde Hazreti Musa Eyke'den dönüp gelmemiştir, insanlığın iftihar tablosu Medine'den dönüp gitmemiştir, Hazreti Zekeriya kendi eliyle teslim olmamıştır, Hazreti Mesihin teslim olmasına Allah müsaade etmemiştir (Arapça söylüyor.) demiştir. **Bu açıdan zalimin işini kolaylaştırmak o da bi vebaldir. Zorlasınlar, göbekleri çatlasın, beyin kanamasından gitsinler. Bildiğin gibi bildiğin yolda yürü."** Şeklinde konuşma yaptığı görülmüştür. Sonraki gün örgütün yayın organı Zaman gazetesi **"Demokrasiye ve medyaya darbe"** manşeti ile çıkmıştır. Bir sonraki gün Zaman gazetesi **"Medyayı korkutarak susturmak istiyorlar"** Manşeti ile çıkmıştır." 14 Aralıkta yapılan gözaltı işlemlerinin sonrasında 15 Aralık 2014 günü Zaman gazetesi **"Demokrasinin kara günü"** manşeti ile çıkmıştır.16 Aralık 2014 tarihindeörgüt lideri herkul.org isimli internet sitesinde **"Ashab-ı Uhdu ve Bir Ölüp Bin Dirilenler"** başlıklı, konuşma yaparak **"Azimet tercih eden insanlar azimet deyip yolunda sabit kalem olanlar cephelerini belli ettiler. Bir Bünyan'ı marsus gibi kurşunla birbirlerine perçinleştiler. Olup bitenleri gülerek birbirlerine anlatıyorlar. Sanki geçmişte olmuş bir vaka gibi anlatıyorlar. Tebessümle anlatıyorlar. Sabit kadem olanlar Allah'ın izniyle sabit kadem olurlar. Endişe yaşamalılar. Belki de yani çoğunuzda ben kendimi de katarsam fairlenme gibi olur o arkadaşların yerinde olmayı arzu ederdim yani. Size değişik meselelerle de arz ettim ben kaç defa tutuldum tevkif edildim içeriye atıldım, hem askerde hem de sivilde fakat öyle bir panik hatırlamıyorum..... Şimdi Ekrem Bey'in yerinde, Hidayet KARACA'nın yerinde ve onların arkadaşlarının yerlerinde olmayı zannediyorum arzu eden çok insan vardır. "Onlara oldu da Cenâb-ı Hak neden bu lütfu bizden esirgedi?." Hâşâ, Allah esirgemez. Acaba zaafımıza binaen mi Cenâb-ı Hak bizi öyle bir şeye maruz bırakmadı? Zayıf mıydık acaba? Biz göz dolduran bir tavır, bir durum sergilemedik mi acaba bize gelmedi bu mesele?... Ha bu arada, istidradî şunu da diyeyim: Kırmızı bülten falan.. tuttururlarsa, ederlerse şayet fe ni'me ve bihâ (ne güzel ve hoş, baş göz üstüne).. Ama bütün bunlarla bir sindirme meselesi hedefleniyorsa, katiyen bilmeliler ki, hakiki müminler hiçbir zaman nifak düşüncesi karşısında eğilmemiştir, hele asla secdeye hiç kapanmamıştır, **hep dimdik durmuşlardır.** Şeklinde konuştuğu görülmüştür." şeklinde konuşma yaptığı görülmüştür. Aynı günlerde Zaman Gazetesinde **"Gün, Dik Durma Günüdür; Gazetecileri Serbest Bırakın; Darbe Hukuku"** gibi başlıklarla haberler yapılmıştır.**

Yukarıda görüldüğü üzere örgüt kapsamında C.Başsavcılığınca soruşturma başlatılınca örgüt lideri **"dik durma"** talimatı vermiş, bu husus örgüt basınında işlenmiş, **"özgür basın susturuluyor"** kampanyası başlatılmış, basın yayın organlarının hukuka aykırı şekilde susturulduğu, muhalif gazeteci ve yazarların tutuklandığı algısı yaratılmıştır. Aynı şekilde örgütün elindeki basın yayın organlarında toplumu terörize eden yayınların yapılması üzerine alınan tedbirler de **"özgür basına müdahale"** gibi gösterilmiştir. Hatta aynı sloganlar kullanılarak yurt içinde ve dışında haberler yaptırılıp, sosyal medyada paylaşımda bulunulmuş bir kısım örgüt mensupları da örgütün yayın organları ile ilgili verilen hakim kararlarının uygulanmasını **gasp** olarak nitelendirmiştir. Yine örgüt liderinin üyelerin moralini yüksek tutmak ve örgüte bağlılıklarını güçlendirmek amacıyla **Hidayet Karaca ve Ekrem Dumanlı ile ilgili "birçok insan onların yerinde olmayı arzuluyor"** dediği görülmüştür. Tüm bu söylemlerin aynı amaca yönelik ve tek kaynaktan çıktığı yönünde ciddi şüpheler oluşmuştur.

E- Ankara Cumhuriyet Başsavcılığınca Yürütülen 2014/119687 Sayılı Soruşturma (Kamuoyunda Koza Holding AŞolarak bilinen) Sürecindeki Algi

Faaliyetleri;

Ankara Emniyet Müdürlüğünün raporunda, "Ankara Cumhuriyet Başsavcılığı'nın 2014/119687 soruşturma sayılı dosyasında şüpheli olan örgüt üyesi Hamdi Akın İPEK'in ortağı bulunan Koza Holding AŞ ve bağlı diğer şirketlerin himmet adı altında toplamış oldukları paraları altın üretiminden kazanmış gibi göstererek farklı isimler adı altında kurmuş oldukları paravan şirketlere aktardıkları, Ankara 5. Sulh Ceza Hakimliği'nin 2015/4104 değişik iş sayılı kararı ile şirketlere kayyum atandığı, bu şirketler arasında Bugün ve Millet Gazetelerininde bulunduğu, Bugün ve Millet Markasının "Özgür Bugün ve Özgür Millet" adı altında gazete çıkarılarak, Bugün ve Millet Gazetelerinin abonelerinin adreslerine bizzat gönderilerek dağıtım yapıldığı, bu durumunda 556 Sayılı Markalar Hakkındaki Kanun Hükmündeki Kararnameye aykırı olduğu gerekçesi ile atanan kayyumun, Bugün ve Millet Markalarını kullanan her türlü dergi, basın vs ile basım ve yayım sağlayan her türlü araçların ve ürünlerin TCK 54 maddesi hükmü ve CMK ilgili hükümleri gereğince arama yapılması, toplanması ve adli emanete alınmasını talep ettiği, 3. Sulh Ceza Mahkemesinin 2015/6001 Değişik İş Sayılı kararı ile talebin kısmen kabulüne ve Feza Gazetecilik AŞ (Zaman Gazetesi) tesislerinde arama yapılmasına izin verildiği,yapılan aramada; paket halinde kamyonunda Özgür Bugün gazetesinin ele geçirildiği, yine aynı aramada Özgür Millet Gazetelerinin de ele geçirildiği, bu şekilde Fetullahçı Terör Örgütünün yayın organı olan gazeteler (Bugün ve Millet Gazeteleri, Özgür Bugün, Özgür Millet) usule aykırı olarak Zaman Gazetesi tesislerinde basıldığı ve dağıtıma hazırlandığı, gazete bu şekilde örgütün yayın organlarının kanuna aykırı şekilde basım ve dağıtılmasını da sağladığı.....) **bu haliyle basın sektöründe örgütün bir bütün halinde kamuoyu oluşturmak için faal olduğu, örgütün amacı doğrultusunda örgüt adına faaliyet gösteren basın yayın kuruluşlarının da birbirleri ile irtibatlı oldukları anlaşılmıştır. Kaldı ki devlete paralel olarak hertürlü resmi ve sivil alanlarda yapılanan örgütün basın alanında örgütlenmediğindüşünmek mümkün değildir."** denilmektedir.

Örgüt üyesi basın mensupları yukarıdaki kararlar uyarınca yapılan soruşturmaları sanki hukuksuzluk yapıyormuş gibi gerek elindeki medya gerekse sosyal medyada çok yoğun işlemler hukuka aykırılık yapıyormuş gibi lanse etmişler hatta sosyal medyada sık sık gasp olarak nitelemişlerdir.

F- Fuatavni Hesabı Üzerinden Örgütün Algı Faaliyetleri;

Özellikle gezi parkı olayları esnasında sosyal medyanın ülkemizde çok etkin kullanılabildiği görülmüştür. FETÖ açısından ise 17-25 Aralık sonrası süreçte algı oluşturulması açısından sosyal medya etkin şekilde kullanılmıştır. **Örgütün sosyal medyada çok sayıda propaganda hesabı olmasına rağmen özellikle "fuatavni" adıyla kullanılan hesap tüm diğerlerini de kapsayacak şekilde sembol haline gelmiştir. Bu sosyal medya hesabı ile ilgili açıklamalar incelenirken örgütün basın yayın ve dedikodu yöntemiyle yaptığı algı ile aynı konuların eş zamanlı bu hesapta da işlendiği özellikle dikkat çekici bulunmuştur.** Örgüt toplumu germek, üyelerini motive etmek, algı oluşturmak, insanları sindirmek ve devlet kurumlarını aşağılamak, hakaret, tehdit, iftira vb hertürlü suçu örgüt adına faili meçhul şekilde işlemek için oluşturduğu "fuat avni..ve türevleri" mahlaslı hesapların paylaşımlarını incelemek gereklidir. Zira bu şekilde örgütün amacına ulaşmak için sosyal medyayı nasıl kullandığı görülecektir. Fuat Avni@fuatavni mahlaslı twitter kullanıcısının sosyal medyayı kullanmasının en büyük nedeni Türkiye'nin sosyal medyayı kullanmakta dünya 3.sü olmasıdır. Bu twitter kullanıcısının kimliğinin toplum tarafından bilinmemesi herkes tarafından "kim bu fuatavni" diye sorularak toplumun bilinçaltında merak

uyandırması, örgüt mensuplarının bu hesabın dedikodularını yayması, atılan tweetlerde “Korkma, Titre” gibi kara mizahi üslup ile Sayın Cumhurbaşkanı'na sempati duymayan toplumun belirli kesimi için sempati uyandırması vb bilinçli davranışlarla hesabın geniş kitlelere ulaşması hedeflenmiştir. **Örgütün bu hesabındaki paylaşımları, halk içinde örgüt sempatzanları tarafından dedikodu yöntemi ile yayılmış, örgütün yazılı ve görsel basınına ve internet sitelerine taşınmış, köşe yazılarında işlenmiş ve takipçileri vasıtası ile geniş kitlelere ulaşması sağlanmıştır. Halk nezdinde bu hesaptaki paylaşımlar örgütün söylemleri olarak düşünölmeye başlamış ve neticede toplum örgütün hedefi doğrultusunda topyekün algıya maruz bırakılmıştır.**

a) "Fuatavni" Hesabı Kullanıcısını Tespit Çalışmaları;

Topsy.com isimli sitesi geçmişe dönük nickname ve atılan tweetleri veri tabanında tutan bir sitedir. Bu site 15/16.12.2015 tarihinde kullanıma Apple INC. tarafından kapatılmıştır.

Topsy.com isimli sitede yer alan bilgilere göre fuatavni@fuatavni hesabından 7 Ağustos 2014 tarihinde *"2 terör savcısına 425 kişilik camia dosyası verildi!! Soruşturma yakındır."* ; *"En geç 15 gün içinde Rıza Rerrap ve Bakan evlatları dışarı salınacak. Aktepe tertemiz olacak"* vd. şeklinde tweetlerin atıldığı profil resminin kitap üzerinde yatay kalem olduğu görölmüştür. Topsy.com sitesinin hizmeti olarak sunulan bu tweetlerin altındaki "6 months ago" şeklindeki kısım incelendiğinde fuatavni@fuatavni hesabının 6 ay önceki nickname isminin "msaidsolak" olduğu görölmüştür.

Yine http://twicsy.com isimli web sayfasında Twitter profil hesaplarının yapmış olduğu görsel paylaşımların (resim ve videoların) kayıtları tutulmaktadır.

Bu sitede @msaidsolak isimli kullanıcının @fuatavni isimli kullanıcı ile aynı profil resmini kullandığı yani yatay kitap üzerinde kalem profilinin kullanıldığı tespit edilmiştir. Ayrıca http://twicsy.com/i/CdziSe isimli web adresinde 16.02.2014 saat: 13:32:12 tarihinde @hazargulu isimli twitter kullanıcının @msaidsolak isimli twitter kullanıcısının yapmış olduğu *"Bilal Erdoğan'ı gönderip A.Yıldırım'ın muhaliflerine oy verdiren Hocaefendi miydi?"* şeklindeki paylaşımı RT (Retweet) yaptığı tespit edilmiştir. Aynı şekilde @msaidsolak isimli kullanıcının aynı paylaşımının 17.02.2014 tarihinde saat:10:56 da @fuatavni isimli twitter profil hesabı adı ile göröldüğü ve @kenandolar isimli kullanıcının @fuatavni isimli profil hesabının yapmış olduğu aynı paylaşımı RT (Retweet) yaptığı görölmüştür. Yani 16.02.2014 tarihinde @msaidsolak hesabı ile paylaşılan tweet@hazargülü tarafından retweet yapılmış iken aynı tweetin bir gün sonra @kenandolar hesabıan retweet yapıldığında @fuatavni hesabından paylaşılmış olduğu görönmektedir. Yine 16.02.2014 tarihinde @msaidsolak hesabından paylaşılmış *"eskiden tıpkı bizim gibiydiniz. Tamda bunun için sevmiştik sizleri. Ama bittiii....."* şeklindeki tweet @ikzlt hesabı tarafından retweet yapıldığında paylaşanı @msaidsolak olarak göröünürken, aynı tweet 17.02.2014 tarihinde @devrim66549114 hesabı tarafından retweet yapıldığında paylaşanı bu defa @fuatavni olarak görönmektedir.

Bu tweetlerin retweet edildiğinde bir gün önce @msaidsolak olan hesabın bir gün sonra@fuatavni olarak görönmesi @msaidsolak olarak açılmış hesabın 16.02.2014 tarihinden itibaren isim değıştirerek @fuatavni hesabı olduğunu göstermiştir. Bu tarih itibarı ile @msaidsolak hesabı boşta kalmıştır. Tweeter hesaplarının açılış tarihlerini gösteren twitgrab.com adresinden sorgulandığında @msaidsolak hesabının 13 Mart

2014 tarihinde açıldığı görülmektedir. Oysa 09.02.2014 tarihinde aynı hesaptan paylaşılmış tweetler mevcuttur. Yani buradan @msaidsolak hesabı açırken 16.02.2014 tarihinde @fuatavni olarak isim değiştirdiği, bu hesabın boşa düştüğü sonrasında tekrar 13.03.2014 tarihinde açıldığı anlaşılmaktadır.

Yine Fuat Avni@fuatavni mahlaslı twitter kullanıcısı tarafından atıldığı tespit edilen 16.02.2014 tarihindeki otuzaltı (36) maddelik tweetler ile ilgili aynı gün akif sönmez@akif_sonmez, Biriotekei@biriotekei, ...@softpower1789 ve hizmetli@fahriye77 mahlaslı twitter kullanıcıları tarafından @msaidsolak kullanıcısına mention ekleyerek ve Fuat Avni@fuatavni mahlaslı twitter kullanıcısının 36 maddelik tweetlerini kastederek “maddeler halinde müthiş tespitler, 36 maddelik tespitleri, çarpıcı tespitler, üstad kalemine sağlık, mükemmel bir analiz teferruatlıca başka bir yerde de yazsanız” şeklinde paylaşım yapıldığı ayrıca Başkanlık yada KAN!@KACAMAYACAKLAR mahlaslı twitter kullanıcısı tarafından “@fuatavni mahlaslı twitter kullanıcısının 36 madde halinde yazmış olduğu bazı tweetleri kısaca başlık halinde özetlediği ve @msaidsolak kullanıcısı mention ekleyerek bahse konu tweetleri @msaidsolak kullanıcısının yazdığını belirterek takip edilmesi için öneride bulunduğu tespit edilmiş olup bu haliyle @fuatavni mahlaslı twitter kullanıcısının daha önceki kullanıcı adının @msaidsolak olduğu değerlendirilmiştir.

Yine @saidsolak twitter kullanıcısı ile ilgili yapılan araştırmada 15 Aralık 2013 tarihinde Mustafa Yücedal@MustafaYucedaltwitter kullanıcısı tarafından “@saidsolak” twitter kullanıcısına mention yaparak “Muhammed Hocam” diye hitap edildiği yine 16 Şubat 2014 tarihinde SUSKUN BİLGE@BabaMevlut twitter kullanıcısı tarafından “@saidsolak” twitter kullanıcısına mention yaparak “Said abi” diye hitap edildiği, “@sinansinikan”(Ömer Sinan Sinikan) isimli twitter kullanıcısının “@saidsolak ji welatê riheyê silavên germ û bi dil / urfa şehrinden sıcak ve yürekten selamlar...” diyerek “@saidsolak” isimli twitter kullanıcısına atıfta bulunarak paylaşımını yaptığı ayrıca geçmiş kayıtları tutan Pipl.com sitesinden “@saidsolak” ismi ile yapılan sorgulamada “@saidsolak” isimli twitter kullanıcısının Muhammed Said SOLAK olarak gözüktüğü ve profil resminin bulunduğu tespit edilmiştir.

Yine @msaidsolak twitter kullanıcısı ile ilgili yapılan araştırmalarda, 16 Şubat 2014 tarihinde “400’Ü VERMEDİNİZ..!@KACAMAYACAKLAR” twitter kullanıcısı tarafından mention eklemek sureti ile @msaidsolak twitter kullanıcısı tarafından paylaşılan “*Bu günü de ilave ederek 717 günden geriye düşün. Tüm Zorbalıklar ve tahakkümler sona erecek*” tweetini paylaşıldığı bir süre sonra www.subuohaber.com haber sitesinin @fuatavnifuat mahlaslı twitter kullanıcı ile yapmış olduğu röportaj sonucu “*11 Şubat Tarihinde 717 günü sayın dediniz. 717 gün sonra ne olacağını düşünerek bunu söylediniz?*” şeklinde soru olarak yönelttiği ve cevaplandığı bu bağlamda @msaidsolak kullanıcısının paylaştığı tweeti @fuatavnifuat kullanıcısına soru olarak yöneltildiği yine geçmiş kayıtları tutan pipl.com sitesinde @msaidsolak kullanıcısının sorgulama sonucu çıkan profil resminin @fuatavni mahlaslı twitter kullanıcısının profil resmi olan kalem ile aynı olduğu ayrıca @msaidsolak twitter kullanıcısının eski resim kayıtlarını tutan twicsy.com sitesinde görünen isminin “Said Solak” olarak gözüktüğü ve 16 Şubat 2014 tarihinde @msaidsolak kullanıcısına “Muhammed bey” diye hitap edildiği, bu bağlamda twitter paylaşımlarındaki @msaidsolak kullanıcısının “Muhammed Said SOLAK” isimli şahıs olduğu anlaşılmıştır.

Said SEFA ile ilgili yapılan arařtırmalarda ise Said SEFA isimli řahsın www.twitter.com sitesinde “@sefa_said” twitter kullanıcılı Said SEFA adında üyelięinin bulunduęu ve **haberdar.com**’da genel yayın yönetmeni (GY) olduęuna dair bilgi verdięi, “@sefa_said” (Said SEFA) isimli twitter kullanıcısının profil resmi ile “@sai dsolak” (Muhammed Said SOLAK) isimli twitter kullanıcısının profil resmi ile aynı olduęu ayrıca “@sinansinikan”(Ömer Sinan Sinikan) isimli twitter kullanıcısının “@sai dsolak ji welatê rihayê silavên germ û bi dil / urfa řehrinden sıcak ve yürekten selamlar...” diyerek “@sai dsolak” isimli twitter kullanıcısına atıfta bulunarak paylařımını yaptıęı ve Urfa’dan bahsedildięi ve Bugün Tv’de 27.03.2015 tarihinde yapmıř olduęu programda Said SEFA’nın “Zaten Urfalıyım Ben” diye kendisini tanıttıęı anlařılmıř, 19 Aralık 2014 ve 22 Mart 2014 tarihlerinde Kemal Doęan@Occupy4Turkey ve Salim Helvacıoęlu@_SALiM isimli twitter kullanıcıları tarafından Fuat Avni@fuatavni mahlaslı twitter kullanıcısının “2333398363” User-İd olduęu řeklinde bilgisinin paylařtıęı ayrıca “@msai dsolak” kullanıcısının **16.02.2014 tarihinde kullanıcı adının deęiřtirerek @fuatavni mahlaslı twitter kullanıcı ismini yaptıktan 20-25 gün sonra bořa düşen @msai dsolak twitter kullanıcısı isminin başka birisi tarafından 13.03.2014 tarihinde tekrardan açıldıęı**, dini içerikli kelimelerin geçtięi tweetleri arřivleyen “www.gospeli.ca” internet sitesinde @msai dsolak twitter kullanıcısının “**Bizi içeri atmakla tehdit ediyorlar. Allah diye diye memleketi soydunuz dıřarda tuttuęunuz hata @sosyalpencere #SabahınYalanıAkřamıGöremedi**” řeklindeki tweetin arřivledięi ayrıca arřivlenen içerikte gözüken @msai dsolak twitter kullanıcısının profil resminde “Fetullah GÜLEN”’in resminin olduęu, www.gospeli.ca sitesinde paylařılan tweetin “<https://twitter.com/msai dsolak /status/433009924885725184>” uzantılı olduęu ancak bahse konu tweetin silindięi yine www.gospeli.ca sitesinde paylařılan tweetin 5713. Sırada bulunan fuatavni tarafından paylařılmıř 10 řubat 2014 tarihli tweette “**Bizi içeri atmakla tehdit ediyorlar. Allah diye diye memleketi soydunuz dıřarda tuttuęunuz hata @sosyalpencere#SabahınYalanıAkřamıGöremedi**” tweeti ile aynı olduęu görölmüřtür.

Bu tespitlerden “@fuatavni” hesabını ilk açanın řüpheli Said Sefa olduęu anlařılmıřtır.

Hesap açıldıktan sonra Osman YAęMUR @osmanyagmur1 mahlaslı twitter hesabından 16.02.2014 günü saat:11:38’de “Fuat Avni’den Okunası Twitler; Bařbakan neden camiaya düşman oldu?” bařlıęı ile paylařım yapılmıř sonrasında bu paylařım “<http://www.merkurhaber.com/fuat-avniden-okunası-twitler-basbakan-neden—camiaya-dusman-oldu-makale,560.html>” uzantılı linki vererek “www.merkurhaber.com” sitesinde haberleřtirilmiřtir. Bu haber, Fuat Avni@fuatavni mahlaslı twitter kullanıcısı ile ilgili basında yer alan ilk haber olmuřtur. řüpheli Said Sefa ve @osmanyagmur1 mahlasını kullanan řüpheli Davut Aydın, fuatavni haberini ilk yapan merkürhaber sitesinde yazar olarak gözükmektedir.

Kısaca yukarıda açıklanan tüm analizlerden anlařılacaęı üzere; “@fuatavni” isimli twitter kullanıcısının ilk isminin “@msai dsolak” olduęu, 16 řubat 2014 günü isim deęiřiklięi yaparak “@fuatavni” ismini aldıęı, “@msai dsolak” kullanıcısının aynı zamanda “@sai dsolak” hesabında kullanıcısı olduęu tespit edilmiřtir. Bu tespitler sonrası “@msai dsolak” kullanıcısının kimlięine yönelik çalıřmalar yapılmıř ve kullanıcının Muhammed Said Solak olduęu anlařılmıřtır. Muhammed Said SOLAK ile

ilgili yapılan araştırmada ise şahsın Van Merkez 1 No'lu Asliye Hukuk Mahkemesi 2012/64 Esas No, 2012/186 Karar No, 17.07.2012 kesinleşme tarihli kararı ile ad ve soyad düzeltmesi yaparak adını Said SEFA olarak değiştirdiği tespit edilmiştir. Ayrıca Said Sefa "fuatavni" haberini ilk yapan merkürhaber sitesinde de yazar olarak görünmektedir. Sonuçta @fuatavni hesabının ilk açan şüpheli Said Sefa aynı zamanda yazar olduğu merkürhaber sitesinde bu hesabın tanıtılmasını da sağlamıştır.

b)"fuatavni@fuatavni" Mahlaslı Twitter Hesabından Yapılmış Olan Paylaşımlar;

Bu hesaptan zaman zaman örgüt adına kara propaganda yapan diğer hesaplara da atıf yapılarak örgüt amacı doğrultusunda binlerce paylaşım yapılmıştır. Bu paylaşımlarda aynen örgütün genel faaliyet yöntemine uygun olarak hedefteki kişi ve kurumlar hakkında karalama yapılmış, topluma korku salınarak sindirilmiş, kamu görevlileri tehdit edilmiş, insanların dini duyguları suistimal edilmiş, örgütle mücadele kapsamında yapılan soruşturmalar manipüle edilmiş ve örgüt üyelerine moral verilmiştir. Çok sayıda paylaşım olmasına rağmen hesabın amacını ortaya koymak açısından bazıları aşağıda sıralanmıştır.

27 Şubat 2014 "Hz.Abbas, ilk müslüman olanlardandır ama Mekke'nin fethine kadar Efendimiz hariç kimse bilmemekte, **müşrikler de onu kendilerinden bilmektedir**"

28 Temmuz 2014 "İlk müslümanlardan **Hz Abbas'ın, Mekke fethine kadar bunu gizlemesinin nedeni haşa korkması değil müşriklerin planlarını bozmak içindi.**"

21 Şubat 2014 "Buradan yazıyorum bunu kaydedin eğer bir gün **Hizmet Camia'sının ve davamın aleyhine bir şey yazarsam o gün ellerim kurusun. Var mı ötesi?**"

21 Şubat 2014 "Cemaatçi olduğumu niye saklıyorsun diye ağza alınmadık küfürler savuranlar, şimdi cemaatçi olduğumu açıktan yazmışsın diye küfrediyorlar."

25 Şubat 2014 "**Hizmet'in sözcüsü değil, neferiyim.** Asla böyle bir iddiam olmadı, olmayacak. Aczi mutlakta duanıza muhtaç bir kardeşinizim."

06 Mart 2014 "Camia'dan hiç kimseden emir, talimat, bilgi alarak yazmıyorum.Yazdıklarım beni bağlar.Camia'nın neferi olduğum için Allah'a hamd ediyorum."

13 Şubat 2014 "Benim yüzümden asla başınız öne eğilmeyecek dedin. Evet **başımız hep dik. Çünkü sen hem Hoca'sın hem de Efendi.**"

23 Şubat 2014 "Tam bir mücadele ortamına girilmişti. E.Ala ve H.Fidan'ın ekibi bu işin içinde camiaya yakın yargı mensupları var diye rapor edince BB deliye dönmüş köklerini kazıyın bunların demişti. Camianın insan kaynağı dershanelerdir diyen K.Özdemir'in raporu işleve kondu."

24 Şubat 2014 H.Fidan göreve başladığı ilk gün BB ona seni buraya 2 meseleden dolayı getiriyorum A.Terör sorunu ne bedel ödenirse ödensin çözülecek B. Her şeyde bize ayak bağı olan camia temizlenilecek. Hiç şaşırmayın, Erdoğan o gün camianın fişini çekmişti. Perde altında hep ikili oynadı

12 mart 2014 "**Bu gün internet sitelerinde haber olan meseleyi 10 gün önce yazmıştım. Dinleme haberi ve Selam Operasyon'u.**"

14 Şubat 2014 "Halkbank Genel Müdürü tahliye oldu. Sıra diğerlerinde. Lakin hepsini bıraksalar da, bu dosyayı kapatamazlar."

17 şubat 2014 "17 Aralık operasyonunda sonra tamamen dizayn edildi. **HT Genel Yayın Yönetmeni O.Usluer** görevinden alınıp izne gönderildi."

23 Mart 2014 "İsrail olayının patlak vereceği tek yer MİT'ti. Kurnazca adım atarak Fidan'ı İsrail'deki işlerine ortak yaptı. MİT artık baronun oyuncağıydı."

27 Mart 2014 "**Selam-Tevhid** soruşturmasında H.F.'ın İran ajanı olduğu belgelerle tesbit edildi. Üzerini örtmek için her yolu deneyen bir hükümet var."

04 Mart 2014 "**Hükümet dediğin lideri başçalan, oğlu kıızıyla hırsızlık konuşan, yolsuzluğunu örtmek için yargıyı felç eden itibarı sıfıra inmiş bir yapı**"

07 Mart 2014 "Darbecilerden umut bekleyecek kadar korkuyorsun. **Korkma, titre....**"

07 Mart 2014 "Usta görüyorum ki çok korkuyorsun. **Korkma titre.**"

23 Temmuz 2014 "Polisler, meslektaşlarını gözaltına alırken mutlu değil aksine yüzlerinden düşen bin parça. Kimin ne mal olduğunu en iyi polis bilir."

23 Temmuz 2014 "**Zamanı geldiğinde sahur baskını yapan TEM ve Organize polisleri nasıl anılacak?Kim için, kime operasyon yapıyor?**"

05 Haziran 2014 "Düğmeye basıldı. İstanbul Terör Müd. Mustafa Çalışkan, Organize Şube Müd. Ö.Burak Aktaş ve savcı Okan Özsoy'a planda özel görev verildi."

13 Haziran 2014 "Serdar Coşkun, Harun Kodalak, Levent Artuk Beyler, hukuksuz dosyaları önünüze koyanlarla en azından odanızda görüşmeseniz. **Yargılanacaksınız**"

22 Temmuz 2014 "KÇG'nın satılık h..... tanıyın İ F.: Memlekete ihanet eden en önemli örgütü akladı. Polislere sahur yaptırmadan baskın yaptı."

22 Temmuz 2014 "KÇG'nın satılık h... tanıyın O.. Ö.: Bir günü, bir gününe uymaz. Can ciğer olduğu insanları aynı gün satabilir. Omurgasızdır."

22 Temmuz 2014 "KÇG'nın satılık h... tanıyın H... P....: Kararı veren hakim. Atanır atanmaz dosyayı okumadan talimat verdi. Hisli ve kanaati güçlü (!)

12 Şubat 2014 "Zekeriya Öz'ün Bolu'ya taini mevcut operasyonlarla ilgili değil, kara para trafiğini çözdüğü dosyayla ilgili.Yeni soruşturmada korktular"

12 Şubat 2014 "**Bütün savcılar değiştiysen de gün gelir bir vatan evladı hiç beklemediğin bir noktadan tepene biner tüm oyununu bozar #HesapVerH.....**

28 Mart2014 "BB ve E.Ala'nın açacağı bütün soruşturmalar hukuksuz olacağından hangi savcı işin içine girerse daha sonra kendi de yargılanacak."

31 Mart 2014 "Yolsuzluk ve hırsızlığı aklamayan sandık, H.Fidan'ın ülkemizi savaşa sokacak ihanet planını hiç aklamaz. **Yargılanacaksınız.**"

13 Mart 2014 "Toplantıdakiler, sınav operasyonunu teröre bağlayıp hukuksal açıdan büyük bir skandala neden olacak ve **en sonunda kendileri yargılanacak.**"

19 Nisan 2014 "Tayyiban Rejimi'ne biat edecek hakim ve savcıların listesini, Kasırga bize tek tek okudu, hepinizi biliyorum. Günü gelince **yargılanacaksınız.**"

28 Nisan 2014 "SPK'daki tasfiyelerde kimlerin kullanıldığını, kimlerin nasıl fişleme yaptıklarını günler önce isim isim yazmıştım. **Onlar da yargılanacak.**"

23 Haziran 2014 "On yedi ve yirmi beş aralıkla başlayan BB'nin saltanatının yıkımı bu seçimle değil **belli bir süreçten sonra noktalanacak ve yargılanacak.**"

23 Temmuz 2014 "Belki cumhurbaşkanı olursun. Belki bir çok kişiyi daha kelepçeletirsin. Belki biraz daha sürer saltanatın.Ama belli ki yargılanacaksın."

28 Şubat 2014 "Uluslararası yolsuzlukları örtmek için uluslararası yalan uyduruyorlar."

21 Temmuz 2014 "İstanbul ve Ankara arası sürekli görüşme trafiği oldu. 17-25 Aralık ve Selam Tevhid Operasyonu'na katılan **polislere operasyon yapılacaktır.**"

21 Temmuz 2014"İstanbul TEM'de, İstanbul merkezli olmak üzere sabah beş gibi yaklaşık 130 kişiye **kapsamlı bir operasyon yapılacaktır.**"

21 Temmuz 2014 "Operasyon başladı. Gazze ateşini söndürmek bir yana yolsuzluğu ortaya çıkaran emniyet mensuplarını sahur sofrasından alıyorlar."

21 Temmuz 2014 "Alibeyköy ve Halkalı başta olmak üzere İstanbul'da yirmi dokuz emniyet mensubunun evine an itibariyle girildi. BB kara harekatı başlattı (!)"

21 Temmuz 2014 "DHKP-C'lilerin saat beşte alınmasına isyan edenlere duyurulur. Dünyada örneği olmayan operasyon gece 1.50 de başladı. **Sahur yaptırmıyorlar.**"

21 Temmuz 2014 "Emniyet mensuplarının ailelerine bilgi verilmiyor, sorgusuz sualsiz evler aranıp gözaltı oluyor. **Bazılarının anne babaları fenalık geçiriyor**"

21 Temmuz 2014 "Emniyet mensupları içerisinde genç ve rütbesiz olanlara operasyon devam ediyor. Müdürlere operasyon gece dörtten sonra düşünülüyor."

22 Temmuz 2014 "Yolsuzluğu, hırsızlığı, Selam Tevhid Terör örgütünü ortaya çıkaranlar, her şeyi ve herkesi deşifre etme imkanı bulmuş oldu. Üzülüyorlardı."

22 Temmuz 2014 "Gözaltına alınan Ali Fuat Yılmaz'ın bildiklerinin %1'ni anlatıp kayda aldırın zamanı gelince BB ve avanesini yargılamak için yeter."

22 Temmuz 2014 "Ne korkması, gözaltına alınanların duruşunu görünce gurura kapılmamaya çalışıyorum. Anlayamazsınız."

23 Temmuz 2014 "**Tarih, Sahur Baskını'nın elleri arkadan kelepçelenmiş polis müdürü Yurt Atayün'ün mazlum ve mağrur duruşunu yazacak.**"

24 Temmuz 2014 "Kaçtı dediğin yiğitlerin **dim dik duruşu**, zamanı gelince senin kaçacağının resmidir."

04 Ağustos 2014 "**Rol dağılımı yapıldı.** Operasyon savcısı O Ö, müfettiş S K, sorgu hakimi C Ö ve F K."

04 Ağustos 2014 "KÇG, bugünkü toplantıda 'Olabildiğince çok kişi gözaltına alıp korku ve sindirme psikolojisini devam ettirelim' kararı aldı."

04 Ağustos 2014 "**Operasyonda 32 kişiyi gözaltına almayı planlıyorlar. Düzmeceve zorlama dosyalar hazır.**"

04 Ağustos 2014 "**Yarın sabah erken saatlerde İstanbul İstihbarat Şube polislerine operasyon yapılacak.**"

04 Ağustos 2014 Sabahki baskını yapacak ekipler 4:30'da toplanacak. 6:00'da Başakşehir, Güngören ve Seyrantepe'deki adreslere gidecekler.

23 Şubat 2014 "Yaklaşık 7 yıldır İran'ın kara parasının aklanma merkezi Türkiye haline gelmiştir. Özel Seçilmişler ve Oligarşik kadro bunu iyi bilir."

30 Mart 2014 "**Erdoğan Rejimi'ni yıkma savaşı daha yeni başlamıştır. Ümidini kaybeden yolda kalır. 22 aylık bir sürece giriyoruz.**"

09 Mart 2014 "Ne yaparsan yap, kurtulamayacaksın, saltanatın yıkılacak. Görüyorum ki korkuyorsun, korkma titre. Allah Kadir-i Mutlak"

30 Mart 2014 "On iki yılda inşa edilen saltanat yavaş yavaş yıkılacak. Kırk günde sarsılan bir güç iki yıla kalmaz yerle yeksan olur. Kaybedenlersiniz."

13 Mart 2014 "Kara propaganda ve algı yönetimiyle halkı meydanlara toplasanız da yıkılmaya yüz tutmuş Erdoğan Rejimini uzun süre ayakta tutamayacaksınız."

22 Mart 2014 "**Seninle olan hiç bir hesabımız kapanmayacak. Bu hesap burada bitmez. Korkma titre.**"

30 Mart 2014 "**İki ay önce savaş ilan ettin biz sabırla bekledik, an itibariyle savaş nasıl olurmuş anlayacaksın. Korkma, titre.**"

28 Şubat 2014 "BEKLENEN YARINLAR ÇOK YAKIN..."

01 Mart 2014 "Herkes, hergün, her şeyiyle saldırmaya başladıysa gariplerdensinizdir. Müjdeler olsun, vaad edilen akıbet yakındır..."

13 Mart 2014 "Korku içinize sinmiş. Yazamadığım 3 gün yakınındaydım. Bulamadınız mı diye kızdığın koca teşkilatı fes etsen daha iyi olacak. **Korkma, titre.**"

05 Nisan 2014 Beni "dışarda" arayadurun ben "içerdeyim" Silvri'yle değil de başka bir hapisane ile tehdit edin. Oraya giren nedense hemen çıkıyor."

01 Mart 2014 "Aslında değişen hiçbir şey yok. Hizmetle ilgili kapalı kapılar ardında söylediklerini şu an açıktan söylüyorlar. Riyakarlık içlerine işlemiş"

02 Mart 2014 "Camia mensubu, Alevi, Solcu, İdealist, savcı ve hakim istemiyorsunuz. **Sizi yargılamak için isterseniz İran'dan yargı mensubu getirtelim.**"

03 Mart 2014 "Alevi, Solcu, Ülkücü, ya da cemaat mensubu kim varsa Camia mensubu diye fişleyip, Camia'dan olanlarla beraber tasfiye ettiler. Gereksiz."

06 Mart 2014 "Söz geçiremediğimiz her kişiyi Alevi, Solcu diğer cemaat mensubu olanları Camia dosyasına koyunca BB sorgulamadan hemen onaylıyor."

29 Mart 2014 "Berkin için bir can bedel olarak ödendi. Mağduriyet AKP'yedönsün diye ayarlı şahıslar Burak Can'a kıydılar. Aynı semt seçildi."

24 Mart 2014 "Her ideolojiden kurban aldılar. Kurbanlar, saltanatlarını ve vesayetini güçlendirdi. BB'ye verecek kurbanımız artık yok. **Kaybedenlerdensin**"

10 Şubat 2014 "Başbakan'ın medya satın alması suç değil, suç 3.havalimanına karşılık 100'er milyon rüşvet toplamasıdır,"

06 Haziran 2014 **"17-25 Aralık. Reza Zerrap ve 4 Bakan. BB, Bilal ve sıfırlanan paralar. Selam-Tevhid Örgütü. KaybedenlerdensinizUnutturmayacağız."**

23 Şubat 2014 "Bakan'ın anlattığı strateji bu gün gündemde olan Mit yasasıydı. Ülke'nin akibetini etkileyecek maddeler 29 yaşında biriyle paylaşıyordu."

13 Nisan 2014 "Yeni Mit Yasası kabul edilirse Erdoğan Rejimi fiili olarak kurulmuş olacak ve yasallaşacak. Şimdiden 'Tayyiban Rejimi' ülkeye hayırlı olsun."

13 Nisan 2014 "Mit kanunu çıkarsa sokakta eylem yaptınız diyelim. **Akşam kapınıza Mit gelecek. Mahkeme kararı olmaksızın sizi evinizden alıp sorgulayacak.**"

13 Nisan 2014 "Mit sizi sorgularken, işkence dahil her yola başvurabilecek. Sorgulama emniyette değil, MİT'in istediği mekanda olacak."

13 Nisan 2014 "Mit evinize, arabanıza, kişisel eşyalarınıza mahkeme kararı olmaksızın el koyabilecek. Hiçbir yere şikayet etme hakkınız olmayacak."

13 Nisan 2014 "MİT, Telekomünikasyon hatları üzerinden her türlü data ve sese ulaşacak. Ülke açık hava cezaevine dönecek. Özelimiz kalmayacak."

28 Nisan 2014 "Yeni MİT Yasası, iptal edilmezse mesela bir MİT mensubu yüksek yargıdan birinin evini basıp her şeye el koyup onu sorgulayabilecek."

30 Mayıs 2014 **"Yeni Sulh Hakimleri Yasası, hukukta vehametın zirvesidir. Sulh hakimi bir davayı istediği gibi açıp kapayacak ve karar tartışamayacak."**

11 Şubat 2014 "AKP anketleri, tüm manipülasyonlara rağmen, %30 seviyelerine inmiş durumda. Başbakan bu yüzden aşırı agresif. **#MedyayaBaskıVar,**"

11 Şubat 2014 "AKP'nin 3 anket şirketi, Pollmark, ANAR ve Denge Araştırma. Bunlara 5 milyon tl aktarıldı. Danışmanlar bu şirketlere ortak **#MedyayaBaskıVar**"

21 Şubat 2014 "Bir kaç gün önce kararsızları da içine katarak anket sonucu önüne konan BB %36'yı görünce yırtın atın bunu kimse de duymasın dedi mi? Dedi.."

13 Mart 2014 "BB'nin dün zikrettiği % 45-50 oy oranı tamamen hayal. %30 bandını zor yaklayan AKP'nin dar oligarşik beyinleri her yola başvurabilir."

17 Mart 2014 **"Yapılan son ankette oy oranı %29 çıkınca sandığa fesat karıştırma kararı alındı.AKP mühürlü oylar hazırlandı. Teşkilatlara gönderilecek,"**

17 Mart 2014 **"Seçimde mühürlü oyu kullanıp, boş oy pusulasını teşkilata getiren herkese küçük altın vaad edilecek. Her türlü kirli tezgah düşünülüyor."**

18 Mart 2014 "Teşkilat tarafından yapılan son anketler iç açıcı değil. Büyük bir şok yaşıyor. Cumhuriyet tarihinin en büyük seçim hilesi yapılacak."

30 Mart 2014 "**İktidarın tüm imkanları kullanılarak hile ve manipülasyon yapılıyor. Sandıklar köylerden merkeze taşınırken değiştirilmeye çalışılacak.**"

30 Mart 2014 "BB'den az önce gelen talimat 'İstanbul ve Ankara'yı ne olursa olsun alın'. Silahlı çatışma dahil her yola başvuracaklar. Teyakkuzda olunmalı.."

27 Haziran 2014 "BB, baskın öncesi 'Çil yavrusu gibi dağılacaklar' diyordu. Korkutarak insanları kaçıracağını düşünürken **dik duruş** karşısında şok oldu."

20 Şubat 2014 "'Özel Seçilmişler'i "**Karanlık Kurul**"da deşifre eden "**Şefkat Tepe**" dizisinin çekimleri Konya'da valiliğin müdahalesiyle durduruldu"

22 Şubat 2014 "Turgay Ciner Genel Yayın Yönetmeni **Oğuz Usluer'e** biz Gezi'yi görmeyeceğiz, nasıl girileceğine dair en tepeden aradılar dedi"

21 Mart 2014 "İl başkanlarını topladığın son toplantıda **muta** iftiralarına karşı kullanılacak materyalleri dakikalarca anlattın. Abdestinden şüphen mi var?"

Yukarıdaki tweetlerden "fuatavni" isimli hesabın FETÖ mensupları tarafından kullanıldığı, örgüt liderinden "Hocamız/Hocaefendi" diye bahsedildiği, kendisini "Hz. Musa" Sayın Cumhurbaşkanını'da "F..." olarak nitelendirdiği, sözde 17-25 Aralık Yolsuzluk ve Rüşvet Operasyonlarını kamuoyunda taze tutmak için her fırsatta yolsuzluk yapıldığını belirttiği, devletin terörü desteklediği gibi tamamen örgütün amacı doğrultusunda kamuoyu oluşturmaya çalıştığı, örgüt ile mücadele kapsamındaki soruşturmaları hukuksuzluk olarak nitelendiği, kamu görevlilerini yargılanmakla tehdit ettiği, örgütle mücadele eden kamu görevlilerine hakaret edildiği, C.Başsavcılıklarınca yapılan operasyonların önceden deşifre edildiği, seçimlere hile katıldığı algısı ile halkın iradesine gölge düşürüldüğü, örgüt mensuplarının mağdur gibi gösterildiği ve insanların dini duygularının suistimal edildiği görülmüştür. Ayrıca yukarıdaki çok sınırlı sayıdaki örneklerle birlikte fuatavni hesabındaki tüm paylaşımlar dikkate alındığında, örgütün yazılı ve görsel medyasında algı çalışması yaptığı konulara paralel olarak bu hesapta da ya aynen yada benzer şekliyle paylaşımlar yapıldığı görülmektedir. Yani örgüt bu hesabı halk arasında "topluluk dedikodu" aracı olarak kullanıp amacı doğrultusunda algı yapmaktadır. Yukarıda belirtildiği üzere örgüt mensuplarının bu dedikodusu bilahere örgütün yazılı ve görsel medyasına yansıyor ve akabinde operasyon gelmektedir. Dolayısıyla bu hesabın paylaşımlarının topluma aktarılması dahi örgütün amacına hizmet niteliğindedir. **Fuatavni hesabının çok sayıda değişik konularda manipülatif tweet paylaştığı dikkate alındığında her ne kadar başlangıç aşamasında şüpheli Said Sefa tarafından oluşturulmuş ise de sonrasında örgütün anonim hesabı haline geldiği, örgüt üyeleri tarafından gönderilmiş bilgilerin süzgeçten geçirilerek paylaşıldığı sonucuna varılmıştır.**

C) @Fuatavni hesabı ile ilgili diğer tespitler;

Fuatavni hesabı açıldığı gün itibarıyla yaklaşık 230 kişi tarafından takibe alınmış ve tweetleri retweet yapılmıştır. Yani hiç tanınmayan bir hesap açıldığı gün trend topic hale getirilip diğer kullanıcıların takip etmelerinin yolu açılmıştır. Popüleritesi artırılan örgüt hesabı kısa süre sonra yine örgütle irtibatlı internet sitelerinde haberleştirilmiş ve ismi duyurulmuştur. **Twitter ortamında hiç tanınmayan gerçek kişi olduğu dahi belli olmayan bir hesabın ilk açıldığı gün itibarı ile yüzlerce kişi tarafından takibe alınması, örgüt üyeleri tarafından takip edilmesi konusunda birbirlerine tavsiyede bulunulması, normal şartlarda bir kişinin bilemeyeceği kadar değişik kurum-mahal-olay-kişi hakkında**

paylaşımlarda bulunması ve paylaşımlarının örgüte ait yazılı ve görsel basında gerçek ve doğru olduğu varsayımı ile duyurulması gibi hususlar dikkate alındığında bu hesabın örgüt adına bir 'proje hesap' olduğu sonucuna varılmaktadır. Burada ters algı yapılarak bu hesabı örgüt mensuplarının zaman zaman eleştirdikleri zaman zaman da söylemlerini tekrar ettikleri ancak her iki halde de örgütün proje hesabının adını topluma duyurarak tanıtımını yaptıkları da düşünülmelidir.

9- Örgütün Medya Üzerinden Eylem Yaptırma Faaliyetleri;

Örgütle mücadele kapsamında yapılan soruşturma ve davalarda adli birimlerce ya da devletin aldığı kararlara karşı örgüt üyeleri medya üzerinden dayanışmaya çağırılmış, bazı soruşturmalarda sıfır yazılı tişört giyilip Fetullah Gülen'in yolunda biz sıfırız mesajı verilmiştir. **Devletin yaptığı işleme kitlesel olarak karşı çıkılması ve direnilmesi için çağrılar yapılmış, muhalefet partileri ve bazı medya kuruluşlarına basın-yayın üzerinden mesajlar verilip destek istenmiştir. Yukarıda belirtilen örgüt liderini zorluk çıkarılması konusundaki talimatı burada hatırlanmalıdır.** Kamuoyu algısını yönetmek için iyi kurgulanmış iyi ile kötünün karıştırıldığı yayınlar defalarca tekrarlanıp, örgüt yöneticilerinin emirleri genel talimat olarak basın-yayın üzerinden alt birimlere ulaştırılmıştır. Özellikle televizyon kanalları ve basın yayın organları örgüt tarafından yönetim kadrosuyla hücreler arasında doğrudan iletişim aracı olarak kullanılmıştır. Aynı şekilde Bank Asya'nın TMSF'ye devredilmesi, Polis Koleji ve Polis Akademisinin kapatılması, dershanelerin kapatılması, örgüt üyesi emniyet mensupları ve örgüt medyası ile ilgili yapılan soruşturmalar gibi çok sayıda olaylarla ilgili de örgüt amacı doğrultusunda **basın yayın üzerinden algı yapıp mensuplarınca sahadaprotesto eylemlerine kalkışılmıştır.** Örgütün algı operasyonları sonrasında örgüt mensupları ve algıya maruz kalmış kişiler örgüt medyasının da yönlendirmesi ile kalabalık oluşturup aynen örgütün belirttiği ve medyada kullandığı sloganları atmış, dövizler ve pankartlar açmıştır. Atılan slogan ve açılan pankartlardan bazıları;

"Tek D.... Sarayda, Hırsızlık Babadan Oğula Geçer, Hoca Efendi Örgüt Lideri ise Bende Örgüt Üyesiyim, Kutular Kasalar Yetmedi Sıra Bank Asya'ya Mı Geldi, T... Değil Devlet'e Hizmet, N...'a Boyun Eğmeyeceğiz, 17-25 Aralık Hırsız Var, Çakma Operasyon, Yusufklar İçeride Hırsızlar Nerede, Hocamız Suçluysa Bizde Suçluyuz, Ekrem Abi Yürüyüşün Hırsızları Korkutuyor, Makul Şüpheli Musa Aleyhisselam İlk Makul Şüpheli Firavundur, Y.... Boyun Eğmeyeceğiz, Hidayet Abi Suçluysa Bizlerde Suçluyuz, Hocaefendiyi Seviyorum Zamana Aboneyim Samanyolu Haber Seyrediyorum Bankamızı Haramilere Yedirmeyiz" şeklindedir .

Örgüt medyası sempatizanlarını sokağa dökerek eylem yaptırırken, örgütün kullanımında olan Bugün Tv, Kanal Türk, Stv ve Stv Haber kanallarında da bu eylemler canlı yayınlanmıştır. Hakkında soruşturma yapılan FETÖ mensupları örgüt kanallarının herbirinde peşpeşe ekrana çıkarılmış, devlet yöneticileri ve soruşturmacı birimler ileride yargılanmakla tehdit edilmiştir. FETÖ'ye yönelik operasyonlar *"makul şüphe adı altında yapılan hukuksuz operasyonlar"* olarak nitelendirilmiştir. Hatta örgüte destek olmayıp canlı yayın yapmayan diğer medya kuruluşları ile ilgili de örgüt kanallarında bu günlerin unutulmayacağı yönünde üstü örtülü tehdit yapılmıştır. Örgüte ait aynı kanallara haklarında örgüt üyeliği suçlaması ile soruşturma olan eski emniyet yetkilileri çıkarılıp örgütün propagandası yaptırılmıştır. Örgüt

medyasında 17-25 Aralık 2013 öncesi yapılan Ergenekon, Balyoz, Askeri Casusluk, Tahşiye vb operasyonlar övülürken sonrasında yapılmış kumpas soruşturmaları ile ilgili "skandal" yakıştırmaları yapılmıştır. **(İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığının (Kapatılan CMK'nın 250. Maddesi İle Yetkili) 2010/2287 soruşturma sayılı dosyası ile ilgili yapılan, kamuoyunda "Şike Operasyonu" olarak bilinen operasyonda görevli üst rütbeli emniyet görevlileri olan Mutlu EKİZOĞLU, Nazmi ARDIÇ ve diğer şüphelilerin kullanmış olduğu telefon hatları ile Zaman Gazetesi'nin, bünyesinde bulunduğu Feza Gazetecilik A.Ş. ye ait telefonlar arasında sık sık görüşmeler olduğu tespit edilmiş, buradan örgütün emniyet içindeki mensupları ile basın içerisindeki mensuplarının birlikte aynı amaca yönelik hareket ettikleri kanaati oluşmuştur.)**

10- Örgüt Medyasında Çıkan Algıya Yönelik Diğer Bazı Haberler;

Örgütün gerek yazılı ve görsel basını gerekse sosyal medyayı nasıl kullandığı yukarıda açıklanmıştır. Ayrıca Ankara C.Başsavcılığı'nca hazırlanmış Çatı İddianame olarak bilinen soruşturma dosyası deliller kısmı 30-32 Klasörlerde ayrıntıları mevcut bazı yazılar ve haberler örnek olarak aşağıda sıralanmıştır.

A) YAZILI BASIN;

Örgütle irtibathı Bugün Gazetesinde 01.12.2013-14.03.2016 tarihleri arasında yapılan haber, röportaj ve köşe yazılarında;

"2004 MGK'yı Fetullah Gülen yorumladı, 'kolum kanadım kırıldı. Bir yönü ile hep hüsnü zannımızın kurbanı olduk, boğazlandık' dedi" ; "Süleymançı, Nakşibendi ve Gülen Cemaatine yakın olanlar fişlendi" ; **"hükümete ters düşen cemaatler fişleniyor"** ; "Fetullah Gülen'in onursal başkanlığını yaptığı Gazeteciler ve Yazarlar Vakfı dersane tartışmaları, MGK kararları ve fişleme iddiaları ile ilgili açıklama yaptı"; "Mit sivil toplum gruplarını irtica gibi hukukta tanımlanmayan bir kavramla fişledi" ; "Fetullah Gülen fedakar insanlar hakkında örgüt diyenlere müsaadenizle hain diyeceğim, dedi" ; "Hizmet camiasının kendini dünyaya anlattığı, tasdik, tebrik gördüğü, Türkiye'de ise bir kısım köksüz, nasipsiz ve fesat odakların cunta ve örgüt dediği, asrın sivil toplum hareketine yafta yapıştirildi", "Yolsuzluk operasyonu borsada bomba etkisi yaptı, piyasaları tepe taklak etti, günlük kayıp çok, dolar kuruna dikkat", "Emniyet amirlerinin görevden alınmasına hukukçulardan tepki geldi", "Fetullah Gülen'in yolsuzlukların üzeri örtülemez", "Savcı Muammer Akkaş'ın elinden yüz milyar dolarlık yolsuzluk soruşturması alındı", "Bu yapıya karşı gerçekleştirilen operasyonların siyasi olduğu, uzman emniyet personelinin azaldığı, güvenlik zafiyeti doğduğu, bölücü terör örgütünün saldırılarına zemin hazırlandığı, kamu görevlilerinin operasyonları taraflı yürüttüğü, delil ürettikleri", **"Mit'in ülkeyi faili meçhullerle terör eylemleri ile karıştırdığı, gizli bilgileri başka ülkelere servis ettiği, cemaatle hükümetin arasını açtığı"**, **"Mit ve Cumhurbaşkanının devlet terörü uyguladığı, ülke dışındaki terör örgütlerine silah sevkiyatı yaptığı, vatana ihanet ettiği, FETÖ'ye yapılan operasyonların Cumhurbaşkanı ve devlet erkanının tutuklanmaktan kurtarmak için yapıldığı, operasyonların anayasaya, hukuka aykırı olduğu, örgüt mensuplarına suç uydurulduğu, yargı mensuplarının ve emniyet güçlerinin suç işlediği, gelecekte bunun hesabını verecekleri ve tutuklanacakları"**, "Tüm dünyada örgüte yönelik operasyonların haksız ve hukuksuz bulunduğu, Türkiye'nin dünya ülkeleri arasında itibarının bittiği, yargı ve emniyette işi

bilenlerin görevden alınıp işlerin bilerek akamete uğratıldığı, kasten terör örgütlerine meydan verildiği, Fetullah Gülen'in cemaat ve paralel yapı ile hiçbir irtibatının bulunmadığı", "Fetullah Gülen'in ölümü vuslat görenler zindanı pire ısırması bilirler başlıklı sohbetinin yayınlandığının 13.12.2014 günü duyurulduğu", "üçüncü sınıf intikam operasyonu başlıklı köşe yazısında yazılı ve görsel en büyük iki medya kuruluşuna intikam operasyonu düzenlendi denildiği", "Hidayet Karaca'nın barış ve huzur içinde bir dünya hepimize yeter düsturu ile yola çıkan adanmışlara terör örgütü iftirası atılıyor. İnsanlar sadece işlerini yaptıkları için tutuklanıyor. Polisler hırsız yakaladı, gazeteciler haber yaptıkları için tutuklanıyor açıklamasının "Batının en özgür basını olmaktan mutsuzuz" başlığı ile verildiği", "Türkiye'nin çivisinin çıktığı" "hükümetin terör örgütüne benzetilip Hidayet Karaca ve polisler hakkında tahliye kararı veren hakimleri tutuklayanların terör örgütüne yardım ve yataklık yapmakla suçlandığı, hırsıza, yolsuza göz yuman, boyun büken olmadıkları, meslekten çıkarılmanın şeref ve onur olduğu", "**terör örgütüne illegal silah taşıyan tırlar bulunduğu, Mit personelinin hukuka aykırı şekilde terör örgütleri ile kucak kucağa halt yediği, Erdoğan'ın tek adam olduğu, ilah ve peygamber yerine konulmaktan hoşlandığı, belki de kendini böyle gördüğü**", "İşid'e silah sevkiyatı yapan tırlar içinde silah ve mühimmatı haberleştiren Can Dündar ve Cumhuriyet 'in cesurca ve takdire şayan bir gazetecilik gösterdiği", "ihanet eden kim? devlet ve mit eliyle silah sevkiyatı yapıldığı, uluslararası hukukta ağır ve nitelikli bir vatana ihanet suçunun işlendiği", "Bankasya'nın TMSF'ye devredilmesinin gasp olduğu", "çuvaldızı bile olmayan samimi müminlere terörist damgası vurulduğu, cadı avı yürütüldüğü, suçunu bilmeden Hidayet Karaca'nın Silivri'de yattığı, fetih suresini okumanın suç sayıldığı, tespihat ve duanın zekat toplamanın dizi filmin suç olduğu", "Koza'ya baskın, deli saçması", "polislerin mücrim gibi hakimlerin koluna girdiği ülkede adalet bitmiş, hukuk düzeni sıfırlanmıştır", "savcının evini çilingirle bastılar", "siyasi hedefler için hukuk sopa oldu", "Savcı Coşkun HSYK'ya şikayet edildi", "**Boydak Holdingin bünyesindeki Melikşah Üniversitesine suç uydurma yolu ile baskın yapıldı**", "**Selam Tevhid dosyası İran ajanlarının Türk yetkililerle ilişkilerini ortaya koyan bir soruşturma, ajanların siyasetçilerin en yakınına kadar sızdığı ileri sürülüyor, ciddi iddialar var ama dosya kapatıldı. İran ajanları deşifre oldu kendi ülkelerine kaçtı, Muta nikahı vasıtasıyla istihbarat toplandığı ileri sürülüyor**", "Uluslararası bilim olimpiyatlarında 583 madalya ile şampiyon okullara bin polisle yapılan baskın, yaşananlar pes dedirtti.", "**Hürriyetten mahrum bırakmanın cezası ağır, Hidayet Karaca, Mehmet Baransu, Gültekin Avcı gibi çok sayıda kişinin delilsiz tutuklanması savcı ve hakimlerin sorumluluğunu tekrar gündeme taşıdı, bu tür tutuklamalarda hakim ve savcıların hukuk önünde direk sorumlu tutulduğu vurgulandı**", "Demirtaş öyle bir örgüt bilmiyoruz dedi" vb çok sayıda haber yapılmıştır.

Zaman Gazetesinde 01.12.2013-15.09.2015 tarihleri arasında yapılan haber, röportaj ve köşe yazılarında;

"Türkiye Cumhuriyeti Devletinin bütün dini cemaatleri bitirmeyi planladığı", Türk Milleti ve Devletine kutsallık atfetmenin yanlış olduğu, modern zamanda uğruna can verilecek, fedakarlık yapılacak devlet fikrine yer olmadığı", "Fetullah Gülen'in 17 Aralıktaki darbe girişiminde bulunan emniyet ve yargı mensuplarını tanımadığı, ilişkisinin olmadığı", "ABD'ye kıyasla Türkiye'nin anti demokratik olduğu, Başbakanın Muaviye siyaseti uyguladığı, Y.... olduğu, ondan korkulmaması gerektiği, ülkeyi **İran'a peşkeş çektiği**", "Türkiye Cumhuriyeti Devletinin onu (FG) karşısına alırsa ekonomik güç olamayacağı", "Türkiye adına ABD'de lobi faaliyetleri yapabileceği, Örgütün ABD'de yüksek hakimlerle

bile irtibata geçebilen büyük bir güç olduğu”, “Bankasya'nın TMSF'ye devredilmesi ve Kimse Yok mu derneğinin kamuya yararlı dernek kararının kaldırılmasının hukuksuz olduğu”, “okullara ajan yuvasının denmesinin iftira olduğu”, **“Hizmet hareketini kim takdir etmezse Allah ile arasının bozulacağı”**, “Fetullah Gülen'e sahte peygamber, sahte alim diyenlerin nefret suçu işlediği”, “Mit'in mevcut hükümetin iktidarını sağlamlaştırmak için ülke içinde ve dışında karanlık eylemlerin gerisinde planlayıcısı ve uygulayıcısı olduğu”, “ülkeyi ajanların yönettiği”, “hükümeti terör örgütünün rehin aldığı, “suikastler yapıp cemaat yaptı denileceği”, “Cumhurbaşkanı ve başbakanın, devlet görevlilerinin soykırım suçundan yargılanacakları”, “Anayasayı yok sayan bir hükümet bulunduğu”, “Cumhurbaşkanının meşruiyetinin tartışmalı olduğu”, “Harekete yapılan operasyonların Yunan mezalimine benzediği”, “Türk demokrasisinin kalitesiz olduğu”, **“Türkiye Cumhuriyetinin mukaddes sayılmamasını, devletin hizmetçi olduğu, devletin miadını doldurduğu”**, **“Fetullah Gülen cemaatine çete, gizli örgüt, dışarıdan beslenen ve idare edilen yıkıcı ve bölücü teşkilat, sahte peygamber ve alim taslağının peşinden giden, uyuşturulmuş haşhaşiler denmesinin hesabı olacağı ve mahkeme huzurunda bunu diyenlerin hesap vermek zorunda olduğu”**, “Ekrem Dumanlı ve Hidayet Karaca'nın sergiledikleri görüntünün dosta düşmana işte cesur yürekler dedirttiği”, “savcı ve hakimlerin hizmet hareketini bitirme planı yaptığı, delil ürettikleri, sahte evrak oluşturdıkları”, “Sivil darbe yapıldığı, darbeyi hükümet ve Cumhurbaşkanının MİT ile birlikte yaptığı”, “ABD senatosundaki seksen dokuz senatörün Türkiye'deki siyasal iktidarın uyarılması için mektup yazdığı, Türk demokrasisinin kalitesiz olduğu, zulmedenlerin önümüzdeki günlerde Lahey'de yargılanacağı”, “özgür medyayı susturma talimatını veren de uygulayanın da suç işlediği”, “Cumhurbaşkanının Hitler'e Mussolini'ye ve Çavuşesku'ya benzediği, ona destek verenlerin aptal olduğu” vb pekçok haber yapılmıştır.

Millet Gazetesinde 30.10.2014-27.10.2015 tarihleri arasında yapılan haber, röportaj ve köşe yazılarında;

"Somut delil olmadan polislere terörist muamelesi yapılıyor, tutuklu polis eşleri **dik durmayı** eşlerinden öğrendiklerini anlattı", "Türkiye son yıllarda sadece Post-modern Kerbela, post modern Dersim yaşamıyor, aynı zamanda darbenin de post modern halini yaşıyor", "Algı operasyonunda tüm polisler serbest, Mersin'de 123 kişinin yasa dışı yollarla dinlenmesi iddiası ile ilgili emniyet mensuplarının tamamı serbest kaldı", "polise kumpas çöktü, 7 ilde 17 polise yönelik operasyonda tüm polisler serbest kaldı", "Gaziantep'te algı operasyonu, polisler içeri hırsızlar dışarı", "Türkiye'de devlet ve hukuk tükendi ; **Bank Asya'ya hukuk tarihine geçecek skandal bir kararla el konuldu**", "Tem polisine tape kumpası", **"KPSS soruşturmasında delil yok, suçlama ağır, başsavcı açıkça suç işledi"**, "HSYK'ya güven kalmadı", "Geldikleri gibi gitmeyecekler, oğulların, bakanların bağımsız yargı önünde hesap verme fikri uykularını kaçırıyor", "ayakkabı kutusundan yeni Türkiye çıkmaz", "en korkunç terör devlet terörüdür", "polise yapılan kıyımın bedeli çok ağır olur", "17 aralık yolsuzluk ve rüşvet soruşturmasına bakan Cumhuriyet Savcısı Celal Kara soruşturmada bir numaranın dönemin başbakanı Recep Tayyip Erdoğan olduğunu belirtti, bu dosya kapanmadı kapanmaz, eninde sonunda bu yargılama olacaktır", "Bankasya kararı ve zulüm düzeni", **"istihbarat polisine nefret operasyonunda iddialar çöktü, polislere intikam planı bozuldu"**, **"devlete sızan acem yılanları, hapse giren vatan evlatları"**, **"karar derin dehlizlerde alındı"**, **"devletin İşid ile teması vardı"**, "Erdoğan'ın sinirini Demirtaş bozuyor", **"twitter fenomeni Fuat Avni cemaatin silahlı terör örgütü ilan edilebilmesi için korkunç bir plan hazırlandığını ileri sürdü, ev ve müesseselere**

eylemlerde kullanılmış silah ve mühimmat konularak hizmet hareketinin faaliyetleri silahlı örgüt kapsamına sokulacak",

B) GÖRSEL BASIN;

Bugün, Kanaltürk, STV, STV Haber, Mehtap TV ve Irmak TV'de yayınlanan ve ayrıntıları Ankara C.Başsavcılığı'nın Çatı İddianame olarak bilinen soruşturmasının 9-18 nolu klasörlerinde mevcut bazı söylemler aşağıdaki gibidir.

Fetullah Gülen ve örgütü tarafından kontrol edilip yönetilen kanallarda, 17 Aralık 2013 tarihinden sonra devamlı aynı vurguların yapıldığı, aynı kelimelerin algı oluşturmak için sıklıkla kullanıldığı, Bugün Televizyonunda **“Ankara Merkezli algı operasyonunda hayırsever vatandaşlar tutuklandı,”** Kanaltürk'te “Uşak'ta hayırsever iş adamlarına yönelik makul şüphe operasyonunda tutuklanan iş adamı sayısı üçe çıktı”, Stv'de “Ankara merkezli algı operasyonunda hayırsever vatandaşlar tutuklandı”, Stv Haber'de “Ankara merkezli algı operasyonunda hayırsever vatandaşlar tutuklandı” ve “Konya Merkezli 19 ilde başlatılan algı operasyonunda polisler ve hayırsever iş adamları hedef alındı”, aynı şekilde “Uşak'ta makul şüphe ile hayırsever iş adamı tutuklandı” başlıklı haberlere yer verildiği, Bugün Tv'de “Emniyet personeline yönelik sahur operasyonu”, Kanaltürk'te **“Polislere sahur operasyonu”**, Stv'de **“Sahur operasyonundaki skandallara yenileri ekleniyor”**, “Hukuksuz sahur operasyonu bir ailenin ocağına ateş düşürdü”, Samanyolu Haber'de **“Sahur operasyonundaki skandallara yenileri ekleniyor”**, Bugün Tv'de “17 Aralık sonrası KPSS hizmet hareketini karalamak için kullanıldı” Kanaltürk'te “Hizmet hareketini karalamak için ortaya atılan KPSS kumpasında” Stv'de “17 Aralık sonrası KPSS hizmet hareketini karalamak için kullanıldı”, Stv Haber'de “17 Aralık sonrası KPSS hizmet hareketini karalamak için kullanıldı”, Bugün Tv'de **“Bank Asya'ya yapılan hukuksuzluk sonrası vatandaşlar Bank Asya binası önünde toplandı”**, “...Bank Asya'ya yapılan hukuksuz müdahale için sert konuştu”, “TBB'den RTÜK'e hukuksuz son verin talebi geldi...”, Kanaltürk'te “BDDK'nın Bank Asya'ya uyguladığı hukuksuzluğun ardından vatandaşlar bankada kuyruk oluşturdular, destek verdiler...”, “Bank Asya konusunda hukuksuz olduğunu belirtti”, “TBB'den RTÜK'e hukuksuzluğa son verin talebi geldi”, “Koza İpek Holdinge hukuksuz el koyma kararı Avrupa'yı ayağa kaldırdı” Stv'de “BDDK'nın Bank Asya'ya uyguladığı hukuksuzluğun ardından vatandaşlar bankada kuyruk oluşturdular, destek verdiler...” “...Bank Asya konusunda hukuksuz olduğunu belirtti”, “TBB'den RTÜK'e hukuksuz son verin talebi geldi”, “AB ilerleme raporunda Bank Asya yönetiminin hukuksuz bir şekilde değiştirilmesi ve ekonomiye müdahaleler eleştirildi”, STV Haber'de “Hukuksuz operasyonlarda gözaltına alınan polisler hapishaneyi eğitim yuvasına çevirdiler. Bazı polislerin iki dil daha öğrendiği ortaya çıktı”, “BDDK'nın Bank Asya'ya uyguladığı hukuksuzluğun ardından vatandaşlar bankada kuyruk oluşturdular, destek verdiler...”, “...Bank Asya'ya yapılan hukuksuz müdahale için sert konuştu”, “Bank Asya yönetimini işgal eden BDDK'nın Kaynak Holdinge müdahaledeki hukuksuzluk kendi kararı ile tescillendi”, “Milli Eğitim Bakanlığının hukuksuz uygulamalarına her geçen gün bir yenisi ekleniyor”, “Hukuksuz el konulan İpek Medya çalışanları hukuksuzca işten çıkartılıyorlar”, “AB ilerleme raporunda Bank Asya yönetiminin hukuksuz bir şekilde değiştirilmesi ve ekonomiye müdahaleler eleştirildi” “İş dünyasına hukuksuz baskılar Tuskon üzerinden devam ediliyor”, ifadelerine yer verilmiştir.

C) İNTERNET SİTELERİ ;

MERKURHABER İNTERNET SİTESİNDE ALGIYA YÖNELİK BAZI HABERLER;

Şüpheli Davut AYDIN'ın Osman YAĞMUR @osmanyagmur1 mahlaslı twitter hesabının kullanıcısı olduğu ve hesabından 16.02.2014 günü saat:11:38'de "**Fuat Avni'den Okunası Twitler; Başbakan neden camiaya düşman oldu?**" başlığı ile yapmış olduğu paylaşımında "<http://www.merkurhaber.com/fuat-avniden-okunasi-twitler-basbakan-neden-camiaya-dusman-oldu-makale,560.html>" uzantılı linki vererek "**www.merkurhaber.com**" sitesinin haberini paylaştığı, Fuat Avni@fuatavni mahlaslı twitter kullanıcısının sosyal medyada ilk paylaşımının 16.02.2014 tarihinde gözüktüğü dikkate alındığında belirtilen haberin Fuat Avni@fuatavni mahlaslı twitter kullanıcısı ile ilgili "**basında yer alan ilk haber olduğu**", bahse konu haber linkine tıklandığında haberin içeriğinin internet sitesinden silindiği, yapılan araştırmalarda Davut AYDIN'ın Merkurhaber.com sitesinde Admin/Editör/Yazar/Çizer olarak gözüktüğü, Merkurhaber.com sitenin fuatavni ile ilgili haberin yapıldığı tarihi kapsayan dilimde Genel Yayın Yönetmeni İsmail TOPÇUOĞLU isimli şahsın gözüktüğü ayrıca sitesinin 16 Temmuz 2011 tarihli eski index kayıtlarında İsmail TOPÇUOĞLU ve Muhammed Said SOLAK'ın (2012 yılında mahkeme kararı ile adını ve soyadını değiştiren şüpheli Said SEFA) "yazar" olarak gözüktüğü, Merkurhaber.com sitesinin daha önceden 03.11.2012 günü saat:09:16'da "Said SEFA'nın; 'Aşksız Kalmış Şiirler' Şiir Albümü Çıktı... fb.me/2vOVhOcxt" şeklinde tweet atarak Said SEFA'nın şiir albümünün tanıtımının yapıldığı anlaşılmıştır.

Yani @fuatavni hesabının açılıp ilk paylaşımının yapıldığı gün basında ilk olarak merkurhaber sitesinde haberinin yapıldığı, aynı gün fuatavni hesabını hiçkimse tanımazken şüpheli Davut AYDIN'ın merkurhaber sitesinin linkine de atf yaparak @osmanyagmur1 hesabından paylaşımında bulunup takip edilmesini tavsiye ettiği anlaşılmıştır. Şüpheli Davut Aydın ve şüpheli Said SEFA'nın her ikisinin de aynı sitede yazar/editör olarak görünmesi fuatavni hesabının merkurhaberde proje olarak ilk defa işlenmeye başladığını göstermektedir.

Yine merkurhaber.com sitesinin twitter adresi olan Van Merkurhaber@merkurhaber hesabından 17.02.2014 tarihinde saat:07:21'de "#ff Takip etmenizi öneririz. Son günlerdeki birçok gelişmenin iç yüzünü anlatıyor @fuatavni" paylaşımı ile takip edilmesi için tavsiyede bulunduğu, devam eden paylaşımlarında "www.merkurhaber.com" isimli internet sitesinin Sosyal Medya hesabı olan Merkur Haber @merkurhaber kullanıcı adlı twitter hesabından 17 Şubat 2014 ile 25 Kasım 2015 tarihleri arasında "Fuat Avni" içerikli yaklaşık yüz yetmiş dokuz (179) adet paylaşım yapıldığı anlaşılmıştır. Merkurhaber.com sitesinde Genel Yayın Yönetmeni Firari İsmail TOPÇUOĞLU ve Admin/Editör/Yazar/Çizer olarak gözüken şüpheli Davut AYDIN'ın Fuat Avni@fuatavni mahlaslı twitter kullanıcısının gerek haberleştirilmesi gerekse paylaşımlarına yer verilerek geniş kitlelere ulaştırmak adına tanınabilirliğini ve popülerliğini artırmada büyük etkilerinin olduğu anlaşılmaktadır.

Van Merkurhaber @merkurhaber sitesinden yapılan haber ve verilen başlıklardan dosya arasında çok sayıda örnek olmasına rağmen aşağıda bazıları kısaca verilip açıklanmıştır.

11 Eylül 2014 Fuatavni'den Şok İddia: Erdoğan, Cumhurbaşkanı Nasıl Yargılanır

Araştırın Demiş...; **10 Eylül Fuat Avni'den Yeni Operasyon İddiası!** ;8 Eyl 2014 Fuat Avni: Dağlıca'da açıklanan sayı doğru değil,2 Eyl 2014 Fuatavni'nin İddiasına Göre Şimdi Sıra Sözcü ve Doğan Medyada mı?; 13 Ağu Fuat Avni'den Bomba Cemaat ve PKK İddiası...; **13 Ağu Fuatavni'den BOMBA İDDİA: Silah Taşıyan Tırlar Yakında Yola Çıkacak...**; **25 Tem Fuat Avni'den bomba operasyon iddiası...**; 7 Tem Fuat Avni'den Bomba Suikast İddiası...;6 Tem 2014 Fuatavni Erdoğan'ın En Büyük Korkusunu Yazdı...;**27 Haz Fuat Avni'nin yazdığı operasyon gerçekleşti...**;19 Haz Fuat Avni, Bank Asya'nın TMSF'ye devrindeki skandal raporu deşifre etti...; 17 Haz Fuat Avni'den 'Suriye'ye girilecek' iddiası...; **20 Nis Fuat Avni: Yine KPSS Operasyonu Yapacaklar...** ; **23 Mar Fuat Avni'nin deşifre ettiği KPSS operasyonu başladı.** 21 Mar Fuat Avni'den çok konuşulacak iddia: Erdoğan, Sisi ile görüşüp özür diledi.;17 Mar Fuat Avni, kumpası deşifre etti: Cemaat evlerine silah ve mühimmat konulacak.;23 Şub Fuat Avni, Süleyman Şah Karakolu'na yapılan operasyonu 7 ay Öncesinden haber verdi.; **10 Oca Fuat Avni'den çok konuşulacak iddia: MİT elemanlarına kanlı eylem yaptırıp, Cemaat'e yıkacaklar...**; **14 Ara Fuat Avni'nin duyurduğu 'Nefret Operasyonu' başladı #ÖzgürBasınSusturulamaz merkurhaber.com/gundem/fuatav...**; 11 Ara Basına Sansüre Hayır Medya'ya Baskıya Hayır #ZalimdenKorkmuyoruzmerkurhaber.com /gundem/fuatav...;11 Ara Fuat Avni Yolsuzlukları Unutturmak İçin Yapılacak 'Nefret Operasyonu'nu Yazdı #TariheNotDüşün merkurhaber.com/gundem/fuatav...; 11 Ara Fuat Avni Yolsuzlukları Unutturmak İçin Yapılacak 'Nefret Operasyonu'nu Yazdı merkurhaber.com/gundem/fuatav...;20 Eki Fuat Avni yine gündemi sarsacak iddia: Yarın Evlere Baskın Var.;04 Ağu 2014 Bu iddia çok konuşulacak. @Fuatavni'yi bulamayan hükümet, çareyi ABD'den yardım istemekte buldu.....;21 Tem 2014 Fuat Avni'den Şok İddia; Bu Sabah Cemaate Operasyon Yapılacak.;21 Tem 2014 Fuat Avni'den Şok İddia; Seçim Malzemesi Olarak Kullanmak İçin Bu Sabah Cemaate Operasyon Yapılacak...;09 Haz 2014 @fuatavni Beşir Atalay'ın TİB Üzerinden Binali Yıldırım'ı Yeme Operasyonunu Yazdı...; **05 Haz 2014 @FuatAvni 'den çok tartışılacak iddialar, Uydurma Delille Uydurma Operasyon Yapacaklar.**; 24 Nis 2014 An İtibari ile @fuatavni Van Emniyetinde yaşanan tasfiyenin sebeplerini analiz ediyor.; 18 Nis 2014 Sır Adam Fuat Avni Karşı Gazeteye konuştu.;18 Nis 2014 Sır Adam Fuat Avni Karşı Gazete'ye konuştu.;13 Nis 2014 Fuat Avni cadı avını deşifre etti.;10 Nis 2014 Fuat Avni Röportajı, @fuatavni Kimdir? vb.

09 Mart 2014 tarihinde@fuatavni: Başbakan ve danışmanları tweetlerimden çok korkuyor başlığı ile T24 sitesinden Arzu Yıldız tarafından sözde fuatavni ile yapılmış gibi röportajı haberleştirdiği, haber yapılırken "Twitter'da 'Fuatanvi' ismiyle açılan ve kısa sürede AKP kulislerine ilişkin paylaştığı bilgilerle fenomen olan hesabın sahibi" gibi nitelendirmelerde örgütün dedikodu hesabına önem atfedilmesi gerekliliğini vurguladığı, devamında örgütün propagandasının yapıldığı görülmüştür. (Twitter'da "Fuatavni" ismiyle geçtiğimiz aylarda açılan ve kısa sürede 200 bini aşkın takipçi sayısına ulaşan hesabın sahibi T24'e konuştu. AKP ile Başbakan Tayyip Erdoğan'ın yakın çevresinde yaşananlara dair kulis bilgiler paylaşan Fuatavni, "Başbakan'ın ve danışmanlarının tweetlerimden çok korktuğunu fark ettim" dedi. Fuatavni, deşifre olmaktan korkup korkmadığı sorusunu şöyle yanıtladı: "Deşifre olmaktan korkmuyorum. Asla da deşifre olmayacağım. Bu süreç bitse de 'fuatavni' hesabı bana aitti demeyeceğim. Fuatavni hesabının 200 bine ulaşmasını da şöyle açıkladı: "Mehmet Altan geçen gün katıldığı bir programda benim hesabımdan yazılanlarla ilgili yorum yaptı. Kalemimin kuvvetli olduğunu söyledi. Yazdıklarımın doğruluğu yanı sıra nasıl anlattığım da önemli rol oynadığını düşünüyorum."merkurhaber)

13 Mart 2014 tarihinde @fuatavni Efsanesi Geri Döndü. Kim Bu Fuat Avni? Başlığı ile haber yapılırken toplumda merak uyandırılmaya çalışılıp yazdıklarına önem atfedilmiştir. (Twitter'a katılalı çok kısa süre olmasına rağmen fenomen olan, yüzbinlerce takipçiye ulaşan @fuatavni 3 günlük aranın ardından yeniden yazmaya başladı. Başbakanın en yakınında görevli bir danışman olduğu izlenimini veren, kim olduğu bilinmeyen, ancak yazdıkları ile ses getiren fuat avni kısa sürede 265 bin takipçiye ulaştı. Özellikle yazıcıoğlu suikasti, kozmik odada ele geçirilen belgelerin hikayesi, başbakan neden camiaya düşman oldu? Oligarşik danışman kadrosunun kimlerden oluştuğu twit serileri çok ses getirmiş, gündem oluşturmıştu. Tekrar paylaşımında bulunmaya başlaması takipçileri arasında **sevinçle** karşılandı. Fuat avninin tekrar yazmaya başlamasından sonra attığı ilginç twit de dikkat çekti. Fuat avni twitterda yaptığı analizlerini daha sonra derli toplu olarak tumblr.com üzerinden <http://fuatavni.tumblr.com/> linkinden yayınlıyor.Merkürhaber

17 Mart 2014 tarihinde @fuatavni Efsanesi Geri Döndü. Kim Bu Fuat Avni?17 Aralık sonrası Twitter'da ortaya çıkan gizemli hesaplar AK Parti yönetimini harekete geçirdi. Başbakanın en yakınında görevli bir danışman olduğu izlenimini veren, kim olduğu bilinmeyen, ancak yazdıkları ile ses getiren fuat avni kısa sürede 307 bin takipçiye ulaştı.KİM BU FUAT AVNİ? Twitter'da "Fuatavni" ismiyle geçtiğimiz aylarda açılan ve kısa sürede 300 bini aşkın takipçi sayısına ulaşan hesabın sahibi geçtiğimiz günlerde T24'ten Arzu Yıldız'a konuşmuştu. AKP ile Başbakan Tayyip Erdoğan'ın yakın çevresinde yaşananlara dair kulis bilgiler paylaşan Fuatavni, "Başbakan'ın ve danışmanlarının tweetlerimden çok korktuğunu fark ettim" demişti....Merkürhaber

24 Mart 2014 tarihinde @fuatavni : Erdoğan'a 'Hayır' demek savaşa 'Hayır' demektir başlığı ile haber yapılarak Türkiye'nin haftalardır konuştuğu twitter fenomeni @fuatavni **rotahaber isimli internet haber sitesinde yazmaya başladı.**Fuat Avni rotahaberdeki köşe yazısında hükümetin yolsuzluk ve rüşvet ve Seçim gündemini değiştirmek için Türkiye'yi Suriye ile savaşa sokmayı bile göza aldığına dikkat çekti ve uyardı. "Erdoğan'a 'Hayır' demek savaşa 'Hayır' demektir" İŞTE O YAZI FUAT AVNİ / kaynak ROTAHABER/merkürhaber

30 Mart 2014 tarihinde Fuat Avni kimdir? başlığı ile haber yapılarak Bakalım tahmin edebilecek misiniz? Faruk Aslan Yazdı Twitter'da 662 bin takipçiye ulaşan fuatavni kimdir sorusu son aylarda herkesin kafasını kurcalıyor. Başbakan Erdoğan ve danışmanlarını çileden çıkartan bu meçhul şahsı tanıyorum. Bu nedenle kim olduğunu en iyi anlatacak kalemim. Bakalım tahmin edebilecek misiniz?.....Danışmanlar, FuatAvni'yi varsın uydurdukları "paralel"e mensup zannetsinler, halbuki nefesi hepsinin ensesinde dolaşüyor, o, derin devlete karşı derin millettir. merkürhaber

10 Nisan 2014 tarihinde Fuat Avni Röportajı, @fuatavni Kimdir? başlığı ile haber yapılarakTwitter fenomeni Fuat Avni ismi son günlerde sosyal medyada yazdıkları ile gündemde. Her yazdığı çokça tartışılıyor. 773 bin takipçisi var. Yazdığı her mesaj olay yaratıyor. Twitter fenomeni Fuat Avni ismi son günlerde sosyal medyada yazdıkları ile gündemde.Keza Fuat Avni, yazdıkları ile Türk Başbakanı Recep Tayyip Erdoğan'ın hemen yanı başında gibi... Erdoğan'ın her hareketini yakından bilen, Erdoğan'ın aldığı kararları, ruh halini tarif eden mesajları ile dikkat çekti. Tayyip Erdoğan'ın önüne gelen anketleri paylaşan,

Erdoğan'ın kararlarını verirken kullandığı kelimeleri mesajlarında ifade eden Fuat Avni'yi herkes merak ediyor...merkürhaber

14 Aralık 2014 Pazar 20:47 FLAŞ... Fuat Avni'den bomba provokasyon iddiası

Twitter fenomeni ve Rotahaber yazarı Fuat Avni Kur'an cevşen okuyarak demokrasi nöbeti bekleyen kalabalıklara su sıkılarak provoke edileceği uyarısında bulundu. Medyaya yönelik intikam operasyonunu deşifre eden Twitter fenomeni Fuat Avni şimdi de emniyette cemaat mensuplarının tahrik edilmesi için kışkırtma talimatı verildiğini öne sürdü. Fuat Avni cemaat mensuplarına provokasyon uyarısında bulundu. İşte Fuat Avni'nin yeni iddiaları: 1. Operasyonun dış dünyadaki yankısı T...'ı iyice delirtti. Ala bugün talimat üstüne talimat almaktan usandı. 2. Zaman Gazetesi'ne giden ekibin ilk gidişte Ekrem Dumanlı'yı gözaltına almamasıyla ekibin başındaki müdürün ipi çekildi. 3. İstihbarat Şube Mdr E.V , KÇG ekibine 'Dinlemeleri online takip edin, her hareketi izleyin, yanlış yapacaklardır' talimatını verdi 4. Akşam üzeri M. Ç., A.M.T, E.V, K.A, S.A 'un odasında gizli bir toplantı yaptı. 5. Toplantının konusu tedbirlerin üst seviyede olması. Kendi yaptıkları taşkınlık yapacaklar ihbarı tutmadı. 6. 8000 bin kişilik Çevik Kuvvet ve Özel Hareket Timleri'nin izinleri iptal edildi. A.. helikopterlerin de havalanmasını istedi. 7. 1 Mayıs eylemlerine hazırlık yapar gibi planlama yapıldı. Zaman Gazetesi'nin önünde 800 Çevik Kuvvet, gaz bombası ve Tomalar bekletiliyor 8. Sokak eylemlerinden ödü kopan T...'ın, evinin önünde eylem olur düşüncesine binaen, 200 Çevik Kuvvet de buraya sevk edildi. 9. Protestoların demokratik olması oyunlarını bozdu. Kuran, Cevşen okuyanlara su sıkmak için alternatif plan devreye sokuldu. 10. MİT elemanları cemaat mensubuymuş gibi ellerinde Kuran'la Zaman ve Çağlayan önüne giderek polise ve yandaş medyaya saldıracak. 11.Halkı galeyana getirmeyi amaçlıyorlar. MİT provakasyonunu haber yapacak Sabah muhabiri A..'un odasındaki toplantının bitimini bekliyor 12. Yandaş muhabirler diğer polislerin bile mahremiyetinden dolayı giremediği İstihbarat'ın koridorlarında cirit atıyor. 13. Sipariş haber için sıraya giren Merkez Medya'nın uzun saçlı muhabirine bugün servis yapılmadı, yapılmayacak. Çünkü sıra Merkez Medya'da 14. Merkez Medya'ya yapılacak operasyonun dosyası elimde. Zamanı gelince paylaşıp deşifre edeceğim. 15. Güzel insanlar, Allah'a yalvarmaya devam. T...'ın ve T...'a yalvaranların sonu yakındır. KAYNAK: ROTAHABER Merkürhaber

10 Ocak 2015 Cumartesi 07:30 Fuat Avni'den çok konuşulacak iddia: MİT elemanlarına kanlı eylem yaptırıp, Cemaat'e yıkacaklar Twitter fenomeni Fuat Avni hesabı, Türkiye gündemine oturacak iddialarda bulundu. Twitter fenomeni Fuat Avni hesabı, Türkiye gündemine oturacak iddialarda bulundu. Hesap, Hizmet Hareketi'ni terörle irtibatlı göstermek için MİT'in devreye sokulduğunu ve 'Cemaat postuna bürünmüş' elemanlara kanlı eylemler yaptırılacağını ileri sürdü. Fransa'daki saldırılara benzer bu eylemleri de Cemaatin üzerine yıkacaklarını yazdı.kaynak/CIHAN merkürhaber

20 Ocak 2015 Salı 23:56 Fuat Avni'nin Hesabı Bir Kez Daha Engellendi. Yeni Hesabı @fuatavni_f Sosyal medya üzerinden verdiği bilgiler ile birçok kumpası deşifre eden Twitter fenomeni Fuat Avni'nin @fuatavnifuat hesabına bir kez daha erişim engellendi.Fuat Avni hakkında sosyal paylaşım sitesi Twitter hesabından dün gece, bu sabah yapılan operasyon ile ilgili, yayımladığı tweetleri nedeniyle soruşturma açıldığı öğrenildi. CIHAN

17 Mart 2015 Salı 07:34 Fuat Avni, kumpası deşifre etti: Cemaat evlerine silah ve mühimmat konulacak Twitter fenomeni Fuat Avni, 7 Haziran seçimleri öncesi Hizmet

Hareketi'ne yönelik planlanan ve "AKP ve Gülen'i Bitirme Planı"nı hatırlatan kumpası deşifre etti. @Fuatavni_f hesabı, Cemaat'i silahlı örgüt ilan etmek için yapılan Planın ayrıntılarını yazdı. "AKP ve Gülen'i Bitirme Planı"nı hatırlatan kumpasta ilk olarak Hizmet Hareketi'in ev ve müesseslerine silah ve mühimmat konularak silahlı örgüt kapsamına sokulacak. Ardından da 7 Haziran seçimleri öncesi Hizmet Hareketi silahlı terör örgütü ilan edilecek. İşte Fuat Avni'nin ses getirecek paylaşımları:Zaman Gazetesi

23 Mart 2015 Pazartesi 08:45 Fuat Avni'nin deşifre ettiği KPSS operasyonu başladı Ankara merkezli geniş çaplı bir operasyon başlatıldığı, çok sayıda kişi hakkında gözaltı kararı olduğu bildirildi.....2010 yılında yapılan Kamu Personel Seçme Sınavı'nda (KPSS) kopya çekildiği iddiasıyla Ankara Cumhuriyet Başsavcılığı tarafından yürütülen soruşturmada 14 ilde 82 kişi hakkında gözaltı kararı verildiği öğrenildi...CİHAN/merkürhaber

20 Nisan 2015 Pazartesi 08:58 Fuat Avni: Yine KPSS Operasyonu Yapacaklar Twitter fenomeni Fuat Avni, KPSS'yi kaldırmak için yeni bir operasyonun daha yapılacağını iddia etti. Twitter fenomeni Fuat Avni, 2010 yılındaki KPSS Sınavı'nda kopya çekildiği senaryosu üzerinden yeni bir operasyon yapılacağını iddia etti. Operasyon kapsamında 82 kişinin gözaltına alınacağını ve yarısının tutuklanacağını öne süren Fuat Avni asıl amacın sınavı kaldırmak için algı oluşturmak olduğunu yazdı.....İşte Fuat Avni'nin o paylaşımları...; Merkürhaber

01 Haziran 2015 Pazartesi 11:33 FuatAvni: Gazeteci, savcı, polis, 200 kişilik liste oluşturdular şeklinde haber payılarak "verdiği haberlerle birçok kumpası önceden deşifre eden Twitter Fenomeni Fuat Avni, yeni ve büyük bir kumpasın haberini verdi. İddiaya göre, aralarında gazeteci, savcı, polislerin de olduğu 200 kişilik gözaltı listesi oluşturuldu.....Fuat Avni hesabı, Saray'ın, 'İŞİD'e gönderilen silahların gündeme gelmesi nedeniyle Lahey korkusu ve 7 Haziran'daki seçimlerden koalisyon ihtimali, seçim öncesi bütün dosyaların operasyona dönüştürülmesi emri verildi' diye yazdı. Hazırlanan kumpasların bir torbada toplandığını belirten Fuat Avni; Ergenekon, Balyoz, Poyrazköy, H.Dink, Devrimci Karargah, SelamTevhid, Tahşiye, Şike davası nedeniyle aralarında medya, emniyet, Adli Tıp Kurumu ve yargı mensuplarının da olduğu 200 kişinin gözaltına alınacağı bilgisini verdi. GAZETECİLERDEN ÖNEMLİ İSİMLER... Fuat Avni'nin verdiği isimler arasında önemli gazeteciler bulunuyor. Zaman Gazetesi Genel Yayın Müdürü Ekrem Dumanlı'nın yanı sıra, Faruk Mercan, Bülent Keneş, Kerim Balcı, Celil Sağır, Adem Yavuz Arslan, Nazlı Ilıcak, Emre Uslu, Yasemin Çongar, Ahmet Altan, Can Dündar, operasyonda adı geçen isimler. Ayrıca operasyon listesinde Samanyolu Grubu, Zaman Gazetesi ve Taraf Gazetesi'nin tüzel kişilikleri de var.Hangi tuzağı kurarsan kur. Geri dönüşü yok. Yolun sonu görünüyor, tuzakların başını yiyecek. Korkma, titre. Hangi tuzağı kurarsan kur. Geri dönüşü yok. Yolun sonu görünüyor, tuzakların başını yiyecek. Korkma, titre. Merkürhaber

10 Eylül 2015 Perşembe 09:25 Fuat Avni'den Yeni Operasyon İddiası! Twitter Fenomeni Fuat Avni, yine çok konuşulacak iddialarda bulundu. Bir çok algı operasyonun önceden bilmesiyle tanınan Twitter Fenomeni,"Şehit cenazelerinden ötürü, bu kadar öfke birikeceği tahmin edilmiyordu, kanlı kumpas ters tepti" diye yazdı....

16 Eylül 2015 Çarşamba 01:41 Fuat Avni'den Çarpıcı İddialar Twitter fenomeni Fuat Avni yine çok konuşulacak iddialarda bulundu.(Twtler sıralanıyor)..... Yarın ki

kumpasın merkezi Kayseri. Algi operasyonlarını yurt sathına yaysalar da gündemi değiştiremiyorlar. Kontrolü ele almak için attıkları her adım Y... ve avanelerini biraz daha kontrolden uzaklaştırıyor. Yargılanacaklar. Merkürhaber

@Fuatavni'ye göre Fethullahçı AKP kavgası başlığı ile haber yapılarak AKP ile Gülen arasındaki çatışmanın temel sebebi nedir? Bu çatışma nasıl bir seyir izleyecek? .. Erdoğan Hükümeti'nin ElKaide'ye yardım edip Halid MeşalYasin ElKadı gibi figürlerle iş yapması, hükümeti teröre destek veren ülkeler sınıfına sokunca, uluslararası diplomaside ciddi şekilde eleştirildi...2010 yılından itibaren Gülen Hareketi'ne yakın olduğu bilinen herkes fişlenip pasifize edilmeye başlamıştı. İçeride hükümetin sert ve dışlayan tavrı, dışarıda AKP'nin politikalarının bedelini okulların ödeyeceği endişesi, Gülen Hareketi'ni AKP'den kopardı. Merkürhaber

Ergenekoncularla Erdoğan Neden Uzlaştı şeklinde haber yapılarak AKP'nin Ergenekon'la ilişkilerini düzeltme çabalarını nasıl değerlendiriyorsunuz? AKP'nin tabanının Ergenekon'a bakışında değişen çok bir şey yok.Ergenekon'un 15 yıl önce devreye sokmaya çalıştığı her politika, 'Her şeyin en iyisini siz bilirsiniz' diye akıllı bir yolla Erdoğan'a yaptırılıyor. Erdoğan, Ergenekon'la hiçbir zaman beraber yürüyemeyeceğini bilemeyecek kadar düşüncesizce hareket ediyor. İşleri bittiğinde Erdoğan'ı bitirmek için her yolu deneyecekler. Denmiştir. Merkürhaber

@Fuatavni Erdoğan'ın Mal Varlığını Açıkladı şeklinde haber yapılarak

Erdoğan'ın kendisi ve ailesinin mal varlığı hakkındaki düşünceleriniz? Erdoğan'ın mal varlığı milyarlarca doları buluyor. Parasının kaynağı şunlardır: a) İhalelerden aldığı paylar b) Yabancı yatırımcılarla ortaklık c) Karapara aklama yoluyla alınan miktar d) İmara açılacak olan kupon arsalar e) Yakın çevresinin hazine arazilerini zimmete geçirmesi

@Fuatavni Erdoğan'ın Kürt Politikasını Anlattı şeklinde haber yapılarak AKP ve Erdoğan'ın Kürt meselesi hakkındaki aklını kim oluşturuyor? Kürt meselesi gibi çok önemli bir konuyu maalesef sadece 2 kişi yönetiyor. Beşir Atalay ve Hakan Fidan. Bunların altında ekipler var. Ama ekip çok zayıf ve sağlıksız. Akil insanların verdiği her rapor çöpe atıldı. Dar bir kadrodan başka kimse bu meseleye dahil olamıyor, olması istenmiyor. Bakanlar bile bu konuda sistem dışındalar.

Fuat Avni cadı avını deşifre etti şeklinde haber yapılarak Rotahaber'in fenomen yazarı Fuat Avni hükümetin "sınav operasyonu" görünümünde başlatacağı cadı avını deşifre etti. Twitter hesabından sınav operasyonu hazırlıklarını anlatan Fuat Avni operasyonun muhtemel tarihini de verdi. Rotahaber yazarı Fuat Avni hükümetin "sınav operasyonu" hazırlığında olduğunu yazdı. Twitter'da bir fenomen haline gelen ve neredeyse her söylediği doğru çıkan Rotahaber yazarı Fuat Avni bu kez de "sınav operasyonu" uyarısında bulundu. Daha önce de benzer uyarılarda bulunan Fuat Avni bu kez operasyonla ilgili detayları da verdi. Twitter hesabından operasyonla ilgili bilgi veren Fuat Avni, İçişleri Bakanı Efkân Ala'nın operasyon ekibinin hazır olduğunu öne sürdü. Hükümetin sınavlar üzerinden örgüt şeması çıkararak operasyonun hukuki alt yapısını oluşturmak istediğini öne süren Fuat Avni ancak delil üretilmediğini yazdı. EFKAN ALA'NIN OPERASYON EKİBİ HAZIR "Efkân Ala'nın ekibindekiler, elde edecekleri konuma ve imtiyaza göre şekillendiler.

Toplantı üzerine toplantı yapıp rapor hazırlıyorlar." diyen Fuat Avni "Toplantıdakiler, sınav operasyonunu teröre bağlayıp hukuksal açıdan büyük bir skandala neden olacak ve en sonunda kendileri yargılanacak." iddiasında bulundu. ANAYASAL SUÇ OLARAK KONUMLANDIRACAKLAR "Daha önce üç defa sınav operasyonlarını deşifre ettiğimden her defasında savcılarını değiştirip planlarını bozmak durumunda kaldılar" ifadelerini kullanan Fuat Avni, Twitter hesabından operasyon için Efkan Ala ile birlikte toplanan emniyetçilerin adlarını da verdi. Fuat Avni söz konusu toplantıda, "Yeni çıkan yasaların boşluklarından yararlanarak, dosyayı Anayasal suç olarak konumlama" şeklinde bir karar çıktığını öne sürdü. OPERASYON TARİHİNİ DE VERDİ Fuat Avni Twitter hesabından muhtemel operasyon tarihini de verdi. "Pazartesi günü dosyayı hazırlarlarsa Çarşamba gününe operasyonu başlatmayı düşünüyorlar. Bütün sınavlardan operasyon çıkarma peşindeler" mesajı atan Fuat Avni, "Dördüncü kez deşifre ettiğim sınav operasyonu ile 'Cadı Avı'nı başlatmayı düşünüyorlar ama oyunları bozulacak"dedi. KAYNAK: ROTAHABER / ÖZEL İşte Fuat Avni'nin o mesajları... KAYNAK:ROTAHABER/merkürhaber

@FuatAvni 'den çok tartışılacak iddialar, Uydurma Delille Uydurma Operasyon Yapacaklar Sosyal medya üzerinden verdiği bilgiler ile bir internet fenomeni haline gelen Fuat Avni, çok tartışılacak iddialarda bulundu. Sosyal medya üzerinden verdiği bilgiler ile bir internet fenomeni haline gelen Fuat Avni, çok tartışılacak iddialarda bulundu. Geçtiğimiz gün İstanbul'da basından saklanan bir toplantının yapıldığını ileri süren @fuatavni hesabı, bu görüşmede Başbakan Recep Tayyip Erdoğan tarafından İstanbul Emniyet Müdürü Selami Altınok ve İstanbul Cumhuriyet Başsavcısı Hadi Salihoğlu'na talimatlar verildiğini yazdı. Başbakan'ın, Altınok ve Salihoğlu'na 15 gün içinde operasyon yapılmazsa koltuklarından olacakları tehdidinin savurduğunu kaleme aldı. "Sahte deliller, İstanbul'daki operasyon ekibine ulaştı." diyen Fuat Avni, Ergenekon soruşturmasında görev alan polis müdürlerinin gözaltına alınacağını, 'kelepçelenecek müdürlerin' evinde arama yapıp, ayarlanan sahte delillerin buralarda bulunmuş gibi gösterileceğini ileri sürdü. (terörle mücadelede görev alan kamu görevlilerinin isimleri sayılmıştır.)

Fuat Avni Yolsuzlukları Unutturmak İçin Yapılacak 'Nefret Operasyonu'nu Yazdı Hukuksuz operasyonları önceden deşifre eden ve yazdıkları planların doğru çıkması ile Twitter fenomeni olan @fuatavnifuat hesabı, bu kez Türkiye gündemini sarsacak iddialarda bulundu. Hukuksuz operasyonları önceden deşifre eden ve yazdıkları planların doğru çıkması ile Twitter fenomeni olan @fuatavnifuat hesabı, bu kez Türkiye gündemini sarsacak iddialarda bulundu. Fuat Avni, 17 Aralık yolsuzluk soruşturmasının intikamını almak için, ülke çapında 400 kişinin 12 Aralık Cuma günü (yarın) gözaltına alınacağını yazdı. Bunların 150'sinin gazeteci olduğu bilgisini paylaştı. Zaman, Bugün ve Taraf gazetelerinin Genel Yayın Yönetmenlerinin yanı sıra merkez ve muhalif medyadan gazetecilerin gözaltına alınacağını ileri sürdü.....Sonuç itibarıyla T..... kendini bitirdi. CİHAN/Merkürhaber

Fuat Avni'nin duyurduğu 'Nefret Operasyonu' başladı Twitter fenomeni Fuat Avni'nin duyurduğu operasyon başladı. Samanyolu TV (STV)'nin Sungurlar ve Tek Türkiye dizilerinin yapımcısı Salih Asan gözaltına alındı. Avukat Fikret Duran da STV çalışanlarına yönelik gözaltıların başladığını belirterek, Eskişehir'de Salih Asan'ın, Van'da Engin Koç'un evlerinden alındığını yazdı. Hükümetin, 17/25 Aralık yolsuzluk ve rüşvet iddialarının gündeme gelmesini engellemek için bir haftadır operasyon yapacağı konuşuluyordu. Twitter fenomeni Fuat Avni, dün gece Zaman Genel Yayın Yönetmeni Ekrem Dumanlı'nın da

aralarında bulunduđu 47 ismin gözaltına alınacağını iddia etti..... CİHAN

Görüldüğü üzere örgütün dedikodu hesabından yapılan tüm paylaşımlar örgütün yazılı ve görsel basınında da olduğu gibi merkürhaber internet sitesinde de aynen duyurulmakta ve örgütün amacı doğrultusunda algı oluşturmaktadır. Yukarıdakiler örnekseme olarak belirtilmiş olup çok sayıda benzer haber yapılmıştır. Dosya arasında tespitler mevcuttur.

AKTİFHABER İNTERNET SİTESİNDE ALGIYA YÖNELİK BAZI HABERLER;

WWW.AKTİFHABER.COM isimli internet sitesinin Sosyal Medya hesabı olan Aktif Haber@aktif_haber kullanıcı adlı twitter hesabından 05 Mart 2014 ile 01 Kasım 2015 tarihleri arasında “fuatavni” içerikli yaklaşık dörtyüzelli altı (456) adet paylaşım yapıldığı ve sitesinin Genel Yayın Yönetmeninin şüpheli Yetkin YILDIZ olduğu anlaşılmıştır.

31 Mart 2016 tarihinde @Fuatavni Bank Asya'ya Kurulan Kumpası Deşifre Etti başlığı ile haber yapılarak AKP Hükümeti'nin Bank Asya'yı batırma girişimleri sürüyor. Twitter Fenomeni Fuatavni polis baskınından önce Bank Asya'ya kurulan tuzağı böyle deşifre etmişti. Bank Asya Genel Müdürlüğü'ne polis eşliğinde baskın yapıldı. ... Ülkenin en büyük katılım bankalarından biri olan kuruluşu batırmak için, 17 Aralık rüşvet ve yolsuzluk operasyonlarının ardından pek çok kez operasyon düzenlenmişti. Fuat Avni kumpası deşifre etmişti. İşte Fuatavni'nin O Tweetleri;Aktifhaber

15 Ağustos 2014 tarihinde @Fuatavni Dün Yazdı, Medyada Tasfiyeler Bugün Başladı başlığı ile haber yapılarak @Fuatavni dün yazdı, medyada tasfiyeler bugün başladı. En sarsıntılı olan da Hürriyet'te yaşandı. Yılmaz Özdil, istifa etti ya da ettirildi. Yılların "Amiral Gemisi" şimdi "Gemicik" mi oldu? Ciner Grubu bünyesinde yayın yapan Habertürk TV 'de görev alan 4 editör kanalla yollarını ayırdı. Habertürk TV'de görev alan isimlerden Vildan Ay, Muhsin Gül, İclal Turan ve Serdar Akdoğan, ayrılma kararlarını Genel Yayın Yönetmeni Erhan Çelik'e bildirdi. Doğan Medya'nın bir diğer basın organı olan Radikal'de de bugün bir ayrılık yaşandı. Gazetenin yolsuzluk soruşturması ve Adana'da yakalanan MİT TIR'ları ile ilgili haberlerini yapan muhabiri Fatih Yağmur'un görevine son verildi. Fatih Yağmur konuyla ilgili olarak Twitter'dan yaptığı açıklamada, "Radikal ile bugünden itibaren yollarımız ayrıldı. Benim için geriye dönüp baktığımda güzel bir süreçti." dedi. Yağmur açıklamasını, "Verdiğim rahatsızlıktan ötürü de gurur duyuyorum." diyerek sonlandırdı. **Fuat Avni, Medyada Kıyım Olacağını Yazmıştı Twitter fenomeni Fuat Avni, daha önce attığı tweetlerde, hükümetin medyada kıyım için listeler oluşturduğunu ve bunu uygulamaya başlayacağını duyurmuştu.** AK Parti aleyhine yazan ve haber yapanların MİT tarafından aylardır takip edildiğini ve listelerin oluşturulduğunu belirten Fuat Avni, muhalif seslerin kısılmasına yönelik medya patronlarına baskı yapıldığını ifade etmişti. Rotahaber'e göre ise Hürriyet Gazetesi'nin başına Fikret Bila getirilecek. Enis Berberoğlu'ndan boşalan koltuğa oturacak olan Fikret Bila'nın göreve başlayacağı tarih ise oldukça manidar. Bila'nın Hürriyet'in başına resmen geçeceği tarihin 28 Ağustos olduğu ve Erdoğan'ın resmen Cumhurbaşkanlığı'na başlamasıyla aynı tarihe denk geleceği kaydediliyor. Doğan grubunda bu türden işten çıkarmaların önümüzdeki günlerde sıklaşacağı ve medya kuruluşlarının

iktidara muhalif isimlerden arındırılacağı belirtiliyor. Benzer bir sürecin Demirören Grubu'nun satın aldığı Milliyet ve Vatan'da da yaşanacağı ifade ediliyor. Milliyet ve Vatan gazetelerinin başına da havuz medyasından isimlerin getirileceği gelen bilgiler arasında. **(Haberin altında fuatavni@fuatavni hesabından atılmış Doğan, ciner, Demirören ve El-Cezireye liste gitti @FUATAVNI medyadan atılacak gazetecileri yazdı şeklinde tweetin resim görüntüsü yayınlanmıştır.) Aktifhaber**

17 Aralık 2014 tarihinde @Fuatavni İfade Öncesi Kurgulanan Planı Deşifre Etti başlığı ile haber yapılarak 3 gün önce gözaltına alınan ve hala ifadeleri alınmayan Ekrem Dumanlı ve Hidayet Karaca'nın ifadeleri öncesi kurgulanan planı @Fuatavni açıkladı. *Medyaya darbe operasyonunu bilen @Fuatavni bugün yine çarpıcı iddialarda bulundu.* Yeni operasyonun tarihini açıklayan @Fuatavni, Hüseyin Gülerce'nin bir liste verdiğini ve o listedeki esnaflara ve vatandaşlara 25 Aralık'ta operasyon yapılabileceğini söyledi. @Fuatavni ayrıca Fethullah Gülen hakkında Kırmızı Bülten çıkarılacağını da sözlerine ekledi. Hatırlanacağı üzere Başbakan Davutoğlu, dün bu konuda açıklama yapmış ve Kırmızı Bülten çıkarılabileceğini ima etmişti. Öte yandan @Fuatavni, 3 gün önce gözaltına alınan ve tek bir soru bile sorulmadan Emniyet'te gözaltına bekletilen Ekrem Dumanlı ve Hidayet Karaca'nın ifadeleri öncesi, planlanan kurguyu da deşifre etti. @Fuatavni'nin iddiasına göre gözaltı süreleri bilerek uzatıldı ve 17 Aralık tarihine denk getirilerek Ekrem Dumanlı ve Hidayet Karaca'nın tutuklanması istendi ifadelerine yer verdi. İşte Fuatavni'nin açıklamalarından ilgili bölüm; H.Karaca, E.Dumanlı, M.Ekizoğlu ve T.Ergüder'in ifadesi özellikle bugüne bırakıldı.....Aktifhaber

21 Ocak 2015 tarihinde @Fuatavni İsmi Değiştirdi başlığı ile haber yapılarak Hesabına erişimin engellenmesi kararı sonrası Twitter fenomeni @Fuatavni ismini değiştirdi. Gölbaşı Cumhuriyet Başsavcılığınca, soruşturmanın gizliliğinin ihlal edildiği gerekçesiyle "Fuat Avni" adlı Twitter hesabıyla ilgili başlatılan soruşturmada 'engellenme' kararı verilmesi üzerine Twitter fenomeni Fuat Avni adını değiştirdi. Aktifhaber

19 Nisan 2014 tarihinde @fuatavni Karşı Gazetesi'ne Konuştu başlığı ile haber yapılarak 17 Aralık süreci sonrası Twitter'da paylaştığı mesajlarla sosyal medyanın fenomeni olan @fuatavni, Karşı Gazetesi'ne konuştu. Türkiye'nin gergin zamanların içinden geçtiği şu süreçte insanlar ne oluyor, bu işlerin aslı ne, n'olcak bundan sonra gibi sorular sorarken @fuatavni diye bir twitter adresi ortaya çıktı. Daha önce de bir çok hesap vardı içeriden bilgi, istihbarat paylaştığını iddia eden. Ancak hiç birisi sizinki kadar ilgi görmedi. Öncelikle size gösterilen bu ilgiyi neye bağlıyorsunuz? - Muhafız olan herkesin ideolojik kaygılara takılmadan takip edeceği biri olduğumdan ilginin fazla olduğunu düşünüyorum. Herkes kendinden bir şey buldu "Fuat Avni"de. Herkesin merak ettiği o soruyu soracağım ben de, siz kaç kişisiniz? Tek bir insanın bu kadar bilgiye ulaşması mümkün mü? - Hesabı tek yazıyorum. AKP içinde olan herkes bilir ki AKP kadrosunun en büyük zaafı her şeyi her yerde konuşmasıdır. Yıllardır onlarla olan biri olarak daha bildiklerimin %1'ni yazmış değilim. Kendini halife olarak gören biri biat etmeyen her cemaat yapısını düşman görür. Haliyle Başbakan Hizmet Hareketi'ni bitirirse sıra diğer cemaatlara gelecek. Erdoğan ailesi Türkiye'nin maddi ve manevi önderi olma arzusundalar. Motivasyonları bu yönde ilerliyor. Kaynak: Karşı Gazetesi/Aktifhaber

09 Ocak 2015 tarihinde @Fuatavni KPSS Kumpasını Deşifre Etti başlığı ile haber

yapılarak@Fuatavni dün attığı tweetlerde 2010 KPSS üzerinden yeni bir tuzağın kurulduğuna dikkat çekti.....Fuat Avni operasyonun bundan sonraki aşamasını da şöyle anlattı; "KÇG ve yeni ayarlanan savcı, sınav sorularını tekrar yükleyerek harddiski hayvanat bahçesi müdürünün yönettiği TÜBİTAK'a gönderdi. Daha önce iki kriminal incelemede bulunamayan, sonradan ekledikleri belgeleri 'elleriyle koymuş' gibi buldular. KÇG iki incelemede elde edemediği raporu TÜBİTAK'a yazdırdı. Y.. üç farklı rapora neden olan 3227 hatasını öğrenince öfke krizine girdi Soruşturma Savcısı Y.. E... ve KÇG bu açığı kapatmak için boşuna çırpınıyor. Çünkü tüm belgeler ve kriminal raporlar elimde. İkinci skandal soru kitapçıklarında. Cemaate yakın olarak fişlenen kişilerin kitapçıklarında ve cevap anahtarlarında oynama yapıldı. İfadeye davet ettikleri bir kısım adaylar 'Ben bu kadar yüksek not beklemiyordum şaşırdım' diye ifade verince paniklediler. Oynama yaptıkları soru kitapçıklarını Y....'in emri üzerine ÖSYM'nin talebiyle 'yönetmelik gereği (!)' imha ettiler. Kumpas ile gözaltına alınacaklar arasında Cemaat'in tanınmış simalarından Şerif Ali Tekalan'ın da ismi geçiyor. Galip Demirel de dosyada. Samanyolu, Yamanlar, Fatih Kolejleri, FEM, Maltepe, Körfez Dersaneleri gibi eğitim kurumlarının isimlerini karalamayı planlıyorlar." Aktifhaber

Aktifhaber sitesinde örgütün yazılı ve görsel basını ile eşzamanlı örgüt amacı doğrultusunda propaganda yapılan çok sayıda yazı bulunmakla birlikte örnek olarak birkaçıyukarıda verilmiştir. Örgütün dedikodu/propaganda hesabından yapılan paylaşımlar topluma duyurularak algı oluşturulmuştur. Örneklerin tam tespiti ve diğer tespitler dosya arasındadır.

HABERDAR İNTERNET SİTESİNDE ALGIYA YÖNELİKBAZI HABERLER;

WWW.HABERDAR.COM.TR isimli internet sitesinin Sosyal Medya hesabı olan Haberdar @haberdar kullanıcı adlı twitter hesabından 21 Mart 2014 ile 11 Aralık 2015 tarihleri arasında “fuatavni” içerikli yaklaşık dörtyüzotuzbir (431) adet paylaşım yapılmıştır.

Sitede 06 Aralık 2014 tarihine ait index kaydındaki künye bilgisine göre şüpheli Said SEFA'nın İmtiyaz Sahibi ve Genel Yayın Yönetmeni; Şüpheli Ahmet MEMİŞ'in ise Haber Koordinatörü olduğu ve daha önceden www.rotahaber.com sitesinde çalıştığı anlaşılmıştır. Aşağıda anlatılacağı üzere Rotahaber sitesi de aynı örgütün amacı doğrultusunda algı oluşturmuştur. Yine yukarıda belirtildiği üzere şüpheli Said Sefa dedikodu hesabı olan Fuatavni hesabını ilk açan kişidir.

09.12.2016 tarihinde Cumhuriyet: Fuat Avni'nin tam da bugünlerde konuşması lazım başlığı ile haber yaparak ... internet fenomenimiz Fuat Avni'den günlerdir ses yok. Son tweetini Can Dündar ve Erdem Gül'ün tutuklanmalarından sonra 27 Kasım'da attı ve şöyle dedi: “Can Dündar ve Erdem Gül'e çok geçmiş olsun. Korkusuz insanlar, korkak iktidarların kâbusudurlar.” gidiş o gidiş. Fuat Avni'den bir daha ses çıkmadı. Oysa tam da bugünlerde, konuşması lazım. Çünkü “Rus uçağı düşürülecek” sözleri WikiLeaks belgelerine geçti, başka ülkelerde yazılıp duruyor. Ama o sustu. Yoksa susturuldu mu? Bakalım bu suskunluk nasıl bir sonuç verecek.

19 Şubat 2016 tarihinde Fuat Avni, Ankara'da yaşanan kanlı terör saldırısı

sonrası önemli iddialarda bulundu. Başlığı ile haber yaparak ...Fuat Avni, Erdoğan'ın her yolu deneyerek ülkeyi savaşa sokmak istediğini, Türkiye'nin bütünüyle teröre açık hale geldiğini iddia etti. Ankara'daki patlama sonrası Ak Saray'a çok korkunç bilgiler geldiğini söyleyen Fuat Avni, şehitlerin kimlikleri tespit edilemezken moleküllerine ayrılan canlı bombanın tespit edildiğini manidar bir yaklaşımla öne sürdü. İşte Fuat Avni'nin attığı o tweetler: "Ülkeyi Savaşa Sokmak İçin Her Yol Deneniyor" Kanlı her olaydan oy devşirmeyi ve olayı kendi planları doğrultusunda kullanmayı başarabilen F.....'in kimse umurunda değil. F..... ve avaneleri, ülkeyi savaşa sokmak için her yolu deniyor. İttifak ettikleri derin vesayetçi yapıların keyfine diyecek yok. F....., iktidarını kaybedecek bir olayın patlak vermesinden ve petrol sevkiyatından kazandığı dolarları kaybetmekten çok korkuyor. Yolsuzluk operasyonlarından sonra paranoyak oldu. Her an her şey olabilir diye, bir an önce başkan olmaya ihtiyaç duyuyor. Kara para kaynağı kesildi. Petrol ticareti ve silah sevkiyatlarından aldıkları da kesilirse, kimseyi etrafında tutamayacağını biliyor. "Suriye'ye Girilerek Altın Vuruş Yapılmış Olacak" MİT'teki F.... ekibi kullanarak, servetine servet katan ve MİT'i oyuncağı haline getiren F....., ülkenin güvenliğini ateşe attı. Dar oligarkların felaket oyunu devrede. F....., askeri Suriye'ye girmeye ikna ederse altın vuruşunu yapmış olacak. F.....'in kirli ve karanlık planlarını deşifre eden güvenlik birimleri tasfiye edildi. Ülke bütünüyle teröre açık hale geldi. MİT'teki derinler, F.....'e başkanlığa giden yolu açmakla meşgul. F..... biterse kendileri de bitecek, farkındalar.....

14 Kasım 2015 tarihinde Fuat Avni geri döndü: Zaman, Sözcü ve STV'ye el koyma G-20 sonrasına bırakıldı başlığı ile haber yaparak Twitter fenomeni Fuat Avni yaklaşık 10 günlük bir aradan sonra tekrar skandal iddialarına kaldığı yerden devam ediyor. Erdoğan'ın G-20 zirvesini imaj çalışması için altın fırsat olarak gördüğünün iddia eden Twitter jurnalcisi Fuat Avni, Erdoğan'ın en büyük korkusunun, liderlerin basına yapılan baskıları eleştirmeleri olduğunu bu nedenle cemaatin yayın organlarına ve aralarında Sözcü'nün de bulunduğu muhalif basına yapılacağını iddia ettiği baskınların G-20 zirvesi sonrasına bırakıldığını savundu. "...'in en büyük korkusu, liderlerin basına yapılan baskıları eleştirmeleri. Zaman, Sözcü ve STV'ye el koyma toplantı sonrasına bırakıldı" "Sinirlioğlu'na, çalışma yaptırdı. Obama'nın eleştirmesi durumunda Y..., Ferguson olaylarından bahsedecek." "İçerde ve dışarda bulaştığı suçlardan kurtuluşu olmadığını kendi de biliyor. Her geçen gün paranoyası artıyor ve süreç işliyor."

1 Mayıs 2016 tarihinde 'Fuat Avni 'kumpas kurulacak' dedi Anadolu Ajansı haberi geçti' başlığı ile haber yapılarak Fuat Avni'nin daha önce 'PKK ile Cemaat arasında ilişki varmış gibi göstermek için kumpaslar hazır' ifadelerini kullanmıştı. Anadolu Ajansı bugünkü haberinde "Mersin ve Adana'da bombalı eylem planladığı belirlenen, Denizli'de, Fetullahçı Terör Örgütü/Paralel Devlet Yapılanması'na (FETÖ/PDY) ait evde yakalanan PKK'lı terörist, çıkarıldığı mahkemece tutuklandı." ifadelerine yer verdi. Fuat Avni, daha önce yaptığı paylaşımlarda "Başta Urfa olmak üzere birçok şehirde, Cemaat'e ait olan evler tespit edildi. Operasyon alt yapısı hazırlanıyor. Pkk'lı öğrencilerin kaldığı evlere **Gülen'in resim ve kitapları, Cemaat evlerine Öcalan'ın resim ve kitapları yerleştiriliyor.** Cemaat ile PKK arasında ilişki varmış gibi göstermek için kumpaslar hazır. Fidan, bu kapsamda yapılanları rapor etti. PKK'yı bahane ederek, Cemaat'i ve kendine oy vermeyen Kürtleri bitirmek istiyor. Cemaat ve PKK'yı ilişkili gösterip Cemaat'in adamlarını ve bazı Kürtleri vatandaşlıktan çıkarmak için plan hazır." ifadelerini kullanmıştı

11 Aralık 2015 Fuat Avni neden yazmıyor? Gözaltına mı alındı? Bu sabah gerçekleştirilen cemaat operasyonu gözleri yeniden Fuat Avni'ye çevirdi. Başlığı ile haber yaparak Türkiye güne yine bir cemaat operasyonu ile uyandı. 17 Aralık operasyonunun ikinci yıldönümüne 6 gün kala gerçekleştirilen operasyonda flaş isimler gözaltına alınırken, bir o kadarı için de gözaltı kararı çıkarıldı. Bu tür operasyonu en az 12 saat önceden haber veren Fuat Avni hesabından tweet atılmaması “Fuat Avni de mi gözaltına alındı?” yorumlarına neden oldu. Yazdığı mesajlarla sosyal medyanın gündemine oturan internet fenomeni Fuat Avni, 27 Kasım’dan beri tweet atmıyor. Twitter’da yazdığı mesajlarla gündemi belirleyen ve olacak operasyonları önceden duyuran Fuat Avni, 27 Kasım’dan beri sessizliğini koruyor. 2.5 milyon takipçiye yaklaşan @fuatavni_f hesabıyla Twitter fenomeni olan Fuat Avni 14 gündür hiç mesaj yayımlamadı. Fuat Avni son olarak Son tweetini Can Dünder ve Erdem Gül’ün tutuklanmalarından sonra 27 Kasım’da atmış ve şöyle demişti: “Can Dünder ve Erdem Gül’e çok geçmiş olsun. Korkusuz insanlar, korkak iktidarların kâbusudurlar.” Gidiş o gidiş.....Ayrıca gizli belgeleri ifşalarıyla ünlü WikiLeaks, Twitter hesabından yaptığı açıklamada, Fuat Avni’nin tweet’iyle beraber “Rus uçağı düşürülmeden 6 hafta önce, Türk kaynak Twitter’de Rus uçağını düşürme planlarını mı açıklamıştı” mesajını paylaşmıştı. Kaynak: Sözcü

22 Mart 2016 Fuat Avni Reza Zarrab'ın ABD'de tutuklanmasının ardından Saray'da yaşananların anlattı. Başlığı ile haber yapılarak işte Reza Zarrab'ın tutuklanmasının ardından Fuat Avni'nin son paylaşımları: Titriyorsun. Demiştin. 1. Eski derinler, uzun zamandır ilk kez F...t'in avanelerinden ayrı bir araya geldiler. Kasırga, eski adamlarla irtibata geçti. Avaneler, bir bahaneyle ABD dönüşü karşılama için dantellileri organize etmeyi düşünüyor. Henüz bahane uyduramadılar. İçeride, dışarıda savaş planı yapsan da bu savaşları çoktan kaybettin, düne kadar farkında değildin. Titre.

30 Ekim 2015 tarihinde Fuat Avni, seçime 2 gün kala AKP'nin 1 Kasım için hile yapacağı illeri yazdı şeklinde haber yapılarak Twitter Fenomeni Fuat Avni 1 Kasım seçimlerine birkaç gün kala çok çarpıcı iddialarda bulundu ve AKP’nin hangi illerde oy hilesi yapacağını açıkladı. Oy kullanmayla ilgili olarak Fuat Avni son yarım saatin çok mühim olduğunu belirterek, AKP’nin kendi sandık başkanlarının olduğu sandıklarda, gelmeyenlerin yerine oy kullandırma hedefi verildiğini öne sürdü. Fuat Avni, sandıktan çıkan geçersiz oyların da yandaş memurlar sayesinde AKP’ye yazılacağını iddia etti. Geçtiğimiz seçimde özellikle sosyal medyada paylaşılan plakasız araç fotoğrafları üzerine de bir tweet atarak, “Plakasız araçların yerini sahte plakalı araçlar alacak. Bagajları, mühürlenmiş sahte oy çuvallarıyla ve tutanaklarıyla dolu olacak” iddiasında bulundu. Fuat Avni son olarak sandıklarda hile yapacak sandık başkanlarının isimlerini de açıkladı. İşte Fuat Avni’ni attığı tweetler: Bir türlü %40’ı geçemeyen Akp, 276 milletvekilini tamamlamak için kritik illerde hile yapmaya çalışacak. AKP’nin hile için yoğunlaştığı iller.....

28 Ocak 2016 Fuat Avni: Akademisyenleri atın, HDP vekillerini tutuklayın başlığı ile haber yapılarak Twitter fenomeni Fuat Avni, uzun süren sessizliğini geçtiğimiz günlerde bozmuştu. Fuat Avni bu sefer de bomba iddialarda bulundu. Fuat Avni, Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın ‘başkanlık’ sistemini takıntı haline getirdiğini öne sürdü. İşte Fuat Avni’nin attığı o tweetler:F.....’in başkanlık takıntısı paranoyakça bir hastalığa dönüştü. Devletin derinleri, bu zaafı yular yapıp F.....t’in boynuna geçirmişler.Ortadane devlet kaldı ne de devlet düzeni. Kimin kim olduğu belli değil.

Herkes birbirine şüpheyle bakıyor.

6 Nisan 2016 tarihinde Fuat Avni: Cemaat evlerine Öcalan'ın resim ve kitapları yerleştiriliyor başlığı ile haber yaparak Twitter fenomeni Fuat Avni, cemaat evlerine operasyonlar yapılacağını iddia etti. Twitter fenomeni Fuat Avni, Fethullah Gülen cemaatine yönelik bir 'kumpas' planının harekete geçirildiğini iddia etti. Avni, "PKK'lı öğrencilerin kaldığı evlere Gülen'in resim ve kitapları, Cemaat evlerine Öcalan'ın resim ve kitapları yerleştiriliyor. Başta Urfa olmak üzere birçok şehirde, Cemaat'e ait olan evler tespit edildi. Operasyon alt yapısı hazırlanıyor" iddiasında bulundu. İşte Fuat Avni'nin o Tweetleri:.....(*fuatavni hesabının görüntülü tweet ekranını haberde verilmiştir*)

6 Nisan 2016 Fuat Avni'nin yazdıkları yine doğru çıktı başlığı ile haber yapılarak Twitter fenomeni Fuat Avni, Fethullah Gülen cemaatine yönelik bir 'kumpas' planının harekete geçirildiğini iddia etti. İktidar medyası Avni'nin bu iddialarını doğruladı Fuat Avni, "PKK'lı öğrencilerin kaldığı evlere Gülen'in resim ve kitapları, Cemaat evlerine Öcalan'ın resim ve kitapları yerleştiriliyor. Başta Urfa olmak üzere birçok şehirde, Cemaat'e ait olan evler tespit edildi. Operasyon alt yapısı hazırlanıyor" iddiasında bulundu. İddianın üstünden saatler geçmeden iktidar medyası iddiayı doğrulayan bir haberi yayınladı. Sabah Gazetesi ve A Haber bir PKK'lı'nın Cemaat evinde yakalandığını iddia etti.(*yukarıdaki tweetler aynen tekrar edilmiştir*) Fuat Avni'nin bu twitlerinden bir saat sonra iktidar medyasından Sabah'ta "Cemaat evinde PKK'lı yakalandı" haberi yayınlandı. Kaynak:Yeniyon.tv

8 Nisan 2016 tarihinde Fuat Avni: Reza ve Ensar olaylarını gölgede bırakacak kumpasları devreye sokma peşindeler" başlığı ile haber yapılarak Gülen cemaati ile ilgili kan donduran kumpaslar planlandığını" iddia eden Twitter fenomeni Fuat Avni, "Bursa'da bazı okul ve yurtlara silah bırakmayı, bahçelerine silah ve el bombası gömmeyi kurguladılar." dedi. ... ""CHP ile DHKP-C'nin, Gülen Cemaati ile PKK'nın irtibatlı olduğunu göstermek için kumpaslar hazır" diyen sosyal medya fenomeni, "Gülen'in kitapları koliler halinde örgüt evlerine yerleştirilecek. Operasyon görüntüsü verilerek ele geçirildi diye basına verilecek." ifadelerini kullandı. (*haber altında fuatavni@fuatavni_f hesabından paylaşılmış "Fidan'ın DHKP-C içindeki adamları özellikle İstanbul'da CHP ile irtibatı varmış gibi eylemler yapacaklar", "CHP mecliste terörle mücadelemize engel oluyor sahada da DHKP-C ile eylem yapıyor propagandası başlatılacak" "CHP ile DHKP-C nin, Gülen cemaati ile PKK'nın irtibatlı olduğunu göstermek için kumpaslar açık" vb tweet görüntüleri yayınlanmıştır.*)

12 Mart 2016 tarihinde Fuat Avni: Suriye'den Türkiye'ye füzeleri Hakan Fidan attırdı Twitter'daki Fuat Avni hesabından "İsrafsaray'ın talimatı ile Meclis'te tüzük değişikliği yapılacak. Muhalefetin çıkartılacak yasalara itirazı anlamsızlaşacak" yazıldı. Twitter fenomeni Fuat Avni, Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın talimatıyla Meclis'te "tüzük değişikliği" yapılacağını iddia etti. Yapılacak değişiklikle Meclis'teki diğer partilerinin yasalara itirazlarının anlamsızlaşacağını da ileri süren Fuat Avni "Yasa hazırlama ekibi kuruldu. Ekip, F.....'in çıkarılmasını istediği yasaları hazırlayıp Meclis'e gönderiyor" dedi. Fuat Avni ayrıca söz konusu durumla ilgili olarak Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Süleyman Soylu'nun güvendiği isimlerin "görevlendirildiği" iddiasında da bulundu. Attığı tweet'lere bir süre ara veren Fuat Avni geçtiğimiz günlerde Kilis'e düşen füze mermilerine ilişkin ciddi iddialarda da bulundu. (*haber sonunda fuatavninin tveetlerini resimli olarak paylaşmıştır.*)

21 Nisan 2016 tarihinde Fuat Avni: TSK mensuplarının eşleri, çocukları, birinci derece yakınları hakkında dosyalar tutuluyor başlığı ile haber yapılarak Fuat Avni sosyal medya hesabından Saray'da yaşanan son gelişmeleri ve TSK mensuplarına yönelik fişlemeleri yazdı. İşte Fuat Avni'nin son paylaşımları: 1. F...st, toplumun nabzını tutsunlar diye özel bir ekibe aylardır rapor hazırlatıyordu. Titiz bir çalışma sonrası rapor tamamlandı. 2. F...t'e sunulan rapora göre toplum patlama noktasına gelmiş durumda. Küçük bir kıvılcımla her şey ters yüz olabilir.25. Türkiye büyük bir kaosu içine çekilmeye çalışılıyor. Artık bu ülkenin 1 numaralı güvenlik sorunu F...t ve avaneleridir.

12 Nisan 2016 tarihinde TİB: Fuat Avni'yi bulamıyoruz başlığı ile haber yapılarak TİB'den Fuat Avni itirafı Telekomünikasyon İletişim Başkanlığı İnternet Daire Başkanı Ahmet Kılıç, 17/25 Aralık süreci ve sonrasında attığı tweetlerle fenomen olan Fuat Avni'yle ilgili olarak "Fuat Avni'nin hesabının filtreleneceği teknik olarak mümkün değil, dünyada böyle bir teknoloji yok. Fuat Avni kendini saklayabiliyor. Bu özelliği var, engellememiz mümkün olmuyor" dedi.

Dosya arasında yukarıdakilere benzer çok fazla örnek olup tamamını buraya alma imkanı olmadığından örneklemek mahiyetinde yukarıdaki birkaç örnek alınmıştır. Görüldüğü üzere örgütün kara propaganda hesabı olan fuatavni ve türevlerinden örgüt hedefine uygun atılmış tweetler hiçbir teyide ihtiyaç hissedilmeden sanki haber değeri varmış gibi gösterilerek kullanılmakta örgütün sosyal medya hesabının popülaritesi artırılmakta, örgüt adına beyanlar topluma duyurulmakta zaman zaman toplum üzerinde baskı ve korku oluşturulmaktadır. Örgütün genel faaliyet prensibine uygun olarak bu tweetler örgüt mensuplarınca dedikodu yöntemi ile toplum içerisinde yayılmakta, hedef gösterilen kişi veya kurum itibarsızlaştırılmakta ve örgütün amacı doğrultusunda toplumda algı oluşmaktadır. Tüm bu algı sonucu örgüt ile yapılan mücadelede görev alacak kamu görevlileri üzerinde örgütün güçlü olduğu, ileride başına birşey gelebileceği intibağı uyanmakta zaman zaman da kamu görevlileri etkilenmektedir.

ROTAHABER İNTERNET SİTESİNDE ALGIYA YÖNELİK BAZI HABERLER;

Şüpheli Ünal TANIK'ın "www.rotahaber.com" sitesinin Genel Yayın Yönetmeni olduğu ve kullanımında bulunan Ünal TANIK@tanikunal kullanıcı adlıhesabından 20 Mart 2014 tarihinde "Yazdıklarıyla Türkiye gündemini sarsan isim @fuatavni yazıları Rotahaber'de" başlığı ile "http://haber.rotahaber.com/turkiyeyi-sarsan-fuatavni -yazıları-rotahaberde- h446111.html" (silinen) uzantılı linki vererek paylaşımda bulunduğu, şüpheli Ahmet MEMİŞ'in de www.rotahaber.com sitesinin Haber Koordinatörü olduğu ve kendi kullanımında bulunan Ahmet Memiş@ahmemis kullanıcı adlı hesabından 20 Mart 2014 tarihinde "Ve Rotahaber bombayı patlattı. Her yazdığı gündem olan @fuatavni yazıları artık Rotahaber'de" başlığı ile "http://haber.rotahaber.com/turkiyeyi- sarsan - fuatavni - yazıları- - rotahaberde - h446111.html" (silinen) uzantılı linki vererek paylaşımda bulunduğu yine söz konusu paylaşımı aynı gün farklı saatlerde "dört (4)" defa paylaştığı ve devam eden paylaşımlarında da Rotahaber yazarı olan Fuat Avni'nin yazılarını haber sitesinde yayınlanmadan önce bilgi verdiği gibi yazıları ile ilgili paylaşımda bulunduğu, Rotahaber

isimli internet sitesinde ilk olarak yukarıdaki söz konusu linkinde paylaşılan haberin, daha sonradan Gündem sekmesinde “<http://www.rotahaber.com/gundem/turkiyeyi-sarsan-fuatavni-ilk-yazisiyla-yarin-rotahaberde-h446111.html>” uzantılı linkte yayınlanmaya devam ettiği, ayrıca Fuat Avni @fuatavni mahlaslı twitter hesabından “20 Mar 2014 Güzel insanlar, yakın zamanda “<http://rotahaber.com>'da” köşe yazılarımla sizlerle birlikteliğim olacak. İlginize... [Http:// haber.rotahaber.com/ turkiyeyi-sarsan-fuatavni-artik-yazilariyla- rotahaberde _446111.html](http://haber.rotahaber.com/turkiyeyi-sarsan-fuatavni-artik-yazilariyla-rotahaberde_446111.html)” paylaşımı ile www.rotahaber.com isimli internet sitesinde “Yazarlık” yapacağını paylaştığı, şüpheliler Ünal TANIK ve Ahmet MEMİŞ'in Fuat Avni@fuatavni mahlaslı twitter kullanıcısının popülerliğini arttırmak için paylaşımında bulunarak www.rotahaber.com sitesinde “Yazar” olarak yer verdiği anlaşılmaktadır. Bu haberlerden sonra Rotahaber sitesinde @fuatavni yazar ismi ile 29.03.2014 tarihinde “Giderayak Tüm Projeler Devrede” başlığı ile Milli İstihbarat Teşkilatını ve Milli İstihbarat Teşkilatı Müsteşarı Hakan FİDAN'ı hedef alan yazı yazdığı anlaşılmaktadır. Bunun üzerine; Milli İstihbarat Teşkilatı Hukuk Müşavirliği tarafından suç duyurusunda bulunulduğu ve suç duyurusuna istinaden Ankara Cumhuriyet Başsavcılığınca soruşturma başlatıldığı, soruşturmaya istinaden Ankara Cumhuriyet Başsavcılığınca 22.04.2014 tarih ve 2014/57980 Soruşturma nolu yazısı ile; Rotahaber isimli web sitesinde “@fuatavni” rumuzunu kullanan şahıs/shahısların “Bağlantı yaptığı sırada log kayıtlarına düşen ip adresinin bilgileri istendiği ancak Rotahaber Genel Yayın Yönetmeni Ünal TANIK tarafından 07 Mayıs 2014 tarihinde Ankara Cumhuriyet Başsavcılığına hitaben yazmış olduğu dilekçe/yazıda; “@fuatavni'nin Rotahaber'e yaptığı herhangi bir üyelik bilgisi bulunmadığı, dolayısıyla site kayıtlarında ve loglarında @fuatavni'ye ilişkin bir IP bilgisi yada benzeri bir kimlik bilgisi de yoktur” şeklinde cevap verdiği, Bu bağlamda; Rotahaber Genel Yayın Yönetmeni Ünal TANIK ve Haber Koordinatörü Ahmet MEMİŞ'in kendileri tarafından @fuatavni mahlaslı twitter kullanıcılarının Rotahaber sitesinde yazacağını ayrıca Fuat Avni@fuatavni mahlaslı twitter kullanıcısının Rotahaber'de yazarlık yapacağını belirtmelerinin akabinde Fuat Avni@fuatavni mahlaslı kullanıcının Rotahaber'de yazı yazdığı ve “Rotahaber'deki yazılarımdan ötürü hiç bir ücret almıyorum. Kitabımın çıkacağına dair söylentiler gerçeği yansıtmıyor.” ve “Güzel insanlar, üstü örtülen Selam-Tevhid Örgütü'nün detaylarını <http://www.rotahaber.com> da yazdım. Okuyun, paylaşın. Vehameti herkes görsün.” Tweetleri'ni paylaşarak “Rotahaber'de yazdığını belirttiği” yine “MİT'in, Rotahaber'e suç duyurusunda bulunması, en doğru sitede yazdığının göstergesi oldu. İmkân verildikçe orada yazmaya devam edeceğim.” Tweetini paylaşarak “Rotahaber.com sitesinden habersiz yazılamayacağını belirtmesine” rağmen Ankara Cumhuriyet Başsavcılığına Fuat Avni kullanıcısının bilgileri hakkında olmadığını belirterek vermiş olduğu olumsuz cevabi yazısından Rotahaber Genel Yayın Koordinatörü Muhterem TANIK, Genel Yayın Yönetmeni Ünal TANIK ve Haber Koordinatörü Ahmet MEMİŞ'in Fuat Avni@fuatavni mahlaslı twitter kullanıcısını GİZLEMeye çalıştıkları anlaşılmaktadır.

Ayrıca Sosyal Medya hesabı olan Rota Haber @rotahaber kullanıcı adlı twitter hesabından 4 Nisan 2014 ile 06 Ocak 2016 tarihleri arasında “fuatavni” içerikli yaklaşık üçyüzyirmidört (324) adet paylaşım yapılmıştır.

Sitedeki algıya yönelik bazı örnekler aşağıda verilmiş olup detayları soruşturma dosyası içinde ayrıntıları ile temin edilmiştir.

"18 Temmuz 2014@fuatavni cemaati bitirme toplantısından canlı yayın yaptı"

Yaptığı deşifrelerle AK Parti'nin belalı haline gelen Twitter fenomeni @fuatavni, Kozmik Çalışma Grubu'nun şu sıralarda halen Bolu'da devam eden 'Cemaati Bitirme Eylem

Planı' toplantısını twitterdan canlı yayınla deşifre etti.

ROTAHABER / ÖZEL Yaptığı deşifrelerle AK Parti'nin belalısı haline gelen ve Başbakan Erdoğan'ın MİT ve emniyete 'Bulun onu' talimatı verdiği twitter fenomeni @fuatavni yine yapacağını yaptı. @fuatavni, Kozmik Çalışma Grubu'nun akşam saatlerinde Bolu'da yaptığı 'Cemaati Bitirme Eylem Planı' toplantısını twitter hesabından dakika dakika anlatarak deşifre etti. Toplantıda yaşananları ve katılanları isim isim twitter hesabından aktaran @fuatavni'nin bu paylaşımları, "@futatvni gizli toplantının yapıldığı salonda mı?" sorusunu akıllara getirdi. İşte @fuatavni'nin Gizli Toplantı Devam Ederken Yaptığı Paylaşımlar..... 1. Kozmik Çalışma Grubu'nun emri doğrultusunda Serdar Coşkun'un illere göndermiş olduğu 'Cemaati Bitirme Eylem Planı' yazısı deşifre olmuştu.....10. Harun Kodalak, Serdar Coşkun, Levent Artuk, Veli Dalgacı, Ali Doğan'ı ismen yazdım. Diğerlerini vaz geçerler diye şimdilik yazmıyorum. Güzel insanlar, hepinize hayırlı geceler, şu anki mevcut şartlar yazmamı engelliyor. Dualarınızı bekliyorum. KAYNAK: ROTAHABER

19 Nisan 2014 "@fuatavni: Erdoğan manevi lider olma iddiasında"

Rotahaber'in yazdıklarıyla fenomen haline gelen yazarı @fuatavni, bu kez hakkındaki iddiaları cevaplandıran bir röporaj verdi. ..@fuatavni, Karşı Gazetesinden Muhammet Aydoğmuş'un sorularını cevaplandırdı. @fuatavni'nin kendisine yöneltilen sorulara verdiği cevaplar şöyle:Türkiye'nin gergin zamanların içinden geçtiği şu süreçte insanlar ne oluyor, bu işlerin aslı ne, ne olacak bundan sonra gibi sorular sorarken @fuatavni diye bir twitter adresi ortaya çıktı. Daha önce de bir çok hesap vardı içeriden bilgi, istihbarat paylaştığını iddia eden. Ancak hiç birisi sizinki kadar ilgi görmedi. Öncelikle size gösterilen bu ilgiyi neye bağlıyorsunuz? - Muhafız olan herkesin ideolojik kaygılara takılmadan takip edeceği biri olduğumdan ilginin fazla olduğunu düşünüyorum. Herkes kendinden bir şey buldu "Fuat Avni"de. - Herkesin merak ettiği o soruyu soracağım ben de, siz kaç kişisiniz? Tek bir insanın bu kadar bilgiye ulaşması mümkün mü? - Hesabı tek yazıyorum. AKP içinde olan herkes bilir ki AKP kadrosunun en büyük zaafı her şeyi her yerde konuşmasıdır. Yıllardır onlarla olan biri olarak daha bildiklerimin %1'ni yazmış değilim..... Kendini halife olarak gören biri biat etmeyen her cemaat yapısını düşman görür. Haliyle Başbakan Hizmet Hareketi'ni bitirirse sıra diğer cemaatlara gelecek. Erdoğan ailesi Türkiye'nin maddi ve manevi önderi olma arzusundalar. Motivasyonları bu yönde ilerliyor.

01 Eylül 2014 "fuatavni'den Saygılı'ya operasyon iddiası"

Twitter fenomeni @fuatavni, 17 Aralık'ın polis şefi eski Mali Şube Müdürü Yakup Saygılı ve ekibine operasyon yapılacağı iddiasında bulundu. Twitter fenomeni @Fuatavni, bu sabah (01.09.2014) 17 Aralık yolsuzluk ve rüşvet soruşturmasının adli kolluk görevini yürüten eski Mali Şube Müdürü Yakub Saygılı ve ekibinde bulunan 52 polise yönelik operasyon olacağını iddia etti. @Futatvni, sabah 06.30'da 52 kişiye yönelik yapılacağını iddia ettiği operasyon ile ilgili şu bilgileri paylaştı: "Günlerdir yeni operasyonun hesapları yapıliyordu. Bu gece saatlerce süren beklemeden sonra sabah 6:30'da operasyona start verecekler.....Daha iyi planlama yapmalıydınız. Endise etmeyin hastanede serum yiyorum. Zature baslangici. Bitince gelirim. Halkali kent hastanesindeyim.. Gelin yine baslayalım. Genclik yillarimi hatirladim. Gec kalmayin. Takipciler. Nobetci eczaneyi bulamiyorum. Funda Eczanesiymis. Bir el atin lutfen. Bunu hesaplamaliydiniz. Cocuklar kim oldugunuzu biliyorum. Size zarar vermeyecegimi biliyor ve bunu suistimal ediyorsunuz. Sansli gununuz. Hakan bir isi de dogru yap. Yeterince ekibin yoksa TURGEV'den iste. Onlar senin yaptigin isteklere alisiklar nasil olsa." Saygılı, "Hakan bir işi de doğru yap" şeklindeki

twittine gelen tepkiler üzerine ise “Fidan değil Sıralı” (İstanbul Mali Şube Müdürü) açıklamasında bulundu.

10 Aralık 2014 "Başsavcılar 17 Aralık'ın rövanşı için Ankara'da toplandı"

Modern toplumlarda alışlagelmiş tepkisizlikten ve öğrenilmiş çaresizlikten ötürü çok önemli gündemlerin hızla değişmesine ve görmezden gelinmesine kamuoyu mücade etmez. Hele gündem hukukun yok sayılması ve çiğnenmesiye uzun süre tartışıldığı gibi durum olumlu eleştirilerle düzeltilme yoluna gidilir. Ülkemizde gündemi sarsması beklenen pek çok konunun farklı saiklerle görmezden gelinmesi neredeyse toplumsal fitnat sayılıyor. Son birkaç gün içerisinde birçok ilin başsavcı ve başsavcı vekili izne ayrılıp Ankara'ya geldi. Bizim hangileri olduğunu bildiğimiz Çok sayıda ilin savcıları var. Bu ziyaretler rutin ya da kişisel beklentiler için yapılan ziyaretlerden değil. 17/25 Aralık'ın rövanşı için düşünülen operasyonların ön çalışması için yapılan ziyaretler. Bağımsız olması gereken yargı mensupları talimat almaya ve hukuksuz operasyon için teklifler sunmaya geliyor. Ülke adına vahim bir durum. Bir dönem brifing almak için askeri salonlara koşan yargı mensupları şimdi 'Biz de operasyonda yer alalım' gayreti ve kendilerini iktidara beğendirme refleksiyle Ankara'ya uçarak geliyor. Devletin temel erki olan yargıyı, yargının kararlarına uymayarak ve 'Gücünüz yetiyorsa gelin yıkın' diye meydan okuyarak yok sayan yürütme erkine bağlılık bildiren 'Emret yapalım, milli irade sensin' diyen Başsavcı ve Başsavcı vekillerinin varlığı ülkenin düştüğü vahim durumun en önemli göstergesidir. Hukuksuzluğun tavan yaptığı bir toplumda 'Gündem ne kadar hızlı değişiyor' muhabbeti ve 'Artık hiçbir şeye şaşırıyorum' vurdumduymazlığı yaşananfelaketlerin günden güne artmasına yol açtığı gibi yarım yamalak olan demokrasinin de rafa kaldırılmasına neden olmuştur. @FUTAVNİ / ROTAHABER www.twitter.com/fuatavnifuat

01 Haziran 2015 "Ekrem Dumanlı: Bunun adı rejim değişikliği"

Fuatavni'nin 200 kişinin gözaltına alınacağına dair iddialarına Zaman Genel Yayın Yönetmeni Dumanlı'dan tepki geldi. Dumanlı iddiaların gerçek olması durumunda "rejim değişikliği" anlamına geleceğini söyledi. **Zaman Gazetesi Genel Yayın Yönetmeni Ekrem Dumanlı, Fuat Avni'nin Twitter üzerinden yaptığı gündeme bomba gibi düşen iddialar üzerine açıklamalarda bulundu.** Ekrem Dumanlı, konuşmasında şunları söyledi: "Umarım doğru değildir umarım böyle bir cesaret, bir akıl fikir almaz dehşet verici bir şeye kimse teşebbüs ve tevessül etmez. Çünkü bunu yaptıkları an bunun adı basın özgürlüğü falandan da öte bir rejim değişikliğidir. Yani siz tüzel kişiliklere de müdahale edilecek diye bir laf, Zaman Gazetesi, Taraf Gazetesi, Samanyolu, bunun bir adım ötesi başka gazeteler başka televizyonlar.....

26 Ağustos 2015 " FuatAvni'den skandal ifşaat Erdoğan, Fuat Avni'nin medyaya operasyon iddialarını doğruladı!"

Fuat Avni, muhalif medyayı susturmaya yönelik Taraf, Sözcü, Cumhuriyet, Doğan Medyası, İpek Medyası ve Cemaat'in medya organlarına ve sosyal medyadaki etkin isimlere operasyon yapılacağını duyurmuştu.Her söylediği çıkan ve bir türlü bulunamayan Fuat Avni, son olarak Saray'ın muhalif medyaya yönelik susturma operasyonu yaptıracağını duyurmuştu:

14 Aralık 2014 "FLAŞ... Fuat Avni'den bomba provokasyon iddiası"

Twitter fenomeni ve Rotahaber yazarı Fuat Avni Kur'an cevşen okuyarak demokrasi nöbeti bekleyen kalabalıklara su sıkılarak provoke edileceği uyarısında bulundu. Medyaya yönelik intikam operasyonunu deşifre eden Twitter fenomeni Fuat Avni şimdi de emniyette cemaat mensuplarının tahrik edilmesi için kışkırtma talimatı verildiğini öne sürdü. Fuat Avni cemaat mensuplarına provokasyon uyarısında bulundu. İşte Fuat Avni'nin yeni iddiaları: 1. Operasyonun dış dünyadaki yankısı T...'ı iyice delirtti. Ala bugün talimat üstüne talimat almaktan usandı. 2. Zaman Gazetesi'ne giden ekibin ilk gidişte Ekrem Dumanlı'yı gözaltına almamasıyla ekibin başındaki müdürün ipi çekildi.....14. Merkez Medya'ya yapılacak operasyonun dosyası elimde. Zamanı gelince paylaşıp deşifre edeceğim. 15. Güzel insanlar, Allah'a yalvarmaya devam. T...'ın ve T.....'a yalvaranların sonu yakındır. KAYNAK: ROTAHABER

08 Eylül 2015 "Fuat Avni bildi, Kaynak Holding'e baskın"

Fuat Avni bugün attığı bazı tweetlerde "Kaynak Holding'e operasyon yapılacağını" iddia etmişti. Şu anda gelen haberlere göre bu gerçek oldu. Holding'e operasyon başlatıldı.Bu kez de Kaynak Holding'e baskın. Allah gözünüzü doyursun" diyerek tepkisini dile getirdi. Rotahaber'in ulaştığı Kaynak Holding yetkilileri polis baskınına doğruladı fakat baskınla ilgili detay vermedi. Ancak Holding'in tıpkı Fuat Avni'nin dediği gibi çok sayıda polisle basıldığı kaydedildi. İstanbul Emniyet Müdürlüğü Mali Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü ekipleri, Kaynak Holding'in Üsküdar'deki merkez binası ve Bağcılar'daki adresine baskın yaptı. Mali Şube ekipleri bugün saat 14.30'da Kaynak Holding'in Bağcılar'daki merkezine geldi. Arama kararı olduğu gerekçesi ile içeri girmek istedi. Holdingin avukatları ile polis arasında diyaloglar yaşandı. Kaynak Holding, Twitter'dan baskını duyurdu. Mesajda şu ifadeler yer verildi: "Kaynak Holding TekEr İş Merkezi'ne bugün saat 14.30'da polis ekipleri giriş yapmıştır. Ellerindeki mahkeme kararı avukatlarımız tarafından incelenmektedir." Kaynak Holding, bağlı bulunan çok sayıda şirket aracılığı ile eğitimden, teknolojiye, lojistikten perakendeye bir çok sektörde faaliyet gösteriyor. NT Mağazaları, Sürat Kargo, Güvender, Bereket mağazaları Kaynak Holding bünyesinde bulunuyor. Kaynak Holding'in kontrol gücüne sahip olduğu Sürat Basın Yayın ile Forum İnşaat'ın elinde bulunan Bank Asya'nın imtiyathı hisselerinde temettü dışındaki ortaklık hakları Bankacılık Düzenleme ve Denetleme Kurumu'nun (BDDK) Mart ayındaki kararıyla Tasarruf Mevduatı Sigorta Fonu'na (TMSF) geçmişti. Habertürk'e göre Siber suçlar ve mali şube ekipleri holdingin merkez binası dahil Kaynak Holding'e ait 20 adreste arama yapıyor. Siber polisin holding binasında bulunan bütün bilgisayarlar kayıtlarının imajını alacağı ve soruşturmanın genişletilmesinin beklendiği bildirildi. İşte Fuat Avni'nin o iddiası: "Yüzlerce polisle, Kaynak Holding'e baskın yapıp yaygara koparılacak. Hazırlık tamamlandı." Öte yandan Kaynak Holding'in twitter hesabından bir açıklama yayınlandı. İşte o açıklama:Cemaatin kurumlarına baskın yapmasalar kaliteli adam konuşmasına hasret gidicez bu memlekette.. #KaynakHoldingtwitter.com/harunaygen/sta...

02 Haziran 2015 "Fuat Avni gazetecilere operasyon iddiasını sürdürdü!"

Fuat Avni gazetecilere yapılacağı iddia edilen operasyonla ilgili yeni tweetler attı. Fuat Avni operasyonun seçimden önce yapılarak seçimi takip edecek muhalif medyayı engelleme amacı taşıdığını iddia etti. Twiter fenomeni Fuat Avni, sosyal medya üzerinden gazetecilere operasyon yapılacağı iddialarıyla ilgili çarpıcı paylaşımlar yaptı. Adliye ve emniyette bütün birimlerin gazetecilere yapılacağı söylenen operasyonla ilgili hazır hale getirildiğini öne süren Twitter fenomeni iki gündür iddia edilen KÇG'nin toplantı üstüne toplantı yaptığını iddia etti.

Operasyonla ilgili hata yapılmaması için üst düzey yetkililere sürekli bilgiler verildiğini öne süren Fuat Avni, savcıların yetkililerden cezaevlerinde ve nezarethanelerde operasyona yetecek kadar yer istediğini de öne sürdü. Samanyoluhaber.com'un haberine göre; Operasyonla ilgili adliyede toplantı yaptığını ifade eden Twitter fenomeni görevli memurlara talimat yağdırıldığını iddia etti. Operasyonun seçimden önce yapılarak seçimi takip edecek muhalif medyayı engelleme amacı taşıdığını iddia eden Fuat Avni, gözaltı listelerindeki belirsizlik sebebiyle harekete geçilemediğini ve operasyonun sürekli ertelendiğini öne sürdü.

20 Ocak 2015 "Fuat Avni gece yazdı sabah doğru çıktı!"

Twitter fenomeni Fuat Avni TİB ve TÜBİTAK'a operasyon yapılacağını iddia etti. Fuat Avni'nin tweetlerinden saatler sonra operasyon başlatıldı. ...Fuat Avni'nin paylaşımından saatler sonra Ankara merkezli "paralel yapı" operasyonu başlatıldı. "*30 KİŞİ GÖZALTINA ALINACAK*" Fuat Avni isimli twitter hesabından şunlar paylaşıldı; "Ankara Terör, bu sabah TİB VE TÜBİTAK'a yönelik kapsamlı bir operasyon yapacak. Yaklaşık 30 kişinin gözaltına alınması bekleniyor. Operasyon yapılacak isimlerin başında TİB'de görevli eski Bşk. Vekili Osman Nihat Şen ve Bilgi Sis. Daire Bşk. İlhan Elieyioğlu geliyor. TÜBİTAK'tan görevden alınan eski Başkan Yardımcısı Hasan Palaz ile bazı yazılımcılar da gözaltına alınacak. Hasan Palaz'dan dinlemelerle ilgili istediği raporu alınmadığı için nefret ediliyor."

20 Ocak 2015 "Fuat Avni' hesapları hakkında FLAŞ karar!"

Gölbaşı Sulh Ceza Mahkemesi,, "Fuat Avni"nin Twitter ve Facebook hesaplarına erişimin engellenmesine karar verdi.

21 Ocak 2015 "Avni ismini değiştirdi"

Fuat Avni adlı Twitter hesabı engellenince Twitter fenomeni Fuat Avni ismini ve hesabını değiştirdi. Fuat Avni'nin yeni ismiyle açtığı hesabı kısa sürede binlerce kişi takip etti.

21 Ocak 2015 "FuatAvni kimdir, amacı nedir?"

Konferans amacıyla gittiğim tüm illerde "Fuat Avni kim?" sorusuna muhatap oluyorum. Bugüne kadar sadece "bilmiyorum" cevabı vermekle yetindim ve kişisel düşüncemi paylaşmamaya gayret ettim. İlk hafta önce konferans için geldiğim Ankara'da aklı başında olduğunu düşündüğüm bir arkadaşla sohbet ederken, "Fuat Avni'nin her yerden haber alabilen ruhani bir kişilik olduğunu düşünüyorum, üç harfliler bile yanında halt etmiş" deyince, artık bu konuyla ilgili bir kaç cümle yazmak şart oldu diye düşündüm..... İzmir'den bir okuyucum daha ilk zamanlarda "@fuatavni sizi takibe almış" deyince, bir baktım, ilk takibe aldıklarının çoğu HİZMETE yakın gibi bilinen isimlerden oluşuyor... Prof. Dr. Osman ÖZSOY / Rotahaber yazaranot@gmail.com

11 Ocak 2015 "Fuat Avni KPSS oyununu deşifre etti!"

Twitter fenomeni Fuat Avni'den çok konuşulacak bir iddia daha geldi. Fuat Avni, KPSS sorularını cemaatin çaldığını ve cemaattekilerin gerekirse adam bile öldürürüz dediği şeklinde tanıklık yapacak yalancı tanıklarla bir komplo hazırlandığını öne sürdü. Yazdıklarıyla Twitter'da bir fenomen haline gelen Fuat Avni, Gülen cemaatinin KPSS sorularını çalarak **sınava gireceklerle servis ettiğini ve bunun için "adam bile öldüreceklerini" söylediklerini iddia edecek yalancı tanıklarla bir komplo hazırlığı içinde bulunduğunu iddia etti.** Yalancı tanıklara tehditle 7 sayfalık ifade yazdırıldığını deşifre eden Fuat Avni, TÜBİTAK müdürüne gönderilen sahte deliller için yine sahte rapor alındığını açıkladı.

Tutuklanacak kişilerin dahi belirlendiğini iddia eden Fuat Avni, KPSS başta olmak üzere yazılı bütün sınavların kaldırılacağını ve kamuya alımların "mülakat" ile yapılacağını, yandaş olmayan kimsenin de bu sayede devlette herhangi bir işe giremeyeceğini savundu. Parti Devleti kurmanın önündeki son engelin de bu sayede kaldırılacağını belirten Fuat Avni, kumpasın kadrosunu da deşifre etti. İşte o tweetler: 1. Kod adı 3227 olan KPSS kumpas operasyonu iki yalancı tanığa dayandırıldı. 2. Yalancı tanıklardan 'Sorular cemaatten geldi' ve 'Cemaattekiler, gerekirse adam bile öldürürüz dediler' ifadesi alındı. 3. Dosyanın boş olduğunu bilen KÇG, gözüaltına aldıkları kişileri tehdit ve baskıyla yalan ifadede bulunmaya zorlayacak. 4. Sahte delilleri kaydettiğiniz Kingston flash diski yalancı tanığa yazdırdığınız yedi sayfalık ifadeye kadar herşeyi biliyorum. 5. Kriminal incelemeye tabi tutulmuş harddiski hayvanat bahçesi müdürüne gönderip bunun üzerinden sahte rapor çıkarttılar. 6. Algıyı yönetmek için tutuklanacak sayı ve isimler belirlendi. Hukuksuz karara imza atacak hakim aranıyor. 7. Sınavları şaibeli hale getirip KPSS başta olmak üzere yazılı sınavları kaldırıp kamuya alımları sadece mülakatla yapmayı planlıyorlar. 8. Yandaş olmayan kimse devlette işe giremeyecek ve Parti Devleti kurmanın önündeki son engel de kalkmış olacak. 9. Kod adı 3227 olan kumpas operasyonunu kurgulayan KÇG ekibi: Adliyeden Serdar Coşkun ve Yücel Erkan 10. Emniyet Genel Müdür Yardımcısı Mustafa Gülcü, Kom Daire Başkanı Orhan Özdemir 11. Kom Daire Başkan Yardımcısı Sabit Akın Zaimoğlu, Selçuk Doğuş, Soner Yıldırım, Serdar Büyükleblebici 12. Taner Doğangüzel, Zafer İşçi, Sırrı Çelik, Fazıl Gültekin, Nesip Söylemez 13. Y... ve avaneleri ne yaparsa yapsın günü **geldiğinde hesap verecek. Kaybedenlersiniz** KAYNAK: ROTAHABER

20 Ekim 2015 "Fuat Avni yine gündemi sarsacak"

Mikro blog sitesi Twitter'da yazdıklarıyla gizli planları ifşa eden Fuat Avni, yine çok konuşulacak bir iddiayı dile getirdi. Twitter'da @fuatavnifuat hesabından paylaşılan tweetlerde Cemaat'den ayrılan kız öğrenci evlerine polis baskını yapılacağı iddia edildi. Fuat Avni, "Çevrelerinde hala Cemaat'e mensup zannedilen kız öğrencilerin evlerine yarın sabah Oligarkların talimatıyla polis baskın yapmayı düşünüyor." dedi. İşte Fuat Avni'nin paylaştığı o tweetler;..... 9. Kirli operasyonlarda kullanılan yargı ve emniyet mensupları rahat olmasa da teklif edilen makamları ve paraları geri çeviremiyor.

06 Eylül 2015 "Fuat Avni, Kayseri'deki operasyonu da bildi!"

Sabah erken saatlerde Kayseri'de sözde paralel yapı operasyonları düzenlendi Fuat Avni operasyonu dün gece yazmıştı. Sosyal medya fenomeni Fuat Avni, dün gece saatlerinde yaptığı paylaşımlarda yazdıkları ile yine dikkat çekti. Sosyal medyadaki hesaptan "Yarın ki kumpasın merkezi Kayseri. Algı operasyonlarını yurt sathına yaysalar da gündemi değiştiremiyorlar" yazan Fuat Avni, daha önceden farklı olaylarda olduğu gibi yine haklı çıktı. Fuat Avni'nin paylaşımından bir kaç saat sonra sabah saatlerinde Kayseri'de operasyon haberleri gelmeye başladı. Melikşah Üniversitesi'ne yönelik yapıldığı ifade edilen operasyonlarda aralarında Boydak Holding Yönetim Kurulu Başkanı Memduh Boydak'ın da bulunduğu olduğu 11 kişi hakkında gözaltı kararı olduğu ileri sürülüyor. Kaynak: Rotahaber 23

11 Temmuz 2015 "FuatAvni, Samanyolu'na kumpas kurulacağını iddia etti!"

Twitter fenomeni Fuat Avni Samanyolu TV'ye RTÜK üzerinden kumpas kurulacağını iddia etti, çarpıcı detaylar verdi. Twitter fenomeni Fuat Avni, görev süreleri biten RTÜK üyeleri tarafından Samanyolu Haber'e ikinci bir ceza verilerek kapatılmak istendiğini

yazdı. 8. Twitter'in kökünü kazımak isteyen Y...in emriyle Sulh Ceza Mahkemesi işlem başlattı. Twitter'i kapatmak için her yolu deniyorlar. KAYNAK: CİHAN

09 Aralık 2014 "Fuat Avni: AK Parti'den 17 Aralık misillemesi!"

17 Aralık yolsuzluk ve rüşvet operasyonunda büyük darbe alan ve hatta 4 bakanı bu yüzden istifa etmek zorunda kalan AKP hükümeti, yıl dönümünde operasyonun intikamını alma peşinde... Fuat Avni'den yine şok iddialar... Twitter fenomeni Fuat Avni, 2013'ün 17 Aralık gününde gerçekleştirilen ve hükümetten pek çok ismin içine karıştığı yolsuzluk ve rüşvet operasyonunun yıl dönümü yaklaşırken, hükümetin intikam peşinde olduğunu iddia etti. 16 Aralık'ta karşı operasyon yapmaya hazırlanan hükümetin hedefinde yargı mensuplarının olacağını iddia eden Fuat Avni, Adalet Bakanı Bekir Bozdağ'ın başını çekeceği operasyonda görevlerinden alınacak yargı mensuplarının kararlaştırıldığını açıkladı. KAYNAK: ROTAHABER

17 Mart 2015 "Fuat Avni: Cemaat terör örgütü ilan edilecek"

Twitter'da yazdıkları ile gündemi sarsan Fuat Avni Cemaati bitirme planı olarak yansıyan planın devam ettirildiğini ileri sürdü. Twitter fenomeni Fuat Avni, 7 Haziran seçimleri öncesi Cemaat'e yönelik planlanan ve "AKP ve Gülen'i Bitirme Planı"nı hatırlatan kumpası deşifre etti. Twitter'daki '@Fuatavni_f' hesabı, Cemaat'i silahlı örgüt ilan etmek için yapılan Planın ayrıntılarını yazdı..... "AKP ve Gülen'i Bitirme Planı"nı hatırlatan kumpasta ilk olarak Hizmet Hareketi'nin ev ve müesseslerine silah ve mühimmat konularak silahlı örgüt kapsamına sokulacak. Ardından da 7 Haziran seçimleri öncesi Hizmet Hareketi silahlı terör örgütü ilan edilecek. ...

24 Aralık 2014 "Fuat Avni: Ekrem Dumanlı tutuklanacak!"

..... Twitter fenomeni Fuat Avni yine şok iddialarda bulundu. 14 Aralık'ta medyaya yapılan darbe operasyonu kapsamında tutuklanan ve hakkındaki suçlamalar gerçeği yansıtmadığı için serbest kalan Zaman Gazetesi Genel Yayın Müdürü Ekrem Dumanlı'nın, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın emriyle ne yapıp edilip tekrar tutuklanacağını iddia eden Fuat Avni, Hidayet Karaca'nın da tutuklanmasına yapılan itirazın reddedileceğini savundu. @fuatavnifuat hesabından yaptığı açıklamalarda, Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın kinine engel olamadığını belirttiği tweetlerinde, tek derdinin Zaman gazetesi ile Samanyolu TV'ye el koymak olduğunu, Bank Asya'dan alamadığı sonucu buralardan beklediğini dile getirdi. İŞTE O TWEETLER: *Dosya arasında mevcuttur*.....ROTAHABER / ÖZEL

10 Ocak 2015 "Fuat Avni: MİT'e eylem yaptırıp Cemaate yıkacaklar"

Twitter fenomeni Fuat Avni, Cemaati terör örgütü ilan etme işinin Emniyet'ten alınıp MİT'e verildiğini duyurdu. Fuat Avni'ye göre kanlı eylemler yapıp Cemaatin üzerine yıkılacak. Fuat Avni, bugün Twitter üzerinden bir dizi açıklamada yaptı. 14 Aralık medya operasyonu ile Cemaati terör örgütü ilan etmenin ters teptiğini belirten Fuat Avni, bunun üzerine Cemaati terör örgütü ilan etme görevinin Emniyet'ten alınıp MİT Başkanı Hakan Fidan'a verildiğini öne sürdü. Zaman gazetesinin haberine göre, 'Cemaat postuna bürünmüş' elemanlara kanlı eylemler yaptırılacak ve bu eylemler Cemaatin üzerine yıkılacak. Eylemlerin ses getirmesi için ise alışveriş merkezleri ve AK Parti binaları hedef alınacak. İşte Fuat Avni'nin Attığı O Twitler.....dosya arasında mevcut.

06 Kasım 2015 "Fuat Avni: Samanyolu Grubu ve Zaman Gazetesi'ne kayyum atanması talimatı verildi"

Geride bıraktığımız hafta sonu 1 Kasım tarihinde yapılan erken seçimin sonuçlarının netleşmesinin ardından fuatavni hesabından bir kaç gün sonra atılan mesajlar sosyal medyada geniş yankı bulmuştu. O tarihten itibaren sessizliği ile dikkat çeken twitter fenomeni Fuat Avni yine gündemi sarsacak tweetleri ile takipçilerine seslendi. ... Attığı tweetlerde; 'Cemaat Medyası bitirilip bir an önce biat etmeyen diğer medyaya geçilmek isteniyor.' ve ' Samanyolu Grubu ve Zaman Gazetesi'ne kayyum atanması talimatını verdi.' ifadelerine yer veren Fuat Avni, bu sözleri ile gündemi sarsacak gibi gözüküyor.

13 Ağustos 2014 "Fuat Avni: Yarın operasyon var"

Sosyal medya sitesi Twitter'da paylaştığı tweetlerle adından sıkça söz ettiren ve bundan önce emniyete yapılan iki operasyonu da bir gün önceden bilen Fuat Avni yarın da İzmir İstihbarat Şube Müdürlüğü'ne operasyon yapılacağını iddia etti. ... İşte Fuat Avni'nin paylaştığı o tweetler:.....Dosya arasında mevcut.....

07 Ekim 2014 "Fuat Avni'den Erzurum'da operasyon iddiası!"

Twitter fenomeni Fuat Avni'den İçişleri Bakanı Efkan Ala'nın Fethullah Gülen'in de memleketi olan Erzurum'da yeni bir algı operasyonu için düğmeye bastığını iddia etti. Twitter'da yaptığı açıklamalarla Türkiye'nin gündemini sarsan Fuat Avni'den bomba iddialar geldi. 17 Aralık sürecinden sonra Hükümetin Emniyet mensuplarına yönelik algı operasyonlarının birçok ilde mahkeme kararlarıyla çöktüğünü belirten Fuat Avni Hükümetin 'HSYK seçimlerini kaybedersek' korkusu taşıdığını iddia etti..... Yakın zamanda AKP'nin Yargıda Birlik Platformu temsilcilerini hukuksuz işlerde nasıl kullandığı ortaya çıkacak. Yargıdan biat isteniyor." İşte Fuat Avni'nin attığı o tweetler:.....Dosya arasında mevcut.....

27 Ekim 2015 "Fuat Avni'nin o iddiası da çıktı: Evet bizi Türk hükümeti kiraladı"

Washington'da bir basın toplantısında konuşan Amsterdam & LLP Partners adlı şirketin kurucusu Robert Amsterdam, Afrika'da faaliyet gösteren Türk okullarını kapattırmak için hükümet tarafından kiralandıklarını doğruladı. Robert Amsterdam, "Fuat Avni isimli Twitter fenomeni, sizin Hizmet Hareketi karşıtı propaganda yapmanız için Türk hükümeti ile anlaştığımızı iddia etti. Türk Hükümeti için mi çalışıyorsunuz?" şeklindeki soruya ise "Evet. Türk hükümeti tarafından kiralandık." cevabını verdi. Kaynak: CİHAN

17 Aralık 2014 "Fuat Avni'den 25 Aralık'ta yeni operasyon iddiası"

Twitter fenomeni Fuat Avni emniyette ifadesi alınan Hüseyin Gülerce'nin verdiği bir liste üzerinden 25 Aralık'ta büyük bir operasyonun daha planlandığını öne sürdü. Twitter fenomeni Fuat Avni yine gündeme bomba gibi düşecek iddialarda bulundu. Son operasyon deşifresi büyük ses getiren ve dedikleri bir kez daha çıkan Fuat Avni "medya operasyonunun" başarısız olmasının birilerini çok öfkeliendirdiğini söyledi.....16. Dosyalar kapsamında Gülen hakkında 'terör örgütünü yönetmekten' işlem yapılacak ve kırmızı bülten çıkarılacak. ROTAHABER / ÖZEL

03 Haziran 2014 "Fuat Avni'den HSYK ile ilgili çarpıcı iddialar"

Twitter'da fenomen haline gelen Rotahaber yazarı Fuat Avni, yine çok konuşulacak

iddialarda bulundu. Ortaya attığı iddialarının hemen hepsinin gerçekleştiği Fuat Avni, durdurulan MİT TIR'ları ile ilgili de bu plana alet olmak istemeyen hakim ve savcılarını, "paralel" olarak fişleneceğini iddia etti. **RotaHaber yazarı Fuat Avni, bu kez de HSYK için çarpıcı iddialar öne sürüldü.** Adana'da Suriye yolunda durdurulan MİT TIR'ları ile ilgili olarak "Böyle sahte bir plana alet olmak istemiyorum" diyen hakim ve savcılarını 'paralel' denilerek fişleneceğini öne süren Fuat Avni, "Paralel diye fişlenip HSYK'nın bu ay ki atamalarında pasifize edilecekler listesinde biat etmeyecek bütün CHP'li, MHP'liler ve Aleviler var" diye yazdı. İşte Fuat Avni'nin o iddiaları:.....

19 Ağustos 2014 "Fuat Avni'den İzmir Emniyeti'ne 'operasyon' demişti"

Twitter fenomeni ve Rotahaber yazarı Fuat Avni, İstanbul'un ardından bu kez de İzmir'de polise yönelik operasyon yapılacağını iddia etti. İzmir'deki yolsuzluk ve casusluk operasyonunu yürüten polislerin, sabaha karşı gözaltına alınacağını ileri süren Fuat Avni, İzmir'deki dosyada hükümeti zora sokacak bazı belgelerin bulunduğunu söyledi. Hesabı mahkeme kararıyla dondurulan ve yedek hesabıyla hükümete yönelik iddialarını sürdüren Fuat Avni bu kez de İzmir'de polise yönelik bir dizi operasyon yapılacağını yazdı. Fuat Avni'ye göre Sulh Ceza Hakimi....., İzmir'de 17 ve 25 Aralık operasyonlarını yapan ve casusluk operasyonunda yer alan polisler için gözaltı kararı verdi. Fuat Avni'nin Twitter'daki iddiasına göre operasyon bu gece yapılacak..... İşte Fuat Avni'nin iddialarından öne çıkanlar;tweetler dosya arasında mevcut.....

29 Ağustos 2015 "Fuat Avni'den medya operasyonu iddiası"

Fuat Avni twitter üzerinden yine bomba iddialarda bulundu. Fuat Avni'nin iddiasına göre erken seçimlerden önce muhalif medyayı susturmak için operasyon başlatılacak. Twitter fenomeni Fuat Avni, 1 Kasım'da yapılacak erken seçimlerden önce muhalif medyayı susturmak için operasyon planlandığını iddia etti.....

01 Haziran 2015 "Fuat Avni'den skandal ifşaat"

Fuat Avni, skandal talimatı deşifre etti: Gazeteci, savcı, polis, 200 kişilik liste oluşturdular. Twitter fenomeni Fuat Avni, yeni ve büyük bir kumpasın haberini verdi. İddiaya göre, aralarında gazeteci, savcı, polislerin de olduğu 200 kişilik gözaltı listesi oluşturuldu. Fuat Avni hesabı, Saray'ın, 'İŞİD'e gönderilen silahların gündeme gelmesi nedeniyle Lahey korkusu ve 7 Haziran'daki seçimlerden koalisyon ihtimali, seçim öncesi bütün dosyaların operasyona dönüştürülmesi emri verildi' diye yazdı. Hazırlanan kumpasların bir torbada toplandığını belirten Fuat Avni; Ergenekon, Balyoz, Poyrazköy, H.Dink, Devrimci Karargah, Selam Tevhid, Tahşiye, Şike davası nedeniyle aralarında medya, emniyet, Adli Tıp Kurumu ve yargı mensuplarının da olduğu 200 kişinin gözaltına alınacağı bilgisini verdi.....
.....Haber verilen büyük kumpasın şikayetçileri tanıdık isimler. Fuat Avni'nin açıkladığı kişiler, Çetin Doğan, İlker Başbuğ, Dursun Çiçek, Sinan Aygün, Kemal Alemdaroğlu, Kemal Kerinçsiz. İşte Fuat Avni'nin kumpası deşifre eden o paylaşımları: **1. Y..... ve avaneleri, büyük bir istilaya hazırlanıyor. Seçim öncesi ellerinde kalan son kozları oynamaya karar verdiler. 2. İŞİD'e gönderilen silahların gündeme gelmesi Y...'i fena halde sarstı. Lahey'den korktuğu kadar Allah'tan korkmuyor.....**

21 Eylül 2015 "Fuat Avni'den şok iddia: Bomba patlatacaklar"

Twitter fenomeni Fuat Avni şok iddialarda bulundu: "Y....'in katılacağı mitinglerin birinde bomba patlatmayı planlıyorlar. Planı, kara propaganda uzmanı koordine ediyor."

diyen Fuat Avni, HDP'yi baraj altına itmek için KCK ile irtibata geçildiğini söyledi. İşte o tweetler: 1. İsrafsaray'da ölüm kalım meselesi gibi görülen 1 Kasım seçimleri için toplantı üstüne toplantı yapılıyor. Herkes tedirgin. 2. İsrafsaray'ın biatçı anket şirketleri araştırmalarını Y....'e sundular.

13 Aralık 2014 "Fuat Avni'den şok liste! İşte gözaltına alınacaklar listesi!"

Hükümetin intikam operasyonunu deşifre eden Twitter fenomeni Fuat Avni, operasyonla ilgili an itibariyle gerçekleştirilen çok gizli toplantıdan eline geçen gözaltı listesini yayınladı. İhbarat Şube'de gerçekleştirilen çok özel bir toplantıda, yarın yapılacak operasyonlarda gözaltına alınacak kişilerin listesini veren Fuat Avni, Fethullah Gülen'in ismini de Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın zorlamasıyla listeye dahil ettiklerini açıkladı. H..... Fuat Avni'nin iddiasına göre bu isimler yarın başlayacak operasyon kapsamında gözaltına alınacak. Fuat Avni listenin tamamının henüz eline geçmediğini ifade ettiği açıklamasına, "Güzel insanlar, ne surat asın ne ümitsizliğe düşün ne de karamsar olun. Bunlar yıkılan sahte bir saltanatın yıkılırken çıkardığı gürültüdür." diyerek son verirken, "Hile yoluyla Susurluk Dosyası'na sonradan ilave edilen Fethullah Gülen yine aynı hilelerle dosyalara sokuluyor. Vahim" değerlendirmesinde bulundu. İşte isim isim o liste!: KAYNAK: ROTAHABER

23 Ekim 2015 "Fuat Avni'den şok derinler iddiası: Erdoğan ve Cemaate yakın kişilere suikast düzenlenecek"

Fuat Avni yine gündemi allak bullak edecek bir iddiada bulundu. Bu sefer ki paylaşımları gerçekten kan donduracak iddialarla dolu olan Fuat Avni, Erdoğan'a yakın bir isme "paralel" kılıfı ile suikast düzenlenecek derken AKP ve Cemaat tabanlarını birbirine düşürmek isteyen siyonist derinlerin Cemaat'in önde gelen kişilerinden birine de intikam aldık bahanesiyle karşı suikast yapılacağını iddia etti. Fuat avni dün akşam attığı tweetlerden 2 dehşet iddiada bulundu. "Boğaz köprüsünde metrobüs ve boğazda vapur saldırısı planladı" ğını iddia eden Fuatavni, AKP ile Cemaat tabanı bir daha asla bir araya gelmemesi için iki suikast plandığını öne sürdü. Fuat avni, Erdoğan'a yakın bir isme "paralel" kılıfı ile suikast düzenleyecekler, daha sonra da Cemaatin önde gelen isimlerinden birini de "intikam aldık" diye öldürtecekler iddiasında bulundu. Fuat Avni seçimlere 1 hafta kala yine şok iddialarda bulundu. *(Fuatavni hesabının paylaşımları sıralanmıştır.)*

26 Mayıs 2015 "Fuat Avni'nin haber verdiği KPSS'de 3.dalga başladı!"

Seçimler öncesinde başlayacağı iddia edilen KPSS operasyonu başladı. Ankara merkezli 19 ilde operasyon başladı. 44 kişiden 25'i gözaltına alındı, 19 kişiye ise henüz ulaşamadı. Salı 08:31Ankara merkezli olarak KPSS'de usulsüzlük iddialarıyla ilgili haklarında gözaltı kararı verilen 44 kişinin yakalanması için operasyon başlatıldı. Gözaltı kararı çıkarılan 44 kişiden 25'inin gözaltına alındığı, 19 kişinin ise belirtilen adreslerde bulunmadığı ifade edildi. Ankara'nın dışında aralarında İstanbul'un da bulunduğu illerde yapılan operasyonda, haklarında gözaltı kararı verilen bir çok kişi yakalandı.....

Yukarıda açıklandığı üzere şüpheli Ünal Tanık'ın sahibi olduğu, Şüpheli Muhterem Tanık'ın Genel Yayın koordinatörü ve şüpheli Ahmet Memiş'in genel yayın yönetmeni olduğu sitede örgütün kara propaganda hesabı olan "fuatavni" hesabı ile ilgili yazılar yazdırılıp paylaşımları topluma duyurulmasına rağmen devletin resmi kurumları tarafından talep edildiğinde bağlantı ve kimlik bilgileri gizlenmiştir.

SUBUOHABER İNTERNET SİTESİNDE ALGIYA YÖNELİK HABERLER;

Şüpheli Sait KULOĞLU'nun "www.subuohaber.com" isimli internet sitesinin Genel Yayın Yönetmeni olduğu ve sitesinin sosyal paylaşım sitesi olan twitter hesabından 16 Eylül 2014 tarihinde "@fuatavnifuat ile çok Özel Röportaj Çok Yakında subuo.tv 'de' ve "ÖZEL DUYURU Şubuo Haber Fuatavni'yle röportaj yapıyor sizde sorularınızı #ŞubuoHaber etiketiyle yazabilirsiniz" paylaşımlarla fuatavni ile röportaj yapılacağı bilgisinin paylaşıldığı ve devam eden süreçte 27 ve 28 Eylül 2014 tarihlerinde "Fuatavni Röportajının subuohaber'de Bayram'da olacağının belirtildiği, yine Subuohaber internet sitesinden 03 Ekim 2014 tarihinde "FuatAvni Bayramda Şubuo'da" başlığı ile "www.subuohaber.com / roportaj / fuatavni - bayramda - subuda - h767.html"(silinen) uzantılı linkte yazar ismi belirtilmeden Fuat Avni ile yapılacak röportajın bayramda yayınlanacağını belirtildiği, Sosyal Medya hesabı olan subuohaber.com@subuotv kullanıcı adlı twitter hesabından ve www.subuohaber.com sitesindeki Fuat Avni kullanıcısının röportajın yayınlanacağı bildirildikten sonra, Subuohaber.com internet sitesinin Sosyal Medya hesabı olan subuohaber.com@subuotv kullanıcı adlı hesabından 04.10.2014 günü saat:14:52'de "Sitemize yapılan yavaşlatmalara rağmen bu röportaj rekora gidiyor. "FUAT AVNİ ŞUBUO HABER'DE" başlığı ile "subuohaber.com/roportaj/fuat-..." twitter tarafından kısaltılmış linki verdiği ve Subuohaber.com internet sitesinden 08 Ekim 2014 tarihli "Fuat Avni Karşı Şubuo Haberi'in sorularını yanıtladı" başlığı ile "http://www.subuohaber.com /roportaj/fuat-avni-717-gun-bekleyin -dedim-cunku-h767.html" uzantılı linkte Fuat Avni ile yapılan röportajın yayınlandığı ve "Yazar olarak" subuohaberin ropörtaj yapan olarak gösterildiği anlaşılmıştır.

www.subuohaber.com sitesinin Sosyal Medya hesabı olan subuohaber.com@subuotv kullanıcı adlı twitter hesabından 15 Haziran 2014 ile 05 Ocak 2016 tarihleri arasında "fuatavni" içerikli yaklaşık dörtüzdoksanüç (493) adet paylaşım yapıldığı, Fuat Avni içerikli haberin yapıldığı 3 Ekim 2014 tarihinde siteye ait eski index kayıtlarındaki künye bilgilerinde Genel Yayın Yönetmeni Sait KULOĞLU olduğu anlaşılmıştır. Subuohaber.com sitesi tarafından Fuat Avni kullanıcısı ile röportaj yapmakla kalmayıp Fuat Avni kullanıcısı ile ilgili paylaşımlara yer vererek kamuoyunda sürekli gün yüzünde kalmasını sağladı anlaşılmaktadır.

11.02.2016 "Yeni Fuatavni hayırlı olsun"

Yeni Fuatavni hayırlı olsun Arınç ve ekibinin, Gül ile görüşmesinden hemen sonra AKP'nin küfürbaz trol ve trolçeleri Arınç ve ekibine karşı adeta saldırıya geçtiler. Tabii bu saldırıda kullanılacak en önemli argüman, Erdoğan'ın saraydaki işlerini anında haber eden Fuat Avni oldu. Bir türlü bulunamayan Fuat Avni konusunda troller ve havuz adeta topaça dönmüş durumdalar. AKP içindeki kavganın alevleneceği anlaşıldı. [Http://www.subuohaber.com/polemik/ yenifuatavnihayirliolsun](http://www.subuohaber.com/polemik/ yenifuatavnihayirliolsun)

06 Nisan 2016 "Fuatavni'yi saatler geçmeden haklı çıkardılar"

Fuat Avni'nin, Cemaate yönelik bir 'kumpas' planının harekete geçirildiğini iddia etmesinin üzerinden kısa bir süre geçmişken, iktidar medyasının kanalları söz konusu iddiayla ilgili haberleri yayınlamaya başladı. Fuat Avni'nin son iddialarının ardından iktidara yakın kanallardan doğrulayan türde haberler yapmaya başladı.<http://www.subuohaber.com/gundem /fuatavniyisaatlergecmeden haklicikardilar>

10 Nisan 2016 "Fuatavni'nin bu yazdıkları Hakan Fidan'a!"

Sosyal medya paylaşımları nedeniyle gündemden düşmeyen esrarengiz fenomen Fuatavni bu kez Hakan Fidan'ı hedefe oturttu. Fuatavi sosyal medya hesabından Reza Zarrab iddianamesine ilişkin bilgiler ve Saray'da bu konunun yankılarını paylaştı. Saray'a gerçekleştirilen bir ziyaretten de bahseden Fuatavni İ. Kalın'ın Zarrab Sosyal medya paylaşımları nedeniyle gündemden düşmeyen esrarengiz fenomen Fuatavni bu kez Hakan Fidan'ı hedefe oturttu. [Http://www.subuohaber.com/gundem /fuatavnininbuyazdiklari hakanfidana](http://www.subuohaber.com/gundem/fuatavnininbuyazdiklarihakanfidana)

06 Nisan 2016 Fuatavni'den yeni kumpas iddiası!

Twitter fenomeni Fuat Avni, bugün sosyal medyada yankı uyandıran şok bir iddiayı gündeme getirdi. İddiaya göre Gülen cemaatini terör örgütü PKK ile "işbirliği" içinde göstermek için sözde cemaat evleri üzerinden kumpas kurulacak... [Http://www.subuohaber.com/ fuatavniden yenikumpasiddiasiresimleri,](http://www.subuohaber.com/fuatavnidenyenikumpasiddiasiresimleri)

05.05.2016 "Fuatavni'den ŞOK!! Yine "Gezi" mi geliyor!"

Fuatavni'den ŞOK!! Yine "Gezi" mi geliyor! Fuatavni sosyal medya hesabından bomba iddialarda bulundu. Sarayın hazırlattığı bir raporda halkın sabrının tükendiği ve sokak eylemlerinin kapıda olduğunu iddia etti. Sosyal medya fenomeni Saray'ın kendi ekibini kurmak istediği iddialarına da yer verdi. Sosyal meda fenomeni Fuat Avni, Erdoğan'ın ekibinin hazırladığı raporda 'toplumun patlama noktasına geldiğinin' yazdığını öne sürdü. [Http://www.subuohaber.com/ gundem/ fuatavniden sokyinegezimigeliyor](http://www.subuohaber.com/gundem/fuatavniden sokyinegezimigeliyor)

29 Ekim 2015 "Fuatavni'den ŞOK sandık iddiası!"

Sosyal medya üzerinden hergün yeni bir skandal iddiaya imza atan Fuatavni seçime 2 gün kala "sandık hırsızları" iddiasıyla gündeme oturdu. Fuatavni seçime 2 gün kala gündeme bomba gibi oturacak bir iddiada bulundu. Seçim sandıklarında usulsüzlük yapılacağını iddia eden Twitter fenomeni Fuatavni ŞOK listeye yer verdi. <http://www.subuohaber.com/gundem/fuatavnidensoksandikiddiasi>

22 Ekim 2016 "Fuatavni'den flaş iddia"

1. Y'nin korkuları ve paralel paranoyası yüzünden, güvenlik birimleri ve istihbarat kurumları rutin işlerini bile yapamaz hale geldiler. [http://www.subuohaber.com/fuatavnidenflasiddiaresimleri,](http://www.subuohaber.com/fuatavnidenflasiddiaresimleri)

28 Ekim 2015 "Fuatavni'den darbe iddiası"

1. Y, uzun zamandır planladığı Saray darbesini hayata geçirmek için son kozlarını oynuyor. Planlarını hızlıca devreye soktu. [Http://www.subuohaber.com /fuatavnidendarbe iddiasiresimleri,](http://www.subuohaber.com/fuatavnidendarbeiddiasiresimleri)

31 Ekim 2015 "Fuatavni: 1 Kasım 2015 bitiş tarihi olacak"

1. Y, sandık başında sıkıyönetim ilan edilmesini istedi. Oy verme işlemini kontrol edecekler için 'Atın dışarı gitsin' dedi. [Http://www.subuohaber.com/fuatavni 1kasim2015bitistarihiolacakresimleri,](http://www.subuohaber.com/fuatavni1kasim2015bitistarihiolacakresimleri)

05.05.2016 Fuatavni yine bildi!

Fuatavni yine bildi! Robert Amsterdam, "Fuat Avni isimli Twitter fenomeni, sizin Hizmet Hareketi karşıtı propaganda yapmanız için Türk hükümeti ile anlaştığınızı iddia etti. Türk Hükümeti için mi çalışıyorsunuz?" şeklindeki soruya ise "Evet. Türk hükümeti tarafından kiralandık." cevabını verdi. Basın toplantısında 'Hizmet Hareketi' karşıtı propaganda yapmak amacıyla Türk hükümetiyle kontrat imzaladıklarını itiraf eden Amsterdam, 17-25 Aralık yolsuzluk soruşturmalarını 'hükümete darbe' olarak niteledi. Amsterdam, "Gülen Hareketi, siyaset yapmak istiyorsa parti kursun" diye konuştu. Washington'da bir basın toplantısında konuşan Amsterdam & LLP Partners adlı şirketin kurucusu Robert Amsterdam, Afrika'da faaliyet gösteren Türk okullarını kapattırmak için hükümet tarafından kiralandıklarını doğruladı. [Http://www.subuohaber.com /gundem/fuatavniyinebildi](http://www.subuohaber.com/gundem/fuatavniyinebildi)

28 Ağustos 2015 "Fuatavni yeni operasyon hakkında flaş açıklama"

1. Y..., 1 Kasım'dan da koalisyon çıkacağını gördü. Bütün muhalif sesleri kesmeyi kendisi için tek çıkış yolu görüyor. [Http://www.subuohaber.com /fuatavniyenioperasyonthakkindaflasaciklamaresimleri](http://www.subuohaber.com/fuatavniyenioperasyonthakkindaflasaciklamaresimleri),

29 Ekim 2015 Fuatavni yazdı

Boyun eğdiremediklerinin, boynunu vurmak Y...lerin fitratında var. <http://www.subuohaber.com/fuatavniyazdiyesimleri>,

23 Ekim 2015 Fuatavni saldırı düzenlenecek yerleri yazdı!

1. Y. ve İsrailsaray'daki siyonistlere göre tek başlarına iktidar olmanın tek yolu kaosun derinleştirilmesi. IŞİD en önemli piyonları oldu [http://www.subuohaber.com/ fuatavni saldiriduzenlenecek-yerleri-yazdiyesimleri](http://www.subuohaber.com/fuatavni-saldiriduzenlenecek-yerleri-yazdiyesimleri),

19 Ekim 2015 "Fuatavni oy hırsızlığı için yeni planları deşifre etti"

1. Y. ve avaneleri, seçim hileleri için sürekli toplantı halindeler. Koalisyonun kaçınılmaz olması bütün planlarını bozuyor. [Http://www.subuohaber.com/fuatavni oyhirsizligiicin-yeni-planlaridesifreettiyesimleri](http://www.subuohaber.com/fuatavni-oy-hirsizligiicin-yeni-planlaridesifreettiyesimleri),

11 Nisan 2016 "Fuatavni ile ilgili bomba itiraf!"

Telekomünikasyon İnternet Daire Başkanı A.K, "Fuat Avni'nin hesabının filtrelenmesi teknik olarak mümkün değil, dünyada böyle bir teknoloji yok. Fuat Avni kendini saklayabiliyor. Bu özelliği var, engellememiz mümkün olmuyor" açıklaması yaptı. Milli Piyango İdaresinin hesapları geçen hafta Meclis KİT Komisyonunda görüşüldü. Telekomünikasyon İnternet Daire Başkanı A.K.: Fuat Avni'nin hesabının filtrelenmesi teknik olarak mümkün değil, dünyada böyle bir teknoloji yok. <http://www.subuohaber.com/gundem/fuatavniileilgilibombaitiraf>

12 Mart 2016 "Fuat Avni'den bomba füze iddiası!"

Twitter fenomeni Fuat Avni, Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın talimatıyla Meclis'te "tüzük

değişikliği" yapılacağını iddia etti. Yapılacak değişiklikle Meclis'teki diğer partilerinin yasalara itirazlarının anlamsızlaşacağını da ileri süren Fuat Avni "Yasa hazırlama ekibi kuruldu. Ekip, F....'in çıkarılmasını istediği yasaları hazırlayıp Meclis'e gönderiyor" dedi. Twitter'daki Fuat Avni hesabından "İsrafsaray'ın talimatı ile Meclis'te tüzük değişikliği yapılacak. Muhalefetin çıkartılacak yasalara itirazı anlamsızlaşacak" yazıldı.
[Http://www.subuohaber.com/gundem/fuatavnidenbombafuzeiddiasi](http://www.subuohaber.com/gundem/fuatavnidenbombafuzeiddiasi)

22 Mart 16 "Fuat Avni Saray'daki Zarrab telaşını yazdı!"

1. Eski derinler, uzun zamandır ilk kez F'in avanelerinden ayrı bir araya geldiler. Kasırga, eski adamlarla irtibata geçti. 2. İki yıldır devleti yeniden ele geçirdiklerini düşünenler, F'e ateş püskürüyor. Kasırga 'Artık Rusya'ya da kaçamayız' dedi. 3. Gün boyunca Egemen ve Bayraktar, İsrafsaray'la irtibata geçmeye çalıştı. Korkudan kimse F'e bunu söyleyemedi. Fuat Avni Saray'daki Zarrab telaşını yazdı!
<http://www.subuohaber.com/gundem/fuatavnisaraydakizarrabtelasiniyazdi>

14 Nisan 2016 "Emniyet teşkilatı paralel konusunda yorgun"

Twitter fenomeni Fuat Avni dün akşam yine olay yaratacak iddialar kaleme aldı. Fuat Avni, "Emniyet Genel Müdürlüğü'nün heryere 'paralel yapı soruşturmalarını mahkumiyetle sonuçlanacak şekilde tamamlayın' yazısı gönderdiğini" öne sürdü. Twitter fenomeni Fuat Avni Emniyet teşkilatında paralel yapıyla mücadele konusunda bir yorulma ve bıkkınlık havası olduğunu öne sürdü.

Şüpheli Sait Kuloğlu'nun genel yayın yönetmeni olarak görüldüğü "Subuohaber" isimli sitede örgütün karapropaganda aracı olarak kullandığı "fuatavni" ileröportaj yapılmış, sonrasında da çok sayıda örgüt lehine haberler yapıp "fuatavni" hesabının paylaşımları topluma duyurulmuş bu şekilde örgüt lehine kamuoyu oluşturma faaliyetlerinde bulunulmuştur.

SORUŞTURMA AŞAMASI :

Soruşturmaya yukarıda izah edildiği üzere örgütün özellikle sosyal medya üzerinden toplumda örgüt amacı doğrultusunda algı oluşturduğu, dedikodu yaydığı, yurtdışı kaynaklı kimliği tespit edilemeyen hesaplarla her türlü hakaret ve manipülasyon yaptığının tespiti üzerine başlanılmıştır. **İlgili kısımda açıklandığı üzere örgütün en yoğun kullandığı 'Fuatavni' isimli hesabının açılış aşaması tespit edilmiş sonrasında hesabın eş zamanlı değişik mahallerden bilgiler paylaşması nedeni ile tek kişinin bu hesabı kullanmayıp örgüte mal olan anonim hesap haline geldiği sonucuna ulaşılmıştır. Ancak sadece sosyal medya ile sınırlı kalmayıp yazılı ve görsel basında da örgütün amacı doğrultusunda veya örgüt içerisinde faaliyetler tespit edilince soruşturma bu yönü ile de genişletilmiştir.**

Soruşturma aşamasında açık kaynak taramaları yapılmış, tanık beyanları alınmış, örgütün kriptolu haberleşme programı kullanıcıları ile ilgili araştırma yapılmış, örgüt liderinin verdiği bazı talimatlar ile bu talimatların iletilme ve uygulanma şekilleri örneklenmiş, MASAK raporları temin edilmiş, örgüt liderinin talebi doğrultusunda Bankasya'yı kurtarma faaliyetleri incelenmiş, nihayetinde örgütün söylemleri doğrultusunda algı faaliyetleri araştırılmıştır. Şüphelilerden elde edilen dijital malzemelerin incelenmesi ise emniyetteki iş

yoğunluğu ve fiili imkansızlık sebebi ile iddianame yazım aşamasında yaptırılmamış incelenip rapor tanzimi için talimat verilmiştir. Özellikle yazılı basındaki algıya yönelik örgüt faaliyetleri ile ilgili haber başlıkları Ankara C.Başsavcılığının çatı iddianame olarak bilinen soruşturmasından temin edilmiş iddianame sureti CD olarak dosyamıza eklenmiştir.

Soruşturmanın kanuni dayanakları açıklanmış, mukayeseli hukuk açısından uygulamaya yönelik örnekler mevzuat bölümünde açıklanmıştır. Özellikle mukayeseli hukuk uygulamalarına ilişkin tespitler internet ortamından araştırılmıştır.

Ayrıca soruşturma kapsamında çok sayıda şüpheli olmasına rağmen birkısım şüphelilerin kaçak olması, bu şüpheliler hakkında delillerin tam olarak ikmal edilmemiş olması ve bazı şüphelilerin tutuklu olmaları hususları dikkate alınarak tutuklu şüpheliler ve delilleri ikmal edilen şüpheliler ile ilgili tefrik kararı verilerek soruşturmaya devam olunmuştur. Aşağıda bu şüpheliler ile ilgili ayrı ayrı anlatım yapılacaktır. Ancak alınan tanık beyanları bazı şüpheliler için ortak sonuçlar içermekle burada ayrıca incelenecektir. Yine soruşturma aşamasında savunması alınarak serbest bırakılan bazı şüpheli beyanları da dosya kapsamında delil niteliğinde olup birkısım şüpheliler için ortak söylemler içermekle burada açıklanacaktır. Şüpheli eylemleri irdelenirken yoğun algı operasyonu ile örgütün işlediği suçlara toplumun tepki veremez hale getirilmesi, bununda eş zamanlı olarak çeşitli kaynaklardan örgüt söylemlerinin topluma duyurulması ile başarıldığı bilinmelidir.

TANIK-DOSYASI TEFRİK EDİLMİŞ BAZI ŞÜPHELİ BEYANLARI;

Tanık Ömer TEKEREK beyanında; 2013 yılının Ocak ayında Habertürk Televizyonunda editör olarak işe başladığını, 2014 yılı Şubat ayında ayrıldığını, sonrasında TRT Haberde çalışmaya başladığını, Habertürk'te çalıştığı dönemde Oğuz USLUER'in yayın koordinatörü iken genel müdür olduğunu, Abdullah KILIÇ'ın Haber koordinatörü, Cuma ULUS'un Haber müdürü, Bülent CEYHAN adliye muhabiri olduğunu, medya camiasında insanların büyük oranda birbirlerini tanıdıklarını, şüpheliler Oğuz, Abdullah, Cuma ve Bülent'in bugün FETÖ olarak adlandırılan o gün cemaat tabir edilen grubun içerisinde olduğu yönünde geniş bir kanaat olduğunu, tam olarak hatırlayamadığı bir gün saat : 13:00bülteninden sorumlu olduğu esnada şüpheli Abdullah KILIÇ'ın örgüt lideri Fetullah GÜLEN'e ait üç - dört dakikalık bir vaaz bölümünü keserek İnternet'ten indirip, haberde vermesini istediğini, haberin metninin de hazır olduğunu,kendilerine gelen haberlerin metin kısmını kontrol ettiklerini,O haberin hazır geldiğini, kendisinin o haberi girdiğini, bu haberin bir iki bülten verilip kaldırıldığını, zaman zaman bu şekilde haberleriAbdullah KILIÇ ve Cuma ULUS bir iki bülten yaptırıp sonra tüm sistemden sildirdiklerini, bu haberlerin bir yerlerden alındığını anladıklarını beyan etmiştir.

Tanık Ömer ifadesinde devamla 17 Aralık 2013 günü gün ortası bülteninde görevli olduğu bir esnada "İstanbul'da büyük operasyon" şeklinde üst başlığın geldiğini, kendisinin bunu "İstanbul'da operasyon " şeklinde verdiğini, şüpheli Cuma ULUS'un hemen gelerek müdahale ettiğini başlığın "Büyük Operasyon" şeklinde verilmesini sağladığını, o günlerde "İstanbul'da yolsuzluk ve rüşvet operasyonu" veya "İstanbul'da büyük operasyon" şeklinde başlıkların değiştiğini, buradan kendilerinin kanaldaki üst kademede o an için tartışma olup kimin baskın olduğu konusunda fikir yürüttüklerini, şüpheliler Oğuz USLUER ve Abdullah KILIÇ'ın odalarının ayrı olduğunu, kendilerinin masada çalıştıklarını, zaman zaman şüpheli Cuma ULUS'un yanlarındanayrılıp Oğuz ve Abdullah ile odada toplantı yaptıklarını, yine17

Aralık sürecinde 10-15 saniyelik durdurulmuş bir taksi, inceleme yapan bir polis ve bagajdaki ayakkabı kutuları ve paralar olan bir görüntüyü birkaç bülten "İstanbul'da yürütülen operasyonda yeni görüntüler var...." şeklinde başlayıp "...Yine iddiaya göre ayakkabı kutusundaki bu paralar Halk Bankası genel müdürü Süleyman ASLAN'ın evinde yapılan aramada bulundu. Yapılan araştırmada paraları taşıyan kişinin soruşturmanın kilit isimlerinden iş adamı Rıza SARRAF'ın kuryesi A.M.Ö olduğu öne sürüldü." şeklinde girdikten sonra yayından kaldırdıklarını, bu haberin metnini şüpheli Cuma ULUS'un yanlarından ayrılıp istihbarat şefi olan Rıdvan BIYIK'ın odasında yazdığını, habercilik tekniği olarak 10-15 saniyelik bir görüntüden böyle bir metin yazmanın mümkün olmadığını, haberin bu şekilde yapılması için Cuma ULUS'a birileri hem görüntü hemde metni söylemiş olabileceğini belirtmiştir.

Tanık ifadesinde devamla; yine Hakan ŞÜKÜR'ün istifa ettiği dönemde NTV'de alt yazı olarak "Hakan ŞÜKÜR partisinden istifa etti" şeklinde son dakika geçtiğini, diğer kanallarda da benzer haber verildiği halde Habertürk'te Oğuz USLUER tarafından Ankara'dan canlı olarak yayına bağlanan muhabire Hakan ŞÜKÜR'ün istifa mektubunun tamamen okutturulduğunu, o dönemde Oğuz USLUER'in genel müdür olduğunu, genelde bu tür haberlere doğrudan müdahil olmayıp Abdullah KILIÇ'a sorulmasını söylediğini, ancak bu habere doğrudan müdahale ettiğini, bir süre sonra basında Hakan ŞÜKÜR'ün istifa mektubunun kendisinin kaleme almayıp cemaat tarafından kaleme aldığı şeklinde haberler çıktığını, buna benzer hatırlamadığı çok sayıda olayların yaşandığını, Habertürk'ten ayrıldıktan sonra TRT'ye müracaat ettiğini, TRT'te çalışan şüpheli Seyid KILIÇ'ı öğrencilik döneminde tanıdığını, Ahmet BÖKEN TRT'te haber koordinatörü iken Samanyolu TV'de çalışan Seyid KILIÇ'ı aslında resmi olarak teknisyen kadrosu ile TRT'ye aldığını, Seyid KILIÇ'ın kendisine "TRT'ye başlamadan önce muhabir olarak çalışacağını" söylediğini, Seyid KILIÇ'ın askere gitmeden önce medyadaki çalışanlara ilişkin Şişli Belediyesinin karşısında Ergenekon davalarının sürecine ilişkin yapılan bir oturumda moderatörlük yaptığını, aynı zamanda bu oturumu organize eden kişi olduğunu, bu oturumda Seyid KILIÇ'ın İspanya'daki derin devlet yapılanmasını anlatan "GAL" diye hatırladığı bir filmi anlatarak Türkiye'deki Ergenekon yapılanmasına çok benzediğinden ve bunu Samanyolu TV'de haber yaptığından bahsettiğini, medya camiasında Ahmet BÖKEN'in Ankara TRT Haberin başında iken cemaatten insanları kuruma aldığı bilindiğini, Özcan isimli istihbarat şefi ve Baran isimli editör ve birçok hatırlayamadığı isimlerin cemaatten TRT'ye alındığını beyan etmiştir.

Tanık Mehmet YEŞİLKAYA beyanında; 2014 yılı Temmuz ayında Habertürk Televizyonunda haber editörü olarak çalışmaya başladığını, işe başladığında haber müdürü Cuma ULUS, haber koordinatörü Abdullah KILIÇ, genel müdürün ise Oğuz USLUER olduğunu, kısa bir süre sonra kanalda o dönem cemaat tabir edilen gruba mensup bir yapılanmayı fark ettiğini, normalde işleyişte sabah saat : 09:00 - 09:30 gibi editörler, birim şefleri, haber koordinatörü, haber müdürü ve genel yayın yönetmeninin katıldığı haber toplantılarının yapıldığını, bu toplantılarda muhabirlerin sahada yakaladıkları haberler ile ilgili görüşülüp nihayetinde genel yayın yönetmeni veya yerine toplantıya katılmış olanın onayı ile yapılacak haberler ile ilgili kararlar verildiğini, söz konusu kararlar alındıktan sonra birim şefleri aracılığı ile muhabirlere dağıtım yapıldığını ve haberlerin hazırlanmasına geçildiğini, 17-25 Aralık sürecinde Abdullah KILIÇ, Cuma ULUS ve Oğuz USLUER'in onayından geçmeyen hiçbir haberi girme imkanının olmadığını, yaşadığı birkaç örnekten bu kişilerin o dönem cemaat tabir edilen yapılanmanın amacı doğrultusunda haberler yapılmasını sağladıklarını anladığını belirtmiştir.

Tanık beyanında devamla, 17- 25 Aralık sürecinden önceki dönemde Hakkari'de bahar aylarında terörün olmadığı çözüm sürecinin faydalı olduğu şehit haberlerinin gelmediği, vatandaşın dağlarda piknik yapabildiğine ilişkin görüntülü bir haber geldiğini, kendisinin bu haberin yayınlanmasını istediğini, şüpheli Abdullah KILIÇ'ın istemeyerek "doğrulatmamız gerekir" dediğini, kendisinin görüntüleri olan güncel ve ajansın onayından geçmiş bir haberin doğrulanmasına gerek olmadığını bu haberin doğrulanmasının arandığı takdirde kanalda birçok haberin yapılamayacağını bu durumun olağan işleyişe aykırı olduğunu söylediğini, çok ısrar edince normalde çözüm süreci şartlarında 10-15 dakika işlenmesi gereken haberin 30 saniye kadar etkisiz işlendiğini belirtmiştir.

Tanık beyanında devamla; yine bir gün Wallstreet Journal gazetesinde "İstihbarat Kurumumuzun Başındaki Kişi" ile ilgili tüm hayatı da irdelenerek haber yapıldığını gördüğünü, bu haberi girmek istediğini, şüpheli Cuma ULUS bu konunun haber değeri olmadığını söyleyerek kabul etmediğini, hatta çevirecek kimse yok şeklinde bahaneler söylediğini, kendisinin 6 yıl yurt dışında kaldığı için hemen çevirme yapmayı teklif ettiğini, ancak bunu da kabul etmediğini, bu konuşmadan iki gün sonra Hürriyet'in aynı konuyu manşet yaptığını, sonrasında bu haberin basında uzun süre tartışıldığını, kendisinin Nevzat ÇİÇEK'i araması ve onunda yakın tanıdığı olan Fatih SARAÇ'a ulaşması sonucu 4 gün sonra aynı haberin verilebildiğini, bu olanlardan örgütsel bir yapılanma olduğunu anladığını, 17-25 Aralık sürecinde de bu yapılanmayı net olarak görme imkanının olduğunu, 17 Aralık günü sabah saat : 09:00 gibi ben işe geldiğini, Abdullah KILIÇ, Oğuz USLUER ve Cuma ULUS normalde daha geç saatlerde gelmelerine rağmen o gün erkenden gelmiş olduklarını, yine normalde odalarında oluptelefonla işlerini yürütmelerine rağmen o gün editör masasında bizzat bulunduklarını, ellerinde 17 Aralık'la ilgili fezlekenin PDF ortamında olduğunu, kendisinin ve diğer editörlerin bu fezlekeye bakmak istediklerinde göstermediklerini, o arada Bülent CEYHAN'ın adliye muhabiri olduğunu, tüm verilerin Bülent üzerinden geldiğini, hatta Abdullah KILIÇ, Oğuz USLUER ve Cuma ULUS'un kendilerine "Bülent CEYHAN bir son dakika bilgisi veriyorsa mutlaka girin o doğrusunu verir." şeklinde talimatlar verdiklerini, 17 Aralık fezlekesinin sabahın o saatinde elde olmasının haberciliğin olağan akışına aykırı bir durum olduğunu, yine 25 Aralık sürecinde akşam 17 bünteninin sorumlu editörü iken "Aralarında Başbakanın oğlu Bilal ERDOĞAN'ın da olduğu çok sayıda iş adamı hakkında gözaltı karar verildi" şeklinde son dakika bandının olduğunu, normalde kendisinden habersiz bu son dakikanın girilmesinin mümkün olmadığını, bu durumu şüpheli Cuma ULUS'a sorduğunu, haberi olmadığını belirtip Oğuz USLUER'e sormasını söylediğini, Oğuz USLUER'i aradığını, haberi olmadığını belirtip Abdullah KILIÇ'a sormasını söylediğini, Abdullah KILIÇ'a sorduğunda ise bilmediğini söylediğini, konuyla ilgili Anadolu Ajansından İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığının bir gözaltı kararları olmadığına dair resmi açıklama geldiğini, gözaltı kararı haberini ilk Habertürk'ün duyurduğunu, bu konuyla ilgili Abdullah KILIÇ, Oğuz USLUER ve Cuma ULUS ile tartışmalar yaşadığını, Başsavcılığın açıklamasının da diğer tüm kanallarda yayınlanmasına ve Anadolu Ajansının resmi sitesine düşmesine rağmen Habertürk'te verilmediğini, kendisinin haberin verilmesini istediğini, ancak şüpheli Cuma ULUS'un adliye muhabiri olan Bülent CEYHAN'dan doğrulatılmasını istediğini, Bülent CEYHAN'a ulaşamadığını, açıklama Başsavcılığın resmi internet sitesinde de yayınlanınca haberi vermek zorunda kaldıklarını, Bahsedilen gözaltı kararının Habertürk dışında ana akım medya olarak tabir edilen CNN, NTV gibi hiçbir kanalda verilmediğini, yine 17 Aralık sürecinden sonra kendisinin sorumlu yayın editörü olarak görevli olduğu bir bültende yayına bağlanan muhabirin Hakan ŞÜKÜR'ün istifa mektubunu okuduğunu, bu mektubun sadece Habertürk'de yer aldığını, kendisinin mektubu okuyan muhabire yayını

kesmesini, mektubu okumamasını ısrarla söylemesine rağmen muhabirin devam ettiğini, hatta kendisinin reji üzerinden muhabiri yayından almak istediğinde şüpheli Oğuz USLUER'in gelerek engel olduğunu, mektubun içeriğinin manifesto niteliğinde olup sonradan o mektubu yurt dışına kaçmış olan Faruk MERCAN'ın hazırladığı yönünde bilgilerin ortaya çıktığını söylemiştir.

Tanık devamla basın camiasında herkesin birbirini tanıdığını, bir dönem TRT'nin FETÖ'nün eline geçtiğini herkesin bildiğini, hatta basın camiasında cemaatten değilsen TRT'ye başvurma şeklinde söylentilerin dolaştığını, ifadede ismi geçen şüpheliler için de cemaatten olduklarına ilişkinsöylentilerin dolaştığını beyan etmiştir.

Tanık Bahadır GÜRLER beyanında; 2004 yılının Mayıs ayından 2009 yılı Aralık ayına kadar o dönem cemaat tabir edilen sonradan örgüt olduğunu anladığı grubun evlerinde kaldığını, İTÜ Elektronik bölümünde okuduğunu, kendisinin o dönem nişantaşı bölgesinde esnaflarla ilgili birim sorumlusu olduğunu, zaman zaman değişik konularda kendi pozisyonunda olan kişilere seminerler verildiğini, 2008 yılında esnaflar ile birlikte Armutlu bölgesinde bir kaplıca tesisine gittiklerini, orada ismini hatırlayamadığı Zaman gazetesinden gelen birisinin slayt gösterisi yaparak muhabir fotoğrafları gösterdiğini, hangisinin cemaat mensubu olduğunu bilmelerini istediğini, kendilerinin görünüm itibarıyla bazı isimleri söylediklerini, ancak seminerde bulunan ve gösteriyi yapan kişinin görünüm itibarıyla cemaatle ilgisi olmayacağı düşünülen birisini kendilerinden olarak söylediğini, sonrasında medya alanına bu şekilde gizlenerek sızıldığını ve sızma yöntemini anlattığını, hatta medyadan bazı isimleri sayarak o kişilerinde cemaatçi olduğu yönünde konuşmalar geçtiğini söylemiştir.

Tanık devamla, 2009 yılının sonlarında cemaatten ayrıldığını, TRT Ankara bürosundan staja başladığını, bu dönemde eskiden tanıdığı olan Arif ERDEM ile karşılaştığını, Arif ERDEM'e TRT'ye girdiğini söylediğini, onunda **"Orda bizim Ahmet var. Arayım "** diyerek Ahmet BÖKEN'i aradığını **"Arkadaşımız sahip çık. Yanına gönderiyorum."** dediğini, Ahmet BÖKEN'in yanına gittiğinde kendisine geçmişi ile ilgili sorular sorduğunu, cemaatten olup olmadığını teyit etmeye çalıştığını, kendisinin kaldığı dönem ile ilgili bilgileri verip örgütten uzaklaşmaya çalıştığını söylemediğini, zaten örgütten ayrılmaya çalışanın şevkat tokatı yemek gibi bir yaptırımla karşı karşıya kalacağına örgütte inanıldığını, Ahmet BÖKEN'in kendisinin halen örgütün içinde olduğunu düşünerek sahiplendiğini, başka birimde iken TRT Haber'e aldırıldığını, kendisinin TRT'de teknik eleman olduğunu, Ahmet BÖKEN için muhabirlerin daha kıymetli olduğunu, Ahmet BÖKEN'in ekranda cemaat mensubu olan kişileri parlattığını, Seyid KILIÇ'ın da o dönem Ahmet BÖKEN tarafından prens olarak kabul edilip ekrana sık sık çıkartılarak parlatıldığını, yine o dönemde TRT Haber'de tamamen cemaat lehine programlar ve haberler yapıldığını, Ahmet BÖKEN'in ve palattığı kişilerin örgüt mensubu olduğunu, zaman zaman kendi aralarında toplantı yaptıklarını bildiğini beyan etmiştir.

Tanık Samed KARAGÖZ beyanında; Habertürk televizyonunda 2013 yılı Şubat ayı ile Kasım ayları arasında kültür sanat editörü olarak çalıştığını, bağlı olduğu birimin sorumlusunun şüpheli Abdullah KILIÇ olduğunu, Abdullah KILIÇ'ın özellikle o dönem cemaat tabir edilen grubun lehine haberler yaptırdığını, çalıştığı dönemde F.GÜLEN'in şiirleri ilgili çıkan bir albümü **"mutlaka tanıtmamız gerekir"** şeklinde söylediğini, yine bir gün Ali Fuat YILMAZER'i Abdullah KILIÇ'ın odasında gördüğünü, bu esnada Abdullah KILIÇ'ınayağını

masaya uzatmış olduğunu beyan etmiştir.

Tanık devamla; bir haber toplantısında Uludere olayı sonrası devlet tarafından yaralananların veya ölenlerin ailelerine tazminat ödenmesi ile ilgili bir gazinin *"Ben devlet için bacağımı verdim. Devlet teröristlere bizden daha çok sahip çıkıyor."* şeklindeki bir görüntüsünün kamera ile çekilmiş olarak geldiğini, kendisinin bu konuyu eleştirip şu anda çözüm süreci var devlet terörü bitirmeye çalışıyor şeklinde söylediğini, çalışmaya başladığında FETÖ'ye mensup kişilerin faaliyetlerini hissedilir şekilde gördüklerini, örneğin 7 Şubat MİT krizinde Habertürk ekranlarında gerçekte olmadığı halde geçen son dakika haberlerinden ve 17 Aralık günü alışılmışın aksine Cuma ULUS, Oğuz USLUER ve Abdullah KILIÇ'ın sabah saat 07:00 gibi kanala gelmiş olmalarından anlaşılabileceğini, o dönem olanları arkadaşlarından defatle duyduğunu, çalıştığı dönemde de bu kişilerin özellikle Oğuz USLUER'in odasında sık sık toplandıklarını, zaman zaman içeri girdiklerinde konuştukları konuyu değiştirdiklerini, yine hatırladığı kadarı ile Necip FAZIL'ın Adnan MENDERES'ten yardım istemesi ile ilgili 02 Ocak 2013 tarihinde Abdullah KILIÇ imzası ile bir haber yapıldığını, bu haber sonrasında Abdullah KILIÇ *"Tayyip bey şimdi nasılda küfür ediyodur. Üstadını nasılda yerle bir ettim."* şeklinde sevinerek söylemlerde bulunduğunu beyan etmiştir.

Tanık Orhan AKDOĞDU beyanında; Kendisinin basından FETÖ/PDY terör örgütü kapsamında basın mensupları ile ilgili soruşturma yapıldığını ve hakkında soruşturma yapılan kişiler arasında şüpheli Bülent CEYLAN'ın da olduğunu görünce vatandaşlık görevi olarak daha önce şahit olduğum bir olayı anlatmak üzere kendi isteği ile geldiğini, bir vesile ile İstanbul'da görev yapan ve o dönem Beşiktaş adliyesinde görevli olduğunu bildiği Savcı Celal KARA ile tanıştığını, samimiyetlerinin geliştiğini, sık sık Çamlıca'da bir nargile cafe de buluşup, nargile içmeye ve sohbet etmeye başladıklarını, bu arada 17 Aralık sürecinin olduğunu, kendisinin bu süreç sonrasında Celal Kara ile irtibat kurmak istemediğini, ısrarı üzerine Savcı Celal KARA'nın İstanbul Adliyesindeki odasına gittiğini, otururken ismini bilmediği rütbeli bir emniyet personelinin geldiğini, bu kişinin Savcı Celal KARA'ya *"Savcım beni köprüye verdiler. Diğer arkadaşları daha kötü yere verdiler"* şeklinde bir şeyler söylediğini, bu esnada basından ismini duyduğu şüpheli Bülent CEYHAN'ın geldiğini, internette baktığı fotoğraftaki kişi ile Celal Kara'nın odasına gelen kişinin aynı olduğunu, Bülent CEYHAN'ın odaya geldiğinde Celal KARA'ya hitaben *"Savcım bana Bakanlar ile ilgili meclise gidenfezlekeleri verecektiniz."* dediğini, Celal KARA'nın da cevaben *"fezlekelerden önce sen bana Nişantaşı'nda olan görüntüleri getirecektin. Ayrıca sen sonuçta Habertürk elemanısın senin patronların böyle bir şeye izin vermez."* şeklinde cevap verdiğini, Bülent CEYHAN'ın da *"savcım beni size gönderen kişiye beni sorun sizin düşündüğünüz gibi değil"* dediğini, bu konuşmanın sonrasında Bülent CEYHAN'ın odadan izin isteyerek ayrıldığını, sonrasında Savcı Celal KARA'nın cep telefonu ile savcı Zekeriya ÖZ'ü aradığını, Zekeriya ÖZ'e *"Bülent CEYHAN geldi. Fezlekeleri istiyor, diğer görüntüleri de getirmemişSen bundan emin misin"* dediğini, sonrasında yaklaşık 10 dakika konuştuklarını, telefon kapandıktan sonra Celal KARA'nın yanlarındaki rütbeli emniyet personeline dönerek *"Zaman gazetesinden geçmemiş bizden biri imiş"* şeklinde bir şeyler söylediğini, emniyet personelinde konuşmalarda geçen görüntüleri Celal KARA'ya sorduğunu, Celal KARA'nın da hem Rıza SARRAF'dan hemde bir Hakim'den bahsederek *"Hakimin görüntülerinin olduğunu"* söylediğini, sonrasında Celal Kara'nın odasının tavanında odadaki emniyet personeli ile birlikte birşey aramaya karar verdiklerini, bu şekilde Celal KARA ve Zekeriya ÖZ'ün şüpheli Bülent CEYHAN ile irtibatlı olduklarını öğrendiğini

beyan etmiştir.

Tanık Yasemin ÇETİN beyanında; Gazetecilik mesleğinde Yasemin GÜNERİ olarak tanındığını, 2009 yılında Habertürk televizyonu Ankara Masasında çalışmaya başladığını, yargı muhabiri olduğunu, o dönemde Ergenekon soruşturmalarının merkezi İstanbul olduğu için medya grup başkanı Kenan TEKDAĞ'ın kendisini İstanbul'da çalışmak üzere çağırdığını, Habertürk Televizyonu adına Ergenekon sürecini takip ettiğini, hatta Kenan TEKDAĞ tarafından çağrılmasına rağmen o dönem muhabir olan Zülfikar Ali AYDIN'ın kendisine **"Sana Ergenekoncu gözü ile bakılıyor, manipüle edebilirsin."** şeklinde söylemlerde bulunup haber müdürü olan Oğuz USLUER'le de görüştüğünü, her ikisinde bu söylemleri nedeni ile bir süre yayınlara çıkmadığını, bir süre sonra Radikal gazetesinden şüpheli Abdullah KILIÇ'ın kuruma haber koordinatörü olarak atandığını, **Abdullah KILIÇ'ın gelmesinden sonra kurumun örgütün haber kanalı gibi çalışmaya başladığını, zaman zaman olmamış olayları son dakika olarak girdiklerini olayın sonradan gerçekleştiğini,** Abdullah KILIÇ'ın sonra Cuma ULUS'u da getirdiğini, Oğuz USLUER, Cuma ULUS ve Abdullah KILIÇ'ın kendi aralarında zaman zaman toplantılar yaptıklarını, Abdullah KILIÇ geldikten sonra çalışanlar arasında o dönem cemaat tabir edildiği için **"Cemaat istediği şekilde haberler yapılacak cemaat aleyhine haberler yapılamaz. Bu adamlar cemaatçi"** şeklinde bir psikolojiye girildiğini, **Abdullah KILIÇ'ın sürekli o dönem için darbe mağdurları ile ilgili röportajlar yapılmasını istediğini, burada Ergenekoncuların darbe yapmaya çalışan insanlar olduğunu darbenin çok kötü olduğunu yapılan soruşturmalarda bu yönüyle desteklenmesi gerektiğini ifade ettiğini,** Abdullah KILIÇ geldikten bir süre sonra yaşadığı bir olayı ayrıca anlatmak istediğini, kamuoyunda 7 Şubat MİT krizi olarak bilinen dönemde Abdullah KILIÇ'ın kendisini arayarak **"Hemen yayına bağlanıyorsun. MİT Müsteşarı Hakan FİDAN'ın TK..... Numaralı uçak ile 14 numaralı koltukla ifade vermek üzere İstanbul'a yola çıktığını söylüyorsun"** şeklinde söylediğini, kendisinin kabul etmediğini, istihbaratını alıp ve teyit etmediği bir bilgiyi canlı yayında söyleyemeyeceğini kendisinin söyleyebileceğini belirttiğini, Abdullah KILIÇ'ın **"Emrediyorum. Söyleyeceksin. Yoksa seni işten atarım."** dediğini, kendisinin kabul etmediğini, sonrasında Abdullah KILIÇ'ın getirttiği Mustafa GÖKKILIÇ isimli muhabir aracılığı ile kanalda yayın yapıldığını, akabinde Kenan TEKDAĞ'ın kendisini aradığını, **"Bu bilgiyi sen mi verdin. Bana öyle aktarıldı"** dediğini, Kenan TEKDAĞ'a olanları anlattığını, o olaya kadar Kenan TEKDAĞ'ın yayınlara karışmadığını, o olaydan sonra hiçbir son dakika bilgisinin kendisinin haberi olmadan geçilmeyeceği talimatını verdiğini, yine Kenan TEKDAĞ'ın devreye girmesi ile işten atılmadığını, bu olaydan sonra Kenan TEKDAĞ'ın örgüt adına manipülasyonlara izin vermemeye çalıştığını, hatırladığı kadarıyla 2010 ya da 2011 yılında adliye muhabiri olduğu için Zekeriya ÖZ ve Fikret SEÇEN ile röportaj yapmak istediğini, Zekeriya ÖZ ve Fikret SEÇEN'in HSYK'dan izin alınması durumunda röportajı kabul edeceklerini söylediklerini, Zekeriya ÖZ ile öngörüşme yaptığını, kuruldan izin aldığını söyleyip hangi konuyu konuşacaklarını sorduğunu, Zekeriya ÖZ'ün **"Adliyenin en büyük probleminin tuvalet sorunu olduğunu Hakim Savcı odalarına özel tuvalet yapılmamasının büyük sorun olduğunu, korumalar ile tuvalete gitmenin rahatsız edici olduğunu ve bunu yayında söyleceğini"** söylediğini, bu konuları anlatacağını söyleyince röportajın ciddiyetinin olmadığını anladığını, bu esnada Kurul Başkan Vekili Ahmet HAMSİCİ'nin Zekeriya ÖZ'ü aradığını, **"Şu anda Yasemin hanım senin odanda onunla röporaj yapmayacaksın"** dediğini, röporaj yapmadıklarını, bunun benzeri çok sayıda olay yaşandığını, Abdullah KILIÇ ve Oğuz USLUER'in kendisini pasifize etmeleri sonucu kanaldan gazeteye geçmek zorunda kaldığını,

gazetede çalıştığı dönemde **şüpheli Bülent CEYHAN'ın da cemaatci olup rahat haberlere ulaşması nedeni ile getirildiğini, Ankara'da çalıştığı dönem de Seyit KILIÇ'ın bu cemate mensup olduğunuduğunu**, hatta meslektaşları arasında "TRT'ye girebilmek için Samanyolu'da stajer mi olsak" şeklinde espiriler yapıldığını beyan etmiştir.

Tanık Ecevit KILIÇ beyanında; 2009'dan 2013 yılının sonlarına kadar Habertürk Televizyonunda Haber Müdür Yardımcısı olarak görev yaptığını, göreve başladığı esnada haber müdürünün Oğuz USLUER olduğunu, sonrasında Cuma ULUS, Abdullah KILIÇ, Bülent CEYHAN, Ertuğrul ERBAŞ , Erdal ŞEN, Nurullah ARIKAN ve Rıdvan BIYIK'ın da aynı kurumda çalışmaya başladıklarını, 7 Şubat MİT krizi öncesine kadar çalıştığı dönemde haberlerineditör onayı ve sabah toplantılarından geçerek verildiğini, 7 Şubat MİT krizi esnasında ve sonrasında yukarıda bahsettiği sisteme aykırı olarak editör masasına haberlerin bitmiş montajlanmış haliyle gelmeye başladığını, haberin kaynağının belli olmadığını, bu haberleri o dönemde Cuma ULUS, Abdullah KILIÇ, Oğuz USLUER ve Rıdvan BIYIK'ın getirdiklerini, yine aynı dönemde Ankara bürosunda elde edilen haberlerin öncelikle İstanbul'da editör masasına gönderildiğini, onay verilen haberlerin tekrar Ankara tarafından montajlama aşamasından geçtiğini, bu prosedüründe o dönemde kaldırıldığını, Ankara masasından Nurullah ARIKAN'ın aynı şekilde hazırlanmış haberleri göndermeye başladığını, haberleri montajlama aşamasında görmeye başladıklarını, o aşamada zaten haberi girmemek gibi bir imkanlarının olmadığını, kendisinin **"Nurullah bunu göndermiş ancak sadece onun imzası var. Bizden geçmemiş siz biliyor musunuz"** şeklinde zaman zaman itirazlarının olduğunu, Cuma ULUS, Abdullah KILIÇ veya Oğuz USLUER'in **"biz biliyoruz. Haberlerigir şeklinde söylediklerini"** normal prosedürün dışına çıkılarak haber yapılmasının sadece MİT krizi, çözüm sürecigibi o dönem cemaat tabir edilen yapının amacı doğrultusundaki haberler için geçerli olduğunu, 7 Şubat MİT krizi olarak bilinen dönemde MİT Müsteşarının ifade vermeye gittiği yönünde kaynağı belli olmayan yalan haberlerin yapıldığını, öğlen ajanslarından birisini kendisinin hazırladığı bir gün Oğuz USLUER'in dışarı çıkıp bir saat sonra gelerek ekrana son dakika haberlerini verdiğini, kendisinin Oğuz USLUER'e bu haberlerin nereden geldiğini sorduğunda hatırlamıyorum dediğini, hatırlamamasının mümkün olmadığını, zaten haberlerin yalan ve manipölasyon olduğunun anlaşıldığını, 17- 25 Aralık sürecinde de benzer şeylerin yaşanmış olduğunu sonradan duyduğunu beyan etmiştir.

Serbest bırakılan şüpheli Muhammet ÇOLAK beyanında; Yaklaşık 8 ay rotahaber de çalıştığını, 17-25 Aralık soruşturmalarından sonra sitede yayın çizgisinin değiştiğini, kendisinin bu durumdan rahatsız olduğunu, fuatavni hesabından tweet atılınca şüpheli Ünal Tanık'ın bizzat arayıp haberleştirilmesini istediğini, kendisinin 'cemaatcimiyiz' şeklinde sorduğunda şüpheli Ünal Tanık'ın 'biz cemaatçi değiliz, Muhalif bir siteyiz.' şeklinde cevap verdiğini beyan etmiştir.

Serbest bırakılan şüpheli Şevket Taner ŞAHİN beyanında; 2013 yılı 17-25 Aralık süreci sonrasında GYY şüpheli Ünal Tanık'ın "biz gazeteciyiz, tarafsızız, bağımsızız bu nedenle eleştiren politika izleyeceğiz" dediğini, izlenen politikadan Fethullahçı oldukları kanaatine varıp işten ayrıldığını, Ünal Tanık'ın zaman zaman kendilerine haber getirip "bunları girelim" dediğini, hatırladığı kadarı ile Hakan Şükür ve Atilla Taş'ın geldiğini ve röportaj yapıldığını beyan etmiştir.

Serbest bırakılan şüpheli Erkam BÜYÜK beyanında; Şüpheli Said Sefa'nın teklifi ile işe başladığını, yapılan haberler ile ilgisinin bulunmadığını, zaman zaman yapılan haberlerden duyduğu rahatsızlığı şüpheliler Ahmet MEMİŞ ve Said SEFA'ya ilettiğini, yapılan masraflar için şüpheli Said Sefa'nın dışarıdan para getirdiğini beyan etmiştir.

Serbest bırakılan şüpheli Özlem SEVGİ beyanında; Rotahaber sitesinde Genel Yayın Yönetmeninin şüpheli Ahmet MEMİŞ olduğunu, hangi haberlerin girileceğine onun ve şüpheli Sait SEFA'nın karar verdiklerini, zaman zaman yapılan haberlerle ilgili GYY ile tartışma yaşansa da genelde onun dediğinin olduğunu beyan etmiştir.

Serbest bırakılan şüpheli Volkan KOÇ beyanında; Aralık 2015'de Mısır'dan İstanbul'a dönerek haberdar, sitesinde editör olarak çalışmaya başladığını, işe başladığında patronu Said Sefa hakkında cemaatten olduğuna dair dedikodular olduğunu, bu durumu sorduğunu, şüpheli Said Sefa'nın '17/25 Aralık sürecinden sonra AKP'ye muhalif olmaya karar verdiğini cemaatçi olmadığını' söylediğini, Fuatavni hesabının paylaşımlarını genelde gece editörü Mehmet Aydoğmuş'un girdiğini, gündüz tweet atıldığında ise şüpheli Ahmet Memiş'in arayarak fuatavni Twetinin haberleştirilmesini istediğini, darbe teşebbüsü günü de haberi whatsapp üzerinden Mehmet Aydoğmuş'a 21:42 sıralarında bildirdiğini, askerlerin insanlara ve arabalara saldırdıklarına ilişkin görüntü gönderdiğini, bu konu haber olunca şüpheliler Ahmet Memiş ve Said Sefa'nın kendilerine sorulmadan haber yapılmasına kızdıklarını, bu durumu Mehmet Aydoğmuş'un söylemesi üzerine kendisinin 'Ahmet gerizekalı mı haberdan anlamıyor mu? asker çıkmış seçilmiş hükümeti yıkmaya çalışıyor, biz bunu haber yapmayacak mıyız' dediğini, ilerleyen saatlerde şüpheliler Said Sefa ve Ahmet Memiş'in kendisini tebrik ettiklerini, daha sonra da bu ikisinin "bizi tutuklayacaklar" şeklinde yazıştıklarını, iki gün sonra **Said Sefa'nın toplantı yaparak "arkadaşlar ben kaçıyorum siz de kaçın iki ay yakalanmayın, ben yakalanırsam beni infaz edecekler" dediğini**, bunun üzerine dehşete düştüğünü beyan etmiştir.

Serbest bırakılan şüpheli Aysel ÖZDEMİR beyanında; 2014 Mayıs ve 2015 Nisan ayları arasında Aktif Haber isimli sitenin editörü olarak çalıştığını, spor ve magazin haberleri girdiğini, benim çalıştığı dönemde yapılan bazı haberlerden rahatsızlık duyduğunu, **sitenin genel yayın yönetmeni Yetkin YILDIZ'a zaman zaman bu durumu bildirdiğini, "böyle gerekiyor" gibi cevaplar aldığını**, haber kaynaklarıyla ilgili hiçbir bilgisinin olmadığını, zaten Yetkin YILDIZ'ın yanlarında konuşmadığını, ayrı bir odada telefon görüşmesi yaptığını beyan etmiştir.

Serbest bırakılan şüpheli Doğan GERGER beyanında; Merkürhaber işe başladıktan yaklaşık bir ay sonra buranın Fethullah Gülen grubuna ait olduğunu öğrendiğini, Said SEFA ismini kanalda duyduğunu, kim olduğunu bilmediğini, Osman YAĞMUR ismini de internet sitesindeki yazarlar bölümünde gördüğünü, bu şahsın internet sitesinin arızalarına baktığını düşündüğünü, bu şahsın gerçek isminin "Davut" olduğunu ama soyadını bilmediğini beyan etmiştir.

Serbest bırakılan şüpheli Ali ŞAKİ beyanında; Merkürhaber'in Fethullah GÜLEN grubuna yakın olduğunu Van'da herkesin bildiğini, şüpheli Sait SEFA'yı şahsen tanımadığını,

2012 yılında Merkür TV'de bir ya da iki defa şiir programı yaptığını, şüpheli Davut AYDIN diğer adıyla Osman YAĞMUR'un merkürhaber sitesine bakıp işleri Bursa'dan takip ettiğini, bir kaç defa kendisiyle internet sitesinin arayüzünün değişmesi nedeni ile görüşme yaptığını, kendisini bir defa Van'da yetkililer ile görüşmek üzere geldiğinde gördüğünü, gerçek adının Davut AYDIN takma isminin Osman YAĞMUR olduğunu merkürhaberde çalışan diğer personelden öğrendiğini beyan etmiştir.

Serbest bırakılan şüpheli Ferit ERÇİN beyanında; Maddi kaygılar sebebi ile merkürhaberTV'de muhabir olarak çalışmaya başladığını, şüpheli Sait SEFA'yı 2013 yılında Merkür haber televizyonundaki şiir programı yapmasından tanıdığını, şüpheli Davut AYDIN diğer adıyla Osman YAĞMUR'u Merkür haber internet sitesi editörü olarak tanıdığını, daha önce Van'da öğretmenlik yapmış olduğunu, sonra Bursa yada Manisa'da siteye haber girip siteyikoordine ettiğini beyan etmiştir.

Ağrı Cumhuriyet Başsavcılığı'nın 2016/7038 sayılı soruşturma dosya şüphelisi Yasin ALPASLAN dosyasında verdiği ifadesinde, A..n I...K isimli şahsın FETÖ terör örgütü adına il abisi yardımcısı olarak kendilerine sohbet yaptığını, bu şahsın 2013 yılında Bayburt'ta gönderildiğini sonrasında bu şahsın yerine *Şanlıurfa'lı olarak bildiği Said SEFA isimli şahsın geldiğini, Said SEFA'nın Haberdar isimli sitede genel yayın yönetmeni olduğunu, Said SEFA'nın Van ilinde görevli iken kendilerine sohbet yaptığını bu sohbetlere Zaman Gazetesi il temsilcisi Yusuf SİNAN isimli şahsında katıldığını beyan etmiştir.*

ŞÜPHELİ EYLEMLERİ;

1- Şüpheli Abdullah KILIÇ;

Zaman Gazetesi'nde Kültür-Sanat muhabirliği ve haftasonu ekleri yayın editörlüğü görevlerinde bulunduktan sonra kısa bir süre Radikal Gazetesi'nde haber müdürlü olarak çalışmış, sonrasında Habertürk'e geçmiş, 17 Aralık sürecinden hemen sonra 24 aralık 2013 tarihinde işine son verilmiş, 07.04.2015 tarihinden itibaren ise örgüt adına faaliyetleri sebebi ile yayınları durdurulan Meydan Gazetesinde köşe yazarlığı yapmaya başlamıştır.

FETÖ/PDY'nin propaganda organlarından olan Meydan Gazetesinde 26.02.2016 tarihinde yazdığı "Üst aklın 'Cemaati' yok etme projesi!" başlıklı yazısı;

"YPG'yi terör örgütü olarak görmeyen ABD Adalet Komisyonu, Müslüman Kardeşlerin terör örgütü' olarak tanımlanmasını isteyen tasarıyı kabul etti. Müslüman Kardeşler, diğer adıyla İhvan, siyasi kolu da olan bir cemaat... 1928'de Mısır'da kurulan İhvan, düşünce misyonunu İslam âlimi Hasan el-Benna'dan, aksiyon motivasyonunu ise Seyyid Kutub'dan aldı. 1940'larda, 1950'lerde birtakım komplo ve iftiraları saymazsak (Geçmişte İhvan'la yollarını ayırıp silahlı mücadeleye giren gruplar hariç) şiddet ve terörle yan yana gelmedi...İlmli İslam'ın temsilcisi olarak şiddetle arasına mesafe koyan ve siyasette demokratikleşmeyi savunan İhvan, 2010'da başlayan 'Arap Baharı' sürecinde Mısır'ın demokrasi denemesinde önemli bir rol üstlendi. Mısır'da 2011'de zorla sokulduğu seçimlerde önemli bir oyla iktidara geldi. Ancak 2013'te Müslüman Kardeşlerin siyasi lideri Mursi, Sisi tarafından askeri darbeye indirildi. İhvan, bu darbede binlerce taraftarı katledilmesine

rağmen, tek bir şiddet eylemine başvurmadı. Darbeden sonra çıkan kanunlarla İhvan taraftarları tutuklandı, çoğunun malvarlıklarına el konuldu, üst düzey yöneticileri de idama mahkûm edildi. Ancak bütün bu zulümleri 'ya sabır' diyerek sineye çektiler... Müslüman Kardeşleri, Türkiye'de Gülen Cemaati'ne benzetenler çok! Bu karşılaştırma ilk bakışta doğru gibi görünse de aslında çok yanlış? Hem siyasi ve İslami anlayış olarak hem de yapılanma şekliyle İhvan, Erbakan'ın Üst aklın Cemaati' yok etme projesi! öncülüğünü yaptığı Milli Görüş hareketine ve MSP'ye benzer. İki görüşün birbirinden etkilendiği de bir gerçektir...

Siyasal İslam'ı benimsemeyen Gülen Cemaati'nin İhvan ile tek benzediği, son yıllarda ikisinin de maruz kaldıktan hukuksuzluk olsa gerek! Bugün Mısır'da İhvan, Türkiye'de ise Gülen Cemaati 'terör örgütü' suçlamasıyla itham ediliyor. İhvan'ın Mısır'da pençelediği adaletsizliklerin bir benzerini 'Cemaat' de Türkiye'de yaşıyor. Farklı iki islam coğrafyasında düşünce, anlayış ve metot olarak birbirine hiç benzemeyen iki dini hareket, kendi devlet mekanizmaları tarafından ait olduğu topraklarda 'terör örgütü' olarak kategorize edildi. Yahudi lobisini arkasına alan Sisi, ABD'de İhvan'ı terör örgütü ilan ettirecek bir adım attı! Erdoğan'da ABD nezdinde hem de defalarca 'Cemaat'in terör örgütü ilan edilmesi için girişimde bulunmuştu. Ancak ABD, Türkiye'nin tezlerini 'delilsiz' bularak kulak asmayınca, bu kez devreye Yahudi avukatlar grubu girdi. Şimdi onlar Cemaat'i terör örgütü' ilan ettirme görevini üstlendi... Bakalım Yahudi dostlarının da yardımıyla Türkiye, Gülen Hareketi'ni bu kategoriye sokmayı başarabilecek mi? İki hareketin aynı zaman diliminde başına gelenleri yan yana koyduğumuzda, gel de bunun ardında 'uluslararası bir üst akıl' arama... Ne dersiniz? (Şüphelinin bu yazısı FETÖ/PDY örgüt lideri Fethullah Gülen'in www.twitter.com isimli web sitesinde yer alan onaylı Fethullah Gülen@FGulencomTR hesabı üzerinden paylaşılmıştır. Örgüt mensuplarının Türkiye Cumhuriyeti Devletini teröre yardım eden devlet olarak gösterme çabaları yukarıda anlatılmıştır. Yazı içeriğinde ülkemizin demokratik meşru hükümetini darbe ile yok etmeye kalkışan örgüt 'hizmet hareketi' gibi topluma lanse edilmiştir. Yani ters algı yapılmıştır.)

FETÖ/PDY'nin propaganda organlarından olan meydangazetesi.com tradresinde 20 Kasım 2015 tarihinde "Cemaatin malı deniz, yemeyen keriz" başlığı ile yazdığı yazısında;

Bugünler de geçer! Şahıslara yapılan hukuksuzluklar, gözaltılar, tutuklamalar er ya da geç telafi edilir... Devir değişir, devran döner, bu hukuksuzluğu yapanlar ve alet olanlar adalet önünde hesap verir. Cezası neyse çeker ve çıkar! Devlet hata yapmış ise özür diler, kul hata yaptığı kişiden helallik ister. Yani bu yaşananlar bir şekilde sineye çekilir, belki de tatlıya bağlanır! Ancak zulüm yapmanın ve kul hakkı yemenin bu dünyada telafisi imkânsızdır... Son bir yılda yapılanlara bakıldığında kulun affetmesinin yeterli olmayacağı gasplar yaşanıyor!

Toplu zulümler yapılıyor... Devlet önce Bankasya'yı batırmak istedi, başaramayınca el koydu! Kanaltürk, Bugün TV, Bugün ve Millet gazetelerinin de içinde olduğu İpek Koza Grubu'nakayyum atadı. Samanyolu Grubu'nun tüm TV kanallarını uydudan attı. Önceki gün de Kaynak Holding'i kayyum ile gasp etti. Bu süreçte binlerce kişi işten atıldı; evine aş götürmekte zorlananlar var. Görüştüğüm geçen dönemin önemli isimlerinden bir AK Partili büyüğüm 'Savaş hali diyerek yaşananları 'kişisel' olarak onaylamasa da vicdanını bu sözle rahatlatıyor. Oysa savaşlarda bile işletilmesi hem İslam dini hem de evrensel hukuk tarafından yasaklanmış bir dizi mal-mülk gaspı ne yazık ki ülkemizde kolayca uygulanıyor. Hem de devletin tüm imkânları seferber edilerek planlı ve sistematik bir şekilde bir topluluğun ya da inanç grubunun mülkleri gasp ediliyor. Türk tarihinde bunun örneği yoktur! Ne Selçuklularda ne Osmanlı'da ne de Türkiye Cumhuriyeti'nde böyle bir hukuksuzluk

uygulandı! Savaşla fethedilen topraklarda bile şahıs mallarına devlet el koyamazdı. Çünkü savaşlarda şahsın mülkiyet hakkı, can güvenliğinden bile önde gelirdi. Savaşa giden ordular, bırakın düşmanın malını gasp etmeyi, tarlasındaki meyveyi 'haram' diyerek yemekten çekinirlerdi. Osmanlı'dan Cumhuriyet'e geçişte, eski rejimi 'düşman' olarak ilan eden yeni rejim buna rağmen vatandaşın malına çökmemiştir. Ha, 1930larda gayrimüslimlere ait bazı vakıflara el konulması, bu milletin vicdanında derin bir yaraydı. Bu hukuksuzluğun yıllar sonra yine AKP tarafından telafi edilmesi ne kadar takdire şayan ise aynı partinin bugün cemaat mallarını gasp ediyor olması bir o kadar da feciattir! İşin en korkuncu ise ne biliyor musunuz? 'AKP-Cemaat Savaşı var' diyerek cemaate yakın kişi ve kuruluşlarının mallarını kendilerine helal görenlerin giderek çoğalması. **Genlerimize kadar işleyen ve bugün toplumu kemiren yolsuzluk ve rüşveti normal hale getiren "Devlet malı deniz, yemeyen keriz" anlayışının "Cemaat malı deniz, yemeyen keriz" görüşüne dönüşmesi...**

FETÖ/PDY'nin propaganda organlarından olan meydangazetesi.com tradresinde 09 Ekim 2015 tarihinde "eyyy RTÜK Eyyy Muhalefet Keyfiniz Bilir!" başlığı ile yazdığı yazısında;

*Digiturk. Cemaate yakın işadamlarının sahibi olduğu Kanaltürk TV, Bugün TV, Samanyolu TV, Irmak TV, Yumurcak TV gibi televizyonların da aralarında bulunduğu 7 kanalı platformdan çıkardı. Bu TV lerin neden karartıldığını tüm Türkiye biliyor. Aslında bu şuna benziyor: Bu Katarlı şirkete Digiturk değil de otoyol ihalesi verilseydi yine aynısını mı yapacaktı? Yani ihaleyi aldıktan sonra "Köprü ve otoyollar benim. İstedğim aracı geçirir, istemediğim aracı geçirmem mi" diyecekti! Tabii ki hayır! İyi de bu kanalları, sahibi olduğu platformdan çıkarmakla araçları köprüden geçirmemek aynı şey değil mi? Emin olun ikisi de aynı şey! **Bu hukuksuz uygulamayla ilgili karartılan televizyonların yöneticileri nasıl bir yol izler bilemem. Ama burada muhalefetin (CHPnin, MHPnin ve HDP'nin) tavrı son derece önemli olacak. Çünkü Digiturkten atılan bu kanallar, muhalefetin sesini halka duyuran ve sayıları iyice azalan yayın kuruluşlarıydı. Zaten başlarına ne geldiyse de bu yüzden geldi! 1 Kasım seçimlerine 20 gün kala susturululdular.** Yani muhalefet düşünsün! 10 gün önce de Tivibu, aynı kanalları platformundan atınca yazmıştım. "Bu işi RTÜK çözer" diye... Ancak ne RTÜK ne de muhalefet üzerine gitti. Şimdi açık açık bir kaz daha belirteyim. Radyo ve Televizyon Üst Kurulu Kanununun 29'uncu maddesi diyor ki: "Platform işletmecileri medya hizmet sağlayıcı kuruluşlara tarafsızlık ve hakkaniyet ölçülerinde, makul ve ayrımcılık içermeyecek koşullarda hizmet vermek zorundadır." Yine RTÜK'ün yönetmeliğinde uydu ve platform hizmeti veren kurumlardan televizyonlar arasında hizmet bedeli ayırımı yapılmaması, rekabet ortamının ve çoğulculuğun güvence altına alınması, kamu menfaatinin korunması, adil ve şeffaf olunması isteniyor. **Digiturk, tarafsız ve adil değil. Ayrımcılık yapıyor. Kanuna aykırı hareket ediyor. Haksız rekabete yol açıyor. Ve en önemlisi, halkın haber alma hürriyetini de kısıtlıyor. Yani suç işliyor!** Yasa gereği Türkiye'de televizyonların özgürce yayın yapabilme ve izleyiciye ulaşabilmesini sağlama ve denetleme görevi RTÜK'te. Dolayısıyla RTÜK, muhalif kanalların karatılmasını, susturulmasını ve platformlardan atılmasını seyredemez! Eğer seyretmeye devam ederse, bu platformlara iletim lisansını veren **RTÜK üyeleri de suça ortak olur!** RTÜK, DİGİTURK'ÜN LİSANSINI İPTAL EDEBİLİR Kanunda da açıkça belirtildiği gibi ilgili kanuna aykırı hareket eden platformların lisansını iptal etmeleri gerekiyor. Örneği yok mu? Var!2014 yılında D-Smart Sinema TV'yi platformdan çıkarmak istemiş, iş RTÜK'e kadar uzanmıştı. RTÜK önüne gelen bu anlaşmazlık karşısında 6112 sayılı kanunun kendisine verdiği yetkiyi kullanmış ve D-Smart'a "Gücünü kötüye kullanamazsın, istediğin kanalı platformdan atamazsın. Yoksa sonucuna katlanırsın"*

demmişti. Şimdi ise çok daha vahim bir durum var Türkiye'nin en çok seyredilen 7 kanalı platformdan atılıyor. RTÜK'ün tek yapması gereken ise sadece bu kanunu uygulaması... Çünkü Türkiye'de radyo ve televizyon kurulabilmesi, bunların yayıncılık yapılabilmesi, bu yayınların denetlenmesi, radyo ve televizyonların özgürce yayın yapabilmesi, kanunların işletilmesi vazifesi RTÜK'e verilmiştir. "AKP her tarafı ele geçirdi, RTÜK ne yapacak, nasıl yapacak demeyin? Çünkü şu anda AKP'nin azınlıkta olduğu tek kurum RTÜK. CHP MHP ve HDP'li üyeler RTÜK yönetiminde çoğunlukta. Zaten yapmaları gereken de bir şey yok! Kanunu uygulamasalar yeterli... Yine muhalefet bilir tabii!

A.kiliç@meydangazetesi.com tradresinde 20 Ekim 2015 tarihinde "Eşkiya Uyduya Hükümdar Olmaz!" başlığı ile yazdığı yazısında;

Dünya, Mars'ta su buluyor, AKP ise uzay boşluğunda sansür! Platformlardan sonra Türksat da hizmet verdiği muhalif kanalları atmak için utanç verici bir adım attı. ***Kanaltürk ve Bugün TV'ye bir yazı gönderen Türksat, bir ay içinde iki kanalı uydudan çıkaracağını bildirdi! Ancak bu iş öyle kolay değil!*** Türkiye'de 50 milyon hane olduğu düşünülen izleyicilerin yüzde 80'i kanalları Türksat uydusu üzerinden seyrediyor. Tüm platformların payı ise yüzde 18 civarında. Bu şu anlama geliyor: Zaten platformlardan çıkarılan Kanaltürk ve Bugün TV, uydudan da çıkarılırsa izleyiciye ulaşamayacak. En azından onların hesapları böyle! Twitter'ı kapatamadıkları gibi tv kanallarını sansürlemek mümkün değil; çünkü Avrupa uyduları üzerinden izleyici pekâlâ bu kanalları izleyebilir! Peki, Türksat'ın istediği kanalı izleyiciye iletip, istemediği kanalı uydudan çıkarma hakkı var mı? Hakkı da yok yetkisi de. Türkiye'de televizyonlara yayın lisansını RTÜK verir. Türksat ve platformların kanundaki işlevi ise RTÜK'ten lisans alan ve iletim bedelini ödeyen her yayını sorgusuz sualsiz izleyiciye ulaştırmaktır. Bir kanalın lisansını iptali ancak kesinleşmiş mahkeme kararıyla mümkündür. Yani bütün hukuki süreçler bitmiş olmalı! Bir televizyonun kapatılmasıyla ilgili önce mahkemeye dava açılması ve bu davanın mahkeme tarafından sonuçlandırılması gerekir. Sonra bu kararın Yargıtay'da onanmış olması şarttır. Ama bu da yetmez! Anayasa Mahkemesi'nin de bu kararları 'hukuka uygun bulması gerekir. Sonrasında RTÜK, devreye girer ve kararı uygulayarak o TV'nin lisansını iptal eder. ***Ama Kanaltürk ve Bugün TV ile ilgili bırakın kesinleşmiş bir mahkeme kararını henüz açılmış herhangi bir soruşturma ya da dava yok! Ha burası Türkiye! Birileri "Kanun benim nasıl olsa! Ben yaptım oldu" şeklinde mafya mantığıyla hareket edip bu kanalları Türksat'tan çıkarabilir mi? Çıkarır ama bunun bedelleri de çok ağır olur. Birçok suçu aynı anda işlemiş olurlar ama öncelikle anayasayı ihlal suçundan yargılanırlar. Devlet de bu kanallara büyük miktarda tazminat ödemek zorunda kalır. Kısaca eşkiya uyduya hükümdar olmaz!...***

A.kiliç@meydangazetesi.com tradresinde 16 Ekim 2015 tarihinde "Sıkıysa yaz, çiz ya da konuş!" başlığı ile yazdığı yazısında;

Sıkıysa yaz, çiz ya da konuş!

Hem demokrasimiz hem basın özgürlüğü hem halkın haber alma hakkı açısından tarihi bir karar! Muhalefeti temsil eden öyelerin 5'e 4 oyçokluğuyla aldığı bu karara, Başbakan Yardımcısı Yalçın Akdoğan hemen tepki gösterdi. Akdoğan, "Bu karar siyasidir. Herhangi bir yaptırım da bulunmamaktadır" açıklaması yaptı! Nasıl yani? iktidar baskısıyla 7 kanalın platformlardan atılması mı siyasi, yoksa televizyon yayıncılığı konusunda kanunu uygulayan RTÜK'ün kararı mı? Sanırım Akdoğan, RTÜK Kanunu'nu bilmiyor! İlgili kanunun 29'uncu maddesini ve bu maddelerin fıkralarını okumuş olsa bunları söylemez, söyleyemez! Ama

niyetleri belli! *1 Kasım'a kadar işi yokuşa sürüp, Kanaltürk, Bugün ve Samanyolu gibi geniş kitlelere ulaşan televizyonları susturmuş olacaklar. Çünkü bu kanallar, yayın akışlarında muhalefet partilerine en fazla yer veren televizyonların başında geliyor. Böylece tv yayınlarını bu platformlardan izleyen yaklaşık 5 milyon hane, muhalefetin sesini duyamayacak.*

Şüpheli müdafii tarafından 20.10.2016 tarihinde sunmuş dilekçe ekinde şüphelinin yazmış olduğu "Fuat Avni Yeter, Kandırma Milleti!" başlıklı yazısı;

Fuat Avni'ye ben kısaca 'gulyabani' diyorum! Yazdıklarını da 'hayal mahsulü' olarak görüyorum. Ama iki yıldır milleti 'keklemek'te pek bir mahir... 1 Kasım'a kadar "AKP bitti bitiyor, işin sonu Saray'da selfie" türünden tweet'leriyle milleti üttü durdu! ...İki ay sonra ortaya çıkınca yüzlerce küfür yedi yazdıkları çıkmayınca madara oldu. Ha, hakkını yemeyelim, 'içeri'den haber aldığı dönemlerde önceden yazdığı birçok operasyon tweet'i gerçek çıktı. O da bunun getirisiyle hayal satıcılığı yaptı! Gerçi 1 Kasım'da yazdıkları çıkmayınca madara oldu. Zaten bu yüzden de ortalıkta yoktu! Sözcü yazarı Emin Çölaşan'ın "Neredesin Fuat Avni?" yazısından sonra gaza gelmiş olacak ki önceki gece tekrar yazmaya başladı... Rakamlarla fetö'de büyük çöküş gulyabani ilan etti. Yine hedefinde Saray vardı... Attıkça attı! Erdoğan ile Davutoğlu arasında, onun bahsettiği türden çatışma var mı bilemiyorum... Ama Erdoğan muhalifleri, boşuna bu 'gulyabani'nin sözlerine umut bağlamasın! Yoksa yine büyük hayal kırıklığı yaşarlar. Benden söylemesi...

Şüphelinin vekili aracılığı ile sunduğu dilekçe ekindeki imzasız evraklardan Habertürk TV de iken '*Yassıada Gerçeği*' isimli belgeseli ve yine Adnan Menderes'in hayatı ile ilgili '*Ben Onu Çok Sevdim*' isimli dizileri hazırladığı belirtilmiştir.

04.07.2013 tarihinde Abdullah Kılıç@kilicabd adresinden "*Beklenen gelişme! Mısır'daki askeri darbeden sonra bazı yazarlar, yine-yeniden Erdoğan'a bak senin de sonun böyle olur demeye başladı* " şeklinde tweet atmıştır.

03.09.2015 tarihinde Abdullah Kılıç@kilicabd adresinden "*Gulyabani yine çıkmış sallıyor ama fena saçmalıyor, nasıl olsa kandıracağı yüzde 50.5 var!*" şeklinde tweet atmıştır.(fuatavni hesabı ile ilgili)

03.09.2015 tarihinde Abdullah Kılıç@kilicabd adresinden "*Yemin ederim 'Gulyabani gibi oldu bu yaratık geceleri çıkıyor* " şeklinde tweet atmıştır. (fuatavni ile ilgili)

15.03.2016 tarihinde BBC Türkçe@bbcturkce isimli hesaptan "*Cemil Bayık Times'a konuştu: Erdoğan'ı ve AKP'yi devirmek istiyoruz'* şeklindeki tweeti palaşıp üzerine "*Demokrasiyi terör örgütüne boğdurmuyoruz*" şeklinde kendi yorumunu eklemiştir.

02.06.2016 tarihinde Abdullah Kılıç@kilicabd adresinden "*Ey Fuat Avni; kimsen çık ortaya! Cemaatten mi? MİT'ten mi? İn misin cin mi? Sarayda mısın? Köşkte mi?*" şeklinde tweet atmıştır.

06.03.2016 tarihinde Abdullah Kılıç@kilicabd adresinden "*Cemaatin polisi, askeri, savcısı olmamalı! Polisin, askerin, savcının da cemaati olmamalı ama insaflı olmalı*" şeklinde tweet atmıştır.

18.07.2016 tarihinde Abdullah Kılıç@kilicabd adresinden "*Hainler halkı vurun diyor işte kan donduran yazışmalar*" şeklinde tweet atmıştır.

Şüphelinin 2013 yılı Aralık ayı itibarı ile para olmayan Bankasya'daki hesabına, 2014 yılı Ocak ayından itibaren 15956 TL den başlayıp 2015 yılı Aralık ayı itibarıyla

57757 TL varacak şekilde para yatırmış olduğu tespit edilmiştir. Bilindiği üzere Bankasya'nın örgüt adına karapara aklamada kullanıldığı iddiası ile soruşturma başlatılınca örgüt liderinden Bankasya'ya para yatırılması yönünde talimat gelmiş ve bir dönem örgüt mensupları evini arabasını satarak veya başka bankalardan kredi çekerek para yatırma faaliyetinde bulunmuştur.

Örgütün karapropaganda hesabı olan Fuatavni hesabından 17 Şubat 2014 günü *"17 Aralık operasyonunda sonra tamamen dizayn edildi. HT Genel Yayın Yönetmeni O.Usluer görevinden alınıp izne gönderildi. ; Haber müdürü C.Ulus pasif bir göreve atandı. GYY yardımcısı A.Kılıç haberden uzaklaştırılarak Show Tv'ye gönderildi....."* vb tweetler paylaşılmıştır.(görüldüğü üzere 17 Aralık 2013 sonrasında şüphelinin Habertürk'deki görevine son verilince fuatavni hesabından şüpheli sahiplenilmiştir. Fuatavni hesabının tüm paylaşımları dosya arasında mevcut olup örgütle mücadele kapsamındaki soruşturmalar deşifre edilirken hakkında soruşturma yapılan örgüt üyeleri sık sık sahiplenildiği görülmüştür.)

Şüpheli ile ilgili yapılan aramalarda Gümüş Beyaz renkli 012668003740073 imei nolu İpad marka 32 GB tablet bilgisayar, Siyah renkli XAD34BT1X1021330819 seri nolu ASUS XIGMATEK marka masaüstü yan kapağı olmayan bilgisayar kasası (içinde Z1DAWZ0K seri numaralı Seagate Barracuda marka 1000 GB harddisk, SV300S37A/60G/6500685/9904447-365.D00G seri numaralı Kingston ssdNOW 300 marka harddisk), Siyah renkli Kingston marka SD-C016 ibareli 1 GB Hafıza Kartı, Kahverenkli ciltli içerisinde eski darbelere ait olduğu görülen 100(yüz) adet fotoğraf bulunan albüm,Sarı renkli üzerinde resim bulunan photo Albüm ibareli ciltli içinde 75 (yetmişbeş) adet 1960 darbesine ait fotoğraf bulunan albüm, Sarı renkli keman ve çiçek resmi bulunan Photo Album The Fragrance of Spring flowers Brings The Memories of Old Days yazılı ciltli içinde 92 adet 1960 darbesine ait resim olan albüm, Philips marka üzerinde Casusluk Ek Klasörleri yazılı CD, Üzerinde yazı bulunmayan Philips marka DVD(2 numara verilen), Philips marka DVD, Philips marka DVD, Habertürk zarfı içinde bulunan Philips marka DVD, Philips marka DVD, Philips marka DVD, 28 Şubat Özel yazılı Philips marka DVD, Habertürk zarfı içinde bulunan Philips marka DVD, Habertürk zarfı içinde bulunan Philips marka DVD, üzerinde Habertürk manşet 21052312 yazılı Habertürk zarfı içinde bulunan Philips marka DVD, Habertürk zarfı içinde bulunan Philips marka DVD, Philips marka DVD, Habertürk zarfı içinde bulunan Philips marka DVD, Habertürk zarfı içinde bulunan Philips marka DVD elde edilmiştir.

Şüpheli ifadesinde özetle; okunan twetleri örgütün propagandası ve algı oluşturmak için atmadığını, aksine Radikal Gazetesinde çalışırken Ergenekon ve Balyoz davalarındaki skandalları yazdığını, sahte belge üretilmesini ve KPSS ile ilgili skandalları haber yaptığını, 15/07/2016 tarihinde bu örgüt tarafından gerçekleştirilen darbe girişimine karşı yazı ve twetleri olduğunu, sırasıyla Zaman Gazetesi, CNN Türk, Radikal Gazetesi, Habertürk ve Show TV'de çalıştığını, 2015 yılı Nisan ayında itibaren ise Kanun Hükmünde Kararname ile kapatılan Meydan Gazetesinde yazdığını, Sayın Cumhurbaşkanının Nisan ayının son haftasında İlim Yayma Cemiyetinde yaptığı "son kez sesleniyorum, bu yapının içinde kalmaya devam edenler, bedelini sonucuna katlanır" şeklindeki konuşmasından sonra istifa ettiğini, demokrat bir gazeteci olduğunu, hükümetin yaptığı uygulamaları kendi düşüncesine göre eleştirdiğini, Fuatavni olarak bilinen hesaba 'Gulyabani' dediğini, Meydan Gazetesindeyken "iki yıldır milleti keklemekten pek bir mahir fuat avni, kandırma milleti şeklinde" yazısı

olduğunu, Adnan Menderes'i anlatan 'Ben onu çok sevdim' isimli yapımın kendisine ait olduğunu, Habertürk'de Yassıada Gerçeği, 28 Şubat Gerçeği, 12 Eylül Darbesi gibi belgeselleri yaptığını twetlerinde ve yazılarında sürekli "*cematın askeri, polisi, savcısı ve yargısı olmamalı, askerin polisin, savcının da cemaati olmamalıdır*" dediğini beyan etmiştir.

Şüphelinin Habertürk'de çalıştığı dönemde diğer şüpheliler Bülent Ceyhan, Cuma Ulus ve Oğuz Usluer'in de aynı kanalda görev yaptıkları, ayrıca aynı dönemde Habertürk Ankara Temsilcisinin Erdal Şen olduğu, Erdal Şen'in daha sonra aynı örgüte üyelik suçlaması ile başka bir soruşturma kapsamında tutuklandığı, dosya arasında mevcut tanık beyanlarına göre şüphelinin örgüt adına Habertürk TV'de algı faaliyetlerinde bulunduğu anlaşılmıştır.

Dosya arasında mevcut tanık beyanları, Bankasya'ya örgüt liderinin talimatı sonrasında kaydadeğer miktarda para yatırması, yazmış olduğu bir yazının örgüt liderine ait hesaptan paylaşılıp mensuplarına duyurulması, 17-25 Aralık süreci sonrası Habertürk'deki görevinden uzaklaştırılınca fuatavni hesabından şüphelinin sahiplenilmesi, yazılarında darbe girişiminde bulunan örgüt ile yapılan hukuki mücadeleyi hukuksuzluk ve zulüm olarak nitelendirip itibarsızlaştırması, örgüt adına propaganda yapan, finans sağlayan kuruluşlara hakim kararı ile kayyum atanmasını ve örgütle mücadele kapsamındaki idari kararları benzer şekilde hukuksuzluk olarak niteleyip devrin değişeceğini mücedele eden kamu görevlilerinin birgün adalet önünde hesap vereceğini yazması ve benzer söylemlerin örgütün yazılı ve görsel medyasında da sıkça yer alması dikkate alınarak şüphelinin örgüt adına algı faaliyetlerinde bulunduğu ve örgüt üyesi olduğu kanatine varılmıştır.

2- Şüpheli Ahmet MEMİŞ;

Şüpheli Ahmet MEMİŞ, hem Rotahaber hem de Haberdar isimli FETÖ lehine yukarıda anlatıldığı şekilde algı operasyonu yapan haber sitelerinde haber koordinatörü olarak görev yapmıştır. Haberdar sitesinin imtiyaz sahibi ve genel yayın yönetmeni firari şüpheli Said SEFA, Rotahaber sitesinin imtiyaz sahibi ve genel yayın yönetmeni ise firari şüpheli Ünal TANIK olarak tespit edilmiştir. Şüpheli, Rotahaber sitesinde Haber Koordinatörü iken kendi kullanımında bulunan **Ahmet Memiş@ahmemis kullanıcı adlı hesabından 20 Mart 2014 tarihinde "Ve Rotahaber bombayı patlattı. Her yazdığı gündem olan @fuatavni yazılarıyla artık Rotahaber'de"** başlığı ile "<http://haber.rotahaber.com/turkiyeyi-fuatavni-yazilariyla-rotahaberde-h446111.html>" (silinen) uzantılı linki vererek aynı gün farklı saatlerde "dört (4)" defa paylaşımda bulunmuştur. **Sonrasında da "Rotahaber yazarı!" olan Fuat Avni'nin yazıları haber sitesinde yayınlanmadan önce şüpheli tarafından paylaşımları ile tanıtılmışdevamında da periyodik olarak fuatavni yazıları sitede yer almıştır.** Bu şekilde şüpheli Ahmet Memiş, diğer şüpheliler Muhterem TANIK ve Ünal TANIK ile birlikte örgütün karapropaganda ve dedikodu hesabı Fuat Avni@fuatavni mahlaslı twitter hesabını haber sitelerinde topluma tanıtmış ve bu hesabın söylemlerini "yazar" adı altında topluma duyurmuştur.

Bu süreç içerisinde Rotahaber sitesinde @fuatavni hesabı yazar adı altında 29.03.2014 tarihinde "*Giderayak Tüm Projeler Devrede*" başlığı ile Milli İstihbarat Teşkilatını ve Milli İstihbarat Teşkilatı Müsteşarı'nı hedef alan yazı yazdığı anlaşılmıştır. Bunun üzerine Milli İstihbarat Teşkilatı Hukuk Müşavirliği tarafından suç duyurusunda bulunulmuş ve suç

duyurusuna istinaden Ankara Cumhuriyet Başsavcılığınca başlatılan soruşturma da 22.04.2014 tarih ve 2014/57980 Soruşturma nolu yazısı ile Rotahaber isimli web sitesinde “@fuatavni” rumuzunu kullanan şahıs/shahısların “Bağlantı yaptığı sırada log kayıtlarına düşen IP adresinin bilgileri istenilmiş, ancak Rotahaber Genel Yayın Yönetmeni Ünal TANIK tarafından 07 Mayıs 2014 tarihinde Ankara Cumhuriyet Başsavcılığına hitaben yazmış olduğu yazıda; @fuatavni'nin Rotahaber'e yaptığı herhangi bir üyelik bilgisi bulunmadığı, dolayısıyla site kayıtlarında ve loglarında @fuatavni'ye ilişkin bir IP bilgisi yada benzeri bir kimlik bilgisi de olmadığı" şeklinde cevap verilmiştir. Yani Rotahaber Genel Yayın Yönetmeni şüpheli Ünal TANIK ve Haber Koordinatörü şüpheli Ahmet MEMİŞ'in kendileri tarafından Fuat Avni@fuatavni mahlaslı twitter kullanıcısının Rotahaber'de yazarlık yapacağı belirtilmiştir. Akabinde Fuat Avni@fuatavni mahlaslı kullanıcı Rotahaber'de yazı yazmış ve *"MIT'in, Rotahaber'e suç duyurusunda bulunması, en doğru sitede yazdığının göstergesi oldu. İmkan verildikçe orada yazmaya devam edeceğim."* şeklinde tweet atmıştır. Tweet içeriğinde ve haber sitelerinin kurulumunda “Rotahaber.com” sitesinde yetkililerden habersiz yazı yazılamayacağı belirtilmesine rağmen Ankara Cumhuriyet Başsavcılığına Fuat Avni kullanıcısının bilgileri verilmeyerek gizlenmiştir. Bu haliyle Rotahaber yönetimi olarak Genel Yayın Koordinatörü Muhterem TANIK, Genel Yayın Yönetmeni Ünal TANIK ve Haber Koordinatörü Ahmet MEMİŞ'in Fuat Avni@fuatavni mahlaslı twitter kullanıcısının kimlik bilgilerini gizledikleri kabul edilmelidir.

Yine Ankara C.Başsavcılığı'nca devletin gizli kalması gereken bilgilerini açıklamaktan işlem yapıldığı anlaşılan bir haberinde Emniyet genel müdürlüğünün Cemaatle ilgili hazırladığı 'gizli' ibareli raporu yayımladığı anlaşılmıştır.

Yapılan aramada 1 adet R480C00DIN6 Master ibareli siyah bilgisayar kasası, 1 adet Samsung marka 352836-06-299331-7 imei numaralı cep telefonu, telefona takılı vaziyette 1 adet Vodafone marka 89900229300722921892 seri numaralı sim kart, 1 adet 356265064578320 imei numaralı, içerisinde 0535 237 1749 numaralı hat takılı olan cep telefonu na el konulmuş inceleme hususunda talimat verilmiştir.

Şüpheli ifadesinde; 4 yıl Rotahaber 1 yılda Haberdar isimli sitelerde haber müdürü olarak çalıştığını, haber sitelerinde genel yayın yönetmeninin haber politikasını belirlediğini, fuatavni ile ilgili hiçbir haber yapmadığını, Emniyet Genel Müdürlüğü'nün gizli antentli raporunu RotaHaberde çalışırken haber yaptığında devlete hizmet ettiğini, kamuoyunun ilk defa bu haberle olanları öğrendiğini, bu raporun e-mail olarak geldiğini, kimden geldiğini hatırlamadığını, sadece gazetecilik yaptığını, suçlamaları kabul etmediğini beyan etmiştir.

Yukarıda açıklandığı üzere şüpheli Ahmet MEMİŞ'in örgüt lehine algı operasyonları yaptığı tespit edilen Haberdar ve Rotahaber sitelerinde haber koordinatörü olması, örgütün illegal söylemlerini topluma yayma amacı taşıyan "fuatavni" hesabını yazar adı altında topluma tanıtip yazılarını ve paylaşımlarını yayınlaması (rotahaber sitesi tespitleri arasında mevcuttur.) ve bu esnadaki faaliyetleri ile ilgili aynı haber sitelerinde çalışan ve savunması alınıp serbest bırakılan bir kısım şüpheli beyanları ve diğer deliller dikkate alındığında şüphelinin örgüt üyesi olduğu anlaşılmıştır. Her iki haber sitesinde de uzun süre aynı algı operasyonlarına devam edilmiş sahipleri (Said Sefa ve Ünal Tanık) hakkında yakalama kararı çıkarılmıştır.

3- Şüpheli Ali AKKUŞ;

Ali AKKUŞ uzun yıllar Zaman Gazetesinde haber editörü olarak çalışmış, Mart 2016'da İstanbul 6.Sulh Ceza Hakimliğince FETÖ/PDY terör örgütü kapsamında çalıştığı kuruma kayyum atanmıştır. Örgüte bağlı Zaman Gazetesine kayyum atanmadan hemen önce gazetenin üst düzey yöneticilerinden 40 kişiye yüksek miktarda tazminatlar ödendiği bu kişiler arasında şüpheli Ali AKKUŞ'un da bulunduğu anlaşılmıştır. Ayrıca basına yansıdığına göre gazeteye atanan kayyumların göreve başlamalarına engel olununca kolluktan yardım istenilmiş geçen sürede muhasebe servisi de bir kısım tazminatlar dahil alelacele ödemelerde bulunarak kurumun içini boşaltmaya çalışmıştır.

30/06/2009 tarihinde Ali AKKUŞ imzalı Zaman Gazetesinin internet sitesinde **"Habertürk ve GazeteportGülen ve AKP'yi bitirme planında öngörüldüğü gibi Gülen cemaati ve Hükümete dönük bir komplo tezgahının içindeler"** şeklinde haber yaptığı görülmüştür.

30 Mayıs 2016 tarihli Hasan Cemal@HSNCML adresinden FETÖ örgütü adına faaliyetleri sebebi ile tutuklanan başka dosya şüphelisi Mümtazer TÜRKÖNE isimli kişinin **"Paralelci olarak MGK ya soruyorum, hedef alınan bu kesim hangi terör eylemini yaptı?"** şeklindeki ve içeriğindeki FETÖ örgütünün MGK kararına girmesini eleştiren hatta kendisinin doğrudan ilgili olduğunu belirten yazısına yönlendiren tweetini retweet yaptığı görülmüştür. Yazı içeriği dosyamız arasındaki tespitlerde mevcuttur.

20.06.2016 tarihli Kazım Güleçyüz@gulecyuzk adresinden atılmış **"iyice azaltılan alternatif medya kanallarından biri daha göz göre göre idam edilecek, öylemi? Yazıklar olsun...."** şeklindeki yine örgüt adına faaliyetleri sebebi ile hakkında soruşturma yapılmış Erkam Tufan Aytav isimli kişinin **"İşte Can Erzincan TV'nin kapatılmasına tarihi rotahaber.com/liste/can.."** şeklindeki tweetleri retweet yaptığı anlaşılmıştır. Aynı şekilde can erzincan tv adresinden atılmış **"hukuksuzluğa izin verme, kapatma, kapattırma"** şeklindeki tweeti'de retweet yapmıştır.

01.07.2016 tarihli AV.Gülay Yılmaz@gulayakyazi adresinden atılmış **"cemaat operasyonları adı altında yapılan barbarlıkları kınıyorum...Yuh...73 yaşındaki işadami Halit Dumankaya elektronik kelepçe.."** şeklindeki tweeti retweet yaptığı anlaşılmıştır.

30 Haziran 2016 tarihli **"banamısordunuz"** şeklinde açılmış tag altında Mustafa Kurdaş@mustafakurdaş adresinden yapılmış **"İsraille anlaşmayla Mavi Marmara'nın istismarının'da son kullanım tarihi geçmiş oldu. Yarın Rabia Selamıdakullanım dışı kalır."** paylaşımı retweet yaptığı anlaşılmıştır.

28 Haziran 2016 tarihinde örgüt tarafından kayyum atanan yayın organları yerine çıkarılıp örgütün propagandasını yapan **"Yarına Bakış"** isimli gazetenin reklamını yapan gazetenin tweetini retweet yaptığı anlaşılmıştır.

24 Haziran tarihinde Veli Ağbaba@veliagbaba adresinden atılmış **"AKP'nin kayyumları her ay 61 asgari ücretlinin toplam maaşını alıyor. Görevleri şirket hortumlamak ve batırmak. Paçalarından haram akıyor"** şeklinde atılmış tweeti retweet yaptığı anlaşılmıştır.

24 Haziran 2016 tarihinde Veli Ağbaba@veliagbaba adresinden atılmış **"Eskiden bankalar hortumlanırdı, şimdi AKP'nin kayyumları şirket hortumluyor"** şeklinde atılmış tweeti retweet yaptığı anlaşılmıştır.

21 Haziran 2016 tarihinde örgütün yayın organlarından Yarına Bakış internet

sitesinin **"Bütün Malınız Müsadere Edilirse? düşünce, ifade, basın özgürlüğü, adil yargılanma hakkı derken sırada mülkiyet hakkı var. Bir direnç hattı oluşmaz, elinden herkesi tehdit ettiği kör bıçak alınma..."** şeklinde görülen yazı ekranını ekleyerek tweet attığı tespit edilmiştir. Yazının devamında **"kör bıçak alınmazsa durmayacak.."** denilmekle örgüte karşı yapılan mücadeleye karşı dirence davet söz konusudur.

03.05.2015 tarihinde Ali Akkuş@AliAkkusoglu adresinden **"Hiçbir diktatör basını susturamaz"** şeklinde tweet attığı görülmüştür.

09.01.2015 tarihinde Ali Akkuş@AliAkkusoglu adresinden **"Basına darbe operasyonuna tepkiler sürüyor"** şeklinde tweet attığı görülmüştür.

16.12.2015 tarihinde Ali Akkuş@AliAkkusoglu adresinden **"Dünyaca ünlü düşünür Chomsky: Medyaya darbe Türkiye'nin gerilemesine işarettir"** şeklinde tweet attığı görülmüştür.

07.01.2014 tarihinde Ali Akkuş@AliAkkusoglu adresinden **"Darbe cezasız kalır, herkes aklını başına alsın"** şeklinde tweet attığı görülmüştür.

18.04.2015 tarihinde Ali Akkuş@AliAkkusoglu adresinden **"İsraf. Saray'ın 3 aylık elektrik faturası 3 milyon 684 bin TL (Günlük 40 bin lira)"** şeklinde tweet attığı görülmüştür.

FETÖ/PDY soruşturmaları kapsamında Türkiye Cumhuriyeti sınırları içerisinde erişimi engellenen www.haberdar.com isimli web sitesinde 14 Haziran 2015 tarihli yayınlanan **"ezip geçmek"** başlıklı iç savaş içerikli yazısı ile alakalı olarak 15 Temmuz 2016 gecesini gerçekleştirilen darbe girişimi ile alakalı olduğu değerlendirilmiş ve gazeteci Ahmet ALTAN hakkında soruşturma açıldığı tespit edilmiştir. Şüpheli Ali AKKUŞ tarafından kullanılan "AliAkkusoglu" kullanıcı adlı profilden **15 Haziran 2016 tarihinde Ahmet ALTAN'ın bahse konu yazısını paylaştığı tespit edilmiştir.**

Yapılan aramada Seri numarası bulunmayan beyaz renkli 16 Gb tablet, CD kutusu içinde 21 adet CD ve DVD, Siyah CD çantası içinde 20 adet CD ve DVD, 1 adet arıwa Marka siyah renkli üzerinde Model No TP-M105 MİCRO CASSETTE, RECORDER ibaresi bulunan içerisinde kaset bulunan ses kayıt cihazına elkonulmuştur.

Şüpheli ifadesinde; Ege Üniversitesi İletişim Fakültesi mezunu olduğunu, 1995 yılında Kanal 7'de stajyer muhabir olarak göreve başladığını, daha sonra Zaman Gazetesinde işe alındığını, 28 Şubat sürecinde başörtüsü ve imam hatip yasaklarına dair değişik haberler yaptığını, darbe karşıtlığının o dönemde başladığını, hatta bir muhabir arkadaşı ile bir polis memurunun başörtülü bir öğrencinin başörtüsünü çektiği ana ait fotoğrafı çektiklerini, bu tür haberler nedeniyle 1999 yılı içerisinde gazete tarafından işten çıkarıldığını, o dönemde çalışabileceği iş alanı olmadığından 3-4 ay kadar sonra tekrar zaman gazetesinde işe girdiğini, sonrasında gazetenin çeşitli birimlerinde haber müdürlüğü yaptığını, Mustafa KARAALİOĞLU star gazetesi genel yayın yönetmeni olunca onun teklifi üzerine oraya geçmeye karar verdiğini, ancak ekonomik nedenlerle Star'a geçemediğini, 2013 yılında Uğur MUMCU'nun katili olarak ilan edilen kişilerin bu cinayeti işlemediğini bizzat Güldal MUMCU tarafından dillendirilmesi ile bu konuda yazılan kitabı haberleştirdiğini, bu haber nedeniyle Ekrem DUMANLI'yla arasında sorun olduğunu, Zaman gazetesinde bütün yayınları belirleyen gazetenin genel yayın yönetmeni Ekrem DUMANLI olduğunu, kendisinin yayınlanan haberlerle ilgili herhangi bir yetkisinin bulunmadığını, dershaneler sürecinde Ekrem DUMANLI tarafından pasifize edildiğini, yaşanan süreçlerden dolayı Ekrem

DUMANLI'ya 2-3 defa ayrılmak istediğini bildirdiğini, ancak kabul edilmediğini, gazetede 20 yılı aşkın bir süre çalıştığını tazminat alacakları nedeniyle işi bırakmadığını, gazetenin hükümet karşıtı sert ve saldırgan tavrı göstermesine karşı geldiği için idari işlere yönlendirilip pasifize edildiğini, gazetenin yazarı olmadığını, twitter hesabının Aliakkusoglu olduğunu, hakkında gözaltı kararı çıkarılınca kendiliğinden geldiğini, herhangi bir suç işlemediğini beyan etmiştir.

Şüpheli tarafından paylaşılmış veya retweet yapılmış yukarıdaki tweetler örgüt üyelerinin karapropaganda yaptıkları konular arasında yer almaktadır. Yukarıda örgütün medyayı kullanma yöntemleri anlatılırken "özgür basın susturulamaz" şeklinde örgütün temel basın organı Zaman Gazetesi öncülüğünde örgüt mensuplarınca kampanyalar yapıldığı, aynı konuda haberler ve sosyal medya paylaşımlarının tekrarlandığı hatırlanmalıdır. Dosya arasında yukarıda bahsedilen tweetlerin ve yazıların ayrıntıları mevcuttur. Bilindiği gibi örgütün propaganda aracı haline gelmiş BUGÜN TV'nin mahkeme kararı ile yönetiminin değişmesini müteakip CAN ERZİNCAN TV tamamen örgütün propaganda aracı haline gelmiş, örgüt adına faaliyetleri sebebi ile firari olan Tarık Toros, Erhan Başyurt gibi kişilerin yanında tutuklu olan Ayşe Nazlı Ilıcak, Mehmet Altan gibi kişiler de örgütün propagandasını periyodik olarak bu televizyon kanalında yapmaya devam etmişlerdir. Yine retweete konu bahsedilen işadamı Halit Dumankaya ile ilgili FETO/PDY'ye finans desteği sağladığı iddiası ile soruşturma yapılmıştır. Aynı örgüt üyeliğin suçlamasından dolayı başka dosyada tutuklu MümtazerTürküne isimli kişinin suç unsuru içeren ve örgütü öven yazısına yönlendirme ile retweet yapmıştır. Ayrıca Ergenekon soruşturmalarının başlangıç aşamasında AKP ve Gülen'i Bitirme Planı söylemlerinin örgüt tarafından sıkça tekrarlandığı hatırlanmalıdır. Örgütle mücadele kapsamında yapılan soruşturmalar ile ilgili 'direnc gösterilmesi gerektiğine dair' yazıyı twitter hesabından paylaşmıştır. Dosya arasındaki diğer tespitler ile yukarıdaki tespitler birlikte dikkate alındığında şüphelinin örgüt adına algı faaliyetlerine katılarak örgüt üyesi olduğu kanaatine varılmıştır.

4- Şüpheli Atilla TAŞ;

Şüphelinin Türk Pop Müziği sarkıcısı olduğu, zaman zaman sunuculuk ve oyunculukta yaptığı, FETÖ-PDY soruşturması kapsamında kapatılan Meydan Gazetesinde köşe yazarlığı yaptığı tespit edilmiştir. Şüpheli ile ilgili internet ortamında yapılan açık kaynak çalışmalarda 'Şüphelinin gezi olayları olarak bilinen 2013 haziran ayından sonra www.twitter.com isimli web sitesinde yer alan "atillatasnet" kullanıcı adlı profilin yapmış olduğu paylaşımlar ile birlikte sosyal medyada tanındığı, bu durumu kendisini de DHA'ya vermiş olduğu röportajda "gezi olaylarından önce sosyal medyada 1000 ile 1500 takipçisi olduğu gezi olaylarından sonra yapmış olduğu paylaşımlar ile birlikte gündeme geldiğini" belirterek teyit ettiği görülmüştür.

FETÖ/PDY'nin yurt içi ve yurtdışında kamuoyu ve gündem oluşturmak için sosyal medyayı özellikle www.twitter.com isimli web sitesini etkin kullandığı, örgüt üyelerinin yapmış olduğu paylaşımları sistemli bir şekilde tekrar paylaştıkları (retweet) bu şekilde gündem oluşturdıkları (Trend Topic) göz önüne alındığında, şüphelinin aşağıdaki

paylaşımları ve özellikle mahkeme kararları uyarınca örgütün yayın organı Bugün TV ye kayyum atandığında kanalın rejisine kadar girerek örgüt mensuplarına destek mahiyetinde söylemleri dikkat çekici bulunmuştur.

Şüpheli tarafından kullanılan “atillatasnet” kullanıcı adlı “Atilla Taş” isimli profilden paylaşılan darbe ve darbeye zemin oluşturduğu değerlendirilen bazı paylaşımlar aşağıda görülmektedir.

15 Şubat 2011 günü şüpheli, “atillatasnet” kullanıcı adlı “Atilla Taş” isimli profilden **“O kadar isterdimki bir darbe olsun”** şeklinde; 14 Şubat 2011 günü **“@ahmethc darbe zamanlarında bile daha fazla demokrasi vardı sanki”** şeklinde; 15 şubat 2011 günü **“@Mikikolog misirda ordu geldi göreve bi tane tutuklama var mı orası burdan daha ozgur bide örnek olacakmışlar pehh peh”** şeklinde ve 28 Haziran 2011 günü **“Ordu Göreve”** seklindetwitter üzerinden paylaşımlar yaptığı tespit edilmiştir.

20 Şubat 2015 tarihinde **“Erdoğan 28 Şubat sunumunu izlerken gözyaşlarını tutamamış. Gün gelip onun devrini sunduklarında, göz yaşlarını tutamayacak milyonlar var!”** şeklinde;

9 Şubat 2015 tarihinde **“Erdoğan bir gün, o ya da bu şekilde gidecek. Tabi ki ardında kutuplaşmış, parçalanmış itibarsızlaşmış, ekonomisi çökmüş bir ülke bırakarak”** şeklinde;

4 Mart 2015 günü **“Erdoğan birgün sustuğunda sen nereye gideceksin acaba? Mikser Yiğit”** şeklinde;

24 Mayıs 2016 günü **“Kutlu olsun bugün 17 Aralık! Neşe doluyor tüm hırsız kalabalık! Ayakkabı kutuları parayla dolsun! Polis gelirse, Reza’nın önüne yatarık! ”** şeklinde;

05 Ocak 2015 günü **“İŞİD birini kaçırırsa kimse korkmasın! MİT hemen alır gelir, nede olsa yabancı sayılmazlar birbirlerine.”** şeklinde;

11 Kasım2014 günü **“Ak saray’ın aylık elektrik parası 700 bin tl’ymiş. Reza için bir kol saati parası, o ödesin.”** şeklinde;

26 Mayıs2016günü **“Abilerim ablalalarım kupa kaybeden, suçüstü yakalanan, başarısız olan, bahane mi lazım, paralelmatik tam size göre, iki tane alana bi bedava!”** şeklinde;

28 Mayıs2016 günü **“Gezi parkı damarlarımıza basılıp kızdığımızda ne kadar güzelleşebildiğimiz! bize göstermişti!”** şeklinde;

20 Mayıs2016 günü **“Beter olalım, iyice dibe vuralım. Evlerimizden alsınlar bizi, sorgu sualsiz işkence edip cezaevlerine tıksınlar. Faşizm'e doyalım, düzelir belki”** şeklinde;

27 Mayıs2016günü **“Ramazan yaklaştı, eğer gerçekten inanıp haramdan korkuyorsanız, bunların kurduğu iftar sofralarında bile uzak durun, yetim hakkıyla doludur!”** şeklinde;

27 Mayıs2016 günü **“Gören de İstanbul’u o fethetti zanneder! :(:(”** şeklinde (İstanbul’un Fethi Kutlamaları ile ilgili Sayın Cumhurbaşkanının fotoğrafının da bulunduğu afişi de ekleyerek);

27 Mayıs2016 günü **“@LeventKenez Tanıdığım en ahlaklı, beyefendi, dürüst, kibar ve insan evladı adamlardandır, dostturcandır, Nokta,”** şeklinde;

21 Aralık 2013 günü **“Türkiye’yi duble yollarla kapladılar ama, hala en büyük sorunumuz yolsuzluk, yetmiyor demek”** şeklinde;

06 Ocak 2014günü **“Bu Karadayı’daki Savcı’ya özel yetki verincen, yolsuzluk**

soruşturması aynı gün kapanır. ilgilere duyurulur !" şeklinde;

10 Ocak 2014 günü *"Devletinize yardımcı olun, çevrenizde yolsuzluk, hırsızlık ve bilumum suçlarla uğraşan polisler varsa, onları hükümet'e ihbar edin !" şeklinde;*

06 Şubat 2014 günü *"Bal tutanın parmağını yaladığı, herkesin yolunu duble duble bulduğu bir ortamda, "yolsuzluk'tan söz edemeyiz, bu olsa olsa "Yolluluk" olur !" şeklinde;*

02 Kasım 2014 günü *"Sigara içmeye bile anında ceza yazılmasını isteyenlerin, tarihin en büyük yolsuzluk iddiasına karşı takipsizlik verdirmeleri de yarı güzel." şeklinde;*

11 Aralık 2014 günü *"Devletin tüm imkanları kullanarak yapılan yolsuzluğun üstüne örtme operasyonları, yolsuzluk var! Diye bağırıyor adeta." şeklinde;*

18 Aralık 2014 günü *"-Alo savcı! Canım dava çekti elinizde nelere var? - Yolsuzluk! -onu geç! " şeklinde;*

23 Mart 2015günü *"Ulan arkadaş ülkeye bak be! Ülkede yolsuzluk var ama 8 hazirandaki seçimden önce öğrenemiyoruz! AKP'yi seçerek açıkliıcaklar!" şeklinde;*

25 Aralık 2013 günü *"Hükümet yolsuzlukların üstüne gideceğiz deyip, savcılar engellemek için her şeyi yapıyor. kaç yıldır şarkıcıyım, böyle fasıl görmedim." şeklinde;*

03 Eylül 2013günü *" @Fgulencom seversiniz sevmessiniz ama Fethullah hocanın cami ve Cem evi projesini gönülden destekliyorum. İyi niyetli ve gerekli bir proje," şeklinde;*

21 Eylül 2015günü *"Hakkında soruşturma açılanlar kervanına bugün ben de katıldım. Birgün böyle bir şeyle gurur duyacağım aklıma gelmezdi. :) " şeklinde;*

04 Nisan 2016günü *"Yarın Tayyip ağayla mahkememiz var. dua edinde Tayyiban bir hakim'e çatmayalım.:)" şeklinde;*

25 Temmuz 2014 günü *"TRT açılım= Tayyip Radyo Televizyon Kurumu" şeklinde;*

07 Şubat 2015günü *"Neden Samanyolu'na demeç vermişim? Ulan kanal mı kaldı? Hepsi tayyip tv!" şeklinde;*

20 Ağustos 2015 günü *"Ben zaten Tayyip beyi hep sevmişimdir. Yanlış anlaşıldı bence, o aslında çok demokrat biri :)" şeklinde;*

03 Temmuz 2014günü *"YSK 11 temmuz'a kadar RTE'den mal dökümü istemiş. hayır anlamadığım, sıfırlanmadan önceki mi? sonraki mi?" şeklinde;*

25 Şubat 2015 günü *"RTE'nin baskılarından bunalan Ali Babacan istifa etmiş ama Davutoğlu tarafından vazgeçirilmiş Onlar bile bıktı artık" şeklinde;*

23 Mart 2015 günü *"Ben asıl yarın sabah havuz gazetelerini merak ediyorum! Onlar kimi gömerlerse, bilin ki RTE diğerinin tarafındadır! :))" şeklinde;*

23 Mart 2015 günü *"Bir sabah kalkıcaz, tv de radyolarda mehter marşı, saltanat ilan edilmiş, Yedikule zindanlarında tiz kellemiz vurla! Sultan 1.Recep haan! " şeklinde;*

04 Kasım 2014günü *"Halkımıza duyurulur! Sonra vay ben duymadım işitmedim demeyeceksiniz! Padişahımız sultan Recep han geliyoor!" şeklinde;*

15 Temmuz 2014 günü *"Erdoğan Ekmel hoca'nın 1000 tl lik seçim bağışını geri çevirmiş E 10 milyon Dolar'i reddeden adam, böyle küçükparaları kabul eder mi hiç?" şeklinde;*

15 Temmuz 2014 günü *"Milli irade deyince aklıma geldi de, Esad yeniden seçildi. Erdoğan Esad'a diktatör diyordu ya, şimdi ne diyecek? Demek ki sandık yetmiyormuş," şeklinde;*

18 Temmuz 2014 günü *"Erdoğan kendini öylesine abarttı ki, destekçileri onu gerçekleri Dünya Lideri sandı! Gelineen noktada, eskiden varolan etki ve güç de yokoldu!" şeklinde;*

18 Temmuz 2014 günü *"Erdoğan Dünya lideriyimiy, e bende Dünya startıyım o*

zaman, hadi bakalım nasıl olacak?" şeklinde;

24 Temmuz 2014günü *"Yahudi kongresi Erdoğan'a verilen, Yahudi cesaret ödülünü geri istemiş, Vermicem vermicem! benim değil mi? Vermicem!"* şeklinde;

25 Aralık 2014 günü *"İnsanların sana hırsız demesine istemiyorsan, kendini o pozisyona sokmayacaksın. Gidersende, beni yargılayın! diye bağıracaksınız! Saykılarım!"* şeklinde;

14 Ocak 2015 günü *"Yolsuzluk ihbarında bulunanlara ödül mü? E hırsız var diyen hapse gidiyor nerdeyse, kim cesaret edecek böyle ödüle?"* şeklinde;

16 Ocak 2015 günü *"Yeni ve ilk Pop protest şarkım "HIRSIZ VAR" çok yakında tam da buradan yayında!"* şeklinde;

16 Ocak 2015 günü *"Türkiye'nin ilk pop protest şarkısı"HIRSIZ" birazdan, burda olacak, Yasaklanmadan dinleyin derim, başka yerde yok!:)")* şeklinde;

25 Eylül 2014 günü *"Erdoğan her ağzını açtığında şimdi ne yalan söylecek bakalım? diye dinliyorum. Artık onu da yapamıyorum. Görmek bile zul geliyor."* şeklinde;

14 Kasım 2014günü *"@ortasayfa'daki yeni yazım, Erdoğan'ı sevmemek için sadece 10 sebep! ortasayfa net/erdogani-sevme"* şeklinde;

12 Aralık 2014 günü *"@mucahit_zor Yanlışın var. Türkiye'de moda, yalakalık yap Erdoğan'a hayatın kurtulsun. Yapan sanatçılara bakarsan görürsün."* şeklinde;

20 Mayıs 2015günü *"Terör bilecekse, bir daha hiç dokunulmazlık olmasın ama amaç, Erdoğan'a ve tek adamlığa yol açmak, bun görmek için müneccim olmaya gerek yok!"* şeklinde;

01 Haziran 2014 günü *"Ak parti seçim sonuçlarına yine itiraz etmi, kazanana kadar devam!"* şeklinde;

03 Kasım 2014 günü *"Yarın sokakta şöyle gezsek, darbe girişiminden tutuklanırsız yeminle!"* şeklinde;

05 Şubat 2015günü *"Bunların iç güvenlik yasası dediği ülkeyi değil, sadece kendilerini korumaya yönelk. Torba torba yasalarla darbe yaptılar, uyu Türkiyem uyu!"* şeklinde;

12 Eylül 2013 günü *"12 Eylül'den bugüne ne değişti ? Eskiden asker vardı, şimdi polis var, Devlet babamız döverde, severde"* şeklinde twitter üzerinden paylaşımlar yaptığı tespit edilmiştir.

Şüpheli Atilla TAŞ'ın sosyal medyada www.twitter.com isimli web sitesindeki paylaşımlarının yanında FETÖ/PDY'nin basın kuruluşu olduğu değerlendirilen ve kapatılan Meydan Gazetesinde köşe yazarlığı yapmaya başladığı tespit edilmiştir.

07/03/2016 tarihinde şüpheli Atilla TAŞ'ın Meydan gazetesindeki“Bunun adı gasptır.” Başlıklı yazısında; “Cumhurbaşkanı Erdoğan yurtdışına çıkarken yaptığı açıklamada, “Ortalık karışabilir!” diyerek ‘ZAMAN’ ayarlı bombayı ortaya bırakıp gitti. Çok sever böyle dikkat çekmeleri, iyi biliriz! İster ki hep o belirlesin gündemi, hep onun dediği olsun, oldu da! “Ne istediniz de vermedik?” ten, “Ne istedik de almadık?” a giden süreç işte böyle başladı, istedikleri yapılmayınca. Her şeyden önce şunun adını net bir şekilde koymalıyız, bu açıkça devlet eliyle gasptır! Daha önce İpek Medya’ya yapıldığı gibi sudan bahanelerle işin başına kayyımlar getirilir. Sonra gazete, hükümet bültenine çevrilir, ardından da batınlar ak yok edilir!

27 Mayıs 2015 günü şüpheli Atilla TAŞ'ınmeydan gazetesinde “Yolun Sonu Görünüyor” Başlıklı yazısında; “LAMBAYA PÜF DE! Seçim süreci malum çok sıkıcı ve insanlarımız bunaldılar. Bir nebze olsun neşelenin diye şarkıcılık günlerime geri dönüp, sizlere küçük ve eğlenceli bir sürpriz yaptım. Barış Manço 'nun yıllar önce söylediği bir şarkıyı okuyup, bir de evde kendi imkânlarını ve çok akıllı telefonumla bir klip hazırladım. Eğer biraz gidip oynamak sıkıcı gündemden uzaklaşmak isterseniz, YouTube'a girip, ‘LAMBAYA PÜF DE, *KORMA TİTRE*’ yazarsanız izleyebilirsiniz. Umarım eğlenirsiniz.” Şeklinde yorumlar yaptığı tespit edilmiştir.

14 Mart 2016 günü şüpheli Atilla TAŞ'ın Meydan gazetesinde “Hazret Diyorki” Başlıklı yazısında; “Hazret diyor ki: “Bunlar o gazetenin (Zaman'ın) önüne getirdikleri başörtülü kadınları Güneydoğu'da da PKK'lılarla sırt sırta getirdi. Ve yine diyor ki hazret: *"Ne dedik, inlerine gireceğiz dedik... Girdik..."*Gelin vicdanlarımızı iki dakikalığına gözden geçirelim ve düşünelim: *Cemaati seversin, sevmezsin... Düşmansın, değilsin, belki de nefret edersin, bu başka bir şey: ama göz göre göre zulmü alkışlamak çok başka bir şey. Hatta bu kadarı gerçekten açık ara haksızlık! “İnlerine gireceğiz dedik, girdik!” demek, ne demektir? Açıkça diyor ki, (itiraf ediyor ki) “Zaman'a kayyum kararı hukuki değil, siyasidir, ben yaptırđım!” Ayrıca Zaman Gazetesi önünde tartaklanan, dövölen kadınlar için söyledikleri de inanılmaz! “Bu kadınların, bu insanların PKK ile nasıl, ne işi olur, el insaf Düne kadar bu insanlar sizin seçmeniniz, beraber iş yaptığınız, can ciğer olduğunuz, ne isterlerse verdiğiniz, sizi gönölden destekleyen insanlar değil miydi? Ne ara Pkk'lı oldular?” Bu sözler kendine çok güvenen birinden ziyade, kimseyi takmamasından, kimseye hesap verecek olmamasından da kaynaklanıyor.*

10 Haziran 2016 günü şüpheli Atilla TAŞ'ınmeydan gazetesinde "Ulan Hepiniz Oradaydınız” Başlıklı yazısında; “Kimi paralel yaftası yiyip cezaevine girmekten, kimi sürölmekten, soruşturmalarından, kimi de işsiz kalmaktan korkan bir toplum, başındaki demir yumruğa teslim olmuş durumda. Sesi çıkanın sesini anında keserler yoksa. Birkaç cesuryörek kaldı ortalıkta, onlar da kelleyi koltuğun altına alıp haykırıyor gerçekleri. Ne kadar ya da nereye kadar sürer bilinmez ama fizik kurallarına ve eşyanın tabiatına da aykırı tüm bu yapılanlar ve olanlar. *Adalet yeniden dönöüp de hesap verme günü gelip çatmışındaysa çil yavrusu gibi dağılacak ve inkar edecekler yaptıklarını, tıpkı Nazi'ler gibi “Hiçbir şeyden haberimiz yoktu!” diyecekler ama biliyoruz kimin ne yaptığını ve günü geldiğinde haykıracağız tüm gücümüzle. “Ulan hepiniz ordaydınız be!” diyerek hem de! ”* şeklinde yorum yaptığı tespit edilmiştir.

09 Mart 2016 günü Atillah Taş'ın kullanımında bulunduđu tespit edilen a.tas@meydangazetesi.com.tr isimli adres üzerinden "kayyum ölkesinin sessiz sakinleri" "Falanca şirkete kayyum atamışlar, bir sürö insan işinden aşından olmuş. Ses etmeyin canım boş verin: bize bir şey diyen mı var. Olan onlara oluyor! Hem için için de seviniyoruz işte, sevmezdik zaten bunları biz. paraleldi zaten hepsi, vatan hainiymişler, (havuzun) gazetede okudum! Hem paralelden kurtuluyoruz. Her gün şehit haberleri geliyor, çok üzüliyoruz ama ne yapalım, terör var. bak onlar sayesinde bizim çocuklarımız ve bizim sağız zaten. Hem şehit olup en yüksek mertebeye ulaşıyor cennete gidiyorlar. Askerlik vc polislik yan gelip yatma yeri değilmiş zaten, öyle dedi reis bize! Falanca işadamlarını hapse tıkmışlar, aman bize ne kardeşim, biz fakiriz ama onlar lüks içinde yaşıyorlarken iyiydi.... Gazetecileri cezaevine atmışlar, e onlar da casusluk yapmışlar ama (havuzun) gazetede

okudum, (havuz) haberlerde izledim, kahvede söylediler!..... Adalet, hukuk yokmuş: yalan kardeşim, varmış aslında. (havuzun) gazetede yazıyordu! Gazete önünde, gazetesine destek veren başörtülü kadınlar dövülmüşler, çoluk çocuk demeden biber gazı atmış veillerde sürüklemişler, ha bir de poliste gerçeği yokmuş gibi plastik mermi sıkılmışlar bunlara?

Sevgili okurlarım, bu yazdıklarım sizlere hayal ürünü gibi gelebilir ama bugünkü kayyumlar ülkesi sakinlerinin kafalarında küçük bir gezintiye çıkarmak istedim sizi. Hiçbirim uydurmadım ve bu söylemlerin çoğunu yandaş ve trollerin yazdıklarından günlük konuşmalarından bire bir aldım. Abartı değil, aşağı yukarı değil, kafadaki ses aynen budur. Şimdi biraz olsun anlıyor musunuz, biz mahalle cayır cayır yanarken neden böyle rahat sessiz ve tepkisiziz?" şeklinde paylaşıda bulunduğu tespit edilmiştir.

27 Mayıs 2016 günü Atilla Taş'ın kullanımında bulunduğu tespit edilen a.tas@meydangazetesi.com.tr isimli adres üzerinden "Halk çıldırınca" şeklinde başlık altında"BASINI SUSTURUNCA Bir iddiaya göre Ankara'da anayasal düzene karşı işlenen suçlar bürosu savcısı Serdar Coşkun, Ulaştırma Bakanlığı'na bir talimat göndererek muhalif radyo televizyon ve internet sitelerinin iletişimlerinin uydu üzerinden kapatılmasını istiyor. Tabii bu yasadışı ve saçma sapan talimata herkes çok şaşıyor. Nedense ben hiç şaşırmadım Gerekçesi de toplumda kutuplaşmaya yol açtıkları iddiası. **Bak savcı bey sana bir çift sözüm var. Birincisi sen git Kuzey Kore ya da İran'da savcılık yap. tam sana göre! İkincisi basın susturmana gerek yok. çünkü toplumda kutuplaşma ve ayrılık yaratan bir tane isim var. onu da zaten kapatamazsın' Kim olduğunu da gayet iyi biliyorsun, kim sana talimat verdiyse ta kendisi!** şeklinde yorum yaptığı tespit edilmiştir.

01 Temmuz 2015 günü Atilla Taş'ın kullanımında bulunduğu tespit edilen a.tas@meydangazetesi.com.tr isimli adres üzerinden "Millet seni başkan yaptırmadı." başlıklı yazısında son umudun savaş kaldı ama unutma, kendi evladını askere göndermeye kıyamayanların, başkalarının evlatlarının ölüm fermanının hem de hiç yoktan sebeplerle imzalamaya da hakları yoktur.! Umarım bunlar son oyunlarınız ve son gayretlerinizdir. Ha çok da savaş istiyorsanız, yanınıza oğlunuzu, damadınızı, makarnalarınızı, jöleli fedailerinizi, kefenlilerinizi, 4 bakanınızı, hayırsever Reza'nızı ve biatçılarınızı da alırsınız!

20 Temmuz 2015 günü Atilla Taş'ın kullanımında bulunduğu tespit edilen a.tas@meydangazetesi.com.tr isimli adres üzerinden "Hayırsever Reza Eniştemiz" şeklinde başlık altında" Gerçeklerin er geç ortaya çıkmak gibi kötü bir huyları vardır. 17-25 Aralık soruşturması kapsamında gözaltına alındıktan sonra serbest bırakılan Reza Zarrab'ın kuryesi Adem Karahan, Cumhuriyet gazetesine yaptığı bomba açıklamalarla gündeme geldi. Karahan. "2012-2013 yılları arasında yurtdışına 200 ton altın çıkardık. 'Bir yılda eski para ile 18 katrilyonluk attını yurtdışına çıkardık. Bu 18 katrilyonun yüzde 4'ü siyasilere yüzde 4'ü ise Zarraba kalıyordu. Ama işin asıl arkasında kimler var bilmiyoruz." dedi. Basında haklarında çıkan nerdeyse her habere yasak getirip, haberi yapanlara dava açanlardan çıt bile çıkmadı. Birileri ağzını açtı, ağzını açmak isteyen birçok kişi de sırada bekliyor. Dünyanın başka bir yerinde böyle bir açıklama, adalet mekanizmasını harekete geçirirdi, kıyametler kopardı ama kimseden çıt yok!. Sadece bu bile insanın midesinin bulanmasına yeterken, hasıraltı yapılan onca şeye bakılırsa hiçbir şey olacağı da yok gibi. İran'da hakkında binlerce dosyalık dava açılan, vergi konusunda cimri, bahşış

konusunda bonkör Reza Zarrab, ülkemizde bakanlar tarafından ödül verilip, C.Başkanı tarafından hayırsever olarak nitelendirilen birisi üstelik de en ünlü sanatçılarımızdan biriyle evli, yani kendisi eniştemiz de olur. Enişteyi koruyan koruyana da. peki bir gün onları kim koruyacak Malumunuz bizde eniştelere çok kıymetlidir ve sevilirler ama yine de kimse bu yüzden eniştesinin önüne yatmaz. Ha bahşışı peşin ödenenler hariç tabii ki. Onlar enişteyi değil ama bahşışı çok severler..... Bazı insanlar vardır dava adamıdır, bazılarıysa para adamı Bazı adamlar vardır, bir sözleriyle vezir, bir sözleriyle rezil olurlar. Bazıları davalarını satar zengin, meşhur hatta ihya olurlar. Bazı adamlar da vardır, davaları uğruna her türlü hakaret ve eziyete katlanır, adam gibi adam diye anılırlar! Her raman söylüyorum, cemaati hükümeti bilmem, tanımam ben! Doğrular konusunda ise asla mütevazı olmam, çünkü doğrucuyumdur! Son zamanlarda sevabı ve günahıyla ama her türlü zulmün yapıldığı bir adam tamdan, adı Ekrem Dumanlı. Haksız bir şekilde sürekli üzerine gelinip durulduğu halde, lâlâ terbiyesini bozmadan gururla direnen bir adam.....

31 Temmuz 2015 günüAtillah Taş'ın kullanımında bulunduğu tespit edilen a.tas@meydangazetesi.com.tr isimli adres üzerinden "Gasp edilmiş iktidar?" şeklindeki başlık altında "Farkında mısınız bilmiyorum ama şu anda iktidarda olmaması gerekenler ülkeyi tek partiymiş gibi yönetmeye devam ediyor, çok ciddi kararlar alıyor, atamalar yapıyor, ihale dağıtıyor, savaşa hükmediyor ve kafalarına göre takılıyorlar.....

19 Ağustos 2015 günüAtillah Taş'ın kullanımında bulunduğu tespit edilen a.tas@meydangazetesi.com.tr isimli adres üzerinden "Sahiden İnandınız mı?" şeklindeki başlık altında "Yandaşların önüne yatıp, gençleri bir bir ölüme atacaklarına, o ölümler üzerinden de oy hesabı ve prim yapacaklarına cidden inandım! Şimdi, ne yaparlarsa yapsınlar, bu gün gelip bu millete hesap vereceklerine de işte öyle inanıyorum! Geçen günkü şehit cenazesinde gördüğüm bir fotoğraf beynime ve yüreğime adeta kazındı! Bir eli Türk Bayrağına sarılı bir şehit tabutunun üzerinde, önünde çökmüş ağlayan bu şehit babası, üzgün konuklar, askerler ve diğer elinde mikrofon, her zamanki mağrur ve kendinden emin tavırlarıyla konuşan Tayyip Erdoğan, Öfkemi, üzüntümü, içime atıyorum. Ve şu cümle dökülüyor dilimden. "HİÇ AÇILIŞIMIZ KALMADI, AMA CENAZEMİZ VAR!" Buyrun konuşabilirsiniz sayın Cumhurbaşkanı!

02 Eylül 2015 günüAtillah Taş'ın kullanımında bulunduğu tespit edilen a.tas@meydangazetesi.com.tr isimli adres üzerinden "Özgür basını susturamayacaksınız!" şeklindeki başlık altında "Bugün gazetesi ve İpek Grubu'na yapılan baskınları kınayarak başlıyorum söze. Lafı uzatmayacağım. İstiyor ki herkes sussun! İstiyor ki muhalifler olmasın! İstiyor ki babasının çiftliği gibi yönetsin ülkeyi! Ama bak ne diyeceğim, o işler öyle olmuyor işte! Sen bastırdıkça bağırası geliyor insanların! Sen vurdukça sesleri daha gür çıkıyor! Ve ne olursa olsun, canımıza da kastedilse susmayacağız!.....

07 Ağustos 2015 günüAtillah Taş'ın kullanımında bulunduğu tespit edilen a.tas@meydangazetesi.com.tr isimli adres üzerinden " Böl ve yönet" şeklindeki başlık altında "Bir kesim, cemaate yönelik baskılara, tutuklamalara, basın özgürlüğü ihlallerine "Aman bırakın oh olmuş, iyi olmuş, beter olsunlar" diyor! Bilmiyorlar ki baskıya yüz veriyorlar. Nasılsa başıma gelmedi, bana dokunmayan yılan bin yaşasın diyorlar! Bilmezler ki o yılan onlara da uğrayacak bir gün!

21 Ağustos 2015 günüAtillah Taş'ın kullanımında bulunduğu tespit edilen a.tas@meydangazetesi.com.tr isimli adres üzerinden "Terörist bunlar" şeklindeki başlık altında ".....Bu tv patronu terörle ilgili dizi oynattı, al işte terörist bu! Bak şu gazete MIT TIR'larını haber yaptı. Ne kadar da vatan haini ve terörist bu gazete! Şu medya kurumunu gördünüz mü? Terör haberi yaparak teröre destek veriyor, çünkü terörist bunlar! Bakın şu kadınlar basılan gazete ya da okulların önünde oturmuş Gevşen okuyorlar, kesin beddua da ediyorlardır bize, alayı terörist bunların! Aha bak Cemaat dedi! Hem paralel hem de terörist bu! Artık ne kadar kolay terörist veya vatan haini ilan edilmek. Lügatlerimizden birçok kelimeyi çıkarmak gerek.....Yıllar önce bir vesileyle Boydak ailesini tamına fırsatı bulmuştum. Kayseri'de ve Türkiye'de sevilip sayılan, binlerce insana istihdam sağlayan, hayır işleriyle de bilinen gayet mütevazı bir ailedir. Koza İpek ailesi de öyle. Memduh Boydak'ı gözaltına aldıklarında gerçekten çok şaşırdım. Ülkesini seven, işinde gücünde, inançlı, gerçekten düzgün, başarılı bir işadamı kendisi, iyi bir insan.

Yine o iyi insanlardan Hidayet Karaca, aylardır sudan bir sebeple cezaevinde yatıyor. Akın İpek bir sürü mesnetsiz iddiayla suçlanıyor. Onlara ve ailelerine çok geçmiş olsun, iyi insanlara yapılan bu zulümler de lütfen artık bir son bulsun!

20 Kasım 2015 günüAtillah Taş'ın kullanımında bulunduğu tespit edilen a.tas@meydangazetesi.com.tr isimli adres üzerinden "Basın özgürmüş, peh!.." şeklindeki başlık altında "Basın özgürmüş peh! Gazeteciler saldırıya uğrarken, muhalif basın susturulurken, bir bir iftirayla üzerlerine gidilirken, Tivibu'dan sonra şimdi de, dijital platformlarda yasaklara yenilerini eklemek için, savcılık tarafından Süper Online'na ait Turkcell TV plus: Samanyolu Haber, Samanyolu TV, Bugün TV ve Kanaltürk"iın yayından kaldırılması istenmiş. Samimi söylüyorum diktatörlükleri ya da faşist yönetimleri de geçtik.....

30 Ekim 2015 günüAtillah Taş'ın kullanımında bulunduğu tespit edilen a.tas@meydangazetesi.com.tr isimli adres üzerinden " Diktatör olsam...." şeklindeki başlık altında "Suçları ne kadar büyükse, artık neden bu kadar korkuyorlarsa, ülkenin yanması bile umurlarında değil! Gözleri kin ve nefretten kararmış, zaten suratlan çok kötü görünüyor ekranda, kalpleri gibi kapkara! Başaramayacaklar! Göstere göstere faşizme bizi er de göstere göstere direneceğiz! Türkiye esaret ve baskı altmda yaşayabilecek insanlardan oluşmuyor, liatırlatayun dedim! Destek için gittiğim Bugün TV'de macera filmlerindeki ne benzer olaylar yaşadım. Değerli dostum Erkan Akkuş'u aradım o anda rejî odasından program yapıyorlardı. Beni alması için birini gönderdi, arkadaşı polis görmüş ve kapının önünde girmemize engel oluyordu! Giremezsiniz dedi sertçe, o zaman beni tutuklaması gerektiğini söyledim, biraz itekleşrik ama tutuklamadı, yalnız içerden beni almaya çıkan arkadaş artık içeri giremiyordu. Tam o an da da ekranlar karartıldı zaten, işte size Türkiye'den bir ileri demokrasi manzarası, kanunsuzca kanallara bir sürü şirkete el koyuluyor hem de seçim öncesi ve bunlar kim bilir hangi iktidar yalakalarına peşkeş çekilecek! İnsanların binbir emek ve zorlukla kurdukları işler kim bilir hangi iktidar yalakasına ve havuz bekçilerine verilecek! Kul hakkı mı dediniz? Evet dik alasını yiyorlar!" şeklinde paylaşı yaptığıı tespit edilmiştir.

20 Kasım 2015 günüAtillah Taş'ın kullanımında bulunduğu tespit edilen a.tas@meydangazetesi.com.tr isimli adres üzerinden"kayyum cumhuriyeti"

şeklindeki başlık altında "Bizi şaşırtmamaya devam ediyorlar. Şimdi de Kaynak Holding'e kayyum atadılar. kayyum deyip de geçmeyin. 105 bin TL maaş alıyorlar Çok cazip iş bu zamanlarda. Demokratik hukuk devleti olması gereken bir ülkede insanların malını canını korumakla yükümlü hükümetimiz, istediği yere istediği gibi hukuksuzca çökebilen bir umacıya döndü, Konuşuyor, anlatıyor, bağıırıyoruz ama milleti öyle sindirip yordular ki. cılız da olsa ses ve tepki duyamıyoruz artık! Böyle nereye kadar. nasıl gider bilmiyorum ama adalet tecelli ettiğinde Türkiye çok büyük tazminatlara maruz kalacak gibi.....

30 Kasım 2015 günüAtillah Taş'ın kullanımında bulunduğu tespit edilen a.tas@meydangazetesi.com.tr isimli adres üzerinden "Tutuklandık, vurulduk!" şeklindeki başlık altında "1 Kasım sonrası bunlar daha iyi günlerimiz diyerek, önümüzde daha kara günlerin olduğunu ifade etmiştim. Günler birer birer kararmaya devam ederken, her geçen gün faşizan uygulamalar ve baskılar daha da artarak sürüyor. MİT tırları haberi yüzünden adeta hukuk ve adalet katledilerek Can Dünder ve Erdem Gül yeni bir dalgayla tutuklanırken, üzerinden iki gün geçmeden Diyarbakır Baro Başkam Tahir Elçi'mn vurulması ve iki polisimizin de şehit edilmesi bunun en çarpıcı örneği oldu. ... Geçen gün Can Dünder ve Erdem Gül'e destek için Cumhuriyet gazetesine gittiğimde konuştuğum bir çok insan, artık ülkeden, demokrasiden ve özgürlüklerden umudunu kesmiş durumdalar. Bu yazdığımı bir yere not etsin bilileri; "%49.5 oy belki sizi tek başına iktidar yapar ama eğer herkesi kucaklayamaz ve bu despotlukta devam ederseniz, top ve tüfekle bile yönetemezsiniz bu ülkeyi!" Bu arada insanlar artık mevzunun cemaat ya da paralel olmadığını geç de olsa anlamaya başlamış durumdalar, bunun bir hedef saptırma olduğunu biliyorlar artık, bunun genel bir nabız yoklama, birşahsi intikam meselesi olduğu sır değil artık.

15 Şubat 2016 günüAtillah Taş'ın kullanımında bulunduğu tespit edilen a.tas@meydangazetesi.com.tr isimli adres üzerinden "Sıfır sorundan, binbir soruna!" şeklindeki başlık altında.....MELEK ANNE VE ŞEYTANLAR Cemaate yapılan operasyonlar sonucunda adeta günah keçisi ilan edilerek haksızca varlıklarına el koyulan kayyumlar atanan Akın Ipek'in annesi olarak tanıdım kendisini Herkesin "Melek Anne dediği yardımsever olduğu şüphe götürmez şekilde anlatılan, çok mantıklı sözler eden, çevresindeki herkesin de dediği gibi, zeki ve inançlı tam bir hanımefendi kendisi, adı gibi bir Melek. Bu kadına paralel iddiaları üzerinden yapmadık zulüm bırakmadılar.En son doktor dönüşü bu hasta hanımefendiyi kendi evine dahi sokmadılar Bir yanda bir Melek, öte yanda onunla uğraşan şeytanlar gibilerdi adeta.....

18 Mart 2016 Atillah Taş'ın kullanımında bulunduğu tespit edilen a.tas@meydangazetesi.com.tr isimli adres üzerinden " Alışmayacağız, alıştıramazsınız!" şeklindeki başlık altında "Sizler son derece sıkı korunurken. bir yerden başka bu yere, hatta tuvalete dahi koruma ordusuyla giderken, sokağa bile çıkmaya korkan insanları, teröre alıştıramazsınız!.. MİT'iniz, polisiniz işi gücü, istihbaratı bırakıp, bütün gücüyle ve vaktiyle muhalif avlarken, okul ve gazete basarken, içi boş bahanelerle şirketlere kayyumlar atarken, bu arada ülkenin başkentinde bomba dolu arabalar cirit atarken hiç kimseyi terörle yaşamaya alıştıramazsınız!.....

20 Nisan 2016 Atillah Taş'ın kullanımında bulunduğu tespit edilen a.tas@meydangazetesi.com.tr isimli adres üzerinden "Demokrat Avrupa, Amerika ve Canım merkel ablam!" şeklindeki başlık altındaGazetem diye söylemiyorum ama Meydan gazetesi de onca sıkıntıya onca baskıya rağmen grafiği sürekli yükselişte olan bir gazete oldu Başta genel yayın yönetmenimiz sevgili dost Levent Kenez olmak üzere, tüm ekip harika işler çıkarıyor Hepsi takdiri hak ediyorlar ama övgü ya da takdir için değil geççeklen halka duyurmak için çalışıp didiniyorlar; hepsine buradan bu selam çakıyorum

15 Haziran 2016 Atillah Taş'ın kullanımında bulunduğu tespit edilen a.tas@meydangazetesi.com.tr isimli adres üzerinden "Ölürsem cenazeme gelme istemem!" şeklindeki başlık altında.....Ülkeye döner dönmez de kıt imkanlarla yayın yapan CanErzincan TV ye sardılar bu de kapatmak için Küçük bir TV den bile korkuyorlar, bütün basın ellerinde olduğu halde hem de. Hayadan korku dolu, o yüzden bu kadar tahamulsuzce saldırıyorlar zaten. Onlara karşı olan herkesi ve her şeyi yok etmek istiyorlar. Onca güçlerine, paraya ve desteğe rağmen korku içinde yaşıyorlar.

Şüphelinin tutuklanmasını müteakip süreçte Beyaz TV de yayınlanan bir programda katılımcılar Nihat Doğan ve Erol Köse'nin şüpheliyi kastederek 'örgüt ile bağlantılarını kendilerine anlattıklarını, hatta fuatavni hesabı ile doğrudan mesajlaştığını söylediğini' beyan ettikleri tespit edilmiştir. Bu hususta alınan beyanında şüpheli, söylemleri reddedip şahsi husumeti olduğunu söylemiştir. Program CD'si dosya arasındadır.

Şüpheli ifadesinde; Meydan Gazetesinde çalıştığı dönemde yönetimle 1-2 defa görüşüğünü, yazılarını internet üzerinden yazıp gönderdiğini, her hangi bir örgütün amacı doğrultusunda faaliyet göstermesinin mümkün olmadığını, paylaştığı tweetleri ve yazdığı yazıları örgütsel bir amaç için değil vatandaşların mağduriyetlerini dile getirmek için yazdığını Beyaz TV'de yayınlanan ve Nihat DOĞAN'ın konuk olduğu Erol KÖSE'inin de canlı yayına bağlandığı bir programda kendisinin "fuatavni" ile doğrudan mesajlaşmalarının olduğu yönündeki beyanları ve Meydan Gazetesinin FETÖörgütünün gazetesi olduğunu bilerek ve gelecekte buradan fayda sağlayacağını düşünerek yazı yazdığı yönündeki konuşmaların yalan olduğunu, her ikisiyle de şahsi husumeti bulunduğunu, "fuatavni" hesabı ile doğrudan mesajlaşmadığını, "fuatavni" hesabının kendisinin takipçisi olduğunu ancak kim tarafından yönetildiği konusunda hiçbir bilgisinin bulunmadığını beyan etmiştir.

Yukarıda örnek olarak verilen ve dosya arasındaki diğer açık kaynak tespitleri ile örgüt adına faaliyetleri nedeni ile kapatılan Meydan gazetesindeki şüpheliye ait yazı ve paylaşımlar, örgütle mücadele kapsamında kayyum atanan Bugün TV'ye giderek bizzat ekranlardan destek olması, sosyal medya hesabından FETÖ mensuplarını övücü ve örgütle mücadele kapsamında yapılan soruşturmaları itibarsızlaştırıcı paylaşımları ve örgütün genel tavrına uygun olarak sayın Cumhurbaskanı'na çeşitli ithamlarda bulunması gibi tespitler dikkate alındığında şüpheli her ne kadar örgüte bilerek ve isteyerek yardım etmek suçundan tutuklanmış ise de fiilen örgütle irtibatı sebebi ile kapatılan TV kanallarına giderek destek olması gibi hususlar dikkate alındığında şüphelinin üyesi olduğu kanaatine varılmıştır.

5- Şüpheli Bayram KAYA;

Şüpheli Bayram KAYA, www.aktifhaber.com (FETÖ/PDY kapsamında erişme engellenmiştir.) isimli web sitesinde ve Zaman gazetesinde (FETÖ/PDY örgütü ile bağlantılı olması nedeniyle mahkeme kararı ile yönetimi değiştirilmiştir.) güvenlik muhabiri olarak çalışmış, 'Sakıncalı Bürokratlar' , 'Babam Sağolsun' ve 'Kördüğüm' isimli kitapları yazmıştır.

“bymkaya” kullanıcı adlı Bayram KAYA isimli profilde son paylaşımın, darbe girişimi olan 15 Temmuz 2016 tarihinden bir gün önce yani 14 temmuz 2016 tarihinde yapıldığı ve son paylaşımlarında, *“gelen istihbarat raporlarına göre Ağustos ayında yapılacak yaş toplantısında büyük tasfiye yaşanacağını, TSK’nın bu tür ihbarlara fırsat vermemesi gerektiği”* şeklinde yazdığı görülmektedir.

Şüpheli Bayram KAYA ile alakalı açık kaynak çalışmaları aşağıda detaylı olarak sunulmuştur.

"Yeni Yürkiye, Bakanlar ve Oğulları Babam Sağolsun" adlı kitabına FETÖ/PDY kapsamında hakkında soruşturma yapıp tutuklanan şüpheli Mehmet Altan yazmış olduğu Takdim'de *"Genç ve çalışkan gazeteci arkadaşımız Bayram Kaya, 'Babam Sağolsun' adlı kitabında yakın tarihi, içeriği ve dışarıyı, ayrıca da akademik çalışmaları taradığı projektörünü 17 ve 25 Aralık skandalı üzerinde sabitliyor. Siyasal iktidarın var gücüyle ve hukuku askıya alarak bize unutturmak istediklerini bu kitap sayesinde yeniden hatırlıyor, hatta daha ötesini yaşıyoruz. Kaya'nın kitabını okurken, bu musibeti neden aşamadığımızı bir kez daha düşündüm ve çuvaldızı da topluma batırdım. Dürüstlük bir topluma hırsızlık ve yolsuzluktan daha fazla ve büyük bir kazanım getirmez ise, orada yolsuzluk ve rüşvet bitmediği gibi, ahlaksızlığa hem fetva hem oy verene de rastlanıyor. Dürüstlüğü, hırsızlıktan çok daha önemli bir haslet haline geleceği toplumsal bir sistemin özlemi ve bugünleri de geride bırakma umuduyla kitabı okudum. Bayram Kaya'nın kitabı bu özlem ve umuda yardımcı olan cevval bir gazetecilik çalışması. Resmi bir bütün olarak görüp, hafızalarımızı tazelemeye katkı sağlıyor. Ahtapotu öldürme dileğiyle. Prof. Dr. Mehmet Altan"* şeklinde belirtmiştir. Kitabın içeriğindeki bölümlerde ise özellikle Bilal Erdoğan'ı itibarsızlaştırma çalışması ve örgütün 17-25 Aralık süreci ile ilgili karapropagandası yapılmıştır.

Sakıncalı Bürokratlar kitabında ise *"Cumhuriyet tarihinden bu güne kadar yüzlerce kişi, Necip Fazıl Kısakürek, Bediüzzaman Said Nursi, Nazım Hikmet ve benzeri kişilerin eserlerini okudukları için fişlendi. Bu kişiler kimi zaman komünist kimi zaman irticacı, kimi zaman da aşırı milliyetçi olmakla itham edildi. Bu üstatların takipçileri hayatları boyunca ciddi bir takibe tabii tutuldu. Devletin ve derin odakların sıcak nefeslerini her zaman enselerinde hissetti. Kimi zaman da haklarında düzenlenen yasal olmayan fişlemelerle yıllarca dört duvar arasına mahkûm edildi. Yakın dönemde derin kulaklar' tarafından fişlenen ve hukuksuzluğa uğrayan o kadar çok kişi var ki. Bunlar arasında Ergenekon, Balyoz ve 28 Şubat sanıklarının ev ve işyerlerinde yapılan aramalarda elde edilen fişleme belgeleri ise fişleme hastalığının boyutlarını gözler önüne seriyor. Bu kapsamda 28 Şubat ve sonrasındaki süreçte ülke genelinde yaklaşık 6 milyon sivilin fişlenmeye maruz bırakılması, hukuksuzluğun ne kadar alenen yapıldığını da gösteriyor."* şeklinde yazarak örgüt tarafından Ergenekon süreci ile ilgili yapılan meşrulaştırma çabaları ve karapropaganda yönünde faaliyette bulunmuştur. Bilindiği gibi örgüt ergenekon sürecini, yargı vasıtasıyla askeriye içerisindeki

rutbelileri tasfiye süreci olarak değerlendirmiştir.

Kördüğüm kitabında ise "Ermeni asıllı Türk vatandaşı gazeteci Hrant Dink, yıllarca devletin istihbarat teşkilatları tarafından adım adım izlendi. Hakkında TCK'nın 301. Maddesi uyarınca "Türklüğe hakaret" suçlamasıyla dava açıldı. Valilik makamında iki MİT mensubu tarafından tehdit edildi. En sonunda menfur bir saldırı sonucunda hayatını kaybetti. Ancak aradan geçen 8 yıla rağmen, cinayet aydınlatılamadı. *Milliyetçi duygularla işlenmiş bir cinayet olarak kayıtlara geçti. Saldırının arkasındaki karanlık eller, ortaya çıkarılamadı. Devletin derinlerinin bilgisi dahilinde işlendiği iddia edilen bir cinayet 2014'te Gülen cemaatinin üzerine yıkılmaya çalışıldı.* Kördüğüm / 21 Numaralı Suikast Yolcusu' isimli bu kitapta, cinayetin perde arkasına ilişkin önemli detaylarla birlikte birçok soru ve cevapları da yer alıyor....." şeklinde yazdığı yazılarla sonradan örgütün kontrolünde işlendiği yönünde kamu davaları açılan olay ile ilgili örgütü aklamaya ve kamuoyu oluşturmaya çalışmıştır.

Kamuoyunda İzmir Askeri Casusluk davası olarak bilinen ve örgüt tarafından kumpas olarak hazırlandığının anlaşılması sonucu hazırlayanlar hakkında suç duyurusunda bulunulan dava ile ilgili şüphelinin örgüt faaliyetlerini kamuoyunda meşrulaştırmak için yoğun faaliyet gösterdiği ve **"Casusluk soruşturması kesinlikle akamete uğratılmamalı. Savcı Kılınç'ın el çektirilmesi için atılan adımlara engel olunmalı."**; **"Askeri casusluk devam ettirilmeli çünkü çete ahtopot gibi devletin içerisine sızmış"** ; **"Örgüt lideri Bilgin Özkaynak bu bilgileri neden topladı? bu bilgileri kimlere ne karşılığında teslim etti?"** vb çok sayıda tweet atıp retweet yaptığı anlaşılmıştır. Şüpheli Bayram KAYA'nın eski Zaman gazetesi muhabiri ve Kanaltürk muhabiri Turan Görüryılmaz, halen operasyon gazetesi olarak bilinen Taraf'ın muhabirleri Hüseyin Özay ve Arzu Yıldız, Emre Uslu, Mehmet Baransu, Önder Aytaç ve İbrahim Öztürk bu süreçte örgüt amacı doğrultusunda adı geçen bürokratların ne kadar ahlaksız ve güvenilmez insanlar oldukları konusunda kamuoyu oluşturma amaçlı dosya arasında tespitli çalışmaları yaptıkları değerlendirilmiştir.

14 Temmuz 2016 günü Bayram KAYA @bymkaya adresinden **"Bugün birkaç gazete bunun için düğmeye bastı. Gelen istihbarat raporlarına göre, TSK mensupları hedef yapıyor. .."** şeklinde;

14 Temmuz 2016 günü **"Sözde paralel yapı altında yaş öncesinde tasfiye amaçlanıyor. TSK, bu tarz ihbarlara fırsat vermemeli. "** şeklinde;

14 Temmuz 2016 günü **"Bu kapsamda öncelikli olarak İzmir'de düğmeye basıldı. Bazı kurmay asker ve Paşalar hedef haline getirildi. "** şeklinde;

14 Temmuz 2016 günü **"Ağustos'ta yapılacak YAŞ toplantıları öncesinde TSK'da tasfiye amaçlanıyor. Bu kapsamda istihbarat yamakları devreye sokuldu"** şeklinde paylaşımlarda bulunmuştur.

(Yukarıdaki 4 tweetin darbe girişiminden bir gün önce paylaşılması ve TSK'yı müdahaleye çağırıcı nitelikte olması dikkat çekicidir.)

14 Temmuz 2016 günü **"Yandaş işadamları vergide kayıp yenihayatgazetesi.com/ihale- sampiyon @yenihayatcom aracılığıyla..."** şeklinde;

14 Temmuz 2016 günü **"Hamile, engelli demeden gözaltına alıyorlar yenihayatgazetesi.com/9-aylik-hamile ... @yenihayatcom aracılığıyla..."** şeklinde tweet atmıştır. Bayram Kaya imzalı haberde **"Sözde 'paralel yapı' adı altında cadı avı' akıl almaz bir şekilde devam ediyor. Ankara'daki operasyonda 6'sı kadın, 8'i erkek 14 öğretmen**

gözüne alındı....." şeklinde yapılan operasyonlar'sözde' olarak nitelendiririp yargı organlarının ve kolluk kuvvetinin örgüt uydurduğu şeklinde propaganda yapılmıştır.

08 Temmuz 2016 günü **"Milletin vergileri ile ayakta duran TRT, karapropaganda filmiyle Hizmet Hareketi'ni kötüliyor. Kamuoyunda yeni bir algı girişimi.."** şeklinde;

09 Temmuz 2016 günü **"-PARALEL PARANOYA- Tutuklu polisin dedesi kızını nufusundan çıkardı.. posatmedya.com"** şeklinde;

25 Haziran 2016 günü **"Asker ve polisimizi şehit eden hainlere operasyon yapamayanlar, yine masum insanları gözüne almışlar."** şeklinde tweet atmış üzerinde siyah zemin üzerinde **"İstanbul'da hizmet hareketine operasyon 30 gözüne"** şeklinde pankartı eklemiştir.

21 Haziran 2016 günü **"Polis memuru Muhittin Zenit, kurulan kumpası iki gündür deşifre ediyor. Asıl kumpas yakında ortaya çıkacak..birilerinin de foyası çıkacak!"** şeklinde;

25 Haziran 2016 günü **"Emekli emniyet müdürü @ErgüderTufan havuzun yalanlarına sağlam cevap vermiş. Gerçi amaç iftira at izi kalsın."** şeklinde; (Bilindiği üzere 17-25 aralık sonrasında Tufan Ergüder örgüt propagandası için çeşitli TV kanallarında dolaşmış sonrasında hakkında soruşturmalar yapılmıştır.)

25 Haziran 2016 günü **"Ben de geçen hafta; iki istihbarat yamağı Ankara'da ne yapıyor diye soru soruyordum. Demek ki yamaklar, cemaate iftira atmak için gelmişler"** şeklinde;

09 Temmuz 2016 günü **"Paralel yalanlarıyla anne-baba ve kardeşleri birbirine düşman ettiler...Aileler arasına nifak tohumu attılar. Toplumsal huzuru bozdular..."** şeklinde;

07 Temmuz 2016 günü **"Türkiye @TarikToros'u masum insanların gazete ve televizyonlarına 'kayyum' atandığında gösterdiği cesaretle yeniden tanıdı.Yapılan zulümdür...."** şeklinde;

26 Haziran 2016 günü **"Nur talebeleri tasfiye ediliyormuş! Vatan evlatları, tasfiye edilirken sesiniz çıkmıyordu! Birbirlerine düştüler...."** şeklinde;

26 Haziran 2016 günü **"Hizmet Hareketi'ni İsrail ajanlığı ile suçlayanlar biraz olsun utanir mi acaba? Arşivleriniz o kadar kirli ki! Umarım birgün utanırsınız!"** şeklinde;

25 Haziran 2016 günü **"TUSKON Başkanı Meral, İş dünyasında beyefendi kişiliğiyle bilinir. MÜSİAD, TÜSİAD ve DEİK Başkanları da bunu iyi bilirler. .."** şeklinde;

12 Haziran 2016 günü **"Terör örgütü PKK ve IŞİD sempatizanlarının şirketine kayyum atandığını gördünüz mü? Ancak Hizmet Hareketi'nin 280 şirketinde kayyum var."** şeklinde;

12 Haziran 2016 günü **"Bir avuç insanın özgür yayın yapmasına bile tahammülleri kalmadı. @CanEnzincan_TV de kapanırsa ülkenin fişini çekelim...Kapatma"** şeklinde;

04 Haziran 2016 günü **"Paralel safsatalarına sadece Türkiye'de bir grup inanıyor. Dünya ülkeleri gülüp geçiyor. Belçikalı Bakan gibi."** şeklinde;

28 Mayıs 2016 günü **"Sizler Stadyumları Türkçe Olimpiyatları için kapattınız. Ancak Avrupa ülkeleri Gönüllerini açtı. Onlarca ülkede kültür Festivali kutlanıyor."** şeklinde ve benzeri çok sayıda paylaşımda bulunmuştur.

Yapılan aramada 1 adet Dell marka 2197503973 seri nolu bilgisayar, 1 adet Samsung S3 marka içerisinde 0549 349 54 80 nolu sim kart bulunan 355994054423264 imei nolu cep telefonu, 1 adet Samsung J2 marka içerisinde 0554 527 09 08 numaralı sim kart bulunan

3534110704431143 imei nolu cep telefonu, Üzerinde Fethullah Gülen'e ait resim bulunan isimli Huzurdan Esintiler 3 isimli kitap, Veysel AYHAN tarafından yazılın Darbe Oyunu isimli kitaplar ele geçirilmiştir.

Şüpheli İfadesinde; 29 Mart 2007'de İngiltere'den Türkiye'ye döndüğünü, Haziran 2007 tarihinde gelen teklif üzerine stajyer muhabir olarak Zaman gazetesi haber merkezinde göreve başladığını, 2009 yılı Nisan ayından 2011 yılı Temmuz ayına kadar Zaman gazetesi ekonomi servisinde muhabir olarak çalıştığını, bu süreçte kamuoyunda yakından takip edilen ve Ergenekon olarak bilinen sürecin yaşandığını, ekonomi servisinde olması nedeniyle bu süreçle ilgili herhangi bir haber yapmadığını, gazete yönetiminin takdiri ile 1 Ağustos 2011 tarihinde Ankara'ya tayininin çıktığını,o tarihten 4 Nisan 2016 tarihine kadar Zaman gazetesinde görev yaptığını, hatta 4 Mart 2016 tarihinde gazeteye kayyum tayin edildikten sonra da 1 ay kadar çalışmalarına devam ettiğini,4 Nisan 2016 tarihinde ise kayyum tarafından görevine son verildiğini, kesinlikle FETÖ/PDY olarak ifade edilen örgütün üyesi olmadığını, sadece gazetecilik yaptığını, evinde yapılan aramada bulunan Fetullah Gülen'in resminin olduğu kitabın, Ahmet Kurcan tarafından kaleme alınan ve gazeteci sıfatı nedeniyle yayın evi tarafından kendisine gönderilen birkitap olduğunu, aynı şekilde Veysel Ayhan tarafından kaleme alınan Darbe Oyunu isimli kitabında yayın evi tarafından gazeteci olması nedeni ile gönderildiğini, açık kaynak tespitlerindeki tweetleri kendisinin paylaştığını, gazeteci olduğunu, hiçbir art niyetinin olmadığını beyan etmiştir.

Yukarıdaki ve dosya arasındaki tespitler incelendiğinde şüphelinin, örgütün işlemiş olduğu suçları meşrulaştırmaya, örgüt tarafından yapılan kumpas soruşturmalara kamuoyunda destek sağlamaya ve örgüt ile yapılan mücadelenin hukuksuz olduğu belirtilerek mücadeleyi itibarsızlaştırmaya, halkın mazluma sahip çıkma duygusunu kullanarak örgüt mensuplarına kamuoyu desteği sağlamaya, örgüt tarafından yapılacak darbe girişimi için meşruiyet sağlamaya yönelik Paylaşımlar yaparak algı faaliyetlerinde bulunduğu ve bu haliyle örgüt üyesi olduğu kanaatine varılmıştır.

6- Şüpheli Bülent CEYHAN;

Şüpheli Bülent CEYHAN Atatürk Üniversitesi Coğrafya bölümünden mezun olmuş,2006-2009 yılları arasında FETÖ/PDY soruşturmaları kapsamında kapatılan Aksiyon Dergisinde çalışmış, 2009 yılından 2014 yılına kadar Haber Türk Gazetesinde çalışmış, 2014 yılından itibaren FETÖ/PDY yayın kuruluşlarından Millet Gazetesinde haber müdürü olarak görev yapmıştır. Millet Gazetesine, FETÖ/PDY soruşturmaları kapsamında kayyum atamasını müteakip Özgür Düşünce isimli gazetede çalışmaya başlamıştır.

Şüpheli ile ilgili açık kaynak çalışmalarında, şüphelinin özellikle kamuoyunda 17/25 aralık darbe girişimi olarak bilinen soruşturmalardan sonra, açık bir şekilde FETÖ/PDY amaçları doğrultusunda faaliyet gösteren basın yayın kuruluşlarında görev aldığı, FETÖ/PDY'ye ait TV'lerde programlara katıldığı ve Türkiye Cumhuriyeti aleyhine kamuoyu oluşturacak şekilde açıklamalarda bulunduğu değerlendirilmiştir. *(tespitler dosya arasındaki rapordadır.)*(Örgüt mensupları oldukları iddiası ile tutuklanan Hidayet Karaca ve Polislerle ilgili verilen tahliye kararları ve örgüt soruşturması kapsamındatutuklanan Gültekin Avcı

isimli şahıslarla ilgili millet gazetesi haber müdürü sıfatı ile Bugün tv de programlara katılmış vehukuksuzluk yapıldığı yönünde eleştirilerde bulunmuştur.)

Şüpheli tarafından kullanılan www.twitter.com isimli web sitesinde yer alan “bulentceyhan” kullanıcı profilinden tespiti yapılan bazı paylaşımlar örnek olarak aşağıda sıralanmıştır.

Aynı örgüte mensup olma suçlaması ile hakkında soruşturma yapılan Haşim SÖYLEMEZ tarafından 15 Temmuz 2016 gecesi gerçekleştirilen darbe girişimi ile alakalı **“Bayramdan sonra yeni bir dalgalanma var. Bu Davutoğlu'nun gidişi gibi sessiz olmayacak, pislikler, ihanetler, hırsızlıklar ortaya dökülecek”** şeklinde yapılan paylaşım şüpheli Bülent CEYHAN tarafından retweet yapılmıştır. Benzer şekilde FETÖ/PDY adına troll hesaplar olduğu bilinen “fuat avni (fuatani_f)” “simge ekici (caapulcıkiz)” “Jeansbiri” gibi profillerden Sayın Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan başta olmak üzere devletin resmi kurumları aleyhine yönelik 15 Temmuz gecesi gerçekleştirilen darbe girişimine zemin oluşturacak paylaşımlar şüpheli tarafından retweet edilmek sureti ile paylaşılmıştır.

“AKP'nin İşide nasıl göz yumduğunu belgeler ile açıklıyor. İşte bu yüzden korkuyorlar #AKPninKorkusuErenErdem” şeklinde yazar@yazar212 adresinden atılmış tweeti retweet yaptığı görülmüştür. Tweet ekinde 28 Haziran tarihinde kendi hesabından paylaşılmış **“Hala emniyetin 1. gündem maddesi paralelci! terör uzmanı polisler, burs veren hayırseverler ve gazeteciler...”** şeklinde tweet olduğu anlaşılmıştır.

Şüpheli tarafından devletin terör örgütü DEAŞ'e yardım ettiğine dair örgütün karapropaganda hesabın fuatavniden yapılmış çok sayıda paylaşımın retweet yapıldığı tespit edilmiştir. (tespitler dosya arasındadır.)

Tanık beyanları bölümünde açıklandığı üzere dinlenen tanıklar, şüphelinin FETÖ içerisinde olduğunun bilindiğini, 17-25 Aralık sürecinde Habertürk TV'de bu yapılanma mensuplarının net olarak görüldüğünü, 17 Aralık günü şüpheli üzerinden dosya fezlekesinin kanaldaki örgütün diğer mensupları olan Abdullah KILIÇ, Oğuz USLUER ve Cuma ULUS'a ulaştırılmış olduğunu, kanaldaki diğer mensupların "Bülent CEYHAN bir son dakika bilgisi veriyorsa mutlaka girin o doğrusunu verir." şeklinde talimatlar verdiklerini beyan etmişler, şüpheli ile hakkında soruşturma yapılmış Eski Savcı Celal KARA'nın fezleke ve görüntü alışverişinde bulunduklarını, savcılar Celal KARA ve Zekeriya ÖZ'ün şüpheli Bülent CEYHAN hakkında kendilerinden olduğu yönünde telefon görüşmesi yaptıklarını beyan etmişlerdir. Tanık beyanları dosya arasında ayrıca mevcut olup, yukarıda izah edilmekle burada tekrar yazılmamıştır.

Örgüt mensuplarının aldıkları talimat uyarınca Bankasya'ya para yatırılması eylemlerinde bulundukları, şüphelinin de 2014 yılı Ekim ayına kadar para olmayan hesabına bu tarih itibarı ile 34586 TL yatırmış olduğu tespit edilmiştir.

Yapılan aramada 1 adet C 29395328 Dseri numaralı 1 AMERİKAN DOLARI, Beyaz renkli ime1 numarası okunmayan Iphone 4 cep telefonu, Erzurum Atatürk Üniv yazılı silindirkutuda isim adres ve telefon her iki yüzü yazılı siyah beyaz A4 kağıdı, ETKA ÇALASİN 'e ait mavi klasör ve 6 föy içerisinde 6 yapraklı dosya, üzerinde ÖZEL

DEĞERLENDİRME 15/06/2015 tarihli"SEÇİM SONRASI TÜRKİYE'NİN TERÖRLE İMTİHANI VE ERDOĞANIN KAOS PLANI İBARELİ" beyaz A4 üzerine yazılmış, (1) birden başlayarak sıralı bir şekilde 12' e kadar seçimlerin kısa analizi başlıklı yazılar, Bülent CEYHAN'a ait Türk Hava Kuvvetlerine ait üniformayı giymiş olduğu yüzbaşı rütbeli fotoğraf, 1 adet üzerinde siyah kalemle yazılmış 3. İddianame Arama 182 28.09.2009 tarihli evrak, 1 adet üzerinde 2. İddianame Ergenekon Ek Dosya Arama 12/04/2009 tarihli DVD, üzerinde 2. İddianame (doc) 17/06/09 tarihli DVD,CD kabında üzerinde Ergenekon 1. İddianame 1. CD, Ergenekon 1. İddianame 2. CD, Ergenekon Arama 1. İddianame 3.CD, CD kabı içerisinde 1 adet üzerinde Ergenekon 2. İddianame arama yazılı DVD, CD kabı içerisinde 1 adet Ergenekon 3.İddianame yazılı DVD, Nokia E71 marka Siyah renkli 354208035510123 imei nolu sim kart ve hafıza kartı olmayan cep telefonu, M. Fethullah Gülen e aitÇocuğun Dini Eğitimi ibareli 39 sayfadan oluşan kitap ele geçirilmiştir.

Şüpheli tüm aramalara rağmen ele geçirilememiş ifadesi alınamamıştır. Şüpheli hakkında yakalama kararı mevcuttur.

Şüphelinin örgütün yayın organlarında çeşitli görevlerde bulunması, tespiti yapılan paylaşımlar vetanık beyanları, örgüt mensuplarının darbe girişimi sonrasında üzerlerinde bulunan 1 dolarlık banknotlardan birisinin yapılan aramada ele geçirilmesi, örgüt liderinin talimatı doğrultusunda Bankasya'ya kaydedeğer miktarda para yatırmış olması ve şüphelinin Türk Hava Kuvvetlerine Ait Yüzbaşı Rütbeli askeri üniforma ile fotoğrafının tespit edilmesi hususları dikkate alındığında şüphelinin örgüt adına algi operasyonları yaptığı ve örgüt üyesi olduğu kanaatine varılmıştır.

7- Şüpheli Bünyamin KÖSELİ;

Şüpheli Bünyamin KÖSELİ'nin örgütle irtibatı nedeniyle kapatılan Aksiyon Dergisinde muhabir çalıştığı, 2015 yılında 'Çelik Kapılar Ardındaki Örgüt: DHKP-C" isimli kitabı yazdığı ve yayınladığı tespit edilmiştir.

FETÖ/PDY mensuplarının yurt içinde ve yurt dışında Türkiye Cumhuriyeti Devleti aleyhinde kamuoyu oluşturmak için twitter isimli web sitesinde troll tabir edilen sahte kullanıcı adları ile hesap oluşturup örgüt amacı doğrultusunda paylaşımda bulundukları, bahse konu paylaşımların diğer örgüt üyeleri tarafından retweet (tekrar paylaşım) edilerek ülkede gündem oluşturulduğu bilinmektedir. "DrSteveneu" (bir dönem Pelin Batu ismini kullanmıştır) kullanıcı adlı hesabında FETÖ/PDY doğrultusunda paylaşım yapan trollerden birisi olduğu anlaşılmaktadır. Şüphelinin "bunyaminkoseli" hesabından yukarıdaki, "DrSteveneu" hesabının **"İnsan öldüren insani yardımlar! Çocukları yetim bırakan yardımlar! Katilsiniz, hem de yüzbinlerce insanın!"** şeklindeki paylaşımını retweet yaptığı, paylaşım içeriğinde olduğu gibi Türkiye Cumhuriyeti Devletini IŞİD terör örgütüne yardım eden devlet olarak göstermeye çalıştığı anlaşılmıştır.

06.03.2016 günü Bünyamin Köseli @bunyaminkoseli adresinden **"Biz gazetemizi kaybettik, onlar insanlığını, biz gazete açarız ama onlar bir da asla insan olacağına benzemiyor..."** şeklinde;

06.03.2016 günü **"Zaman'ın başına gelenler, eğer diğer cemaatlerin biraz akli varsa çok iyi bir örnek. Biraz akılları varsa devletin planını anlarlar....."** şeklinde;

05.03.2016 günü Said Sefa @sefa_said adresinden atılmış **"Zaman ve Today's Zaman editör, muhabir ve yazarlarına Haberdar'ın bütün sayfaları açıktır. Gazeteciliğin onuru her şeyden daha değerli."** şeklindeki tweeti retweet yapmak şeklinde; (Said Sefa açıklandığı üzere örgüt hesabı "Fuatavni" nin ilk kullanıcısıdır.)

07.03.2016 günü _Ferhat Çakar @BabaKartal007 adresinden atılmış **"Cihan Haber Ajansına da kayyum atanmış. Hukuk değil kayyum devleti, A- Takip et Seçim sonuçlarını da -ki artık seçim olursa tabi- AA'dan takip ederiz!"** şeklindeki tweeti retweet yapmak şeklinde; (Örgüt üyeleri seçim döneminde yoğun şekilde seçimde hile yapılacağı AA'nın bu hileye alet olacağı ve seçimin örgüt ile iltisakı nedeni ile kayyum atanmış olan Cihan H.A dan takip edilmesi gerektiği yönünde propaganda yapmıştır.)

07.03.2016 günü Abdullah Kılıç @kilicabd adresinden atılmış **"İran'da idam cezasına çarptırılan Babek Zencani'nin haberini birinci sayfada görenlere gazete, göremeyenlere bülten denilir!"** şeklindeki tweeti retweet yapmak şeklinde; (Tweet sahibi Abdullah Kılıç hakkında da aynı örgüt kapsamında soruşturma yapılmaktadır.)

11.03.2016 tarihinde Ahmet Memiş @ahmemis adresinden atılmış **"RTE'nin sözleri Zaman'a el koymanın hukuki değil siyasi olduğunun itirafı. Bu kararı veren hakimler ileride kendini nasıl savunacak bakalım."** şeklinde atılmış tweeti retweet yapmak şeklinde; (Ahmet Memiş'de şüpheliler arasındadır. Yine örgütün genel tavrına uygun olarak örgüt ile mücadele eden kamu görevlilerine tehdit söz konusudur.)

10.03.2016 günü **"Benim gazetem, hırsızların eli ona ulaşamadı, ulaşamayacak.."** şeklinde; (Atılan tweetin altında ise örgütün propaganda organı olan Zaman/Almanya gazetesinin başsayfası yer almaktadır.)

12.03.2016 tarihinde Dr.Steveneu @DrSteveneu adresinden atılmış **"insan öldüren insani yardımlar! Çocukları yetim bırakan yardımlar! Katilsiniz, hem de yüzbinlerce insanın! "** şeklindeki tweeti retweet etmek şeklinde; (Tweet altında Cumhuriyet gazetesinin **'İşte Erdoğan'ın yok dediği silahlar..'** başlığını sayısının başsayfası resmiyle paylaşılmıştır.Bu haber nedeni ile gazete yöneticileri hakkında örgüt kapsamında soruşturma yapılmıştır.)

7 Mart 2016 tarihli **"Hacı Boydak, bizi bağ evinde ağırlamıştı. Bize elleri ile akşam yemeği hazırlamış, kamelyalarında yemiştik, tanıdığım en kibar insanlardandı"** şeklinde; (İsmi geçen Hacı Boydak ile ilgili Kayseri Cumhuriyet Başsavcılığınca örgüt ile iltisakı nedeni ile soruşturma yapılmıştır.)

06.03.2016 günü **"Zaman'ın arşivinde binlerce değerli kitap vardı. Bunların kitapla işi de olmaz. En çokta kitaplar için üzgünüz..."** şeklinde;

06.03.2016 günü **"Şimdilik meselenin ciddiyetini kavrayan Yeni Asya grubu ile Alpaslan Kuytul'un grubu var. Biat eden devletin potasında eritilecek....."** şeklinde;

06.03.2016 günü //Hatice AVCI/ @HaticeAVCI_ adresinden atılmış **"Fethullah Gülen HE: "There will be no going back from democracy" (video dates back to 1994) #archivesdontlie"** şeklindeki tweeti retweet yapmak şeklinde; (Yönlendirilen site içeriğinden ise örgüt liderinden ismi belirtilerek **"..Haziran 1994'de Dedeman Otel'de Gazeteciler ve Yazarlar Vakfı'nın yemeğinde yaptığı konuşmada demokrasiye vurgu yapmıştı..."** şeklinde bahsedilmektedir. Nihayetinde darbe yapan örgüt lideri demokrasi yanlısı gibi gösterilmektedir.)

07.03.2016 günü Abdülhamit Bilici @ahamitbilici adresinden atılmış **"Anayasanın koruduğu medya özgürlüğünü hiçe sayan, kaç medya grubunu çökertip kaç ekranı karartanlar kirli haberlere başlamış. Utanın."** şeklindeki tweeti retweet yapmak şeklinde; (Tweet sahibi Abdülhamit Bilici'nin örgütün temel propaganda aracı Zaman gazetesinin GYY

olup hakkında soruşturma yapıldığı ve yurtdışında firari olduğu anlaşılmıştır.)

07.03.2016 günü **"Yüzde 99'la da gelse artık kimse itiraz edemez... Cihan çok önemli bir boşluğu dolduruyordu...."** şeklinde; (Örgüt üyeleri seçime hile karıştırılacağı yönünde yoğun propaganda yapıp meşru seçimleri vatandaş nezdinde itibarsızlaştırmaya çalışmıştır. Bunu yaparken de örgüt ile iltisaklı CHA'yı yoğun kullanmıştır.)

07.03.2016 günü Hasan Cücük @HasanCucuk adresinden atılmış **"ZAMAN BİR DÜNYA GAZETESİ 7 gün 24 saat açık ve hizmetinizdeyiz! "** şeklindeki tweeti retweet yapmak şeklinde; (Tweet devamında Zaman İngiltere, Zaman Fransa, Zaman Almanya... Birçok ülke için internet siteleri yer almıştır. Örgüt Zaman gazetesine kayyum atanmasını müteakip internet üzerinden örgütün propagandası belirtilen siteler vasıtası ile devam ettirmiştir.)

08.03.2016 günü **"Gazetem, kapımda, çok mutluyum! Gerçekleri susturamazsınız!.."** şeklinde;

11.03.2016 tarihinde H. Aslan @aliHaslan adresinden atılmış **"Son bir haftada Washington Post ve New York Times'ın 'despot', Chicago Tribune'in 't...n' sıfatını kullandığı 'dünya lideri' kimdir?"** şeklinde atılmış tweeti retweet yapmak şeklinde; (Örgüt fuatavni mahlaslı hesabı propagandada kullanıp sık sık benzer tweeti atmıştır.)

10.03.2016 tarihinde **"Damat, 'Bize 100 milyar dolar lazım' diyordu geçenlerde. Nerden çıkaracaklarını sanıyorsunuz bu parayı?"** şeklinde;

10.03.2016 tarihinde **"Bu kayyum olayını Türkiye bir kanıksarsa-ki olmak üzere- bütün ülkeyi soyacaklar, sağcısı, solcusu, cemaatçisi demeden..."** şeklinde;

10.03.2016 tarihinde Said Sefa @sefasaid adresinden atılmış **"Haberdar, yayın politikasından taviz vermeden, bu kadrosuyla, bağımsız bir gazete çıkarırsa...Satın alırım."** şeklindeki tweeti retweet yapmak şeklinde; (Said Sefa isimli kişi ile ilgili sahibi olduğu haberdar sitesinde örgüt adına faaliyet yapması nedeni ile soruşturma yapılmıştır.)

06.03.2016 tarihinde **"Doğan Medya'nın biati çare olmayacak çünkü mesele biati geçti, bunlar mala çöküyor ve bunlara para lazım, o da Doğan'da var..."** şeklinde;

13.03.2016 günü FUAT BARAN @yagizefe adresinden **"Yeni Irmak TV MEFKURE TV Frekansı Hotbird 13 derece Doğu (EE) Frekans: 11.604 Polarizasyon: (H)(Yatay) Sembol Rate : 27.500 Fec:5/6 .."** şeklinde atılan tweeti retweet yapmak şeklinde;

12.03.2016 günü CanErzincanTV @CanErzincan_TV adresinden **"Türkiye'nin Özgür kanalı CAN ERZİNCAN TV'nin mobil uygulamasını indirmek için tıklayın play google com/store/apps/det."** şeklinde atılan tweeti retweet yapmak şeklinde; (Bugün TV'nin yönetimine kayyum atanmasını müteakip kadrosu Can Erzincan Tv'ye geçmiş, örgüt bu kanalı da propaganda aracı olarak yoğun şekilde kullanmıştır.)

08.03.2016 günü Bünyamin Köseli @bunyaminkoseli adresinden **"Emine Eroğlu @EmineEroglu111 Kayyımın dağıttırmadığı Aksiyon röportajı 17 ARALIK HERKES İÇİN BİR İHLAS SINAVIYDI."** şeklinde (Bilindiği üzere Tweet sahibi Emine Eroğlu ile ilgili aynı örgüt kapsamında soruşturma yapılmıştır. Emine Eroğlu 2015 yılına kadar TİMAŞ yayın evi grubu Genel Yayın Yönetmenliği pozisyonunda çalışmış, sonrasında Zaman gazetesine geçmiş, Zaman Gazetesine atanan kayyum sonrasında da Yarına Bakış gazetesinde yazmaya devam etmiştir. Aynı gün "kayyum yüzünden bu hafta dağıtılamayan Aksiyon dergisinde yer alan röportajı emineeroglu.com'dan okuyabilirsiniz!" şeklinde attığı diğer bir tweeti de mevcuttur. Emine Eroğlu hakkında da aynı örgütün üyesi olduğu nedeni ile soruşturma yapılmıştır.) paylaşımlarda bulunduğu tespit edilmiştir.

Şüphelinin Bankasya'daki hesabında 2014 yılı Eylül Ayı ile 2015 yılı Mart ve Haziran aylarında artış olmuş ise de miktar itibarı ile anlamlı bulunmamıştır.

Şüphelinin soruşturma tarihi itibarıyla tespit edilen adresinin yanlış çıkması nedeni ile ikametinde arama yapılamamıştır.

Yukarıdakiler açık kaynak tespitleri örnek olarak alınmış olup dosya arasında çok sayıda tespitmevcuttur.

Şüpheli ifadesinde; Mezun olunca ilk olarak 2007 yılında Zaman gazetesi haber merkezine başladığını, sonra haftasonu eklerinde popüler kültür, sinema, müzik röportajları yaptığını, askerden sonra mesleğe 2011 yılında 1 yıl ara verdiğini, daha sonra dil eğitimi için 8 ay Londra'da kaldığını, dönünce Zaman Gazetesi haftasonu eklerinde muhabir olarak çalışmaya devam ettiğini, 2015 yılı içerisinde aksiyon dergisinde muhabir olarak başladığını, 2016 yılı içerisinde Aksiyon dergisine kayyum atandığını, sonrasında işten çıkarıldığını, FETÖ ile alakasının olmadığını, gazetede ve dergide alt kadroda çalıştığını, @bunyaminkoseli twitter adresinin kendisine ait olduğunu beyan etmiştir.

Yukarıdaki ve dosya arasındaki tespitler dikkate alındığında şüphelininTC devletine "katil" şeklinde yakıştırmada bulunan trol hesap paylaşımını retweet yaptığı, örgüt ile yapılan mücadeleyi itibarsızlaştırdığı, örgüt mensuplarının söylemlerini topluma duyurduğu ve örgütle mücadele kapsamında yapılan soruşturmaları 'mala çökmek vb' yakıştırmalarla topluma ilettiği, bu şekilde ki benzer söylemlerin fuatavni hesabında da sıkça paylaşıldığı tespit edilmiştir. Bu şekilde şüphelini de örgüt adına algi faaliyetlerinde bulunarak örgüt üyesi olduğu kanaatine varılmıştır.

8- Şüpheli Cemal Azmi KALYONCU;

İstanbul Üniversitesi İletişim Fakültesinden 1994 yılında mezun olup gazeteciliğe 1993 yılında Zaman gazetesinde başlamıştır. Bir yıl sonra kurucuları arasında yer aldığı Aksiyon dergisinin ekonomi editörlüğünü üstlenmiştir. Zinde Söyleşiler, 20. yıl Zaman'ı, Paranın Efendileri, Nurlu Hayatlar, Saklı Hayatlar 1 ve 2, Derin Gazeteciler adlı kitapların yazarıdır.

FETÖ/PDY mensuplarının yurt içinde ve yurt dışında Türkiye Cumhuriyeti Devleti aleyhinde kamuoyu oluşturmak için www.twitter.com isimli web sitesinde troll tabir edilen sahte kullanıcı adları ile hesap oluşturup örgüt amacı doğrultusunda paylaşımda bulundukları, bahse konu paylaşımların örgütün diğer üyeleri tarafından retweet (tekrar paylaşım) edilerek Türkiye ve Dünyada gündem oluşturdukları, paylaşımları yapan troll hesapların takip ve retweet edilerek fenomen hesap haline getirildiği bu şekilde de sosyal paylaşım sitelerinde kamuoyu algısını yönlendirdiği, '*sosyalpencere*', '*sonvesayet*' ve '*yagizefe*' kullanıcı adlı hesaplarında FETÖ/PDY amacı doğrultusunda paylaşım yapan troll hesaplardan olduğu kamuoyunca bilinmektedir. Şüpheliye ait "cemalkalyoncu" hesabından, yukarıdaki hesaplardan yapılmış paylaşımlardan bazılarını retweet yaptığı, bu bağlamda '*sosyalpencere*' hesabından paylaşılmış "*Oslo'da PKK ile masaya oturanlar, Askere polise operasyon izni vermeyenler, Dolmabahçe'de mutabakat yapanlar BAKIN ZAMAN'A ELKOYMAK İÇİN*

"HANGİ YALANA SARILMIŞLAR" şeklindeki paylaşımını retweet ederek paylaşım içeriğinde olduğu gibi örgütle mücadele kapsamında verilen mücadeleyi yalana sarılmak olarak niteleyip sanki kumpas kuruluyormuş gibi lanse edilmiştir.

Şüpheli Cemal Azmi KALYONCU ile alakalı yapılan açık kaynak çalışmaları aşağıda detaylı olarak açıklanmıştır.

Nurlu hayatlar isimli kitabının içeriğinde ağırlıklı örgüt liderini övücü bölümler bulunmakta ayrıca sonunda da **"Bir yanda yazdığı Risale-i Nurlar bugün dünyada milyonlarca insan tarafından okunan Said Nursi.... Diğer yanda, aydınlık bir Türkiye'nin habercisi olacak milyonlarca gencin yetişmesine öncülük eden Fethullah Gülen Hocaefendi. Her ikisinin de etraflarında, onlara sevgi duyan gönül bağı ile bağlanmış meçhul kahramanlar her zaman vardı ve hep var oldu.... "** Şeklinde örgüt liderini övücü bölümlerin bulunduğu görülmüştür.

17 Temmuz 2016 günü Yener Güneş @yenergunes adresinden atılan **"Medyascope, Gazeteport, Rotahaber, ABC Gazetesi ve Karşı Gazete'nin internet sitelerine erişim engellendi"** şeklindeki tweeti retweet yaptığı anlaşılmıştır. Bilindiği üzere bu siteler örgüt amacı doğrultusunda algı amaçlı kullanılmaktadır.

17 Temmuz 2016 günü Ufuk ŞANLI @sanliufuk adresinden atılan **"Haber portalları @Rotahaber @karsigazete @MedyascopeTV ve @CanErzincan_TV internet sitelerine açıktan erişim TİB tarafından engellendi"** şeklindeki tweeti retweet yaptığı anlaşılmıştır. (Bu siteler örgüt tarafından algı operasyonlarında kullanılmaktadır. Ayrıca tweet sahibi Ufuk Şanlı örgütün kriptolu haberleşme programı BYLOCK kullanıcısıdır.)

17 Temmuz 2016 günü T24 @t24comtr adresinden atılan **"Gülen: Uluslararası bir komisyon darbeyi araştırın, sonucunu şimdiden kabul ediyoruz"** şeklindeki tweeti retweet yaptığı anlaşılmıştır. (Yanında örgüt liderinin resimini de kullanmıştır).

17 Temmuz 2016 günü T24 @t24comtr adresinden atılan **"Fehmi Kuru: 'Darbenin beyni' Gülen olabilir mi? Olmasa da oldu bile.. "** şeklindeki tweeti retweet yaptığı anlaşılmıştır. (Yanında örgüt liderinin resimini de kullanmıştır).

14 Temmuz 2016 günü Mustafa Erdoğan @mustafaerdgn68 adresinden atılan **"Bu kanunun amacı Yargıtay'ı küçültmek değil biat etmeyenleri tasfiye etmektir."** şeklindeki tweeti retweet yaptığı anlaşılmıştır. (Örgüt ile iltisaklı olması nedeni ile tweet sahibinin de çalıştığı kurumdan açığa alındığı medyaya yansımıştır. Bu tweet örgüt ile mücadele anlamında yargıtayda yapılan değişikliklerle ilgili atılmıştır.)

08 Temmuz 2016 günü TARIK TOROS @TarikToros adresinden atılan **"Merak edip arayıp soran dostlara, kısa bir açıklama"** şeklindeki tweeti retweet yaptığı anlaşılmıştır. (Bu tweet ile halen örgüt üyeliği kapsamında hakkında soruşturmalar olması nedeni ile yurtdışında olduğu anlaşılan ve örgütün yayın organı olan Bugün TV'de sonrasında da Can Erzincan TV'de örgüt adına algı faaliyetlerinde bulunan Tarık Toros isimli kişinin yazdıklarına yönlendirme yapılmıştır.)

02.07.2016 günü cemal a. Kalyoncu@cemalkalyoncu adresinden **"Daha neler!! Elif Çakır'dan Erdoğan'a: Acı acı gülüyorum on7yirmi5.com/gundem/elif-cakir@onyediyirmibes aracılığıyla"** şeklinde tweet attığı anlaşılmıştır. (Bilindiği gibi niyetinde darbe yapan örgüt 17-25 aralık sürecinde bu siteleri yoğun karapropaganda aracı olarak kullanmıştır.)

27 Haziran 2016 günü Erkan AKKUŞ @erkan_akkus adresinden atılan "Hesabım

çalınmadı sosyolojik bir deneme yapıyorum :) " şeklindeki tweeti retweet yapmış ve "Analizleri merakla bekliyoruz" şeklinde tweet atmıştır. Bilindiği gibi tweet sahibi Erkan Akkuş örgütün yoğun propagandasını Bugün tv ve sonrasında da Can Erzincan Tv de yapmıştır.

27.06.2016 tarihinde cemal a. Kalyoncu@cemalkalyoncu adresinden **"Tebrikler hayırlı olsun@muratTokay ...yarına bakış"** adresine yönlendirme yapan bir tweet attığı, yönlendirilen adreste örgütün yayın organı olan yarına bakış com da Gazeteci-yazar Ece Temelkuran ile yine örgütün yayın organında çalışan Murat Tokay'ın röportaj yaptığı içeriğinde aşağıdaki bölümün yer aldığı anlaşılmıştır. **(Gülen cemaatine karşı girişilen operasyonları takip edebiliyor musunuz? Evet, yakından takip ediyorum. Cemaat'e politik olarak saldırıldı ama cemaat kendini politik olarak korumadı. Kendini "politik bir topluluğuz biz" diye savunması gerekiyordu. Çünkü Cemaat'e buradan saldırıldı. Yalnız şu var: Filler tepişirken masum insanların kurban gittiğini görüyoruz. Ülkede herkes için çember giderek daralıyor. Çemberin daraldığını anlamak için çemberin seni dışarıda bırakmasını beklememek gerekiyor. Siyasal iktidarın 'biz' dediği şey sonunda bir kişiye inecek. Ama bunu bekleyip görmek istiyorlarsa buyursunlar görsünler. "Cemaat hak etti" deyip susan hatta sevinç duyan gazeteci-yazarlar var...** Ben bunu söylemem. Tamam arada senin düşmanın mahvoluyor ama olup biten şeyin esası hukuk duygusunun ortadan kalkması. Bu sadece Türkiye'deki hukuk sistemini sarsmaz, aynı zamanda kişisel ilişkilerimizdeki hak hukuk duygusunu da yok eder. Hukuk duygusunun sarsılması taa Ergenekon soruşturmaları sırasında başladı. Dün de bugün de ben hukuku savunuyorum. Çünkü zayıf olanı devletten ve güçlü olandan hukuk korur..... (Burada örgüt ile yapılan mücadele 'cemaate saldırı' gibi toplumda lanse edilmiştir.)

Yapılan aramada 1 adet Acer marka metalik lacivert renkte seri No:LXPHU02136946016902000 Laptop, 0532 256 75 84 numaralı hat takılı bulunan 358148046656125 imei numaralı Sony Ericsson XPERIA marka cep telefonuna el konulmuştur. İncelenmek üzere yetkili birimlere teslim edilmiştir.

Şüpheli İfadesinde; 1993 yılında Zaman gazetesinde çalışmaya başladığını, aynı zamanda 1994 yılından beride Aksiyon dergisinde çalıştığını, Türkiye Gazeticiler Cemiyeti, Türkiye Gazeticiler Sendikası ve Ekonomi Gazeteciler Derneği üyelikleri dışında herhangi bir kurum veya kurulaşa üyeliğinin olmadığını, Fetullah Gülen Cemaati ile herhangi bir yasal veya özel bağının olmadığını, çalıştığı dergi ve gazetenin bu cemaate ait olup olmadığını bilmediğini,tespit edilen yazı ve paylaşımların kendisine ait olduğunu, ancak yazarken veya paylaşım yaparken herhangi bir cemaatkurum veya kuruluş lehine veya aleyhine yazmadığını, tamamen gazetecilik yaptığını, FETÖ/PDY terör örgütü ile bağlantısının olmadığını suçlamaları kabul etmediğini beyan etmiştir.

Yukarıdaki örnek yazı ve paylaşımlar ile dosya arasındaki diğer tespitler dikkate alındığında, şüphelinin örgütün algı faaliyetlerinde kullandığı Aksiyon dergisinin kurucuları arasında yer aldığı, örgütün temel basın organı Zaman gazetesinde uzun yıllardır çalıştığı, örgüt adına karapropaganda yapan sosyal medya hesaplarından paylaşılmış olan tweetleri topluma duyurduğu, örgütle mücadele kapsamındaki soruşturmaları 'yalana sarılmak' olarak nitelendirip itibarsızlaştırdığı, örgüt liderini topluma 'meçhul kahramanların lideri' olarak tanıttığı ve bu şekilde örgüt adına algı

faaliyetlerinde bulunduğu anlaşılmakla şüphelinin örgüt üyesi olduğu kanatine varılmıştır.

9- Şüpheli Cihan ACAR;

Şüpheli Cihan ACAR, Bugün Gazetesi muhabiri iken FETÖ/PDY örgütü amacı doğrultusunda faaliyetleri kapsamında gazeteye kayyum atanmasını müteakip işine son verilmiştir.

Şüphelinin Zaman Gazetesi ile ilgili mahkeme kararı uygulanırken Cihan Acar @gazelecihanacaradresinden aşağıdaki paylaşımları yaptığı tespit edilmiştir. *"Desteğe gelen Zaman okurları akşam namazını kıldı!! #ZamanSusturulamaz; Allahım bizi böyle bir arada tuttuğun için sana Hamdolsun! #ZamanSusturulamaz; Tek yumak olduk! ¥ Anasayfa Hakkımızda #ZamanSusturulamaz; Torna Zaman Gazetesi önüne geldi! #ZarmanSusturulamaz; Kalabalık mı! Destek mi! Seveda mı! İşte Özgürlük Nöbetçileri ! #ZamanSusturulamaz; Turgay Oğur: "Binalar bir puttur bırakalım Demir çelik müminleri gelip putlarını alsınlar" #ZamanSusturulamaz; Malımıza çöküp binamızı alabilirler ama kalbimizden o sevgiyi atamazlar #ZamanSusturulamaz, ZAMAN sevdalıları Türk bayraklarıyla gazetesine sahip çıkıyor! #ZamanSusturulamaz; Özgür Basın Susturulamaz Herkes sussa Zaman susmaz #ZamanSusturulamaz ;Zaman okuru gazetesine böyle sahip çıkıyor! #ZarnanSusturulamaz; Zaman Gazetesi önünde destek her geçen saniye artıyor #ZamanSusturulamaz; Özgür Basın için desteğe gel #ZamanSusturulamaz; Devlet Terörü"*

03.08.2015 cihanacar.blogspot.com.tr adresinde ve Bugün Gazetesinde aşağıdaki paylaşım ve haberi yaptığı tespit edilmiştir. *"YAKUB SAYGILI'DAN MÜTHİŞ AÇIKLAMA: 21 SORUŞTURMA DAHA VAR"* başlığı ile *"....17 Aralık yolsuzluk ve rüşvet soruşturmalarını yürütürken görevden alınan ve ardından da meslekten ihraç edilen İstanbul eski Mali Şube Müdürü Yakub Saygılı BUGÜN'e çarpıcı açıklamalarda bulundu. Mali Şube'de 17 ve 25 Aralık gibi çok önemli 21 soruşturma dosyası daha bulunduğunu açıkladı..... Selam Tevhid soruşturmasından gözaltına alınan polislerin ifade vermesiyle davaya müdahil olduklarını söyleyen Saygılı, "Selam Tevhid'i silemezler çünkü onun takipsizlik kararına itiraz edildi.....Yolsuzluk ve rüşvet operasyonlarını yürüten polislerle yönelik tutuklamaların dayanağını oluşturan müfettiş raporlarıyla ilgili çarpıcı açıklamalarda bulunan Saygılı, rapor hazırlayan müfettişlerin formasyonu olmadığını ve müfettişlik yemini dahi etmediğini söyledi.Cumhuriyet Başsavcılığı'nın sadece müfettiş raporlarını delil ve ihbar olarak kabul etmesinin hukuka aykırı olduğu..... İstihbaratın önleme dinlemeleri yoktu. TİB yoktu. Ama bunların yazdıkları üç beş kelime ile insanların hayatları kararıyor şu anda. İnsanlar ihraç oluyor. Bunları savcılığa gönderiyorlar, savcı delil olarak kabul ediyor ve operasyon başlatıyor. Sadece müfettişlerin raporuna göre operasyon yapamazlar. Lehte ve aleyhte bütün delilleri toplamak zorunda savcı."*İzmir'de "yasa dışı dinleme" iddialarına ilişkin yürütülen soruşturma kapsamında polislerle yönelik operasyonun perde arkasını anlatan Saygılı asıl amacın 25 Aralık operasyonuna zemin hazırlamak olduğunu açıkladı. İzmir'den sonra operasyonların idari birimler olarak Mali Şube'ye sığılabileceğine dikkat çeken Saygılı, "Selam Tevhid Türkiye Cumhuriyeti devleti için çok önemli bir operasyondur.....Cihan Acar - Bugün Gazetesi

03.08.2015 tarihli cihanacar.blogspot.com.tr adresindeki **28 ŞUBAT MEDYASI 14 ARALIK'LA BİRLİKTE YİNE SAHNEDE** başlıklı yazıda *"Postmodern darbe döneminde Fethullah Gülen hakkında "İdam talebi", "Ölüm komandoları" gibi manşetler atan kartel medyası, dün de havuz medyası olarak linç kampanyası başlattı. Havuz medyası "1 Numara", "Terör örgütü lideri", "Kırmızı bülten" başlıkları manşetlerle çıktı..... YATACAĞI YERİ BİLE SÖYLEDİLER* Manşetlerle yargısız infaz ettikleri Gülen'in cezasını çekeceği yeri bile *"İmraltı" olarak belirlemişlerdi. Aynı senaryo bugün 17 ve 25 Aralık yolsuzluk ve rüşvet operasyonu sonrasında yaşanıyor. KONUŞMALAR MONTAJLANMIŞTI17 Aralık sonrası Hizmet Hareketi bir örgüt, Fethullah Gülen Hocaedendi ise örgütün lideri gibi gösterilmeye çalışıldı. Gazeteler günlerce kara propaganda yaptı. 14 Aralık'ta gözaltına alınan Samanyolu Yayın Grubu Başkanı Hidayet Karaca'ya, Hocaefendi ile arasında geçtiği iddia edilen internete düşen bir ses kaydı soruldu. Karaca savcılıktaki savunmasında söz konusu kayıt içeriğinin gerçek olmadığını belirterek, Gülen ile hiçbir zaman telefon görüşmesi yapmadığını açıkladı. Nitekim psikolojik harekât yargı yoluyla da devam etti. Hocaefendi için önceki gün yakalama kararı çıkarıldı.....Cihan Acar- Bugün Gazetesi*

03.08.2015 tarihli cihanacar.blogspot.com.tr adresindeki **"ÇAĞLAYAN ADLİYESİ'NDE HUKUK SKANDALI"** başlıklı yazıda *"Dün Çağlayan Adliyesi'nde tam anlamıyla bir rehine krizi yaşandı. Sahur baskını ile alınan polislerin 4 günlük yasal gözaltı süresinin üzerinden 14 saat geçtiği halde durumları karara bağlanmadı. Savcı dosyadan el çekti. Hakim odasını kilitledi. Ortada kalan polisler gitmek isteyince de çevik kuvvet tarafından çembere alındı. İstanbul Çağlayan Adliyesi uzun yıllar Türkiye'nin hukuk hafızasından silinmeyecek skandallar zincirine sahne oldu. Sahurda gözaltına alınan polislerden 75'i önceki gün adliyeye sevk edildi.Cihan Acar-bugün Gazetesi*

Şüphelinin adreslerinde yapılan aramalarda 1 adet Trakya Hastanesi ibareli Melek ACAR adına hastane kartının içerisinde Princo marka 17/06/2013 tarihli CD,1 adet yarım ajanda sayfasına İban TR280004600436888000126537 ve MA64060309008 rakamlarının yazılı bulunduğu kağıt parçası, 1 adet kolezyon ibareli poşet içerisinde evraklarının arasında Banka Asya ya ait Hasan ACAR adına 17/10/2014 tarihli 48 TL dekont,1 adet mavi renkli PRAKTİCA STANDARS Seri No:SD-M0260917T186330 2GB CD kart,1 adet üzerinde marka bulunmayan Multi media CARD 64 MB ibareli MC121J064DACA-29A00SVS6U37P1432 BY KOREA Hafıza kartı,1 adet beyaz renkli Samsung S6 model imei 359148060346537 nolu içerisinde 0530 280 14 81 hat şüphelinin kendisine ait olduğu beyan ettiği cep telefonu, 1 adet yine şüphelinin kendisine ait olduğunu beyan ettiği IMEI013311005986480 Nolu IPAD,1 adet TTNET ENTER seri numarası bulunamayan ve depolama alanı belirlenemeyen turuncu renkli flaj bellek,1 adet SJ4000 WİFİ ibareli küçük kamera ve yuvasına takılı vaziyette 1 adet 8GR Migro CD seri numarası okunamayan hafıza kartı,1 adet CANO marka profesyonel tim fotoğraf makinesinin Kinston marka 8 GB COMPACT FLASN9904321-001.A00LF4430455-02.02767X002 ibareli hafıza kartı,1 adet beyaz renkli PLATOON Marka küçük portatif hoparlörlere takılı 2 GB seri numarası okunamayan hafıza kartı vb çok sayıda cd ele geçirilmiş incelenmek üzere ilgili birimlere gönderilmiştir.

Şüpheli İfadesinde; 2012 yılının sonunda Zaman Gazetesinde muhabir olarak göreve başladığını, dosyada bulunan Cihan ACAR adına belirlenmiş paylaşımlarınve yazıların kendisine ait olduğunu, Çağlayan Adliyesinde oturarak eylem yapılan fotoğrafta oturanlardan birisinin kendisi olduğunu, Özgür Düşünce, Bugün Gazetesi ve Zaman Gazetesine haber yaptığını, Bugün gazetesine kayyum atanınca işten 29 Ekim 2015 yılında çıkarıldığını, bir süre sonra Özgür Düşünce gazetesinde muhabir olarak çalışmaya başladığını, 18/07/2016 tarihinde Özgür Düşünce isimli gazeteden istifa ederek Edirne'de bulunan ailesinin yanına gittiğini, gazetecilik faaliyeti yaptığını, FETÖ /PDY terör örgütü faaliyetlerine katılmadığını ve örgütün amacı doğrultusunda faaliyette bulunmadığını beyan etmiştir.

Yukarıdaki ve dosya arasındaki şüpheliye ait yazı ve paylaşımlar ile şüphelinin örgüt adına algı faaliyetlerinde bulunması ve hakkında soruşturma yapılan örgüt üyeleri ile birlikte Çağlayan Adliyesinde protesto eylemlerine katılması dikkate alındığında şüphelinin örgüt üyesi olduğu kanatine varılmıştır.

10- Şüpheli Cuma ULUS;

Şüpheli Cuma ULUS'un sırasıyla Sabah, TGRT Haber ve Habertürk de çalışıp son olarak FETÖ/PDY basın kuruluşlarından Millet Gazetesinde Yazı İşleri Müdürlüğü yaptığı, mahkeme kararı ile Millet Gazetesine kayyum atanmasını müteakip 30 Ekim 2015 tarihinde görevine son verildiği tespit edilmiştir.

Cuma ULUS ile alakalı olarak internet ortamında yapılan açık kaynak çalışmaları aşağıda özetlenmiştir.

29 Ekim 2015 günü Cihan Haber Ajansına verdiği ve <http://www.yeniasya.com.tr> adresinde de yayımlanan demecinde *"Dün bizim için bir kara gündü. Gazetemize polis zoruyla girildi kapılar kırıldı. Aslında dün Türkiye adına kara bir gün herkesin sesi olan Millet gazetesi, Bugün gazetesi. Bugün TV Kanaltürk Televizyonunu susturdular Bugün de normalde insan kaynakları üzerinden yapılması gereken bir iş akdi feshi iki polis eşliğinde yapıldı. Gelen arkadaşları, gerek yok dedim. Biz gazeteciyiz. Kalemimizden başka bir şeyimiz yok. Bu basın kartımı ben 1997 den beri taşıyorum. 21 yıllık gazeteciyim ilk kez hayatımda böyle bir şey yaşadım. İş akdi teslimini bana iki polis eşliğinde yaptılar Akın Beyin sözleriyle sözlerimi bitireceğim. 'Bu günlerde geçecek. Her kışın bir baharı, her gecenin bir sabahı var"* şeklinde beyanlarda bulunduğu anlaşılmıştır. Bilindiği üzere Millet gazetesi örgüt adına algı operasyonunda kullanılmış ve adı geçen Akın İpek ise aynı örgüt ile ilgili yapılan soruşturmalar kapsamında firari durumdadır.

17 Temmuz 2016 günü Twitter @CanErzincan_TV adresinden *"KAMUOYUNA DUYURU, 17 Temmuz 2016 tarihinde Can Erzincan TV'nin yayınları TÜRK SAT tarafından hukuksuzca kesilmiştir. kamu oyuna duyurulur.. CAN ERZİCAN TV"* şeklinde paylaşılmış tweeti Cuma ULUS @CumaUlus adresinden retweetlediği tespit edilmiştir.

Haziran-Temmuz 2016 günü Cuma ULUS @CumaUlus adresinden *"Can Erzincan'ı Hotbird'den izleyip bizimle paylaşan herkese teşekkürler. #CanErzincanHotbirdde#"; "Özgürlüğün yeni adresi #CanErzincanHotbirdde#"; "Can Erzincan TV karartılıyor! #Kapatma "* şeklinde twitter atmıştır. Bilindiği gibi örgüt amacı doğrultusunda faaliyetleri

sebebi ile Bugün Tv ye kayyum atanınca örgüt mensupları aynı kadrosu ile Can Erzincan TV'ye geçmiş ve örgüt adına algı operasyonuna bu kanalda devam edilmiştir.

17 Temmuz 2016 günü Av. Günay Yılmaz'ın@gulayakyazi adresinden **"Tüm yargılamalarının canlı olarak kamuoyu önünde yapılması tüm milletin hakkıdır çünkü darbe girişimi tüm millete yapılmıştır ; % 1'den fazla oy alan bütün siyasi partilerin eşit oy hakkına sahip oldukları bir komisyon hemen kurulmalıdır ; Bu komisyonun çalışmaları tüm aşamalarda kamuoyuna açık olmalıdır. Darbecilerin bağlantıları kim/kimlerse tespit ve ifşa edilmelidir ; Darbe teşebbüsü bir fırsat olarak görüp ülkenin parti devleti haline getirilmesi kabul edilemez ve en az darbe kadar hukuksuzluktur ; Usulsuz şekilde gözüaltına alınan binlerce her kademededen hukukçuya sahip çıkmak muhalefetin gerçek demokratiğinin göstergesi olacaktır" ; Siyasi saiklerle, darbe karşıtı olan asker ve hukukçuların darbe gibi ağır bir suç ile tasfiye edilmeleri en hafif tabirle vicdansızlık"** şeklinde twitter paylaşısını Cuma ULUS@CumaUlus adresinden retweetlediği tespit edilmiştir.

16 Temmuz 2016 günü Kazım Güleçyüz'ün @gulercyuzk adresinden **"Darbe girişimi püskürtüldüyse bundan ancak memnun oluruz. Ama bu olay bir "sivil darbe" için kullanılmaya çalışılırsa buna da karşı çıkarız."** şeklinde twitter paylaşısını Cuma ULUS @CumaUlus adresinden retweetlediği tespit edilmiştir.

16 Temmuz 2016 günü Said Sefa'nın sefa_said adresinden **"Ne üdüğü belli olmayan bir kısım sözde rütbeli askerin darbe teşebbüsü hükümetten ziyade Tsk'ya oldu. Halka oldu. Ülkeyi ateşe verdiler."** şeklinde twitter paylaşısını Cuma ULUS @CumaUlus adresinden retweetlediği tespit edilmiştir. (Yukarıda açıklandığı üzere şüpheli Said Sefa Fuatavi hesabının kurucusudur.)

16 Temmuz 2016 günü Değer Özgür @degerozergun adresinden **"Tüm Bu darbe senaryosu için düşüncem çok net: Yapanın da, yaptırmanın da, iftira atanın da Allah belasını versin ve iki cihanda da rezil eylesin!"** şeklinde twitter paylaşısını Cuma ULUS @CumaUlus adresinden retweetlediği tespit edilmiştir. Bilindiği üzere darbe girişimi ile 240'dan fazla vatandaşımızı şehit eden örgüt sonrasında darbenin senaryo olduğu yönünde karapropaganda yapmıştır.

16 Temmuz 2016 günü Cuma Uluş'un @CumaUlus adresinden **"Özgürlüğün yeni adresi, #CanErzincanHotbirdde #CanErzincanHotbirdde#CanErzincanHotbirdde"** twett atmıştır.

13 Temmuz 2016 günü Fatih AKALAN'ın @fatihakalanadresinde **"RT'lenerek gelebilir mi? #Taşınıyoruz. CanErzincanTV @CanErzincan_TV CAN ERZİNCAN TV HOTBİRD UYDUSUNDA YAYINDA PEKİ NASIL İZLEYECEKSİNİZ?"** şeklinde twitter paylaşısını Cuma ULUS @CumaUlus adresinden retweetlediği tespit edilmiştir.

13 Temmuz 2016 Günü Fatih AKALAN'ın @fatihakalanadresinde **"Özgür ve bağımsız haberizlemek isteyen dostları bekliyoruz.#Taşınıyoruz."** şeklinde twitter paylaşısını Cuma ULUS @CumaUlus adresinden retweetlediği tespit edilmiştir.

13 Temmuz 2016 günü CanErzincanTV@CanErzincan_TV adresinde **"Hotbird'den Can Erzincan'ı izlemeye başla videonu çek gönder yayınlayalım"** şeklinde twitter paylaşısını Cuma ULUS @CumaUlus adresinden retweetlediği tespit edilmiştir.

13 Temmuz 2016 günü CanErzincanTV@CanErzincan_TV adresinde **"ERZİNCAN TV HOTBİRD UYDUSUNDA Kapatmıyoruz #Taşınıyoruz amp.twimg.com/v/d0eca0bc-9c8 @Notredamedesion @MehmetAltanFan"** şeklinde twitter paylaşısını Cuma ULUS

@CumaUlus adresinden retweetlediği tespit edilmiştir.

12 Temmuz gün Bidebunuizle @Bıobunuizleadresinde **"Başsavcı, 'trafik kazalarına Gülen'in bedduası neden oldu' diye soruşturma başlattı bidebunuizle.com/bassavci-trafi..."** şeklinde twitter paylaşısını Cuma ULUS @CumaUlus adresinden retweetlediği tespit edilmiştir.

11 Temmuz 2016 günü P24 @P24Punto24 adresinden **"#BenGazeteciğim #GazetecilikSuçDeğildir.tuğba tekerek @tugbatekerek Ben M.Baransu, ben M.Çoban, MİT belgesini haber yaptım. 52 yıla yargılanıyorum. #bengazeteciğim #gazeteciliksuçdeğil"** şeklinde twitter paylaşısını Cuma ULUS @CumaUlus adresinden retweetlediği tespit edilmiştir.

11 Temmuz 2016 günü Cuma ULUS @CumaUlusadresinde **"Baskı, gözaltı ve karartmalara "dur" demek için şimdi dayanışma zamanı. "Biliyor muydunuz: Gazetecilik suç değil" CanErzincanTV @CanErzincan_TV GAZETECİLİK #GazetecilikSuçDeğildir canerzincantv.com "** şeklinde twitter paylaşısı yaptığı tespit edilmiştir.

10 Temmuz 2016 günü Özlem Zengin @zengin_ozlem adresinden **"@TarıkToros'u özlüyorum. Medyada nadir bulunan harika bir yönetici ama öncelikle dosttur. Dinler. anlar, kırmadan sorun çözer. Ama imammış:)"** şeklinde twitter paylaşısını Cuma ULUS @CumaUlus adresinden retweetlediği tespit edilmiştir.

10 Temmuz 2016 günü Özgür Düşünce @OzgurDusunce adresinden **"Tarık Toros böyle deşifre etti: Avukattan gizlediler yandaş basına servis ettiler... bit ly/29wbSmX"** şeklinde twitter paylaşısını Cuma ULUS @CumaUlus adresinden retweetlediği tespit edilmiştir.

10 Temmuz 2016 günü Tarık TOROS @tarıktoros adresinden paylaşılmış **"Hürriyet gazetesi. "Doğan Medya Grubu Yayın İlkeleri"ni duvarına asmış, bakan, uygulayan yok Andıç olayını bilirsiniz o hesap"; "28 Şubat sürecinde Şemdin Sakık'ın olmayan ifadesiyle Mehmet Ali Birand'ları, Cengiz Çandar'ları, Mahir Kaynak'ları andıçlayan Hürriyet"; "Andıç'la Akın Birdal'ın ofisinde kurşunlanmasına neden olan Hürriyet'teki o kafa, aynen bugün de gazetede hüküm sürüyor, ne yazık ki.. " ; "Şimdi, en yakınlarımın bile benden şüphe etmesine çalışıyorlar Gazeteciliğimizin altını boşaltmayı amaçlayan şeytani bir kurgu bu!" ; "Tutuklanmamı isteyen İzmir Cumhuriyet Başsavcivekili Okan Bato. Avukatlardan esirgenen bilgiler, yandaş basına detaylı sızdırılmış!" ; "Kara Harp Okulu imamıymışım (I) TSK'daki terfileri belirlemişmişim (!) Yahu, Genelkurmay Başkanı dışında hiçbir subayın adını bilmem.!" ; "Darbe soruşturmalarında gazete ve ajanslara bilgi, belgeleri ben servis etmişmişim. Sayın Savcı Okan Bato, delil göstermek zorundasınız!" ; "Savcı Okan Bato; Öyle çamur at, izi kalsın olmaz. Kime, neyi, ne zaman, nasıl, nerede servis etmişim? Nerede gizli toplantı yapmışım?" ; "Bir hukuk adamı, olmayan suçu üretmez, üretmez! Olan suçu araştırır, titiz çalışarak delillendirir! İşinizi ben mi öğreteceğim?" ; ""Savcı Okan Bato, yaptığı kurguya delil göstermek zorunda. Bunu yapmazsa tüm hukuki haklarımı yedi cihanda arayacağım ve hesap soracağım! ." ; "Masalınızda benim adım çok küçük kalır. Biz ailecek, bir yıl kadar önce yurtdışında yaşama, çocuklarımızı orada okutma kararı aldık." ; "Ailemizi geçindirmek için el mi açsaydık? Neticede vize, pasaport vs.. Mart ayında çocuklarımızla yeni bir hayata yelken açtık." ; "Savcı Bato; Ayıptır tüm işlemler gözünüzün önünde. Yıllarca her şeyini didik didik et. bir şey bulama. Koca "TSK İmamı" nı elden kaçır(!)" şeklinde twitter paylaşılarını Cuma ULUS @CumaUlus adresinden retweetlediği tespit edilmiştir.**

08 Temmuz 2016 günü Derya Sazak @sazak_deryaadresinden **"Gazetecilere gözaltı**

kararı çıkart tutuklatmaya çalış sonra kaçtı diye zil takip oyna Tarık Toros Londraymış Bayram tatiline mi gitti acaba?" şeklinde twetter paylaşısını Cuma ULUS @CumaUlus adresinden retweetlediği tespit edilmiştir

05 Temmuz 2016 günü Ali İpek @aaliipekk adresinden **"Kimsenin yaptığı yanına kalmaz. Bekleyin görün inşallah.."** şeklinde twetter paylaşısını Cuma ULUS @CumaUlus adresinden retweetlediği tespit edilmiştir

15 Haziran 2016 günü Turan Görüryılmaz @tgoruryilmaz adresinden **"Bu kez Yalova'da hayırseverlere operasyon yapmışlar... Şu teröristlere baksanıza, kesin sadaka da vermiştir bunlar!"** şeklinde twetter paylaşısını Cuma ULUS @CumaUlus adresinden retweetlediği tespit edilmiştir

14 Haziran 2016 günü Ahmet Memiş @ahmemis adresinden **"Can Dünder'a hem de adliye nasıl silahlı saldırı düzenlendi? Hikaye anlatmayın. Hiçbir muhalifin can ve mal güvenliği emniyette değil..."** ;

14 Haziran 2016 günü Bidebunuizle @Bidebunuizle adresinden **"ABD: Gülen hareketini terör örgütü olarak görmüyoruz "** şeklinde twetter paylaşısını Cuma ULUS @CumaUlus adresinden retweetlediği tespit edilmiştir

27 Haziran 2016 günü #Kapatma @sefa_said @erkan_akkus @Notredamedesıon adreslerinden şüpheli Said Sefa ve sunucu Erkan Akkuş'un bulunduğu **"rejide görev said sefada"** altyazılı ekran görüntüsünü ekleyerek **"Can Erzincan TV karartılıyor!"** şeklinde twetter paylaşısını Cuma ULUS @CumaUlus adresinden retweetlediği tespit edilmiştir

28 Mayıs 2016 günü Rotahaber @Rotahaber adresinden **"Haber Sedef Kabaş: Türkiye yolsuzlukları ortaya çıkaran polislerden özür dileyecek rotahaber.com/guncel/sedef-k. @SedefKabas"** şeklinde twetter paylaşısını Cuma ULUS @CumaUlus adresinden retweetlediği tespit edilmiştir

26 Mayıs 2016 günü Fatih Portakal @fathportakal adresinden **"ABD'li savcının Zarap'a ait rüşveti belgeleyen delillerinden sonra burada da savcıların araştırması gerekmiyor mu? #17/25AralıkAraştırmalı"** şeklinde twetter paylaşısını Cuma ULUS @CumaUlus adresinden retweetlediği tespit edilmiştir

Şüphelinin ikametinde yapılan aramada Fatih Kolejine ait Oğuz ULUS'un bilgilerinin olduğu kayıt belgesi ve ödeme planı dökümü, Asya Katılım Bankası A.Ş. Mecidiyeköy Şub. İmza sirküleri olan belge, Bank Asya 'ya ait Cuma ULUS adına kayıtlı 4058409 seri numaralı katılım hesap cüzdanı, Bank Asya' ya ait Cuma ULUS adına kayıtlı 4087856 seri numaralı katılım hesap cüzdanı, Bank Asya' ya ait Cuma ULUS adına kayıtlı 4087854 seri numaralı katılım hesap cüzdanı, Bank Asya' ya ait Cuma ULUS adına kayıtlı 4087857 seri numaralı katılım hesap cüzdanı, Bank Asya' ya ait Cuma ULUS adına kayıtlı 4179440 seri numaralı katılım hesap cüzdanı ve Bank Asya' ya ait Cuma ULUS adına kayıtlı 4179439 seri numaralı katılım hesap cüzdanı ile geçirilmiştir.

Şüphelinin örgüt liderinin talimatlarını müteakip Bankasya'da bulunan hesabına 2014 yılı Ocak ayından başlayarak 2015 yılı Mart ayı itibarıyla 57400 TL yatırmış olduğu tespit edilmiştir.

Yukarıda belirtilen tanık beyanlarında şüphelinin Habertürk TV'de örgüt adına faaliyetlerinden bahsedilmiştir.

Şüpheli İfadesinde; 1995 yılında İhlas Haber ajansında stajyer olarak işe başladığını, sonraki yıllarda Kanal 9 tv, CNN Türk, Kanal 7 tv, Ülke tv, Kanaltürk, Tv8 , Sabah Gazetesi,

Tgrt Haber, Habertürk Tv, Kanaltürk bünyesinde kurulan Millet gazetesinde ve sonolarakda Can Erzincan tv de gazeteci olarak çalıştığını, Fetullah Gülen cemaatini basından ve kamuoyundan bildiğini, FETÖ-PDY ile herhangi bir ilgisi olmadığını, dosya arasındaki sosyal paylaşımların kendisine ait olduğunu, tamamen gazetecilik saikiyle hareket ettiğini, evinde bulunan fatih kolejine ait ödeme planının oğlunun okul taksidi olduğunu, Bankasya'ya ait hesap cüzdanlarının ise kendisine ait olup kişisel işleri nedeniyle kullandığını, darbe gecesi "darbeye hayır" şeklinde twitleri olduğunu, FETÖ/PDY silahlı terör örgütünün medya yapılanması içinde olmadığını, suçlamaları kabul etmediğini beyan etmiştir.

Yukarıdaki ve dosya arasındaki yazı, paylaşım ve röportajlar, yukarıdaki tanık beyanları, fuatavni hesabının diğer bazı şüpheliler ile birlikte şüpheli Cuma'yı da sahiplenmesi, ve örgüt liderinin talimatı sonrasında Bankasya'ya para yatırması gibi hususlar dikkate alındığında şüphelinin örgüt adına algı faaliyetlerinde bulunduğu ve örgüt üyesi olduğu kanaatine varılmıştır.

11- Şüpheli Davut AYDIN;

Şüpheli Davut AYDIN'ın Osman YAĞMUR @osmanyagmur1 mahlaslı twitter hesabının kullanıcısı olduğu ve hesabından 16.02.2014 günü saat:11:38'de ***"Fuat Avni'den Okunası Twitler; Başbakan neden camiaya düşman oldu?"*** başlığı ile yapmış olduğu paylaşımında "<http://www.merkurhaber.com/fuat-avniden-okunasi-twitler-basbakan-neden-camiaya/dusman-oldu-makale,560.html>" uzantılı linki vererek "www.merkurhaber.com" sitesinin haberini paylaştığı, ***Fuat Avni@fuatavni mahlaslı twitter kullanıcısının sosyal medyada ilk paylaşımının 16.02.2014 tarihinde gözüktüğü dikkate alındığında belirtilen haberin Fuat Avni@fuatavni mahlaslı twitter kullanıcısı ile ilgili "basında yer alan ilk haber olduğu",*** bahse konu haber linkine tıklandığında haberin içeriğinin internet sitesinden silindiği tespit edilmiştir. Sonraki süreçte, sosyal medyada FETÖ/PDY örgütü üyeleri tarafından "fuatavni"hesabı karapropaganda amacı ile yoğun şekilde kullanılmıştır. ***Bu hesap hakkında ilk haberinin merkurhaber sitesinde ve @osmanyagmur1hesabı ile yapılmış olması dikkate alınarak bu site yetkilileri ve bu hesap ile ilgili araştırma yapmak gerekmiştir.*** Merkurhaber isimli sitede Admin/Editör/Yazar/Çizer olarak görünen @osmanyagmur1 isimli twitter kullanıcısı ile ilgili yapılan araştırmalarda, bu hesabın 04.01.2012 tarihinde 454749981 ID numarasıyla açıldığı, iletişim bilgileri olarak <https://www.facebook.com/osmanyagmur65> web adresini verdiği, @osmanyagmur1 isimli twitter profil hesabının kurtarma bilgilerine bakıldığında ise "os" harfleri ile başlayan 12 karakterli gmail.com uzantılı e-posta adresinin verildiği, bu haliyle @osmanyagmur1 isimli twitter profil hesabının osman.yagmur@gmail.com isimli e-posta adresine tanımlandığı, osman.yagmur@gmail.com isimli e-posta adresinin kurtarma bilgilerine bakıldığında ise "ser" harfleri ile başlayan gmail.com uzantılı e-posta adresinin verildiği, sözkonusu hesap ile ilgili facebook üzerinden yapılan incelemede ise <https://www.facebook.com/osmanyagmur65> isimli profil sayfasının olduğu, bu sayfa içeriğinde MerkurTV'de admin olarak çalıştığı, Van'da yaşadığı bilgisini paylaştığı görülmüştür. <https://www.facebook.com/osmanyagmur65> profil hesabının kurtarma bilgilerine bakıldığında ise sonu 54 ile biten telefon numarası ile osmanyagmur65@gmail.com e-posta adresinin verildiği görülmüştür. osmanyagmur65@gmail.com isimli e-posta adresinin kurtarma bilgilerine bakıldığında ise "o" harfi ile başlayan "r" harfi ile biten gmail.com uzantılı e-posta adresi tanımlandığı

görülmüştür. Ayrıca tespitlerin bu aşamasında <http://www.merkurhaber.com/> yazarlar.html web adresindeki Osman Yağmur isimli kullanıcının facebook.com/osmanyagmur65 hesabındaki profil resmî ile twitter.com/osmanyagmurl isimli profil hesabındaki profil resimlerinin aynı olduğu yani her ikisinin de renkli çiçeklerle boyanmış güvercin resmi olduğu görülmüştür. Yine www.merkurhaber.com adresinde 'Bunlar Bir Komplo Teorisi'dir ve Sıra Numaralıdır' başlıklı sayfada Osman Yağmur isimli kullanıcı osman.yagmur@gmail.com isimli e-posta adresini iletişim olarak verdiği görülmüştür. osman.yagmur@gmail.com isimli e-posta adresi facebook isimli sosyal medya uygulamasında araştırıldığında ise <https://www.facebook.com/serhatcetin1616> web adresinde bulunan Serhat Çetin isimli facebook profil sayfası olduğu görülmüştür. <https://www.facebook.com/serhatcetin1616> hesabının kurtarma bilgisine bakıldığında ise osman.yagmur@gmail.com, bursahabertv16@hotmail.com isimli e-posta adresleri ile "b" harfi ile başlayıp "3" rakamı ile biten ve gmail.com uzantılı e-posta adreslerinin tanımlandığı görülmüştür. <https://www.facebook.com/serhatcetin1616> Serhat Çetin isimli facebook profil hesabının yapmış olduğu paylaşımlar incelendiğinde ise [Bursahabertv.com](http://www.bursahabertv.com) isimli web sitesi ile ilgili haberler paylaştığı görülmüştür. <https://www.facebook.com/Bursahabertvcom> isimli facebook beğeni sayfası incelendiğinde ise [Merkurhaber.com](http://www.merkurhaber.com) isimli haber sitesi ile ilgili paylaşımları olduğu ve <http://www.bursahabertv.com> isimli web adresini iletişim olarak verdiği görülmüştür. www.bursahabertv.com isimli web adresinin whois (kimlik)" bilgilerine bakıldığında ise Hosting (yer sağlayıcısı) hizmetini Türkiye'de faaliyet gösteren Sadece Hosting isimli firmadan tahsis ettiği, kayıt bilgilerinde Davut Aydın ismine, davutaydin45@gmail.com isimli e-posta adresine ve +90.5535918333 sayılı telefon numarası ile kayıt edildiği görülmüştür. www.bursahabertv.com isimli web adresinin geçmişe yönelik whois history (geçmişe ait kimlik) bilgilerine bakıldığında ise kayıt bilgilerinde Davut Aydın ismine, davutaydin@hotmail.com isimli e-posta adresine +505.4854799 sayılı telefon numarası ile kayıt edildiği görülmüştür. Serhat Çetin ve Osman Yağmur isimli facebook profilleri incelendiğinde ise her ikisinde de <https://www.facebook.com/davutaydin45> web adresinde bulunan Davut Aydın isimli facebook profilinin olduğu görülmüştür. <https://www.facebook.com/davutaydin45> isimli web adresi incelendiğinde ise merkur tv hayranları sayfasını beğendiği görülmektedir.

Yani açıklanan hususlar ve diğer destekleyici tespitleri ile birlikte dosya arasında raporlandığı üzere merkurhaber sitesinde yazar görünen, örgütün karapropaganda hesabını ilk haberleştiren ve örgüt amacı doğrultusunda tweetler atan osmanyagmurl tweeter hesabının osman.yagmur@gmail.com e-mail hesabına tanımlandığı, bu hesabın facebook isimli sosyal medya uygulaması araştırıldığında www.facebook.com/serhatcetin1616 adresindeki Serhat Çetin isimli hesaba ulaşıldığı, bu hesabın kurtarma bilgilerine bakıldığında ise osman.yagmur@gmail.com ve bursahabertv16@hotmail.com adreslerinin tanımlandığı, [bursahabertv.com](http://www.bursahabertv.com) adresinin kimlik bilgilerine bakıldığında Davut Aydın adına kayıtlı olduğu, Davut Aydın'ın Serhat Çetin ve Osman Yağmur isimli facebook profillerinin her ikisinde 'arkadaşları' listesinde aynı profil resmi ile yer aldığı, bu haliyle merkur haberde yönetici olan ***Osman Yağmur takma isimli kişinin gerçekte şüpheli Davut Aydın olduğu tespit edilmiştir.***

Dosya kapsamında merkurhaber ile ilgili savunması alınıp serbest bırakılan bazı şüpheliler Osman Yağmur takma adını kullanan kişinin şüpheli Davut Aydın olduğunu beyan etmişlerdir.

Şüpheli ifadesinde; Merkür Tv adına açılan "osman yağmur1" isimli twitter hesabının sahibinin kendisi olmadığını, suçlamaları kabul etmediğini, "bursahabertv. com" alan adının kendisine ait olduğunu beyan etmiştir.

Şüpheli Davut Aydın'ın 'Osman Yagmur' takma adı ile örgütün karapropagandada yoğun şekilde kullandığı 'fuatavni' tweeter hesabını ilk olarak "Fuat Avni'den Okunası Twitler; Başbakan neden camiaya düşman oldu?" başlığı ile merkürhaber.com sitesinde haberleştirmesi, sonrasında aynı haber sitesinin ve fuatavni hesabının süreklilik arz eder şekilde örgüt propagandasına devam etmesi, şüphelinin bu haber sitesi içerisindeki künye bilgilerine göre yönetici olması, şüphelinin "fuatavni" hesabının ilk kullanıcısı olan şüpheli Said Sefa ile aynı haber sitesinde bulunması, sonrasında, 20 Kasım 2015 tarihinde "Haramiler Zaman Gazetesine çökmeye geldiğinde yüksek sesle 'Ali Baba ve 40 Haramiler' şarkısı çalınsın mı?" şeklinde tweet atması, dosya kapsamındaki yukarıda beyanları olan şüphelilerin Osman Yağmur takma adlı kişinin gerçekte Davut Aydın olduğunu beyan etmeleri hususları dikkate alındığında şüphelinin zaman zaman Osman Yağmur takma adını kullanarak örgütün algı operasyonlarına hizmet ettiği dolayısı ile örgüt üyesi olduğu anlaşılmıştır.

12- Şüpheli Emre SONCAN;

Bahçeşehir Üniversitesi İletişim Fakültesi mezunu olduğu, Zaman Gazetesinde Cumhurbaşkanlığı ve Savunma Muhabiri olarak görev yaptığı, ayrıca askeri projeler, istihbarat, ihaleler ve yakın tarih üzerine haberler yazdığı, Zaman gazetesine FETÖ/PDY ile bağlantısından dolayı kayyum atanmasını müteakip görevine son verildiği, 11. Cumhurbaşkanı Sayın Abdullah Gül'ün Cumhurbaşkanlığı dönemini anlatan "Arafta 7 Yıl" ve merhum BBP Başkanı Muhsin Yazıcıoğlu'nun hayatını kaybettiği helikopter kazasıyla ilgili "Son Akıncı-Muhsin Yazıcıoğlu'nun Sır Ölümü" kitaplarını kitap yazdığı ve halen güvenlik stratejileri bölümünde doktora yaptığı anlaşılmıştır.

Şüpheli Emre Soncan ile alakalı internet ortamında yapılan açık kaynak çalışmaları aşağıda detaylı olarak sunulmuştur.

1 Şubat 2015 - Zaman Gazetesi Tuğba Mezararkalı Alperen yapılan roportajda;

"‘Araf’ta 7 Yıl’ kitabında Abdullah Gül’ün Cumhurbaşkanlığı dönemini anlatan Emre Soncan, *“Tarih, Gül’e Türkiye’yi fetret devrinden çıkaracak ‘Mehmet Çelebi’ olma fırsatını sundu. O ise bu ikramı, elinin tersiyle itti.”* diyor. Gazeteci Emre Soncan, Elhamra Yayınevi’nden çıkan ‘Araf’ta 7 Yıl” isimli kitabında, demokrasi ile statükonun arasında kalan 11. Cumhurbaşkanı Abdullah Gül’ün görevdeki 7 yılını anlatıyor. *Gül’ün Türk demokrasi hayatında önemli bir rol oynadığını belirten Soncan, son döneminde onayladığı antidemokratik yasalar ve hükümetin gayr-i hukuki uygulamaları karşısında büründüğü sessizliğin Abdullah Gül efsanesine zarar verdiğini söylüyor. Gül’ün Türk demokrasisini tek adamın avuçları arasına bıraktığını belirten Soncan, “Önünde iki yol var. Demokrasi mi yeni vesayet mi? Kararı kendisi verecek.”* diyor. Cennetle cehennem arasında olduğu belirtilen Araf, Abdullah Gül’ün son dönemini anlatan bir ifade. *İçinden çıktığı siyasi hareketin hukuksuz uygulamaları, beraber yol yürüdüğü Erdoğan’ın anayasayı askıya alması ve*

bunlar karşısında Gül'ün büründüğü sessizlik. İyiyle kötünün, doğruyla yanlışın, cennetle cehennemin arasında kaldı. Ama o demokratik tepkiler vermek yerine Erdoğan'ın ve AKP'nin gayri hukuki uygulamalarını belki isteyerek belki de istemeyerek destekledi. Maalesef gayrimeşru sistemi meşrulaştıran isim oldu.

Onayladığı yasalar yüzünden demokratik kimliği sorgulanan Gül, 'noter' eleştirilerine de maruz kaldı... AKP iktidarının ilk döneminde birçok demokratik reforma imza atıldı. Fakat son dönemde tam aksi uygulamalar başladı. **Özellikle 17 Aralık yolsuzluk ve rüşvet operasyonundan sonra siyasi iktidar ahlaken meşruiyetini kaybetti.** Ayakta kalabilmek için de evrensel hukuk normlarıyla bağdaşmayan yasalar çıkardı. Gül de bu yasaları onaylayarak demokrasinin raydan çıkmasına hizmet etti. Hatırlarsanız, bazı yasalarda toplumun sempatisini kazanmıştı; şike sürecinde gelen yasayı geri çevirdi örneğin. Milletvekili maaşlarını yükselten düzenlemeyi veto etti. **17 Aralık yolsuzluk ve rüşvet operasyonuna kadar bir Cumhurbaşkanı gibi davrandı. Sonra ise Erdoğan'ın kafasındaki antidemokratik rejime hizmet eden bir Abdullah Gül geldi.**

Kısaca Cumhurbaşkanı halkı aldattı mı?

Ya biz yanıldık ya da Gül'ün başka bir stratejisi vardı. Bilmediğimiz başka şeyler de olabilir. MİT Yasası, HSYK Yasası, Dershane Yasası, internete sansür getiren düzenleme... Bütün bunlara onay vermesi şöyle bir tablo ortaya çıkarıyor; ya Erdoğan ve Gül iyi polis kötü polisi oynadılar, Gül bizi iyi polis olarak kandırdı. Belki de Abdullah Gül'ü tehdit edip şantaj yaptılar.

Ülkenin tek adam sultasına doğru evrildiğini görüyoruz. Erdoğan'a yakın işadamlarından toplanan paralarla satın alındığı iddia edilen medya, bunda en büyük araç. Her gün karakter suikastları yapıyor, Erdoğan'dan başka bir figürün etkin olmasına müsaade edilmiyor. Gül, Erdoğan'a karşı biraz muhalefet yapsaydı havuz medyasında hain, paralel ilan edilecekti. Kader arkadaşlığı yapmaları bir anlam ifade etmiyor. Gül'ün çevresindeki ekip de o dönemde şunu söylüyordu: 'Bizim en büyük hatamız kendimize yakın bir medya oluşturmamamız. Bize destek verecek kimse yok.' Gül de savaşmaktan korktu ve köşesine çekildi.

Hizmet Hareketi'nin yurtdışındaki okulları için yeniden bir karalama kampanyası başlatıldı. Gül bu okullara nasıl bakıyordu? Abdullah Gül, Dışişleri Bakanlığı döneminde büyükelçiliklere hem Gülen Hareketi'ne yakın okullara hem de Milli Görüş Teşkilatı'na yardım edilmesi noktasında bir talimat yazısı göndermişti. O dönemde bu tavrı çok eleştirilmişti. Cumhurbaşkanlığı süresince de yurtdışı gezilerinde Türk okullarını ziyaret ediyordu. **Tayyip Erdoğan'ın Gülen Hareketi'ne karşı başlattığı şeytanlaştırıcı kampanyadan sonra suskun kalmayı tercih etti. Ancak verdiği bir mülâkatta okulların bütün bu olan bitenin dışında tutulmasını istedi. Bu, Gül'ün hanesine yazılacak olumlu bir puandır. Bununla birlikte Erdoğan'ın Gülen Hareketi'ne karşı kullandığı nefret söylemine, ülkenin birliğini temsil eden isim olarak 'dur' demeliydi.**"

şeklindesöylemlerde bulunmuştur.

14 Şubat 2015 yılında Halk TV'de katıldığı program; Şüpheli Emre Soncan'ın 11. Cumhurbaşkanı Abdullah GÜL'ün Cumhurbaşkanlığı döneminde kaldığı 7 yıllık süreci içerdiğini belirttiği kitap ile alakalı olarak 14 Şubat 2015 yılında Halk TV'de programa katıldığı bahsekonu konu programın <https://www.youtube.com/watch?v=xG3tkUQfkJY> url'de adresinde yayınlandığı tespit edilmiş bahsekonu program incelendiğinde;Şüpheli Emre Soncan'ın "kamuoyunda Ergenekon ve Balyoz davaları şeklinde bilinen davalar ile alakalı olarak tutuklanan Genel Kurmay eski başkanı İlker BAŞBUĞ ile alakalı olarak; "Dönemin

Başbakanı Sayın Erdoğan Başbuğ'un (İlker Başbuğ) tutuklanması için talimat verdi.Tabi kameralar karşısında aksi yönde konuştu. Tutuklanmaması gerektiğini söyledi." Şeklinde cümleler kurduğu tespit edilmiştir. Yukarıda yer alan konuşmaların devamında Şüpheli Emre Soncan'ın; **"Bugün bakıyorum da şimdi, parçaları birleştirmeye başladığımda, Bugün Gülen Hareketine yaptığı tasfiye operasyonunu o günden karar vermiş aslında, şimdi olup biten herşeyi bütün olumsuzlukları bir sivil toplum hareketinin (FETÖ) üzerine yıkıyor, o gün de Başbuğ'un tutuksuz yargılanması gerektiğini söyleyerek aslında bugünü hazırlamış. Bugün de diyor ki bak; ben dün böyle demiştim zaten diyor."**Şeklinde cümle kurduğu, bu şekilde FETÖ/PDY'nin açık bir şekilde propagandasının yapıldığı ve yürütülmekte olan soruşturmaları değersizleştirildiği değerlendirilmiştir.....

Şüpheli Emre Soncan'ın, Genelkurmay Başkanı Yaşar BÜYÜKANIT ile Cumhurbaşkanı Recep Tayyip ERDOĞAN'ın Başbakanlık döneminde Dolmabahçe Sarayında yaptığı ve kamuoyunda Dolmabahçe Görüşmesi olarak bilinen görüşmenin kayıt edildiği ve bir gün bir yerden çıkacağını belirttiği tespit edilmiştir.

Şüpheli Emre Soncan'ın, **kamuoyunda 17/25 aralık darbe girişimi olarak değerlendirilen soruşturmalar ile alakalı olarak; "Abdullah Gül 17 aralık'ın hırsızlık yolsuzluk ve bir rüşvet operasyonu olduğunun gayet farkında bu işin hükümete karşı bir darbe girişimi olmadığını aksine bir hırsızlık ve yolsuzluk operasyonu olduğunu biliyor. Abdullah GÜL, 18 aralık sabahı yolsuzluk var deseydi dik dursaydı, bugün kesinlikle bambaşka bir ülke de olurduk."** Şeklinde cümle kurduğu tespit edilmiştir.

Şüpheli Emre Soncan'ın, FETÖ/PDY ile alakalı olarak; **"Gülen Hareketine sadece Erdoğan terörist diyor böyle bir komik iddiaya milletvekilleri bakanlar bile inanmadığı kanaatindeyim, zaten bütün dünya maalesef Türkiye'ye gülüyor bu yüzden, Ülkenin itibarını da sayın Erdoğan 2 paralık etti çok yazık."** Şeklinde cümle kurduğu tespit edilmiştir.

Şüphelinin paylaştığı çok sayıda tweetlerden bazıları örnek olarak aşağıya alınmıştır.

19.07.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden **"Bu 'tweet'i attığım için gözüme alınır mıyım bilmiyorum ama bu alçak cuntanın arkasında Gülen Hareketi olduğu iddiasını makûl bulmuyorum+"**

12.07.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden **"Yakın tarihteki cuntaların yönlendiricisi Aydınlık Grubu, TSK içinde kendisine yakın olmayan tüm unsurların tasfiyesi için düğmeye bastı+ ; Tasfiye operasyonunu CB üzerinden yapmaya çalışıyorlar..Umarım Erdoğan basiretli davranır ve orduyu bir avuç marjinalin eline bırakmaz.. "**

10.07.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden **"En akli başında gözükeni bile rahatça 'paralel' diyebiliyor.. Bir zamanlar da herkes 'Ergenekoncu'ydu.. Bitmez bu ülkenin çilesi.. "**

07.07.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden **"Tarık Toros gazetecidir.. Aksini iddia eden, - devlete çalışan medya personelini saymıyorum- ideolojik körlüğünün kurbanıdır.."**

28.05.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden **"'Havuz medyası' olarak adlandırılan kurumlarda çalışan personelin, TSK'nın kurumsal kimliğine yaptığı saygısızlığın tepki çekmesi çok doğal."**

28.06.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden **"TSK'nın da bu**

terbiyesizlik karşısında olgun ve demokratik bir tepki vermesi, kurumların itibarını korumak açısından önemli."

26.05.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden *"Erdoğan isminin Zarrab dosyasında yer alması ne anlama geliyor?"*

30.05.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden *"Yargıtay Başkanı çay toplarken bugün 16 Daire'de tutuklu hakimler Metin ûzçelik ve Mustafa Başer'in duruşması vardı"*

30.05.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden *"Yargıtay Başkanı, hukukun bağımsızlığını çiğnerken, iki hakimin özgürlük manifestosu niteliğindeki savunmaları ül(k)e adına beni umutlandırdı"*

26.05.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden *"Savcı Bharara'nın Zarrab dosyasındaki ithamların iktidar üzerinde oluşturacağı baskı, halka daha fazla otoriterleşme olarak geri döncektir.. "*

24.05.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden *"Zarrab ve adamlarının Türkiye macerası üzerine bir değerlendirme.. Ambargo nasıl delindi?"*

22.05.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden *"Dağıtılan rüşvetler ve yapılan illegal işlemler TR-İran özelinde gerçekleşiyor gibi gözükse de sonuçları itibariyle her şey uluslararası.."*

22.05.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden *"Gazeteci @Washington Point'in ABD'den geçtiği bilgiler, Zarrab dosyasının kapsamının ; Soruşturmanın, 17-25 Aralık sanıklarının içine almaması zaten mümkün değil..+"*

10.05.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden *"Boğaziçi'nden Miami'ye Rıza Sarraf'.. ; Erdoğan normalleşme istemeyince, Davutoğlu gitti"*

10.05.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden *"Mümtazer Hoca ezber bozmuş.. yarinabakis.com/2016/05/10/dir... Bence de 'direnme' -şiddet hariç- hem meşrudur, hem ahlaki bir sorumluluktur.."*

09.05.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden *"Demokrasiden otoriterizme evrilen, 17 Aralık sonrası ise totalitarizm yamaçlarında dolaşan bir rejimi, bu ülkenin taşıması mümkün değil.."*

12.04.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden *"Dün askeri vesayet tarafından 'militer' anlamda kullanılan 'milli güvenlik' ve 'bekâ' gibi kavramlar, bugün siyasetin elinde oyuncak oldu.."*

04.04.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden *"Bayram Kaya da Ufuk Köroğlu da Değer Özgün de sadece ve sadece gazetecidir.. Aksini iddia etmek en hafif tabiriyle faşistliktir.."*

21.03.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden *"Zencani tutuklanmışken ve kendisi hakkında da bu kadar iddia varken ABD'ye gitmesi, 'itirafçı' olabileceği ihtimalini akıllara getiriyor.."*

22.03.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden *"Zarrab işi görüldüğünden çok daha büyük.. Türkiye'ye uzamaması ve buradaki bağlantıların dahil edilmemesi mümkün değil.."*

24.03.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden *"Bir ülke için çok acı belki ama gün gelecek bir grup siyasetçi ve bürokrat, 'terörle mücadeleyi engelleme' suçlamasıyla karşı karşıya kalacak"*

21.03.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden *"Umarım insanlar 17-25 Aralık operasyonlarını yapan savcı ve polislerin haklılığını artık anlarlar."*

11.03.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden *"Zaman'ın tirajıyla ilgili*

spekülasyonlar yapılyordu..Uluslararası tüm mecralar, 'el koyma' haberlerinde 'en çok satan gazete' diyor.."

18.01.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden *"Bir işadaminın haklı feryadı.. Ve kendisine güveni..'Akın İpek @akinipek01 Bir suç aranıyorsa yardım edeyim Koza ipek grubunda 30 yıldan beri sadece son üç ayda suç işlendi Onuda iki kayyum işledi"*

08.01.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden *"İktidar partisi mensuplarına, Ergenekon ve Balyoz soruşturmalarının 'kumpas' olduğunu söyletebilen zekâyı samimi olarak alkışlıyorum.."*

08.01.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden *"Ergenekon, önüne öyle bir siyasal İslam perdesi çekti ki.. Müthiş bir zekâ.."*

06.01.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden *"17-25 Aralık yolsuzluk ve rüşvet soruşturmaları, ülke için bir 'yeniden aydınlanma' ve kirden, kötülükten arınma fırsatıydı.. Yazık oldu.."*

25.02.2016 tarihinde Emre Soncan@soncanemre adresinden Anayasa Mahkemesinin "Can Dündar ve Erdem Gül için hak ihlali var" şeklindeki Cumhuriyet Gazetesi internet sitesinin haberini ekleyip tweet paylaşarak *"çok mutlu oldum....Karaca. Baransu ve diğer mesektaşlarımızla ilgili de müjdeli haberler almak dileği ile"* şeklinde paylaşımında bulunduğu anlaşılmıştır.

Şüphelinin ikametinde yapılan aramada 1 adet ROKETSAN ibareli siyah renkli flash Bellek, 1 adet 890029300635996197S247244 numaralı Vodafone sim kart, 1 adet kart vizit şeklinde ZAMAN 25.YIL yazılı flash bellek , 1 adet beyaz renkli seri nosuz MAN ibareli ses kayıt cihazı, 1 Adet kırmızı renkli TSK güçlendirme Vakfı ibareli içerisinde el yazılı notlar bulunan cep ajandası, 1 adet İPEK ÜNİVERSİTESİ ibareli içerisinde el yazısı notlar bulunan siyah renkli ajanda, 1 adet siyah renkli içerisinde el yazısı notlar bulunan cep ajandası, 1 adet TÜRKİYE CUMHURİYETİ CUMHURBAŞKANLIĞI MEKTUPLARİbareli CD, 2 adet ibaresiz CD, 1 adet kayıt cihazı yazılı CD, 1 adet DATA Basın Bülteni ibareli CD, 1 adet Samanyolu Haber yazılı CD, 1 adet ciltlenmiş vaziyette Eve Dönüş yazılı 102 sayfa senaryo, Bazılarında GİZLİ ibaresi bulunan toplam 370 sayfa tomar evrak, 1 adet Bank Asyaya ait dekont ele geçirilmiştir.

Şüphelinin Bankasya'da bulunan hesabı incelendiğinde 2013 yılı Aralık ayı itibarıyla 20965 TL mevcutken 2015 yılı Eylül ayı itibarıyla 31479 TL olduğu görülmüştür. Bilindiği üzere bu süreçte örgüt mensupları örgüt liderinin talimatıyla Bankasya'ya para yatırma eyleminde bulunmuştur.

Şüpheli ifadesinde; Bahçeşehir Üniversitesi İletişim Fakültesi mezunu olduğunu, 2004 yılında Star gazetesi ve CnnTürk'te çalıştığını, 2005 yılında Zaman Gazetesinde muhabir olarak işe başladığını, Ankara Polis Akademisinde Güvenlik Stratejilerinde doktora öğrencisi olduğunu, 2009 yılında Ankara'ya gittiğini, Cumhurbaşkanlığı vesavunma sanayisi muhabirliği yaptığını, gazetede yazar olmadığını, kayyum atandığı dönemde çalışmak istediğini, isten çıkarıldığını, sonra Zaman'dan ayrılan grubun Yeni hayat isimli gazeteyi kurduğunu, zaman gazetesi çıkışlı olduğu için iş bulamadığını, Yeni Hayat'tan teklif aldığını, ekonomik nedenlerden dolayı Yeni hayat gazetesine girdiğini, 15 Temmuzda yaşanan olay sonrasında çok fazla iddia olduğu için ayın 18'in de istifa ettiğini, grubun terör örgütü

bağlantısı olup olmadığına dair bir bilgisinin olmadığını beyan etmiştir.

Yukarıdaki ve dosya arasındaki açık kaynak taramaları ve şüphelinin sosyal paylaşım sitesi hesabından yaptığı paylaşımlar dikkate alındığında şüphelinin örgütün genel tavrına uygun olarak örgütle mücadele kapsamında yapılan soruşturmaları itibarsızlaştırdığı, örgütün yaptığı operasyonları överek örgüte meşruiyet sağlamaya çalıştığı, bu şekilde algı faaliyetlerinde bulunduğu ayrıca örgüt liderinin talimat vermiş olduğu dönemde Bankasya'ya para yatırdığı tespit edilip bu haliyle şüphelinin örgüt üyesi olduğu kanaatine varılmıştır.

13- Şüpheli Gökçe Fırat ÇULHAOĞLU;

Şüpheli Gökçe Fırat ÇULHAOĞLU, Marmara Üniversitesi İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi mezunu olup 2000 yılında İleri Dergisini yayınlamış, 2002'de Türk Solu Gazetesini çıkarmaya başlamış, 16 Mart 2010'da Ulusal Parti'nin kurucuları arasında ve genel başkanı olmuş, 2014 Türkiye yerel seçimlerinde her bölgede CHP ya da MHP'den güçlü olanına oy verilmesi çağrısında bulunmuş ve haftalık yayınlanan Türk Solu dergisinde başyazar olmuştur.

Şüpheli Gökçe Fırat ÇULHAOĞLU'nun sistematik ve örgütlü bir şekilde Türkiye Cumhuriyeti Devletini, resmi kurumlarını, Cumhurbaşkanını, Başbakanını ve devlet büyüklerini halkın gözü önünde küçük duruma düşürmek için www.twitter.com isimli web sitesinde "gokcefirat" kullanıcı adlı "Gökçe Fırat" isimli profil üzerinden paylaşımlar yaptığı tespit edilmiştir. Twitter hesabından Türkiye Cumhuriyeti Cumhurbaşkanı Sayın Recep Tayyip ERDOĞAN ile alakalı olarak, "**Hırsız, Diplomasi yok, Diktatör**" gibi açık hakaret içeren ifadeler kullanmış, 15 Temmuz darbe girişimi esnasında "**Tayyip, halkı sokağa çağırıyor. Hedefi insanları askere ezdirmek!**" ve "**Vatandaş: Sokağa çıkma! İç savaşa yol verme!**" şeklinde paylaşım yapmış, bahse konu paylaşımlar FETÖ/PDY örgütü mensuplarınca retweet edilip binlerce kullanıcıya ulaşmış, darbe girişimi başarısız olunca "**Cumhurbaşkanı Recep Tayyip ERDOĞAN tarafından gerçekleştirilen bir tiyatro**" şeklinde yorumlar yapmıştır.

Şüpheli, twitter ve Türk Solu dergisinin haricinde, **periscope isimli canlı video paylaşımı uygulamasını kullanarak** Türkiye Cumhuriyeti Cumhurbaşkanı'na ağır hakaret içerikleri ifadeler kullanmış "**Tayyip efendi eninde sonunda asılacak**" "**Tayyip Erdoğan'ı ipte mi asalım yoksam**" şeklinde sözler sarf ederek açıkça hakaretlerde bulunmuştur.

Şüphelinin twitter paylaşımları aşağıda ayrıntılı verilecektir. Ancak birkaç tanesi ayrıca zikredilmelidir. Şüpheli "**Hırsız Zaman Gazetesi'ne kayyum atamış**" "**Tekrar söylüyorum, AKP, hükümet, Fethullah Gülen'e kendi adına dava açamaz, onu Amerika'dan resmen isteyemez.**" "**AKP'nin, Amerika'da Fethullah Gülen'e Tahşiyeciler üzerinden açtığı dava, saçma sapan olduğu gerekçesi ile reddedildi.**" "**Can Erzincan TV için #Kapatma kararı Nekadar TV, gazete kapatırsan kapat suçlarını kapatamazsın diktatör!**" "**İktidarın cadı avına maruz kalan Cemaat gazeteleri neden olayın üstüne gitmez? Televizyonları neden bunu tartışmaz?**" "**Gültekin Avcı Diktaya boyun eğmedi. Kalemını satmadı. Onuruyla girdi hapse Onuruyla çıktı dışarı. Allah herkese böyle güç versin.**" "**Bank Asya'ya değil, hepimizin parasına puluna göz dikti hırsız.**" şeklinde paylaşımlar yaparak FETÖ/PDY örgüt üyesi basın kuruluşlarına ve örgüt üyelerine destek verdiği ve FETÖ/PDY

örgütünün propagandasını yaptığı değerlendirilmiştir.

Şüphelinin örnek olarak verilen söylemleri, örgüt üyesi olmayan kullanıcılar tarafından ağır bir şekilde eleştirilmiş, şüphelinin en ağır şekilde cezalandırılması gerektiği gibi yorumlar yapılmıştır. Bu durum dikkate alındığında şüphelinin bu şekilde paylaşımlar yaparak, sistemli ve örgütlü bir şekilde ülke içerisinde insanları kutuplaştırarak kaos ortamı ve iç savaş çıkarmaya yönelik çalışma içerisinde olduğu değerlendirilmiştir.

Şüpheli Gökçe Fırat ÇÜLHAOĞLU ile alakalı olarak internet ortamında yapılan açık kaynak çalışmalarında;

11 Haziran 2016 günü **Gökçe Fırat** tarafından @gokcefirat adresi üzerinden **"Tayyip'in diploma numarası da sahte! #DİPLOMASızSAHTEkar"** şeklinde twitter üzerinden paylaşı yaptığı tespit edilmiştir.

03 Haziran 2016 günü **"Mesele diplomasının olmaması değil Sahte dipolma yapması Buna kalpazanlık denir. #DİPLOMASıYOK"** şeklinde;

28 Ağustos 2014 günü **"H... Cumhurbaşkanı olmaz. Cumhurbaşkanı oldu diye h.. demekten vazgeçmeyeceğiz!"** şeklinde;

13 Ağustos 2014 günü **"Anayasa açık. CB seçilenin milletvekilliği düşer! Tayyip. 3 gündür. BB koltuğunda işgalci! H...z adam koltuğu da işgal etti."** şeklinde;

02 Eylül 2014 günü **"Eyy Reza ve Eyy Tayyip :) So...ya so...rı hı...a h....ız deriz biz!"** şeklinde;

13 Aralık 2014 günü **"Sen d...tör olmasaydın sana d...tör demezdik. Katil olmasan katil demezdik. H...z olmasan. h...z demezdik."** şeklinde;

10 Aralık 2014 günü **"H...ız Vaar! 17-25'in kitabı çıktı. Toplatılmadan alın""** şeklinde;

06 Mart 2016 günü **"Eyyy h...z Türkiye'nin yarınında adın bile anılmayacak! #YarınaBAKIŞ"** şeklinde;

26 Kasım 2014 günü **"Yolsuzluk dosyaları ile ilgili konulan yayın yasağını elbette tanımıyoruz. Tayyip'in tapelerini de basacağız, h...zlıklarını da"** şeklinde;

16 Aralık 2014 günü **"17 Aralık'ta 17-25'te İstanbul'da Sabah Gazetesi önünde toplanıyoruz. H...Z VAARRR diyeceğiz, h...zlığı unutturmayacağız."** şeklinde;

30 Haziran 2016 günü **"Reza'nın konuşacağı anlaşılınca Tayyip İsrail'e anlaştı. Rusya'dan özür diledi. En son Mavi Marmara'yı sattı."** şeklinde;

27 Nisan 2016 günü **"Reza'nın Kandili'deki kaçak vilasında yıkıma başladı. Sıra Kaçak saraya da gelecek :)"** şeklinde;

09 Aralık 2014 günü **"Türkiye, tehlikeli bir sürece girdi; Asker ve polisten hangisi daha önce darbe yapacak?"** şeklinde;

27 Ağustos 2014 günü **"AKP, artık İttihatçı darbe hükümetidir. Enver- Cemal-Talat üçlüsünün yerini Tayyip- Davutoğlu-Fidan üçlüsü aldı."** şeklinde;

08 Eylül 2014 günü **"Velev ki bu adama darbe yapmak isteyen bir paralel yapı var: Ulan senin evine o paraları paralel yapı mı koydu? "** şeklinde;

08 Eylül 2014 günü **"Daha dün Ergenekon da bu subaylar mı darbe yapacak diye karşı çıkanlar? insaf be: Bu savcı ve polisler mi darbe yapacak!!!"** şeklinde;

02 Ekim 2014 günü **"Dünyanın hangi demokratik ülkesinde hükümet mahkeme kararları uygulanmaz diye yasa çıkartabilir! Bu yasaya imza atanlar hesap da verecek. "** şeklinde;

21 Ağustos 2014 günü **"Polisin görevi h....zı yakalamaktır. H...ız başbakansa, polis**

daha cesur olmak zorundadır. Onlarda bu cesareti gösterdiler." şeklinde;

03 Ağustos 2014 günü "*Bugünkü Cumhuriyet'te @candundaradasi 25 Aralık Yolsuzluk dosyasını açtı, Bilal ve Tayyip'in yolsuzluklarını okuyun: cumhuriyet.com.tr/haber/turkiye/... "* şeklinde;

15 Temmuz 2016 günü "*Akşam 22.00'de darbe yapılmaz. Darbe, köprüleri tutarak yapılmaz. " ; "Darbe yapıldı diyerek darbeye direndik kahramanlığı yaratacaklar " ; "Tam bir senaryo" ; "Askeri halkla karşı karşıya getirecek tüm girişimlerden uzak durun" ; "Tayyip, halkı sokağa çağırıyor. Hedefi insanları askere ezdirmek!" ; "Vatandaş: Sokağa çıkma! İçsavaşa yol verme!" ; "Asker oyuna gelme! Halkla karşı karşıya gelme! Sakın halka ateş açma! İstedikleri zaten bu." ; "Askeri kışladan çıkarılanların Halkı sokağa dökenlerin Derbecilik oyunu oynayanların Demokrasi oyunu oynayanların Allah belasını versin! " ; "Darbe tiyatrosu bitti. Şimdi sırada Havalimanında Demokrasi Kahramanını karşılama tiyatrosu... " ; "16 Temmuz Cumartesi Saat 12.00'de DARBE TİYATROSU ile ilgili açıklama yapacağım. #Periscope 2 Gökçe Fırat hesabından izleyebilirsiniz. " ; "Tayyip Erdoğan, ilk açıklamasında 'darbe girişimi bize Allah'ın lütfü dedi. Tiyatro değil miymiş siz karar verin!...' " ; "12 Eylül, 28 Şubat, 27 Nisan ve bugün... Tayyip Erdoğan'ın önünü açan hareketlerdir." şeklinde;*

16 Temmuz 2016 günü "*Ordu'nun AKP'ye darbe girişimi olmadı. AKP ve Saray, TSK'ya, Sivil siyasete, muhalefete, basına ve halka bir darbe yapmıştır."* ; "*Tek bir hükümet üyesi tutuklanmadan, yandaş medya susturulmadan darbe olmaz, olsa olsa tiyatro olur! Dün olan da tiyatroydu."* ; "*Dün ilk defa twitter kapanmadı, internet yavaşlamadı. Çünkü AKP'liler tvviter üzerinden sahte bir demokrasi gösterisi örgütleyeceklerdi"* ; "*Belli ki, 30 Ağustos öncesinde TSK içinde bir temizlik için gerekçe yaratmak lazımdı ve dünkü olay bu nedenle tezgahlandı."* ; "*Sözde darbe girişimi, Başkanlık yolunda atılmış yeni bir adımdır. TSK, doğrudan Saray'ı bağlanacak. Özel Ordu kurulacak."* ; "*İktidarın bu kirli tezgahını ortaya koymak, halkı bilgilendirmek, devlet kurumlarına sahip çıkmak muhalefetin görevidir."* ; "*Bizler darbeci AKP iktidarına karşı sivil mücadelenin, demokrasi mücadelesinin başındayız. Bu mevziyi AKP'ye bırakmayacağız."* ; "*Gökçe Fırat açıklıyor: #DarbeDegilTiyatro"* ; "*İlk defa bir Anayasa Mahkemesi Üyesi gözaltında. Anayasa ihlal edildi diyen AKP'nin hedefi AYM !Sadece Ordu'ya değil Yargı'ya da darbe!"* ; "*Darbe tiyatrosunun amacı belli oldu. 2500 hakim görevden alındı. Danıştay, Yargıtay, AYM üyeleri gözaltında. AKP'nin Yargı darbesi bul"* şeklinde;

19 Temmuz 2016 günü "*İsrail'le anlaşma, Rusya'dan özür, Mavi Marmara, diplomasisizlik unutuldu. "Darbe" AKP'nin imdadına yetişti."* ; "*Diplomasisizlik sebebi ile hukuk yoluyla düşecek cb için başkanlık yolu açıldı. "Darbe" sivil muhalefete, bizlere indi!"* ; "*Şimdi "darbe"nin ikinci ayağı olarak iç savaş ile muhalifleri yok etmek istiyorlar O nedenle nefret söylemi geliştiriyorlar."* ; "*iç savaş tuzağına karşı uyanık olalım, kışkırtmalara kapılmayalım, cevap bile vermeyelim. Bu oyunu bozalım."* ; "*AKP, Fethullah Gülen'e dava açamaz. Çünkü açacağı dava dosyasında AKP'nin uluslararası kara para suçları ortaya çıkar."* ; "*Başından beri söylüyorum, AKP veya hükümet Fethullah Gülen'e kendi adına dava açamaz, onu Amerika'dan resmen isteyemez"* şeklinde;

30 Haziran 2016 günü "*AKP'nin, Amerika'da Fethullah Gülen'e, Tahşiyeciler üzerinden açtığı dava, saçmasapan olduğu gerekçesiyle reddedildi."* ; "*Can Erzincan TV için #Kapatma kararı. Ne kadar TV, gazete kapatırsan kapat Suçlarını kapatamazsın di....r!"* şeklinde;

09 Haziran 2016 günü "*Fatih Üniversitesi'ne kayyum atanmış.Yanlız adres. Sana oradan diploma ayarlıyamazlar :) "* ; "*Gültekin Avcı Diktaya boyun eğmedi. Kalemimi*

satmadı. Onuruyla girdi hapse Onuruyla çıktı dışarı. Allah herkese böyle güç versin." şeklinde;

03 Şubat 2015 günü *"Bank Asya'ya değil, hepimizin parasına puluna göz dikti h....z." ; "Bank Asya'yı batıramayınca, yönetime el koyma yoluna gittiler. Hani batıktı banka? Ne oldu? O yalanların ne oldu h....z?"* şeklinde;

04 Mart 2016 günü *"Hırsız Zaman Gazetesi'ne kayyum atamış"* şeklinde;

26 Mayıs 2016 günü *"Tayyip Erdoğan'a tavsiyem: Sakın ABD'ye gitme. Reza'ntn yanına atarlar seni de" ; "17 Aralık polisleri dışarı çıkacak 4 Bakan 1 Başbakan dahil Hırsızlar hapse girecek" ; "17 Aralık artık uluslararası terör, kara para ve kaçakçılık davasıdır. Dönemin 4 bakanı ve 1 başbakanı yargılanacak!"* şeklinde paylaşımlar yaptığı tespit edilmiştir

Benzer şekilde çok sayıda twitter paylaşımları mevcut olup tespitler dosya arasındadır.

Şüpheli tarafından yazılan TÜRKSOLU dergisindeki;

"H...Z OYLARI DA ÇALDI" yazı içeriğinde "AKP'nin Seçim Gecesi Operasyonu'nu Açıklıyoruz! Oylar nasıl çalındı? AKP, hile ile hırsızlık ile iktidar da kalamaz Yıkılacaktır. Allah'ın bir olduğuna inandığımız gibi buna inanalım Morali bozmayalım, mücadeleyi bırakmayalım." şeklindeki içeriği olduğu tespit edilmiştir.

"HIRSIZ VAR!" başlıklı kitap içeriğinde *"Dünyanın en zengin başbakanı ve en büyük h....ı Tayyip Erdoğan, dünyanın en büyük h.....k, yolsuzluk olayının şu anda şüphelidir. Ama çok yakında tüm şüpheler ortadan kalkacak belgeler ortaya çıkacak ve fail olarak tutuklanacaktır."* şeklinde içeriği olduğu tespit edilmiştir.

"Mursi gitti sıra Tayyip'te" başlıklı kitap içeriğinde *"Mursi gitti sıra Tayyip'te! Darbenin utancı, halkın değildir, darbeden başka yol bırakmamacasına demokrasiyi ortadan kaidıran faşist iktidarlarındır. O nedenle kimse darbe ile üste çıkmaya çalışmasın. Darbeye karşıysanız demokrat olun! Demokrat değilseniz darbeden şikayet etmeyin!."* şeklinde içeriği olduğu tespit edilmiştir.

"DİNLE DİKTATÖR SEVE SEVE GİDECEKSİN!" başlıklı kitap içeriğinde *"Gezi Direnişi'nin yarattığı yeni siyasal düzen Eski şablonlar yıkılır, eski küskünlükler ve kutuplaşmalar ortadan kalkarken, birleştirici iki simge kalmıştır elde: Türk bayrağı ve Atatürk Türk toplumu, bayrak ve Atatürk etrafında dirilmiştir, o halde bu dirilişin ruhunu çizecek olan da Bayrak ve Atatürk'tür."* şeklinde içeriği olduğu tespit edilmiştir

"YOLSUZLUK DOSYASINDA 1 NUMARA!" başlıklı kitap içeriğinde *"17 Aralık Yolsuzluk Dosyasında 1 Numara Dünya tarihindeki tüm hırsızlara bakın. Tüm diktatörlere bakın. Tüm katillere bakın. Hiçbirinin yanına kâr kalmamıştır. Buna da kalmayacak."* şeklinde içeriği olduğu tespit edilmiştir

"Bebek Katilleri" başlıklı kitap içeriğinde *"Tayyip-Başbuğ ittifakı mı? Hukümet'in atacağı iki kritik adım daha var, birincisi Cumhurbaşkanlığı için belki de Başbuğ'u aday göstermek, İkincisi ise yargı bürokrasisini Ergenekoncu denileceklerle teslim etmek. Böylelikle toplumun ve muhalefetin öfkesi yatıştırılırken, enerjisi Cemaat'le mücadeleye sevkedilecek."* şeklinde içeriği olduğu tespit edilmiştir

"Kanlı mı gidecek kansız mı?" başlıklı kitap içeriğinde *"Kanlı mı gidecek kansız mı? Kanlı mı kansız mı sorusu kimilerinin canını sıkabilir elbette ama artık bu bir gerçekliktir Bizim isteğimiz kanlı bir çözüm değil, bunu hemen söyleyelim. Şahsen ben Tayyip'inbir*

görüntüsündense onun mahkemede ve hapisanedeki görüntüsünü izlemeyi tercih ederim." şeklinde içeriği olduğu tespit edilmiştir

"KİM KİMİ DİNLIYOR?." başlıklı kitap içeriğinde *"Tayyip Erdoğan'ın evinde ve ofisinde dinleme cihazları bulundu. Genel olarak ulusalcı kesim bu olayın arkasında Cemaat'in olduğunu iddia ediyor. Siz bu konuda ne düşünüyorsunuz? Ergenekon tertibinin başlaması ile birlikte, ülke içinde çok yaygın bir dinleme ağının kurulduğu anlaşılmıştı. Dinlemeyi yapabilecek kurumlar belli; Emniyet, Jandarma, Ordu ve MIT. Aslında tüm istihbarat birimlerinin MIT'e ve doğrudan Başbakanlığa bağlanmış olması, kurumlar arasındaki dinleme savaşının en açık göstergesiydi.."* şeklinde içeriği olduğu tespit edilmiştir.

Şüpheli ifadesinde; Tespiti yapılan haber ve twitleri kabul ettiğini, solcu bir insan olduğunu, radikal haberler yaptıklarını, hiçbir örgütle ilgisinin olamayacağını, 17-25 aralık öncesinde Fethullah Gülen grubu aleyhine haberler yaptığını, bu nedenlerle hakkında suç duyuruları olduğunu, yaptığı haberlerden dolayı 'Cumhurbaşkanına hakaret' suçundan hakkında 5 ayrı dava açıldığını, suçlamaları kabul etmediğini beyan etmiştir.

Yukarıdaki ve dosya arasındaki tespitler dikkate alındığında şüphelinin FETÖ terör örgütünün genel tavrına uygun olarak, Sayın Cumhurbakanı Recep Tayyip Erdoğan'a hakaret ve itham içeren paylaşımda bulunduğu, yapılan darbe girişimini tiyatro olarak nitelendirdiği, darbe girişimi öncesinde de yönetime müdahale gerektiği yönünde yazı ve tweet attığı bu haliyle şüphelinin örgüt adına algı faaliyetlerinde bulunarak örgüt üyesi olduğu kanaatine varılmıştır. Her ne kadar şüpheli hakkında örgüte bilerek ve isteyerek yardım etme suçlaması ile tutuklama yapılmış ise de eylem yukarıdaki deliller dikkate alınarak örgüt üyeliği olarak vasıflandırılmıştır.

14- Şüpheli Habib GÜLER;

Şüpheli Habib GÜLER'in Zaman Gazetesi'nde gazeteci ve Parlamento muhabirliği yaptığı, FETÖ/PDY soruşturmaları kapsamında gazete yönetimine kayyum atanması sonrasında ayrıldığı, daha sonra Zaman Gazetesinin eski çalışanlarının bir araya gelerek kurmuş oldukları Yarına Bakış isimli gazete de çalışmalarına devam ettiği tespit edilmiştir.

Habib GÜLER ile alakalı olarak internet ortamında yapılan açık kaynak çalışmaları aşağıda özetlenmiştir.

09 Mart 2014 günü Bugün ve Millet gazetelerinin basımı durdurulmuş ancak o günün sabahında sözkonusu gazeteler bayilerde yer almıştır. Konuyla ilgili görevden alınan Bugün TV Genel Yayın Yönetmeni Tarık Toros hurriyet.com.tr'ye *"Habertürk matbaasına alternatif bir matbaa bulundu ve gece saat 1'de basıldı ve dağıtıldı"* açıklama yapmıştır. Şüpheli Habib Güler'de sosyal medya hesabından *"Bugün ve Millet'i basan Habertürk kayyum tehdidiyle dün bu gazeteleri basmadı Gazeteleri Hürriyet bastı. Teşekkürler cesur @Hurriyet"* şeklinde paylaşımda bulunmuştur.

www.postmedya.com/twitter/habib-gulerden- internet sitesi üzerinden Habib Güler'den Anlamli Bank Asya Tweeti haber başlığının içeriğinde 'Zaman Gazetesi parlamento muhabiri Habib Güler, Bank Asya operasyonu sonrasında sosyal demokrat bir arkadaşının yaptığı fedakarlığı yazdı' şeklinde haber yapıp şüpheli tarafından paylaşılmış *"Garanti*

Bankası'ndaki 170 bin TL'sini çekip Bank Asya'ya yatıran sosyal demokrat arkadaşım, senden öğrenecek çok şeyimiz olduğunu gördüm.. " şeklindeki tweet haber içeriğinde yazılmıştır.

01 Temmuz 2016 günü habib güler @habibguler adresinden **"Yüksek yargıyı sıfırlayan kanun Meclisten geçti.Yargıçlar hiçbir kişi, grup veya kurumdan değil, sadece hukuk kurallarından talimat almalı."** şeklinde;

27 Mayıs 2016 günü **"27 Mayıs darbesinin 56.yıl dönümünde, tüm darbecileri ve adaleti katledenleri, tüm zalimleri ve milletin hakkını yiyenleri lanetliyoruz.."** şeklinde;

16 Mayıs 2016 günü**"Haberleri nedeniyle suçlananlar tutuksuz yargılanmalı. Tutukluluk tehdidi, habercileri ve gerçekleri susturur.. #BaransuTutuksuzYargılansın "** şeklinde;

30 Nisan 2016 günü **"Yaklaşık 20 yıldır çalıştığım ve 4 Mart 2016'da hukuksuz şekilde kayyum atanan Zaman Gazetesi'nden bugün itibariyle işten çıkarıldım.."** şeklinde;

17 Aralık 2015 günü**"Bugün vuslat günü. Şeb-i Aruz (düğün gecesi) zamanı. Mevlana, Rabbine kavuşmuştu bugün. Ve herkes sevdiği ile anılacak her #17Aralık'ta."** şeklinde;

18 Ekim 2015 günü **"Yanlış şeyleri cesurca eleştiren Zaman, güzel şeyleri de güzel başlıklarla ilk sayfadan veriyor. Gazetecilik budur.. "** şeklinde;

13 Ekim 2014 günü **"okul yapan cemaat terör örgütü ilan edilecekse, okul yakan PKK da terör listesinden çıkarılsın; olsun, bitsin!."** şeklinde;

16 Mayıs 2016 günü **"Haberleri nedeniyle suçlananlar tutuksuz yargılanmalı. Tutukluluk tehdidi, habercileri ve gerçekleri susturur.. #BaransuTutuksuzYargılansın"** şeklinde;

16 Temmuz 2016 günü **"Darbe girişimini aydınlatmak ve hainlerden hesap sormak Meclis'in namus borcudur. Bir komisyon kurulmalı ve tüm gerçekleri ortaya çıkarmalı."** şeklinde;

16 Temmuz 2016 günü **"Namlusunu millete çevirip milletin meclisini yıkan hainler, hep lanetle anılacak. Bu millet, iradesine kast edenlere gereken cevabı verecek."** şeklinde paylaşımlar yapmıştır.

Şüpheli ile ilgili yapılan aramalarda 2 ve 3 seri gurbet Ufukları M. Fetullah GÜLEN, Sonsuz Nur M. Fetullah GÜLEN, M. Fetullah GÜLENLE 11 gün Mehmet GÜNDEM, Mösyö Hanifi AVCI nın yazamadıkları isimli kitaplar, 1 adet U00275392 seri numaralı hususi Habip GÜLER adına pasaport, 1 adet üzerinde Asım Emre Güler yazılı CD, 1 adet Habip GÜLER yazılı küçük kaset, 59 sayfa Zaman Gazetesi giriş çıkış belgeleri, 2 adet 22. Ve 24. Dönem CHP grup millet vekilinin albümleri, 08/05/2015 tarihli Bank Asyaya yatırılmış 3700 TL banka makbuzu, Siyah renkli bilgisayar çantası içerisinde Seri No:5958952Y5 NOT 9 NN numaralı LENOVO marka laptop bilgisayar, Dijital Krem renkli CENİX marka ses kayıt cihazı, Üzeri yazılı not kağıdı, 1 adet kingston 8 GB lik flash bellek, 1 adet Otokar marka flash bellek ele geçirilmiştir.

Şüphelinin Bankasya hesabı incelendiğinde 2013 yılı Aralık ayında 1187 TL mevcut iken örgüt liderinin talimatı sonrasında 2014 yılı Aralık ayı itibarıyla bu miktar 104715 TL'ye yükselmiştir.

Şüpheli ifadesinde ; Vatansever bir insan olduğunu, 15 Temmuz Darbe girişiminin arkasındaki örgütü de lanetlediğini, Hürriyet Gazetesinin Konya temsilciliğine iş için müracaat ettiğini ancak olmadığını, Zaman gazetesinde iş bulduğunu, 2000 yılından 2016 yılı Nisan ayına kadar aynı gazetede çalıştığını, kayyum atanınca işten çıkartıldığını, adresindeki

kitapların kendisine ait olmadığını, sosyal medya paylaşımlarını basın özgürlüğü refleksiyle yaptığını, kendince sert bulduklarını sonradan sildiğini, suçsuz olduğunu beyan etmiştir.

Yukarıdaki ve dosya arasındaki tespitler dikkate alındığında şüphelinin 'BaransuTutuksuzYargılansın' ve '17 Aralık'ta' şeklinde açılmış Tag hesapları içerisinde örgüt amacı ile uyumlu paylaşımlar yaptığı, örgüt ile mücadele kapsamındaki soruşturmaları itibarsızlaştırdığı, Bugün ve Zaman gazetelerine kayyum atanmasını müteakip örgütün algı amaçlı kurduğu Yarına Bakış gazetesinde çalışmaya başladığı, örgüt liderinin talimatının olduğu dönemde Bankasya'ya anlamlı miktarda para yatırdığı ve evinde örgüt liderine ait çok sayıda kitabın bulunduğu değerlendirilerek şüphelinin örgüt üyesi olduğu kanaatine varılmıştır.

15- Şüpheli Halil İbrahim BALTA;

Şüpheli Halil İbrahim BALTA ile alakalı olarak internet ortamında yapılan açık kaynak kodlu teknik çalışmalarda Zaman Gazetesinde (FETÖ/PDY soruşturmaları kapsamında kapatılmıştır) ekonomi muhabirliği yaptığı tespit edilmiştir.

Şüphelinin www.twitter.com isimli sosyal paylaşım sitesinde, "İbrahim_balta" kullanıcı adlı İbrahim balta isimli profili kullandığı, ancak tespit aşamasında bahse konu profilin kullanıcı tarafından kapatıldığı anlaşılmıştır.

FETÖ/PDY'nin www.twitter.com isimli web sitesinde yurt içi ve yurt dışında Türkiye Cumhuriyeti Devleti aleyhine gündem oluşturmak FETÖ/PDY'nin eylemleri ve 15 Temmuz 2016 gecesi gerçekleştirilen darbe girişimine zemin oluşturmak için oluşturulan en etkili profillerden birisi olan "Fuat Avni" isimli profil tarafından yapılan paylaşımların retweet (yeniden paylaşım) etmek sureti ile paylaşıldığı ve Türkiye Cumhuriyeti Devleti aleyhine yurt içi ve yurt dışında kamuoyu oluşturulduğu değerlendirilmektedir.

17.07.2016 tarihinde fuatavni_f hesabından paylaşılmış *"Oyunun sonu geldiğinde geriye ne narsist kalacak ne de yalaka avaneleri"* ; *"en büyük bedeli sorgusuz sualsiz muhteris bir hırsızın narsist bir adamın peşine takılan zavallı yığınlar ödeyecek yazık ki yazık"* ; *"bu listeler bir şüredir israfsarayda elden ele dolaşıyordu. Bekide o isimlerden pek çoğu dün gece görevde bile değildir"* ; *"narsist ve avaneleri keyiften ellerini ovuşturuyorlar. Avaneler nariste 'başkanım başkanım diye yalakalanıyorlar"* şeklindeki tweetleri retweet yaptığı tespit edilmiştir.

16.06.2014 tarihinde ibrahim balta@ ibrahim_balta adresinden *"cemaate ISHID ile bağlantılı deyip işhid komutanları ile fotoğraf çektiren kaliteli münafık Fatih Tezcan"* ; *"Dinler arası dialog İslam dinine göre olmuyor ise Tayyip Erdoğan isteyince oluyormu Diyanet işleri başkanı Görmez?"* şeklinde tweet paylaşmıştır.

16.07.2016 tarihinde ibrahim balta@ ibrahim_balta adresinden *"F GÜLEN AVUKATLARI Hain cunta girişimini amasız ve fakatsız nefretle kınıyoruz..."* şeklinde başlayan basın açıklamasını tweet attığı akabinde sildiği tespit edilmiştir. Açıklamanın içeriğinde örgüt liderinin darbe girişimi ile ilişkilendirilmesinin doğru olmadığı belirtilmiştir. Bilindiği gibi örgüt darbe girişiminde başarılı olamayınca darbe girişimini de bir tiyatro olarak nitelendirmişti.

16.07.2016 tarihinde OSMAN ŞİMŞEK tarafından atılmış **"M.F. Gülen hocaefendi uluslararası televizyon ve haber kuruluşlarına roportaj verdi onlardan sonra yayınlayacağız"** şeklindeki tweeti retweet yapmıştır. Sonrasında bu teweeti silmiştir.

16.07.2016 tarihinde HASAN SUTAY tarafından atılmış **"Yeni duyudum. Ak şebbihalar zaman gazetesini basmış. Kayyımlar gazeteyi gasp ettiklerini zar zor anlatabilmiş de kurtulmuşlar."** şeklindeki tweeti retweet yapmıştır. Sonrasında bu teweeti silmiştir.

20.07.2016 tarihinde ibrahim balta@ ibrahim_balta adresinden **"An itibarıyla atv fuatavnninin yakalandığını ballandıra ballandıra anlatıyor, twitterdan hesabı takip etmeyen ahalı ağzı açık dinliyor"** şeklinde tweet atmıştır.

15.07.2016 tarihinde ibrahim balta@ ibrahim_balta adresinden **"malesef AKP halk ile askeri karşı karşıya getiriyor."** şeklinde tweet atmıştır. Bilindiği üzere 15.07.2016 günü yapılan darbe girişimi esnasında Sayın Cumhurbaşkanı dahil tüm siyasilere halkı darbeye karşı durmaya davet etmiş ve darbeyi lanetlemiştir. Ancak bu darbe girişiminde bulunan örgüt üyeleri halkın sokağa çıkmasını engellemeye çalışmıştır.

19.07.2016 tarihinde **Sputnik Türkiye @sputnik_TR#Gülen adresinden** atılan ve örgüt liderinin ellerini dua eder tarzda tuttuğu şekliyle fotoğrafının da olduğu tweeti beğenmiştir.(Silinmiş tweetlerin bir kısmı twicopy.org/ibrahim balta adresinden temin edilmiştir.)

Ayrıca FETÖ/PDY üyelerinin, Türkiye Cumhuriyeti Devletini uluslararası alanda terör örgütü IŞİD'e destek veriyor şeklinde göstermek için MİT'e ait tırları soruşturma adı altında durdurduğu sonrasında örgüt adına sosyal medya hesaplarından ve basından bu konu işlenerek uluslararası kamuoyu oluşturulduğu bilinmektedir.Bahsekonu olay ile alakalı olarak bazı gazetelerde devletin gizli kalması gereken belgelerinin yayınlandığı ve bu belgelerin www.twitter.com isimli web sitesinde paylaşıldığı tespit edilmiştir.

Yapılan paylaşımlar İstanbul 6. Sulh Ceza Hakimliğinin 2015/326 D.ış sayılı kararı ile erişime kapatılmıştır. Şüpheli Halil İbrahim BALTA'nın da bu anlamda erişime engellenen dört adet paylaşımının olduğu tespit edilmiştir. Paylaşımların içeriği engellenmesi nedeni ile tespit edilememiştir. Ancak mahkeme kararının gerekçesi dikkate alındığında MİT'e ait tırların durdurulması ve ülkeyi terör destekçisi olarak gösterilmesi ile alakalı tweetler olduğu anlaşılmaktadır.

(https://twitter.com/ibrahim_balta/status/493447567351742464

https://twitter.com/ibrahim_balta/status/493438264263852033

https://twitter.com/ibrahim_balta/status/493435844867674112

https://twitter.com/ibrahim_balta/status/493435029377134592)

Şüpheli ile ilgili yapılan aramalarda 1 adet GİGABYTE marka siyah renkli bilgisayar kasası, 1 adet üzerinde Nexum Creative ibareli yazı bulunan kırmızı renkli CD, 0536 749 26 60 nolu hat takılı bulunan 013041007453763 İMEİ nolu beyaz renkli İphone 4 marka cep telefonu, 1 adet "aidata ın tegra asmm" ibareli asmm-21405 ibareli 07113816 barkod numaralı siyah renkli bilgisayar kasası içerisinde bulunan WD Western Digital ibareli S.N:WMAP96250769 numaralı, WDP/NWD 1600 AAB5-ORPAO P/N numaralı Hard Disk, 1adet gri renkli "VAIO SONY", 'Personel Computer Model PCG-7154M' ibareli 28286858 5003294 barkod numaralı C6U105RX service TAG numaralı diz üstü bilgisayar,General Mobile marka e-tab4 ibareli TXH7BUE22576C24 numaralı ön camı çatlak siyah-beyaz renkli tablet ve SAMSUNG marka model GT-P3110 FCC ID:A3 LGTP-3113, S/N:RF2CCOTQG87 numaralı tablet, FUJİ FİLM Finepix S3200 marka model 1UR80947

numaralı içinde hafıza kartı olmayan fotoğraf makinesi, 1 adet SAMSUNG marka ES25 model S/N 48W9C9OZ700253N numaralı içinde hafıza kartı olmayan fotoğraf makinesi, 1 adet SAMSUNG marka S/N A1ZWCN0CA000HVMV numaralı içinde hafıza kartı olmayan video kayıt cihazı, 1 adet OLYMPUS marka “digital voice recorder WS-331M” ibareli, açıldığında USB çıkışı olan ses kayıt cihazı olmak üzere alınan 2 adet fotoğraf makinesi, 1 adet video kayıt cihazı ve 1 adet ses kayıt cihazı , 2 adet M.Fethullah GÜLEN kalbin soluklarındini yaşamada hassasiyet Amerika sohbetleri ibareli, 2 adet bir gönül insanı Fethullah GÜLEN belgeseli Samanyolu 2 ve 3 ibareli CD, M.Fethullah GÜLEN bam teli 11 amerika notları 1 adet, 1 adet bir gönül insanı Fethullah GÜLEN belgeseli 1 ibareli CD, 1 adet hasret bitsin diye ibareli üzerinde Fethullah gülen resmi olan CD, 2 adet TDK DVD-R 1-16x 4.7 gb data/video isimli dvd, 3 adet PRINCO CD-R İbareli cd, 5 adet “SIZINTI elinizin altındaki bilgi kaynağı ibareli 1 ciltten başlayarak 25. Ciltler arasının olduğu üzerindeki ibareli cd, 1 adet PRINCO ibareli cd-r 700 mb 80 min 2x-56x cd recordable yazılı cd, 1 adet SONY marka dvd/r 120 min / 4.7 gb ibareli dvd, toplam 19 adet DVD ve CD , siyah renkli üzerinde İBRAHİM BALTA yazan kutunun içerisinde, 1 adet IBM Travelstar marka S/N DLCWNZ1B numaralı, 07 N9319H690331S2C barkod numaralı dahili harddisk, 1’ er adet surecom 11gb, kingston 8gb, kingston 8 gb, datatraveler kingston 2gb, mavi renkli ibaresiz 2 gb, metropol İstanbul anahtarlık şeklinde kingston GYODER ibareli, ahşap kaplı ibaresiz, paktaş IP ibareli, GYODER ibareli, Eroğlu ibareli, IFS ibareli, Marmara forum ibareli, Fuchs16 gb ibareli, soyak park aparts ibareli, windowist ibareli, esas gayrimenkul ibareli, double tree Hilton ibareli, CORIO ibareli, HS 4gb ibareli, 4 gb TOSHIBA ibareli, Eroğlu ibareli, Sandisk ibareli, Esin Yapı ibareli, paktaş IP ibareli, Eroğlu ibareli, Vialand ibareli, onaltıdokuz ibareli, İnanlar ibareli, siyah renkli CE ibareli, Kingston Çengelköy Masa ibareli, Yapı katoloğu ceruzer blade 2 gb, messe münchen ibareli, tekfen ibareli, Ağaoğlu Yapı Mimarı ibareli, NG hotels resorts ibareli, şehrizar konakları ibareli, Soyak ibareli, park village ibareli, duravit 2 gb ibareli, penta 8 gb ibareli, inci ibareli, siyah renkli 8 gb, gold store ibareli, Türkiye Barolar Birliği ibareli, DYMO MİO 1 gb, G PLUS 2 gb, metal anahtarlık şeklinde, toshiba 8 gb, Varyap GAP inşaat ibareli, yapı kredi emeklilik 2 gb, E ibareli 4 gb, İş Bankası amblemlı 4 gb, Seiko 2 gb, metal renkli ibaresiz, Toshiba 4 gb, zorlu center İstanbul ibareli, sinpaş altınoran Çankaya ibareli, hi-level ibareli LCU yazılı, Soyak evostar ibareli, Rönesans yeni projeler ibareli, ege yapı group holtek ibareli, forum kayseri, siyah renkli, ibaresiz 0809061481 nolu, ahşap honda ibareli, kahverenkli ibaresiz 2 gb, kingston 4 gb, yapı katoloğu yapı endüstri merkezi, emaar square ibareli, kingston DT1084 GB, Dumankaya ibareli, eviyapı grup holtek, mačka residances ibareli, armoni casa ibareli, stormax Mercedes benz ibareli, HP 4 gb, Türkiye Mühendisler Birliği ibareli, Nurol GYO ibareli, yapı katoloğu ibareli, yapı kataloğu ibareli, verbatim ibareli, sigma ibareli, torun center ibareli, jones long, laselle ibareli, bileklik şeklinde deri kordonlu metal, ibaresiz mavi (şeffaf), stormax 8 gb, başarı soft ibareli, honda news.ev cr-v 1.6 i – dtec ibareli, 8 gb holteks beyaz renkli, metal renkli BYJ- 28 GB ibareli, bileklik şeklinde Buyaka ibareli, P ibareli, Turkcell a data C801 ibareli, nescafe oyuncak şeklinde, Vodafone ibareli, D 97 NCB 1960900502 yazılı, NEF ibareli, siyah ibaresiz ipli, Siyah renkli 8 gb, transcendi ibareli, beyaz ibaresiz, beyaz ibaresiz, beyaz ibaresiz, beyaz ibaresiz, kırmızı ibaresiz toplam 104 adet flash bellek ve yukarıda özelliği yazılan hard disk , 1 adet sim plus 64 1106080173343 muhabbet kart ibareli sim kart , 1 adet Türkiye’nin yönetim sistemi değişmiştir darbe oyunu isimli alkım yayın evine ait Veysel Ayan ibareli, 1 adet kalbin zümrüt tepeleri M.Fethullah gülen 1 ibareli Nil yayınlarına ait kitap, 1 adet kendi ruhumuzu ararken M. Fethullah Gülen 9 prizma ibareli nil yayın evlerine ait kitap, 1 adet irşad eksenini M. Fethullah Gülen ibareli nil yayınlarına ait

kitap, 1 adet yenilenme cehdi M. Fethullah g len kırk 12 testi ibareli nil yayınlarına ait kitap, 1 adet  ekirdekten  ınara (bir ba ka a ıdan aile ve e itim) M.Fethullah g len Nil yayınlarına ait kitap, Mehmet g ndem fethullah g len ile 11 g n isimli alfa yayınlarına ait kitap, 1 adet  ocuk terbiyesi m.fethullah g len zaman isimli kitap, 1 adet ruhumuzun heykelini dikerken m.fethullah g len ibareli kitap, 1 adet iftiranın de i meyen mantı ı isimli yazarı LYNNE EMILY WEBB yazarlı zaman ibareli kitap, 1 adet gurbetteki   retmen m.fethullah g len mu tu yayınları murat Alptekin yazarlı kitap, 1 adet kitap ve s nnet perspektifinde kader isimli m. Fethullah g len e ait zaman ibareli kitap, 1 adet kırık mızrap isimli m.fethullah g lene ait zaman ibareli kitap, 1 adet gurbet ufukları isimli m.fethullah g len e ait kırık 3 testi ibareli gazeteciler ve yazarlar vakfı yayınlarına ait kitap, 1 adet sonsuz nur 1 ibareli m.fethullah g len e ait nil yayınlarına ait, 1 adet sonsuz nur 2 ibareli m.fethullah g len e ait nil yayınlarına ait, 1 adet sonsuz nur 4 ibareli m.fethullah g len e ait nil yayınlarına ait kitap, 1 adet fethullah g len isimli faruk mercan yazarlı do an kitaba ait kitap, 1 adet sonsuz nur 1 ibareli mavi renkli m.fethullah g len e ait nil yayınlarına ait kitap, 1 adet sonsuz nur 2 ibareli mavi renkli m.fethullah g len yazarlı nil yayınlarına ait kitap, 1 adet kurandan idrake yansıyanlar 1 m.fethullah g len yazarlı feza gazetecilik yayınlarına ait ve 1 adet kurandan idrake yansıyanlar 2 m.fethullah g len yazarlı feza gazetecilik yayınlarına ait kitap, toplamda 22 adet kitap ele ge irilmi tir.

  phelinin Bankasya'daki hesabına  rg t liderinin talimatı sonrasında 2014 yılı Nisan ayı itibarıyla 35739 TL yatırdı ı tespit edilmi tir.

  pheli İfadesinde; 1993 yılında itibaren yaklaşık 23 yıl Zaman gazetesinde ekonomi muhabiri olarak  alı tı ını, ileti im fak ltesi mezunu oldu unu, Zaman gazetesi kapanınca 1 ay i siz kaldı ını, sonra Yarına Bakı  gazetesinde ekonomi muhabiri olarak  alı maya ba ladı ını, fuatavni'ni twetlerini retweet yapmakta  zel bir amacı olmadığını,  alı tı ı d nemde Zaman gazatesi i erisinde veya Yarına Bakı  Gazetesi i erisinde  rg tsel bir faaliyet oldu unun farkında olmadığını, 15 Temmuz'da   rendi inde ayrılmak istedi ini,  alı tı ı d nemde te vikler olmasına ra men cemaatle toplantılara gitmek gibi burs vermek gibi hi bir organik ba a girmedi ini su suz oldu unu beyan etmi tir.

Yukarıdaki payla ımları, M T Tırları ile ilgili payla ımlarının mahkeme kararı ile yasaklanması,  rg tle m cadele kapsamındaki soru tırmaları gasp olarak nitelendirmesi ve itibarsızla tırması, evinde  rg t liderine ait  ok sayıda kitabın bulunması ve Bankasya'ya  rg t liderinin talimatı sonrasında kaydade er miktarda para yatırması gibi hususlar dikkate alındı ında   phelinin  rg t adına al  faaliyetlerine bulundu u ve  rg t  yesi oldu u kanaatine varılmı tır.

16-   pheliHanım B  ra Erdal;

 rg t ile iltisaklı yamanlar kolejinden mezun olduktan sonra hukuk fak ltesine girmi , hen z   renci iken 2002 yılında Fet /Pdy ter r  rg t n n yayın organı Zaman Gazetesinde  alı maya ba lamı , Ergenekon ve Balyoz davaları ba ta olmak  zere hukuk ve yargı g ndemi ile ilgili haberler yapmı , 'Kafası Karı anlar İ in Ergenekon' ve 'Tescilli Yalanlar' isimli kitapları yazmı tır.

Açık kaynak taramalarından örnek yazı ve paylaşımları aşağıda sunulmuştur.

28 Mayıs 2012'de attığı bir tweette **"Twitterda promosyon zamanı! Her 500. takipçime bir günlük Silivri'de konaklama, mahkemeyi gezme, duruşma izleme, sabah kahvaltı, öğle yemeği (;" şeklinde paylaşımda bulunmuştur.**

05 Mayıs 2011'de attığı bir tweetinde **"Balyoz kadınları hep sarışın ya, kim kimin eşi karıştırıyorduk. Eşlerinin resmi basılı olan t-shirt giymişler. İşimiz kolaylaştı" şeklinde paylaşımda bulunmuştur.**

24 Mart 2011 tarihinde **"Şimdi Silivri'de olmak vardı, balyoz kadınları... Filan, haber merkezinden daha eğlenceli be (: " şeklinde paylaşımda bulunmuştur.**

10 Temmuz 2016 tarihinde **"Fuhuş casusluk hikaye, yalan ise.. Kesin bu Narin hologramla komutanlığa girmiştir" şeklinde paylaşımda bulunmuştur.**

12 Temmuz 2016 tarihinde **"Makbul olmayan gazeteciler Baransu, Karaca'dan sonra Tarık Toros.. Aleni göz göre göre bir suç uydurma vakası, tehlikenin ne kadar farkındayız? şeklinde paylaşımda bulunmuştur.**

17 Temmuz 2016 tarihinde T24 sitesinden alıntılanarak ve örgüt liderini de röportaj yapar şekilde fotoğrafını koyarak **"Gülen: Uluslararası bir komisyon darbeyi araştırсын sonucunu şimdiden kabul ediyoruz" şeklinde paylaşımda bulunmuştur.**

Dosya arasında benzer mahiyette çok sayıda tespit mevcuttur. Yukarıdakiler örnek mahiyetinde alınmıştır.

Zaman Gazetesine kayyum atanması sürecinde; **"kayyum kararının kendisi bir suç metni. İftira, sıfır delil ve yorumla kayyum atamış İstanbul 6.sulh ceza hakimi Fevzi keleş" ; "Kayyımları hukukçular derneğinden atamışlar, 2'sini tanıyorum biri de hukuk fakültesinden arkadaşımın eşi. Reziller" ; "Zaman'ın da bağlı olduğu Feza Gazetecilik'e atanan kayyımlar: Sezai Şengönül, Av. Tahsin Kaplan ve Av. Metin İlhan, Maaşları: 10 Bin TL" ; "Zaman medya destanı yazdı, kendi destanını yazıyor" ; "ZamanSusturulamaz sana yol vermeyen rüzgar sıkılsın" ; "Doğru yoldasın, doğrusun hak olandasın ne gam!!! #ZamanSusturulamaz" ; "Aşağılık kimselere karşı dimdikayaktayım #ZamanSusturulamaz" ; "Diz çökmedik bu da dert olsun.. Yol uzun Zaman'ın yolu bizim yolumuz" ; "Allah var gam yok #ZamanSusturulamaz" ; "Ahmet Turan Alkan; ellerindeki kağıtlarda (kayyum kararı) hukuk adına hiçbir şey yok." ; "Şahin Alpay; Türkiye'nin bugün 3. Dünya diktatörlüğüne götürülmek istenmesi benim kuşağım adına inanılmaz bir durum" ; "Ali bulaç: bu gazeteye bir şey olmaz, bu gazetenin sahibi sizlersiniz, okurları olarak sahibisiniz " ; "Ali bulaç; haberi duyduğumda inanamadım. Türkiye'nin en büyük gazetesi.Hukuk mücadelesine devam edeceğiz" şeklindeki tweetleri atmış veya retweet yapmıştır.**

18 Temmuz 2016 da MahmutAkpınar@mahmutakpinarl adresinden atılan **"Ulusal ve uluslararası insan hakları savunucularını, örgütlerini göreve davet ediyoruzNezarethanelede ağır işkence, eziyet, küfür var.." şeklindeki tweeti retweet yaptığı;**

17 Temmuz 2016 tarihinde T24 @t24comtradresinden atılan **"Gülen: Uluslararası bir komisyon darbeyi araştırсын, sonucunu şimdiden kabul ediyoruz" şeklindeki tweeti retweet yaptığı;**

14 Temmuz 2016 tarihinde Celil @csagir adresinden atılan **"Başsavcılık kazaların, Gülen'in talimat gibi bedduasıyla irtibatlı olabileceğinden hareketle inceleme başlattı. OHA!" şeklindeki tweetiretweet yaptığı tespit edilmiştir.**

Algıya Yönelik Bazı Örnek Yazıları; (19 Şubat 2016 Zaman) Holdinglere el koymalar, eğitim kurumlarını ele geçirmeye kadar ulaştı. Darbe süreçlerinden daha ağır bir şekilde temel hak ve özgürlüklerin ihlal edildiği bu süreçte, Ceza Muhakemesi Kanunu'nun (CMK) 133'üncü maddesi defalarca hukuksuz bir şekilde uygulanarak adeta gasp rejimine kılıf yapılıyor. Son olarak Anadolu 1. Sulh Ceza Hakimi Bayram Aydoğdu, "silahlı örgüt veya örgütlere silah sağlama suçları kapsamında kalabileceği kanaati" ile Türkiye'nin başarılı eğitim kurumlarının bağlı olduğu şirketlere 'kayyım' atadı. Hukuk mantığının ve vicdanın bitiş noktası!....

(22 Şubat 2016) Ortaklar önceki gün 'Bank Asya'yı satmıyoruz' diyen bir açıklamayla bu baskıya karşı irade ortaya koydu. Açıklamada dikkat çeken önemli bir konu da bankanın nasıl satılmak istendiğine dair bilgilerdi. TMSF'den banka ortaklarına "dilediği bedelde, dilediği şartlarda, dilediği kişiye, cezai ve hukuki sorumluluğu olmayacak şekilde" bir satış talebi sunulmuş. Lamı cimi yok bu baştan sona 'ahlaksız' bir teklif. Borçlar Kanunu madde 27, yapılacak sözleşmenin hukuka, kamu düzenine, kişilik haklarına ve ahlaka aykırı olamayacağını düzenler. Bu emredici bir düzenlemedir. Buna aykırı yapılan sözleşme de hukuken geçersizdir....

(17 Aralık 2015) **Tahşiye davası, hizmet hareketine yönelik yapılan cadı avının 'sembolik' dosyası oldu. Havuz medyası haberleriyle başlatılan 'kumpas' suçlamalarında iddianameye dönüştürülen ilk dosya Tahşiye iken, yine AKP hükümetinin uluslar arası bir hukuk firmasına para ödeyerek, hizmet hareketi aleyhine ABD'de açtığı davaya da konu edildi....** 'Kumpas' iddiasının odağındaki bu dosya, önceki gün Bakırköy 3. Ağır Ceza Mahkemesi'nce karara bağlandı. Mahkeme, Tahşiye sanıklarını terör örgütü suçlamasından beraat ettirirken, ruhsatsız silah bulundurmaktan ise hapis cezası verdi. Bu karar şaşırtıcı olmadı ...

Kelepçesine aşık Türk yargısı 15/07/2016 (YENİ HAYAT) Tutuklu hâkimler Metin Özçelik ve Mustafa Başer'in yargılandığı davayı ilk kez izleyebildim. Cadı avı davaları öyle fazla ki hepsine birden yetişmek imkansız. Buna rağmen davayı bugüne kadar takip edememiş olmak bir ayıp benim adıma. Türkiye'de ilk kez hiçbir illegal işlemi olmayan iki hakim, tek somut delil gösterilmeden, kapı komşusu yargı mensubu, yemek istediği pideci 'kurye' gösterilerek sahte delille yazılmış bir iddianame ile 'terörist' diye yargılanıyorlar. Hakim Özçelik'in anlatımıyla verdikleri kanuna uygun tahliye kararı sonrası diğer yargı mensuplarına gözdağı için tutuklandılar. Bu açıdan onların davası Türk yargısına, tüm yargı mensuplarının iradelerine, kanaatlerine geçirilmiş birer kelepçe hükmünde.

Yüksek ama başı eğik bir yargı 14/07/2016 (YENİ HAYAT) Türkiye'de ilk kez kararlarından dolayı tutuklanan birinci derece hakimler Metin Özçelik ve Mustafa Başer'in Yargıtay 16. Ceza Dairesi'nde 6'ncı duruşması vardı. 300'den fazla kişi alabilecek kapasitede büyük bir salon ve geniş koltuklar... Yargılama şekliyle normal adli mahkemelerden daha rahat bir ortam. Savcı kürsüsünün heyetten ayrı ve biraz daha aşağıda yer alması da görüntü olarak olması gerekene daha yakın. Daire Başkanı, "Herkesin geçmiş bayramını tebrik ediyoruz." diyerek duruşmayı açtı. Yani görüntü iyi. Duruşma başlıyor ve bakıyorsunuz görüntü var ama ses yok. Kocaman boş salonda hakimlerin yakınları ve birkaç meslektaşıyla az sayıda gazeteci var. İzleyici bölümünde en önde hakim Özçelik'in annesi,

arkasında Mustafa Başer'in annesi oturuyor. Dikkatlice duruşmayı seyrediyorlar. Bu kadar küçük izleyici grubunun başında bellerinde silahlar olan güvenlik görevlileri koğuş ağası gibi dikiliyor. Gözleri izleyicilerin ellerinde, gazetecilerin yazdıklarında. Her hareket gözetleniyor. Salonda dolaşarak arada bir seyirci ya da gazetecinin başına gidip telefonları kontrol ediyor. Devamlı bir göz hapsi.....

Sansür ve Karanlık odadaki kara kedi Asıl sorumlu, o istihbarat ve güvenlik yetkililerini koordine eden, yöneten siyasi irade. O siyasi irade ki, ülkede insanlar katledilirken, güvenlik tehdidi had safhadayken emrindeki yetkililere Hizmet Hareketi'ne gönül verenler başta olmak üzere insanları 'paralel' diye yaftalayıp, cadı avı yaptırıyor. O irade ki, IŞİD terör örgütünün faaliyetlerini engellemek yerine ulusal yayın yapan gazetelerin internet sitelerini kapattırıyor.

Yeni Hayat Gazetesi'nin sitesi yaklaşık iki haftadır erişime yasak. Ulaştırma Bakanı iken sansürcülüğü ile tanınan Binali Yıldırım, başbakan yapılıncaya ayağının tozuyla iki gazetenin sitesini kapattırdı. Ortadaki en basitiyle görevi kötüye kullanma suçu, ama asıl olarak basın özgürlüğü ve halkın haber alma hakkının engellenmesi suretiyle Anayasa ihlali. Dolaylı olarak da IŞİD terör örgütüne destek görüntüsü ortaya çıkıyor. TİB kanuni görevini yapmayıp siteyi açmayınca son çare başbakanlıktan TİB'e kadar suç duyurusunda bulunuldu. Bu ülkede basın özgürlüğü ve hukuk arayışı, samanlıkta iğne aramaktan zor. Savcılığa başvurmamak, karanlık bir odada olmayan kara kediyi aramak gibi. Ama o kedi bulunacak.

Tehlikenin ne kadar farkındayız? 12/07/2016(YENİ HAYAT) Gazeteciler özel kin ve garez kapsamında hedef alınıp, hapse tıkılıyor. 'Makbul gazeteci' sınıfından olmayanlar için durum daha zor. Değil günler ya da aylar, yıllarca hapiste kalıyorlar. Aynı gazeteciler Mehmet Baransu ve Hidayet Karaca'da olduğu gibi. Baransu, Balyoz darbe planı belgelerini haber yaptığı için 16 aydır tutuklu. Samanyolu TV Genel Müdürü Hidayet Karaca hapiste neredeyse 2 yılını dolduruyor. Şimdi onlara üçüncü isim olarak gazeteci Tarık Toros eklenmek isteniyor.....

Asıl Mankurt Kim? 8.7.2016(YENİ HAYAT) Hizmet hareketine yönelik cadı avı, yolsuzluk iddialarının ortasındaki iktidar partisi liderinin miting meydanlarında hedef göstermesi ve nefret söylemleriyle başladı. Havuz medyası eliyle yayılan bu nefret söylemlerinin bir sonraki adresi 'paralel torbası'na atılanlar hakkında hazırlanan iddianameler oldu. AKP savcılarının altına imza attıkları metinlerde akla hayale gelmedik iftira ve hakaretler yer aldı..... En mide bulandırıcı iftiralar ise 25 Aralık yolsuzluk ve rüşvet soruşturmasından 'darbe teşebbüsü' çıkarmayı kendine görev edinmiş iddianamede var.....

(3 Eylül 2013) Ergenekon davasıyla başlayan Türkiye'nin darbe ve darbecilerle mücadelesinin son ve büyük halkası 28 Şubat postmodern davası. Ergenekon davası ile 'darbe planları yapan ve darbe için kaos oluşturan' derin yapıyı, 'Balyoz' ile 2002-2003 yılında aktif olan cuntayı yargılayan Türk yargısı, 12 Eylül referandumundan sonra 30 yıllık 12 Eylül darbecilerini hakim karşısına çıkardı. Bu süreçte eksik kalan en önemli ayaklardan biri de 28 Şubat postmodern darbesiydi. O davanın mimarları da dün ilk kez hakim karşısına çıktı.....

Ergenekon: 'Delilden sanığa' ulaşılan en büyük terör soruşturması (21 Mart

2013-ZAMAN) Ergenekon, bugüne kadar yapılmış en büyük terör örgütü soruşturması. 12 Haziran 2007'de Ümraniye'de bir evde 27 el bombasının bulunmasıyla başlayan süreç, en son eski Genelkurmay Başkanı İlker Başbuğ'un tutuklanmasına kadar uzandı. Soruşturma ve dava boyunca sanıklar, avukatları ve onları destekleyen bir kısım medya tarafından bu soruşturmanın bir 'tertip' ve 'kurmaca' olduğu ifade edildi. Bu iddia, temel savunma argümanlarından biri oldu. Ama savcılığın mütalaada ortaya koyduğu deliller ışığında gerçeğin bununla ilgisi yok. Çünkü esas hakkındaki mütalaadan, 'Ergenekon' soruşturmasında 'delilden sanığa (şüpheliye)' gitme yöntemiyle yapılmış en büyük terör örgütü soruşturması açıkça görülüyor. Sanıkların ve delillerin irtibatları güçlü şekilde sıralanıyor.....

Mütalaa aşamasına gelmiş davada 835 tanığın dinlenmesini istiyorlar

(21.2.2013-ZAMAN) Ergenekon davası sona yaklaşırken, bir taraftan mahkemeyi basma girişimleri yapılıyor; diğer taraftan da tanıkların dinlenmediği gerekçesiyle kamuoyunda "hukuka aykırı yargılama" algısı oluşturulmaya çalışılıyor. "Tanık dinleme" tartışması, ilk Balyoz davasında gündeme getirilmişti şimdi de Ergenekon davasının baş konusu. 18 Şubat günü 577'ncisi yapılan Ergenekon duruşmasında, tutuklu sanıklar İlker Başbuğ'un, eski Genelkurmay Başkanı Işık Koşaner ve eski kuvvet komutanlarının tanık olarak dinlenmesi talebi mahkemece reddedildi. Tanık dinleme talepleri yapıldıktan sonra karar için duruşmaya ara verildiğinde bazı avukatlar "talep reddedilecek, bu kesin" diye konuşuyorlardı. Reddedilmesi beklenen bir talep niye yapılır? Şu an olduğu gibi Ergenekon davası üzerinde şaibe oluşturmak için olduğu anlaşıyor.....

(Zamanaustralia 13 Mart 2016) Hanım Büşra Erdal: Bu ülkede ölümler dahi güvende değilZaman ise, hayattaki son özgür basın kalelerinden biri yani 30 yıllık gazeteciliğini korumak, onun mezara sokulmasını engellemek için 2 yıldır direndi. 14 Aralık 2014'te yüzlerce polis gazeteye baskın yaparak genel yayın yönetmeni Ekrem Dumanlı'yı gözaltına aldı. Zaman direndi. 9 Ekim 2015'te bu kez Today's Zaman'ın yöneticisi Bülent Keneş için polis baskını oldu, bu hukuksuz girişime karşı çıkıldı. Güvenlik güçleri, 11 Kasım 2015'te Zaman'ın matbaasında yasal olarak basılan 'Özgür Bugün' gazetesinin 3 nüshasını teslim almak için tomalar ve helikopter eşliğinde baskına geldi. Yazı işlerine kadar çıkma cüreti gösterildi, buna da tepki verildi. 'Bunların niyeti kötü, hukuk, kanun dinlemiyorlar, kurtuluş yok' deyip teslim bayrağı çekmeden haksız ve hukuksuz uygulamalara karşı durdu. Her zaman hukuku, evrensel hukuk ilkelerini, Anayasayı ve Türkiye'nin taraf olduğu uluslararası hukuk metinlerini hatırlattı. İktidarı, hukuk devleti zeminine davet etti. Sağlam bir zemindeyseniz, onu bırakıp çürük zemine atlamak delilik olur. Onun yerine çürük zemindekini sağlam zemine çağırıp kurtuluş yolu gösterirsiniz. Zaman da bunu yaptı. Hep beraber batmak yerine hep beraber kurtulmak için yol gösterdi. Hakikati söyleme cesaretiyle basın özgürlüğüne sahip çıktı.

Türkiye Cumhuriyeti devletinde bu kadar kısa sürede bu kadar polis baskını ve iktidar baskıyla karşı karşıya kalmış başka bir medya grubu yoktur. Bütün bunlara rağmen en son 4 Mart 2016' da Sulh ceza hakiminin Zaman'a kayyum atadığı haberi geldi. Gece yarısına doğru binden fazla terör, özel tim ve çevik kuvvet polisi ile gazete binasına baskın oldu. Başlarındaki üç kayyum ile basın özgürlüğünün tabutuna son çiviye çakmaya geliyorlardı bu kez. Zaman'ın yanında ise ne dış güçler ne de farklı bir kesim, sadece -vefalı, inançlı okurları vardı. Yalnız ve güzel bir topluluk. Başörtülü, eli teşbihi! kadınlar gazetesine sahip çıkıyordu. Kadın, yaşlı, çocuk demeden acımasızca biber gazı, plastik mermi ve su ile müdahale ettiler.

Gazetenin M kapısını kırıp girdiler.

Bir iftirayı gizli bir isme tanık' adı altında söyleyip delile dönüştürerek, kanunen yetkili ve görevli olmayan bir hakimlikten alınan karar ile 'modern bir gasp' sistemi olan kayyım ataması gerçekleştirildi. İlk günkü manşet ve yayınlara bakılırsa, bu bir havuz laştırma girişimiydi. Tek emelleri sağır edici bir suskunluk yaratmak. Halkın, toplumun kulağının dibinde patlatılan bir bomba gibiydi kayyım ataması. Sonrasında duyulan ise sadece havuz şırıltıları. Şimdi basın özgürlüğü mezarında. Demokrat kesimlerce bu hukuksuzluklara direnme olmayacaksa yapılacak tek şey kalıyor geriye; basın özgürlüğünün mezarına duvar örmek, Çünkü bu ülkede ölümler bile güvende değil...

Şüpheli ile ilgili yapılan aramalarda M.Fettullah GÜLEN adına Mefkure Yolculuğu, Kuranın altın ikliminde, Kemali ruhumuzu ararken, İncanın gölgesinde, Ruhumuzun Heykelini dikerken, Kalbin Solukları, Sohbeti Canan, Ölümsüzlük İksiri, Buhranlar Anaforunda İnsan, Gurbet Ufukları, Sonsuz Nur-1 , Sonsuz Nur- 2 , Yaşatma ideali, Kader, Buhranlı günler ve Ümit Atlasımız, Ölüm Ötesi Hayat, Sohbet Atmosferi, Kırık Testi isimli 18 adet kitap, üzerinde herhangi bir ibare bulunmayan 1 adet DVD, RR02349422581 barkot numaralı açılmış sarı zarf ve üzerinde Dr.Dursun ÇİÇEK Silivri/İstanbul sayın; Büşra ERDAL' a gönderilmiş zarfın içerisine bakıldığında kişiye özeldir 11 Haziran 2012 Silivri/İstanbul ibareli mektup aynı zarf içerisinde bir adet Princo ibareli DVD ve üzerinde ıslak imza iftirası Albay Dursun ÇİÇEK vakası, yine aynı zarf içerisinde bir adet CD ek CD iftira ve gerçekler Albay Dursun ÇİÇEK yazılı DVD ve CD, Iphone marka A1303 model FCC ID: BCGA1303A içerisinde Turkcell Sim kartı olan 9905090571830 cep telefonu , Sony marka Cyber Shot model 14.1 mega piksel fotoğraf makinası, Samsung marka SGH-A800 model İmei:353578/00/529555/3 içerisinde 2030843162019 AYCELL hatlı telefon ele geçirilmiştir.

Şüpheli ifadesinde; 2002 yılından beri Zaman gazetesinde çalıştığını, öncelikle yargı muhabirliği yapmakta iken 2015 yılının Kasım ayından itibaren hafta bir köşe yazısı yazmaya başladığını, 2016 yılı mart ayında gazeteye kayyum atanınca işine son verildiğini,evinde yapılan arama işlemi sırasında bulunan Fethullah GÜLEN'e ait kitapların piyasada satılan legal eserler olduğunu, kendisinin araştırmacı gazeteci olduğundan her görüşten eserin evinde bulunmasının doğal olduğunu,mesleği gereği sosyal medyayı aktif olarak kullandığını, yaptığı paylaşımlarda gazetecilik faaliyetine ilişkin haberler ve yorumların olduğunu, 12/07/2016 tarihli yeni Hayat gazetesinde telifli olarak yazdığı "Tehlikenin Ne Kadar Farkındayız" başlıklı yazının ülkemizdeki yargı sisteminin eleştirilmesinden ibaret olduğunu, hakkında terör örgütü üyeliğinden işlem yapılan Hidayet KARACA ile kendisi hakkında 17-23 Aralık sürecinden sonra dava açılması nedeniyle adliye muhabiri olduğundan dolayı tanıştığını, üzerine atılı suçlamayı kabul etmediğini beyan etmiştir.

Yukarıda görüldüğü üzere örgüt tarafından TSK'nın üst düzey komutanlarının tasfiye edilip örgüt mensuplarının yerleştirilmesi sürecinde yazdığı yazılarla tasfiye sürecinin haklılığı yönünde kamuoyu oluşturmaya çalışmış, attığı tweetlerle bu kişilerin ailelerinin tepkisin toplamış, sonrasında örgütün yukarıda anlatıldığı üzere devleti ele geçirme amacı tespit edilip soruşturmalar başlayınca dayatılan bu soruşturmaları 'kumpas' olarak nitelendirip halk nezdinde itibarsızlaştırarak örgüt adına faaliyet gösterdiği tespit edilmiştir. Şüpheli'nin bu algı faaliyetlerinde bulunduğu basın kuruluşları ile ilgili örgütle irtibatları sebebi ile

soruşturmalar yapılmıştır. Zaman Gazetesine kayyum atanması sürecinde yapılan protestolara bizzat katılmış ve süreci yazıyaBu haliyle şüphelinin örgüt adına algı operasyonunda bulunduğu ve örgüt üyesi olduğu anlaşılmıştır.

17- Şüpheli Hüseyin AYDIN;

Şüpheli Hüseyin AYDIN'ın Cihan Haber Ajansında muhabir olduğu tespit edilmiştir.

Şüpheli Hüseyin AYDIN ile alakalı internet ortamında yapılan açık kaynak çalışmaları aşağıda detaylı olarak sunulmuştur.

20.04.2015 tarihinde Sayın Cumhurbaşkanı'nın eşi Emine Erdoğan'ın katılımıyla Avea'nın sponsorluğunda engelli çocuklar ile ilgili yapılan "Günışığı Projesi"nin organizasyonu yapılmıştır. *Organizatör firma yetkililerince davet edilmemesine rağmen şüpheli organizasyona girmeye çalışmış yetkililerce kabul edilmemiştir. Bunun üzerine görevlilerle tartışmıştır. Konuyla ilgili basında yer alan haberlere göre organizatör firma olaydan bir yıl öncesinden başlayarak örgüt kapsamında propaganda organlarına reklam vermemiştir. Yine şüphelinin çalıştığı Cihan Haber Ajansı'nın örgüt adına faaliyet göstermesi nedeni ile idaresinin kayyımına devredildiği bilinmektedir. Burada özellikle basının sansürlendiği yönünde karapropaganda yapılmış ve reklam vermeyen sponsor firmanın ismi lekelenmeye çalışılmıştır. Bilindiği üzere örgüt uzun yıllar boyunca kendisine itaat etmeyen işadamları, şirket, kurum veya bürokratlara operasyon yapmış hedef göstermiş ve tasfiye etmiştir.*

09.06.2016 günü Hüseyin Aydın @aydin_huseyin_adresinden *"Doymuyorlar yahu! Bu nasıl midedir.." ; "Fatih Üniversitesi boğazında kalan son lokma olur inşallah!!!!"* şeklinde tweetler paylaşmıştır.

03.06.2016 günü Hüseyin Aydın @aydin_huseyin_adresinden *"Hidayet Karaca ve polislerin tutuklu yargılandığı dava Ramazan ayının son haftasına ertelendi.." ; "Kazım Aksoy az önce Tahşiye'de sanikti. O duruşma ara verdi. Şimdi 25 Aralık'ta sanik sandalyesinde.." ; "Tahşiye duruşmasından çıkıp 25 Aralık duruşmasına girdiğinizde pek fark hissedemiyorsunuz. Aynı iddialar aynı söylemler..."* şeklinde tweetler paylaşmıştır.

02.06.2016 günü Hüseyin Aydın @aydin_huseyin_adresinden *"Tahşiyeci Turgut Yıldırım: Bunlar sakız gibi. Tanıştıklarının yakalarını bırakmıyor. Gazete kurban burs istiyorlar. (Hizmet Hareketi için). Aynı iddialar aynı söylemler..." ; "@meral_aksener: Karşımıza dantel kefenli çakma kahramanları getirin de görelim."* şeklinde tweetler paylaşmıştır.

04.05.2016 günü Hüseyin Aydın @aydin_huseyin_adresinden *"Hizmet'e edilen zulme, Kilis'e atılan roketle, her gün verilen şehide, tecavüze, tacize bu toplum ne zaman refleks gösterecek?"* şeklinde tweet atmıştır.

30.04.2016 günü Hüseyin Aydın @aydin_huseyin_adresinden *"Bu dernek terör örgütüne destek verecek ve bu polisler bu derneğe bu kadar rahat girecek öyle mi?"* şeklinde tweet atmıştır.

29.04.2016 günü Hüseyin Aydın @aydin_huseyin_adresinden *"Ne işsiz kalmak tatmin ediyor sizi ne zindanlara tıkmak! Ne ara bu kadar gözünüz döndü?"* şeklinde tweet atmıştır.

29.04.2016 günü Hüseyin Aydın @aydin_huseyin_adresinden **"kayyum Zaman ve Cihan'da kıyım yaptı"** şeklinde samanyoluhaber@shaber adresinden atılmış tweeti retweet yaptığı anlaşılmıştır.

29.04.2016 günü Hüseyin Aydın @aydin_huseyin_adresinden **"Son dakika! Kırıkkale'de nefret operasyonuyla gözaltına alınan 7 kişi serbest bırakıldı."** şeklinde tweet atmıştır.

26.04.2016 günü Hüseyin Aydın @aydin_huseyin_adresinden **"Ordu'daki Hizmet okullarına da kayyum atamışlar. Dur durak yok!"** şeklinde tweet atmıştır.

25.04.2016 günü Hüseyin Aydın @aydin_huseyin_adresinden **"Hiç bir suçu olmayan bir çocuğu, kardeşim Tekin İpek i tutukladılar. İpek ailesi olarak dostlarımızdan dua bekliyoruz."** şeklinde Akın İpek @akinipek01 adresinden atılmış tweeti retweet yaptığı anlaşılmıştır.

23.04.2016 günü Hüseyin Aydın @aydin_huseyin_adresinden **"Canlı yayını buradan takip edebilirsiniz "** şeklinde tweet atmıştır. Tweetin içeriğinde Samanyoluhaber@shaber_com adresine yönlendirme yapılmış ve **"Fethullah Gülen Hocaefendi birazdan canlı yayında samanyoluhaber.com/hocaefendi-bir.."** şeklinde örgüt liderinin yapacağı propagandaya yönlendirme yapılmıştır.

22.04.2016 günü Hüseyin Aydın @aydin_huseyin_adresinden **"Bundan sonra Hidayet Karaca, Mehmet Baransu, Gültekin Avcı'nın özgürlüğünü savunmayan hiçbir gazetecinin destekçisi olmayacağım!"** şeklinde tweet atmıştır.

22.04.2016 günü Hüseyin Aydın @aydin_huseyin_adresinden **"Akademisyenler serbest, Dünder serbest Hidayet bey tutuklu Boydak tutuklu Dumankaya tutuklu Adalet herkese lazım! "** şeklinde tweet atmıştır.

Şüpheli ile ilgili yapılan aramalarda, 28 adet CD, 1 adet Rüya Tabirleri Ansiklopedisi-2 (Zaman), 1 adet kırmızı renkli ajanda, 1 adet D-Link yazılı cihaz, 1 adet Samsung marka not-4 359-359-050-424-693 imei nolu cep telefonu, 1 adet 3332DGSGN09H seri nolu hafıza kartı, 1 adet 8990029300688741714 numaralı sim kart ele geçirilmiştir.

Örgüt liderinin talimat verdiği 2013 yıl Aralık ayı itibarıyla hesabında 4465 TL var iken 2015 yılı Haziran ayında hesabında 25506 TL olduğu anlaşılmıştır.

Şüpheli ifadesinde; En son Samanyoluhaber.com. internet sitesinde muhabir olarak çalıştığını, 18/07/2016 tarihinde ayrılıp ailesinin yanına gittiğini, sonrasında kendisinin Görele Emniyetine giderek teslim olduğunu, Samanyolu haberden önce Cihan Haber Ajansında çalıştığını, Üsküdar Belediyesi Basın Yayın Halkla İlişkiler biriminde bir süre çalıştığını, dosyada bulunan paylaşım, yazı ve haberleri kabul ettiğini, gazetecilik faaliyeti nedeniyle yaptığını, Fuatavni isimli twitter hesabıyla yada ona haber sağlayanlarla herhangi bir ilişkisinin olmadığını, Fuatavniyi takip edip etmediğini bilmediğini, başta takip etmiş olabileceğini suçlamaları kabul etmediğini beyan etmiştir.

Yukarıdaki ve dosya arasında mevcut tespitler dikkate alınarak şüphelinin örgüt adına algı faaliyetlerinde bulunarak örgüt üyesi olduğu anlaşılmıştır.

18- Şüpheli Muhammed Sait KULOĞLU;

www.subuhaber.com sitesinin Sosyal Medya hesabı olan subuohaber.com@subuotv

kullanıcı adlı twitter hesabından 15 Haziran 2014 ile 05 Ocak 2016 tarihleri arasında “fuatavni” içerikli yaklaşık dörtüzdoksanüç (493) adet paylaşım yapıldığı, Fuat Avni içerikli haberin yapıldığı 3 Ekim 2014 tarihinde siteye ait eski index kayıtlarındaki künye bilgilerinde Genel Yayın Yönetmeninin Sait KULOĞLU olduğu anlaşılmıştır. Subuohaber.com sitesi tarafından FuatAvni kullanıcısı ile röportaj yapmakla kalmayıp FuatAvni kullanıcısı ile ilgili paylaşımlara yer vererek kamuoyunda sürekli hesabın gündemde kalmasını sağladığı anlaşılmaktadır.

Haber sitesi ile ilgili çok sayıda tespit mevcut olup yukarıda algı faaliyetleri açıklanırken bahsedilmiştir.

Şüpheli ile ilgili yapılan aramalarda, 1 adet Iphone 5s model 013712000794821 imei numaralı cep telefonu, 0507 696 78 96 hat numaralı sim kart, 1 adet Sony marka 546194860000491 seri numaralı laptop, 1 adet HP marka CND445GLZB seri numaralı laptop, 1 adet gri renkli üzerinde BankAsya ibaresi bulunan 1’den 151’e kadar numaralandırılmış ajanda, 1 adet üzerinde “Türkkkan İç ve Dış Tic Ltd Şti.” ibareli 1’den 12’ye kadar numaralandırılmış ajanda, 1 adet lacivert renkli üzerinde Bank Asya ibaresi bulunan ve ilk sayfasında Sait 16 Parola, Kullanıcı 3913382 ibaresi bulunan ajanda bulunarak el konulmuştur.

Şüpheli ifadesinde, Subuohaber isimli internet sitesinin kurucusu olduğunu, herhangi bir örgüt adına algı operasyonu yapmadığını, Subuohaber İnternet sitesindeki haberlerin yapıldığı kabul ettiğini, ekonomik kaygılarla internet sitesi kurduğunu, tamamen ekonomik kaygılarla o dönem popüler olan fuatavni'nin başka görsel veya yazılı haber kaynaklarında olan paylaşımlarını kaynak göstererek kullandığını, sonrasında bu hesabın trol hesap olduğunu anlayınca fuatavni'nin güvenilirmez trol bir hesap olduğu yönünde haberlerde yaptığını, Önder AYTAÇ'ın eşi Yasemin TECİMER ile birlikte Kocaeli Üniversitesine geldiğinde Önder Aytaç ile tanıştığını, fuatavni hesabının yeni popüler olduğu dönemde Önder AYTAÇ'ın Subuohaber haber sitesinin takip edilmesi yönünde fuatavni'ye öneride bulunduğunu, bu öneri sonrasında kendisini takip edenlerin sayısının arttığını, bunun ticari amaçlı olduğunu, algı faaliyetlerinde bulunmadığını suçlamaları kabul etmediğini beyan etmiştir.

Şüpheli Sait Kuloğlu'nun genel yayın yönetmeni olarak görüldüğü "Subuohaber" isimli sitede örgütün karapropaganda aracı olarak kullandığı "fuatavni" ileröportaj yapılması, sonrasında da çok sayıda örgüt lehine haberler yapıp "fuatavni" hesabının paylaşımlarını topluma duyurarak kamuoyu oluşturma faaliyetleri dikkate alınarak şüphelinin örgüt amacı doğrultusunda faaliyet gösterdiği ve örgüt üyesi olduğu kanaatine varılmıştır.

19- Şüpheli Muhterem TANIK;

Şüpheli Muhterem TANIK, şüpheli Ünal TANIK'ın sahibi olduğu ROTAHABER isimli sitede Genel Yayın Koordinatörü olarak görev yapmıştır. Yukarıda açıklandığı üzere Rotahaber sitesinde örgüt adına algı faaliyetlerini yürütülmüş, örgütün karapropaganda hesabı olan "fuatavni" hesabından yapılan algıya yönelik paylaşımlar ve yazılar bu sitede topluma

duyurulmuş ve örgüt adına karalama ve parlatma gibi faaliyetler yapılmıştır. Rotahaber sitesinde "fuatavni" yazar olarak görünmüş buna rağmen yukarıda açıklandığı gibi devletin resmi kurumları tarafından sorulduğunda bu hesap ile ilgili bilgi verilmeyerek resmi kurumlardan gizlenilmiştir.

Şüpheli bütün aramalara ve hakkında yakalama kararı bulunmasına rağmen yakalanamamış ifadesi alınamamıştır.

Şüphelinin diğer şüpheli Ünal Tanık ile müşterek konutlarında yapılan aramalarda 1 adet 16101169400510 seri numaralı, Made İn Taivan ibareli, üzerine bantla Feyza yazılarak yapıştırılmış bilgisayar kasası, 1 adet 16101169400445 seri numaralı, Made in Taivan ibareli bilgisayar kasası, 1 adet WD ibareli, WXROA4955276 seri numaralı siyah renkli hard disk, 1 adet üzerinde Collezione ibaresi bulunan deri kaplamalı flash bellek, 1 adet üzerinde Anway ibaresi bulunan mavi renkli flash bellek, 1 adet üzerinde 2 GB ibaresi bulunan gri renkli flash bellek, 1 adet üzerinde “Gönül Köprüsü” ibaresi bulunan, Kingston markalı 1 GB flash bellek, 1 adet üzerinde “AUREA PHILIPS-Demonstration USB Sirens” ibaresi bulunan, metalik gri renkli flash bellek, 1 adet üzerinde Kingston 64 MB ibaresi bulunan, gri renkli flash bellek, 1 adet üzerinde Amway ibaresi bulunan siyah renkli flash bellek, 1 adet üzerinde Kingston Data Traveler 8 GB ibaresi bulunan sarı renkli flash bellek, 1 adet üzerinde CEBIT Global CEBIT Bilişim Cebit Sinerji Zirvesi ibareli, siyah deri kaplamalı flash bellek, 1 adet üzerinde “Addison” ibaresi bulunan, kılıf çanta içerisinde, Panasonic marka HC-V750 model, DN4GC001150 seri numaralı el kamerası ile bu kameraya takılı vaziyette Lexar Premium Series 64 GB hafıza kartı, 1 adet siyah ve lacivert renkli üzerinde UNOMAT ibaresi bulunan, kılıf çanta içerisinde Nikon marka, D50 model 8011335 seri numaralı fotoğraf makinesi ve içerisinde (1) adet TOSHIBA MICRO SD 2 GB ibareli hafıza kartı, 1 adet Nikon marka, COOLPIX model, CCAK13LP0070T8 seri numaralı, gri renkli fotoğraf makinesi, makineye takılı vaziyette (1) adet üzerinde Kingston Teknoloji MICRO SD ibaresi bulunan hafıza kartı, 1 adet siyah renkli IBM ThingPad marka, TYPD2684-HTG S/N 99-KN087 seri numaralı dizüstü bilgisayar, 1 adet siyah renkli, 16101169400111 seri numaralı bilgisayar kasası, 1 adet “www.istanbul ajansi. com” ibareli, metlik gri renkli flash bellek, 1 adet siyah renkli ASUS CHASSIS ibareli, 90-PL861AV3L9-G3CZ seri numaralı bilgisayar kasası, 1 adet siyah renkli, MEDION AKOYA marka, 80043-437-083-426 seri numaralı batarya ve aparatları bulunmayan notebook, 1 adet gri renkli, MEDION marka, S/N CME7BOO2976 seri numaralı fotoğraf makinesi, 1 adet üzerinde “Vatan Compter” ibaresi bulunan, San Disk Marka gri renkli flash bellek, 1 adet üzerinde “Türk Telekom” logosu ve yazısı bulunan JADI LINK ibareli mavi gri renkli flash bellek, 1 adet üzerinde PENDORYA ibaresi bulunan, mavi gri renkli 2 GB flash bellek, 1 adet üzerinde NOKIA MICRO SD ibaresi bulunan siyah renkli hafıza kartı, 1 adet beyaz renkli, Samsung marka, 353719057559310 IMEI numaralı cep telefonu, 1 adet NOKIA E71 marka, gri renkli, 352925011705183 IMEI numaralı cep telefonu, 1 adet siyah renkli, Blackbarry marka, 355256027399806 IMEI numaralı cep telefonu, 1 adet gri siyah renkli, NOKIA marka, 356394/02037262/6 IMEI numaralı cep telefonu ve bu telefona takılı vaziyette (1) adet 0553 457 7468 nolu Avea sim kart, 1 adet siyah renkli Samsung marka, 358464/00076969/1 IMEI numaralı cep telefonu ve bu telefona takılı vaziyette eagle mobile ibaresi bulunan 89355030000003137222 numaraları bulunan sim kart, 1 adet gri renkli, Sony Ericson Quick Share Model, 354235002896367 IMEI numaralı cep telefonu ve bu telefona takılı (1) adet SANDISK ibareli memory stick produo 32 MB MAGICGATE yazan mavi renkli hafıza kartı, 1 adet beyaz renkli Turkcell T-10 marka

359145031452063 IMEI numaralı cep telefonu, 1 adet siyah renkli Iphone marka, I.C:579C-E2380BFCC ID:BCG-E2380B ibareli cep telefonu, 1 adet Vodafone ibareli üzerinde 05448472080 nolu sim karta ait sim kart muhafazası, 1 adet Avea ibareli üzerinde 64 KB yazan sim kart, M.Fetullah GÜLEN'e (4) cilt "Kalbin Zümrüt Tepesi" isimli kitaplar, M.Fetullah GÜLEN'e ait (2) cilt "Sonsuz Nur" isimli kitaplar, M.Fetullah GÜLEN'e ait (2) cilt "İnancın Gölgesinde" isimli kitaplar, M.Fetullah GÜLEN'e ait (2) cilt "Kalb İbares" isimli kitaplar, M.Fetullah GÜLEN'e ait (4) cilt "Asrın Getirdiği Tereddütler" isimli kitap, M.Fetullah GÜLEN'e ait (4) cilt "Beyan" isimli kitap ve içerisinde 01.07.2014 tarihli bilgi notu, M.Fetullah GÜLEN'e ait 4-5-6-7-8 nolu ciltlerin bulunduğu (4-Ümit Burcu, 5-İkinci Yağmurları, 6-Diriliş Çağrısı, 7-Ölümsüzlük İksiri, 8-Vuslat Muştusu) isimli kitaplar, 1 adet siyah renkli HP marka, CNF9417KW5 seri numaralı batarya ve aparatları bulunmayan laptop, 1 adet İpad marka, F4KK8EH5F196 seri numaralı, gri renkli ekran camı çatlak tablet, 1 adet siyah renkli, Sony marka, seri numarası okunamayan MP3 çalar, 1 adet mavi renkli, Samsung marka, 357894032593654 IMEI numaralı arka kapağı bulunmayan cep telefonu, 2 adet üzerlerinde Lipton ibareleri bulunan ahşap muhafazalı flash bellekler, 1 adet üzerinde Geliştirme Vakfı Okulları logosu bulunan ahşap muhafazalı flash bellek, 1 adet üzerinde "8 GB Toshiba" ibaresi bulunan, 1233BB1689K2RMK seri numaralı, beyaz flash bellek, 1 adet üzerinde "Cacharel" ibaresi bulunan, metalik gri flash bellek, 1 adet üzerinde "Suzuki" ibaresi bulunan mavi gri renkli flash bellek, 1 adet üzerinde "Amvay Home" ibaresi bulunan 4 GB yeşil-gri renkli flash bellek, 1 adet üzerinde "Elidor 2 GB" ibareleri bulunan gri renkli flash bellek, 1 adet üzerinde "Türkiye Finans" ibaresi bulunan metalik renkli flash bellek, 1 adet üzerinde "Kingston 1 GB" ibaresi bulunan beyaz flash bellek, 1 adet üzerinde "Şekerbank 2 GB" ibaresi bulunan yeşil flash bellek, 1 adet üzerinde "TTNET Enter" ibaresi bulunan turuncu flash bellek, 1 adet üzerinde "Shell" amblemi bulunan kırmızı flash bellek, 1 adet üzerinde "Ülker Golf" ibaresi bulunan dondurma şekilli flash bellek, 1 adet üzerinde herhangi bir ibare bulunmayan, beyaz ve siyah renklerden oluşan, "BT-2GB" flash bellek, 1 adet üzerinde "Fatih Üniversitesi Tıp Fakültesi Hastanesi" ibaresi bulunan metalik gri renk flash bellek, 1 adet üzerinde "Falım-Tema" ibaresi bulunan gri renkli flash bellek, 1 adet üzerinde herhangi bir ibaresi bulunmayan beyaz flash bellek, 1 adet üzerinde "Pier Cardin" ibaresi bulunan siyah metalik flash bellek, 1 adet siyah renkli 8697671427230 seri numaralı bilgisayar kasası, 1 adet Everest ibareli, siyah renkli, 8697671427230 seri numaralı bilgisayar kasası, 1 adet VENTO ibareli, D5X380005003 seri numaralı bilgisayar kasası, 1 adet VENTO ibareli, siyah renkli D5X380004971 seri numaralı bilgisayar kasası, 1 adet ACER ibareli, MSTM20V5G5A4 seri numaralı bilgisayar kasası bulunarak el konulmuştur.

Örgüt liderinin talimatı sonrasında şüphelinin Bankasya'ya 06.02.2014, 14.07.2014, 26.10.2014 vb değişik tarihlerde katılım hesabı açarak 2250 EURO, 1000 EURO, 3269 EURO vb değişik miktarlarda paralar yatırdığı tespit edilmiştir.

Şüphelinin Genel Yayın Koordinatörü olduğu sitede örgüt adına çokca algı yapılması ve örgüt liderinin talimatı üzerine Bankasya'ya katılım hesabı açtırması hususlar dikkate alınarak şüphelinin örgüt üyesi olduğu kanaatine varılmıştır.

20- Şüpheli Murat AKSOY;

Şüpheli Murat AKSOY'un Yeni Şafak Gazetesinde çalıştığı, Taraf gazetesinde HerTaraf sayfasının editörlüğünü yaptığı, daha sonra Millet Gazetesi, Yeni Hayat Gazetesi ve T24 isimli internet sitesinde köşe yazarlığı yaptığı, yazılarını yayınladığı www.murat-aksoy.com isimli web sitesinin bulunduğu tespit edilmiştir.

Şüpheli Murat AKSOY Eylül 2015 tarihinde Halk TV'de katıldığı bir programda **"1 Kasım Seçimleri sonrasında, bir çok alternatifin olduğu bu alternatifler arasında darbe'nin de bulunduğunu söylemiştir.** Şüphelinin bu söyleminin o tarihlerde bazı basın yayın organlarında **"paralel yazardan darbe tehdidi"** şeklinde eleştirildiği görülmüştür.

Şüpheli Murat AKSOY'un 17/25 aralık sürecinde, devlet ve hükümete karşı söylemleri nedeni ile çalışmış olduğu Yeni Şafak gazetesinden ayrıldığı, FETÖ/PDY yapılanması propagandaları doğrultusunda yurtiçi ve yurtdışında Türkiye aleyhine kamuoyu algısı oluşturma çabası içine girdiği, yazılarında açık bir şekilde Türkiye Cumhuriyetinin IŞİD'e destek verdiği algısını oluşturduğu görülmüştür. Örneğin şüpheli Ekim 2015 tarihli **Millet Gazetesinde "AKP:Soft Işid" başlıklı yazısında Türkiye Cumhuriyeti'nin Işid terör örgütüne destek verdiğini** belirtmiştir.

"İŞİD: AKP'NİN İYİ ÇOCUKLARI

Katliamdan sonra gerek AKP çevresinden gerek Erdoğan'dan gelen açıklamalar patlamayı sıradanlaştırma eğiliminde. Bunun nedeni çok açık. IŞİD'in Ortadoğu'da bir tehlike haline gelmesinde en büyük pay bizatihi AKP'nin dış politikası ve politika yapıcılarınınadır. IŞİD'a 'bizim iyi çocuklar' muamelesi yapan AKP, artık o çocukları kontrol edemez hale gelmiştir."

Yine şüpheli Murat AKSOY'un FETÖ/PDY'ye bağlı Yeni Hayat Gazetesinde 03.07.2016 tarihli **"AKP'nin İyi Çocuklarının Küresel Cihadı"** başlıklı yazısında, Türkiye Cumhuriyeti'nin IŞİD Terör Örgütüne destek verdiğine yönelik algı oluşturduğu değerlendirilmektedir.

"AKP'nin iyi çocukları Arap Baharı'ndan sonra siyasal İslamcı İhvan ile kurulan ideolojik ortaklığın Suriye'deki ortaklarından biri o dönem IŞİD'in de içinde olduğu El Nusra oldu. Türkiye, Suriye'de başlayan isyan sonrasında Batı ile kurduğu ittifak gereği Özgür Suriye Ordusu (ÖSÖ) destek verdi. Ancak bununla yetinmedi. IŞİD'in de içinde olduğu El Nusra'ya kimi zaman doğrudan kimi zaman dolaylı yoldan destek verdi. IŞİD, EL Nusra'dan ayrıldıktan sonra bölgede daha etkili bir terör örgütü haline geldi. Hem 2004'de kurulduğu Irak'ta hem de Suriye'de etkili oldu. IŞİD'in Irak ve Suriye'de kurduğu düzen ve Batı'ya ve dünyaya terör üzerinden başlattığı savaş, dünyanın farklı bölgelerinde geri kalmış Müslüman ülkeler tarafından dolaylı desteklendi; kimi ülkelerdeki terör örgütleri tarafından da açık biçimde sahiplenildi ve bu örgütler IŞİD'e bağlılıklarının ilan etiler. Bu anlamda adı konulmamış bir küresel cihadı başlatmışlardır. Erdoğan/AKP iktidar bloku ile IŞİD'in ideolojik ortalığı, Batı'ya ve dünyaya İslam adına meydan okuması oldu. IŞİD'in elindeki silah gücü ve terör yöntemleriyle, İslam adına Batı'ya ve dünyaya yaptığı meydan okumayı; AKP, sandıktan elde ettiği plebisiter çoğunlukla yumuşak biçimde yapmaya çalışıyor. Türkiye'yi demokratik meşruiyet zeminini çoğunlukçu bir anlayışla, otoriter bir tek adam rejimine dönüştürüyor. Sadece içeriye değil, aynı şekilde dünyaya düzen vermeye soyunuyor. AKP-IŞİD arasındaki ideolojik hattın özü de bu oldu. AKP, bu açıdan her zaman soft IŞİD oldu."

(Bilindiği üzere FETÖ, TC Devletinin İŞİD terör örgütüne destek olduğu yönünde uluslararası alanda kamuoyu oluşturmaya çalışmıştır. Bu husus yukarıda gerek dizilerdeki karanlık kurullardaki ters algı faaliyetlerinde gerekse MİT tırlarının durdurulması olaylarında görülmüştür)

Şüpheli Murat AKSOY'un FETÖ/PDY'ye ait basın kuruluşlarında köşe yazarlığı yapmasının yanı sıra, FETÖ/PDY'nin görsel medyası olan Can Erzincan TV'de programlara katıldığı ve katıldığı programlarda, yine devlet ve hükümet aleyhine demeçler vererek yurt içi ve yurt dışında kamuoyu oluşturmaya çalıştığı değerlendirilmektedir.

Şüpheli Murat AKSOY tarafından kullanıldığı anlaşılan “murataksoy” kullanıcı adlı profil rapor yazım tarihi itibarı ile kontrol edildiğinde, 25 Temmuz 2015 ve 26 Temmuz 2016 tarihleri arasında paylaştığı bütün paylaşımların silindiği tespit edilmiştir.

Şüpheli Murat AKSOY tarafından kullanılan “murataksoy” kullanıcı adlı profilinde yer alan paylaşımların silinmeden önce, şüpheli tarafından 15 Temmuz darbe girişimi gecesi **“Darbe girişimine karşı demokrasi ve siyaset diyoruz ama Camilerden cihat çağrıları nedir?”** şeklindeki paylaşımda bulunduğu anlaşılmış bu paylaşım o gün twitter uygulamasını kullanan kişiler tarafından eleştirilmiş ve şüpheli FETÖ'cü olmakla itham edilmiştir. Yani bu şekildeki bir söylemin FETÖ örgütü tarafından kullanıldığı halk nezdinde de kabul görmektedir.

Şüpheli Murat AKSOY tarafından kullanılan “murataksoy” hesaptan yapılan FETÖ/PDY ile alakalı paylaşımların bazıları aşağıdaki gibidir. **“Cemaat belki de ilk defa kurumsal olarak devletin ötekisi oldu. Bu cemaatin ilk defa siyasetle tanışması demek” ; “Devletin ötekisi sınıfına güçlü ve örgütlü bir öteki olarak cemaat eklenmiştir. Onun için cemaat ‘siyaset’ yapmalı” ; “Bugün AKP’nin yaptığı, devleti paralel yapıdan temizleme değil kendi devletini inşa etmektir. Bunu eleştirenleri ve önüne duranları”“tavsiye etmektir. Hedef, sadece cemaat değil AKPliler dışında herkeştir. 17-25 Aralık iddiaları öncesinde, gündem değiştirmek” “topluma gözdağı verme, tartışmaların önüne geçme hedefini taşıyan bu operasyonun tam tersine sonuçlanacağına kimse endişe etmesin.”“AKP iktidarı, bu zihniyette devam ettikçe zamana yayılan darbe kalıcı hale gelir. Bu açık” ; “CHP lideri Kılıçdaroğlu 'Yaşanan Süreç bir darbe sürecidir' derken haksız mı?” ; “Bana kalırsa haklı değil. O yüzden darbeden korkmayın çünkü içinde yaşadığımız düreç yazının başlığı: Sivil ‘post-modern’ darbe”**

Şüphelinin kullandığı Murat Aksoy@murataksoy hesabı üzerinden 27 Ekim 2015 tarihinde **“Torba yasalarla meclisi işlevsizleştiren AKP, 17-25 Aralık soruşturmalarından sonra hukuku adım adımı yürütmeye bağlamıştır.”“Son olarak Sulh Ceza Hakimlikleri adı altında AKP, kendi silahsız hukuk gücünü kurmuş ve muhalif olan herkesi sigaya çekmeye başlamıştır.”“Cemaat başta olmak üzere 'öteki' , 'hasım' olarak gördüğü herkesi, hukuk üzerinden tasfiye etmeye çalışıyor.”** şeklinde tweetler paylaşmıştır.

Şüphelinin kullandığı Murat Aksoy@murataksoy hesabı üzerinden 21 Eylül 2015 tarihinde **“ADIM ADIM AKP DEVLETİ bugün AKP'nin yaptığı, devleti paralel yapıdan temizleme değil kendi devletini inşa etmektir.” “Bunu eleştirenleri ve önünde duranları tasfiye etmektir. Hedef, sadece cemaat değil AKP liler dışında herkeştir.”** şeklinde tweetler

paylaşmıştır.

Şüphelinin kullandığı Murat Aksoy@murataksoy hesabı üzerinden 06 Temmuz 2015 tarihinde **"İnsan sormadan edemiyor @fuatavni_f daha ne yapsın?"** şeklinde paylaşımda bulunmuştur.

Ihsan Yılmaz@ihsanylmz adresinden 01 Haz 2015 tarihinde paylaşılmış **"Ülke diktaya gidiyor, ortacılar hala muhalefeti adam etmeye çalışıyor. Ne çektiniz bee! Korkmayın bu kadar yahu :-)"** şeklinde talımış tweeti retweet yaptığı anlaşılmıştır.

Murat Aksoy@murataksoy hesabından 29 Mayıs 2015 tarihinde **"BankAsya'ya el koyan hukuk değil siyasettir"** şeklinde paylaşımda bulunmuştur.

Murat Aksoy@murataksoy hesabından 19 Mayıs 2015 tarihinde **"Ankara Cumhuriyet savcısının AKP'yi kendisini eleştiren medyayı susturun talimatının demokraside kabul edilemez. O savcı suç işliyor." ; "Medyanın susturulmaya çalışılması anayasal bir suçtur. Yargı anayasaya değil Erdoğan'a bağlı."** şeklinde paylaşımda bulunmuştur.

Murat Aksoy@murataksoy hesabından 21 Şubat 2015 tarihinde **"Gidişleri gelişlerinde daha gürültülü olacak ve insan içine çıkmaya çekinecekler o gündem sonra. Ki şimdi farklı değiller ya neyse"** şeklinde paylaşımda bulunmuştur.

GazeteOku @Gazeteoku hesabından 21 Şubat 2015 tarihinde paylaşılmış **"Bank Asya: müsadereenin son kurbanı.."** şeklindeki tweeti retweet yapmıştır.

TARIK TOROS @TarikToros hesabından 12 Kasım 2014 tarihinde paylaşılmış **"AK-Saray'ın aylık elektrik faturası.. 10 bin aileninkine denk.."** şeklindeki tweeti retweet yapmıştır.

Şüphelinin örgütün yayın organlarından olan Yeni Hayat ve Millet Gazetelerinde çok sayıda örgütün söylemleri ile örtüşen yazılar yazdığı tespit edilmiştir.

Silahsız Talan Örgütü (28.10.2015 <http://rn.marmarayerelhaber.coni/Miirat-AKSOY/38527-Silahsiz-Talan-OrgLJtu>)

Gerçekten aklın, mantığın, rasyonelleğin bittiği yerdeyiz. Olan her şey artık insanda "bu kadar da olmaz" hissi uyandırıyor. "Askerlik nedir" dendiğinde hep aynı cevabı duyardık; "aklın/rasyonelliğin bittiği yer". **Bunu Erdoğan ve vesayetindeki AKP'nin, yargı eliyle hayata geçirdikleri hukuksuzluklar için de söylemek mümkün.BankAsya'ya el koydukları gibi gurubumuza da aynı yöntem ve araçlarla el koymak istiyorlar. İlk aşama soruşturmaları, ikinci aşama kayyum atanması oldu. Geriye bir son aşama yani el koyma kaldı. Yani devlet eliyle özel mülke el koyma, müsadere etme. Bu bildik bir Osmanlı yöntemi. Osmanlı, bunu "öteki" gördüğü gayrimüslümlere yapardı çoğunlukla. Bugün Erdoğan ve AKP, bu yöntemi kendisinde farklı düşünenlere, kendisini eleştirenlere, biat etmeyenlere uyguluyor. Bu haliyle AKP artık siyasi partiden çok iktidarı gaspetmiş, silahsız talan örgütüne dönüşmüştür. kayyum olarak atananların kökenlerine ve daha önceki konumlarına baktığımızda bunun hukuki değil keyfi ve siyasi bir karar olduğunu görüyorsunuz..... İşledikleri suçları hukuku ortadan kaldırarak, saklayacaklarını sanıyorlar. Bunu iktidarda oldukları sürece yapabilirler. Onun için iktidarı bırakmak istemiyorlar. Artık tarihin sizi iyi sayfalara yazma şansı yok. Siz tarihte kötülükler sayfasında, insanlığın lanet ettiği sayfada yer alacaksınız. Siz bunu istediniz. 1 Kasım'da seçim sonucu ne olursa olsun Türkiye'de başka bir dönem başlayacak. Bu dönem geride bıraktığımızdan daha zor olacak. 1 Kasım'dan sonra Erdoğan ve AKP iktidardan gitmemek, toplum ise özgürlük isteyecek.**

AKP'nin iyi çocukları (03,07,2016)

Arap Baharı'ndan sonra siyasal İslamcı İhvan ile kurulan ideolojik ortaklığın Suriye'deki ortaklarından biri o dönem IŞİD'in de içinde olduğu El Nusra oldu. Türkiye, Suriye'de başlayan isyan sonrasında Batı ile kurduğu İttifak gereği Özgür Suriye Ordusu (ÖSÖ) destek verdi. Ancak bununla yetinmedi. IŞİD'in de içinde olduğu El Nusra'ya kimi zaman doğrudan kimi zaman dolaylı yoldan destek verdi.

(02.09.2015) Twitter -fenomeni Fuat Avni'nin geçtiğimiz günlerde paylaştığı kıyamet senaryosu gerçek olmaya başladı. Gazetemizin bağlı olduğu Koza Grubuna yönelik 'makul şüphe' gerekçesi ile yapılan baskını, kimse hukuki bir gerekçe ile meşrulaştıramaz. Bu baskın, Erdoğan ve AKP'ye eleştirel duran medyaya yönelik siyasi bir baskın ve sindirme operasyonudur Benden olmayan, olmasın zihniyetinin bir yansımasıdır. **Fuat Avni'nin yazdığı gibi bu operasyonların devamı başka gruplara yönelik olarak devam edebilir**

(03.06.2015) Can Dündar yada özgürlük sorumluluktur. Cumhuriyet gazetesi ve Can Dündar gazetecilik adına iyi bir iş çıkardı Suriye sınırında durdurulan MİT tırlarının içinde hükümetin iddia ettiği gibi insani yardım değil silah ve mühimmat olduğunu belgeleriyle kanıtladılar. Bu malumun ilanı oldu. Çünkü tırları durduran savcılar ve savcılara eşlik eden askeri yetkililerin 1 ulan tutanaklarında da da bu gerçek yazılıydı. Bu yüzden savcılar ve askeri yetkililer önce görevden alındılar sonra tutuklandılar

Hukukun cesedine tecavüz (2015) Bu tür tabirleri kullanmaktan kaçınıyorum ancak son günlerde yaşadığımız fecaati ve absürtlüğü çok iyi anlattığı için hukukçu ve gazeteci Gültekin Avcı dan bu kavramı ödünç alarak kullanıyorum. 17/25 Aralıktan sonra iktidar yürütme faaliyetlerini örtbas etmek ve hukuksuzlukları yok etmek için hukuku katletti; kuvvetler ayrılığını bitirdi. Ancak hukukun/adaletin katili olmakla yetinmediler. Cinayetden pişmanlık duymadıkları gibi bunu alışkanlık haline getirdiler Hukukun toparlanmasına dirilmesine de müsaade etmediler İşledikleri suçlar onları nasıl baskı altına aldıysa ve hesap verme korkusu yüreklerini nasıl sardıysa öldürdükleri hukuka habire bıçak saplıyor, ateş ediyor, tekme atıyorlar.....hâkimlik teminatına rağmen iktidarın istemediği bir karar verdi diye bu ülkede 2 hâkim bir gecede açığa alındı ve tutuklandı.

Modern İstiklal Mahkemeleri Önceki gece 32 Asliye Ceza Mahkemesi Samanyolu Yayın Grubu Başkanı Hidayet Karaca ve 75 tutuklu polis hakkında tahliye kararı verdi. **Tahliye kararı henüz gerçekleşmiş değil çünkü iktidar karan, yetkisiz ve hukuksuz bulduğu için uygulanmasını da istemiyor Uygulanmaması için de tüm gücünü kullanıyor ve kullanacak da Düşünün ki, hakimin verdiği kararı, savcı inceliyor ve hakimin verdiği kararı tanımıyor Bir de buna hukuk, hukuk devleti diyoruz, öyle mi? Hakimin verdiği kararın savcı tarafından incelendiği ve tanınmadığı bir süreçte, kimse bu kararın arkasındaki tartışmaları hukuki metinler, yasa maddeleri üzerinden açıklamaya ve anlamaya çalışmasın. Çünkü tahliye kararının infazının gerçekleşmemesi hukuki değil siyasi bir karardır. Hukuk, siyasetin aracı haline getirilmişti Bakunin'e atfedilen o meşhur sözle "hukuk i iktidarın fahişesi" haline getirilmiştir. Başbakan Davutoğlu dün Gümüşhane de; "Bir hafta önce Pensilvanyadan tahliye edilsinler1 talimatı aldı. Elimizde**

kayıtları var" Kabataşta da. Dolma bahçesi de de vardı o kayıtlar ama bir biz görmedik.

Torba yasalarla Meclis'i işlevsizleştiren AKP, 17-25 Aralık soruşturmalarından sonra hukuku adım adım yürütmeye bağlamıştır Son olarak Sulh Ceza Hakimlikleri adı altında AKP, kendi silahlı hukuk gücünü kurmuş ve muhalif olan herkesi sigaya çekmeye başlamıştır.

Cemaat başta olmak üzere öteki', hasım' olarak gördüğü herkesi, hukuk üzerinden tasfiye etmeye çalışıyor. Bunun alt yapısını da 'makul şüphe' kurduğunu unutmayalım Oysa hukuk toplum olmanın, farklılıkların bir arda yaşamasının teminatıdır Hukuku bir kez ihlal ettiğinizde, bu ihlalin ortaya çıkmaması için daha büyük ihlaller yapmak zorunda kalırsınız. Bugün yaşadıklarımız budur AKP, hukuk cinayeti işliyor ve buna devam edecek.

Bank Asya müsaderecinin son kurbanı (06.02.2015) Salı gecesi polis eşliğinde Bank Asya'ya yapılan baskın ve bankanın yönetimin değiştirilmesi; ülkeyi yönetenlerin siyasi ve kültürel kimliği değişse de zihniyetin değişmediğini gösterdi.

17-25 Aralık ve Ortadoğulu Türkiye (17.12.2014) Bugün 17 Aralık Geçen yıl ortaya çıkan 17 (ve 25) Aralıkta gerçekleşen operasyonla birlikte ortaya çıkan iddiaların üzerinden 1 yıl geçti Bu 1 yıl içinde 17-25 Aralık iddialarına ilişkin dosya, hukuk içinde yürütülmesine fırsat tanınmadan takipsizlikle sonuçlandı. İktidar bu iddialara "darbe" dedi ama bugüne kadar hiç bir savcı, darbe girişimi iddiasıyla soruşturma açmadı. AKP, Gezi protestoları gibi 17-25 Aralık'ı da hükümete darbe olarak algıladı Yaşananları, tepkileri, iddiaları anlamak yerine açıklamayı tercih etti. Darbe iddialarını meşrulaştırmak için de pek çok komplo teorisi ortaya koydu. 17 Aralık'ın 1. yılında Türkiye'ye baktığımızda demokratikleşmiş, zenginleşmiş, sivilleşmiş ve normalleşmiş bir ülke görmüyoruz Tam tersine adım adım otoriterleşen, parti devletin inşaa edildiği bir ülke görüyoruz. Siyasi iktidar, Meclis'i işlevsizleştirip siyasi alanı daraltıyor. Yargıyı parti devletine bağılı hale getiriyor.....14 Aralıkta Ekrem Dumanlı ve Hidayet Karaca'ya yapılan operasyon, bu kutuplaşmada önemli bir yer tutuyor. Bu operasyonlara, ABD'den AB'ye, düşünce ve ifade özgürlüğü kurumlarından basın özgürlüğü kurumlarına, herkes tepki gösterdi....

Berkin'in gösterdiği gerçek: Türkiye zihnen bölünüyor (14.03.2014)Darbe ama nasıl? Ardından 17 Aralık geldi. 17 Aralık'ta ortaya çıkan basit değil ciddi yolsuzluk iddiaları soruşturmaları oldu. Hükümet ortaya çıkan yolsuzluk iddiaları konusunda hukuki süreci işletmede imtina ederken; bu soruşturmaları kendisine yönelik "darbe" görüp, emniyetten yargıya ciddi bir tasfiyeye ve yer değişikliğine gitti. Bu da yetmedi, yargı fiili olarak yürütmeye bağlandı. Yetmedi, bu süreçte çıkan tüm yasalar neredeyse tüm Türkiye'nin temel hak ve Özgürlüklerini daraltan düzenlemeler oldu. Yakın geçmişe kadar ortak olduğu cemaati sadece devlette değil kamu ve kamusal alanda da çıkarıp özel alana hapsedmeye yöneldi. Fethullah Gülen'c, cemaatin önde gelenlerine nefret suçuna girecek derecede sert eleştiriler yönetti. Gezi'de laik seküler kesimi karşısına almaktan çekinmeyen Erdoğan. 17 Aralık ile birlikte muhafazakâr cemaati de karşısına aldı.

Alınan masak raporunda ; Şüpheli Murat AKSOY'un 25.01.2016-26.04.2016 tarihleri arasında hakkında FETÖ kapsamında soruşturmalar bulunan ve haberdar isimli

internet sitesinde SGK kaydı olan Erkam BÜYÜK adlı şahıstan 'erkam-' işlem açıklamasıyla 4 işlemde 8.000 TL EFT aldığı; 07.03.2014-08.12.2015 tarihleri arasında 668 sayılı KHK ile kapatılan FEZA GAZETECİLİK A.Ş.'den 26 işlemde telif ödemesi açıklaması ile 64.216 TL EFT aldığı; 31.12.2014-27.10.2015 tarihleri arasında FETÖ kapsamında yönetimine kayyum atanan Koza İpek Basın ve Basım Sanayi Ticaret A.Ş.'den 6 işlemde 36.000 TL havale aldığı; 25.07.2011 tarihinde hakkında aynı örgüt kapsamında soruşturma olup firari durumdaki **Emrullah USLU adlı şahsa tek işlemde 800 TL havale gönderdiği tespit edilmiştir.**

Şüpheli ifadesinde yaptığı paylaşım ve yazıların Yeni Şafak Gazetesinde çalıştığı süreden bu güne kadar özgür fikirlerini içerdiğini, ne cemaatle ne de örgütle hiçbir alakası olmadığını, millet gazetesinde ekonomik nedenlerle çalıştığını suçlamaları kabul etmediğini beyan etmiştir.

Şüpheli Murat AKSOY'un FETÖ/PDY soruşturmaları kapsamında kapatılan Millet ve Yeni Hayat Gazetelerinde ve bazı internet sitelerinde örgüt mensuplarının ve örgütün karapropaganda hesabının söylemlerini topluma duyurduğu, örgütle mücadele kapsamında yapılan soruşturmaları itibarsızlaştırıp görev alan kamu görevlilerini suç işlemekle itham ettiği, ayrıca aynen örgütün yapmaya çalıştığı gibi TC Devletini terör örgütü IŞİD ile irtibatlandırıldığı anlaşılmış bu haliyle örgütün algı faaliyetlerinde görev alıp örgüt üyesi olduğu anlaşılmıştır.

21- Şüpheli Mustafa Erkan ACAR;

Şüpheli 1995 yılında Ege Üniversitesi İletişim Fakültesi Gazetecilik Bölümü'nden mezun olmuş aynı yıl içinde Zaman gazetesi Ege Bölge Temsilciliği'nde muhabir olarak çalışmaya başlamıştır. 1999 tarihinden itibaren Zaman Gazetesi İstanbul Haber Merkezi'nde çalışmış, 2009-2013 yılları arasında Zaman gazetesi Haber Koordinatörü olarak görev yapmış, 2013 Temmuz-2015 Kasım tarihleri arasında Bugün Gazetesi Haber Müdürü olarak görev yapmış, 2015 Kasım 2016 Temmuz tarihleri arasında Özgür Düşünce Gazetesi Haber Müdürü olarak çalışmış, Türkiye Gazeteciler Cemiyetine üye olmuş, Mart 2016 tarihinde itibaren PAK Medya İş Sendikası Genel Sekreterliğinde bulunmuştur. Ayrıca şüphelinin Kod Adı Köroğlu: Kaşif Kozinoğlu (Ufuk Yayınları) ve Karanlık Oda (Timaş Yayınevi) isimli iki kitabı vardır.

Şüpheli Mustafa Erkan ACAR'ın 15 Temmuz gecesi gerçekleştirilen darbe girişiminden sonra *(örgüt mensuplarının büyük çoğunluğu tarafından yapıldığı gibi)* **www.twitter.com isimli web sitesinde yer alan "acarerkan" isimli profilini kapattığı** ve yurtdışına kaçmak üzere olduğu ile alakalı olarak **www.twitter.com** isimli web sitesinde kullanıcıların "EGM" profiline ihbar paylaşımları yaptığı tespit edilmiştir.

23 Temmuz 2016 tarihinde Mehmet Alakuş@exagg hesabından Emniyet Genel Müdürlüğü'ne **"@acarerkan twitter'ı kapattı. Kaçıyor yakalayın."** şeklinde ihbarda bulunmuştur.

Şüpheli Mustafa Erkan ACAR yazmış olduğu "Karanlık Oda" isimli kitap sonrasında Zaman Gazetesinin pazar ekinde haber olmuş ve **"Ergenekon'un Medya Yapılanmasının Yazarı"** olarak tanımlanmıştır. Haber Zaman gazetesinde **"Devrimci Karargah ile Oda tv**

Arasında Organik Bir Bağ Var" şeklinde verilmiştir.

..... günü www.timas.com.tr/kurumsal/haberler/erkan-acar-roportaji-zaman-pazar.aspx adlı internet sitesi üzerinde "Ergenekon'un medya yapılanmasını yazan Erkan Acar: **"Devrimci Karargâh'la Oda TV arasında organik bir bağ var"** Zaman Gazetesi Haber Koordinatörü Erkan Acar, Ergenekon davasını en iyi bilen gazetecilerden. Bu birikimini Karanlık Oda-Ergenekon'un Medya Yapılanması adıyla kitaplaştırdı. Acar, Ergenekon'un medya ayağına dair "Devrimci Karargah örgütüyle Oda TV arasında organik bir bağ var." diyor. şeklinde haber yapıldığı tespit edilmiştir.

01/11/2015 günü boluyankihaber.com/roportajlar/solcu-gibi-direnmeyi-ogrendik//918/ internet sitesi üzerinden "Solcu Gibi Direnmeyi Öğrendik" başlık içeriğinde "Suların hiç durulmadığı AKP-Fethullah Gülen kavgası, seçim arifesinde yine bir basını cezalandırma girişimine sahne oldu. kayyum atanması ve ardından yaşanan gelişmelerle gündeme gelen İpek Medya Grubundaki olayları: **Bugün gazetesi basını cezalandırma girişimine sahne oldu.** ...Bugün Gazetesi haber müdürlüğü görevinden geçici bir süre uzaklaştırılan Erkan Acar Haberistanbul Temsilcisi **Atakan Metin'e anlattı.** Bir gazetecinin samimi itirafları ile başbaşa bırakalım sizleri..." "Tornalar ve Polis barikatlarıma adeta bir cezaevi görünümüne bürünen bir gazetede mi çalışıyorsunuz yoksa yarı açık cezaevinde hükümlü müsünüz? Şu an yaptığımız bir cezaevi röportajı mı? Neler yaşandı Bugün Gazetesi'nde?

Tam bir cezaevine dönmüş durumda gazetem, içeri girerken eşleştirmen kimlik kontrolü ile giriyoruz, içeri girince her katta 2 polis nöbet bekliyor. Sigara içme alanında polisler adeta cirit atıyor. Yazı işleri toplantısı kayyum ve polis eşliğinde gerçekleşiyor. **Ayrıca el koymada hukuksuzluklar da hâkim. Kayyumlar yasal olarak görevde değil. Ticaret sicil gazetesinde yayınlanmadı isimleri. Ayrıca Ankara Sulh Ceza Mahkemesi yasalara aykırı şekilde İstanbul'da bir şirkette arama yaptırıyor. Oysa İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı iletmeli o merkezden işlem yapılmalıydı. Daha sayamayacağım birçok hukuksuzluk söz konusu. Anayasa'nın 26 ve 28. Maddeleri çiğnendi. Haberleşme özgürlüğü. Basın Hürriyeti. İfade özgürlüğü ve mülkiyet hakkı çiğnendi. Anayasa'nın çiğnenmesi ağırlaştırılmış müebbet kadar gidebiliyor. Buna rağmen yetkisiz kayyumlar görevden almalar ve atamalar yapabiliyor.** Genel Yayın Yönetmenimizin görevden alınması tebliğ edilmedi, 1 Kasım'a kadar zorunlu izine çıkarıldığımız söylendi. 30 Ekim 2015 Cuma günü göreve geldiğimde polis beni bir listeyle kapıda karşıladı ve işten çıkarıldığımı söyledi. Ben iş yerime mazeretsiz 3 gün gelmezsem insan kaynakları bana işten uzaklaştırıldığımı tebliğ eder. Özel eşyalarım var içeride ve ben içeriye alınmadım. Daha ilginç bunu her hangi bir emniyet birimi değil Organize Şube Müdürlüğü memurları yapıyor. 17 kişi işten çıkarıldığı yüzümüze söylendi. Hatalarını anladıklarında ise izne çıkarma belgesi imzalatıldı. **Zorunlu izine çıkarıldık. Aslında suç işliyorlar. Seçim sonrasındaki duruma göre atamaları düzenleyecekler ya da işten çıkarmaları gözden geçirecekler. Aslında suç işliyorlar.** Tahminimiz seçim sonucuna göre karar verecekler. Onun için iş fesih işlemlerini seçim sonrasına bıraktılar.

Hangi günahın bedeli bu? Doğruları çekinmeden yazabilmenin dile getirebilmenin bedelini ödüyoruz. O binada 5 yayın organı var. Birbirinden çok farklı dünya görüşlerine sahip insanlar var. Mutlu ve huzurlu şekilde yaşıyor. **Sayın Akın İpek yönetimi çok sesliğe önem verdi ve sadece bir görüşe mensup personel çalıştırmıyor. Örnek şudur ki TRTde misafir konuşmacı dağılımında AKP görüşü dışında bir davetli yok. Fakat Kanaltürk ve Bugün TVde her siyasi görüş sahibi ekrana çıkabiliyor. Hatta AKP görüşüne sahip herkes**

de yayınlara davet ediliyor. Akın Beye ait olan "Hisar önü Oteli" istendi mesela.

O ne demek yani oteli ver yayınlarına karışmayalım mı demişler? *Akın bey televizyonda açıkladı. Kendisiyle irtibata geçen bazı kişilerin "Hisarönü'ndeki oteli bize ver, biz bu işi çözelim." dediğini söyledi. Akın ipek'ten rüşvet olarak istenen Angel's Peninsula adlı otel. Hisarönü Körfezi'nde. Muğla'nın Marmaris İlçesine bağlı Turgut köyünde yer alıyor. Neyse neyin günahı demiştin ya... Biz özgürce yayın yapıyorduk.*

kayyum meselesinin aslı nedir? *İnanın ki bu tarz bir baskın yapacaklarını beklemiyordum. Polislerin gelip arama yapacaklarını tahmin ediyorduk. Fakat İnsanların yerlerde sürükleneceğini ve Organize Şube Müdürlüğü'nce baskın yapılacağını beklemiyordum. Ne zaman o binadan giderler bilemiyorum.*

O halde bir terör örgütü muamelesi uygulandı size? Aynen öyle. Siz terör örgütü üyesi misiniz? Fethullah Gülen hayatınızda ne ifade eder? *Algı yaratılıyor ancak silahlı bir terör örgütü olduğuna dair hukuki bir belgeye sahip mi Türkiye Cumhuriyeti hükümeti? Hayır değil. Sayın Cumhurbaşkanı da geldi Türkçe Olimpiyatları'na. Bülent Arınç Pensilvanya'ya gitti mesela. Hal böyleyken kendileri de inanmıyor bu duruma. El koymak için 1990 yılında yürürlüğe girmiş yasayı uygulamaya çalışıyorlar. Yasa der ki: terör örgütüne hizmet eden finans araçlarına el konulabilir. Buna dayanarak Hizmet Hareketine terör örgütü diyerek işlem yapılıyor. Oturttukları hukuki zemin bu... Suç işlediklerinin farkındalar ne yazık ki. Bu nefret suçu kapsamına girer diyen profesörler var ve Laheyde yargılanacaklarına dair görüş belirtiyorlar.*

Kandırıldığınızı iddia ederken ikna olduğunuzu da belirtiyorsunuz. Peki Balyoz ve Ergenekon'dan canı yananlar size "o zaman sustunuz şimdi de bunun bedelini ödüyorsunuz" deseler gönül rahatlığıyla cevap verebilir misiniz? *Ergenekon ve Balyoz soruşturmalarının haklılığına inanıyorum. Çünkü insanları stadlara toplama planları, "Taksim'e çökeceğiz" diyen komutanlar yoktu diyemeyiz. Demokrat bir gazeteci olarak, bir insan olarak tepki verdim. Bir de o dönem nasıl hareket edeceğimiz konusunda bir muhabir olarak pek tecrübeli değildik. Bu davalar daha iyi yönetilebilirdi. Ancak sonunda soruşturma bu kadar genişletilmeli miydi? Tartışılabilir. Soruşturma sürecinde yargılama sürecinde hata yapılmadı diyemeyiz. Ama bugün gelinen noktada 'hiçbir şey yoktu' o soruşturmalarda demek de yine hata olur.*

kayyum namus kavramını sorgulayacak yetkide midir? *Hayır sorgulayamaz. Kayyumun "rezalet bir gazete çıkarttınız" demesi zaten infiale neden olur. Orada olsaydım, biraz fevri bir insanım, arkadaşların sakinliğinde olamazdım. Birgun önceden gazeteyi yapmışız bitirmişiz. Sanırım kayyum bir yerden fırça yedi ve acısını yazı işleri toplantısında sarf ettiği kelimelerle çıkarmayı denedi. Attıkları imzaların ve eylemlerinin suç olduğunu bence onlar da biliyorlar. Hukuki olarak başları ağrıyacak.* şeklinde haber yapıldığı tespit edilmiştir. yazının altında Erkan Acar etiketlendiği tespit edilmiştir.

Şüpheli Mustafa Erkan ACAR'ın FETÖ/PDY örgüt üyelerinin örgüt faaliyetleri içerisinde yapmış oldukları yasadışı dinleme olayını yazmış olduğu **"Kod Adı Köroğlu"** isimli kitapta yayınladığı ve bu olayın medyada geniş bir yer aldığı tespit edilmiştir. Açık kaynak tespitlerine göre kitap içeriğinde hiçbir soruşturma dosyasına konu olmamış Aydınlık yöneticileri ile İşçi partisi avukatları arasındaki konuşmaların yayımlandığı belirtilmiş, haklarında hiçbir dinleme kararı olmayan Aydınlık yöneticileri Mehmet Sabuncu ve Şule Perinçek ile İşçi Partisi MKK üyesi Hıdır Hokka ve Doğu Perinçek'in avukatlarından Hikmet Fırat Arslan arasındaki görüşmeler yayınlanmıştır. Aynı kitapla ilgili Nedim

Şener@nedimsener2010 adresinden gazeteci Nedim Şener 27 Nisan 2016 tarihinde **"Haber yazamıyorsan yalanlarla kitap yaz haber müdürü @acarerkankan"** şeklinde tweet paylaşmıştır.

www.kitapyurdu.com/kitap/kod-adi-koroglu-amp-mitin-kozmik-odasikasif-kozinoğlu internet sitesi üzerinden ve 23 Ekim 2014 tarihinde "Genel Gündem" adlı internet sitesi üzerinden "O Paralel Tetikçinin ABD'ye Niye Kaçtığı Anlaşıldı!" haber başlığının içeriğinde;

Zirve Yayınevi davasında savcılığa gönderilen ihbar mektubu ile ses kayıtlarının Cemaatçi yazar Adem Yavuz Arslan tarafından üç ay önce yayımlandığı ortaya çıktı. Arslan'ın koltuğuna oturan Acar da Cemaat'in telekulak faaliyetini ele verdi. Zirve Yayınevi cinayeti davasının hem gizli tanığı hem sanığı olan İlker Çınar'ın "Deniz Uygur" kod adıyla yazdığı ihbar mektubu, savcıya iletilmeden üç ay önce, Cemaatçi yazar Adem Yavuz Arslan'ın "Bi Ermeni var" kitabında yer aldı. Adem Yavuz Arslan, F tipi örgüte yönelik operasyonlar başlayınca Amerika'ya kaçtı

....."Bugün gazetesinden Erkan Acar, 'Kod Adı Köroğlu' kitabında Cemaat'in telekulak faaliyetini açık etti. **Acar, mahkeme kararı olmaksızın dinlenen İşçi Partililerin konuşmalarını yayımladı. Fethullah Gülen cemaatinin yayın organlarından Bugün Gazetesi'nin Haber Müdürü Erkan Acar, kaleme aldığı "Kod Adı Köroğlu" kitabında yer verdiği dinleme tapeleri, Cemaat'in telekulak faaliyetini bir kez daha ele verdi. Herhangi bir mahkeme kararı ya da yasal soruşturma kapsamında olmaksızın elde edilen, Aydınlik yöneticileri ile İşçi Partisi avukatları arasındaki telefon konuşmaları, Acar'ın kitabında satır satır yayımlandı.**

Türkiye, Ergenekon ve Balyoz tertiplerinin mimarları Ali Fuat Yılmaz ve Yurt Atay'ın de arasında bulunduğu 31 polisin tutuklandığı "Casusluk" ve "Yasadışı dinleme" operasyonlarını konuşurken, F tipinin yasadışı telekulak faaliyetlerine ilişkin yeni deliller de ortaya çıkmaya devam ediyor. **Cemaatçi yazar Erkan Acar'ın 2014'ün Mayıs ayında piyasaya sürdüğü ve Silivri Cezaevi'nde şüpheli bir şekilde hayatını kaybeden MİT Orta Asya Başmüşaviri Kaşif Kozinoğlu'nu hedef alan "Kod Adı Köroğlu" isimli kitabı, F tipi örgütün yasadışı faaliyetlerinin yeni bir kanıtı niteliğinde. Kozinoğlu'nun ölmeden hemen önce Aydınlik'a gönderdiği ve Fethullah Gülen cemaatinin yasadışı faaliyetlerini anlattığı mektuplarından duyduğu rahatsızlığı gizlemeyen Acar, kitabın ilerleyen bölümlerinde Aydınlik yöneticileri ile İşçi Partisi avukatları arasında geçen telefon görüşmelerine yer vermesi dikkat çekti.** Gazetemizin eski Genel Müdürü Mehmet Sabuncu, Yazarımız Şule Perinçek, İP MKK üyesi Hıdır Hokka ile Doğu Perinçek'in avukatlarından Hikmet Fırat Arslan arasında gerçekleşen telefon görüşmeleri satır satır kitapta yer aldı. Ancak asıl dikkat çeken durum yayımlanan telefon görüşmelerinin bir mahkeme kararı olmaksızın elde edilmiş olması ve herhangi bir soruşturma dosyasına girmemesi. Yani F tipi örgüt tarafından yasadışı yollarla elde edilen 15 Kasım 2011 tarihine ait bu telefon görüşmeleri, F tipi örgütün basın ayağındaki Bugün gazetesine servis edilmiş. Kozinoğlu'nun "Zamanı gelince kullanmak üzere bilgi ve belge arşivlediğini" iddia eden Acar, mektupların Aydınlik gazetesine nasıl ulaştığı konusunda komplo teorileri geliştiriyor. Kozinoğlu'nun Aydınlikta yayımlandığı dönemde Türkiye'nin gündemini sarsan mektuplarında yer alan çarpıcı açıklamalardan duyduğu rahatsızlığı gizlemeyen Acar, istemeden de olsa Aydınlik'ın gazetecilik ilkelerine ve gerçeğe bağlılıktaki sağlam tutumunu da itiraf etmiş oluyor. Çünkü kitabın 333-338'inci sayfaları arasında yer alan yasadışı dinleme tapelerinde Aydınlik yöneticilerinin, mektupları yayımlamadan önce yaptığı titiz çalışma ve incelemelere ilişkin konuşmalar yer alıyor.

Ergenekon ve Odatv tertiplerinin çökmesi ve tahliyelerin gerçekleşmesinin hemen ardından piyasaya sürülen kitap, özel görevli savcılar hazırladığı iddianamelerin bir

devamı niteliğinde. Sözde "Ergenekon Terör Örgütü" ile Aydınlık grubu ve Kaşif Kozinoğlu arasındaki ilişkiyi "ispatlamaya" çalışan Acar, Aydınlık'ta yayımlanan mektupları bu "ilişkinin bir kanıtı" olarak sunuyor.

Yurtdışındaki Cemaat okullarının CIA adına yürüttüğü faaliyetleri ve Cemaat'in MİT'te yuvalanma çabalarını kendi el yazısıyla deşifre eden Kozinoğlu, davanın başından bu yana F tipi örgütün en önemli hedeflerinden biriydi. Kozinoğlu, "Kod Adı Köroğlu" kitabıyla öldükten sonra da Cemaat'in hedef olmayı sürdürdü.

.....

Cemaat'e yakınlığıyla bilinen Aksiyon dergisinin 21 Kasım 2011 tarihli 885. sayısında "Hayalet MİT'çinin ölümünde alfa radyoaktivite şüphesi" başlığıyla yayımlanan yazıda, üst düzey MİT yöneticisi Kaşif Kozinoğlu'nun ölümü için "Asla çözülemeyecek ölümlerden" demesi dikkat çekmişti. Kozinoğlu'nun gizli tanık ve itirafçı olduğunu da öne süren Aksiyon, "Kozinoğlu'nun eski MİT mensuplarını, generalleri ve siyasileri, Silivri'ye gönderecek kadar bilgi ve belge bulundurduğu ileri sürülüyor" şeklinde iddialar ortaya attı. Kozinoğlu'nun Ergenekon ile ilgili bildiklerinden dolayı öldürüldüğünü ima eden dergi, Kozinoğlu'nun ölmeden önce bıraktığı mektup ve açıklamalara ise hiç değinmedi. Benzer iddialar diğer yandaş basında da öne sürüldü. Amaç Kozinoğlu'nu öldürüp, suçu da Ergenekon'a yıkmaktır." şeklinde haberler yapılmıştır.

Şüpheli ile ilgili yapılan aramalarda 0 532 579 90 10 numaralı hatlı 352 018 066 043 064 imei numaralı Iphone 5S marka cep telefonu ele geçirilmiştir.

Şüphelinin Bankasya hesabı incelendiğinde örgüt liderinin talimatları sonrasında 2013 yılı Aralık ayı itibarıyla mevcut 72184 TL paranın 2014 yılı şubat ayında 77615 TL ye yükseldiği görülmüştür. Sonrasında bu miktar cüzzi miktarlarda azalmış 2015 Aralık ayında 50107 TL ye düşmüş ve 2016 Temmuz ayı itibarıyla 2389 TL'ye kadar gerilemiştir.

İstanbul Valiliğinin 20/09/2016 tarih ve 71497 sayılı olurları ile FETÖ/PDY bağlantısı sebebiyle faaliyeti durdurulmuş, Medya Etik Konseyi derneğinde üye ve denetim kurulunun asil üyesi olduğu anlaşılmıştır.

Şüpheli ifadesinde; Mezun olduktan sonra 1996-2013 yılları arasında ilk olarak Zaman Gazetesi İzmir Bölge Temsilciliğinde muhabir olarak çalıştığını, 2013 yılında Zaman Gazetesinden ayrılarak Bugün gazetesinde haber müdürü olarak başladığını, 2015 yılı Ekim-Kasım aylarında Bugün Gazetesine kayyum atanınca işten çıkarıldığını, ekonomik anlamda zorluk yaşayınca Bugün gazetesinden çıkarılan kişilerle birlikte Özgür Düşünce isimli gazetede çalışmaya başladığını, burada muhabirlerden gelen haberleri genel yayın yönetmenine ulaştırdığını, bir nevi aracılık yaptığını, öğrenim ve iş hayatı boyunca Fetullah GÜLEN yapılanması ile herhangi bir ilgisinin olmadığını, üniversitede Kredi Yurtlar Kurumunun yurdunda kaldığını, ideolojik olarak belirtilen grubun amaçları doğrultusunda paylaşımlarının olmadığını, geçimini sağlamak için profesyonel iş ilişkisi içerisinde olduğunu, özellikle Bugün gazetesinde zaten doğrudan haber üretmek yerine aracı olduğunu, son kararı gazetede genel yayın yönetmeninin verdiğini, söz konusu yapıya yardım etmek amacı ile mesleğini kullanmadığını belirtmiştir.

Bilindiği üzere Ergenekon Davaları olarak bilinen süreçte örgüt mensuplarınca yapılan birçok soruşturmada sahte deliller üretildiği mahkemelerce tespit edilip hakkında dava açılan sanıklar beraat etmişlerdir. Şüphelinin görev yaptığı tüm basın kuruluşları örgüt adına uzun yıllar algı faaliyeti yürütmüş, şüpheli bunların tamamında yönetici pozisyonunda görev almıştır. Yine şüpheli özellikle örgüt ile mücadele kapsamında yapılan soruşturmaları hukuksuzluk olarak nitelendirip soruşturma birimlerini yargılanmakla tehdit etmiştir. Örgütle irtibatı nedeni ile faaliyeti durdurulmuş Medya Etik Konseyi Derneğine üye olduğu anlaşılmıştır. Bu haliyle şüphelinin örgüt adına algı faaliyetlerine katılıp örgüt üyesi olduğu anlaşılmıştır.

22- Şüpheli Mutlu ÇÖLGEÇEN;

Şüpheli'nin Yeni Şafak Gazetesi, Akşam Gazetesi, Sabah Gazetesi ve Takvim Gazetesinde çalıştığı daha sonra, FETÖ/PDY'ye finans desteği ve para aklama faaliyetleri nedeni ile kayyum atanan Koza-İpek yayın grubu gazetesi olan Millet Gazetesinin Yazı İşleri Koordinatörlüğü yaptığı tespit edilmiştir.

Şüpheli'nin, kamuoyunda Ergenekon ve Balyoz davası olarak bilinen sonradan örgüt tarafından kurulan kumpaslar olduğu anlaşılan davalarda gazeteci olarak etkin olduğu, dava süreçlerinde yapmış olduğu haber ve yazılarla Ergenekon ve Balyoz davaları sürecinde yurtiçi ve yurtdışında kamuoyu algısı oluşturduğu tespit edilmiştir. Şüpheli Mutlu ÇÖLGEÇEN tarafından, kamuoyunda Balyoz ve Ergenekon davası ve kumpası olarak bilinen davalar ile alakalı yapmış olduğu bazı haberler aşağıda görülmektedir.

(http://www.sabah.com.tr/gundem/2010/12/09/rutin_disina_cikin_emri)

.....
“BALYOZ Darbe Planı'na ilişkin ortaya çıkan iki belge, Plan Semineri'nin "hükümeti yıkmaya yönelik eyleme" dönüştüğünü gösteriyor

Balyoz toplantısı izleyen Genelkurmay gözlemcisinin "Milli Mutabakat Hükümeti'ni tartıştılar" raporundan sonra iki kritik belgeye daha ulaştı. 16 Aralık 2010'da İstanbul 10. Ağır Ceza Mahkemesi'nde ilk duruşması yapılacak Balyoz Darbe Planı Davası'nı etkileyecek iki belge, seminerin "hükümeti yıkmaya yönelik eyleme" dönüştüğünü açık bir şekilde ortaya koyuyor. 1. Ordu Komutanlığı Karargah kayıtlarına göre, dönemin ordu komutanı Orgeneral Çetin Doğan'ın "rutin dışına çıkılsın" emrini 20 Aralık 2002 tarihli Aylık Karargâh Koordinasyon Toplantısı'nda verdiği ortaya çıktı. Doğan, ikinci olarak ise Plan Semineri'nin yapılacağı tarihten tam bir gün önce 4 Mart 2003'te çok gizli bir emir yayınladı. Emirde seminere katılacaklardan Kara Kuvvetleri Komutanlığı İstihbarat Başkanlığı'nca hazırlanan ve AK Parti Hükümeti'ni konu alan "Durum Değerlendirmesi" raporunun okunmasını istedi. Toplam 41 sayfalık rapor plan seminerinde ayrıntılı bir şekilde tartışıldı. İşte, "Darbenin Belgesi" olarak tanımlanabilecek o ayrıntılar: 1.Ordu Komutanı Org. Çetin Doğan'ın plan seminerine ilişkin "rutin dışına çıkılsın" emrini 20 Aralık 2002'de 1. Ordu Komutanlığı Aylık Karargâh Koordinasyon Toplantısı'nda verdiği ortaya çıktı. Org. Doğan'ın toplantıda yaptığı konuşmanın kaset dökümü, karargah kayıtlarında da açık bir şekilde yer alıyor.....

(http://www.yeniasir.com.tr / politika / 2010/12/11/darbe_surgunleri_ ocalanin)

_yanina)

“Donanma Komutanlığı'nda gerçekleştirilen aramada bulunan 10 çuval belgede Balyoz davasını etkileyecek önemli belgelerin olduğuna ilişkin önemli ayrıntılara ulaştı. Bir ihbar üzerine İstanbul Özel Yetkili Cumhuriyet Savcısı Fikret Seçen'in Gölcük'teki Donanma Komutanlığı'nda gerçekleştirdiği aramada ele geçen belgelerde şok bilgiler ortaya çıktı. Balyoz Darbe Planı'nın tamamlayıcı belgelerinde ağırlıklı olarak sivil hayata müdahale sonrası uygulanacak emirler yer alıyor. Buna göre, darbeye karşı duruş sergileyen üst düzey komutanlar ile hedefteki siyasiler PKK lideri Abdullah Öcalan'ın da bulunduğu İmralı Adası'nda gözetim altına alınacaklardı.

Balyoz Darbe Planı üzerinde Donanma Komutanlığı bünyesinde yürütülen çalışmaları konu edinen belgeler, ağırlıklı olarak darbe sonrasında yapılacakları içeriyor. Buna göre, darbeye karşı çıkan üst düzey komutanlar sorun çıkarmaması için görevden el çektiler belirlenen süre bir alanda tutulacaktı. Planlarda geçici gözaltı yeri olarak PKK elebaşı Abdullah Öcalan'ın tutulduğu İmralı Adası işaret ediliyor.”

Şüpheli Mutlu ÇÖLGEÇEN tarafından kullanılan www.twitter.com isimli web sitesinde “ersariboyu” kullanıcı adlı “Mutlu Çölgeçen” isimli profilde şüpheli tarafından 15 temmuz darbe girişiminden 6 gün önce 8 temmuz 2016 tarihinde paylaşılan;

08.07.2016 tarihinde Mutlu Çölgeçen@ensariboyu adresinden **“11 Temmuz ile birlikte kuvvetlerde Yüksek Askeri Şura dosyaları görüşülmeye başlanacak. DKK emekli oluyor. En büyük sürpriz ne olacak ?”** şeklinde tweet atmıştır

08.07.2016 tarihinde Mutlu Çölgeçen@ensariboyu adresinden **“Ankara'da YAŞ öncesi ciddi satranc oynanıyor. Teamulleri yıkmaya calisan bir ekip fena halde isi bulandırma cabasında. Cadı avı hesapları var”** şeklinde tweet atmıştır.

09.07.2016 tarihinde Mutlu Çölgeçen@ensariboyuadresinden **“Dün yazdığım iki tweet sonrası bugün Deniz Kuvvetleri'nde cadı avi baslamış. Bu operasyon bir kisi için kuvvetin önünü acmak için mi ?”** tweet attığı görülmüş, şüpheli tarafından yapılan paylaşımın altına yapılan yorumda, Ahmet Demir @lvtlststy adresinden **“310 Kişi Casusluktan Sanık Olunca Hangi Çukurdaydın.? Kimlerin Ve Kimler İçin Önü Açılmıştı? Çukurun Dibini Deliyorsun Bilesin.”** şeklinde yorum yapılmıştır. Şüphelinin paylaştığı tweet içeriklerinden ve yapılan yorumdan da anlaşılacağı gibi şüphelinin örgüt üyesi darbeci askerlerin darbe için harekete geçmelerini meşrulaştırmaya ve kamuoyu oluşturmaya çalıştığı görülmektedir. Bu davalarla FETÖ/PDY'nin TSK'nın üst rütbe komuta kademesinin tasfiye edilerek yerine FETÖ/PDY örgütü üyesi kişilerin yerleştirildiği unutulmamalıdır.

07.07.2016 tarihinde Mutlu Çölgeçen@ensariboyu adresinden **“Ruh halim fırtına öncesi sessizlik gibi...”** şeklinde tweet atmıştır. Şüphelinin yapmış olduğu bu paylaşım “y_atık” kullanıcı adlı 'Güzel Günler Gelecek' isimli profilin **“@ersariboyu aynen benimde.”** şeklinde yorum yaptığı, “Güzel Günler Gelecek” isimli profil kontrol edildiğinde, FETÖ/PDY'nin sosyal medyada algı oluşturmak için oluşturulmuş troll diye tabir edilen hesaplardan olduğu görülmüştür. “y_atık” kullanıcı adlı “Güzel Günler Gelecek” isimli profil ile alakalı, profil üzerinde yapılan açık kaynak çalışmalarında ise bu profilin 12 Temmuz 2016 tarihinde “gokhanozbek” kullanıcı adlı profil tarafından **“Reza, BM, Esad ile barış, seçim tartışması, iç operasyonlarda ateşkes, yeni bir darbe planının ortaya çıkması!”** şeklinde paylaşım yaptığı, bu paylaşım “@bbhakan bayrama kalmaz bunlar ve daha fazlasını bekliyorum.” şeklinde yorum yapıldığı anlaşılmıştır. Şüphelinin "ruh halim fırtına öncesi sessizlik gibi..." tweetine yorum yapan güzel günler gelecek isimli profilin resmi ile örgütün

yayın organ olan Sızıntı isimli derginin kapağında basılı askerin açtığı kapı ardındaki çiçekli bahçe resminin çok benzeştiği, ayrıca aynı profilden örgütün etkinlikleri ve örgüt liderinin videolarının olduğu sitelere yönlendirme yapıldığı anlaşılmaktadır. Şüphelinin tweeti yapılan yorumlar ve bağlantılı hesaplardan atılan tweetler ile darbeci general Ömer Kulaç'ın yaptığı paylaşımlar benzerlik göstermektedir.

02 Temmuz 2016 tarihinde Mutlu Çölgeçen@ensariboyu adresinden **“Ben acik diyeyim. Kaos artarsa, muhalefet üzerine duseni yapmaz ve iktidar da sagduyulu olmazsa DARBE olur. :((”** şeklinde tweet atmıştır. Şüphelinin yapmış olduğu paylaşıma “meguler96” kullanıcı adlı “TSK MAĞDURLARI” isimli profilin, **“@ersariboyu HAVUZ'un hakkından Gelecek 1 YAVUZ ..,Kulağa hoş geliyor..,”** ; **“@ersariboyu Üç Şart Garanti ; Askeri Severim”** ; **“@Malkocoglu_035 @ersariboyu 'Sakin geç kalma erken gel' de, Selefin yanlışına düşme NETEKİM Diyon yani..,”** (netekim kelimesinin 12 eylül askeri darbesi generali Kenan Evren tarafından kullanılan kalıplaşmış bir kelime olduğu bilinmektedir.) Şeklinde yorum yaptığı; “TSK MAĞDURLARI” isimli profil kontrol edildiğinde ise FETÖ/PDY’yi öven,sosyal medyada algı oluşturmak için oluşturulmuş hesaplardan olduğu anlaşılmıştır.

30 Haziran 2016 tarihinde Mutlu Çölgeçen@ensariboyu adresinden, “buraktarik” kullanıcı adlı profilden paylaşılan <https://twitter.com/buraktarik/status/748675475321520129> url’li paylaşımını alıntılararak (**“buraktarik” kullanıcı adlı tarafından yapılan paylaşımın kullanıcı tarafından silinmesinden dolayı paylaşımın içeriği bilinmemektedir.**) **“Hepsi de olur. Yeter ki ehil eller isbasında olsun.”** Şeklinde paylaşım yaptığı, yapılan bu paylaşıma yine “TSK MAĞDURLARI” isimli profil tarafından **“Silmişsin :) Okudum müjdeyi...”** şeklinde yorum yapıldığı görülmüştür.

29 haziran 2016 tarihinde Mutlu Çölgeçen@ensariboyu adresinden **“Eyyy Eregli!! Anladın mi şimdi "2016-2017 büyük yargılama yıllari olacak" iddiamı ? Yoksa dinlerken uyudunuz mu ve bana mi sordunuz ? :)”** Şeklinde paylaşım yaptığı görülmüştür. Buradan örgütün genel tavrına uygun olarak örgüt ile mücadele edenlerin 2016-2017 yıllarında yargılanacağını belirtildiği değerlendirilmektedir.

28 Haziran 2016 tarihinde Mutlu Çölgeçen@ensariboyu adresinden **“Derinler AK Parti ve muhalefeti esir aldı. Esir alınmayan halk ve TSK kaldı. Bu iki yapı da esir alınırsa devlet cokertilmiş olacak. Hesap bu”** şeklinde tweet atmıştır. Bu bahsekonu paylaşım altına “ahmettiris” kullanıcı adlı “SERDENGEÇTİ” isimli profil tarafından, **“@ersariboyu @mehmetchelikle Evet! TSK'nın IŞİD'e, koruyucusu AKP HÜKÜMETİNE ve o hükümetin ardındaki bütün unsurlara OPERASYON YAPMASI ŞART!”** ; **“@ersariboyu @mehmetchelikle ERGENEKON, PERS ve BAGRATUN güdümlü AKP, IŞİD, PKK teröründen bu ülke artık kurtulmalı!..”** ; “Ayrıca; onur_ugurlu@Onur isimli profil tarafından **“@ersariboyu TSK'nın haberi yok mu bu derinlerden ? Müdahale için daha ne bekliyor ?”** şeklinde paylaşımlar yapıldığı, yorum yapan her iki profilinde FETÖ/PDY yanlısı profiller olduğu görülmektedir.

18 Haziran 2016 tarihinde Mutlu Çölgeçen@ensariboyu adresinden **“Çözüm sokakta değil...ve kaos hic beklenmeyen baska olaylara neden olabilir”** ; **“Birileri Temmuz ayina odaklanmış durumda. Allah korusun Ramazan bayrami bile bu millet icin aciya dönebilir”** ; **“Cok ama cok büyük yargılamaların arefesindeyiz. Yaz cok bunaltıcı gececek”** şeklinde tweetler atmıştır. Bu tweetler ile ilgili ogulturk@ogltrk2 adresinden **“İNŞALLAH”** şeklinde, Serkan Güner@yada7 adresinden **“yangın tüpünü hazırlayalım mı? yoksa yine 17 aralık gibi hayal mi göreceğiz? hangi yargı ile”** şeklinde yorumlar yapıldığı görülmüştür.

Benzer şekilde 15 temmuz darbe girişimini işaret eden "Ülke adına umutlu musumuz?" diye soranlara : **"umudum her gecen gün katlanarak artıyor. Zira ne dedilerse ellerinde kalıyor."** ; **"Kendinizi çok yormayın su güzel mubarek gunlerde. Yakın gelecekte en son ve en büyük ozru dilediklerinde perdeyi de indirmis olacaklar zaten"** ; **"Bu ülke kuzu ve koyunların elinde oyuncak olmayacak kadar büyüktür. Az kaldı az..."** ; **"Allah tum bahaneleri ellerinden bir bir alıyor. Israil, Rusya derken Mısır ve Suriye kaldı. Bu isin sonu Cemaate özre gider.Yazın bir kenara"** ; **"Ergenekon Ağustos başında yapılacak olan Yüksek Askeri Şura'ya kilitlenmiş. Hedef TSK Komuta Kademesi'nde ciddi tasfiyeler gerçekleştirmek"** şeklinde darbe girişimini işaret eden paylaşımlarda bulunmuştur.

Darbe girişimleri sonrasında da örgüt mensuplarını aklayıcı ve örgütle mücadeleyi kamuoyu oluşturmak için **"subay ulkucu hatta Balyozcu tanidiklarım var. Darbe sonrası hukümet akli selim hareket etmiyor. Cadi avi ile dusman cogaltiyor cephe + girisinin arkasında cemaatin oldugunu dusunmuyorum. Ama katılan cemaatci subay varsa cadi avi olmadan desifre edilmeli. Tutuklanan alevi+ gelince. 100 dolayında general amiral gozaltina alındı. Eger cemaatin bu kadar TSK'da gucu olsa bu kadar baski gormezdi.** Onun için darbe + Ettigi bir girişim istenilse birkaç saat içinde engellenirdi. Zira komuta zinciri ile olan bir girişim değil bu. **Cemaat mi yaptı ? sorusuna+ Bir cuntanın desifre olması için kısmen gozyulmus bir darbe girişimi yorumları bana da kidmen mantikli geliyor.** MIT'in saat 16:00'da rapor+ Türkiye hâlâ ucuruma dogru surukleniyor. **Bir cuntanın darbesi onlendi lakin cadi avi hali bir baska darbe psikolojisidir.** -Bugün olan hersey insana avi veriyor. Lakin toz bulutu kalktiginda butun gercekler ortaya cikar. Zaman en büyük ilactir. -Sabir guzeldir. Akın Öztürk'ün ifadesi dogru ise darbe ile ilgili çok ciddi bilgi eksiklikleri var. Yargi en dogru olanı ortaya cikarmak zorunda- Balyoz darbe planini olusturan zihniyet ile 15 Temmuz darbe girişiminde bulunan zihniyet aynidir.- Ülkede iç catisma isteyen bir kesim var. Buna izin verilmemeli aksi halde bu millet daha çok gözyaşı doker. ALLAH korusun.- Demokrasi ve insan haklarından ödün verilmemeli. Ülke cinnet mekani yapılmamali. Aman ha!.- Türkiye'ye kabus yasatan ne idüğü belirsiz darbecilere lanet olsun. Milletimiz sagduyuyu korumali. -Guzel gunler için, ekran için 9 kilo verdim. Sakın enseyi karartmayın, dik durun. Yapacak daha çok is var. -Zor gunlerden geciyor ulke. Dip olmadan cikilmayacak. Ve o gunlere de çok kalmadi gibi. Allah hayretsin. -"DEŞİFRE OLDULAR.... -Hırsızlar -Rüşvetciler -Komisyoncular -Ahlaksızlar -Yalancılar -İftiracılar -Gıybetciler -Adam satanlar -Zumedenler+ "Ziraat, Halk, Deniz ve Vakıfbank üst düzey yöneticilerinin tutuklanma endisesi ile yurtdışına özellikle ABD'ye gitmedigini biliyor musunuz?- **"Bu ulkede İSİD'i bayraklastıran hain medya mesupları var. Tashiye ile bu orgutlere sahip cikan bir mekanizma var.** - şeklinde tweetler atmıştır. Burada örgütün genel karapropagandasına uygun olarak darbe yapmadığı yönünde propaganda yapmıştır.

11 Haziran 2016 tarihinde Mutlu Çölgeçen@ensariboyu adresinden **"Bu medya grubu bir günyine emin ve ehil olanların ellerinde hakettiği çok yüksek yerlerde olacak"** şeklinde tweet atıp içeriğinde örgüt ile iltisaklı Koza/İpek grubunun yayın organlarının logolarını paylaşmıştır.

11 Haziran 2016 tarihinde Mutlu Çölgeçen@ensariboyu adresinden **"Tarık Toros adam gibi gazetecidir. Tarık Toros@ gün gelecekmuhteşem yayınlar yapacağız inşaallah"** şeklinde tweet paylaşmıştır. Bilindiği üzere adı geçen örgütün yayın organlarında uzun süre yoğun propaganda yapmıştır.

Ayrıca örgütün propagandalarına uygun olarak çok sayıda 17-25 Aralık süreci ve

Rıza Sarraf ile ilgili yapılan soruşturma konusunda çok paylaşımları tespit edilip dosya arasına konmuştur.

Alınan Masak raporunda; Şüpheli Mutlu ÇÖLGEÇEN'in 01.10.2014-31.07.2015 tarihleri arasında FETÖ/PDY ile ilişkili şirketlerden olması nedeni ile yönetimine kayyum atanan Koza İpek Basın Ve Basım Sanayi Ticaret A.Ş.'den 9 işlemde 53.468,50 TL havale aldığı; 25.07.2013 tarihinde 668 sayılı KHK kapsamında kapatılan Cihan Medya Dağıtım A.Ş'nin hissedarlarından olan Mustafa KILIÇ adlı şahsa tek işlemde 10.000 TL havale gönderdiği, 02.09.2015 tarihinde aynı şahıstan 1.000 TL EFT aldığı; 21.06.2011 ve 31.01.2012 tarihlerinde Bugün TV'de çalışıp firari olan Tarık TOROS adlı şahıstan 2 işlemde 400 TL EFT aldığı; 18.09.2008 tarihinde **Baykan Kaymakamlığı İlçe Yazı İşleri Müdürlüğü'nde çalışıp 15/07/2016 tarihli darbe teşebbüsü kapsamında hakkında işlem yapılan Zafer ÇOŞKUN**adlı şahsa tek işlemde 1.500 TL EFT gönderdiği tespit edilmiştir.

Şüpheli ifadesinde 1994 yılında Kanal 6 televizyonunda muhabir olarak çalışmaya başladığını, Yeni Şafak gazetesinde 1996-2002 yılları arası çalıştığını, 2008 yılı içerisinde Kanaltürk televizyonu Ankara haber koordinatörlüğüne geçtiğini, 2009-2014 yılları arasında sabah gazetesi Ankara haber müdürlüğü görevini yaptığını, 2014-2015 tarihleri arası İstanbul ilinde Millet gazetesi yazı işleri kordinatörlüğü yaptığını, 2015 tarihinden sonra herhangi bir yerde çalışmadığını, Türkiye'de 15 Temmuz darbe girişiminin önemli unsurlarından birisi Doğu PERİNÇEK ekibinin olduğunu, başka unsurların olup olmadığı zamanla ortaya çıkacağını, FETO/PDY'nin bu işin ne kadar içerisinde olduğu yine zamanla ortaya çıkacağını, 17/25 aralık tekrar başlatılacak diye attığı twitte Doğu PERİNÇEK ekibine yakın isimlerle yaptığı görüşmelerde onlar 17/25 Aralığı mutlaka bir gün yine açılacağını ifade etmeleri nedeniyle olduğunu, Doğu PERİNÇEK'in 15 temmuz darbe girişimi öncesi ve sonrasında katıldığı tv programlarında da 17/25 aralığı bir yolsuzluk operasyonu olarak belirttiğini, gazeteci olarak yazma hürriyetimi kullandığını beyan etmiştir.

Yukarıda açıklandığı üzere şüphelinin, örgüt tarafından Ergenekon sürecinde yapılan ve sonradan sahte delillerle hazırlandığı anlaşılan soruşturmaları destekleyici yazı ve haberleri kesin delil varmış gibi haberleştirdiği, 15 Temmuz öncesi darbe girişimine yönelik meşru sebepler varmış gibi algı oluşturan paylaşımlarda bulunduğu, (bu paylaşımlara yorum yapan hesaplar incelendiğinde de darbe beklentisi görülmektedir), darbe sonrasında da bu defa FETÖ'yü cemaat olarak nitelendirip bu örgüt mensuplarının darbe girişiminde bulunmadığını, örgütün TSK'da güçlü olmadığını belirten paylaşımlar yaptığı, bu haliyle tüm bu yazı ve paylaşımlar birlikte değerlendirildiğinde şüphelinin örgüt adına algı faaliyetlerinde bulunup örgüt üyesi olduğu kanaatine varılmıştır.

23- Şüpheli Oğuz USLUER;

Şüpheli Oğuz USLUERin Kanal D'de gece editörü olarak gazeteciliğe başladığı, daha sonra Show TV'de editör, Star TV'de haber müdürlüğü, TV8'de iç yapımlar koordinatörü, Kanaltürk'te haber koordinatörlüğü yaptığı, Atv'de kısa bir süre editörlük görevinde bulunduktan sonra Habertürk'e çalışmaya devam ettiği tespit edilmiştir.

Örgütün karapropaganda ve dedikodu amaçlı kullandığı "Fuatavni" hesabından 17 Şubat 2014 günü **"17 Aralık operasyonunda sonra tamamen dizayn edildi. HT Genel Yayın Yönetmeni O.Usluer görevinden alınıp izne gönderildi. ; Haber müdürü C.Ulus pasif bir göreve atandı.GYY yardımcısı A.Kılıç haberden uzaklaştırılarak Show Tv'ye gönderildi."** şeklinde ve 22 Şubat 2014 günü **"Turgay Ciner Genel Yayın Yönetmeni Oğuz Usluer'e biz Gezi'yi görmeyeceğiz, nasıl girileceğine dair en tepeden aradılar dedi"** şeklinde paylaşımlar yapılmıştır. Yani örgüt hesabından şüpheli sahiplenilmiştir.

Yukarıda tanık beyanları incelendiğinde şüphelinin Habertürk'te çalıştığı dönemde özellikle Mit krizi dönemi ve 17-25 Aralık süreçlerinde örgüt amacı doğrultusunda algı operasyonları yaptıkları anlaşılmıştır. Yapılan algı operasyonları ile ilgili tanık beyanları tekrar olmaması açısından burada yazılmayacaktır.

Ayrıca şüphelinin örgütün kriptolu haberleşme programı olan BYLOCK programını kullandığı tespit edilmiştir.

Şüpheli savunmasında suçlamaları kabul etmemiş, gazetecilik faaliyetlerinde bulunduğunu beyan etmiştir.

Şüphelinin örgütün karapropaganda hesabı olan fuatavni tarafından sahiplenilmesi, yukarıdaki tanık beyanları ve örgütün kriptolu yazılımı olan BYLOCK'u kullanması dikkate alındığında şüphelinin Habertürk Televizyonunda örgüt adına algı operasyonları yaptığı ve örgüt üyesi olduğu anlaşılmıştır.

24- Şüpheli Said SEFA;

Yukarıda örgütün karapropaganda ve dedikodu hesabı olan 'Fuatavni' hesabının tespiti ile ilgili yapılan çalışmalar sonucunda bu hesabı ilk açan kişinin şüpheli Said Sefa olduğunun tespit edildiği açıklanmıştır. *Topsy.com* isimli sitede yer alan bilgilere göre *fuatavni@fuatavni* hesabından 7 Ağustos 2014 tarihinde "2 terör savcısına 425 kişilik camia dosyası verildi!! Soruşturma yakındır." ; "En geç 15 gün içinde Rıza Rerrap ve Bakan evlatları dışarı salınacak. Aktepe tertemiz olacak" vd. şeklinde tweetlerin atıldığı profil resminin kitap üzerinde yatay kalem olduğu, hesabın 6 ay önceki nickname isminin "msaidsolak" olduğu, msaidsolak ve fuatavni hesaplarının her ikisinde profil resimlerinin aynı olduğu, ayrıca @hazargulu isimli twitter kullanıcısı ile @kenandolar isimli kullanıcısının birer gün arayla retweet yaptıkları aynı tweetin 16.02.2014 tarihinde @msaidsolak 17.02.2014 tarihinde @fuatavni olarak paylaşının görüldüğü, aynı şekilde 16.02.2014 tarihinde @msaidsolak hesabından paylaşılmış "eskiden tıpkı bizim gibiydiniz. Tamda bunun için sevmiştik sizleri. Ama bittiii....." şeklindeki tweet @ikzlt hesabı tarafından retweet yapıldığında paylaşanı @msaidsolak olarak görünürken, aynı tweet 17.02.2014 tarihinde @devrim66549114 hesabı tarafından retweet yapıldığında paylaşanı bu defa @fuatavni olarak görüldüğü anlaşılmıştır. Yine @saidsolak twitter kullanıcısı ile ilgili yapılan araştırmada dosya arasındaki diğer tespitlerin yanında geçmiş kayıtları tutan Pipl.com sitesinden "@saidsolak" ismi ile yapılan sorgulamada "@saidsolak" isimli twitter kullanıcısının Muhammed Said SOLAK olarak gözüktüğü ve profil resminin bulunduğu tespit edilmiştir. Muhammed Said Solak'ın twitter hesapları incelendiğinde @saidsolak hesabının da olduğu aynı profil resmi ile @said_sefa hesabını da kullandığı tespit edilmiştir. Van Merkez 1 No'lu Asliye Hukuk Mahkemesi 2012/64 Esas No, 2012/186 Karar No, 17.07.2012 kesinleşme tarihli kararı ile şüphelinin Muhammed Said SOLAK olan ismi ile ilgili ad ve soyad düzeltilmesi yaparak adını Said SEFA olarak değiştirdiği tespit edilmiştir. Tüm bu

tespitler dikkate alındığında şüphelinin @fuatavni hesabını ilk açan kişi olduğu tespit edilmiştir.)

Şüpheli yukarıda açıklandığı üzere örgüt adına algı faaliyetleri yapan merkürhaber sitesinde yazar olarak görünürken sonrasında yine örgüt adına yoğun algı operasyonu yapan haberdar isimli sitenin Genel Yayın Yönetmenliğini yapmıştır.

Ağrı C.Başsavcılığının 2016/7038 soruşturma sayılı dosyasında ifade veren Y. A sözde "il abi yardımcısı" olan A.I gittikten sonra yerine şüpheli Said Sefa'nın geldiğini, Van Fem Dershanesindeki öğretmenlere sohbet verdiğini, katılımın zorunlu olduğunu beyan etmiştir.

Şüphelinin örgüt liderinin talimatı sonrasında 2013 yılı Aralık ayında 1522 TL olan bakiyesinin 2014 yılı Ocak ayında 6803 TL'ye yükseldiği, sonrasında 2014 Ağustos ayından itibaren hesaptaki para miktarının tekrar azalıp sıfırlandığı anlaşılmıştır.

Şüpheli hakkında yakalama kararı olmasına rağmen yakalanamadığından savunması alınamamıştır.

05 Ağustos 2014 günü "Kiminle kavga ettiğini bilmeden meydana çıkacak kadar stratejiden yoksun olanlar, tutuştukları her kavgayı kaybetmeye mahkumdur."; 23 Nisan 2014 "Güzel insanlar, ümidiniz artıkça hırsızların korkuları paranoyaya dönüşüyor. Unutmayın, beklenen yarınlar çok yakın." ; 24 Nisan 2014 "Güzel insanlar, zalimin bağırması korkusundandır. Ümidiniz kalplerine korku salıyor. Unutmayın beklenen yarınlar çok yakın." ; 25 Nisan 2014 "Güzel insanlar ümidiniz artıkça 'Ötekiler'in duruşunu anlayamayan korkaklar, paranoyaklaşıyor. Unutmayın, beklenen yarınlar çok yakın." ; 28 Nisan 2014 "Güzel insanlar, ümidiniz diktatörü günden güne paranoyaklaştırıyor. Unutmayın beklenen yarınlar çok yakın." ; 02 Mayıs 2014 "Güzel insanlar, bırakın onlar ne zaman kapıları çalınacak diye korkadursun siz ümidinizi kaybetmeyin. Unutmayın beklenen yarınlar çok yakın" ; 06 Mayıs 2014 "Güzel insanlar, karşısında siper alanların bakışlarındaki ümit ve cesareten korkmayan hiçbir diktatör yoktur. Beklenen yarınlar çok yakın." ; 21 Mayıs 2014 "Güzel insanlar, ümidinizi asla kaybetmeyin. İktidardan gitmekle kalmayacak, ülkeden de gidecekler. Beklenen yarınlar, çok yakın." ; 27 Temmuz 2014 "Çağlayan Adliyesi'nde olmasam da onlarla birlikteyim. Şehir ve mekanların farklı olması gönüllerin birlikteliğine engel değil."

Şüphelinin Fuatavni hesabını ilk açan kişi olduğu yukarıda açıklanmıştır. Sonrasında bu hesabın örgütün anonim hesabı haline geldiği, örgüt üyelerinin gönderdiği bilgilerin süzgeçten geçirilerek bu hesaptan topluma duyurulduğu değerlendirilmiştir. Soruşturma aşamasındaki paylaşımlar dosya arasında mevcuttur. Bu paylaşımlardan anlaşılacağı üzere tamamen ülkenin meşru hükümeti hedef alınmıştır. Örgütün ülke yönetimini ele geçirmesi adına gerektiğinde devlet 'terör destekçisi' olarak dahi göstermiş hatta darbe girişinde bulunmuştur. Şüphelinin hesabı ilk açan kişi olması ve hesabının devletin meşru hükümetinin yıkılması amacı ile kullanılması sebebi ile şüphelinin hesaptaki tüm paylaşımlardan sorumluluğu gereklidir. Ayrıca yukarıda bahsedilen tanık beyanına göre şüpheli Van ilinde dersane öğretmenlerine örgüt adına sohbet abiliği yapmıştır. Bu haliyle örgüt içerisinde arayönetici konumunda olduğu değerlendirilmiştir. Kısaca örgüt adına fuatavni hesabını açıp örgütün kullanımına tahsis etmesi, sahibi olduğu haber sitesinde örgütün

algı faaliyetlerini etkin yürütmesi, örgüt liderinin talimatı üzerine Bankasya'ya katılım hesabı açtırıp yüklü miktarda para yatırması ve örgüt adına sohbetler yapması nedeni ile devletin meşru hükümetini ortadan kaldırmaya teşebbüs ve örgüt yöneticiliği suçlarını işlediği kanaatine varılmıştır.

25- Şüpheli Seyid KILIÇ;

Samanyolu TV'de muhabirlik yaptığı sonrasında TRT Haber'e '45 Dakika' ve 'büyük Takip' isimli programlarda görev aldığı ve akabinde de TRT Haber'de muhabirlik ve program sunuculuğu yaptığı ve 17/03/2014 tarihine kadar TRT Haber bünyesinde çalışan şahsın daha sonrasında TRT İstanbul Radyosu'na atandığı anlaşılmıştır. Şahsın yapılan açık kaynak kodlu tespit çalışmalarında <http://haberinnotu.blogspot.com.tr/> URL uzantılı 'Seyit Kılıç Haberin Notu' isimli bir blogspot sayfasının bulunduğu ve burada çeşitli yazılara yer verildiği görülmüştür.

Şüpheli Seyid KILIÇ ile alakalı açık kaynak çalışmalarında;

28 Eylül 2014 KİMSE YOK MU'NUN SULH ADACIĞI !

2008 yılının Ağustos ayıydı. Kamera ve mikrofonumuzla *Kimse Yok mu derneğinin yeni bir kahramanlığını kayıt altına almak için bir grup gazeteciyle yollara düştük.....* Sarp dağlar arasından 3 saatlik yolculuğun ardından artık Ağaçalı Köyü'ne ulaştığımızı düşünürken minübüsümüzün arızalanması tedirginlik oluşturmadı dersem yalan olur. Ancak biraz sonra göreceğimiz görüntü bize herşeyi unutturacaktı. *Geçtiğimiz yollarda gördüğümüz manzara imkansızlık, eğitimsizlik ve yokluktu. Terörün kısılcığında yoğrulan halk sulh adacıkları arıyordu. Kimsenin olmadığı o yerde Kimse Yok mu derneği imdada yetişmiş, yangına su dökmek, tarafını belli etmek ve umut olmak için aranan sulh adasını inşaa etmişti.* Arızanın giderilmesinin ardından tekrar yola koyulduk. Öğrencilerin gözlerinde ki heyecan yıldırım gibiyse, ailelerin yüzlerindeki ifade de birazdan rahmetini bırakacak bulut gibiydi. Gözyaşlarını yanaklarına bırakanlar yanında içine akıtanlar yapılanların sulh yolunda kilometre taşı olduğunu düşünüyor ve geleceklerine umutla bakıyordu. **Devletin kaymakamı, milletin kahramanlığına ön ayak oluyor ve kesilen kurdelayla Kimse Yok mu derneğinin birlerce iyilik kervanına bir yeni daha eklenmiş oluyordu.**

06.06.2015 günü Seyid KILIÇ @seyidkilic adresinden *"Şimdide Türkçe Olimpiyatları son 10 yılı daha yoğun olarak 50 yıldır içine girmeye çalıştığımız AB'nde niye yapılıyor diyen ahmaklar var. "* şeklinde tweet atmıştır.

09.10.2014 günü Seyid KILIÇ @seyidkilic adresinden *"Şehit olan polislerimizde paralelci diye ayıracakımsınız? Bakın bakalım listelerinize. Belki cenaze törenine katılmanıza gerek kalmaz."* şeklinde tweet atmıştır.

06.12.2014 günü Seyid KILIÇ @seyidkilic adresinden *"BOMBA İTİRAF ! Evet darbe yaptık ! Emniyet Amiri Üner: Hükümeti Rıza Sarraf Yönetiyorsa Eve... 17 Aralık büyük yolsuzluk ve rüşvet soruşturmasını yürüten isimler arasında yer alan Başkomiser Mehmet Akif Üner Samanyolu Haber ekranlarında katıldığı programında çarpıcı açıklamalarda.. aktifhaber. com "* şeklinde tweet atmıştır. Atılan tweetin içeriği 17 Aralık sürecinde İstanbul Emniyet Müdürlüğü Mali Şube müdür yardımcısı Yasin Topçu ve Yolsuzluk Suçları Büro Amiri Mehmet Akif Üner'in Samanyolu Haberde yayınlanan *"Derin*

"Bakış" programında yaptıkları açıklamalar ile ilgilidir. Bilindiği gibi örgüt tarafından hazırlanan süreç ile ilgili programa katılanlar hakkında örgüt üyeliğinden soruşturmalar açılmış, örgütün propaganda aracı olarak kullandığı bu TV kanalının bağlı olduğu şirkete de örgüt iltisakı nedeni ile kayyum atanmıştır.

26.01.2014 günü Seyid KILIÇ @seyidkilic adresinden **"BBC'den @guneyyildiz Türkiye'nin konuştuğu tartıştığı meseleleri F Gülen ile görüşmüş Sabah 08:00'de yayınlanıyor"** şeklinde tweet atmıştır. Tweet üzerinde de örgüt liderinin fotoğrafı bulunmaktadır.

Örgüt mensuplarının aldıkları talimat uyarınca Bankasya'ya para yatırılması eylemlerinde bulundukları, şüphelinin de 2014 Eylül ayı itibarı ile 31384 TL yatırmış olduğu tespit edilmiştir.

Şüpheli ile ilgili yapılan aramalarda 1 adet kırmızı siyah renkli Sandisk marka 4GB hafızalı flaş bellek, Samsung Note 2 marka içerisinde 0555 827 46 99 hat numaralı8990029300724591446N259256 seri numaralı Vodofone marka simkarta takılı bulunduğu 353627053676543 imei nolu cep telefonu makinesi ele geçirilmiştir.

Şüpheli ifadesinde; Gazetecilik bölümünden 2000 yılı yaz döneminde mezun olunca kanal 6'da stajyer muhabir olarak çalışmaya başladığını, sonrasında 2001 kriziyle işsiz kalınca bir web sitesinde editörlük yaptığını, askere gittiğini dönüşte iş arayıp Samanyolu gurubuna bağlı SEM haber ajansında işe başladığını, muhabir olarak çalıştığını, SEM ajansı grup başkanı olan Hidayet KARACA huzursuluk yaşadığını, TRT'ye müracaat edip 2010 Mart ayında başladığını, çeşitli birimlerde çalıştıktan sonra FETÖ/PDY üyelik iddiasıyla açığa alındığını, @seyidkilic twitter hesabının kendisine ait olduğunu suçsuz olduğunu beyan etmiştir.

Yukarıda belirtilen tanık beyanları, örgüt liderinin talimatı sonrasında Bankasya'ya yüklü miktarda para yatırması, yukarıdaki yazı ve paylaşımları dikkate alındığında şüphelinin örgüt adına algı faaliyetlerinde bulunduğu ve örgüt üyesi olduğu kanaatine varılmıştır.

26- Şüpheli Ufuk ŞANLI;

Şüpheli Ufuk ŞANLI 1999 yılında gazeteciliğe TGRT TV de başladığı, Vatan Gazetesi'nde finans ve enerji üzerine yazılar yazdığı, son olarak Milliyet Gazetesinde ekonomi yazarlığı yaptığı değerlendirilmektedir.

Şüpheli Ufuk ŞANLI ile alakalı internet ortamında yapılan açık kaynak kodlu teknik çalışmalar aşağıda detaylı olarak sunulmuştur.

25.07.2016 Görülen o ki, 17/25 Aralık hakkında yazıp çizen konuşan gazeteciler hakkında gözaltı kararı çıkarılmış. Haliyle listede benim de adım

19.07.2016 tarihinde İsmail Kuçukkaya @KucukkayaIsmail adresinden atılmış *"Anlayamadığım 1-Genelkurmay o gün 16'da uyarıldıysa nasıl oluyor da komutanların hepsi rehin alınabiliyor? Hem de kriz toplantısından sonra?; Anlayamadığım 2- Saat 16'da darbe haberi alındıysa Cumhurbaşkanı akşama kadar neden otelde bekletildi? Neden güvenli yere götürülmedi?; Darbe girişiminden Genelkurmay 16'da haberdar edilmiş. Merak ettiğim şu:*

Cumhurbaşkanı'na ne zaman ve kim haber verdi? Otelde neden kalındı?; Anlayamadığım 4-Darbe Girişimi 16'da öğrenildiyse bazı komutanlar yine de 19'da düğüne mi katıldı? Kuvvet Komutana dahil?" şeklindeki tweetleri ufuk ŞANLI @sanliufuk ardesinden retweet yaptığı anlaşılmıştır.

16.07.2016 günü Levent Gültekin @acikcenk adresinden atılan **"Darbe bastırıldı,, darbeler tutuklandığına göre hâlâ sela ile halk niye sokağa çağrılıyor? Nedir derdiniz Allah aşkına?"** şeklinde tweeti retweet yapmıştır.

15.07.2016 günü ufuk ŞANLI @sanliufuk ardesinden "Çok muazzam bir propaganda savaşı yaşanıyor bu gece... Gazeteci arkadaşlar açısından tarihi ve unutulmayacak bir gece oluyor..." şeklinde tweet atmıştır.

15.07.2016 günü ufuk ŞANLI @sanliufuk ardesinden **"Erdoğan'ın medya savaşındaki en güçlü propaganda aracı Anadolu Ajansı... Yüzlerce site ve tv kanallarını bu gece tek başına yönlendiriyor..."** şeklinde tweet atmıştır.

07.07.2016 günü Akın İpek @akinipek01 adresinden paylaşılmış **"..oteldeki kayyumlar, eski çalışan itirafçıya sorabilirlermi, bahsettiği iki gemi, otel inşaatı bittiği sene mi gelmiş. Tonlarca Altın gemilerden torbalar da mı taşınmış. Taşınan altınlar saklı denize mi götürülmüş. Sanırım cevap evet. Onlar, Mısır dan gelen altınlarımız. Altın kum. Otelde hanımlara tahsis edilmiş olan Saklı denize döküldü. Bir kısmı da ana plajda. Lütfen o kumları alıp götürmeyin, içinde altın yok. Sadece adı Altın kum. Son olarak da, Ben paralel falan değilim. Ne kadar paralel varsa hepsinin canı cehenneme. İki de bir de de otel de paralel örgüt üyeleri kaldı deyip durmayın. Tüm misafir girişleri yasal olarak kayıtlı. Ortak dostların yüreği ağzına geliyor dur. Canları sıkılmasın"** şeklindeki tweeti retweet yapmıştır.

07.07.2016 günü ufuk ŞANLI @sanliufuk ardesinden "Sulh ceza hakim-savcılarında rica ediyorum lütfen kayyımlara beyin atayın :)) Yoksa tüm dünyaya madara olacaksınız" ; "07.07.2016 "Bayramda bile çalışan esnaf, öğretmen ve gazeteci tutuklanan savcılar sayesinde Türkiye artık daha güvenli bir ülke!" 'PostMedya @POSTMEDYA Cadi avı bayram dinlemedi.. İzmir'de Cemaat Operasyonu.. Tarık Toros da gözaltı listesinde.. postmedya.com/gundem/cadi-av..." şeklinde tweetleri paylaşmıştır.

19.12.2014 günü ufuk ŞANLI @sanliufuk ardesinden **"Dizi senaryosundan terör örgütü çıkarıp Hidayet Karaca'yı tutukladılar. Oradan Fethullah Gülen'e yakalama kararı. Al sana 'İleri Demokrasi' "** şeklinde tweet atmıştır

12.06.2016 günü ufuk ŞANLI @sanliufuk ardesinden **"Unutma! Hükümet borazanı hakim ve savcılar son 9 ayda 15 tv kanalı, 5 radyo istasyonu, 3 gazete ve 1 dergiyi kapattı -Kapatma-"** şeklinde tweet atmıştır

15.07.2011 günü ufuk ŞANLI @sanliufuk ardesinden **"Fethullah Gülen Hocaefendi'den mesajlarla dolu taziye mesajı [hptt://bit.ly/pjQV4j](http://bit.ly/pjQV4j)"** şeklinde tweet paylaşmıştır.

04.03.2016 günü ufuk ŞANLI @sanliufuk ardesinden **"kayyum yanında 3 şeyle gelir: -Eski mafya bozuntularından kurulu organize polisleri -Akit Tv'nin şaklabanları -MİT'çi çakma gazeteciler"** şeklinde tweet paylaşmıştır

28.10.2015 günü ufuk ŞANLI @sanliufuk ardesinden **"Önce kapının önündeki gazeteyi alıyorlardı şimdi gazeteyi binasıyla birlikte alıyorlar. Hırsızlıkta her gün daha da**

'Usta' laşıyorlar.. " şeklinde tweet paylaşmıştır

13.07.2016 günü ufuk ŞANLI @sanliufuk ardesinden "**#Koza Altın 2014'te kurumlar vergisi rekortmenleri listesinde 25'inci sırada idi. gib.gov.tr/fileadmin/user... bu yıl kayyumlar adını gizlemiş!!! Gelir İdaresi Başkanlığı Türkiye Kurumlar Vergisi rekortmenleri listesinde Koza Altın'ın adı neden gizlenmiş? gib.gov.tr/sites/default/...**" şeklinde tweet paylaşmıştır

09.07.2016 **Erdoğan yaklaşan 30 Ağustos öncesi TSK komuta kademesini Ankara ve İzmir'deki savcuları eliyle tanzim ediyor... GriHat @GrihatHaber 'Askeri casusluk' soruşturmasında amiraller dahil 6 muvazzaf subay hakkında gözaltı kararı** şeklinde tweet paylaşmıştır

09.07.2016 günü ufuk ŞANLI @sanliufuk ardesinden "**Hükümet ilave 1500 TL zam + TOKİ'de bir güzellik daha yapsın, sulh ceza mahkemelerindeki şarlatanlar memlekette matbaayı bile yasaklar!!!**" şeklinde tweet paylaşmıştır

08.07.2016 günü ufuk ŞANLI @sanliufuk ardesinden "**Erdoğan: "Eğer ben diktatör olsaydım siz o yayınları yapamazdınız" demişti. O yayınlar yapılamadığına göre... "** şeklinde tweet paylaşmıştır

08.06.2016 günü ufuk ŞANLI @sanliufuk ardesinden "**Uzun yıllardır Hz. Hüseyin'i şehit eden Yezid askerlerinin motivasyonlarını anlamaya çalıştım. AKP sayesinde şimdi tüm taşlar yerine oturdu!"** şeklinde tweet paylaşmıştır

07.07.2016 günü ufuk ŞANLI @sanliufuk ardesinden "**BİM'in sahibi, Albaraka Türk'ün en büyük ortağı Topbaş Ailesi'nin İsviçre ve Panama'daki çok gizli off-shore işleri cumhuriyet.com.tr/haber/dunya/56 ... Bilindiği gibi hakkında bu teweet atılan aile ile ilgili 25 Aralık olarak bilinen süreçte dosyalar hazırlanmıştır.**" şeklinde tweet paylaşmıştır

Şüpheli ile ilgili yapılan aramalarda sony ericson marka telefon SN. T2600PFZVY seri nolu içinde takılısony ericson marka 512 mb hafıza kartı, 1adet beyaz renkli üzerinde enerjisa yazan flaş bellek, 1 adet kingston sap yazılı 4gb beyaz flaş bellek, 1 adet yeşil renkli şekerbank yazılı flaş bellek, 1 adet üzerinde yapı kredi World ibaresi bulunan 2 gb flaş bellek, kingston 16 gb kapasiteli beyaz flaş, 1 adet siyah renkli üzerinde VISA yazan 4gb siyahflaş bellek, Türkiye finans yazılı beyaz renkte flaş bellek, Tüpraş marka bir adet flaş bellek, Verbatim marka siyah renkli flaş bellek, 1 adet siyah ve beyaz renkli seri no :AY100807086123 numaralı hard disk, 1 adet siyah renkli Casper marka seri no: SR000542456 numaralı bilgisayar kasası ele geçirilmiştir.

Şüpheli ile ilgili Emniyet Genel Müdürlüğünden alınan 19/09/2016 tarih ve 2016/135439 sayılı yazıya göre şüphelinin örgüt tarafından kendi üyelerinin şifreli şekilde yüklenip iç haberleşmede kullandıkları **BYLOCK** programı kullanıcısı olduğu tespit edilmiştir.

Şüpheli ifadesinde; Ege Üniversitesi İletişim Fakültesi ve Gazetecilik Bölümünü 2000 yılında bitirdiğini, ortaokul ve liseyi Kanun Hükmünde Kararname ile kapatılan FETÖ ileirtibatlı Fatih Erkek Lisesinde okuduğunu, üniversiteyken yaklaşık beş ay kadar bahsedilen FETÖ/PDY isimli yapılanmanın Özel Atıf Bey Erkek Öğrenci Yurdunda kaldığını, ancak onların tabiriyle itaat sorunu yaşadığı için yurttan çıkarıldığını, okulu bitirmeden 1999 Mayıs ayında TGRT stajyer muhabir olarak işe başladığını, deprem sonrasında tüm stajyerler gibi işten çıkarıldığını, o sırada Aksiyon Dergisinin stajyer muhabir aradığını, burada 7 yıl çalıştığını, Ergenekon ve Balyoz operasyonlarına başlayınca, Ekrem DUMANLI'nın organize

ettiği, nasıl bir gazetecilik yaparız şeklindeki toplantıya katıldığını, burada Ergenekon ve Balyoz soruşturmalarına ilişkin çekincelerini dile getirdiğini, bunu dile getirince Erkenokoncu olarak yaftalandığını, bu yüzden Aksiyon dergisinden ayrılmak zorunda kaldığını, kendisine mobing uygulandığını, 2008 yılında Ahmet ÇALIK'ın satın aldığı Sabah Gazetesinde Finans Editörü olarak işe başladığını, 2010 yılı Ağustos ayına kadar Sabah Gazetesinde çalıştığını, daha sonra birim amiri ile yaşadığı tartışma sonrasında bu gazeteden de ayrıldığını, sonra TRT Arapçaya geçtiğini, yaklaşık 4 ay çalıştıktan sonra Ocak 2011'de Vatan Gazetesinde işe başladığını, Eylül 2014 yılında Koza İpek Grubundan iş teklifi aldığını, yeni bir gazete kuracaklarını açıkladıklarını, Millet adı verilen bu gazetede Ekonomi Müdürü olarak tam bir yıl olarak görev yaptığını, bu gazeteye Ekim 2015'de kayyum atandığını bu tarihten itibaren işsiz olduğunu, twitter adresinin @sanliufuk şeklinde olduğunu, bu hesaptan 25/07/2016 tarihinde paylaşılan **"15 yıl aktif gazetecilik yaptım. 10 aydır işsizim. Şunu bilmenizi isterim. Hayatım boyunca gazetecilik dışında bir işim ve faaliyetim olmadı". ; "görünen o ki 17-25 Aralık hakkında yazıp çizen gazeteciler hakkında gözaltı kararı çıkartılmış ve haliyle listede benimde adım var"** şeklindeki; yine 16/07/2016 tarihinde saat 06:51 de paylaşılan **"darbe girişimi hakkında @sahmetsahmet yazdığı notu okumanızı isterim ilginç bilgiler içeriyor"** şeklindeki (bu kişinin Gazeteci Ahmet ŞİK olduğunu, darbenin uluslararası bir konsorsiyum tarafından gerçekleştirildiğine dair ilginç bilgiler paylaştığını); yine 15/07/2016 tarihinde paylaşılan **"çok muazzam propaganda savaşı yaşanıyor. Gazeteci arkadaşlar açısından tarihi ve unutulmayacak bir gece oluyor. Yine hemen altında Erdoğan'ın medya savaşındaki en güçlü kozu anadolu ajansı ve yüzlerce site ve tv kanallarını tek başına yönlendiriyor"** şeklindeki; yine 15/07/2016 saat : 14:38'de paylaşılan **"Cumhurbaşkanı Erdoğan'ı taşıyan özel uçağın Almanya'ya yöneldiği ileri sürülüyor. Via @straftor"** şeklindeki; yine 15/07/2016 tarihinde saat 12:59 da paylaşılan **"Mart 2016'da @acikistihbarat sitesinde yayanlanan şu makaleye dikkat - RTE'nin darbeyle başkan olma umudu - acikistihbarat.com/sayfalar/haber..."** şeklindeki; yine 10 Temmuz 2016 saat 10:53'te paylaşılan **"Erdoğan - Doğan Grubu anlaşması çok net, sen orduyu dizayn etmene yardım et, bende senin POAŞ cezası iptal edeyim"** şeklindeki ; yine 10/07/2016 tarihinde paylaşılan **"şair burada ergenekon ve balyoz iddianameler çok saçmaydı, ama ak savcı iddianameleri mükemmel demek istemiş, eğer hakim savcıların isteği ile yalanlar gerçeğe dönüşseydi, dünyanın dönmemesi gerekirdi. Merak edenler Galilonun hayatını okuyabilir."** şeklindeki ; yine aynı tarihli **"son 24 saatte 6 Şehit 16 Yaralı var, dayının derdi başkanlık, insanlık tarihi böyle gurüf görmedi."** şeklindeki ; Yine 09/07/2016 tarihinde paylaşılan **"Erdoğan yaklaşan 30 Ağustos öncese TSK Komuta kademesini Ankara ve İzmir'deki savcılara eliyle tanzim ediyor ve devamında 'Ana akım medyada islamcı ve ulusalcı menzupları var. Birbirlerinin gerçekten çok iyi tanımlıyorlar. ' "** şeklindeki; Yine 01/07/2016 tarihinde **"Sulh Ceza Hakim Savcılarından rica ediyorum. Kayyumlara beyin atayın yoksuz tüm dünya ya madara olacağız. ; Özel Yetkili @gazetesözcü @milliyet muhabirlerini yandaş savcılar haklamak ve @tarihtorosusuçlamak için göreve davet ediyorum"** şeklindeki ; Yine 04/07/2016 tarihinde paylaşılan **"Erdoğanı hakareten tutuklanan insan sayısı, IŞİD'den tutuklanan insan sayısından daha fazla güya yargıda birlik platformu yandaş, ulusalcı, sosyal demokrat ve ülkücü hakimlerden oluşuyordu. Meğer sadece TOKİ üyelerinden oluşuyormuş, amirlerin hepsi AKP'li yani AKP'li olmayan her memur işten atılacaktır"** şeklindeki yazı ve paylaşımların kendisine ait olduğunu, son dönemde Sulh Ceza Hakimlikleri tarafından yürütülen soruşturmaların objektiflikten uzak ve siyasi amaçlara matuf soruşturmalar olup çalıştığı medya grubuna da Sulh Ceza Hakimliği tarafından el konulduğunu, ancak 15 Temmuz gecesinden sonra FETÖ/PDY'nin örgütlenme

alışmalarına dair Ankara ve İzmir Cumhuriyet Başsavcılıkları tarafından KPSS ve TSK'ya ile ilgili iddianamelerin gerçek olduğunu ve objektif kriterlere uygun olduğunu görme imkanı bulunduğunu, bundan ötürü bu soruşturmaları yürüten Hakim ve Savcılardan özür dilemesi gerektiğini, paylaşımlarının herhangi bir örgütsel amaç taşımadığını beyan etmiştir.

Şüphelinin örgütün kriptolu haberleşme yazılımı olan BYLOCK'u kullanması, yukarıda açıklanan paylaşımları dikkate alındığında örgüt amacı doğrultusunda algı yaptığı ve örgüt üyesi olduğu anlaşılmıştır.

27- Şüpheli Ünal TANIK;

Şüpheli Ünal TANIK'ın "www.rotahaber.com" sitesinin Genel Yayın Yönetmeni olduğu ve kullanımında bulunan Ünal TANIK@tanikunal kullanıcı adlıhesabından 20 Mart 2014 tarihinde ***“Yazıklarıyla Türkiye gündemini sarsan isim @fuatavni yazılarıla Rotahaber’de” başlığı ile “http://haber.rotahaber.com / turkiyeyi-sarsan-fuatavni-yazılarıyla-rotahaberde- h446111.html”*** (silinen) uzantılı linki vererek paylaşımda bulunduğu, Rotahaber isimli internet sitesinde ilk olarak yukarıdaki söz konusu linkinde paylaşılan haberin, daha sonradan Gündem sekmesinde ***“http://www.rotahaber.com/gundem/turkiyeyi-sarsan-fuatavni-ilk-yazisiyla-yarin-rotahaberde-h446111.html”*** uzantılı linkte yayınlanmaya devam ettiği, ayrıca Fuat Avni @fuatavni mahlaslı twitter hesabından ***“20 Mart 2014 Güzel insanlar, yakın zamanda 'http://rotahaber.com'da' köşe yazılarımla sizlerle birlikteliğim olacak. İlginize... 'http://haber.rotahaber.com/turkiyeyi-sarsan-fuatavni-artik-yazılarıyla-rotahaberde_446111.html'”*** şeklinde paylaşımda bulunduğu anlaşılmıştır. Şüpheli Ünal TANIK'ın Fuat Avni@fuatavni mahlaslı twitter hesabının popülerliğini arttırdığı ve örgüt adına karapropagandayı sahibi olduğu sitede yaptırdığı yine bu haberlerden sonra Rotahaber sitesinde @fuatavni yazar ismi ile 29.03.2014 tarihinde ***“Giderayak Tüm Projeler Devrede”*** başlığı ile Milli İstihbarat Teşkilatını ve Milli İstihbarat Teşkilatı Müsteşarı Hakan FİDAN'ı hedef alan yazı yazdığı, konuyla ilgili Milli İstihbarat Teşkilatı Hukuk Müşavirliği tarafından suç duyurusunda bulunulduğu ve suç duyurusuna istinaden Ankara Cumhuriyet Başsavcılığınca soruşturma başlatıldığı, soruşturma aşamasında Ankara Cumhuriyet Başsavcılığınca 22.04.2014 tarih ve 2014/57980 Soruşturma nolu yazısı ile Rotahaber isimli web sitesinde ***“@fuatavni”*** rumuzunu kullanan şahıs/shahısların ***“Bağlantı yaptığı sırada log kayıtlarına düşen ıp adresinin bilgileri istendiği ancak şüpheli Ünal TANIK tarafından 07 Mayıs 2014 tarihinde Ankara Cumhuriyet Başsavcılığına hitaben “@fuatavni’nin Rotahaber’e yaptığı herhangi bir üyelik bilgisi bulunmadığı, dolayısıyla site kayıtlarında ve loglarında @fuatavni’ye ilişkin bir IP bilgisi yada benzeri bir kimlik bilgisi de yoktur”*** şeklinde yazıldığı halbuki sahibi olduğu haber sitesinde bu bilgiler olmaksızın yazarlık yapılmasının doğal olmadığı anlaşılmıştır.

Yine şüphelinin diğer şüpheli Muhterem Tanık ile birlikte kaldıkları evde yapılan aramada örgüt liderine ait çok sayıda kitap ele geçirilmiş ve **Muhterem Tanık'ın örgüt liderinin talimatı üzerine Bankasya'ya açtığı katılım hesabına yukarıda açıklandığı üzere para yatırdığı tespit edilmiştir.**

Tüm aramalara rağmen şüpheli temin edilememiş savunması alınamamıştır.

Yukarıda açıklandığı üzere şüphelinin sahibi olduğu rotahaber sitesinde FETÖ'nün söylemlerini sık sık topluma duyurduğu ve örgütün karapropaganda hesabı olan "fuatavni" hesabına yazılar yazdırılıp paylaşımlarını topluma ilettiği anlaşılmıştır. Buna rağmen resmi kurumlarca talep edildiğinde fuatavni ile ilgili herhangi bir hesap veya kimlik bilgisini vermemiştir. Algıya yönelik rotahaber ile ilgili çok sayıda tespit dosya arasındadır. Bu şekilde örgüt adına algı faaliyetlerinde bulunarak ve örgütün karapropaganda hesabı kullanıcısının bilgilerini resmi kurumlardan gizleyerek şüphelinin örgüt üyesi olduğuna varılmıştır.

28- Şüpheli Yakup ÇETİN;

Şüpheli Yakup ÇETİN'in FETÖ/PDY soruşturmaları kapsamında kapatılan Zaman Gazetesi bünyesinde çalışmış, bahse konu gazetede yargı muhabirliği yapmıştır.

Şüpheli ile alakalı internet ortamında yapılan açık kaynak çalışmaları aşağıda detaylı olarak belirtilmiştir.

04.03.2016 tarihinde Yakup Çetin @yakuppcetin adresinden *"Hırsızların öncü kuvveti haline getirilen Polis Zaman okurlarına gazla, Torna ile saldırıyor"* şeklinde tweet atmıştır.

04.03.2016 tarihinde Yakup Çetin @yakuppcetin adresinden *"Zaman'a çökülmesini aç köpekler gibi izleyenler, alçaklığınızı unutmayacağız!"* şeklinde tweet atmıştır.

05.03.2016 tarihinde Yakup Çetin @yakuppcetin adresinden *"Zaman 1000'den fazla polisin ablukasında. Elleri hiçbir karar olmadığı halde her yere girip çıkıyorlar. Kayıt cihazlarını gasp ediyorlar."* şeklinde tweet atmıştır.

09.07.2014 tarihinde Yakup Çetin @yakuppcetin adresinden *"Başkanı, yardımcısı, sözcüsü ve soruşturulanların AKP'li olduğu yolsuzluk komisyonundan adalet çıkar mı?"* şeklinde tweet atmıştır.

10.02.2016 tarihinde Yakup Çetin @yakuppcetin adresinden *"Melek İpek'in evine girmesine izin vermeyen bu şahıs AKP Bakırköy teşkilatı yöneticisi. kayyum görünümlü AKP gasplı.."* şeklinde tweet atmıştır.

26.10.2015 tarihinde Yakup Çetin @ yakuppcetin adresinden *"Koza'ya atanan kayyumlar, havuz yöneticisi, akp'nin milletvekili adayları, meclis üyeleri, bakan danışmanları Amaç muhalif medyayı havuzlaştırma"* şeklinde tweet atmıştır.

15.09.2015 tarihinde Yakup Çetin @yakuppcetin adresinden *"Böyle muhalefet oldukça AKP istediği gibi at koşturur. Meydan boş nasılsa. Bugün hakim savcı tutuklayan, gözü dönmüşler yarın siyasetçi tutuklu"* şeklinde tweet atmıştır.

08.09.2015 tarihinde Yakup Çetin @yakuppcetin adresinden *"AKP'nin istediği de bu; nefreti HDP'ye yöneltip baraj altına itmek. Ona istediğini altın tepsi de sunmayın."* şeklinde tweet atmıştır.

05.03.2016 tarihinde Yakup Çetin @yakuppcetin adresinden *"Kayyumlar 'yuh hırsızlar' protestosuyla giriş yaptı"* şeklinde tweet atmıştır.

04.03.2016 tarihinde Yakup Çetin @yakuppcetin adresinden *"Gazetemiz işgal altında."* şeklinde tweet atmıştır.

23.10.2015 tarihinde Yakup Çetin tarihinde Yakup Çetin @yakuppcetin adresinden *"'Gezi darbeydi' saçmalığı AKP'nin atadığı hakimler tarafından çöpe atıldı. Çarşı'ya*

açılan darbe davasında da savcı beraat istemişti. Hepsi boş" şeklinde tweet atmıştır.

04.03.2016 tarihinde Yakup Çetin @yakuppcetinadresinden **"Hırsızların öncü kuvveti haline getirilen Polis Zaman okurlarına gazla, Torna ile saldırıyor"** şeklinde tweet atmıştır.

04.03.2016 tarihinde gölge adamı tabutcuı ©recepts...adresinden atılan **"eee fuatavni size yazmisti dimi haklimi hakli"** şeklinde tweeti @yakuppcetinadresinden retweet yapmıştır.

20.10.2015 tarihinde Yakup Çetin @yakuppcetin adresinden **"Kayyum atama eşittir çökme, el koyma. Savcılık eliyle hırsızlık, haramilik yapıyorlar."** şeklinde tweet atmıştır.

Zaman gazetesinde çalıştığı 4 Eylül 2014 tarihinde şüpheli **"17-25 Aralık yolsuzluk, rüşvet ve kara para aklama Soruşturmalarına imza atan emniyet mensuplarından eski İstanbul Mali Şube Müdürü Yakub Saygılı, savcılık ifadesinde önemli açıklamalarda bulundu. Saygılı, kendilerine darbe suçlaması yöneltildiğini hatırlatarak, 17 Aralık 2013 sabahı Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan ve oğlu Bilal Erdoğan arasında geçen sıfırlama tapesinin uluslararası saygınlığı olan bir laboratuvarında incelenmesini talep etti. Bu incelemenin soruşturmanın darbe mi yoksa yolsuzluk soruşturması mı olduğunu ortaya koyacağını vurguladı. Saygılı, "Bu kaydın gerçek olup olmadığı, gerçek ise içeriğinde montaj bulunup bulunmadığı ve gerçekten adı geçen şahıslara ait olup olmadığı, dünyaca güvenilirliği kabul edilen bağımsız laboratuvarlardan raporunun alınmasını talep ediyorum. Çünkü bu görüşmelerin yapılan soruşturmanın gerçekten yolsuzluk soruşturması mı yoksa politik şahısların iddia ettiği gibi bir darbe dosyasının olup olmadığının kanıtıdır..... eski Ulaştırma Bakanı Binali Yıldırım'ın şüpheli olarak dinlenmediğini ancak hedef şahıslarla irtibat halinde olduğu ve şüphelileri yönlendirdiğini Binali Yıldırım dinlenmemiş olmasına rağmen diğer dinlenen örgüt üyelerinin yaptıkları görüşmelerde suç örgütünün Binali Yıldırım tarafından yönlendirildiği görüldüğünden kendisi ile ilgili örgüt lideri tabiri kullanılmıştır."** dedi. " şeklinde haber yaparak örgüt üyeliği suçlaması ile hakkında soruşturma yapılan eski emniyet mensubu ile röportaj yapmış gibi örgütün söylemlerini topluma duyurmuştur.

Şüpheli ifadesinde; En son Yeni Hayat gazetesinde muhabirlik yaptığını, 16/07/2016 tarihinde istifa ettiğini, 2011 yılında Marmara Üniversitesi Eğitim Fakültesinden mezun olduğunu, ilk önce zaman gazetesinde muhabir olarak işe başladığını, kayyum atanana kadar çalıştığını, sonra Yenihayat gazetesinde muhabir olarak işe başladığını, dosya arasındaki yazı ve paylaşımların kendisine ait olduğunu, gazetecilik yaptığı, çalıştığı gazetenin amaç ve faaliyetini bilmediğini suçsuz olduğunu beyan etmiştir.

Yukarıdaki şüpheliye ait paylaşımlardan ve şüphelinin örgüt üyeliği nedeni ile hakkında soruşturma yapılan eski emniyet görevlisinin ifadesini röportaj gibi yayımlamasından anlaşılabacağı üzere şüphelinin örgütle mücadele kapsamında yapılan soruşturmaları itibarsızlaştırdığı böylece örgütün amacı doğrultusunda algı faaliyetlerinde bulunduğu bu haliyle örgüt mensubu olduğu anlaşılmıştır.

29-Şüpheli Yetkin YILDIZ;

Şüpheli Yetkin YILDIZ örgütün toplumda algı operasyonu yapmak için kullandığı Aktifhaber isimli sitede Genel Yayın Yönetmeni olarak çalışmıştır.

Aktif haber sitesi yukarıda açıklandığı üzere örgütün algı amaçlı kullandığı sitelerden olup yine örgütün karapropaganda hesabı olan fuatavni hesabının paylaşımlarını sık sık topluma duyurmuştur.

Şüphelinin örgüt liderinin talimatı sonrasında Bankasya'da hesaplar açarak 2015 yılı 2. ve 4. aylarında 2300TL-2800TL gibi değişik miktarlarda para yatırdığı anlaşılmıştır.

Şüphelinin ev aramasında 1 adet Samsung marka 358179060959533/01 imei numaralı içerisinde 0533 217 15 16 nolu sim kart bulunan cep telefonu, 1 adet Iphone marka siyah renkli İC:579C-E2380B seri nolu cep telefonu, 1 adet 14 Aralık ibareli Resimli Katalog-Aksiyon dergisi, 1 adet 30 Ocak 2011 tarihli 842 sayılı haftalık haber dergisine geçmiştir.

Şüpheli ifadesinde Aktif Haber sitesinde 2011 yılı mayıs ayında itibaren genel yayın yönetmeni olarak görev yaptığını, görev yaptığı dönemde "fuatavni" denen Twitter hesabının yaptığı paylaşımlardan bir kısmını haber değeri taşıdığını düşündüğü için haber yaptıklarını, haber yaparken kaynak gösterdiklerini, suç işlenmiş ise haber kaynaklarının da suç işlediğini, tamamen gazetecilik refleksiyle hareket ettiklerini, 17/07/2016 tarihi itibarıyla Aktif Haber sitesinden ayrıldığını, meclis bombaladıktan sonra Türkiye'de sosyal medyada kimin tutuklanacağını kimin gözaltına alınacağını, içinde yaklaşık 80-90 kişinin gözaltına alınacağını yazıldığını, Başkentci isimli hesabın bu listeyi cumartesi veya pazar yazdığını, bu listede adının olduğunu, yaptığı işten emin olduğu için kaçmadığını, suçlamaları kabul etmediğini beyan etmiştir.

Şüphelinin örgüt adına algı faaliyetlerinde bulunan aktif haber sitesinde genel yayın yönetmeni olarak çalışıp bu sitede örgütün karapropaganda hesabının söylemlerini topluma duyurması ve bu şekilde algı faaliyetlerine katılması, örgüt liderinin talimatları sonrası Bankasya'ya para yatırması ile yukarıda belirtilen şüphelinin sitedeki algı faaliyetlerinden sorumlu olduğuna dair serbest bırakılmış şüpheli beyanları dikkate alındığında şüphelinin örgüt adına internet sitesinden algı faaliyetlerinde bulunup örgüt üyesi olduğu kanaatine varılmıştır.

NETİCE VE TALEP:

Yukarıda açıklandığı üzere örgüt liderinin bazen açıktan bazen üstü örtülü talimatı ile örgüt üyeleri harekete geçmektedir. *(F.Gülen ile H.Karaca arasında geçen görüşme ile örgüt liderinin vaaz adı altındaki konuşmaları ilgili bölümde anlatılmıştır. Yine örgüt liderinin Samanyolu TV'de yayınlanan bir dizideki karanlık kurul oluşturulmasına dair izin vermesi ve bu kuruldaki örgüt üyelerine verilen mesajlar yukarıda örnek olarak açıklanmıştır).* Sonrasında dosya arasında çok fazla ayrıntılı tespitleri bulunan yazı, haber, paylaşım ve görüntülerden de anlaşılacağı üzere gerek yazılı ve görsel basında gerekse internet ortamında örgüt söylemleri aynı veya çok yakın cümlelerle eşzamanlı olarak tekrar edilmekte halka duyurulmaktadır. *(TC Devletinin DAES terör örgütüne destek olduğu algısının örgüt mensupları tarafından hem sosyal medyada, hem yazılı ve görsel basında hem de soruşturma konusu yapılarak nasıl işlendiği açıklanmıştır).* Örgüt tarafından doğrudan suç teşkil eden konular, tespit edilemeyeceği düşüncesi ile öncelikle 'fuatavni' gibi sosyal medya hesaplarında dile getirilmektedir. *(fuatavni hesabının soruşturma aşamasına kadar olan paylaşımları dosya arasına alınmıştır. Bu paylaşımlarda örgüt liderinin ve örgütün övülmesi, devlet büyüklerine*

çeşitli ithamlar; devletin gizli bilgilerinin açıklanması, yapılan soruşturmaların önceden deşifre edilmesi, çeşitli hakaretler-tehditler vb. sıkça yer almıştır. Burada artık basın bir özgürlükten ziyade suç aracı olarak kullanılmaktadır). Sonra yazılı ve görsel medyada bu gibi hesaplar kaynak gösterilerek örgütün söylemleri işlenmekte halk üzerinde algı oluşturulmaktadır.(Ergenekon, Balyoz, 17-25 Aralık vb süreçlerde olduğu gibibenzer cümleler sık sık tekrar edilerek geniş halk kitlesine ulaşıp toplum nezdinde örgütün yaptığı operasyonlara inandırıcılık kazandırılmış örgütün devleti ele geçirme adına yaptığı operasyonlar 'soruşturma' gibi yasal faaliyetler adı altında lanse edilmiştir. Yine aynı yöntemlerle örgüt ile mücadele kapsamında yapılan soruşturmalar 'hukuksuzluk, eziyet, kumpas vb' nitelendirmelere tabi tutulmuş, soruşturmalarda görev alan kamu görevlileri yargılanmakla tehdit edilmiştir.) Yine örgüt elinde bulundurduğu medya organları ile ters algı operasyonları yapmış, dizilerde örgüt mensuplarına karşı eziyet ve kumpas yapıyormuş gibi diyaloglar işlenerek toplumda örgüt lehine sempati uyandırılmış, aslında diyaloglarda örgüte karşı kumpas olarak görünen eylemlerin gerçekte örgüt mensuplarınca yapıldığı değerlendirilmiştir. (Samanyolu TV Tek Türkiye Dizisi 64 ve 66 bölümlerinin karanlık kurulundaki 'tahşiyeciler!' ile ilgili diyalog da ters algı operasyonu görülmektedir. Ayrıca örgüt mensuplarınca 'Ergenekon' adı altında soruşturmalar yapılırken örgüt medyasında askeri darbeler ve kötülükleri işlenirken örgütün darbe girişimleri niteliğindeki 17/25 Aralık gibi süreçlerde bu defa örgüt mensupları hakkındaki soruşturmalar hukuksuzluk olarak anlatılmaya başlanmıştır). Nihayetinde örgütün amacı da bu şekilde propaganda ile algı oluşturarak örgüt tarafından işlenecek suçlara karşı toplumda tepkiselliği yok etmek, örgütün hedefindeki kişileri itibarsızlaştırıp etkisiz hale getirmek, devlette kadrolaşmak ve devleti yönetmektir. (15 Temmuz 2016 günü örgüt tarafından gerçekleştirilip 250 vatandaşımızın şehit edildiği darbe girişiminde bu amaç en açık şekliyle görülmüştür.) Yasalarımızda darbe teşebbüsü, örgüt adına faaliyet, örgüt üyeliği ve örgüt propagandası gibi eylemler suç olarak kabul edilmiştir. Bu nedenle örgütsel bir yapı tarafından işlenen suçlara yönelik yapılan soruşturmaları yine örgütlü şekilde itibarsızlaştırma, kamu görevlilerini tehdit etme,örgüt mensuplarını bir arada tutma, örgütün söylemlerini yayma eylemleri de örgütün amacı doğrultusunda faaliyet olup örgüt üyeliği olarak değerlendirilmelidir.

Bu açıklamalar bağlamında iddianame konusu örgütün algı faaliyetleri olmakla şüphelilerin örgütün amacı doğrultusunda gerek yazılı ve görsel medya gerekse internet ortamındaki algıya yönelik eylemleri açıklanmıştır. Her şüphelinin eylemi aynı ağırlıkta olmamakla birlikte örgütün algı faaliyetlerine katılmış olmaları nedeni ile eylemleri "Örgüt üyeliği" olarak nitelendirilmiştir. Şüpheli Said Sefa'nın ayrıca örgütün propaganda hesabının kurucusu olması ve 'abi' sıfatı ile örgüt mensuplarına sohbetler yapması nedeni ile yönetici olduğu değerlendirilmiştir.

Yukarıda açıklandığı üzere işlemiş oldukları suçlar nedeni ile şüphelilerin yargılamalarının yapılarak eylemlerine uyan sevk maddeleri uyarınca **cezalandırılmaları** ile adli emanette kayıtlı suç unsurlarının **müsadresine** karar verilmesi kamu adına iddia ve talep olunur. **16/01/2017**

Murat ÇAĞLAK- 42259
İstanbul Cumhuriyet Savcısı
 **e-imzalıdır**

